AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Jr. Developer .NET

- KONSTRUKTÉR VYSOKÝCH FREKVENCÍ

- Programátor .NET

- Supervizor produktového inženýringu

- Vývojář C++, 35 000 - 40 000 Kč/měs.

- SW Development Lead (.NET) - 4011

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Články / HW novinky: PCI Express 3.0 přichází

Štítky: algoritmy, CSS, CUDA, disk, DVD, DVD-RAM, Fermi, GPU, grafické karty, hardware, hdd, kódování, LightScribe, nVidia, OSM, PC, PCI, podpora, POWER, rychlost, řadiče, SATA, sběrnice, server, specifikace, SSD, vypalování

HW novinky: PCI Express 3.0 přichází

00:01 | David Ježek | Hardware | 79×

Relativně krátce po uvedení několika zajímavých kousků železa je pochopitelně celkem klid, ale i tak se minulý týden děly zajímavé věci. Tou největší je asi vydání finální verze standardu PCI Express 3.0, dále se podíváme na GeForce GTX 460 SE, novou DVD vypalovačku Lite-On disponující oběma technologiemi pro kreslení na druhou stranu a vše završíme zajímavými 80Plus Gold zdroji a dalším výrobcem HDD, který se připojil do 3TB klubu.

Obsah

- PCI Express 3.0 je zde

- Nvidia uvedla GeForce GTX 460 SE

- 3 TB již i od Hitachi

- LightScribe i LabelTag v mechanice LiteOn iHAS624

PCI Express 3.0 je zde

link

O třetí generaci PCI Express sběrnice jsme si již několikrát psali, proto jen zkonstatujme, že PCI SIG vypustila finální specifikaci a výrobcům všemožných produktů tak již nic nebrání v tvorbě takových zařízení. Oproti PCI Express 2.0 je zde zrychlení opět na dvojnásobek, jedna linka umí dát až 1 GB/s (reálně bychom měli dostat „necelých“, viz dále), karty osazené v ×16 slotech pak pochopitelně 16násobek a tak by se dalo pokračovat. Jde zejména o grafické karty a mnohaportové řadiče SATA/SAS – ty dnes pro určitou propustnost často sahaly po ×4 či ×8 provedení, v případě těch větších se tak možná budou moci navrátit k ×4 (ale nabourat to mohou různé SSD či rychlé disky se SAS/SATA 6,0Gbit/s rozhraním, uvidíme).

PCI Express 3.0 odstraňuje v předchozí generaci přítomné 8/10bit kódování (jinak bychom se bavili efektivně o 20% pomalejším výkonu), místo toho používá „scrambling“ a 128/130bit kódování. Dodejme také, že rozvoj PCI Express přináší benefity i jinde, neboť jiné protokoly jsou v podstatě „převlečené PCIe“. Pro budoucí platformy s APU (AMD Fusion atd) bude mít rychlejší PCI Express význam z hlediska toku dat mezi APU a zbytkem systému.

Jestli se naplnily někdejší odhady, že PCI Express 3.0 přijde s možností napájet až 300W karty přímo ze slotu (u verze 2.0 je to 75 W), to není zatím zcela jasné (kompletní specifikace není veřejně přístupná).

Nvidia uvedla GeForce GTX 460 SE

link

Další díl skládačky jménem Fermi je na světě a z první DX11 generace je to jeden z posledních. GeForce GTX 460 SE přichází oproti standardní GTX 460 o druhý výpočetní blok (GTX 460 má jeden neaktivní, na plně aktivní GF104 s 384 CUDA jádry si počkáme, tipuju ji na název GTX 560), nemá tedy 336, ale jen 288 CUDA procesorů. Přišla také o adekvátní díl texturovacích jednotek: místo 56 má 48, pouze počet render-output jednotek zůstal na 32.

Karta tak představuje očesanou variaci na 1GB GeForce GTX 460, neboť nese stejný počet pamětí na 256bitové sběrnici. Oproti 768MB GeForce GTX 460 tak nabízí více paměti (na nižším taktu: místo 3,6 jen 3,4 GHz), ale méně výkonné GPU. Cenově jsou karty cíleny na stejnou pozici, je tak na zákazníkovi, kterou variantu zvolí. Já osobně bych v dnešní době, pokud to není vysloveně dárek „pod stromeček“, zvolil vyčkávací strategii. V prosinci se nic nestane, bude uvedena pouze GeForce GTX 570, ale GTX 560 bych čekal hned v lednu (možná hned po Novém roce na výstavě CES).

3 TB již i od Hitachi

link

Japonská Hitachi je třetí firmou, která vypouští na trh 3TB disky. Tedy nejen je, 3TB modely doprovází i 2TB a 1TB, osazené jinými počty ploten. V rámci 3TB disků Hitachi jsou zde dva modely, 7200otáčkový Deskstar 7K3000 (značen HDS723030ALA640) a „CoolSpinový“ Deskstar 5k3000 HDS5C3030ALA630, kde terminus marketingus označuje zhruba 5900 otáček za minutu. Hitachi svým diskům dala rovnou 6,0Gbps SATA rozhraní, rychlejší má 64 MB cache, pomalejší polovinu.

Maximální udávaná rychlost činí pro 7200otáčkový disk 207 MB/s, pro pomalejší pak necelých 171 MB/s, v obou případech jistě více než dost pro typické využití (odkladiště dat). Firma se dále chlubí úspornými algoritmy pro chod disku, kdy 3TB modely neberou více než 6,8, resp. 4,8 W při činnosti. Hlučností se vejdou do 29, resp. 25 dBA, v případě Hitachi je typicky možné nastavovat AAM, takže i rychlejší model bude nejspíš možné ztišit na úrok zhoršení přístupové doby. Standardní velikost sektorů disků je 512 B.

K podpoře více než 2TB disků uvádí Hitachi následující:

80Plus GOLD v podání firmy Antec

Antec, jakožto asi poslední výrobce držící se „osmi mýtů o zdrojích“ dnes již mrtvé společnosti PC Power & Cooling (i když nyní koukám, že některé 80mm zdroje opět firma do nabídky zařadila), uvedla na trh tři nové zdroje. 750 a 850W nesou 135mm ventilátor, pročež, i přes 80Plus GOLD certifikaci, nejsou zas až tak zajímavé, takže si povězmne o 1,2kW modelu s klasickou konstrukcí.

Antec High Current PRO HCP-1200 nese osm 12V větví, které kombinované dávají až 99A potenciál (to není špička, 1,5kW Silverstone umí 110 A, Enermax zase 104 A a tak dále), nicméně díky osmici 6+2pin PCI Express konektorů je to vhodný zdroj pro Quad SLI/CrossFire či Nvidia superComputer stroje.

Výbava zahrnuje obvyklé (v této tří víceméně povinné) kvalitní japonské kondenzátory, Gold certifikace se také prakticky nedá dosáhnout bez DC/DC regulátorů, celkově se ale Antecu podařilo našťouchat do těla s jediným 80mm ventilátorem všechny podstatné novinky. Přesněji bych měl říci „firmě Delta Electronics“, která za návrhem tohoto zdroje ve skutečnosti sotjí, ale to nehraje roli.

Server jonnyGURU již zdroj otestoval, recenzi určitě doporučuji, pokud stavíte nějakou náročnou mašinu. Výsledky v oblasti zvlnění napětí, účinnosti i hlučnosti jsou vynikající, při ceně kolem 6500 Kč bude bez problémů konkurenceschopný.

LightScribe i LabelTag v mechanice LiteOn iHAS624

link

Čím tak oživit naprosto nudný trh DVD vypalovaček? Ano, v Liteonu přicházejí s dalším pokusem a tím je „necháme peklo zamrznout“. Nemožné se stalo skutečností, na trh přichází mechanika LiteOn iHAS624, která nese obě přežívající (kdo si vzpomene na LabelFlash?) „kreslící“ technologie. Jinak na ní není nic zajímavého a pokud považujete LS i LT za ptákovinky pouze prodražující jak mechaniku, tak média, není na ní zajímavého absolutně vůbec nic. Trh DVD vypalovaček je mrtvý, zajímavý zhruba jako trh 3,5palcových FDD v roce 2005 a nic na tom nezmění 24× zápis, DVD RW DL a 12×DVD-RAM (oboje se vlastně ani pořádně neobjevilo), SecurDisc, podpora CSS (fuj), LS+LT ani cokoli dalšího. Možná kdyby výrobci začali na mechaniky malovat kašpárky, tak by jim to někdo sežral…

Nejčtenější články posledního měsíce

Komiks xkcd 225: Open Source
Komiks xkcd 525: Vím, že mě posloucháte
Komiks xkcd 812: Sklenice

Nejkomentovanější články posledního měsíce

Fotografujeme s Linuxem – výběr fotoaparátu (2)
Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1
Komiks xkcd 811: Svit hvězd
všechny statistiky »

Seriál Hardwarové novinky (dílů: 114)

Hardwarové novinky 36/2008 (procesory) (první díl)
<—« HW novinky: ARM představil konkurenci k AMD Fusion i Nvidia Tegra
HW novinky: PCI Express 3.0 přichází (poslední díl)

Další články z této rubriky

HW novinky: PCI Express 3.0 přichází
Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1
HW novinky: ARM představil konkurenci k AMD Fusion i Nvidia Tegra
HW novinky: unikátní FPU v procesorech AMD Bulldozer
HW novinky: nejvýkonnější superpočítač světa s Nvidia Tesla Fermi

Hodnocení: 0 %

špatné • dobré

Nástroje: Tisk bez diskuse

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (0) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

dnes 00:42 m.
Rozbalit Rozbalit vše Re: HW novinky: PCI Express 3.0 přichází

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

s/úrok zhoršení/na úkor zhoršení/

dnes 01:05 David Watzke | skóre: 73 | blog: Blog... | devitka.sh.cvut.cz
Rozbalit Rozbalit vše Re: HW novinky: PCI Express 3.0 přichází

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Ta poslední část o tý vypalovačce mě rozsekala, dobře ty

www.Watzke.cz

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Green Lantern (2011) - trailer

LinuxAlt 2010 na téma bezpečnosti – reportáž

Aleš Miklík: Český Internet je už pouze půl roku za tím „světovým“

Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Servisní technik IT

- Analytik v oboru Business Intelligence

- Senior Analytik

- Analytik - konzultant

- IT SPECIALISTA, až 50 000 Kč

- Programátor

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Články / Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Štítky: čtečka, DRM, DVB, DVB-S, DVB-T, hardware, instalace, konfigurace, modul, multimédia, plugin, podpora, skript, smartcard, software, televize, TV, VDR, video

Česká satelitní televize na Linuxu – 1

00:10 | Lukáš Fendrych | Návody | 2905×

„Jak dekódovat (legálně) satelitní signál?“ zní často z úst uživatelů Linuxu. I přes mnohé dotazy to není věc nikterak složitá. V tomto článku Vás provedu instalací krok za krokem.

Obsah

- Potřebný software

- Kompilujeme...

- Instalace

- Konfigurace

- Připojujeme SmartCard

- Dokončeno

- Skylink ICE HD

- Výkon

- Proč se obtěžovat s DVB-S

K příjmu kódované satelitní televize potřebujeme nejdříve několik pomůcek. Z hardwaru je to podporovaná satelitní karta (nejlépe s podporou DVB-S2) a čtečku SmartCard. Máte-li chuť riskovat, měla by fungovat jakákoliv čtečka. V opačném případě doporučuji jakoukoliv sériovou čtečku Phoenix/SmartMouse. Pro moderní počítače existují čtečky s integrovaným převodníkem, takže není problém s připojením na USB. Vyřeší se tak i napájení. Z vlastní zkušenosti mohu doporučit tuto. (Poznámka: I většina dnešních počítačů má sériový port, který je intergrován na základní desce. Pro více informací doporučuji prostudovat manuál k Vaší základní desce.)

Potřebný software

link

Teď k softwarové části. K samotnému dekódování použijeme vdr-SASC-NG. Nezalekněte se názvu, *SASC* prošel bouřlivým vývojem. Několik jeho starších odnoží se již neudržuje a vývoj se soustřeďuje na vdr-SASC-NG. Malinko zrychlíme tempo a vrhneme se přímo na instalaci. Veškeré kroky budu provádět na Debian Lenny v jeho poslední verzi. Začneme s hlavní částí, tedy s vdr-SASC-NG, kde se budeme muset uchýlit ke kompilování. Nainstalujeme vše potřebné:

apt-get install build-essential linux-headers-`uname -r` mercurial openssl libssl-dev gettext screen

Nyní máme vše potřebné pro kompilaci a přistoupíme k získání zdrojových kódů z repozitáře:

cd ~
hg clone http://85.17.209.13:6100/sc

Kompilujeme...

link

Po úspěšném získání kódu začneme s kompilací. Pokud používáte VDR, můžete si zkompilovat plugin. My se budeme věnovat pouze kompilaci démona.

cd ~/sc/contrib/sasc-n
chmod +x configure
chmod +x ./dvbloopback/module/config_dvb.pl

Za --dvb-dir= doplňte případně cestu k ovladačům satelitní karty.

./configure --dvb-dir=
make
make module

Instalace

link

Po kompilaci musíme manuálně nainstalovat démona, knihovny a modul.

cp sasc-ng /usr/local/bin
cp ~/sc/contrib/sasc-ng/sc/PLUGINS/lib/* /usr/local/lib/
mkdir /lib/modules/`uname -r`/misc
/usr/bin/install dvbloopback.ko /lib/modules/`uname -r`/misc

Načteme moduly.

depmod
modprobe dvbloopback

Pokud máte více adaptérů, zadejte je jako paramter (num_adapters=2).

modprobe dvbloopback num_adapters=2

Pokud se vše povedlo, objeví se v systému nový adaptér. Pro ověření použijte:

ls /dev/dvb

V mém případě je v systému jeden adaptér, po načtení dvbloopback se objeví nový adapter1

adapter0  adapter1

Vše je nainstalováno a teď se přesuneme ke konfiguraci.

Konfigurace

link

Nejprve přidáme do systému init skript.

nano /etc/init.d/sasc-ng

A samotný skript:

#! /bin/sh
### BEGIN INIT INFO
# Provides:          sasc-ng
# Required-Start:
# Required-Stop:
# Default-Start:     2 3 4 5
# Default-Stop:      0 1 6
# Short-Description: Start/Stop the SASC-NG server.
### END INIT INFO

# Default service descriptor.  Used as prefix in all init.d messages to console and log
DESC="SASC-NG"

# Default config file
DEFAULT_CONFIG="/etc/default/sasc-ng"

ENABLED=0
test -f $DEFAULT_CONFIG && . $DEFAULT_CONFIG
if [ "$ENABLED" != "1" ]; then
echo "$DESC disabled or default config file missing.  See $DEFAULT_CONFIG."
exit 0
fi

if [ $CONFIG_FILE != "" ] && [ -f $CONFIG_FILE ]; then
. $CONFIG_FILE
else
echo "$DESC could not find config file or invalid value specified.  See $DEFAULT_CONFIG."
exit 1
fi

rm -f $TEMP_FILE

LOOP=0
case "$1" in
start)
#if ! ps -C $DAEMON_EXEC > /dev/null 2>&1; then
echo "$DESC starting services: $DAEMON_EXEC...\n"
$MONITOR &
until [ -e $TEMP_FILE ] || [ $LOOP -eq $TIMEOUT ] ; do
sleep 1
LOOP=$(($LOOP+1))
done
if [ $LOOP -eq $TIMEOUT ]; then
echo "$DESC startup failed. \n"
echo "$DESC startup sequence has timed out in $TIMEOUT seconds. SASC-NG will not start. \n"
exit 1
fi
echo "$DESC startup time was $LOOP second(s). \n"
echo "$DESC startup sequence completed. \n"
#else
# echo "$DESC is already running. \n"
#fi
;;
stop)
if ps -C $DAEMON_EXEC > /dev/null 2>&1; then
echo -n "$DESC stopping services: $DAEMON_EXEC...."
sleep 3
killall -q -TERM $MONITOR_EXEC
killall -q -TERM $DAEMON_EXEC
sleep 5
rmmod $DRIVER
echo "done. \n"
else
echo "$DESC is not running.\n"
fi
;;
restart|force-reload)
if ps -C $DAEMON_EXEC > /dev/null 2>&1; then
echo -n "$DESC restarting services: $DAEMON_EXEC..."
sleep 3
echo -n "stopping..."
killall -q -TERM $MONITOR_EXEC
killall -q -TERM $DAEMON_EXEC
sleep 5
rmmod dvbloopback.ko
echo -n "stopped..."
sleep 2
echo "starting...\n"
$MONITOR &
until [ -e /tmp/SASC_COMPLETE ] || [ $LOOP -eq $TIMEOUT ] ; do
sleep 1
LOOP=$(($LOOP+1))
done
if [ $LOOP -eq $TIMEOUT ]; then
echo "$DESC restart failed. \n"
echo "$DESC startup sequence has timed out in $TIMEOUT seconds. $DESC will not start. \n"
exit 1
fi
echo "$DESC startup time was $LOOP second(s). \n"
echo "$DESC startup sequence completed. \n"
else
echo "$DESC is not running. \n"
fi
;;
*)
echo "Use: $0 {start|stop|restart|force-reload}" >&2
exit 1
;;
esac

rm -f $TEMP_FILE

exit 0

Nastavíme potřebná oprávnění a spouštění po startu systému:

chmod +x /etc/init.d/sasc-ng
update-rc.d sasc-ng defaults

Dále je potřeba vytvořit pár konfiguračních souborů.

nano /etc/default/sasc-ng

Obsah:

# /etc/default/sasc-ng
# Default SASC-NG init.d config file

# Změňte na 1 pro zapnutí init skriptu
ENABLED=1

# Konfigurační soubor
CONFIG_FILE="/etc/sasc/sasc-ng.conf"

Konfigurace samotného démona

nano /etc/sasc/sasc-ng.conf

Obsah:

# Základní spouštěcí konfigurace SASC-NG

# Cesta k DVBLoopback modulu
DRIVER_DIR="/lib/modules/`uname -r`/misc"
DRIVER_EXEC="dvbloopback.ko"

# Cesta k SASC-NG démonu
DAEMON_DIR="/usr/local/bin"
DAEMON_EXEC="sasc-ng"

# Cesta k monitorovacímu démonovy
MONITOR_DIR="/usr/local/bin"
MONITOR_EXEC="sascmonitor"

# Cesta ke CAM adresáři
CAMDIR="/etc/sasc"

# Počet adaptérů, které má SASC-NG využívat
ADAPTERS="1"

# Parametry, které se předají SASC-NG při spouštění
# Parametr -j mapuje adaptéry: -j číslo fyzického adaptéru:číslo virtuálního adaptéru
# Ujistěte se, že máte -j pro každý adaptér. Např. : "-j 0:2 -j 1:3
OPTION="-j 0:1 -d 0 --sid-filt 16 --sid-allpid --sid-nocache -o --cam-budget"

# Kolikrát při potíží restartovat SASC-NG démona, než skončí chybou? (nastavte 0 pro nekonečněkrát)
MAXTRIES=0

# Minimum runtime required (in seconds) for SASC-NG to continue restart attempts
MINRUN=20

# DVBLoopback device creation timeout (in seconds)
TIMEOUT=60

# Dočasný soubor pro uložení informace, že démon běží
TEMP_FILE="/tmp/SASC_COMPLETE"

# Service descriptor.  Used as prefix in all init.d messages to console and log
DESC="SASC-NG"

# Neupravujte přímo tyto řádky! Cesty upravte na začátku tohoto souboru
DRIVER="$DRIVER_DIR/$DRIVER_EXEC"
DAEMON="$DAEMON_DIR/$DAEMON_EXEC"
MONITOR="$MONITOR_DIR/$MONITOR_EXEC"

Vytvoříme ještě jeden skript, který bude hlídat démona sasc-ng.

nano /usr/local/bin/sascmonitor

Obsah:

#!/bin/sh

# Script to automate running of SASC-NG and Drivers
# Updated 1-4-07
# Added Multiple Instance Support

# Define the init.d config file
DEFAULT_CONFIG="/etc/default/sasc-ng"

# Default service descriptor.  Used as prefix in all init.d messages to console and log
DESC="SASC-NG"

if [ -f $DEFAULT_CONFIG ]; then
. $DEFAULT_CONFIG
else
echo "\n$DESC default config file \"$DEFAULT_CONFIG\" not found!  Exiting."
exit 1
fi

if [ "$CONFIG_FILE" != "" ] || [ -f $CONFIG_FILE ]; then
. $CONFIG_FILE
else
echo "\n$DESC config file not specified or found.  See \"$DEFAULT_CONFIG\"."
exit 0
fi

SASCCMD="$DAEMON $OPTION --cam-dir $CAMDIR"
KILLCMD="/usr/bin/killall -q -TERM $DAEMON"

# Detect whether the DVBLooopback driver is already loaded
# and return 0 if it *is* loaded, 1 if not:
DriverLoaded()
{
grep -qse dvbloopback /proc/modules
}

# Load all DVBLoopback driver modules needed for your hardware:
LoadDriver()
{
echo "$DESC: Installing dvb loopback driver(s)"
insmod $DRIVER num_adapters=$ADAPTERS
sleep 5
}

# Unload all DVBLoopback driver modules loaded in LoadDriver():
UnloadDriver()
{
echo "$DESC: Removing dvb loopback driver(s)"
rmmod $DRIVER
}

# Load driver if it hasn't been loaded already:
if ! DriverLoaded; then
LoadDriver
fi

LASTRESTART=$(date +%s)
LOOPCOUNT=0
while (true) do
if [ $LOOPCOUNT -le $MAXTRIES ] || [ $MAXTRIES -eq 0 ] ; then

echo "$DESC: Starting deamon..."
eval "screen -D -m -S sasc-ng $SASCCMD &"
# Wait for SASC-NG to initialize then do rest
sleep 10
touch $TEMP_FILE
else
$KILLCMD
fi

# Remember PID of SASC-NG processes
PID=$!
echo "$DESC: Started with PID(s): $PID"

# Wait for SASC-NG to end or signal to arrive
wait $PID

# Remember return value of SASC-NG
RET=$?
if test $RET -eq 0 -o $RET -eq 2; then
echo "$DESC: Error code $RET - SASC is shutting down"
exit;
fi

TIMEOFDEATH=$(date +%s)
RUNTIME=$(($TIMEOFDEATH - $LASTRESTART))
if [ $TIMEOFDEATH -le $(($LASTRESTART + $MINRUN)) ] ; then
echo "$DESC: `date` - Crashed in $RUNTIME seconds. Minimum required runtime for SASC-NG is $MINRUN seconds. Killing sasc process..."
$KILLCMD
fi

echo "$DESC: `date` - Reloading DVBLoopback drivers"
$KILLCMD
sleep 10
UnloadDriver
LoadDriver
LASTRESTART=$(date +%s)
LOOPCOUNT=$(($LOOPCOUNT+1))
echo "$DESC: `date` - Restarting SASC-NG $LOOPCOUNT time(s). Maximum retries set to $MAXTRIES"
done

Ještě nastavíme příslušná oprávnění:

chmod +x /usr/local/bin/sascmonitor

SASC-NG démon je připraven, nyní se přesuneme k nastavení karty.

Připojujeme SmartCard

link

Pro připojení karty máme několik možností. Kartu můžeme spojit s CardServerem nebo přímo s SASC-NG. Nejprve si ukážeme první možnost. Vlastníte-li sériovou čtečku nebo čtečku s převodníkem, můžete se přímo vrhnout na konfiguraci, pokud máte po ruce pouze USB čtečku, musíte ještě doinstalovat pcsc-lite a ccid.

nano /etc/sasc/cardslot.conf

Obsah:

;
; Komentáře můžou začínat ; nebo #
;

; Phoenix/smartmouse čtečka na sériovém portě
;
; dev   - sériové zařízení, např. /dev/ttyS0
; CD    - detekce karty 0=normal 1=obrácená
; RST   - reset karty  0=normal 1=obrácený
; clock - frekvence v Hz. Pokud neuvedete nebo bude 0, použije se 3571200
;
; Ukázka nastavení sériové čtečky s převodníkem
serial:/dev/ttyUSB0:0:0
; Ukázka nastavení sériové čtečky
;serial:/dev/ttyS1:1:0:3579545

; Čtečka s Smargo Smartreader+ na sériovém portu
;
; srplus:dev:[clock]
;
; dev   - sériové zařízení, např. /dev/ttyS0
; clock - frekvence v Hz. Základní je 3571200 Hz
;
; Frekvence se automaticky nastaví dle normy ISO 7816-3.
; Frekvenci je možné přepsat parametrem pro přetaktování,
; nezkoušejte to, pokud opravdu nevíte, co děláte!
; Můžete tím kartu spálit!
;
;srplus:/dev/ttyUSB0:3571200
;srplus:/dev/ttyS1:6000000

; Čtečka komunikující skrz PCSCd pomocí CCID protokolu
;
; ccid:reader
;
; reader   - jméno čtečky, které poskytne pcsc_scan
;
; Pro použití musíte mít nainstalovaný pcsc-lite a ccid.
; Taktéž je nutné SASC-NG zkompilovat s podporou PCSC.
;
;ccid:SCR331 USB Smart Card Reader 00 00

Teď už je vše připraveno pro dekódování. Spusťme démona:

/etc/init.d/sasc-ng start

Můžete také sledovat stav démona:

screen -r sasc-ng

Pro vyjetí z okna stiskněte ctrl+a,d.

Dokončeno

link

Gratuluji, nyní máte na virtuálním adaptéru dekódovanou televizi. Teď už jen spusťte nějaký program pro sledování televize a jako adaptér mu nastavte jeden z virtuálních. Příště se podíváme na nastavení pcsc-lite a ccid pro použití USB čtečky. Také si nastavíme cardserver, který nám pomůže, pokud je spojení SASC-NG s kartou problémové.

Skylink ICE HD

link

napsal Luboš Doležel

Rozhodl jsem se do článku přispět vlastními zkušenostmi. Pořídil jsem si kartu Skylink ICE HD, která podporuje jak starší systém Cryptoworks, tak novejší Irdeto PI-sys. Jako čtečku jsem použil laciný výrobek z DealExtreme.com, který se sice nechová jako sériové zařízení skryté za USB, ale je podporován v pcsc. Karta pod sasc-ng funguje v podstatě bez problémů, zápisy na kartu taktéž vypadají, že probíhají v pořádku. Krátce pro registraci karty bylo v konzoli vidět aktivitu, po jejímž skončení mi začaly fungovat úplně všechny kanály. To není samozřejmost, různé softcamy (bez zdrojových kódů) dostupné po internetu si s touto obojetnou kartou neví rady.

Horší ale je, že funguje pouze režim SC-Cryptoworks; pokud by Cryptoworks bylo vyřazeno z provozu (což by se minimálně do konce roku 2012 stát nemělo), budeme mít s dešifrováním smůlu. Navíc karty od Skylinku nyní čerstvě dodávané na trh už Cryptoworks neumí vůbec, CS Link zatím ale na nový systém nepřechází. Vyzkoušel jsem různé softcamy a nabyl jsem dojmu, že budu raději doufat, že se podpora SC-Irdeto2 v sasc-ng brzy objeví. Jedinou další alternativou je zakoupit si hardwarový CA modul, což ale znamená jistá omezení. Na Irdeto PI-sys mimochodem přechází i rakouské ORF.

Výkon

link

Dešifrování si bere část výkonu systému, avšak ani na starém procesoru pod 2 GHz mi ani u HD kanálů zátěž nepřekročila 20 %. Horší bylo, když jsem se zkusil dívat na dva šifrované kanály ze stejného multiplexu najednou: využití CPU se náhle zvedlo na 100 % a krátce na to následoval pád VDR. U většiny stanic probíhá dešifrování prakticky okamžitě a ani si neuvědomíte, že se něco takového děje, občas se ale stane, že to trochu trvá a po tuto dobu ve VLC svítí nápis DRM. Jediným problémovým kanálem je ČT HD, u něhož začátek dešifrování vždy trvá více než 10 sekund, Nova HD a ani žádný z placených HD kanálů u mě podobnou věcí netrpí.

Proč se obtěžovat s DVB-S

link

...když tu máme DVB-T? DVB-T je z mého pohledu technologie příliš mnoha nevýhod a skoro žádných výhod – na rozdíl od DVB-H nenabízí ani mobilní příjem (neviděl jsem mobilní příjem DVB-T, který by se trvale nehroutil), a přitom trpí celou řadou neduhů.

- S výjimkou měst jako Praha, případně dalších oblastí se silným signálem, je obvykle nutné mít venkovní anténu (stejně jako u DVB-S);

- míření antény je alchymie, nikdo vám nezaručí, že pokud namíříte anténu na vysílač, tak vám to bude fungovat dobře – roli mohou hrát různé odrazy a další místní podmínky;

- signál je velmi náchylný na rušení – zatímco toto se dá často vyřešit použitím vhodnější antény a koaxiálního kabelu, u DVB-S nebývají problémy ani při použití toho nejlevnějšího, co na trhu najdete; zde hraje roli i u nás použitá modulace 64-QAM, která při mých testech v jižních Čechách vedla k tomu, že přeshraniční příjem z Rakouska je při příznivějším QPSK a 16-QAM často stabilnější než příjem českých TV;

- velmi malá nabídka kanálů bez výhledu na rozšíření (v ČR);

- oproti DVB-S nižší bitrate kanálů;

- pomalost technologického rozvoje – zatímco na satelitu se nové technologie nasazují velmi rychle, DVB-T prochází (opět alespoň v ČR) neustálým dohadováním, zdlouhavými testovacími provozy, schvalováním a řadou dalších brzd.

Zde na ukázce můžete vidět nalevo DVB-T Telefónica O2 a napravo Skylink DVB-S2 s dvojnásobným bitrate. Ačkoliv jsem vpravdě nezachytil zrovna srovnatelné scény, rozdíl je v reálu opravdu viditelný.

Nejčtenější články posledního měsíce

Komiks xkcd 225: Open Source
Komiks xkcd 525: Vím, že mě posloucháte
Komiks xkcd 812: Sklenice

Nejkomentovanější články posledního měsíce

Fotografujeme s Linuxem – výběr fotoaparátu (2)
Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1
Komiks xkcd 811: Svit hvězd
všechny statistiky »

Další články z této rubriky

Česká satelitní televize na Linuxu – 1
Unixové nástroje – 20 (id, who, tty, uname)
Open source business intelligence – Pentaho: instalace a úpravy
Cold boot útok – popis, obrana
openMagazin 9/2010

Hodnocení: 100 %

špatné • dobré

Nástroje: Tisk bez diskuse

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (2) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

včera 08:29 Oskar | skóre: 15
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

- oproti DVB-S nižší bitrate kanálů;

No, jak kde. Co se týče české základní nabídky, má vyšší bitrate na DVB-S pouze ČT a Prima. Ostatní programy MUXu 2 mají vyšší bitrate v DVB-T.

Stejně tak můžu napsat argumenty pro DVB-T:

- Výrazně nižší pořizovací náklady.

- Základní nabídka (MUX 1 a 2) pokryje ve běžné domácnosti jistě více než 90% denního sledovacího času; k současnému příjmu celé této nabídky stačí dvě DVB-T karty.

- Programy jsou FTA, takže odpadá celý problém se SoftCAMmem, který i v případě že je využíván s oprávněnou přístupovou kartou, přinejmenším porušuje patenty výrobců CA-technologií.

- DVB-T signál se dá snadno větvit, není třeba vést od každé karty extra kabel k anténě/multiswitchi.

- Vyšší bitrate programů MUXu 2 (a tedy pravděpodobně i vyšší kvalita).

včera 09:49 the.max | skóre: 41 | blog: Davidovo smetiště | Ústí nad Labem
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

tim vyssim bitratem u dvb-t si ses jistej? On je rozdil mezi Digi, UPC a Skylinkem docela znatelnej. Nejhur je na tom digi, UPC co se nove restehovali na Thor se zlepsili, ale porad mi prijde ze na skylinku je obraz lepsi. Na bitrate bych se musel podivat (byl jsem linej to hledat v menu).

Kdyz jsi tak krasne tedy vypsal vsechny vyhody dvb-t, co treba zminit i HD vysilani? Temer 90% obyvatel cr nebydli v praglu, takze si tezko mohou na dvb-t poustet HD ordinaci a zpravy na nove

ilegalniwindows.cz | Důrazně varuji před pitím vody! Víte že ryby souloží přímo ve vodě? ...a srát také nechodí na břeh!

včera 10:10 Luboš Doležel (Doli) | skóre: 91 | blog: Doliho blog | Kladensko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

On je rozdil mezi Digi, UPC a Skylinkem docela znatelnej. Nejhur je na tom digi, UPC co se nove restehovali na Thor se zlepsili, ale porad mi prijde ze na skylinku je obraz lepsi.

To, co pouští ta dvojka Digi TV a UPC Direct do vzduchu, to by jeden blil. Nejsem s to pochopit, že to od nich někdo kupuje. Ono UPC je vůbec jednička, když blivajz pouští i do kabelovky, kde to teda už opravdu nechápu... Doteď mám hrůzu z té jejich "digitální kvality", co propagují všude po Praze.

včera 10:53 the.max | skóre: 41 | blog: Davidovo smetiště | Ústí nad Labem
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

nejlepsi na upc je to, jak jsou ohleduplni vuci zakaznikum se starymi 4:3 televizema, hlavne u upacenejch programu. To taky clovek nechape. Oni maji porad 16:9, ale aby se lidem se starejma 4:3 pixlama zobrazoval koektne, tak tam pridaji nahoru a dolu cerny pruhy. Kdyz si to pak nekdo pusti zase na 16:9 tak ma 2 moznosti. Bud si obraz roztahne (obvykle televize umi sama), ale za cenu hnusnyho rozmazanyho a vyblytyho obrazu, nebo ma letterbox, jezne potom proc m mit clovek televizi jak kraaaava, kdyz stejne ma okolo obrazu cernej ram (pripadne televize mu korektne neumi obraz roztahnout (Samsungy)).

Kua vzdyt zijeme v 21. stoleti, tak PROC furt jeste jedou ve 4:3.

...a to nemluvim o nove, ktera vysila vetsinu filmu taky jen ve 4:3, protoze je takhle blbe kdysi nakoupila.

ilegalniwindows.cz | Důrazně varuji před pitím vody! Víte že ryby souloží přímo ve vodě? ...a srát také nechodí na břeh!

včera 21:49 Vtipnéř | skóre: 24 | blog: Vtipnéřův blog | Brno
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To taky nechápu, proč to dělají. Ale objevuje se to i u DVB-T. Dřív jsem si myslel, že je to jen u starších filmů, kde už to měli z dřívějška, ale nedávno jsem viděl takhle upravený celkem nový film. Přitom u širokoúhlých filmů mi tam ty pruhy udělá set-top box sám, mám totiž taky 10 let starou televizi s poměrem 4:3.

Ale vrchol úprav jsem viděl na ČT u některých dětských pořadů - Kouzelná školka, Hřiště 7. U starších nahrávek v poměru 4:3 jsou přidané černé pruhy po stranách, aby byl širokoúhlý, Takže na obrazovce 4:3 pak zabírá černá plocha přes 40% obrazu.

Jirka

Opening Windows is better than washing them. Clearing Windows (e.g. erasing or deleting) is much more better.

včera 22:17 Grunt | skóre: 13 | blog: Expresivní zabručení | Lanžhot
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To taky nechápu, proč to dělají.

Letterboxing je známkou profesionality.

Na co 64-bitů když to jde i s jedním? | 80.78.148.5 | rm -rf * Vás Vaší tchyně nezbaví…Vašich dat ano!

včera 09:51 Luboš Doležel (Doli) | skóre: 91 | blog: Doliho blog | Kladensko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Výrazně nižší pořizovací náklady.

Není pravda, přinejmenším nejsou náklady výrazně nižší.

k současnému příjmu celé této nabídky stačí dvě DVB-T karty.

To nevím, proč bych dělal, nejsem provozovatel IPTV. Ale na streamování po místní síti v domě stačí mít tolik sat. karet, kolik je očekávaný max. počet současných klientů.

Programy jsou FTA, takže odpadá celý problém se SoftCAMmem, který i v případě že je využíván s oprávněnou přístupovou kartou, přinejmenším porušuje patenty výrobců CA-technologií.

Patenty porušuje i Linux, to to můžeme zabalit rovnou.

DVB-T signál se dá snadno větvit, není třeba vést od každé karty extra kabel k anténě/multiswitchi.

To vůbec nevím, proč by mě mělo pálit. Když jsem natahoval pozemní TV, tak to šlo husími krky z jednoho místa, stejně jako to dělám u sat. Nejsem cikán, abych to třeba tahal oknem od jedné TV ke druhé.

Vyšší bitrate programů MUXu 2 (a tedy pravděpodobně i vyšší kvalita).

V tomhle muxu jsou Nova, Nova Cinema, Prima, Prima Cool a TV Barrandov. Souhrnný bitrate DVB-T muxu je 19,1 Mbps, na jednu stanici tedy vychází v průměru 3.82 Mbps.

Takže Skylink: Nova HD má určitě vyšší kvalitu než Nova SD, ale nebudu prudit, ta SD má 4 Mbps, Nova Cinema má 3.68 Mbps, TV Barrandov cca. to samé, Prima 5.44 Mbps, Prima Cool má 3.42 Mbps.

Takže kde je ten nižší bitrate?

včera 11:47 Oskar | skóre: 15
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Není pravda, přinejmenším nejsou náklady výrazně nižší.

Pokud se nepletu, karta Skylink stojí 1999 Kč, čtečka na ni alespoň 500 Kč. Zbytek je více-méně stejně nákladný (anténa ~ 1000Kč, kabel ~ 200 Kč, DVB karta ~ 500Kč). V tomto modelovém případu je DVB-S o cca. 150 % dražší. Jestli je to výrazně více, nebo ne, to je otázka subjektivní, záleží hlavně, jaké je plánované využití. Pokud někdo požaduje HD programy, či Slováky, beztak nemá jinou možnost, než satelit. Pokud někomu stačí nabídka MUXu 1 a 2, zřejmě se bude 150% navýšení ceny bránit.

To nevím, proč bych dělal, nejsem provozovatel IPTV. Ale na streamování po místní síti v domě stačí mít tolik sat. karet, kolik je očekávaný max. počet současných klientů.

No právě. A běžná domácnost má alespoň dva televizní přijímače (=klienty) a obvykle je požadavek ještě zároveň něco jiného nahrávat. To už je třetí klient, takže pro úplné vyloučení kolize potřebuji 3 DVB-S karty.

Když jsem natahoval pozemní TV, tak to šlo husími krky z jednoho místa, stejně jako to dělám u sat. Nejsem cikán, abych to třeba tahal oknem od jedné TV ke druhé.

Ono to souvisí s tím používáním vícero karet. Pokud je anténa daleko a karet mnoho (>=2), dají se ušetřit nemalé náklady ani ne tak na kabelu, jako spíš na práci s jeho zavedením. (Televizní anténu mají domy přes 50 let, takže je velká pravděpodobnost že nějaký jeden kabel už je natažen).

Vyšší bitrate programů MUXu 2 (a tedy pravděpodobně i vyšší kvalita).

V tomhle muxu jsou Nova, Nova Cinema, Prima, Prima Cool a TV Barrandov. Souhrnný bitrate DVB-T muxu je 19,1 Mbps, na jednu stanici tedy vychází v průměru 3.82 Mbps.

Takže Skylink: Nova HD má určitě vyšší kvalitu než Nova SD, ale nebudu prudit, ta SD má 4 Mbps, Nova Cinema má 3.68 Mbps, TV Barrandov cca. to samé, Prima 5.44 Mbps, Prima Cool má 3.42 Mbps.

Takže kde je ten nižší bitrate?

Tak zaprvé, nikde jsem napsal nic o HD verzích. Píšu o sítích 1 a 2, protože ty mají rozumné pokrytí. Za druhé: Ta data o bitových tocích na SkyLinku jsou odkud? Možná jsou trochu zastaralá. V každém případě např. zde se tvrdí to samé, co tvrdím já. Ale můžu klidně provést nové měření na nějakém konkrétním pořadu.

Myslím si, že problematika není černobílá. Nejsem proti satelitu, ani horlivý zastánce DVB-T, ale dovětek článku ve mě vyvolal dojem, že DVB-S je to jediné správné náboženství. Tak se to snažím rozporovat.

včera 12:11 Luboš Doležel (Doli) | skóre: 91 | blog: Doliho blog | Kladensko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Karta Skylink se dá koupit za 1700 Kč v HD verzi, v SD verzi levněji, i za 1300 Kč; sat. anténa za 230 Kč (60cm šunt na tuhle sat. pozici bohatě stačí), k tomu laciné LNB a pak čtečka za 150Kč i s poštovným. Za chvilku namontováno a hotovo. Stabilní příjem DVB-T jsem nevyřešil ani po půl roce, a to tu mají oficiální pokrytí hned 3 vysílače pro různé kraje. Navíc ještě ojeb se zesilovačem (což zase zavede další šum do signálu), protože vestavěné DVB-T příjmače mívají dost špatnou citlivost.

A běžná domácnost má alespoň dva televizní přijímače (=klienty) a obvykle je požadavek ještě zároveň něco jiného nahrávat. To už je třetí klient, takže pro úplné vyloučení kolize potřebuji 3 DVB-S karty.

Běžná domácnost nemá televize, které si tahají TV programy po Ethernetu Ale zde uznávám, že kdyby CS Link/Skylink lépe rozházel (resp. nerozházel) kanály mezi TP, asi by to bylo lepší.

Ono to souvisí s tím používáním vícero karet. Pokud je anténa daleko a karet mnoho (>=2), dají se ušetřit nemalé náklady ani ne tak na kabelu, jako spíš na práci s jeho zavedením. (Televizní anténu mají domy přes 50 let, takže je velká pravděpodobnost že nějaký jeden kabel už je natažen).

Ano, pravda, legacy. Ale to tu bude vždy.

Ta data o bitových tocích na SkyLinku jsou odkud? Možná jsou trochu zastaralá.

Ty údaje nejsou zastaralé, je to mé aktuální měření toku.

včera 12:23 Oskar | skóre: 15
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ta data o bitových tocích na SkyLinku jsou odkud? Možná jsou trochu zastaralá.

Ty údaje nejsou zastaralé, je to mé aktuální měření toku.

Tak možná jsou zastaralá moje data :) Je možné, že už to zvedli aspoň tak, že se bitrate DVB-S vyrovná DVB-T, protože jinak by to bylo jen pro ostudu.

Třeba já mám doma běžný CRT přijímač s běžným DVB-S2 set-top-boxem. Kdybych chtěl připojit navíc DVB-S kartu, znamená to pro mě znovu provrtat dům a natáhnout nový kabel a pro jistotu koupit i novou anténu, protože ta stávající má pozicionér. Přechod na DVB-T anténní rozvod v mém případě ustál zcela bez úprav, takže volba, jaký druh příjmu zvolit, byla vcelku jasná...

včera 13:29 Vlastimil Šetka | skóre: 26
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Klasické řešení pro příjem DVB-S na více místech je skutečně často problematické. Ale už se objevují jiná řešení - např. Inverto Unicable - stačí jejich konvertor + modifikace softwaru přijímače, takže zrovna v případě DVB-S karty pod linuxem by to neměl být problém. Pak lze signál klasisky rozbočovat až na 4 přijímače (v případě verze pro STA i na 8).

včera 16:14 gtz | skóre: 24 | blog: merlins | Brno / Brno - Venkov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

No tolik satelitnich karet? kdyz jedu z jedné parboly s multifocusem na dve televize pak musim jit 2x kabelem. MultioSwitch funguje jen jako add-in tedy na multiswitch pripojim signal z LNB a z DVB a dolu jiz musim jit xx-kabelem kolik mam karet. Bohuzel prozatim to nejde jit dolu kabelem a na nem mit vice DVB/S receiveru.

lze to resit nejakym 4x nasobnym coaxem, ale ten je celkem hodne spatne k dostani. Pokud mam stavajici kabel neni problem jit po stejnem kabelu jak s DVB/T tak i s DVB/S. Musim pouzit jen zasuvky s oddelovacem popr. nahore a dole musim mit odbocovac.

- nejhorší jsou trpaslíci ... Ti Vám vlezou všude

včera 16:50 Grunt | skóre: 13 | blog: Expresivní zabručení | Lanžhot
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Takže kde je ten nižší bitrate?

Já nechápu, o čem se to tady vy dva taliáni zase hádáte:

mplayer -lavdopts vstats …

a v souboru vstats_*.log budou všechny zajímavé data, od velikost aktuálního snímku, přes aktuální bitrate, průměrnou bitrate, přibližnou velikost GOP až po kvantizační parametr (Jakékoliv data je možné předat gnuplotu nebo labplotu pro lepší vizualizaci). Mediainfo zase může vypsat nějaké základní údaje o A/V formátu. Data z jakéhokoliv programu z Multiplexu 1-3 jsem schopen ihned poskytnout (jsem ten USB krám holt vyhrabal).

Na co 64-bitů když to jde i s jedním? | 80.78.148.5 | rm -rf * Vás Vaší tchyně nezbaví…Vašich dat ano!

včera 23:44 trekker.dk | skóre: 68
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Patenty porušuje i Linux, to to můžeme zabalit rovnou.

Ano, to Ballmer a spol. tvrdí poměrně často. On ještě nikdy neřekl nic konkrétního, takže jestlipak něco, co by takové tvrzení podložilo, předvedeš ty...

Quando omni flunkus moritati

včera 10:26 trimx
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

A nevite nekdo poradit, jak dostat z toho digitalu EPG signal pro kazdej kanal a ulozit to do souboru nebo databaze? Chtel bych si to naskriptovat, ale zatim jsem nasel na zobrazeni EPG jenom GUI aplikace, ale nic do shellu.

včera 10:30 Luboš Doležel (Doli) | skóre: 91 | blog: Doliho blog | Kladensko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Můžu poradit se jedině pohrabat ve zdrojácích VDR.

včera 11:50 Oskar | skóre: 15
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Doporučil bych program tv_grab_dvb. Je v celku jednoduchý a neměl by ho být problém upravit aby místo XMLTV generoval třeba SQL skript.

včera 13:12 trimx
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To jsem zkousel, ale pokazde kdyz dumpnu z iptv streamu EPG a dam to na zpracovani tv_grab_dvb, tak z toho nic nevyleze.

včera 13:47 Oskar | skóre: 15
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nejsi ten samý, co tenhle ajtrik?

Jak jsem psal tam, můžu poskytnout bastl pro převod MPEG-TS na DVB sekce... Nebo ho dopracuju na takovou úroveň, že se nebudu stydět ho zveřejnit :)

včera 15:05 trimx
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

No dotazu na tohle tema je vsude na internetu hooodne, ale reseni v podstate zadne, lidi se jenom ptaji ale bez odpovedi /teda krome upravte zdrojaky dvr, vlc a jinych programu/. Pokud muzes ten programek zverejnit, tak hod na nej nekde link, nebo to dej na ulozto nebo rapidshare..myslim, ze at je jakej chce, tak urcite to lidem pomuze. Pokud bys napsal na tohle tema kratkej blog, tak by to taky bylo supr /ze o co se vlastne jedna u tech sekci../.Dekuji.

včera 12:55 Jupi | skóre: 8
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Alebo pouzivat iny SW - taky co sam riesi EPG. Ja pouzivam uz 3-4 roky MythTV k maximalnej spokojnosti - ten riesi automaticky aj prijem EPG. Bezne si manzelka nahrava aj 3 programy naraz - no problem. Zatial ficim cez DVB-T (1x SK, 3x CZ a 2 alebo 3x AT MUX), ale ked vyriesim zdielanie karty s Dreamboxom, tak budem nahravat aj zo satelitu. DVB-S kartu mam...

včera 13:13 trimx
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

no a teda podle puvodniho pozadavku jak jsem se ptal, tak MythTV umi tohle udelat v shellu pres skript?

včera 15:39 Jupi | skóre: 8
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Pri spravnom nakonfigurovani, aby tahal EPG to robi automaticky vzdy v noci. Ale manualne by sa to malo dat urobit pomocou prikazu mythfilldatabase.
Inac MythTV uklada EPG do DB. Ale urcite ak ide iba o tahanie EPG, ak MythTB je na to zbytocne moc velky kaliber. To radsej ten tv_grab_dvb ako pisal Oskar.
Neviem na aky ucel sa ma to EPG pouzit, ale ak do multimedialneho centra, tak kazde MC by to malo robit samo. Ak to nerobi, tak by som ho urcite vymenil. Preto som tu spomenul MythTV.

včera 18:19 trimx
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

No prave, MythTV je kanon na vrabce a jak jsem rikal tak tv_grab_dvb z nejakeho duvodu nefunguje, zjevne jak psal Oskar je tam zapotrebi jeste meziskript, ktery neexistuje - teda existuje a ma ho asi jenom Oskar))

včera 20:58 Vtipnéř | skóre: 24 | blog: Vtipnéřův blog | Brno
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

A nešlo by spustit vdradmin a tahat EPG z localhost:8001?

Jirka

Opening Windows is better than washing them. Clearing Windows (e.g. erasing or deleting) is much more better.

včera 22:14 trimx
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

a vdradmin umi cist vstup primo ze site nebo stdin, pripadne z neceho jineho nez z tv karty?

včera 10:38 disorder | blog: weblog | Bratislava
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

na dreamboxe ide ICE karta len so SCam. kedze ostatne camy by mali podporovat cryptoworks, tak ho podozrievam, ze pouziva irdeto.

opensoft

včera 10:58 the.max | skóre: 41 | blog: Davidovo smetiště | Ústí nad Labem
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

na oscamu taky chodi, dokonce uz by meli jit i zapisy. Ted v tydnu jdsem delal 2 VU+ Duo, v jednom je jeste CW, ve druhe by mela byt ICE a zatim si nestezuje ze by to neslo. V obou je oscam, ale ne ten co se da stahnout primo z boxu, dal jsem tam o neco novejsi verzi, protoze na te 'defaultni' nechodilo ani dvbapi.

ilegalniwindows.cz | Důrazně varuji před pitím vody! Víte že ryby souloží přímo ve vodě? ...a srát také nechodí na břeh!

včera 11:05 disorder | blog: weblog | Bratislava
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

odkedy? pred 2 mesiacmi to neslo na nicom inom.

opensoft

včera 20:39 the.max | skóre: 41 | blog: Davidovo smetiště | Ústí nad Labem
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

je to par dni z5, maximalne tyden. pokud mas dreama nebo VU+, muzu poslat balicek s oscamem cosem si na to delal (abych to furt nemusel instalovat rucne)

ilegalniwindows.cz | Důrazně varuji před pitím vody! Víte že ryby souloží přímo ve vodě? ...a srát také nechodí na břeh!

včera 23:05 disorder | blog: weblog | Bratislava
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

staci aj scam, ale dobre vediet. je tam gemini2, tam sa camy lahko instaluju, casom to tam urcite bude.

opensoft

včera 10:47 Petr Srsen
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Osobně jsem měl problém se zmiňovanou čtečkou 5-crystal-phoenix.

- Jednak je v některých verzích kernelu problém s ovladačem integrovaného USB/Serial převodníku. V aktuálních udržovaných verzích kernelu je problém odstraněn, muže být potíž s některými distribučními kernely. Nejjednoduší cestou ke zjištění potenciálního problém je za běhu pc čtečku vytahnout z USB portu a pokud zůstane v systému "viset" zařízení ttyUSBx je potřeba použít novější kernel.

- Druhý problém byl s novými kartami UPC Direct vydávanými letos. Karta se úspěšně inicializuje načtou se údaje z karty apod..... Jakmile ale dojde k fyzickému dekódování signálu, karta se po chvíli zasekne a úplně přestane komunikovat. Je možné, že se jednalo o nějaký další bug v ovladači převodníku, ale nedokázal jsem najít skutečnou příčinu. Karta nefungovala regulérně ani s SASC ani s oscamem.

Takže 5-crystal-reader skončil v šuplíku a nakonec jsem skončil u systému SASC + oscam + pcsc a MSI čtečky která funguje k plné spokojenosti včetně zapisování aktualizací na kartu.

včera 10:49 janskyj | skóre: 10 | blog: linuxuv_blog
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Dobrý den, jak jsem vypozoroval v naší rodině tak hlavní výhodou satelitního příjmu je přítomnost slovenských celoplošných stanic(Markiza, STV1, JOJ).

2kvalita: kvalita je subjektiví, záleží na použitém zobrazovači. Pozor na to zaměnévání pojmu kvalita/datový tak. Třeba výše zmíněné UPC DTH při přechodu na satelit Thor ani tak výrazně nězměnilo datový tok (já tam vidím pořád čísla jako 2Mbps) ale použilo lepší implementaci encodéru.

2hd: mnoho lidí není schopné na svých televizích HD vysílání rozpoznat od SD vysílání s vyšším datovým tokem (nesedí přímo před televizí), těží se tam především v použití pokročilejšího kodeku a tím pádem lepší komprese obrazu (lepší obraz při stejném datovém toku). Ale pokud se podívmé na HD vysílání české komerční jedničky jejíž datový tok zaostává i za toky některých SD programů, tak to lze považovat především za výborný marketingový tah.

To že nova SD ze skylinku má nižší datový tok a horší kvalitu než nova SD v síti DVB-T si můžete snadno ověřit a je to dáno tím, že vlastník stanice novy se finančně nepodílí na šíření svého SD programu ze satelitu.

Krystaly, polovodiče, všechno směšné. Co tak konzole z digitronů, to by bylo něco pro pravé muže. :)

včera 11:17 Luboš Doležel (Doli) | skóre: 91 | blog: Doliho blog | Kladensko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To že nova SD ze skylinku má nižší datový tok a horší kvalitu než nova SD v síti DVB-T si můžete snadno ověřit a je to dáno tím, že vlastník stanice novy se finančně nepodílí na šíření svého SD programu ze satelitu.

Před chvíli jsem to měřil a došel jsem k prakticky identickému bitrate...

včera 11:09 ivir | skóre: 2 | Barrandov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Příloha:

- sascng-2.6.36.patch (4142 bytů)

Pro zprovoznění na jádře 2.6.36 a vyšším je nutné ošetřit modul dvbloopback kvůli odstranění BKL z jádra. Pár dnů jsem se s tím trápil a v příloze jest vytvořený patch. Občas mi vyběhne hláška od karty do logu, ale funguje to a spíše to tipuji na stav ovladače karty Tevii S470.

včera 11:15 Luboš Doležel (Doli) | skóre: 91 | blog: Doliho blog | Kladensko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Mně to nejelo ani na 2.6.35.8, žádné chyby, prostě to jen celé jaksi podivně nefungovalo. Tak zkusím .36 s patchem.

včera 13:30 kapo | skóre: 7 | blog: runtime
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Ahoj, nevite nekdo, jak dekodovat porad nahrany na CT nekdy minuly rok? On se ulozil na satelitni rekorder kodovane a ted uz nejde s tou samou kartou prehrat. Asi zmenili klice ci co...

Diky za moznosti nasmerovani...

Why make things difficult, when it is possible to make them cryptic... - Aksel Peter Jorgensen

včera 13:52 Oskar | skóre: 15
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Osobně to neumím ani po hodině, ale po roce je to zcela jistě nemožné, protože se během té doby vyměnily klíče na čipové kartě. Pokud by ke změně klíčů nedošlo, dal by se záznam dekódovat za předpokladu, že obsahuje také ECM zprávy (CAM tabulky)...

Jak to ale prakticky provést, na to jsem nepřišel.

včera 13:41 pushkin | skóre: 37 | blog: FluxBlog
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Jenom malý komentář pod čarou:

K bodu:

Proč se obtěžovat s DVB-S:

velmi malá nabídka kanálů bez výhledu na rozšíření (v ČR);

Před poměrně dlouhou dobou jistý klasik napsal do své písně verš

Got thirteen channels of shit on the T.V. to choose from.

což i současnou situaci poměrně pěkně vystihuje. V místě bydliště totiž přijímáme ze vzduchu 26 programů a po pravdě dost často je problém si vybrat kvalitní pořad i z tohoto počtu. Osobně mám dojem, že i kdyby těch kanálů bylo 260, pořád to bude jen 260 channels of shit on the T.V. to choose from...

Ty jsi administrator, já jsem root ... kdo je víc??

včera 13:59 Luboš Doležel (Doli) | skóre: 91 | blog: Doliho blog | Kladensko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To si nemyslím. Taky mám XXX stanic, ale našel jsem mezi nimi XX kvalitních. To samozřejmě neznamená, že všude pořád vysílají něco zajímavého... Člověk musí brát třeba českou Novu a podobné jako něco, kde je sem tam něco hezkého, ale trvale se na to koukat prostě nedá.

V UK například ve vzduchu vysílá i AlJazeera, a to už mi přijde jako kvalitní stanice navíc. A takových je na satelitu hodně, od BBC HD až po Deutsche Welle

včera 23:47 trekker.dk | skóre: 68
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jak to řekl i jistý pan Ba'al: "Over 600 channels and nothing to watch."

Quando omni flunkus moritati

včera 14:40 Grunt | skóre: 13 | blog: Expresivní zabručení | Lanžhot
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

oproti DVB-S nižší bitrate kanálů;

Což o to. Bitrate by i stačila ( já osobně už se hrál s 1080p MPEG-1 a průměrnou bitrate něco málo nad 2.5Mbps ), ale ten jejich statistický přidělovaný multiplexovací zázrak je… fakt zázrak ( a věřím, že i vhodně oceněný zázrak ). Doporučuju si udělat o podobné bitrate a s podobnými parametry video třeba pomocí ffmpegu. No o vhodně seštelovaném MJPEGu už radši nemluvím vůbec. Rozhodně to teda dle mého názoru není ukázka Bleeding edge technologie. Ale budiž, musí to být real-time kódování s co nejmenší prodlevou, tak budiž (teda nehledě na to, že MJPEG umí 2-pass kódování na krátké úseky v reálném čase).

signál je velmi náchylný na rušení – zatímco toto se dá často vyřešit použitím vhodnější antény a koaxiálního kabelu, u DVB-S nebývají problémy ani při použití toho nejlevnějšího, co na trhu najdete; zde hraje roli i u nás použitá modulace 64-QAM, která při mých testech v jižních Čechách vedla k tomu, že přeshraniční příjem z Rakouska je při příznivějším QPSK a 16-QAM často stabilnější než příjem českých TV;

No, oni musí myslet ekonomicky (čti: za každou cenu musí nacpat co nejvíc kanálu do jednoho multiplexu). Teď mi přijde, že ovšem přešli ze snižování bit-rate na trik mnohem podlejší. Nevím jestli korekční kódy co se v DVB-T používají mají pevně danou délku (nebo jestli se počítají z bloku o pevné šířce), ale osobně mi přijde, že bit-rate už nechali na pokoji a pomalounku začali šetřit na tomhle. Já otočím hlavou doprava, podívám se z okna a hledím na vysílač, no buď mám někde poblíž fakt hodně silný zdroj rušení a nebo si to jinak už nedovedu vysvětlit ( i když televize se neobtěžuje moc nějakou chybu zobrazit). Myslím zas vytáhnu ten no-name USB stick. Jen škoda, že nevím jak si tuto informaci zobrazit a že nevím jaké byly hodnoty v minulosti.

Na co 64-bitů když to jde i s jedním? | 80.78.148.5 | rm -rf * Vás Vaší tchyně nezbaví…Vašich dat ano!

včera 14:55 Oskar | skóre: 15
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Příloha:

- dvbtrate.png (45367 bytů)

Nevím jestli korekční kódy co se v DVB-T používají mají pevně danou délku (nebo jestli se počítají z bloku o pevné šířce), ale osobně mi přijde, že bit-rate už nechali na pokoji a pomalounku začali šetřit na tomhle.

Kdepak, DVB-T vysílání z velkých vysílačů má už léta stále stejné parametry - FEC 3/4 a GI 1/4. Při jiném nastavení by vycházel jiný bitový tok (podle přiložené tabulky).

včera 14:56 Oskar | skóre: 15
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Oops FEC je 2/3. Bitový tok tedy vychází 19,91 Mbps (M=1e6)

včera 16:36 Grunt | skóre: 13 | blog: Expresivní zabručení | Lanžhot
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To jo, jenže je dané standardem pevně, že se musí počítat pevně z velikosti paketu 188-bajtů?

Na co 64-bitů když to jde i s jedním? | 80.78.148.5 | rm -rf * Vás Vaší tchyně nezbaví…Vašich dat ano!

včera 15:21 Jiri Dobry
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Pokud na sledovani pouzivate VDR je pitomost resit SACS mezivrstvu. Ten samy kod obsahuje modul primo pro VDR. Podstatny rozdil je ve stabilite.

včera 22:59 petrg
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ano to bych podtrhnul pouzivam to cca 2 roky jede to cca 2 roky bez vypadku, software pro ctecku newcs. Takze ne sacs jako modul jadra ale jako modul vdr . V PC mam 4 karty a jede to jako igmp stream server no parada.

dnes 00:01 trekker.dk | skóre: 68
Rozbalit Rozbalit vše Re: Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

S výjimkou měst jako Praha, případně dalších oblastí se silným signálem, je obvykle nutné mít venkovní anténu

... která nicméně obvykle bývá namontována, protože málokdo si pořizuje televizi "from scratch"

míření antény je alchymie, nikdo vám nezaručí, že pokud namíříte anténu na vysílač, tak vám to bude fungovat dobře – roli mohou hrát různé odrazy a další místní podmínky;

...a proto mají přijímače ukazovátko síly signálu. A jediná místní podmínka, která ti může opravdu překážet, je bydlení v dolíku obklopeném kopci ze všech stran. Takových míst zase moc není.

signál je velmi náchylný na rušení

Neodpovídá pozorování... v paneláku máme jednu společnou anténu pro osm pater a dva vchody a příjem je naprosto bezproblémový. A pokud vím, žádná rekonstrukce se nedělala.

zde hraje roli i u nás použitá modulace 64-QAM, která při mých testech v jižních Čechách vedla k tomu, že přeshraniční příjem z Rakouska je při příznivějším QPSK a 16-QAM často stabilnější než příjem českých TV;

Akorát máš při stejné šířce zabraného pásma čtyřikrát/šestnáctkrát menší datový tok. Takže buď musíš na úkor sousedů zabrat větší pásmo, nebo se spokojit s menším počtem kanálů...

S ostatním by se dalo víceméně souhlasit, ale ty první tři body jsou vyloženě "kdo chce psa bít" bláboly.

Quando omni flunkus moritati

Založit nové vlákno • Nahoru

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Green Lantern (2011) - trailer

LinuxAlt 2010 na téma bezpečnosti – reportáž

Aleš Miklík: Český Internet je už pouze půl roku za tím „světovým“

Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- HMI/SCADA PROGRAMATOR (I PRO ABSOLVENTY)

- IT ADMINISTRATOR - JUNIOR

- IT Project Manager

- Junior SW Tester

- JAVA PROGRAMÁTOR V BRNĚ

- Koordinátor/Koordinátorka

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Články / Komiks xkcd 528: Windows 7

Štítky: komiks, práce, Windows, xkcd

Komiks xkcd 528: Windows 7

00:01 | Redakce | Různé | 4113×

XKCD česky.

WINDOWS 7

← xkcd 815: Mí | originál: http://xkcd.com/528/

Překlady xkcd vycházejí se svolením původního autora. © Randall Munroe.
Překlad: Robert Krátký, písmo: Martin Stiborský

Uvedená práce (dílo) podléhá licenci Creative Commons Uveďte autora-Neužívejte dílo komerčně 2.5

Nejčtenější články posledního měsíce

Komiks xkcd 225: Open Source
Komiks xkcd 525: Vím, že mě posloucháte
Komiks xkcd 812: Sklenice

Nejkomentovanější články posledního měsíce

Fotografujeme s Linuxem – výběr fotoaparátu (2)
Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1
Komiks xkcd 811: Svit hvězd
všechny statistiky »

Seriál XKCD česky (dílů: 101)

Komiks xkcd 648: Podzimní listí (první díl)
<—« Komiks xkcd 815: Mí
Komiks xkcd 528: Windows 7 (poslední díl)

Odkazy a zdroje

http://xkcd.com/528/

Další články z této rubriky

Komiks xkcd 528: Windows 7
Vánoční soutěž s Chytrou planetou IBM
Komiks xkcd 815: Mí
Reportáž: Google Developer Day 2010 v Praze
Komiks xkcd 814: Dioda

Hodnocení: 82 %

špatné • dobré

Nástroje: Tisk bez diskuse

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (1) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

včera 00:06 Jendа | skóre: 55 | blog: Výlevníček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

No to by mě zajímalo, jestli se někdy někdo odváží v ČR publikovat #29.

Snowboarding? To je něco jako waterboarding…?

včera 00:17 Luboš Doležel (Doli) | skóre: 91 | blog: Doliho blog | Kladensko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Vzhledem k absurdním zákonům v ČR asi opravdu ne.

včera 08:54 Filip Jirsák | skóre: 61 | blog: Fillog
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nechápu, co by na tom bylo odvážného, a který absurdní zákon by to mělo porušovat.

Nezisková média si zaslouží silnější hlas. Jan Rybář a Ekolist.cz mohou pracovat Rok jinak i díky vám.

včera 09:24 Tomáš
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ten alternativní text je asi problém.

včera 09:58 Filip Jirsák | skóre: 61 | blog: Fillog
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Z pohledu zákona? Není. Problém je to jen pro ty, kteří zákony nechápou a pak tvrdí, jak jsou všechny zákony špatné.

Nezisková média si zaslouží silnější hlas. Jan Rybář a Ekolist.cz mohou pracovat Rok jinak i díky vám.

včera 10:03 Luboš Doležel (Doli) | skóre: 91 | blog: Doliho blog | Kladensko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Opravdu si myslíš, že by v ČR prošlo prohlašovat o holocaustu, že to byla "přijatelná alternativa"? Kdo veřejně popírá, zpochybňuje, schvaluje nebo se snaží ospravedlnit nacistické nebo komunistické genocidium nebo jiné zločiny nacistů nebo komunistů proti lidskosti, bude potrestán odnětím svobody na šest měsíců až tři léta. Tohle je schvalování a ospravedlňování v jednom!

Já myslel, že žijeme ve státě, kde nemůžete v diskuzích nadávat na všeobecně známé podvodníky (Prolux) a lidé jsou na webu usvědčeni podle toho, že se někdo podepíše jejich jménem.

včera 10:27 martin
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

tak tos myslel blbe...

včera 11:19 Luboš Doležel (Doli) | skóre: 91 | blog: Doliho blog | Kladensko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nekecej, tak proč se musela negativní diskuze o Proluxu mazat?

včera 13:51 imploder | skóre: 7
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Zásadní rozdíl: diskuze o Proluxu nebyla myšlena jako (vtipný) komiks ani jiná fikce.

včera 14:00 Luboš Doležel (Doli) | skóre: 91 | blog: Doliho blog | Kladensko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ano, byla to totiž pravda. A to se musí vymýtit.

včera 15:39 martin
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

tak si precti diskuze na novinkach za jeden den a k tvemu prikladu ti to poskytne nekolik tisicu protiprikladu. enjoy ;)

včera 15:54 Jendа | skóre: 55 | blog: Výlevníček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tohle jsem nepochopil… Vždyť sám soudce přiznal, že chování Proluxu nebylo zrovna ukázkové.

Btw. nevíte někdo, jak ten případ pokračuje?

Snowboarding? To je něco jako waterboarding…?

včera 10:27 Filip Jirsák | skóre: 61 | blog: Fillog
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tohle není schvalování ani ospravedlňování. To „přijatelná alternativa“ je totiž v nějakém kontextu.

Nezisková média si zaslouží silnější hlas. Jan Rybář a Ekolist.cz mohou pracovat Rok jinak i díky vám.

včera 11:18 Luboš Doležel (Doli) | skóre: 91 | blog: Doliho blog | Kladensko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Takže když řeknu, že Bůh říká, že [doplňte popírání], tak jsem z obliga?

včera 11:35 Filip Jirsák | skóre: 61 | blog: Fillog
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Takhle obecně se to říct nedá. Záleží na kontextu – ten komix holokaust ani neschvaluje, ani nepopírá, ani neobhajuje.

Nezisková média si zaslouží silnější hlas. Jan Rybář a Ekolist.cz mohou pracovat Rok jinak i díky vám.

včera 13:02 Robert Krátký | skóre: 94 | blog: Robertův bloček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

ten komix holokaust ani neschvaluje, ani nepopírá, ani neobhajuje.

A když někdo zveřejní na webu článek cizího autora o tom, že holokaust možná vypadal jinak, než říká oficiální verze, tak to znamená, že "schvaluje, popírá nebo obhajuje"?

včera 13:09 Filip Jirsák | skóre: 61 | blog: Fillog
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Když někdo zveřejní článek, ve kterém holokaust (bezdůvodně) popírá, tak ho popírá. Nezáleží přece na tom, kdo je pod tím článkem podepsaný – to by si pak každý nějaké jméno vymyslel, a zákonu by se tak vyhnul.

Nezisková média si zaslouží silnější hlas. Jan Rybář a Ekolist.cz mohou pracovat Rok jinak i díky vám.

včera 14:26 trekker.dk | skóre: 68
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Neodpovídáš na otázku...

Quando omni flunkus moritati

včera 14:35 Filip Jirsák | skóre: 61 | blog: Fillog
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Odpovědět na původní otázku nelze, protože otázka předpokládá příčinné souvislosti tam, kde nejsou. To, zda někdo „schvaluje, popírá nebo obhajuje“, nijak nesouvisí s tím, kdo je či není autorem textu, ani s tím, zda se text liší od jakési „oficiální“ verze. Takže to neznamená ani že „schvaluje, popírá nebo obhajuje“, ani opak.

Nezisková média si zaslouží silnější hlas. Jan Rybář a Ekolist.cz mohou pracovat Rok jinak i díky vám.

včera 14:53 Robert Krátký | skóre: 94 | blog: Robertův bloček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To, zda někdo „schvaluje, popírá nebo obhajuje“, nijak nesouvisí s tím, [...] zda se text liší od jakési „oficiální“ verze.

A v čem jiném by tedy mohla spočívat nezákonnost než v odklonu od ofic. verze?

včera 15:09 Filip Jirsák | skóre: 61 | blog: Fillog
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Důležitá není shoda či rozdíl s nějakou „oficiální“ verzí, ale účel. Pokud je účelem propagovat fašismus a jako prostředek se používá to, že se autor vyhýbá všemu, co by mohlo nějak zpochybnit to, co hlásá, je to nezákonné. Pokud někdo provede seriózní výzkum (třeba aby zjistil, jak různé skupiny skupiny obyvatele v různých místech různě ovlivňovali předválečný společenský a kulturní život), který bude brát v úvahu dosavadní výzkumy (a pokud dospěje k rozporům, bude hledat jejich příčiny), nezákonné to nebude. Prostě mezi hledáním pravdy a hledáním (jen) těch věcí, které by nějak mohly podpořit můj názor (a popíráním všeho ostatního) je rozdíl, a není nijak jednoduché to druhé maskovat prvním.

Nezisková média si zaslouží silnější hlas. Jan Rybář a Ekolist.cz mohou pracovat Rok jinak i díky vám.

včera 18:34 Robert Krátký | skóre: 94 | blog: Robertův bloček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nelíbí se mi, že by taková věc měla být trestná na základě "serióznosti". Ten text naplňuje tvoji definici v tom, že předkládá nějaká tvrzení, dospívá k rozporům oproti státem posvěcené verzi a vyvozuje z toho závěry. A ten samotný fakt, že prezentuje vývody odlišné od oficiální verze, z něj v očích naší justice dělá nezákonnou záležitost.

Podle mého názoru je takové nahlížení absurdní, pošetilé a pro demokracii nebezpečné. Mnohem snáze se mi ztotožňuje s omezením svobody slova až na základě institutu "clear and present danger" a navazujícího "imminent lawless action". Diskutivaný text IMO nesplnuje ani jedno z těchto kritérií. Ostatně, ten text dle mého soudu nemá ani za cíl propagovat fašismus Stíhání toho, kdo ho zveřejnil, považuji za zhovadilost.

včera 18:36 Robert Krátký | skóre: 94 | blog: Robertův bloček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jo, mimochodem, já osobně ten text považuji za snůšku blábolů, ale to nemění můj názor na to, co se kolem něj děje.

včera 22:53 Bedňa | skóre: 17 | blog: Žumpa | Horňany
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Pôvodne som do tohoto abhackers vlákna nechcel ani zasiahnuť. Chlapi ale toto by bolo lepšie prebrať niekde pri pivku. Tiež sa mi občas stáva že nemôžem (nechcem) akceptovať iný názor. Takže keď si to už čítam tretí krát od začiatku vlákna tak mi vychádza len jedno, každý si môže v demokracií hovoriť čo chce, otázka je ako dopadne na súde. Ale kvôli tomu sa tu neukrižujeme,či? :)

Táto správa neobsahuje vírusy, pretože nepoužívam MS Windows.

včera 23:10 Jendа | skóre: 55 | blog: Výlevníček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

každý si môže v demokracií hovoriť čo chce, otázka je ako dopadne na súde

Uveď nějaký režim, kde si každý nemůže říkat, co chce.

Snowboarding? To je něco jako waterboarding…?

včera 23:15 Bedňa | skóre: 17 | blog: Žumpa | Horňany
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Pred 89

Táto správa neobsahuje vírusy, pretože nepoužívam MS Windows.

včera 23:21 Jendа | skóre: 55 | blog: Výlevníček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To mohl také každý říkat, co chtěl. Samozřejmě u soudu to pak dopadlo všelijak.

Snowboarding? To je něco jako waterboarding…?

včera 23:40 Marián André | skóre: 10 | blog: Qblog
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tam platilo, že slobodu prejavu, ale so slobodou po prejave to už nebolo také jednoznačné...

O mne.

dnes 00:51 dementni.lojzik | skóre: 15 | blog: ze zivota na vsi
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nelíbí se mi, že by taková věc měla být trestná na základě "serióznosti". Ten text naplňuje tvoji definici v tom, že předkládá nějaká tvrzení, dospívá k rozporům oproti státem posvěcené verzi a vyvozuje z toho závěry. A ten samotný fakt, že prezentuje vývody odlišné od oficiální verze, z něj v očích naší justice dělá nezákonnou záležitost.

neni mi z predchoziho explicitne zrejme, o kom je rec, ale na chvili predpokladejme, ze o Stworovi... zakon samotny imho z toho nedela nezakonnou zalezitost, nybrz dany soudce (ostatne pekne je to videt na tom, ze jeden jej osvobodi a druhy rozsudek zrusi - tedy nevim (a nechce se mi to hledat), na zaklade ceho ten rozsudek zrusil, jestli to treba nebylo jen kvuli nejakemu procesnimu neodstatku). Tj. je dulezite rozlisovat mezi spatnym zakonem a spatnym soudcem. Zakon nemuze do detailu popsat vsechny moznosti, co, kdy a za jakych podminek je tresny cin nebo neni a ani se o to nesnazi. Od toho jsou zde soudci, aby dany cin posoudili a udelili vysi trestu.

Nechci ani debatovat o tom, jestli je zminovany zakon dobry nebo spatny, sam v tom nemam uplne jasno, co by bylo lepsi, jen chci uporornit na casty omyl, kdy soudce vyuzije/zneuzije volnosti, kterou mu dava zakon a lide z toho vyvozuji, ze spatny je zakon. To je ale velmi casto (ne nutne vzdy) chybna uvaha.

včera 15:41 martin
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

ona existuje oficialni verze historie? kde se to da koupit?

včera 16:01 Jendа | skóre: 55 | blog: Výlevníček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Koupit nevím (asi s nějakou tištěnou Sbírkou), ale dá se to stáhnout z webu Ministerstva vnitra.

Snowboarding? To je něco jako waterboarding…?

dnes 00:37 dementni.lojzik | skóre: 15 | blog: ze zivota na vsi
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

no nevim, co tam ctes ty, ale me z toho tak maximalne vyplyva, ze naciste a komuniste pachali genocidium a zlociny proti lidskosti... tyto dve (navic pravdiva - a opravdu nedoporucuji nesouhlasit)) fakta bych tedy nemel odvahu nazyvat "verzi historie"... Co me ale na danem paragrafu prijde vtipne je "nacistické, komunistické nebo jiné genocidium". Nechce nekdo napsat napsat na ministerstvo spravedlnosti o upresneni vykladu, zda se pocita napr. i turecka genocida na Armenech (a dat do CC tureckou amabasadu) ?

včera 22:17 Tomáš Pěnička | skóre: 28 | blog: Tomik
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nedá se koupit, historii vždycky píše vítěz (a není to vítěz okesního přeboru v přespolním běhu).

včera 14:31 kralyk | skóre: 23 | blog: Untitled
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nezáleží přece na tom, kdo je pod tím článkem podepsaný – to by si pak každý nějaké jméno vymyslel, a zákonu by se tak vyhnul.

Pokud tady narážíme na Stworu, tak on prokazatelně ten článek ani nenapsal, ani nepřeložil, pouze publikoval na svém webu. Čili ten argument o tom, že by si to každý mohl podepsat jak chtěl je tady naprosto mimo mísu, protože to se prokazatelně nestalo.

Nevidím důvod, proč by na tom ábíčko mělo být v případě publikování toho stripu jinak...

Miluju hudbu. Proto ji neposlouchám reprodukovanou.

včera 14:39 Filip Jirsák | skóre: 61 | blog: Fillog
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Pokud tady narážíme na Stworu, tak on prokazatelně ten článek ani nenapsal, ani nepřeložil, pouze publikoval na svém webu. Čili ten argument o tom, že by si to každý mohl podepsat jak chtěl je tady naprosto mimo mísu, protože to se prokazatelně nestalo.

Právě to publikování je podstatné. Pokud to někdo napíše a vzápětí spálí, není v tom žádný problém – problém je v té publikaci.

Nevidím důvod, proč by na tom ábíčko mělo být v případě publikování toho stripu jinak...

Protože ten komix je něco úplně jiného. Když si přečtete diskusi od začátku, nikdo tu netvrdí, že Abíčko by komix publikovat mohlo, protože je sice protizákonný, ale zodpovědnost nese autor, nikoli Abíčko. Tvrdím, že ten komix nijak neporušuje zákon.

Nezisková média si zaslouží silnější hlas. Jan Rybář a Ekolist.cz mohou pracovat Rok jinak i díky vám.

včera 14:42 kralyk | skóre: 23 | blog: Untitled
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Když si přečtete diskusi od začátku, nikdo tu netvrdí, že Abíčko by komix publikovat mohlo, protože je sice protizákonný, ale zodpovědnost nese autor, nikoli Abíčko. Tvrdím, že ten komix nijak neporušuje zákon.

Takže když použiju stejný argument jako ty před chvílí: Když chci publikovat něco, co popírá holokaust, stačí, když to vsadím do nějakého "komického" rámce, podobně jako ten komix, a jsem za vodou, vše prominuto.

Miluju hudbu. Proto ji neposlouchám reprodukovanou.

včera 14:52 Filip Jirsák | skóre: 61 | blog: Fillog
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Právě naopak. Záleží na skutečném obsahu, na sdělení. Sdělením toho komixu rozhodně není nic, co by nějak popíralo holokaust nebo se ho snažilo ospravedlnit.

Nezisková média si zaslouží silnější hlas. Jan Rybář a Ekolist.cz mohou pracovat Rok jinak i díky vám.

včera 19:48 kralyk | skóre: 23 | blog: Untitled
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

nebo se ho snažilo ospravedlnit.

Eh? V tom komixu, ten týpek v klobouku naznačuje, že holokaust byla lepší alternativa než nechat Hitlera malovat.

Miluju hudbu. Proto ji neposlouchám reprodukovanou.

včera 16:32 Mti. | skóre: 28
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ten konkretni odkazovany komix (dle meho) nic nepopira. Jiste, asi hrozi, ze se najde par de^H^Hjedincu, kteri vytrhnou par slov z kontextu a udelaji na tom politickou karieru, ale to uz je druha vec. Takovym zpusobem by pak slo udelat rasistu z kohokoliv, kdo zamyka auto a byt, ze? :-/

(ehm, kdyz uz jsme u tech radobyrasistu a vubec spolecensky nebezpecne symboliky ... nevite jestli nekde existuje archiv serveru kartinki.cz? )

Vidim harddisk mrzuty, jehoz hlava plotny se dotyka...

včera 23:41 pc2005 | skóre: 25 | liberec
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

(ehm, kdyz uz jsme u tech radobyrasistu a vubec spolecensky nebezpecne symboliky ... nevite jestli nekde existuje archiv serveru kartinki.cz? )

Možná se tak zeptat autorů na okounovi. Jinak asi stylem, co sis nestahl, tak smůla. Btw na okounu je i něco jako pokračování kartinek, ale obecně je kvalita dost mizivá.

BTW možná by stálo za pokus autory přemluvit, aby spustili nějakej revival (proč vlastně byly kartinki zrušený?).

malamanteau | nevykat | Sháním ISA/PCI grafiku s paralelním LCD rozhraním

včera 10:39 imploder | skóre: 7
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nedávno byl v příloze HN Víkend článek o létajících talířích, co údajně Němci za 2. světové vyvíjeli v Čechách. Byly tam kreslené ilustrace SSáků a symbolika byla zcenzurovaná. Takže i tam se báli. Je otázka, jestli jsou zákony opravdu takhle přísné, nebo je to jenom přehnaná opatrnost (aka předposranost).

včera 10:54 wintermute
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Sa prestahuj na Slovensko :). U nas to bolo v ramci slobody prejavu odstranene z tresneho zakona. Teda nie, ze by som chvaloval porieranie, zpochybnovanie, schvalovanie, ospravedlnovanie toho co vas tresny zakon povazuje za tresny cin, ale u nas vyslovenie nazoru (pokial forma a obsah nieje v rozpore s inym paragrafom §421-§424 tresneho zakona), aj ked nespravneho, sa nepovazuje za tresny cin (aj keby bol ten nazor napr. vulgarny).

včera 15:43 martin
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

tak na slovensku je to nutnost, jinak by uz slota davno brucel..

včera 16:43 lucorp | blog: lucorp
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

vtipny komentar, aj ked zakryva skutocnost ze akekolvek obmedzovanie slobody slova je zarodkom totalitnej spolocnosti. A o to tu ide v prvom rade.

D'oh !!!

včera 23:27 andrej
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

nie nie, szlota janos ma imunitu takze moze soferovat spity namol, oplzlo hocikomu nadavat, mocit z balkona, klamat, porusovat medzinarodne zakony o leteckej preprave osob, vsetko jedno.

včera 13:55 nikdo
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

http://img526.imageshack.us/img526/8999/hitlerur.jpg

včera 06:23 LukynZ | skóre: 1 | blog: status_quo | Ostrava
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

snad asi prvni xkcd u ktereho jsem se zasmal

včera 06:26 vlastikroot | skóre: 21 | blog: vlastikovo | Milevsko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

A já třeba ani trochu.

Sg1-game | We will destroys the Christian's legion ... and the cross, will be inverted | IP 85.13.98.47

včera 10:26 BostX
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

hahaha :)

včera 10:44 Bedňa | skóre: 17 | blog: Žumpa | Horňany
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Hitler nasratý že si nezahraje GTA v najväčšom rozlíšení na PC/Windows

Táto správa neobsahuje vírusy, pretože nepoužívam MS Windows.

včera 12:03 Michal Fecko | skóre: 25 | blog: Poznámkový blog
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

LOL

Panasonic Toughbook CF-18,Pentium M 900Mhz,1.2GB RAM,60GB HDD,WIFI,BT, PCMCIA,ser.port,2x USB,Win/Slax

včera 19:07 Petr Maleček | skóre: 19 | Plzeň - Bolevec
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Je nás víc

LinMuck, WinFuck :-P

včera 21:09 rofl.rofl | skóre: 10
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 528: Windows 7

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

A je k dostaní i Himler verze?

Mozek je aparát, jehož pomocí si myslíme, že myslíme.

Založit nové vlákno • Nahoru

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Green Lantern (2011) - trailer

LinuxAlt 2010 na téma bezpečnosti – reportáž

Aleš Miklík: Český Internet je už pouze půl roku za tím „světovým“

Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- SAP SPECIALISTA v oblasti IT

- Jr. Developer .NET

- System Service Representative IBM

- Junior IT HELPDESK

- Konzultant/ka informačního systému

- Software Engineer Java

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Články / Vánoční soutěž s Chytrou planetou IBM

Štítky: AbcLinuxu, e-mail, IBM, komunikace, predmety, smart, SmartPlanet, soutěž

Vánoční soutěž s Chytrou planetou IBM

24.11. | Redakce | Různé | 1720×

AbcLinuxu vám přináší vánoční soutěž s Chytrou planetou IBM. Hrajeme o několik hraček nejen pro dospělé a další ceny.

Letos může dárkem pod váš vánoční stromeček přispět i AbcLinuxu. Hrajeme o všelijaké nelinuxové hračky, snad abyste se alespoň o Vánocích věnovali něčemu jinému než počítačům – třeba nějaké jiné technice. Žádné operační systémy v našich dárcích ale asi nehledejte, i když věříme, že někteří z vás by dokázali Linux rozchodit kdekoliv. Tak o co vlastně soutěžíme?

Sponzorem této soutěže
je IBM SmartPlanet.

1. cena: Robot WowWee Femisapien, aneb trocha té inteligence ve světě techniky

2. cena: RC auto Jeep 1:18 W3200N na dálkové ovládání pro tu správnou vánoční zábavu

3. cena: Repročepice se sluchátky, aby vám nebyla zima na uši

4. - 8. cena: Reklamní předměty IBM SmartPlanet a AbcLinuxu

Jak mohu zkusit své štěstí?

Stačí odpovědět na několik otázek a (pravdivě) vyplnit své kontaktní údaje. Čas na to máte do 12. prosince 2010.

Podle IBM budou superpočítače budoucnosti mít velikost:
a) běžného desktopu
b) kostky cukru
c) balíčku karet

Linux (jádro) je k dispozici pod licencí:
a) GNU GPL v2
b) GNU GPL v3
c) BSD

Operační systém založený na Linuxu určený pro mobilní telefony se nazývá:
a) Goobuntu
b) Linuxoid
c) Android

Jméno a příjmení

E-mail

Poštovní adresa

Nejčtenější články posledního měsíce

Komiks xkcd 225: Open Source
Komiks xkcd 525: Vím, že mě posloucháte
Komiks xkcd 812: Sklenice

Nejkomentovanější články posledního měsíce

Fotografujeme s Linuxem – výběr fotoaparátu (2)
Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1
Komiks xkcd 811: Svit hvězd
všechny statistiky »

Další články z této rubriky

Komiks xkcd 528: Windows 7
Vánoční soutěž s Chytrou planetou IBM
Komiks xkcd 815: Mí
Reportáž: Google Developer Day 2010 v Praze
Komiks xkcd 814: Dioda

Hodnocení: 100 %

špatné • dobré

Nástroje: Tisk bez diskuse

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (1) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

24.11. 14:15 Jardík | skóre: 37 | blog: jarda_bloguje
Rozbalit Rozbalit vše Re: Vánoční soutěž s Chytrou planetou IBM

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Když ještě dneska vytvořím OS pro mobilní telefony založený na linuxu a s názvem jedna možnost z výše uvedených (nechci napovídat), bude to považováno za správnou odpověď?

readme | Nejezte žlutý sníh

24.11. 15:01 Luboš Doležel (Doli) | skóre: 91 | blog: Doliho blog | Kladensko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Vánoční soutěž s Chytrou planetou IBM

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ne

24.11. 16:52 Jardík | skóre: 37 | blog: jarda_bloguje
Rozbalit Rozbalit vše Re: Vánoční soutěž s Chytrou planetou IBM

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To je pak ale pěkně nefér soutěž

readme | Nejezte žlutý sníh

24.11. 19:13 _dworkin
Rozbalit Rozbalit vše Re: Vánoční soutěž s Chytrou planetou IBM

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nikde neni uvedeno ze mas odpovedet spravne, abys vyhral, jen ze mas odpovedet a nepoplest kontakt .) A taky tam neni nic o souhlasu schranovani osobnich udaju. :)

24.11. 19:30 Jardík | skóre: 37 | blog: jarda_bloguje
Rozbalit Rozbalit vše Re: Vánoční soutěž s Chytrou planetou IBM

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To je pravda, jak mi to můžou poslat, když jim nedám souhlas zpracovat moje osobní údaje? Ta soutěž bude nějaký chyták, aby mi mohly posílat SPAMy

readme | Nejezte žlutý sníh

24.11. 19:40 _dworkin
Rozbalit Rozbalit vše Re: Vánoční soutěž s Chytrou planetou IBM

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

13.prosince vyjde clanek se seznamem adres, IP a z nich pisicich prezdivek co se nechali nachytat na prislib robotka pod stromeckem .)
No tak dobre, clanek s anonymnim grafem je mnohem realnejsi. Ta cena by byla jinak prislis vysoka.

24.11. 20:41 Luboš Doležel (Doli) | skóre: 91 | blog: Doliho blog | Kladensko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Vánoční soutěž s Chytrou planetou IBM

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tak fajn, jestli vyhraješ, tak ti nic nepošleme

24.11. 20:42 Luboš Doležel (Doli) | skóre: 91 | blog: Doliho blog | Kladensko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Vánoční soutěž s Chytrou planetou IBM

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jinak ano, budeme ti posílat spamy, on rána do večera na samé 32bitové programy

24.11. 22:33 Jardík | skóre: 37 | blog: jarda_bloguje
Rozbalit Rozbalit vše Re: Vánoční soutěž s Chytrou planetou IBM

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Má to jeden háček, já se soutěže nezúčastnil, protože mi ceny nepřipadají užitečné a proto neubírám šanci někomu jinému tyto ceny vyhrát místo mě. Jinak můj e-mail si stejně můžete vyhrabat v databázi, ale posílejte to z domény abclinuxu.cz, protože tento e-mail slouží na různé pochybné registrace a pokud se zrovna někde neregistruju, tak je aktivován velice restriktivní filtr a jako jediná položka na whitelistu je abclinuxu.cz, který je přeposlán na jinou adresu, ostatní se okamžitě maže.

readme | Nejezte žlutý sníh

24.11. 19:13 Rezza | skóre: 18 | blog: rezza | Brno, Zlín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Vánoční soutěž s Chytrou planetou IBM

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nevim jestli za jeden den a to jeste dnes, stihnes tak zkriplit linuxovy stack v mobilu

24.11. 19:20 Archer | skóre: 71 | blog: Dotazovací blog | Samotíšky / 17. listopadu
Rozbalit Rozbalit vše Re: Vánoční soutěž s Chytrou planetou IBM

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Může si udělat vlastní distro (Debian + FSO + nějaké drobnosti) a nebude mít dokonce zkriplený Linux (resp. jeho fork), ale normální GNU/Linux.

Tuxware.cz | I gotta sign my rhymes with PGP...

24.11. 19:25 Rezza | skóre: 18 | blog: rezza | Brno, Zlín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Vánoční soutěž s Chytrou planetou IBM

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ja to myslel jako vtip na Android :)

24.11. 19:30 Jardík | skóre: 37 | blog: jarda_bloguje
Rozbalit Rozbalit vše Re: Vánoční soutěž s Chytrou planetou IBM

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ale no tak, proč kazíš soutěž? Musím nahlásit cenzuru, to se přece nedělá.

readme | Nejezte žlutý sníh

24.11. 19:42 Rezza | skóre: 18 | blog: rezza | Brno, Zlín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Vánoční soutěž s Chytrou planetou IBM

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ups Ale tak cekam, ze na tomto serveru nikdo neodpovi blbe :D

24.11. 19:47 _dworkin
Rozbalit Rozbalit vše Re: Vánoční soutěž s Chytrou planetou IBM

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ted kdyz jsi vyloucil jednu moznost tak to maji 50 na 50..

24.11. 19:53 Archer | skóre: 71 | blog: Dotazovací blog | Samotíšky / 17. listopadu
Rozbalit Rozbalit vše Re: Vánoční soutěž s Chytrou planetou IBM

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jistě, každý přece ví, že je to Linuxoid, podle vzoru Šišoid, tedy zkriplený Linux podobně jako ta zkomolenina jména jistého botanika.

Ha, teď jsem pokazil celou soutěž!

Tuxware.cz | I gotta sign my rhymes with PGP...

24.11. 20:05 _dworkin
Rozbalit Rozbalit vše Re: Vánoční soutěž s Chytrou planetou IBM

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ha, teď jsem pokazil celou soutěž!

Nejdulezitejsi jsou stejne ty (pravdive) kontaktni udaje! .)

24.11. 22:35 Jardík | skóre: 37 | blog: jarda_bloguje
Rozbalit Rozbalit vše Re: Vánoční soutěž s Chytrou planetou IBM

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

;)

readme | Nejezte žlutý sníh

24.11. 19:33 _dworkin
Rozbalit Rozbalit vše Re: Vánoční soutěž s Chytrou planetou IBM

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Kdybychom byli dusledni, tak odted je to uz nefer soutez .) Deli to totiz na ty co odpovedeli predtim a potom .)

24.11. 19:54 Archer | skóre: 71 | blog: Dotazovací blog | Samotíšky / 17. listopadu
Rozbalit Rozbalit vše Re: Vánoční soutěž s Chytrou planetou IBM

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ještě je třeba vyloučit podmnožinu, která to první četla a pak až došla k diskuzi.

Tuxware.cz | I gotta sign my rhymes with PGP...

24.11. 20:03 _dworkin
Rozbalit Rozbalit vše Re: Vánoční soutěž s Chytrou planetou IBM

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To se ale bude tezko dokazovat, snad jen dalsim dotaznikem se zaskrtnutim cestneho prohlaseni.
Ale stale by tu byla opacna cast ktera to udelala naopak a diky tomu zaklikla spatne odpovedi. Ktera se dale deli na ty "nevinne" a na ty "dobre jim tak". .)

24.11. 19:58 Snurka
Rozbalit Rozbalit vše Re: Vánoční soutěž s Chytrou planetou IBM

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

... několik hraček nejen pro dospělé ...

Víte jak to zní?

24.11. 20:23 Archer | skóre: 71 | blog: Dotazovací blog | Samotíšky / 17. listopadu
Rozbalit Rozbalit vše Re: Vánoční soutěž s Chytrou planetou IBM

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jaké zas perverzní prasárny?

Tuxware.cz | I gotta sign my rhymes with PGP...

Založit nové vlákno • Nahoru

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Green Lantern (2011) - trailer

LinuxAlt 2010 na téma bezpečnosti – reportáž

Aleš Miklík: Český Internet je už pouze půl roku za tím „světovým“

Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- SW Developer Java/C++ (atraktivní příležitost) - 4045

- PROJECT COORDINATOR

- Programátor PL/SQL, Java

- SNOC Analyst

- Senior IT Advisor - Enterprise a IT architektura

- Test manager

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Články / Rozhovor: Petr Ferschmann, WinStrom s.r.o.

Štítky: databáze, FlexiBee, GNU/Linux, Internet, ISDOC, Java, Linux, PostgreSQL, práce, programování, projekt, server, software, SQL, účetnictví, vývoj, web, Windows, WinStrom

Rozhovor: Petr Ferschmann, WinStrom s.r.o.

24.11. | Luboš Doležel | Rozhovory | 1409×

Na naše otázky odpovídá Petr Ferschmann, ředitel společnosti WinStrom s.r.o., která dodává multiplatformní ekonomický a účetní systém WinStrom FlexiBee. Ten je dostupný i pro GNU/Linux.

FlexiBee je odpověď na dlouhé volání po kvalitním účetním software pro Linux. Dodává se v celé řadě variant dle velikosti firmy nebo vaší živnosti, včetně bezplatné varianty Start. Je psaný v Javě a stáhnout si můžete balíčky pro Linux, Mac OS X a Windows. Můžete si jej nainstalovat na svůj desktop, ale i server a používat jej vzdáleně, a to i z mobilního telefonu. Kromě toho nabízí REST API pro propojení s dalšími systémy (např. e-shopem).

1) Zkuste se našim čtenářům ve zkratce představit.

Petr Ferschmann: Jmenuji se Petr Ferschmann a jsem ředitelem společnosti WinStrom s.r.o. Současně zde působím také jako technologický vizionář a evangelista.

2) Můžete prosím shrnout historii FlexiBee?

PF: V roce 1990 vznikl produkt PC-Strom pro DOS, což byl tehdy velmi úspěšný produkt. V roce 1996 byla zahájena portace pro Windows pod názvem WinStrom. V roce 2000 pak byla přidána podpora pro Sybase SQL (do té doby systém používal DBF).

3) Co vedlo k rozhodnutí začít vyvíjet WinStrom/FlexiBee nanovo v Javě?

PF: Celý produkt byl psán v CAVO (dříve Clipper), což je platforma, která má svůj zenit dávno za sebou. Také současná podpora SQL a DBF nám přinesla mnoho problémů (obě technologie mají velmi odlišné přístupy). A navíc datový model byl postaven na požadavcích z roku 1991 a byl notně upravován.

Proto padlo rozhodnutí kompletního přepisu systému a velké technologické inovace. Platforma Java byla zvolena pro svou otevřenost a také cenu. A to, že je multiplatformní, byl bonus.

V tu dobu sem se k projektu dostal i já se svojí firmou, která se zabývala vývojem systémů právě v Javě. Nejsem tedy původní zakladatel projektu. Tím je kolega Martin Štekl. Své podnikání zahájil pro nás dnes již trochu úsměvně, ale tehdejší doba byla hodně inspirativní. 20. listopadu 1989 přemýšlel, jak své zemi pomůže nejvíce. A rozhodl se, že začne podnikat. A tak dal výpověď - tehdy byla ještě výpověď půl roku. Proto bylo zahájení vývoje PC-Stromu až v roce 1990 a nikoliv už v roce 1989 .

4) Proč se firma rozhodla přinést tento software i na Linux?

PF: Za to můžu tak trochu já. Jsem dlouholetý uživatel Linuxu (od roku 1996). A jako uživatele Linuxu mně vždy štvalo, že pro účetnictví a fakturaci musím používat Windows. A tak jsem se v roce 2001 rozhodl, že udělám open source účetnictví. Zorganizoval jsem pár lidí a vzniklo ucto.linux.cz. Nicméně tento projekt skončil neúspěchem. Jedním z důvodů je velký rozsah, komplexnost problematiky a navíc pro firmu, která systém zkusí nasadit jako první i určité riziko.

K tomuto tématu jsem napsal i článek: http://www.linuxexpres.cz/open-source-ucetnictvi-u-nas-nevznikne

Tento neúspěch mi samozřejmě vadil. A tak když se naskytla příležitost, chtěl jsem tento svůj rest napravit. Tentokrát jsme ovšem zavrhli open source model, protože pro ekonomický systém se příliš nehodí (viz článek).

Podpora Linuxu však musela být opravdová včetně instalačních balíčků. A výsledkem tohoto snažení je právě FlexiBee.

5) Je vývoj nebo distribuce softwaru pro Linux nějakým způsobem komplikovanější než u jiných platforem? Co by podle vás zasloužilo vylepšit?

PF: Paradoxně jsme na instalačních balíčcích pro Linux strávili méně času než na instalátoru pro Windows. Nicméně určitě problémem je množství distribucí. Každý měsíc vyjde nová verze některé podporované distribuce a my musíme aplikaci testovat znovu a znovu. To je určitě nevýhoda. Další nevýhodou je, že nemáte plně ve své moci jaké verze balíčků bude uživatel používat. Naštěstí produkujeme instalační balíčky noarch (nezávisle na platformě) a tak nemusíme pro každou distribuci vše překompilovávat, ale projevuje se to ve verzi PostgreSQL. Náš systém dokáže běžet s různými verzemi, ale klienti pak mají potíže při přenášení záloh mezi systémy.

Velkou výhodou je naopak automatická aktualizace software z vlastní repository.

6) A proč používáte zrovna PostgreSQL? Je to rozhodnutí jen z osobních preferencí, nebo za tím stojí praktické důvody?

PF: Dříve jsme používali komerční Sybase SQL Anywhere. Nicméně u nové verze jsme chtěli dělat jen SQL verzi. A protože nabízíme bezplatnou Start verzi, potřebovali jsme také bezplatnou verzi SQL serveru (i když funkčně omezenou). Nicméně dodavatel tehdy nebyl schopen na tuto naši podmínku přistoupit. A tak jsme se rozhodli platformu zcela opustit.

A tak hledali jsme náhradu. Nakonec jsme použili PostgreSQL, protože jsme s ním měli velké zkušenosti a byl velmi stabilní. Potřebovali jsme stabilní systém, který vydrží drsné zacházení od malých zákazníků a přitom dokáže zpracovat i velké databáze u velkých instalací. A pro tyto účely PostgreSQL vyhovoval.

7) Jaký operační systém používáte vy osobně? Jaký software se používá u vás ve firmě?

PF: Já osobně používám Ubuntu 10.04. U nás ve firmě jasně kraluje Linux, ale hlavně proto, že běží i v IP telefonech, který má každý na stole a na serverech (používáme virtualizaci Xen) a routerech (Mikrotik). Na stanicích je tak půl na půl mezi Windows a Linuxem. I když licence Windows máme nakoupené na všechny počítače (kvůli testování). Já osobně pouštím Windows pouze ve VirtualBoxu.

8) Co je pro vás open source? Věc praktická, nebo i trochu věc ideologická?

PF: Abych se přiznal, tak především praktická. OpenSource není jen operační systém, ale i velké množství knihoven a nástrojů pro vývoj. A ty nám přináší nejen obrovské úspory, ale hlavně díky zdrojovým kódům nám přináší i nebývalé možnosti.

9) Myslíte, že se podpora Linuxu vyplatila? Jak dobře jde prodej na této platformě?

PF: Nám se vývoj určitě vyplatil. A to jak po stránce marketingové, tak i po stránce obchodní. Účetnictví pro Linux je označení, díky kterému jsme získali množství zákazníků, ale především i partnerů. Obracejí se na nás firmy, že chtějí prodávat náš produkt. A to kvůli žádné jiné výhodě jsme jich tolik nezískali. Současně se nám podařilo snadno oslovit spoustu uživatelů Linuxu.

Po stránce obchodní také: přibližně 60 % našich uživatelů používá i něco jiného než Windows.

10) Můžete se s námi podělit o nějaká čísla ohledně popularity Linuxu mezi zákazníky WinStrom? Liší se tato čísla mezi bezplatnou verzí Start a placenými verzemi?

PF: Máme nějaké základní údaje z automatických aktualizací v aplikaci: náš software na Linuxu používá 27 % uživatelů a na Mac OS X 30 % uživatelů. Windows pak zbytek. U neplatících zákazníků je pak poměr mezi Linuxem a Mac OS X opačný. Zde je vidět, že uživatelé Mac OS X jsou zvyklí více platit za software než uživatelé Linuxu.

Pokud bychom se bavili o serverech tak tam rozhodně kraluje Linux. Odhaduji více než 80 %.

11) Která další vlastnost je tak úspěšná jako podpora Linuxu?

PF: Rozhodně je to programátorské rozhraní REST API. Díky němu je možné dělat dotazy do systému podobně jako do SQL. Oproti SQL lze navíc importovat a exportovat data v různých formátech: od PDF až po ISDOC. A protože je vše založené na konceptu REST, je propojení navíc velmi jednoduché.

Udělat výpis faktur zákazníkům na svých stránkách je otázka několika minut.

12) Co chystáte v nejbližší době nového?

PF: Největší novinkou je webové rozhraní. V tuto chvíli je již součástí produktu, ale je označená za testovací. Chceme umožnit, aby bylo možné vést základní účetnictví přes web. Tím se FlexiBee stane prvním webovým účetnictvím. Tuto službu bychom měli oficiálně spustit v únoru.

13) Pokud byste mohl vypíchnout nějaký váš úspěch, co by to bylo?

PF: Největším úspěchem je, že se nám podařilo vyvinout kompletně novou generaci ekonomického systému a že jsme tuto změnu ve zdraví přežili. A navíc tato dlouholetá práce začíná přinášet ovoce: doplňujeme funkce, které jsou v této oblasti velmi unikátní.

Přejeme FlexiBee hodně úspěchů na Linuxu a nejen na něm!

Nejčtenější články posledního měsíce

Komiks xkcd 225: Open Source
Komiks xkcd 525: Vím, že mě posloucháte
Komiks xkcd 812: Sklenice

Nejkomentovanější články posledního měsíce

Fotografujeme s Linuxem – výběr fotoaparátu (2)
Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1
Komiks xkcd 811: Svit hvězd
všechny statistiky »

Další články z této rubriky

Rozhovor: Petr Ferschmann, WinStrom s.r.o.
Rozhovor: Eric Tholomé, produktový manažer v Google
Rozhovor: Filip Molčan, OSS Alliance
Anketa o distro 2010: Jak tipují osobnosti
Věci veřejné: Prodloužit ochranu děl na 90 let

Hodnocení: 100 %

špatné • dobré

Nástroje: Tisk bez diskuse

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (2) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

23.11. 16:13 Vklus
Rozbalit Rozbalit vše Re: Rozhovor: Petr Ferschmann, WinStrom s.r.o.

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Bohužel autorovo evangelium není pravé a prvním webovým účetnictvím se bohužel Flexibee asi už nestane. Již řadu let je na trhu více podobných produktů. Možná se jen zapoměl rozhlédnout kolem sebe :)

http://www.notia.cz
http://www.eso9.cz/
http://www.internetove-ucetnictvi.cz/

24.11. 05:47 Petr Maleček | skóre: 19 | Plzeň - Bolevec
Rozbalit Rozbalit vše Re: Rozhovor: Petr Ferschmann, WinStrom s.r.o.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Já to z toho rozhovoru pochopil jako kombinace účetnictví s GUI v systému a webu zároveň, ale možná si jenom něco nalhávám.

LinMuck, WinFuck :-P

24.11. 08:16 Vladimír Zima
Rozbalit Rozbalit vše Re: Rozhovor: Petr Ferschmann, WinStrom s.r.o.

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Já držím palce, pokud se mi firmička zvětší, tak nasadím.

24.11. 10:39 Petr Maleček | skóre: 19 | Plzeň - Bolevec
Rozbalit Rozbalit vše Re: Rozhovor: Petr Ferschmann, WinStrom s.r.o.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nooo, taky o tom uvažuju, ale zatím to mám vyřešené virtuálem s Windows a Pohodou

LinMuck, WinFuck :-P

24.11. 12:57 mrzout | skóre: 11 | blog: mrzutej
Rozbalit Rozbalit vše Re: Rozhovor: Petr Ferschmann, WinStrom s.r.o.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To se nedá srovnávat. Dal jsem Winstrom na server a přistupujeme k němu ze dvou různých měst. Pohoda něco takového tuším už také umožňuje, ale pochybuji že náklady na rozchození budou vyšší než "dpkg -i flexibee.deb" (či tak nějak ;)) na stávajícím virtuálním serveru.

Pro sebe jako OSVČ používám navíc verzi zdarma, která mi pro fakturaci dostačuje a pohodlnost mi připadá srovnatelná s webovými projekty a určitě vyšší, než tabulkový procesor.

Co mi na Winstromu trochu vadí je fakt, že nemá nic jako bugzillu. Psát chyby na email mi připadá jako otravování, navíc jsou třeba již dávno hlášeny. Holt je to sw pro účetní a ne informatiky

aktuálně chyby a přání:

-znak "²" v řádce faktury mám v PDF nahrazený otazníkem (asi nevhodný font)

-killer feature je dotáhnout podle IČ ostatní firemní údaje z webu. Ale jde to jen v seznamu odběratelů, nikoliv přímo na faktuře. A já fakturuji většině firem obvykle jen jednou, nemá pro mne přínos jim zakládat záznam.

-chtělo by to větší provázanost třeba právě s Pohodou. Máme verzi Fact a externí účetní pak všechno ručně přepisuje do Pohody. Jen kvůli nám se Winstromem zabývat nechce a nikde v okolí žádný certifikovaný není. Winstrom, jakožto slabší hráč na trhu, by měl investovat do odladění automatického přenosu tam i zpět. Mě to za ladění XML importů a exportů zatím nestojí.

-S tím souvisí malá podpora u účetních. Winstrom by měl do nich alespoň ze začátku nějak investovat. Každý umí v Pohodě a má tam slevy a do Winstromu se mu kvůli jednomu zákazníkovi nechce. Proč třeba neběží někde multihosting Winstromu, kde účetní platí za zákazníka jen měsíční paušál a těch zákazníků tam nemůže být třeba tisíc na sto účetních? Rozjet si vlastní server nebo i platit si celý server u Winstromu je už jiná třída a pro účetní odstrašující. Má-li systém opravdu tak oddělená práva, tak by to neměl být problém. Počet zaučených účetních je IMHO pro tenhle trh rozhodující.

Když pořádáte ta bezplatná školení, oslovujete a zvete je cíleně v dané lokalitě? Winstrom má skvělé možnosti, ale účetní nejsou ajťáci, těm je musíte nechat osahat. Třeba jim dejte na takovém multihostingu pro pět firem na první rok účet zdarma. A třeba jen pro daňovou evidenci. Jedna moje bývalá účetní takhle používala pro některé své zákazníky nějaké DOSové účetnictví, protože bylo zdarma. A jen těžší případy vedla v Pohodě. Namlsat na drobnostech a naučit je s tím pracovat.

-ach ty licence: ač jedna firma, musím koupit vždy licenci alespoň pro tři, ale v ceně jen jeden přístup. Na něčem se vydělávat musí, ale tohle je nepoměr. Zbožné přání: kdyby to byl třeba jeden parametr "firmopřístup".

-nechápu cenové oddělení WinStrom Sync a REST Api, navíc pro čtení a zápis zvlášť. Rozdíl v ceně vede logicky k tomu, že drobci staví řešení na levnějším Syncu, který má i Pohoda. Místo abyste zákazníky učili pracovat s tím flexibilnějším, co konkurence nemá. Z ceníku mi navíc není zřejmé, zda jde o jednorázovou platbu za rozšíření, či ji musím při každém prodlužování podpory hradit znovu.

Hlasuj pro zavedení OpenID na Abclinuxu!

24.11. 14:30 Ferš | skóre: 10 | Plzeň
Rozbalit Rozbalit vše Re: Rozhovor: Petr Ferschmann, WinStrom s.r.o.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Dobrý den,

pokusím se odpovědět:

To se nedá srovnávat. Dal jsem Winstrom na server a přistupujeme k němu ze dvou různých měst. Pohoda něco takového tuším už také umožňuje, ale pochybuji že náklady na rozchození budou vyšší než "dpkg -i flexibee.deb" (či tak nějak ;)) na stávajícím virtuálním serveru.

Děkujeme za pochvalu

Co mi na Winstromu trochu vadí je fakt, že nemá nic jako bugzillu. Psát chyby na email mi připadá jako otravování, navíc jsou třeba již dávno hlášeny. Holt je to sw pro účetní a ne informatiky

Připravujeme pustit webové fórum, kde bude něco takového možné.

aktuálně chyby a přání: -znak "²" v řádce faktury mám v PDF nahrazený otazníkem (asi nevhodný font)

Zde se asi opravdu jedná o problém fontu.

-killer feature je dotáhnout podle IČ ostatní firemní údaje z webu. Ale jde to jen v seznamu odběratelů, nikoliv přímo na faktuře. A já fakturuji většině firem obvykle jen jednou, nemá pro mne přínos jim zakládat záznam.

Mám pro Vás dobrou zprávu: na webovém rozhraní to již funguje. A dokonce lépe: je zde dokonce i našeptávač všech firem v ČR (skoro všech) . Do aplikace doplníme také.

-chtělo by to větší provázanost třeba právě s Pohodou. Máme verzi Fact a externí účetní pak všechno ručně přepisuje do Pohody. Jen kvůli nám se Winstromem zabývat nechce a nikde v okolí žádný certifikovaný není. Winstrom, jakožto slabší hráč na trhu, by měl investovat do odladění automatického přenosu tam i zpět. Mě to za ladění XML importů a exportů zatím nestojí.

O něčem takovém uvažujeme. Ale zatím není stanoven termín. Pokud byste si něco takového objednal, udělali bychom to hned. Do toho webového rozhraní my to dává celkem smysl.

-S tím souvisí malá podpora u účetních. Winstrom by měl do nich alespoň ze začátku nějak investovat. Každý umí v Pohodě a má tam slevy a do Winstromu se mu kvůli jednomu zákazníkovi nechce. Proč třeba neběží někde multihosting Winstromu, kde účetní platí za zákazníka jen měsíční paušál a těch zákazníků tam nemůže být třeba tisíc na sto účetních? Rozjet si vlastní server nebo i platit si celý server u Winstromu je už jiná třída a pro účetní odstrašující. Má-li systém opravdu tak oddělená práva, tak by to neměl být problém. Počet zaučených účetních je IMHO pro tenhle trh rozhodující.

Toto postupně řešíme a rozšiřujeme počet účetních.

Když pořádáte ta bezplatná školení, oslovujete a zvete je cíleně v dané lokalitě? Winstrom má skvělé možnosti, ale účetní nejsou ajťáci, těm je musíte nechat osahat. Třeba jim dejte na takovém multihostingu pro pět firem na první rok účet zdarma. A třeba jen pro daňovou evidenci. Jedna moje bývalá účetní takhle používala pro některé své zákazníky nějaké DOSové účetnictví, protože bylo zdarma. A jen těžší případy vedla v Pohodě. Namlsat na drobnostech a naučit je s tím pracovat.

Nejedná se o bezplatná školení, ale bezplatné prezentace produktu. Takže se nedozvíte jak to udělat ve FlexiBee, ale dozvíte se, že FlexiBee je nejlepší .

Připravujeme zvýhodněná školení (např. 1000,- Kč za osobu) na různá témata. O těch dáme vědět.

-ach ty licence: ač jedna firma, musím koupit vždy licenci alespoň pro tři, ale v ceně jen jeden přístup. Na něčem se vydělávat musí, ale tohle je nepoměr. Zbožné přání: kdyby to byl třeba jeden parametr "firmopřístup".

V nové verzi můžete založit jen dvě firmy . A je nově i firmopřístup. Současně s tím došlo k určitému zlevnění. Nicméně hlavním ukazatelem ceny pořád je rozsah funkčnosti a počet uživatelů.

-nechápu cenové oddělení WinStrom Sync a REST Api, navíc pro čtení a zápis zvlášť. Rozdíl v ceně vede logicky k tomu, že drobci staví řešení na levnějším Syncu, který má i Pohoda. Místo abyste zákazníky učili pracovat s tím flexibilnějším, co konkurence nemá. Z ceníku mi navíc není zřejmé, zda jde o jednorázovou platbu za rozšíření, či ji musím při každém prodlužování podpory hradit znovu.

Proto jsme pro malé instalace REST API zlevnili. Do poznámky jsme doplnili, že cena za rozšíření neovlivňuje cenu záruky. Děkujeme za upozornění.

Mnoho těch připomínek, které zmiňujete chceme řešit v rámci internetového účetnictví. Ale nyní je příliš brzo mluvit o tom na veřejnosti.

Pokud Vás to zajímá, začněte sledovat náš Twitter nebo Facebook a rádi Vás zařadíme do "raného" testování.

S pozdravem

Petr Ferschmann

WinStrom FlexiBee - účetní a ekonomický systém i pro Linux

24.11. 11:42 osvc1
Rozbalit Rozbalit vše Re: Rozhovor: Petr Ferschmann, WinStrom s.r.o.

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

ale projevuje se to ve verzi PostgreSQL. Náš systém dokáže běžet s různými verzemi, ale klienti pak mají potíže při přenášení záloh mezi systémy.

prosim nezapominat, proc se vyrobce rozhodl pouzit pgsql. Protoze je zadarmo!

Samozrejme, ze na to ucetnictvi pro tech 20 faktur denne musi byt enterprise databaze. Protoze jednou, muze se klidne stat, nasadi to ucetnictvi Skodovka a funguje to presto. Je to stejne, jako kdyz si nekdo, kdo dorucuje balicky do 1.5 kg koupi rovnou tiraka i s navesem, kdyby nahodou.

24.11. 11:51 Ferš | skóre: 10 | Plzeň
Rozbalit Rozbalit vše Re: Rozhovor: Petr Ferschmann, WinStrom s.r.o.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

ale projevuje se to ve verzi PostgreSQL. Náš systém dokáže běžet s různými verzemi, ale klienti pak mají potíže při přenášení záloh mezi systémy.

Dobrý den,

tuto zprávu jsem moc nepochopil , ale zřejmě narážíte na náš problém v aplikaci s přenosem mezi Ubuntu a Windows nebo Mac OS X.

Důvodem bylo, že Ubuntu 10.04 a novější obsahuje už jen PostgreSQL 8.4. Nicméně pro Windows a Mac OS X máme stále 8.3. Takže nešlo přenesení zálohy.

Nicméně jsme problém vyřešili a brzy (snad dnes) vyjde verze, která tento problém řeší: půjde obnovit záloha z 8.4 i do 8.3.

S pozdravem

Petr Ferschmann

WinStrom FlexiBee - účetní a ekonomický systém i pro Linux

24.11. 13:28 Luboš Doležel (Doli) | skóre: 91 | blog: Doliho blog | Kladensko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Rozhovor: Petr Ferschmann, WinStrom s.r.o.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Důvod, proč jsem se ptal, byl, proč ne třeba MySQL, Firebird apod. Cílem nebylo ptát se "proč ne DB2 nebo ten moloch od Oracle".

Jinak práce s DB od Oracle na ČVUT mě přesvědčila o tom, že kdyby mě do užívání tohoto software někde někdy nutili, tak raději uteču hodně daleko.

24.11. 16:52 pavlix | skóre: 30 | blog: pavlix | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Rozhovor: Petr Ferschmann, WinStrom s.r.o.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jinak práce s DB od Oracle na ČVUT mě přesvědčila o tom, že kdyby mě do užívání tohoto software někde někdy nutili, tak raději uteču hodně daleko.

Vidíš, to po mně nikdo nechtěl, ale chtěli to po mně nainstalovat, takže jsem byl odrazen ještě rychleji.

www.pavlix.net

24.11. 20:45 Luboš Doležel (Doli) | skóre: 91 | blog: Doliho blog | Kladensko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Rozhovor: Petr Ferschmann, WinStrom s.r.o.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

No, to právě chtěli taky. Chová se to jako mimozemšťan.

24.11. 21:39 tomm | skóre: 6 | blog: tomm's software | Sokolov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Rozhovor: Petr Ferschmann, WinStrom s.r.o.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Kdyby jako ET, tak je to jeste dobry, ale on je to spis takovy Borg Mam s tim bohate zkusenosti ... :-S

GUI existuje jen proto, aby se veslo vice terminalu na jednu obrazovku ...

včera 10:33 Jidnra
Rozbalit Rozbalit vše Re: Rozhovor: Petr Ferschmann, WinStrom s.r.o.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Chapu vase rozpolozeni, taky jsem to zazil. Bohudik jsem nemel moznost prchnout, takze jsem se ponoril do dokumentace, prozkoumal skripty a za chvili mi bylo jasny mnohem vic veci. Dneska sice delam na postgresql, ale porad vzpominam na uroven dokumentace u oracle. Je to tak, Oracle ma holt strmejsi learning curve, a o nicem jinym to neni.

včera 13:29 pavlix | skóre: 30 | blog: pavlix | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Rozhovor: Petr Ferschmann, WinStrom s.r.o.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Chapu vase rozpolozeni, taky jsem to zazil.

Rozumím :).

Bohudik jsem nemel moznost prchnout, takze jsem se ponoril do dokumentace, prozkoumal skripty a za chvili mi bylo jasny mnohem vic veci.

O dokumentaci se mi ale vůbec nejednalo. Jednalo se mi o to, že v prostředí, ve kterém jsem pracoval (tedy z domova na lince v řádu maximálně megabitů a s virtuálním serverem s Linuxem pro testovací nasazení, kde byly podmínky o něco lepší), byl deployment postresql triviálním úkolem, který mi zabral víceméně jen čas konfigurace.

Instalace Oracle v daném setupu byla náročnější i na prostředky, už jenom nutností přesouvat po síti něco řádově většího než balíčky s PostgreSQL.

Samozřejmě jiná věc byla, že jsem PostgreSQL znal, díky tomu, že fungoval bezplatně bez omezení (samozřejmě pokud si to člověk spravuje sám, což pro první testy je možnost víc než dobrá).

Tedy, jestliže bereme v úvahu nasazení Oracle a nasazení PostgreSQL, tak (pro daný projekt), neexistoval žádný významný důvod, proč použít Oracle, zato existovalo několik důvodů proti. Kvalita PostgreSQL se zdála býti dobrá.

Za takových okolností si myslím, že bysme byli hlupáci, kdybysme trvali na Oracle. Za jiných okolností, kde by projekt měl ambice využít vlastnosti Oracle, které PostgreSQL nenabízí, tak by se jistě rozhodovalo jinak.

www.pavlix.net

24.11. 17:21 Radim Kolář | skóre: 7
Rozbalit Rozbalit vše -

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

DB2 je snadnejsi na pouziti nez Oracle. Je dokonce v ubuntu oficialnim repu, takze se snadno instaluje.

24.11. 21:10 default | skóre: 22 | Madrid
Rozbalit Rozbalit vše Re: Rozhovor: Petr Ferschmann, WinStrom s.r.o.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jinak práce s DB od Oracle na ČVUT mě přesvědčila o tom, že kdyby mě do užívání tohoto software někde někdy nutili, tak raději uteču hodně daleko.

Možná to chtělo začít dokumentací. Ale buť jak buť, expertů typu To je chyba Oraclu je už tak dost. Další nepotřebujeme.

24.11. 22:32 jekub
Rozbalit Rozbalit vše Re: Rozhovor: Petr Ferschmann, WinStrom s.r.o.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

buť jak buť je naprostou kouzelné. díky, děti to ocení.

24.11. 22:40 Luboš Doležel (Doli) | skóre: 91 | blog: Doliho blog | Kladensko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Rozhovor: Petr Ferschmann, WinStrom s.r.o.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Což o to, ale komu by se chtělo učit s novým operačním systémem (to překonalo i Emacs) nebo v hloubi dokumentace dohledávat naprosto nicneříkající chybové hlášky.

včera 00:33 pavlix | skóre: 30 | blog: pavlix | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Rozhovor: Petr Ferschmann, WinStrom s.r.o.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Možná to chtělo začít dokumentací. Ale buť jak buť, expertů typu To je chyba Oraclu je už tak dost. Další nepotřebujeme.

Když odhlédnu od češtiny, není pak lepší zvolit nástoj, který je zhlediska investovaného času studování dokumentace i samotných instalací levnější a přitom nabízí pro projekt úplně stejně (nebo lépe, to se bez bližší analýzy neví) dostačující oporu?

www.pavlix.net

24.11. 14:00 Ladicek | skóre: 26 | blog: variace | Český Krumlov / Plzeň
Rozbalit Rozbalit vše Re: Rozhovor: Petr Ferschmann, WinStrom s.r.o.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Pane kolego, musím říct, že teď jsem vás nepochopil. Trochu tuším, proč například brojíte proti kancelářským balíkům, ale tohle jde vážně mimo mne. Samozřejmě by bylo super, kdyby bylo účetnictví v CouchDB (akorát se bojím, že jako CouchApp by to nešlo, nějaká mezivrstva by byla nutná), ale na použití SQL databáze pro všechna nasazení nevidím nic špatného. A zas tolik entrprajs ten Postgres není, vejde se do pár desítek megabajtů Ovšem jako firebirdista bych byl radši, kdyby to byl Firebird. Představte si to, účetnictví v řídicím počítači tanku! Hm, jen nevím, jestli by tam jela Java a Hibernate

Smrt je poslem lásky.

24.11. 23:33 osvc1
Rozbalit Rozbalit vše Re: Rozhovor: Petr Ferschmann, WinStrom s.r.o.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

hm, me pri cteni toho zajimaveho rozhovoru (dik na redakci) neco napadlo a jako vzdy jsem to hned napsal a jako temer vzdy nejak nejasne.

Cilem meho utoku byla ale celkove chybna softwarova koncepce produktu WinStrom a tedy pro me z toho vyplyvajici nizka uroven softwaroveho inzenyrstvi ve firme tento produkt zhotovujici (ted sem bouchnu vyjimecne a pridavam vysvetleni, ze smajliky nedavam zamerne ve snaze, donutit ctenare zapojit mozek)

Mohl bych nyni jednotlive body, ktere jste uvedl uchopit a poprat se s nimi. Jako prvni by byla napr. vase kratka poznamka:

kdyby bylo úcetnictví v CouchDB

To je totalni klasika v softwarovem inzenyrstvi, ze uz se nad tim ani nikdo nepozastavi. Podobne u WinStromu, co vim nejdriv to byla Derby ve ktere by WinStrom 'byl' ale to nebylo to orechove a proto 'je' WinStrom v pgsql - proc - to vysvetloval jiz drive pan Ferschmann v jednom ze svych nespocetnych internetovych vystoupenich.

Bohuzel by to melo tu nevyhodu, ze to pro nikoho nic neprinese. Napr. pan Smolik by nyni argumentoval, ze to tak nemyslel a ze svet neni cernobily (u Vas to necekam) ale neco na tom je a proto bych rad neco jineho:

Proc to neudelat jako takovy disput osvc1ladicek s tim, ze bychom si vzali vice casu na odpovedi. Potrebovali bychom nejake forum pro 'disputy', kde by se bylo mozno 'moderovane' vyjadrit k nejake tematice. Vysvetlim vam take proc.

Tyto vsechny diskuze maji jednu velikou nevyhodu, ze ucast ( a tedy odpovedi) nejsou povinne. Kdyz tedy Smolikovi neco nehraje do kramu tak na to neodpovi a vetsina tuto skutecnost jeste prohlasi za svobodu. Proto bych navrhl nejake forum, kde kdyz uz se k problemu prihlasim, tak take odpovedet musim. Moderator muze provadet cas od casu nejake zhodnoceni a vyslovit nejake dalsi body, ktere jsou projednani. To forum by melo i neco jako radu starsich (expertu) (napr. by tam sedel pan Stehule a Kolar v oblasti db a sql). Cele by to bylo neverejne, jen by redakce informovala bezne ctenare, ze napr. v disputu ohledne bidneho softwaroveho inzenyrsrvi ve Winstromu bude pristi tyden uverejnen konecny komentar. Byla by to takova nova sluzba portalu a moderator by dostal za ten komentar a moderovani odmenu jako za clanek - ten komentar by samozrejme vysel jako clanek. Na prvni strance by samozrejme byly prehledy tech disputu (napr. misto tech zoufalych Jilkovych blogu).

No co rikate?

včera 00:36 pavlix | skóre: 30 | blog: pavlix | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Rozhovor: Petr Ferschmann, WinStrom s.r.o.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tyto vsechny diskuze maji jednu velikou nevyhodu, ze ucast ( a tedy odpovedi) nejsou povinne. Kdyz tedy Smolikovi neco nehraje do kramu tak na to neodpovi a vetsina tuto skutecnost jeste prohlasi za svobodu. Proto bych navrhl nejake forum, kde kdyz uz se k problemu prihlasim, tak take odpovedet musim. Moderator muze provadet cas od casu nejake zhodnoceni a vyslovit nejake dalsi body, ktere jsou projednani.

Výborně, rád se takovéhoto závazného fóra zúčastím. Kolik dostanu... od hodiny, od příspěvku, od počtu slov, whatever?

www.pavlix.net

včera 14:01 osvc1
Rozbalit Rozbalit vše Re: Rozhovor: Petr Ferschmann, WinStrom s.r.o.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

samozrejme, ze po svete behaji lide, kteri se v kazde situaci ptaji, 'kolik mi to vynese'. Ano, mate pravdu, takove forum o kterem jsem mluvil neni pro kazdeho.

včera 14:14 pavlix | skóre: 30 | blog: pavlix | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Rozhovor: Petr Ferschmann, WinStrom s.r.o.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

samozrejme, ze po svete behaji lide, kteri se v kazde situaci ptaji, 'kolik mi to vynese'.

No ne, tady se jedná o povinnost se účastnit :). Na dobrovolné fórum chodím rád ve svém volném čase, ale pokud se mám zavázat k povinnosti, musí mi to něco přinést, že (ne vždy vyčíslené v penězích, to byl jen příklad).

Ano, mate pravdu, takove forum o kterem jsem mluvil neni pro kazdeho.

Docela by mě zajímalo, kdo bude mít takovou potřebu se předvádět, že se k povinnostem vůči klubu povinně odpovídajících intelektuálů dobrovolně přihlásí. Až se to rozjede, tak občas postni statistiku počtu aktivních členů :).

www.pavlix.net

včera 09:34 Ladicek | skóre: 26 | blog: variace | Český Krumlov / Plzeň
Rozbalit Rozbalit vše Re: Rozhovor: Petr Ferschmann, WinStrom s.r.o.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Je fakt, že by FlexiBee mělo být schopné běžet nad Oraclem nebo aspoň MSSQL, protože pak by ho šlo prodávat firmám, pro které je jakýsi pofidérní oupnsórs prostě nedůvěryhodně levný a přes to nejede vlak. Ale upřímně, přenositelnost mezi různými databázovými stroji je mýtus.

S tím CouchDB jsem to mimochodem nemyslel úplně z legrace, základní entitou v účetnictví je dokument (teda říkají tomu doklad) a dokumentová databáze by ergo měla některé výhody (nemyslím pro uživatele, ale pro programátory – pokud by tedy z nadávání na SQL nepřešli k nadávání na absenci SQL).

Smrt je poslem lásky.

včera 13:56 osvc1
Rozbalit Rozbalit vše Re: Rozhovor: Petr Ferschmann, WinStrom s.r.o.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

v Nemecku je firma Wilken, ktrera dela erp-software a pro tu je vlastne vsechno doklad - cela vyroba nejakeho produktu je vlastne samy doklad - nekdo neco nabidne, zakaznik objedna, vytvori se interni zakazka - zase papir, lide behaji do skladu s vydejko=doklad, nakonec se pise faktura, ...

Pro firmu Wilken je vyroba jen vytvareni dokladu, jejich obeh firmou a obcas nekdo take spusti soustruh. No a kdyz se zamyslime, tak od doby Marie Terezie je nas cely zivot vlastne jen snuska dokladu - kdyz se narodime tak se vytvori doklad, kdyz udelame maturitu, vystudujeme prava v plzni (to je zvlastni pripad, tady obcas nektere dodatecne dokumnety chybi) , kdyz zemreme. Jsem s Vami zajedno, jestli Buh pouziva databazi, tak je to CouchDB.

včera 19:15 okbob | skóre: 23 | blog: systemakuv_blog | Benešov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Rozhovor: Petr Ferschmann, WinStrom s.r.o.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Pracoval jsem s DMS systémy - a s trochou vůle není problém v nich napsat cokoliv - základ je správa formulářů a podpora workflow. S těmito systémy se dokáže hodně - bez nutnosti "low level" programování. Dokonce je to jedna z mála oblastí, kde se úspěšně programuje vizuálně. Takže CouchDB by se nepochybně nasadit dala. Podle toho, co vím o CouchDB by mohl být problém s AdHoc dotazy, celkový reporting by byl asi mnohem pracnější než v SQL a pravděpodobně pomalejší. Navíc, díky mé malé fantazii, si nedovedu představit využití unikátních vlastností CouchDB v klasickém desktopovém účetnictví - což je přesně ta oblast na kterou jsou nastavené klasické SQL db. CouchDB je databáze primárně určená pro individuální izolovaný přístup k blobům s možností snadné replikace a zástupnosti. Což je úplně jinde než je WinStrom nebo jakýkoliv účetní systém programovaný v ČR. Na účetnictví to není - ale zas naprosto super může být na DMSka.

včera 21:06 Ladicek | skóre: 26 | blog: variace | Český Krumlov / Plzeň
Rozbalit Rozbalit vše Re: Rozhovor: Petr Ferschmann, WinStrom s.r.o.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Rozhodně, účetní výstupy a vůbec reporty by byly komplikované. Ad hoc dotazování a řazení by se dalo řešit přes couchdb-lucene (ev. ElasticSearch – Kimchy je bůh). V klasickém desktopovém účetnictví by se určitě silné stránky Couche ztratily, ale mezi jeho RESTovým API a RESTovým API FlexiBee jsou podobnosti, kterých by šlo s výhodou využít.

Jo, a pak je tu ještě vzdálený přístup. Dneska když máte víc poboček po republice a chcete ze všech přistupovat do FlexiBee, musíte mít jednu centrální instalaci FlexiBee na nějakém serveru dostupném odevšad, a rozumné připojení. Což je super (prý to spousta účetních softwarů nemá?), ale s Couchem byste se dostal ještě na další level: Bylo by možné mít samostatnou instalaci na každé pobočce (pah, eventuelně i na každém počítači), a ty databáze by se pravidelně replikovaly. To samozřejmě vyžaduje datový model, ve kterém nebude (aspoň ne moc často) docházet ke konfliktům, ale zato nejste závislý na připojení k internetu. Na mailing listu Couche se občas objevují lidi, kteří ho právě pro tuhle možnost offline multimaster replikace používají třeba v softwaru pro pobočkový prodej po celých Spojených státech (doufám, že moc nekecám, píšu to zpaměti).

No, asi bych to měl napsat, takže disclaimer: všechny moje příspěvky v téhle diskusi ani v žádné jiné diskusi nebo hospodě nevyjadřují názory ani postoje ani nic jiného mého zaměstnavatele, fy WinStrom, nýbrž jen a pouze mojí maličkosti

Smrt je poslem lásky.

včera 21:41 okbob | skóre: 23 | blog: systemakuv_blog | Benešov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Rozhovor: Petr Ferschmann, WinStrom s.r.o.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

No nevím - připadá mi to jako dost ujetý nápad - ta snadná replikace v CouchDB je dána nezávislostí objektů, které se do db ukládají - a z principu procesem, kde vzniká minimum konfliktů. Jenomže už v okamžiku, kdy bychom řešili aktuálnost a správnost reportů, případně konzistenci dat, tak bychom měli problém. Ono se to replikuje, když základní entitou je izolovaný blob - ale v okamžiku, kdy požaduji integritu dat, tak mám problém.

Jinak, samozřejmě, že by to bylo možné, ale pravděpodobně byste nesměl mít na IS požadavky, jako máme dnes. Muselo by se počítat, že část dat bude v šedé zóně, že se po čase objeví - až bude příležitost. Což nevím, jestli by se účetním líbilo. Nicméně pro sběr dat - proč ne.

Osobně mám k asynchronním systémům averzi. Nemyslím si, že dnes poskytují tolik výhod oproti komplikacím, které je nutné řešit.

včera 22:09 Ladicek | skóre: 26 | blog: variace | Český Krumlov / Plzeň
Rozbalit Rozbalit vše Re: Rozhovor: Petr Ferschmann, WinStrom s.r.o.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

S podobnými problémy se potýkáte i ve chvíli, kdy integrujete dva systémy – pokud teda nepoužijete distribuované transakce, to se pak potýkáte s úplně jinými problémy Ale je to samozřejmě validní argument. Mně zase přijde nemyslitelné, že nejde vystavit fakturu jenom proto, že vypadl internet. Je to něco za něco. Ale myšlenka samostatných, potenciálně offline systémů pro sběr dat (objednávky, faktury, já nevím co), a jednoho systému pro zaúčtování a účetní výstupy není špatná.

Smrt je poslem lásky.

včera 22:09 Cuda
Rozbalit Rozbalit vše Re: Rozhovor: Petr Ferschmann, WinStrom s.r.o.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nezbývá než souhlasit. Například mít více prodejen včetně, k tomu web shop, kde se bere stav či je skladem skrz všechny sklady (prodejny), jelikož ano, pak je to možné dodat, tak nekonzistentnost dat musí být šílenost. Dále řešení konfliktů (oprava partnera na dvou stanicích a pak konflikt, která změna se má brát jako platná).

Toto tu již bylo na dosových aplikací a jsem rád, že je to za náma. I když chápu, že na některé moduly by se to hodilo. Například CRM - ochodník něco naťuká po schůzce u zákazníka i když je offline a pak se to sesynchronizuje s hlavním serverm, tam ano.

včera 22:14 Cuda
Rozbalit Rozbalit vše Re: Rozhovor: Petr Ferschmann, WinStrom s.r.o.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

jejda, dost mi toho nějak vypadlo . Ve zkratce, mít více prodejen a webový shop a nemít data online, je šílenost. Takových situací v ERP je více. Osobně se přikláním jeden server a pak klienti, i když máto i své nevýhody.

včera 21:52 Cuda
Rozbalit Rozbalit vše Re: Rozhovor: Petr Ferschmann, WinStrom s.r.o.

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Program Winstrom jsem začal používat pro vlastní potřebu asi skoro před 2 roky. Za ty 2 roky se zlepšil k lepšímu (například účetní předkontace skrz všechny moduly, krása, účetní zaplesá), ale pokud bych to chtěl požívat jako celý ERP, tak mi chybí reportovací možnosti. (je dost možné, že nejsou jen ve verzi zadarmo).

Nyní ale celé řeším tak, vyexportuju do xls a tam používám kontigenční tabulku. Nikde není možnost vyjet tiskovou sestavu z obratovky zagroupovanou za zakázku a pak za středisko či opačně. Takto bych musel vše řešit na spešl účty z účtové osnovy a to je neúnosné, kombinace díky účetním rozměrům je ztracena.

Dále zajímavé, že se přidala činnost do prvotní evidence, ale v zaúčtovaní již není. Zajímavé .

Poslední věc, co mě překvapilo, že v Debian Lenny již dlouho nebyla žádná aktualizace, ale to asi není na WinStrom.

Jinak držím WinStromu palce.

Založit nové vlákno • Nahoru

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Green Lantern (2011) - trailer

LinuxAlt 2010 na téma bezpečnosti – reportáž

Aleš Miklík: Český Internet je už pouze půl roku za tím „světovým“

Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Country Manager

- Internal Auditor

- Vývojář JAVA

- Account Manager - rozsáhlá ICT řešení, 60-70 000 Kč

- SAP XI konzultant/specialista

- Konzultant softwarové podpory

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Články / Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Štítky: adresář, Bash, baterie, cd, čtečka, disk, dokumenty, DRM, For, formáty, GNOME, hardware, Internet, iPad, kindle, knihovna, knihy, kódování, licence, Linux, Microsoft, mobi, multimédia, NAS, obrázky, PC, PDA, PDF, PHP, problém, programování, prohlížeče, převod, recenze, server, shelly, slovník, software, stahování, synchronizace, USB, video, web

Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

23.11. | Pavel Beníšek | Hardware | Recenze | 4040×

Amazon nedávno uvedl na trh už třetí generaci elektronické čtečky knih Kindle 3. V první díle recenze se podíváme na možnosti použití právě jako čtečka knih.

Obsah

- Základní parametry

- Elektronické knihy

- Amazon a nakupování

- Nastavení a funkce

- Licence knih

- Jak nahrát do Kindle vlastní knihy

- Hromadný převod skriptem

- Převod pomocí Calibre

Čtečka elektronických knih Kindle 3 byla uvedena teprve nedávno, ale vzbudila oprávněný rozruch. Ten byl částečně způsoben masivní reklamní kampaní která proběhla tentokrát i v Evropě, ale také vylepšením technologie elektronického inkoustu. Tomu se dříve vyčítalo pomalé překreslování. V nové verzi je (podle specifikace) dvakrát rychlejší a při čtení se tak stihne překreslit za dobu než přejedete očima z poslední řádky na první. Tím se po chvíli stane téměř nepostřehnutelným a již Vás při čtení neruší.

Základní parametry

link

Rozměry je čtečka o něco menší než formát A5. Tím se dobře drží (dokonce lépe než klasická knížka) a vejde se do větší kapsy. Rozhodně je o dost skladnější než např. iPad. Škoda že má zařízení poměrně široký rámeček, který pak ubírá místo samotnému displayi. Ten je 6 palců veliký úhlopříčně. Zde bych připojil výčitku Amazonu, že zobrazovaný rámeček okolo textu je úplně zbytečný a zmenšuje již tak relativně malou plochu displaye na ještě menší využitou. To je patrné hlavně při prohlížení PDF souborů, které mají většinou ještě své vlastní okraje.

Nicméně i přesto je na něm čtení o moc příjemnější než na různých PDA nebo telefonech a já si ho opravdu užívám. Když mluvíme o displeji, nemůžu pominout použitou technologii e-ink. Ta je opravdu zaručená bomba pro ty, co s ní ještě nepřišli do styku. Po rozbalení je na Kindle zobrazeno logo Amazonu a krátké upozornění na potřebu zařízení nejprve nabít. Kvalita zobrazení mě tak překvapila, že jsem se pokoušel strhnout nalepený papír z displaye v domění že tam nějaký je. Nebyl... I přesto, že udávané rozlišení je „pouhých“ 600x800 bodů, ani při nejlepší vůli jsem nebyl schopný nikde najít hranatý pixel u písma, ani u obrázků. Pouze při použití Web Browseru je rastr vidět jak na grafice, tak i u některých dialogů, takže se zřejmě jedná o kombinaci dobrých fontů a vyhlazování hran písma.

Interní paměťové úložiště má kapacitu 4 GiB z nichž je uživatelsky využitelných něco málo přes 3GiB. Nenajdete zde žádný slot na paměťové karty, zřejmě z důvodu snížení ceny zařízení. Po připojení k počítači se Kindle tváří jako USB disk a můžete s ním pracovat stejně jako s USB klíčenkou.

Čtečka je poháněna „překvapivě“ operačním systémem Linux. Amazon uveřejňuje zdrojové kódy tak, jak hlásá GPL licence (stahovat můžete zde na Amazonu). Nečekejte však žádné KDE nebo GNOME. Zařízení nepoužívá ani X Window server, ale aplikace zapisují přímo do framebufferu.

Malou připomínku mám ještě k použitému konektoru, protože se jedná o typ mikro-A, tak s sebou musím nosit další kabel. Nejde o nic až tak hrozného vzhledem k výdrži baterie a možná že byl zvolen, protože používanější mini-B by se na výšku nevešel. Kindle je zvláště na krajích opravdu tenký.

Elektronické knihy

link

Překvapivě je základní vlastností zařízení čtečka knížek. Vše se v Kindle točí okolo toho a čtení samotné se opravdu povedlo. Ovládání je velmi intuitivní, i když mi pár dní zabralo zvyknout si na neexistenci dotykového ovládání. To může být i výhodou, protože si pak neopatláme display tak, jak to známe z dotykových telefonů, kde bych občas ocenil ono známé „stěrače stírají“

Při čtení specifikací jsem byl nadšený, že čtečka umí přečíst prc/pdb formát používaný na starých Palmech (pouze bez DRM), ale bohužel jsem to musel špatně pochopit, protože se mi nepodařilo přečíst ani jeden z mojí sbírky. Kindle zvládá formát .mobi a po přejmenování na .azw jej přečte, ale opět zde narazíme na problém kódování češtiny. Takže pro české dokumenty a knížky je třeba překódování do UTF-8. Protože už stejně musím měnit kódování, tak mi přijde nejjednodušší použít konverzi do čístého textu (.txt) a potom je již vše, jak má být. Na převod do mobi můžete použít program Calibre, ale mně osobně k srdci nepřirostl.

Amazon a nakupování

link

Nakupování obsahu na Amazonu je takzvané „one-click“, což je někdy až příliš jednoduché a můžete koupit omylem knížku, kterou vlastně nechcete.

Doporučuji si to vyzkoušet nejdříve na některém z mnoha titulů dostupných zdarma. Při nákupu si můžete vybrat, na jaké zařízení má být kniha automaticky doručena, a pokud máte v tu dobu Kindle připojený na wifi, je to opravdu otázka několika sekund.

Na Amazonu je vše přehledně tříděno do tématických kategorií, takže se dobře hledá mezi žánry, na které máte právě náladu. Pro nás budou asi nejužitečnější kategorie Kindle eBooks a Kindle eBooks/Free eBook Collections pro vyzkoušení. Zajímavé jsou také Kindle Newspapers a Kindle Magazines. Zde najdete spoustu zajímavých časopisů, které by se jinak v ČR hodně špatně sháněly. Mě například zaujal Asimov's Science Fiction za 60 Kč za „výtisk“. Při objednání periodik máte prvních 14 dní na vyzkoušení zdarma (pouze jednou na titul), takže si můžete stáhnout první číslo a zjistit, zda se jedná o to, co chcete.

Později najdete zakoupený obsah v archivu a můžete si jej stáhnout i do dalších zařízení nebo čteček Kindle.

Nastavení a funkce

link

Pro čtení máme možnost si vybrat z 8 velikostí fontu. Z nich je pro člověka s dobrým zrakem použitelných maximálně menších 5. Také máme možnost zvolit patkový, bezpatkový a užší typ fontu. Nastavit lze také proklad řádků, počet slov na řádek a rotace stránky.

Za velice přínosnou a použitelnou funkci považuji integraci anglického výkladového slovníku. Ten po najetí kursorem na slovo zobrazí na dvou řádcích začátek výkladu a po stisku klávesy Enter (↲) můžete přejít přímo do slovníku. Třeba někdo časem převede i anglicko-český slovník (nenápadné pošťouchnutí ).

V knihách jde samozřejmě vyhledávat, což také může být užitečné hlavně při čtení manuálů nebo referenčních příruček. Můžete si ještě ukládat bookmarky, poznámky a označovat zajímavá místa v textu. U označení (Highlights) je zajímavé, že je lze synchronizovat s Amazonem a ostatní uživatelé je poté mohou vidět (Při použití View Popular Highlights) a naopak vy můžete vidět nejkomentovanější části od ostatních čtenářů podtržené (Při aktivaci Popular Highlights v Setting). Svoje poznámky pak můžete dokonce sdílet pomocí Facebooku nebo Twitteru.

Další užitečnou vlastností může být synchronizace aktuální pozice mezi více čtečkami (Whispernet). Pokud máte např. Kindle Reader na Vašem PC nebo telefonu, software automaticky odesílá při zavření knihy na Amazon poslední pozici a při otevření stejné kníhy na jiném zařízení se Vás zeptá zda chcete „přetočit“ na poslední známou pozici. To funguje samozřejmě obousměrně a předpokladem je být připojen k internetu. Zde má velkou výhodu 3G verze, která se může připojit téměř kdekoliv.

Licence knih

link

Zde se dostáváme asi k nejhoršímu bodu nakupování elektronických knih z (nejen) Amazonu. Koupí totiž nezískáváte produkt, který můžete někomu třeba půjčit, jako je to u papírové knížky, ale pouze nepřenosnou licenci na opakované čtení zakoupeného obsahu. Tato je vynucena použitím DRM, takže i když soubor zkopírujete manželce do jejího Kindle, tak si jej nebude moci přečíst (pokud není její Kindle slinkován se stejným účtem). Amazon Vám povoluje si zakoupená díla stáhnout kolikrát budete chtít, takže je nemusíte mít všechna nahraná ve čtečce. Zde muže však být problém otázka důvěry (mě zatím Amazon nezklamal), protože nikdo, ani Amazon sám, nemůže vědět jak vše bude za 10 let, kdy si budete znovu chtít přečíst Vaší již jednou zakoupenou (licencovanou) knihu. Podle Amazonu je licence sice neodvolatelná, ale i to má háček, protože jako v téměř všech smlouvách i zde nalezneme nějakou tu kouzelnou formulku, a tou je v tomto případě vyhrazení změn podmínek bez varování.

Zdálo by se jako nejjednodušší řešení nestarat se o nakupování na Amazonu a shánět si knížky jinak a hlavně bez onoho proklínaného DRM. Skoro to až zavání pirátstvím. Zde ale potenciálně můžete tvrdě narazit. Při každém připojení k internetu Kindle totiž posílá na server Amazonu seznam dokumentů s poslední otevřenou stránkou (Whispernet). Tím Vás může velice lehce Amazon vysledovat a časem i třeba zažalovat nebo Vám upirátěné tituly klidně rovnou naúčtovat, protože má Vaše platební údaje. Nikde jsem nenašel že by se to již stalo, ale možnosti k tomu rozhodně má.

Jak nahrát do Kindle vlastní knihy

link

Pokud pomineme předchozí trochu paranoidní odstavec a budeme číst volně šiřitelná díla, tak máme dostatek prostředků a formátů, jak naše dokumenty a knížky do Kindle dostat. Po připojení k počítači USB kabelem se nám přihlásí jako USB disk a soubory na něj stačí zkopírovat. Je to jednoduché a efektivní a funguje to na všech OS.

Nejdříve přidám pár odkazů na elektronické knihy zdarma (a legálně):

1. http://www.gutenberg.org (anglicky)

2. http://m.gutenberg.org/ (mobilní verze pro přímé stahování do Kindle)

3. http://www.mlp.cz/karelcapek/ (Městská knihovna v Praze)

4. http://www.mlp.cz/pohadky/ (Městská knihovna v Praze)

5. http://msdn.microsoft.com/cs-cz/dd727769.aspx (tomu prostě nešlo odolat )

6. http://www.dobre-knihy.cz/zdarma (knihy česky)

7. http://palmknihy.cz/www/index.php (knihy česky)

U nás jsou historicky nejrozšířenější knížky ve formátu PDB původně pro čtečky na PDA od Palmu. Najdete jich slušné množství zdarma na webu a věřím že spousta z Vás bude mít nemalou kolekci doma. Protože ruční převod není zrovna zábava, vytvořil jsem si jednoduchý bash script, který je převede do použitelného formátu txt a překóduje do UTF-8 tak, aby jim Kindle rozuměl.

Hromadný převod skriptem

link

Nejlépe se mi osvědčilo buď převedení knihy do formátu mobi a následné přejmenování koncovky na azw nebo klasický čistý text ve formátování UTF-8. Mobi formát má sice výhodu zachování formátování textu, ale pro mě je to až na vyjímky zbytečné. Pro převod do .mobi formátu můžete použít program Calibre. Pro převod do txt např. následující skript. Ten převede všechny dokumentu v aktuálním adresáři do adresáře.

#!/bin/bash
# script prevede vsechny *.pdb v adtualnim adresari z cp-1250 do UTF-8 v txt formatu
echo "Vytvarim adresar ./output"
mkdir -p ./output
echo "Kopiruji vsechny .pdb soubory do adresare ./output"
cp ./*.pdb ./output/

echo "Konvertuji z pdb do txt”
cd ./output
for i in *.pdb
do
echo -n -e "\rConverting PDB->TXT: $i                          \t\t\t\t"
txt2pdbdoc -d "./${i%%.pdb}.pdb" "./${i%%.pdb}.txt"
rm "./${i%%.pdb}.pdb"
done

echo
echo "Prekodovavam z CP1250 do UTF8"
for i in *.txt
do
echo -n -e "\rRecoding: $i                                                          \t\t\t\t"
recode -v windows-1250..UTF-8 "./${i%%.txt}.txt"
done

cd ..
echo "Hotovo"

Převod pomocí Calibre

link

Calibre není pouze jednoduchý převodník, ale jde jej přirovnat k Amaroku nebo iTunes pro knihy. Umožňuje Vám udržovat celou knihovnu a mimo jiné i převádět mezi různými formáty. Pro lepší představu, co vše umí, se můžete podívat na video přímo od autorů. Já osobně jsem mu nepřišel zrovna na chuť, ale někomu se může líbít.

Oproti skriptu výše má výhodu při převodu, protože můžete použít formát mobi a zachovat formátování a obrázky. Pokud převádíte z PDB souborů, tak budete muset nastavit vstupní kódování na windows-1250, jinak Vám Kindle nezobrazí správně české znaky. Doufal jsem, že půjde použít na převod z PDF, ale nemožnost převést tabulky pro mě tuto funkci učinila téměř nepoužitelnou.

Příště se podíváme na další funkce Kindle jako např. čtení PDF, Web Browser, jaké existují hacky a na automatické offline novinky pomocí Calibre..

Nejčtenější články posledního měsíce

Komiks xkcd 225: Open Source
Komiks xkcd 525: Vím, že mě posloucháte
Komiks xkcd 812: Sklenice

Nejkomentovanější články posledního měsíce

Fotografujeme s Linuxem – výběr fotoaparátu (2)
Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1
Komiks xkcd 811: Svit hvězd
všechny statistiky »

Další články z této rubriky

HW novinky: PCI Express 3.0 přichází
Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1
HW novinky: ARM představil konkurenci k AMD Fusion i Nvidia Tegra
HW novinky: unikátní FPU v procesorech AMD Bulldozer
HW novinky: nejvýkonnější superpočítač světa s Nvidia Tesla Fermi

Hodnocení: 100 %

špatné • dobré

Nástroje: Tisk bez diskuse

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (3) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

23.11. 00:38 Radek Hladik | skóre: 18
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Ač ta čtečka vypadá pěkně, tak to DRM ad absurdum mě opravdu děsí. Jsem ochoten si koupenou knížku stáhnout šifrovanou tak, že ji moje čtečka (nebo třeba 2 čtečky) rozšifruje. A pokud budu mít možnost jednou za čas požádat o nové kopie pro novou čtečku (řekněme 1x za 2 roky), tak jsem spokojený jak blecha. Ale aby moje čtečka někomu posílala, co na ní mám, tak to opravdu děkuji.

A tak mě napadá, k čemu je to vlastně dobré? Nascanovat a naOCR takovou legálně koupenou knížku je hračka. Na čtečce nastavim vetší písmo nebo rovnou nějaký stojově snadno čitelný font a tradá. Přijde mi to jako opruz, který odradí ty poctivé a stejně nezastaví ty ostatní.

23.11. 08:31 Filip Jirsák | skóre: 61 | blog: Fillog
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ale aby moje čtečka někomu posílala, co na ní mám, tak to opravdu děkuji.

Tak tu funkci nepoužívejte. Váš počítač taky může někomu posílat, co na něm máte, ale to ještě není důvod nepoužívat počítač.

Nezisková média si zaslouží silnější hlas. Jan Rybář a Ekolist.cz mohou pracovat Rok jinak i díky vám.

23.11. 09:59 Petr
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Lze to někde v nastavení vypnout?

23.11. 10:25 Filip Jirsák | skóre: 61 | blog: Fillog
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Samozřejmě. A ještě jednodušší je vůbec to nezapínat, tj. nepárovat Kindle s žádným účtem.

Nezisková média si zaslouží silnější hlas. Jan Rybář a Ekolist.cz mohou pracovat Rok jinak i díky vám.

23.11. 11:36 optim | skóre: 1
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To v sobě ale nese malý háček. Bez spárování s účtem nefungují kolekce. A taky funkce na tapetování sociálních sítí pasážemi z knih.

23.11. 11:44 Filip Jirsák | skóre: 61 | blog: Fillog
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ano, nefunkčnost kolekcí je nevýhoda. To druhé je přece to, co bylo požadováno – nikam se neodesílají data o tom, co je ve čtečce nahrané.

Nezisková média si zaslouží silnější hlas. Jan Rybář a Ekolist.cz mohou pracovat Rok jinak i díky vám.

23.11. 14:30 Pavel Beníšek | skóre: 25
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Vypnout to jde, ale je to trosku hackovani.

Podrobnosti jsou zde: mobileread.com

checking for chicken... must have egg first

23.11. 08:36 Aleš Kapica | skóre: 38 | blog: kenyho_stesky | Ostrava
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

A tak mě napadá, k čemu je to vlastně dobré? Nascanovat a naOCR takovou legálně koupenou knížku je hračka.

A kolik si těch knížek vlastně takhle zpracoval, že o tom tak píšeš? Zpracovat KVALITNĚ knihu do digitální formy zase až taková brnkačka není.

- Kvalitní sken je začátek - na obyčejném plochém skeneru se z toho opícháte. Knižní skenery stojí nehorázné prachy, proto si je lidi staví svépomocí (Momentálně zrovna na jednom takovém také dělám)

- Čím lepší sken (či snímek), tím méně práce při post-processingu. A naopak. Kdo skenoval někdy např. obaly gramodesek, ví své.

- Sebekvalitnější OCR není bez chyby. Korektura - to znamená nejenom celý text komplet přečíst, ale také ho opravit, aby to vůbec k něčemu bylo

Jak vidno zase taková hračka to není. A právě proto aby celá tahle práce nebyla samoúčelná, existuje server archive.org jehož prostřednictvím lze digitalizovaná díla, která nejsou již vázaná autorským právem (u nás aktuálně 70 let), nabídnout i jiným lidem.

23.11. 13:31 leroi
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Mám za sebou naskenování tří knih. Skenoval jsem pomocí patnáct let starého skeneru a výsledek je přesto výborný. Sice jedna kniha mi zabere dost času - cca dva dny než se dostanu do fáze po první korektuře, ale výsledek je pak super. Pak to chce ještě alespoň jednou pročíst a udělat druhou korekturu. Nedávno jsem si pořídil nový skener a s ním, co jsem zatím testoval, se celý proces znatelně zkrátí.

23.11. 14:54 nemam
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nechci nic rikat, ale naskenovat knihu a ORCckovat (ktery zna cestinu!) je zalezitost za par hodin.

Pokud bych stranky fotil, bylo by to jeste rychlejsi (ale chybovejsi).

23.11. 15:27 kralyk | skóre: 23 | blog: Untitled
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

ORC → OCR, imho.

Miluju hudbu. Proto ji neposlouchám reprodukovanou.

23.11. 19:45 Radek Hladik | skóre: 18
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To jsme si nerozuměli. Ja měl na mysli postup, kdy si koupím knížku na Amazonu přes Kindle, na kindle jí zobrazim a nascanuju a naOCR. Tím se zbavím (technicky) jakéhokoliv DRM. A pokud čtečka umí zvětšit písmo, je to plus. A pokud by uměla uživatelské písmo, tak si můžu vyrobit font, kde každé písmeno bude nějaký snadno čitelný kód - dotoženo do extrému třeba i EAN.

Ne, že bych to chtěl dělat, osobně preferuju nepoužívat službu, která má takováto omezení, ale uvádím to jako přiklad toho, jak by se podle mně toho DRM dalo zbavit. A ač bych se nechtěl pouštět do nějakých právních diskuzí, tak si ze školy pamatuju něco jako že mám možnost upravovat autorská díla za účelem jejich zprovoznění na jiném systému za účelem, ke kterému jsem na ně koupil licenci (tak nějak vágně shrnuto). Ale mluvili jsme o tom v souvislosti se software a pod a určitě se najde x rodzílných právních názorů, kde x je výrazně větší počtu dotázáných právníků...

Celým tím jsem chtěl říct, že mi tento způsob zabezpečení připadá opruzný pro legální uživatele a relativně snadno technicky obejitelný, pokud je zájem.

24.11. 12:10 Aleš Kapica | skóre: 38 | blog: kenyho_stesky | Ostrava
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Že to je ze stranu opruz nepopírám. Narážel jsem jen na to že to zase není jen taková triviální věc na pár hodin, jak se snaží vsugerovat nějaký pan "nemam", který to bezpochyby nejspíš nikdy ani nezkusil.

24.11. 20:44 Radek Hladik | skóre: 18
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Naskenovat a "načíst" papírovou knihu je opravdu dost pracné. Sám jsem to několikrát dělal a naštěstí pro známé, kteří si to pak přečetli a zkorigovali sami. A ani v nejmenším nemíním nijak takovouto práci snižovat. Já jsem naopak jen poukazoval na to, že ze čtečky se dá zobrazený text snadno strojově přečíst a na rozdíl od filmů je výsledek velmi podobný originálu...

včera 03:38 Marián André | skóre: 10 | blog: Qblog
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

K tomu by som pridal ešte naformátovanie elektronickej knižky - názvy kapitol, odseky, typograficky správne úvodzovky, pomlčky, atď.

O mne.

23.11. 00:50 sholva | skóre: 1 | Červený Kostelec
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Použitý USB konektor nemá zakončení mini-A, ale micro-B. Což nic nemění na tom, že sebou člověk musí tahat o jeden kabel víc.

23.11. 01:21 Jan Kundrát (jkt) | skóre: 27 | blog: jkt | Praha - Bohnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

...pripadne o jeden kabel min, pokud mas "nejaky dostatecne novy mobil".

cd /local/pub && more beer > /dev/mouth Blésmrt

23.11. 11:59 jenicek
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jo je to micro-B. Ale nevím co s tím má kdo za problém, micro je už konečně standardní, na rozdíl od mini, a už je a bude na všech takovýhle krámech.

23.11. 18:40 František
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

uaaau, to mi vyhovuje...

23.11. 07:19 hugis | skóre: 7 | blog: hlod | Poprad
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Asi treba lepšie hľadať. Mám Kindle jeden deň a už viem, že nastavenie odsadenia textu od okraja je v súbore /system/com.amazon.ebook.booklet.reader/reader.pref, položka HORIZONTAL_MARGIN (po nastavení treba reštart) a Anglicko-Český slovník sa dá nájsť napríklad na http://www.amazon-kindle.cz/anglicko-cesky-slovnik-pro-amazon-kindle-ficuryna-tydne/

23.11. 14:33 Pavel Beníšek | skóre: 25
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ano tohle je prvni dil. Ve druhem toto zminuji. Bohuzel nektere volby tuto zmenu vrati zpet.

checking for chicken... must have egg first

23.11. 08:22 nemo
Rozbalit Rozbalit vše Ochrana proti nechtěnému kupování knížek ?

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Uvažuju o Kindle jako dárek od Ježíška pro dceru. Prosím zkušené o odpověď na následující otázku:

Lze zablokovat možnost kupování knih přímo přes Kindle, tak abych knihy kupoval pouze já přes web a dcera samostatně příp. nechtěně neutrácela ?

23.11. 08:33 Filip Jirsák | skóre: 61 | blog: Fillog
Rozbalit Rozbalit vše Re: Ochrana proti nechtěnému kupování knížek ?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Pokud čtečka bude spárována s účtem, ke kterému není zadána platební karta (nebo nebude spárována s účtem vůbec), není podle mne způsob, jak by bylo možné nechtěně utrácet – není odkud by Amazon ty peníze strhnul.

Nezisková média si zaslouží silnější hlas. Jan Rybář a Ekolist.cz mohou pracovat Rok jinak i díky vám.

23.11. 08:41 nemo
Rozbalit Rozbalit vše Re: Ochrana proti nechtěnému kupování knížek ?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To ale zase znemožní koupit knížku a nechat ji na zařízení poslat i mně, nebo ne ?

23.11. 09:21 Filip Jirsák | skóre: 61 | blog: Fillog
Rozbalit Rozbalit vše Re: Ochrana proti nechtěnému kupování knížek ?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Je tam platební karta svázaná právě s 1-Click metodou nákupu, to byste nechal prázdné. Knihy byste pak nakupoval přes web Amazonu, kde můžete platit také platební kartou – není to ale s 1-Click metodou provázané. Resp. při nákupu Kindle se ta platební karta myslím do 1-Click přenese, ale pak už by to mělo být samostatné.

Nezisková média si zaslouží silnější hlas. Jan Rybář a Ekolist.cz mohou pracovat Rok jinak i díky vám.

23.11. 17:49 Michal Makovec
Rozbalit Rozbalit vše Re: Ochrana proti nechtěnému kupování knížek ?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ve Vasem uctu na Amazonu vuci kteremu mate Kindle sparovan lze nastavit financni limity pro konkretni operace - napr. tak lze nastavit limit 0 USD pro nakupovani knih, u 3G modelu pak lze nastavit i financni limit pro stahovani souboru prostrednictvim 3G ...

23.11. 09:46 michal | skóre: 23 | blog: Blog
Rozbalit Rozbalit vše Re: Ochrana proti nechtěnému kupování knížek ?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Problém je, že Amazon před týdnem zablokoval prodej do Evropy, aby pokryl USA+UK. Takže další várka bude prý za 5-7 týdnů.

23.11. 08:22 petr_p | skóre: 53 | blog: pb
Rozbalit Rozbalit vše Dělení slov

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Chápu, že u českého vzorníku mohou mít problém s licencí, ale čekal bych, že v anglickém textu bude čtečka umět dělit slova. Když vidím obrázky, tak si připadám, jako kdybych koukal na cedník.

23.11. 10:13 chrono
Rozbalit Rozbalit vše Re: Dělení slov

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Mohli použiť aspoň knižnicu liblinebreak (funguje slušne aj pre slovenčinu/češtinu a používa ju napr. FBReader).

23.11. 08:34 Milan Jurik | skóre: 18 | blog: Komentare | Pha, Ova, FM
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

To prejmenovani na AZW je zbytecne prece. Kindle 3 MOBI PRC zvlada automaticky. Aspon tedy u mne. A na rozdil od plain textu jsem jeste nenarazil na pripad, kdy by mel v MOBI formatu problem s dokumenty. V pripade plain textu obcas na par strankach v plain textu ani UTF-8 nerozchodi.

A jinak - ano, Kindle je maly zazrak. Hlavne s integrovanym GSM/UMTS

23.11. 08:53 otula | skóre: 41 | blog: otakar | Adamov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

I kdybych takovouto hračku dostal pod stromeček a i kdyby mi čtení z dispeje nevadilo, tak v čem to pro mne bude praktičtější (nehledě na cenu knih), než si jednou za měsíc zajít do knihovny (za 200 Kč ročně) a vypůjčit si z bohaté nabídky nových i starých (často jinde nesehnatelných) titulů dalších 1000 stránek na čtení?

Kdo vám tvrdí, že jste paranoidní, ten v tom spiknutí s největší pravděpodobností jede taky.

23.11. 09:02 Jozef Henzl | skóre: 15 | blog: popcorp | Brno
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Vaše knihovna nabízí např. klasická díla světové literatury v angličtině? Vyrábí pro Vás digest článků, které byste si chtěl přečíst, ale zrovna na ně nemáte čas? A tiskne vám v ceně ročního půjčovného skripta a technickou dokumentaci z pdf? Gratuluji!

Černé díry jsou ta místa ve vesmíru, kde Bůh dělil nulou...

23.11. 10:04 otula | skóre: 41 | blog: otakar | Adamov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Vaše knihovna nabízí např. klasická díla světové literatury v angličtině?

pár jich tam mají. A nejenom v angličtině. Ale ptal jsem se, v čem pro mne bude praktičtější. Angličtinu mám mizernou, my jsme se ji totiž ještě na základce neučili (ale zato jsem si loni přečetl například Příběh opravdového člověka v originále, což by nezvládla drtivá většina obyvatel naší republiky).

Vyrábí pro Vás digest článků, které byste si chtěl přečíst, ale zrovna na ně nemáte čas?

Digest (co je to za hnusné cizí slovo? Zaprvé nevím, co znamená…) článků? Články si přečtu na počítači. Knihu si otevřu ve vlaku, u kávy, nebo večer v posteli, a žádné digesty tam nepotřebuji.

A tiskne vám v ceně ročního půjčovného skripta a technickou dokumentaci z pdf?

Ta čtečka umí tisknout? Já obvykle tisknu tiskárnou. Ale každopádně mi tento argument připadá úplně směšný, no možná je to tím, že se dívám na věci jinak. Dnes se vyrábějí mobily, které často není skoro ani slyšet, když zvoní, a kdo ví, zda z nich jde ještě telefonovat, ale hlavně že se připojí na internet, přehrají mp3, videa a naplánují schůzky. Desktopová prostředí, která běhají jak ožralí hlemýždi, ale hlavně že mají tuny efektů a nepotřebných blbinek. Mléko bez mléka, které ovšem dlouho vydrží, sirupy "bez chemických konzervantů", které nepotřebují, protože obsahují jen cukr a chemická barviva a příchutě. A čtečku, která umí digesty, tisknout PDF, ale nedokážu si představit, že bych si z ní měl večer v posteli číst…

Kdo vám tvrdí, že jste paranoidní, ten v tom spiknutí s největší pravděpodobností jede taky.

23.11. 10:12 Václav "Darm" Novák | skóre: 17 | blog: Darmovy_kecy | Bechyně / Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

A čtečku, která umí digesty, tisknout PDF, ale nedokážu si představit, že bych si z ní měl večer v posteli číst…

Držel jsi to v ruce, měl jsi možnost si ten displej prohlédnout, nebo jen meleš z hladu? :) Protože je to od papíru opravdu skoro nerozeznatelný.

ja se vždycky tak těšim na pátek že se zleju už ve čtvrtek!

23.11. 10:44 otula | skóre: 41 | blog: otakar | Adamov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Melu z hladu, protože mám prostě rád v ruce papírovou knihu. A občas na ní také usnu, občas mi při tom spadne na parkety nebo na zem ve vlaku, mohu na ni v batohu naskládat nákup jogurtů ve skle a nic se jí nestane…

Kdo vám tvrdí, že jste paranoidní, ten v tom spiknutí s největší pravděpodobností jede taky.

23.11. 11:58 Martin Lebeda | skóre: 21 | blog: Martinuv_blog | Plzeň
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

A občas na ní také usnu

Tak to je určitě napínavá kniha...

Ale vážně, to že jsem si pořídil čtečku a čtu z ní přece neznamená, že musím přestat číst normální knihy/časopisy atd. To se přece nevylučuje, ale podle mne spíše doplňuje. A i v té knihovně (kam stále chodím) nemají vždy to co si chci přečíst...

23.11. 12:48 otula | skóre: 41 | blog: otakar | Adamov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jo, to jsou často velmi napínavé knihy. Nečtu žádnou vznešenou literaturu - například Židovskou válku od Feuchtwangera jsem vzdal v polovině druhé knihy, když jsem si uvědomil, že vůbec nevím, o čem jsem dosud četl. Když vstanu ráno v půl šesté, domů přijedu kolem páté večer, pak jdu ještě dávat dohromady zahradu, kterou jsem si pronajal v totálně zdevastovaném stavu, nebo dělám nějaké práce doma, případně se věnuji rodině, a pak zalezu v jednu v noci do postele a otevřu si knihu, opravdu dokážu usnout i v nejnapínavější pasáži :)

Časopisy už nečtu prakticky vůbec. Spíš si proběhnu RSS čtečku, jestli mne někde něco nezaujme, poklábosím v nějaké diskuzi… Nikde jsem nepsal, že tady to zařízení je k ničemu. Jen jsem psal, že mně taková věc nedá vůbec nic. A také věřím, že mnohým z těch, kteří si ji koupí, skončí po pár dnech/týdnech/měsících v šuplíku a zůstane tam navěky.

Kdo vám tvrdí, že jste paranoidní, ten v tom spiknutí s největší pravděpodobností jede taky.

23.11. 14:42 Pavel Beníšek | skóre: 25
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Myslim, ze kdyby jste ji zkusil, tak si ji zamilujete. Samozrejme nic neni idealni, ale jako doplnek k papirovym kniham je to vyborne. Ve svoji ma nahrane i manualy v PDF, takze kdyz neco potrebuju mam to po ruce na relativne velkem displayi a nemusim otevirat notebook. Pri cteni anglickych knizek je slovnik uzasny. Vyhledavani, poznamky, zalozky ... to ve vysledku dela velky pokrok v komfortu a ja si to uzivam vic nez v knizce. Argument o (ne)rozbitnosti papirove knizky chapu, ale vsechno ma sve pro a proti. A zrovna s timhle jsem se smiril uz za doby kdyz jsem cetl ze zeleno-bileho displaye prehistorickych Palmu :)

checking for chicken... must have egg first

23.11. 14:06 Jiří Poláček | skóre: 47 | blog: naopak | Sivice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Přidávám se k názoru, že kdo neviděl, neuvěří. Elektronický inkoust je fakt jak papír – čím lepší světlo, tím se to lépe čte. Nemálo osob, kterým jsem Kindle ukazoval, bylo překvapeno, že displej není podsvícený, a tudíž si na čtení ve tmě musejí posvítit.

Sudoku omrzelo? Zkuste bobblemaze! | Statistiky jsou jak bikiny. Napoví hodně, všechno ale neukážou.

23.11. 14:28 otula | skóre: 41 | blog: otakar | Adamov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Já tomu věřím, ale přesto nechci. A i kdybych nemusel řešit nic jiného, než samotnou podobu média, tak odpovím, že tak jako kuřákovi nikotin nenahradí cigaretu, tak mně žádná placka nenahradí knihu.

Kdo vám tvrdí, že jste paranoidní, ten v tom spiknutí s největší pravděpodobností jede taky.

23.11. 14:43 Pavel Beníšek | skóre: 25
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Mozna je to jen otazka casu a vyvoje technologii...

checking for chicken... must have egg first

23.11. 15:25 otula | skóre: 41 | blog: otakar | Adamov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

No jo, nikdy neříkej nikdy Tak možná někdy…

Kdo vám tvrdí, že jste paranoidní, ten v tom spiknutí s největší pravděpodobností jede taky.

23.11. 15:10 Václav "Darm" Novák | skóre: 17 | blog: Darmovy_kecy | Bechyně / Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Každej má ty preference obsah / forma trochu jinak :) Osobně je mi jedno na čem to čtu. Když mě kniha vtáhne do děje, stejně to nevnímám. A tak jsem přečetl v podstatě všechno od Asimova na HTC Polaris.

ja se vždycky tak těšim na pátek že se zleju už ve čtvrtek!

23.11. 15:28 otula | skóre: 41 | blog: otakar | Adamov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tak možná bych to nějak přežil. Ale Stopařova průvodce, či Polevoje v originálu, které jsem měl jen elektronicky, jsem si vytisknul, abych je přečetl. Ale samozřejmě chápu, že e-ink v ruce je něco zcela jiného, než LCD displej na stole.

Kdo vám tvrdí, že jste paranoidní, ten v tom spiknutí s největší pravděpodobností jede taky.

včera 14:15 Václav "Darm" Novák | skóre: 17 | blog: Darmovy_kecy | Bechyně / Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Zrovna Stopařův průvodce má při čtení na e-čtečce ještě větší kouzlo než na papíru :) http://xkcd.com/548/

ja se vždycky tak těšim na pátek že se zleju už ve čtvrtek!

včera 14:43 otula | skóre: 41 | blog: otakar | Adamov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nějak jsem ty 2 pravé sloupce nepochopil :(

Kdo vám tvrdí, že jste paranoidní, ten v tom spiknutí s největší pravděpodobností jede taky.

včera 15:26 Václav "Darm" Novák | skóre: 17 | blog: Darmovy_kecy | Bechyně / Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Kindle je prostě jen rebrandovaný průvodce :)

ja se vždycky tak těšim na pátek že se zleju už ve čtvrtek!

včera 18:37 otula | skóre: 41 | blog: otakar | Adamov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tak teď už si připadám jako úplný magor. Díval jsem se, co znamená "kindle" (jestli to má co do činění s průvodcem), zjistil jsem, že "zapalovat", tak mně to pořád nějak nezapaluje :-O

Kdo vám tvrdí, že jste paranoidní, ten v tom spiknutí s největší pravděpodobností jede taky.

včera 18:43 otula | skóre: 41 | blog: otakar | Adamov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

A ani jsem nenašel žádnou jinou čtečku, která by se tvářila názvem jako průvodce, což jsem také nenašel, takže jsem fakt mimoň :)

Ale fanoušky Kindle určitě potěší tento žebříček

Kdo vám tvrdí, že jste paranoidní, ten v tom spiknutí s největší pravděpodobností jede taky.

včera 19:50 kralyk | skóre: 23 | blog: Untitled
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nejde o název, ale o zařízení jako takové. Četl si Stopařova průvodce?

Miluju hudbu. Proto ji neposlouchám reprodukovanou.

včera 20:16 otula | skóre: 41 | blog: otakar | Adamov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jo, četl, ale stejně nevím, nač narážejí. Omluvou mi budiž, že už je to pár let, co jsem ho četl. Z technických prostředků si pamatuji maniodepresivního Marvina, "počítač" a Hlubinu myšlení, ale z nich asi nikdo se čtečkou nesouvisí :)

Kdo vám tvrdí, že jste paranoidní, ten v tom spiknutí s největší pravděpodobností jede taky.

včera 20:52 kralyk | skóre: 23 | blog: Untitled
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tudy prosím, případně celý článek...

Miluju hudbu. Proto ji neposlouchám reprodukovanou.

včera 21:15 otula | skóre: 41 | blog: otakar | Adamov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tož to pak jo Díky za info :)

Kdo vám tvrdí, že jste paranoidní, ten v tom spiknutí s největší pravděpodobností jede taky.

23.11. 20:39 Atrament
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Zrovna čtu Otherland od Tada Williamse - jeden díl je paperback cca 1000 stran. Musím říct, že jsem sice taky staromilec, a knihy jako takové zbožňuju, ale při čtení Otherland v posteli po nějaké době spíš hledám polohu ve které číst, protože ta bichle je těžká, a má měkký hřbet, takže buď z ní bolí ruce, nebo má tendenci se zavírat a podobně... To jsou chvíle kdy bych tu papírovou knihu opravdu s největší radostí vyměnil za nějakou lehoučkou placku jako je třeba ten Kindle. No a taky že ji co nejdříve vyměním :)

23.11. 21:07 otula | skóre: 41 | blog: otakar | Adamov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

A jak se čte Jinozemě? Že bych si ji přihodil na seznam Přečíst. (Díval jsem se, že naštěstí ji mají vydávanou po půldílech, takže knihy mají kolem 350 - 400 stran, což bude úplně v pohodě.)

Kdo vám tvrdí, že jste paranoidní, ten v tom spiknutí s největší pravděpodobností jede taky.

23.11. 21:48 Atrament
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

čte se skvěle (když pominu ty problémky s držením:) ) četl jsem ji už před hromadou let v češtině, teď si ji dávám v angličtině a je to paráda, vřele doporučuju, děj má dost pozvolný rozjezd (vzhledem k rozsáhlosti díla to asi moc nepřekvapí), ale když se to rozjede tak je to strhující...

23.11. 22:02 otula | skóre: 41 | blog: otakar | Adamov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tak děkuji za tip :)

Kdo vám tvrdí, že jste paranoidní, ten v tom spiknutí s největší pravděpodobností jede taky.

23.11. 10:18 X
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Stojí to pakatel, takže si ji kupte a zkuste. Pokud to opravdu nerozdýcháte, tak ji obratem ruky prodáte. Poptávka je obrovská.

23.11. 10:45 otula | skóre: 41 | blog: otakar | Adamov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

A co bych si z ní asi tak četl? Já chci číst to, co chci číst. Ne si vybírat z toho mála, co je dostupné.

Kdo vám tvrdí, že jste paranoidní, ten v tom spiknutí s největší pravděpodobností jede taky.

23.11. 11:05 xvasek | skóre: 18 | blog: | Zlín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Na warezu je toho dostupného spousta. Já si rád knížky koupím, ale štve mě, že prostě něco vyšlo v roce 1996 a od té doby nic, v knihkupectví se to prostě sehnat nedá. Knihovna není nic pro mě, protože tam zpravidla chtějí knížky vracet do měsíce, já něco čtu půl roku a něco mám za týden, přitom dopředu nevím, jak dlouho mi to bude trvat.

Jsem poctivý v tom, že knížky, které jsem přečetl z warezových zdrojů, pak zpětně dokupuju, pokud zase vyjdou. Vůbec způsob prodeje papírových knih mi přijde zastaralý - když už si někdo s tou knížkou dal práci a vydal ji, tak by prostě v dnešní době měla jít sehnat už navěky, ne že budou čtenáři čekat, až ji zase někdo vydá - to je asi jako sledování televize. Malá Venďa (skoro 3 roky) prostě dodnes nepochopila, že když se pustí televize a není tam zrovna žádná pohádka, tak se na pohádku nemůže v televizi dívat a je mrzutá. Prostě mi digitální distribuce vyhovuje víc a je v ní budoucnost.

23.11. 11:22 otula | skóre: 41 | blog: otakar | Adamov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Na warezu je toho dostupného spousta.

Obchody také nabízejí spoutu lustrů, ale z těch tisíců vyráběných se nám líbil jen jediný, který se ani do ČR nedovážel, a když jsem si domluvil jeho dovoz, tak jsem se dozvěděl, že přestože ho má výrobce ještě na stránkách, tak už ho nevyrábí. Takže nám v obýváku zatím trčí jen žárovky ze stropu.

Pro Linux je také spousta SW, ale pokud chceš dělat například vektorovou grafiku, máš smůlu, pokud tě Inkscape neuspokojí… (což je vysoce pravděpodobné, pokud člověk předtím dělal v Illustratoru)

Také mají v obchodech spoustu šlehaček, ale zkus najít smetanovou ve spreji, nebo koupit smetanu, která se spolehlivě a pěkně našlehá…

A v televizi je také spousta pořadů a programů na výběr, ale přitom se v ní nedá většinou vybrat…

Kdo vám tvrdí, že jste paranoidní, ten v tom spiknutí s největší pravděpodobností jede taky.

23.11. 16:13 Jendа | skóre: 55 | blog: Výlevníček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Příloha:

- SDC17499.JPG (93462 bytů)

Také mají v obchodech spoustu šlehaček, ale zkus najít smetanovou ve spreji, nebo koupit smetanu, která se spolehlivě a pěkně našlehá…

Povedlo se.

Osobně hodně čtu na displeji, legálně a zdarma dostupnou literaturu (z menší části beletrii a z větší technické knihy), která často ani na mrtvých stromech nevyšla. Já ten vztah ke knize prostě nemám. Je to těžké, samo se to zavírá, má to stránky poskládané cik-cak, takže se to blbě čte na boku…

Elektronický papír jsem viděl na LinuxAltu a myslím, že bys to zrakem od mrtvých stromů možná ani nepoznal.

Snowboarding? To je něco jako waterboarding…?

23.11. 18:45 otula | skóre: 41 | blog: otakar | Adamov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tady ty šlehačky jsou divné. Sice jsou ze smetany, ale zkus si nastříkat na kafe například právě tuhle šlehačku ze spreje a šlehačku normálně ušlehanou. Je to úplně něco jiného. Přitom už jsem měl i sprejovou šlehačku, kterou bys nerozeznal od doma našlehané. Jenže nebyla kupovaná v naší krásné vlasti.

Je to těžké, samo se to zavírá

Ale dá se s tím bacit komár

Kdo vám tvrdí, že jste paranoidní, ten v tom spiknutí s největší pravděpodobností jede taky.

včera 14:18 Václav "Darm" Novák | skóre: 17 | blog: Darmovy_kecy | Bechyně / Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ale dá se s tím bacit komár

To s Kindlem nejde? :D Pokud je v pouzdru tak by mu to ani nemělo vadit :D

ja se vždycky tak těšim na pátek že se zleju už ve čtvrtek!

23.11. 10:28 Filip Jirsák | skóre: 61 | blog: Fillog
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Knihu si otevřu ve vlaku, u kávy, nebo večer v posteli

Zrovna v tomhle mi Kindle vyhovuje lépe, než klasická kniha, protože se sám nezavírá a líp se drží.

Nezisková média si zaslouží silnější hlas. Jan Rybář a Ekolist.cz mohou pracovat Rok jinak i díky vám.

23.11. 10:50 otula | skóre: 41 | blog: otakar | Adamov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Já vám to neberu. Když vám to vyhovuje a vyberete si z nabídky, používejte Kindle. Má přání nabídka nepokrývá, nenašel jsem v e-podobě vůbec nic z toho, co jsem za poslední rok četl, a navíc mám prostě rád papírovou knihu.

Kdo vám tvrdí, že jste paranoidní, ten v tom spiknutí s největší pravděpodobností jede taky.

23.11. 12:50 Václav "Darm" Novák | skóre: 17 | blog: Darmovy_kecy | Bechyně / Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nějaké názvy titulů? Na rozšíření literárních obzorů i na vyzkoušení jestli budu mít větší štěstí :)

ja se vždycky tak těšim na pátek že se zleju už ve čtvrtek!

23.11. 13:16 otula | skóre: 41 | blog: otakar | Adamov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jestli je to rozšíření literárních obzorů, to nevím, knihy mám na oddech, ne na to, abych se honosil klasickou literaturou (i když Čapka a Haška mám až na pár knih přečtené kompletně). Takže co si vzpomenu zhruba za poslední rok:

Almond, Tajemný Skellig
Bradbury, 451 stupňů Fahrenheita
Sapkowski, Zaklínač
Pullman, Světla severu
Pullman, Jantarové kukátko
Pullman, Dokonalý nůž
Pérez-Reverte, Dumasův klub
Forsyth, Den pro Šakala
Forsyth, Ďáblova alternativa
Ferguson, Čtvrtá oběť
Grant, Neschopnost
Nix, Sabriel
Nix, Lírael
Nix, Abhorsenka
King, Pavučina snů
King, Nezbytné věci
King, Running Man
King, Mrtvá zóna
King, Pavučina snů
King, Řbitov zviřátek
King, Zelená míle
King, Carrie
King, Temná věž
King, Christina
King, Žhářka
právě čtu - King, Ostrov Duma Key
mám půjčeno, přijde na řadu - King, Nadaný žák

Kdo vám tvrdí, že jste paranoidní, ten v tom spiknutí s největší pravděpodobností jede taky.

23.11. 13:28 Roger
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Priznam se, nehledal jsem to nijak peclive - proste jsem se kouknul do jednoho (a jedineho :) ) archivu, ktery tu mam - King, Bradbury, Sapkowski i Pullman tam byli. Vsechno samozrejme v cestine. Myslim, ze to s tou dostupnosti neni tak zle... Ze se neco neda _koupit_ povazuji za blbost a chybu prodejcu.

23.11. 13:40 otula | skóre: 41 | blog: otakar | Adamov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tak to se asi málo pohybuji po správných warezových serverech :)

Kdo vám tvrdí, že jste paranoidní, ten v tom spiknutí s největší pravděpodobností jede taky.

23.11. 14:03 Roger
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ja se po nich nepohybuju prakticky vubec - shanel jsem jednu konkretni knizku, a dostal jsem ji s balikem dalsich :)

23.11. 14:51 xvasek | skóre: 18 | blog: | Zlín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

jednoho (a jedineho :) ) archivu

Asi máme to stejné, pravděpodobně se jedná o nějaký provařenější soubor. Žena ho odkudsi před časem přinesla, při pohledu do obsahu jsem seznal, že přečtení jenom titulů, které mě zajímají, mi zabere tak dva životy.

23.11. 13:43 Václav "Darm" Novák | skóre: 17 | blog: Darmovy_kecy | Bechyně / Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jen co jsem našel za pár minut. (v češtině, samozřejmě)

Bradbury, 451 stupňů Fahrenheita a další knihy
Sapkowski - snad celá tvorba, nemám čas ověřovat
Pullman - Zlatý kompas, Jedinečný nůž (jiný překlad?), Jantarové kukátko.
Forsyth - Obě jmenované a asi deset dalších
Nix - tři knihy, bohužel jiné než jmenované
King - snad celá tvorba

To bychom měli k

nenašel jsem v e-podobě vůbec nic z toho, co jsem za poslední rok četl

špatně hledáš :)

Jinak díky, podle toho co z toho znám máš podobný vkus jako já, podívám se na ty další.

ja se vždycky tak těšim na pátek že se zleju už ve čtvrtek!

23.11. 14:19 otula | skóre: 41 | blog: otakar | Adamov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jinak díky, podle toho co z toho znám máš podobný vkus jako já, podívám se na ty další.

Skelliga a Alane Fergusonovou v tom případě raději vynech. Skellig je úplně něco jiného, a Čtvrtou oběť jsem si půjčil, že měla vysoké hodnocení, ale byla to detektivka vcelku o ničem. Trilogie od Nixe o Abhorsence je velmi čtivá, i když jsem měl na začátku problém vžít se do knihy. Ale pak už jsem děj jen hltal. Trilogie Jeho šerá hmota od Pullmana se čte nádherně, jen druhá kniha (Dokonalý či jedinečný nůž - ano, je to totéž) je slabší, ale je dobré ji přelouskat kvůli návaznosti. A připadal jsem si srandovně, když mne paní poslala, že si pro ni musím do dětského oddělení

K ostatním ti asi nic psát nemusím :)

Kdo vám tvrdí, že jste paranoidní, ten v tom spiknutí s největší pravděpodobností jede taky.

23.11. 18:09 No. 6
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

ebookz.sign.sk po zadání do Google vypadnou přihlašovací údaje
ebookforum.cz nutná registrace

23.11. 18:31 kralyk | skóre: 23 | blog: Untitled
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Přidal bych Knihovnu u metuje, docela úžasná sbírka (na to, že to je one-man show)...

Miluju hudbu. Proto ji neposlouchám reprodukovanou.

23.11. 18:51 otula | skóre: 41 | blog: otakar | Adamov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Hm, tak to uznávám, že je opravdu pěkný výběr. Ale zkusil jsem stáhnout Dana Browna - a ejhle, soubor neexistuje :-p Asi mám štěstí ;)

Kdo vám tvrdí, že jste paranoidní, ten v tom spiknutí s největší pravděpodobností jede taky.

23.11. 20:23 xhombre | skóre: 7 | blog: xhombre
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Dobrý výběr.

Od Kinga mám doma vše co zatím Beta vydala. A od Forsytha taky beru co mi přijde pod ruku.

23.11. 20:55 otula | skóre: 41 | blog: otakar | Adamov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Forsyth mi až tak moc nesednul. Pokud bych měl říct, co se mi četlo úplně nejlépe, doslova samo, tak Čapkův Krakatit a Továrna na absolutno, Kaplického Kladivo na čarodějnice, Pullmanova Jeho šerá hmota a Kingovy Nezbytné věci a Zelená míle (tu jsem přečetl každý den jednu knihu).

A na druhou stranu, nejvíc jsem se seknul u Robina Cooka. Přečetl jsem od něho knihu, která se mi vcelku dost líbila (ale už fakt nevím, která z nich to byla) a následně jsem přečetl snad celou jeho tvorbu, abych zjistil, že všechny ostatní knížky jsou mnohem horší Dvě z nich jsem ani nedočetl. Ale když o něm mluvím, tak zcela výjimečná v jeho tvorbě, a k tomu čtivá, byla Planeta Interterra.

Kdo vám tvrdí, že jste paranoidní, ten v tom spiknutí s největší pravděpodobností jede taky.

24.11. 10:30 Qaxi | skóre: 9 | blog: Qaxi
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nedá mi to .... Rád čtu, nevadí mi číst z displaye, ale Kindle respektive cokoliv s e-ink displayem bych si opravdu nepořídil. Prostě nechci jen obdobu kusu papíru na který si musím posvítit. Hodně knih čtu při cestování a pokud si pořídím el. knihu chci aby měla svůj zdroj světla (s automatickou regulací).

Už se vidím na zastávce Kindle v ruce jedné, baterku v druhé

Jaké to je super mít místnost osvětlenou jen několika svíčkama, sklenku po ruce, fajn hudba a ... A čtu si oblíbenou knihu.

Na tabletu s LED podsvícením ...

Už slyším klapot rozzuřených klávesnic ...

Ale zkuste to:

- natáhněte si do oblíbeného čtecího programu
- nastavte si barvy v čtecím programu takto:
- písmo - bílé nebo 10% šedá
- pozadí - černé nebo hodně tmavě zelená
- stáhněte si podsvícení na minimum

Žádné oslnění, perfektní kontrast. Co víc si přát.

A teď zákeřnou otázku:

Jak často čtete na prudkém slunci a jak často v přítmí?

24.11. 12:55 Filip Jirsák | skóre: 61 | blog: Fillog
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Existují speciální svítilny, které se dají připevnit na Kindle. Takže Kindle může mít svůj zdroj světla. Není nutné, aby vám zdroj světla svítil skrz zobrazenou plochu nebo aby svítilo všechno okolo černého písma.

Nezisková média si zaslouží silnější hlas. Jan Rybář a Ekolist.cz mohou pracovat Rok jinak i díky vám.

24.11. 13:50 Pavel Beníšek | skóre: 25
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

... kdyz jsem citaval v noci bez svetla z PDA tak me to oslnovalo i s nastavenym minimalnim jasem. barevny profil jsem mel zhruba podobny, mozna ze pismo jeste tmavsi. To me daleko min vadi Kindle/kniha a lampicka.

checking for chicken... must have egg first

23.11. 09:18 Václav "Darm" Novák | skóre: 17 | blog: Darmovy_kecy | Bechyně / Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Čtu na PDA. Co můžu vyzdvihnout je

1) mobilita (čtu nejvíc v metru a tramvaji, ve stoje v jedné ruce se opravdu lépe drží čtečka, nemluvě o otáčení stránek a navíc je to v brašně skladnější)

2) snadnější hledání titulů (než se prohrabu svojí domácí knihovnou… Tady projdu menu filtrem a mám co potřebuju)

3) fulltext vyhledávání v obsahu, když chci hledat nějakou konkrétní pasáž

4) nejen že si pamatuje u všech titulů kde jsem skončil (pro nás magory co čtou klidně čtyři knihy najednou podle nálady), ale lze přidávat i záložky vlastní, popřípadě nedestruktivně vkládat poznámky.

K tomu „i kdyby mi čtení z displeje nevadilo“ - kolega si nechal jeden Kindl dovézt a vybalovali jsme ho v kanclu. Nejvtipnější situace nastala při neskutečně obtížném sundavání předtištěné „falešné obrazovky“ z recyklovaného papíru kryjící displej. Obtížné to bylo hlavně proto, že jsme po nějaké té chvíli snahy zjistili, že se opravdu nejedná o nalepený kryt, ale o samotný displej, který má od základu nějakou uvítací obrazovku (neopotřebovává se a při zobrazování nic nežere, tak si to můžou dovolit :D). Ta podoba s papírem byla tak věrná, že nás to opravdu dokonale zmátlo.

ja se vždycky tak těšim na pátek že se zleju už ve čtvrtek!

23.11. 10:20 X
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

trošku si dovolím nesouhlasit - e-ink se "opotřebovává". Ale s ohledem na objem čtení, to první 2-3 majitele čtečky trápit nejspíše nemusí.

23.11. 13:08 Václav "Darm" Novák | skóre: 17 | blog: Darmovy_kecy | Bechyně / Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ale jen při překreslení stránky, statický obsah e-inku neškodí. Nebo se pletu?

ja se vždycky tak těšim na pátek že se zleju už ve čtvrtek!

23.11. 10:40 otula | skóre: 41 | blog: otakar | Adamov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

mobilita

K čemu je mi mobilita, když neseženu titul, který si chci přečíst? Když jsem se podíval třeba na www.ereading.cz, nenašel jsem tam ani jednu z knih, které jsem za poslední rok přečetl - respektive ani jednoho z autorů, které jsem četl. Nehledě na to, že je to mnohem dražší, než si knihu půjčit.

snadnější hledání titulů

V online katalogu si vyberu knihu, vypůjčím si ji, přečtu a vrátím. Absolutně jednoduché.

fulltext vyhledávání v obsahu

Jo, to se někdy může hodit, ale při čtení beletrie potřebuji hledat jen tehdy, když se začnu ztrácet v tom, kdo je kdo.

nejen že si pamatuje u všech titulů kde jsem skončil (pro nás magory co čtou klidně čtyři knihy najednou podle nálady), ale lze přidávat i záložky vlastní, popřípadě nedestruktivně vkládat poznámky.

Používám super věc, jmenuje se záložka. Je obvykle z papíru, často má magnety, aby lépe držela. Jsem na tom tak špatně, že ji potřebuji, ačkoliv čtu v daném čase jen jednu knížku :-p Ale výhoda těch elektronických může být v tom, že je nepoztrácíš :) A dá se jich (papírových) použít také více. Poznámky si dělám jen do technických knih, ty si nepůjčuji, ale kupuji, a kreslím si do nich zvýrazňovačem, propiskou i tužkou a "destruktivnost" mi v tomto případě nevadí.

No, omlouvám se ti za ten můj hnusný podtǒn, který sice neslyšíš, ale jde vyčíst. Předpokládám, že titulů eknih v češtině v budoucnu přibude, možná budou postupně vydávány i starší knihy (ale moc tomu nevěřím). Spíš možná pokročí amerikanizace našeho národa do té míry, že už se ani české překlady vydávat nebudou a každému připadne normální číst anglický originál či anglický překlad (děkuji, ale nemusím mít všechno, mně se čeština líbí). Ale i kdyby všechno super fungovalo a stálo pár kaček, stejně si raději otevřu papírovou knihu a budu si šustit zažloutlým papírem a hltat z něj písmenka :)

Kdo vám tvrdí, že jste paranoidní, ten v tom spiknutí s největší pravděpodobností jede taky.

23.11. 11:32 kyknos | skóre: 16 | blog: Quid novi? | Ranša Rosa
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Já zase obvykle nic zajímavého nenajdu v knihovně. Výběr mají obvykle skutečně mizerný.

I've sat and I've watched an ice-age thaw Are you the one that I've been waiting for?

23.11. 12:32 otula | skóre: 41 | blog: otakar | Adamov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tak mi řekni titul konkrétní (české či do češtiny přeložené) beletrie, kterou seženeš jako ebook, ale v knihovně ji nemají.

Kdo vám tvrdí, že jste paranoidní, ten v tom spiknutí s největší pravděpodobností jede taky.

23.11. 13:53 kyknos | skóre: 16 | blog: Quid novi? | Ranša Rosa
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

špatné zadání - téměř vůbec nečtu českou či do češtiny přeloženou beletrii, do téhle kategorie spadá méně než 5% knih, co čtu

I've sat and I've watched an ice-age thaw Are you the one that I've been waiting for?

23.11. 12:46 Václav "Darm" Novák | skóre: 17 | blog: Darmovy_kecy | Bechyně / Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Myslel jsem vyhledávání titulů uložených ve čtečce. Jinak, je to pravda, oficiálně zakoupitelných e-knih je žalostně malý výběr, na stranu druhou, warezu je dost. Osobně jsem to pro dobrý pocit řešil třeba tak, že Nadaci kterou jsem uwarezil a přečetl postupně dokupuji v papíru zbytek co mám v PDA jsou knihy které mám i v papírové podobě a ještě jsem se k nim nedostal.

Záložky - jo, pravda, ale osobně mi to takhle vyhovuje víc. Několikrát se mi stalo že mi z papíru vypadla, usnul jsem a zaklapl při tom knihu apod. To se s elektronickou záložkou prostě nestane :)

ja se vždycky tak těšim na pátek že se zleju už ve čtvrtek!

23.11. 12:58 otula | skóre: 41 | blog: otakar | Adamov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Myslel jsem vyhledávání titulů uložených ve čtečce.

Mně je to jasné. Chtěl jsem ale říct, že knihu čtu v daný moment jednu, takže hledat nic nepotřebuji. A až chci číst další, použiju hledání v online katalogu knihovny.

warezu je dost

Na tohle jsem reagoval u jiného příspěvku. Věřím, že warezu je dost. Filmového warezu je také dost, ale nejednou se mi stalo, že jsem chtěl vidět film, který prostě nikde nebyl. Jednoduše proto, že nepatří do mainstreamu. Stejně tak mi knihovnice často chodí pro knihy do skladu, protože ty, které chci, nepatří mezi horké novinky. A knižní nabídka je zajisté i ve warezu mnohem řidší, protože je mnohem náročnější digitalizovat knihu, než zkopírovat DVD.

Kdo vám tvrdí, že jste paranoidní, ten v tom spiknutí s největší pravděpodobností jede taky.

23.11. 13:03 Václav "Darm" Novák | skóre: 17 | blog: Darmovy_kecy | Bechyně / Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

že jsem chtěl vidět film, který prostě nikde nebyl. Jednoduše proto, že nepatří do mainstreamu.

To mi povídej :) Například Finsko produkuje jedny z nejlepších válečných filmů (zimní válka / pokračovací válka) a občas je těžké sehnat už jenom originál, natož české titulky k tomu (a kupuje se to taky dost blbě).

ja se vždycky tak těšim na pátek že se zleju už ve čtvrtek!

23.11. 13:21 otula | skóre: 41 | blog: otakar | Adamov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

A bude hůř, protože ty mainstreamové poslední dobou strašně mažou z shareserverů, takže brzy nebude ke stažení vůbec nic

Kdo vám tvrdí, že jste paranoidní, ten v tom spiknutí s největší pravděpodobností jede taky.

23.11. 13:45 Václav "Darm" Novák | skóre: 17 | blog: Darmovy_kecy | Bechyně / Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ale houby, jenom se začne pořádně používat šifrované p2p.

ja se vždycky tak těšim na pátek že se zleju už ve čtvrtek!

23.11. 14:04 otula | skóre: 41 | blog: otakar | Adamov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Kdo vám tvrdí, že jste paranoidní, ten v tom spiknutí s největší pravděpodobností jede taky.

23.11. 16:24 PF
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Sorry, nechci to tady moc jitřit, ale to co jsi jmenoval o něco výš je mainstream jako poleno, který se určitě dá "sehnat". Žádnou specialitu nevidím. Ale je možné, že opravdu máš speciální potřeby, které čtečka nesplňuje. Ok, už to asi všichni pochopili Nekupuj si ji (i když opravdu myslím, že stojí zato si ji vyzkoušet, byť jenom na těch 5% toho co se sehnat dá. Spí se na ní špatně, ale je dobře skladná, lehká a nezavírá se, když ji člověk položí )

Já mám spíš problém, že knihu někde stáhnu, ale docela rád bych ji i zaplatil (nemyslím si, že by to bylo divný). Ale nenapadá mi moc jednoduchý způsob jak to udělat (mail sorry, stáhl jsem knihu - warez, protože jste idioti a nenabízíte ji, ale chápu že překlad něco stojí, nemáte číslo účtu? By asi jenom vzbudil vlnu nevole proti těm warez sajtům, které za ně dělají digitalizační práci).

23.11. 18:27 otula | skóre: 41 | blog: otakar | Adamov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

No jo, vybírám si knihy podle recenzí, protože jsem předtím měl problém některé vůbec dočíst :-p Ale také většina těchto knih v knihovně leží a nemusím mít strach, že by mi ji někdo vyfouknul před nosem. Za mainstream beru spíš třeba Dana Browna, kterého není šance si půjčit, protože je nonstop pryč a zamluvený na mnoho měsíců dopředu. A také se mnozí honí za nejnovějšími knihami, což mne nechává zcela chladným. Ale možná mám o mainstreamu opravdu špatnou představu - nemám totiž odkud čerpat, protože NIKDO v mém okolí nečte. Všichni vědí, co bylo v Růžovce, Ulici, jak kdo hrál fotbal nebo hokej, kdo je v Superstar, nebo co teď zrovna běží; a já si raději otevřu knihu, o níž se třeba myslím, že není mainstreamová, jelikož o ní nikdo z lidí kolem nikdy neslyšel. Takže v tomto případě si sypu popel na hlavu.

Kdo vám tvrdí, že jste paranoidní, ten v tom spiknutí s největší pravděpodobností jede taky.

24.11. 13:37 zdroje e-knih
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Po zaregistrovani! jde na www-legie.info a www.pitaval.cz zjistit jestli e-book z oblasti sci-fi, fantasy, horro, triler, detektivka ... existuje.

Jen se to chce proklikat, neni to moc intuitivni.

24.11. 12:24 Aleš Kapica | skóre: 38 | blog: kenyho_stesky | Ostrava
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Mně je to jasné. Chtěl jsem ale říct, že knihu čtu v daný moment jednu, takže hledat nic nepotřebuji. A až chci číst další, použiju hledání v online katalogu knihovny.

Mám zcela odlišný styl čtení. Obvykle čtu několik různých knih najednou. Šmátnu vždy po té na kterou mám aktuálně náladu. Také nečtu vždy popořádku. Reálné knihy si vybírám tak, že do nich namátkou hrábnu, prohlídnu a kousek přečtu ze začátku, zprostředka a od konce.

Ta čtečka je jinak pěkná - má ji kolega. Ale jako už naznačil v diskuzi někdo výše - uvítal bych mírné podsvícení displeje aby si bylo možné číst i venku v ranním šeru či za tmy.

24.11. 13:06 otula | skóre: 41 | blog: otakar | Adamov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Mám zcela odlišný styl čtení. Obvykle čtu několik různých knih najednou.

Tohle si u beletrie nedokážu představit (teda dokážu, ale ne u sebe). Sice dělám něco podobného v rámci knižních "seriálů" (například když jsem dočetl Sabriel, byla Lirael vypůjčená, takže jsem si zatím půjčil jinou knihu), ale v rámci jedné knihy je mi to proti srsti. Tím nechci říct, že to odsuzuji, jen že bych takto číst nemohl.

Kdo vám tvrdí, že jste paranoidní, ten v tom spiknutí s největší pravděpodobností jede taky.

24.11. 14:27 Aleš Kapica | skóre: 38 | blog: kenyho_stesky | Ostrava
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ty knihy se většinou liší žánrově. Kupř. nedávno jsem dočetl Dobytí nebe. Kniha o tom jak Wrightové vyvinuli svůj letoun je napsaná v heroickém duchu, plná vaty ale jinak docela zajímavá.

Paralelně s ní mám rozečtenu knihu Podmaňování přírody - kniha mě přilákala svým tématem, ale špatně se čte - je to napsáno dost nezáživně a ještě ke všemu jde o strašný překlad.

No a pro odlehčení na záchodě si čtu namátkou kapitolky z knihy o českém jazyce. Jinak spoustu věcí co mi namátkou projdou pod rukama když mne zaujmou a taky dokumentaci - ovšem tu už většinou v angličtině.

24.11. 16:43 kralyk | skóre: 23 | blog: Untitled
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

například když jsem dočetl Sabriel, byla Lirael vypůjčená, takže jsem si zatím půjčil jinou knihu

To já to měl jednodušší. Po přečtení Sabriel už jsem neměl potřebu číst pokračování
(ne že bych proti tý knížce něco měl... ale člověk nemusí číst všechno)

Miluju hudbu. Proto ji neposlouchám reprodukovanou.

24.11. 19:07 otula | skóre: 41 | blog: otakar | Adamov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Z té trilogie se mi právě Lirael líbila nejvíc :)

Kdo vám tvrdí, že jste paranoidní, ten v tom spiknutí s největší pravděpodobností jede taky.

23.11. 16:31 Jendа | skóre: 55 | blog: Výlevníček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

K čemu je mi mobilita, když neseženu titul, který si chci přečíst?

Máš špatný vkus, já zase v knihovně nenašel Little Brothera, IPv6 od Satrapy, Pro Git, Svobodnou kulturu, Katedrálu a tržiště (to už bych znovu nečetl) ani spoustu dalších věcí. Jen mě mile překvapili, že mají Kukaččí vejce.

Snowboarding? To je něco jako waterboarding…?

23.11. 14:48 Pavel Beníšek | skóre: 25
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Presne to same se mi take stalo :)

checking for chicken... must have egg first

23.11. 10:41 R
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

E-ink nie je displej. Pokym si nevidel, tak nepochopis.

23.11. 10:54 otula | skóre: 41 | blog: otakar | Adamov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Záleží na tom, jak si vyložíš význam slova displej.

Kdo vám tvrdí, že jste paranoidní, ten v tom spiknutí s největší pravděpodobností jede taky.

23.11. 15:36 kuky
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Z tvych prispevku je jasne, ze jsi zaujaty proti e-cteni a zaroven naprosto spokojeny se sluzbami verejnych knihoven. Prijde mi, ze chces proste jen flejmovat ...

23.11. 18:40 otula | skóre: 41 | blog: otakar | Adamov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Máš z toho inicializačního příspěvku pocit, že jsem chtěl flejmovat? Zajímalo mne, v čem by pro mne bylo praktičtější používat zmiňované zařízení oproti půjčení knihy. Prakticky jsem zjistil, že pro plnohodnotné využití bych musel e-knihy získávat z nelegálních zdrojů, nebo se spokojit s naprosto nevyhovující, a myslím že i předraženou (věřím, že cena za vysázení, vytisknutí a vazbu knihy je rozhodně větší, než 50 % ceny knihy), legální distribucí. Navíc, pokud bych používal e-knihu zažitým způsobem, patrně bych ji brzy zlikvidoval.

Kdo vám tvrdí, že jste paranoidní, ten v tom spiknutí s největší pravděpodobností jede taky.

23.11. 21:06 GeoRW
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

no dovolim si tvrdit, ze elektronickych knih je ovela vacsi vyber, ako to co mas k dispozicii v svojej lokalnej kniznici; chcelo by to len vediet po anglicky, lebo to co sa preklada do cestiny je mizive percento; ak citas iba z papiera prichadzas napr. aj o podstatnu cast knih, ktore nikdy ani na papiery nevyjdu (plno autorov uverejnuje knihy pod Creative Commons a len niektorym sa po rokoch napokon podari ziskat kontrakt s nejakym vydavatelom a spravit vytisk, o preklade do inych jazykov ani nehovoriac) a pritom su mnohe z tych knih velmi kvalitne

23.11. 21:14 otula | skóre: 41 | blog: otakar | Adamov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

chcelo by to len vediet po anglicky

Jo, to máš recht, to by chtělo :D Ale nějak mi to už do mého mozečku neleze. A hlavně mám velký problém s poslechem. Prostě nerozumím. Vysvětlím: Když jsme byli například ve Francii, kamarádka dokázala přesně zopakovat slova, která Francouzi říkali, i když vůbec netušila, co znamenají. Pro mne to byla jen změť zvuků, z níž jsem nedokázal vypreparovat vůbec nic. U čtení sice poslech nepotřebuji a technickou literaturu docela přelouskám, ale to je tak všechno. A než bych se lopotil s angličtinou, to raději ten volný čas věnuji sportu nebo právě česky psané beletrii.

Kdo vám tvrdí, že jste paranoidní, ten v tom spiknutí s největší pravděpodobností jede taky.

23.11. 23:13 Anino
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Kamarátka si pochvaľovala, že pri kojení sa blbo prevracajú stránky na normálnych knižkách a na Kindli sa jej v takýchto situáciach číta oveľa lepšie. Aj keď to asi nebude ten pravý dôvod pre vás :)

23.11. 10:21 xvasek | skóre: 18 | blog: | Zlín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Zajímavé zařízení. Funguje v tom Google Reader? Dají se používat hotkeys? Jakože mezerník - další stránka / další příspěvek, V - jdi na článek a jak pak zpět do čtečky?

V podstatě se dívám po nějakém tabletu, ale mám pocit, že zrovna Kindle není úplně to ono, asi bych radši vyměnil výdrž na baterii za možnost přehrát video, ale cenově se pohybuje v oblasti, kde se mi to celkem zamlouvá.

23.11. 12:57 Václav "Darm" Novák | skóre: 17 | blog: Darmovy_kecy | Bechyně / Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

S takovými požadavky bych počkal na nějakou hračku s Pixel Qi displejem.

ja se vždycky tak těšim na pátek že se zleju už ve čtvrtek!

23.11. 14:56 Pavel Beníšek | skóre: 25
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Google Reader jedine pomoci Web Browseru. O tom bude vice v pristim dile. Lepsi na to je vytvorit si v Calibre seznam RSS kanalu a potom naimportovat v mobi formatu. O tom bude taky vic v dalsim dile. Dost me to prekvapilo jak se to dobre ovlada a mam kazdy den do vlaku abicko, root, bbc news a telegraph po ruce a nemusi me zajimat jestli jsem zrovna v tunelu nebo ne :) Kindle rozhodne neni nahrada za tablet. Je to ctecka knih s par moznostmi navic.

checking for chicken... must have egg first

23.11. 19:27 xvasek | skóre: 18 | blog: | Zlín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Já jsem v dřevních dobách používal Plucker a Palm, takže vím, že to prakticky jde, ale do dopravních prostředků už to nepotřebuju. Prostě bych si večer lehnul doma na sedačku, vzal si Kindle a přes WiFi se podíval, co je nového, plus možná nějaký comment do diskuze bych napsal. (Plus pak samozřejmě četba knih, když už mám Reader zkouknutý.) Připojovat to k počítači by se mi zoufale nechtělo. Je to reálná představa, nebo by to bylo komfortnější s notebookem?

23.11. 21:14 GeoRW
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

no to bude pre teba asi lepsi tablet; Kindle nema dotykovy display a na surfovanie netu to moc nie je, navyse ten ich webovy prehliadac tiez nic moc

24.11. 13:55 Pavel Beníšek | skóre: 25
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ano kombinace Calibre + Kindle muze fungovat podobne jako plucker + palm. Bude o tom vice v dalsim dilu.

checking for chicken... must have egg first

23.11. 10:33 Bubak
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Jsem asi bohaty, vetsinu Ebooks tisknu na papir a pak teprve ctu

23.11. 12:30 PetrHL | skóre: 10 | blog: petr_h | Neratovice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Mám něco velice podobného této http://www.alza.cz/jinke-hanlin-v3-d174193.htm čtečce. Jen trochu jinak boční tlačítka. Nebo možná úplně přesně to samé. Naprostá spokojenost. Mám ji asi rok a nabíjel jsem snad 3x. A to čtu prakticky každý den. Mohu doporučit.

"Do, or do not. There is no 'try.'" -- Jedi Master Yoda

24.11. 21:04 Kvakor
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Zajímavý kousek ... umí to ty vyjmenované formáty nativně, nebo se musi přechroustat do nějakého vnitřního formátu? Ale i kdyby, narozdíl od Kindle vypadá jako dělaná na offline používaní, což je z mojeho pohledu jedině výhoda.

včera 15:16 optim | skóre: 1
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Muzete vysvetlit, jak myslite to vypada jako delana na offline pouzivani?

23.11. 13:08 kralyk | skóre: 23 | blog: Untitled
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Při každém připojení k internetu Kindle totiž posílá na server Amazonu seznam dokumentů s poslední otevřenou stránkou (Whispernet).

Wtf! Ok, tak tím u mě končej.

Miluju hudbu. Proto ji neposlouchám reprodukovanou.

23.11. 14:58 Pavel Beníšek | skóre: 25
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

viz. #64

checking for chicken... must have egg first

23.11. 15:28 kralyk | skóre: 23 | blog: Untitled
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tak jasný, firmware jde (lehce nebo hůř) nahackovat vždycky...

Miluju hudbu. Proto ji neposlouchám reprodukovanou.

23.11. 13:50 Jiří Poláček | skóre: 47 | blog: naopak | Sivice
Rozbalit Rozbalit vše Držení Kindle a jiné zkušenosti

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Pozastavil bych se nad tvrzením, že se Kindle dobře drží. Jistě je to subjektivní záležitost, ale dovolím si nesouhlasit – Kindle se nedrží dobře. Existuje spousta možností, jak jej uchopit, ale ani jeden se mi nezdál optimální. Primárně se nabízí uchopení přes spodní roh přístroje tak, že palec je nahoře a ostatní prsty pod přístrojem – v případě pravé ruky se palec dostane ke všem důležitým tlačítkům a s trochou zručnosti se přístroj dá ovládat jen tímto jedním prstem; pokud však zrovna čteme a nemáme tudíž potřebu mačkat žádná tlačítka, tak není moc kam palec položit a snadno se stane, že omylem něco zmáčkneme, nejčastěji přepneme na další stránku.

Položit celý přístroj do dlaně dost dobře nejde, a to ani v případě dostatečně velké „pracky“, neboť prsty na okrajích se dotýkají tlačítek pro přechod mezi stránkami, takže opět dochází k nechtěnému přecvakávání. Ani jiné úchyty, například za horní hranu, na roztažených prstech apod. dlouho nevydrží.

Na první pohled sice Kindle skutečně je úžasně tenký a lehký, pro dlouhodobé držení při čtení bych však spíše ocenil, kdyby byl tlustší a těžší. Uvědomíme-li si, že při čtení není zapotřebí listovat stránkami, jen občas nepatrným pohybem zmáčknout tlačítko, měli bychom si vzpomenout na syndrom karpálního tunelu, za který často může i dlouhodobé držení počítačové myši.

Osobně se mi nejvíce osvědčilo nedržet Kindle přímo, ale mít jej na nějaké podložce, v obalu či případně na klíně. A myslet na to, že je zapotřebí občas s prsty zacvičit.

A když už je tu řeč o Kindle, ač nerad, připomínám, že displej přístroje snadno může přijít k úhoně, že ani nevíte jak …

Sudoku omrzelo? Zkuste bobblemaze! | Statistiky jsou jak bikiny. Napoví hodně, všechno ale neukážou.

23.11. 17:36 Bilbo | skóre: 23
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Podle Amazonu je licence sice neodvolatelná ...

Tak to bych netvrdil. Když si amazon usmyslí, může hromadně smazat jakoukoliv knihu ze všech zařízení na kterých je. Amazon to již minimálně u dvou knih provedl, paradoxně jedna z nich je Orwellovo 1984 :)

http://www.theregister.co.uk/2009/07/18/amazon_removes_1984_from_kindle/

http://news.cnet.com/8301-13860_3-10289983-56.html

Takže na přežití knih v Kindlu bych opravdu nespoléhal.

Co si člověk sám neudělá, to nemá.

23.11. 18:34 Pavel Beníšek | skóre: 25
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ano ale to jsou trosku jine priklady, kdy se majitel prav vzeprel proti elektronicke distribuci a Amazonu nic jineho nezbylo. Samozrejme pak vraceli i penize.

checking for chicken... must have egg first

24.11. 00:16 Bilbo | skóre: 23
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Riziko je sice malé, ale ta "featura" tam je - stačí aby se zase Amazon s někým nepohodl, případně aby se tam někde stala chyba (hacker, chyba zaměstnance ..) a knížka je z Kindle fuč.

Co si člověk sám neudělá, to nemá.

24.11. 16:41 nemam
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

A co se vam nezda? Vami uz prectena kniha zmizi, vy dostanete zpet prachy. Nevim, co by mi melo vadit :P

24.11. 23:12 Martin Mareš
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Třeba to, že při tom zmizí i poznámky, které jste si do té knížky napsal?

včera 09:00 Filip Jirsák | skóre: 61 | blog: Fillog
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nezmizí. Poznámky jsou uložené v jednom souboru v Kindle, nic vám nebrání si ten soubor pravidelně zálohovat. A pochybuju o tom, že v případě smazání knížky se Amazon obtěžuje s úpravami tohoto souboru.

Nezisková média si zaslouží silnější hlas. Jan Rybář a Ekolist.cz mohou pracovat Rok jinak i díky vám.

včera 15:05 Bilbo | skóre: 23
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

No ona ta kniha ani nemusí být přečtená, pokud ji má člověk rozečtenou a amazon mu jí sebere dřív než ji dočte tak ho to asi dost naštve....

Co si člověk sám neudělá, to nemá.

24.11. 18:09 Pavel Beníšek | skóre: 25
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ano, ale to riziko je i doma ze nam knihovna shori, nebo ze zmizi par knizek ... navic doma nam pak nikdo nic neda.

checking for chicken... must have egg first

včera 13:39 Pavel Beníšek | skóre: 25
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tak me napada, ze pokud si zazalohujete onen azw zdrojovy soubor, tak si to Amazon muze mazat jak chce. Vam pak jen staci odpojit se od netu a nahrat ze zalohy. Bohuzel to nejde potvrdit dokud zase nezmizi nejakou knizku.

checking for chicken... must have egg first

23.11. 18:37 Astory
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Dobrý den, mám jeden dotaz ohlěndě knih v Pdf. Poté co je překonvertujete v programu Calibre do formatu Mobi - je schopná funkce TEXT TO SPEECH přečíst je nahlas? Je tato konverze těžká a je poté tato kniha ve čtečce dobře čitelná?

24.11. 18:14 Pavel Beníšek | skóre: 25
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Pokud jde o PDF samotne, tak hodne zalezi na formatu PDF. Vetsinou je potreba PDF oriznout a nekdy i tak cist nelezato.

V pripade prevodu do MOBI by nemel byt zadny problem s citelnosti, protoze se to preformatuje podle zvoleneho fontu ve ctecce. Prevod ovsem nedodrzuje puvodni rozlozeni prvku a nezvlada tabulky.

Text to Speech funguje pomerne dobre a funguje v podstate na libovolny text. Jen si nejsem jisty jestli funguje i ve Web Browseru...

checking for chicken... must have egg first

23.11. 21:24 Tomas
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

jak je to se čtením matematických vzorců? Určitě to už někdo musel řešit, ale jak daleko se dostali? Jak kvalitně funguje ořezávání okrajů u skenovaných knížek v pdf (bez převodu pomocí OCR)?

23.11. 21:56 michal | skóre: 23 | blog: Blog
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Samozřejmě se to řešilo, ale nevím v jakém stavu to teď je. Nějaké info je třeba tady:

http://www.mobileread.com/forums/showthread.php?t=40725

Další zajímavost, na kterou jsem narazil, je "Qindle: A Qt embedded port for Amazon Kindle", který by měl obsahovat osekaný Okular. To je velká výhoda Kindle, když si to koupí dost lidí, tak se po chvíli objeví pár nadšenců, co tam přidají chybějící funkce :)

24.11. 01:07 MaT | skóre: 24
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

V článku jsem narazil na několik věcí, které bych rád uvedl na pravou míru (i u některých z nich to tu už v diskusi padlo)...

Vůbec není potřeba formát mobi přejmenovávat na azw. A je to snad i v dokumentaci. Stačí nahrát mobi do Kindlu a je to. On totiž ten formát AZW je v podstatě MOBI obohacený o DRM Amazonu.

Že Amazon zlvádá formát EPUB nebo PDB jsem nikde neviděl. Nespletl si autor PDB s PDF?

Pokud mám zdroj s nějakým formátováním (aspoň třeba odlišené názvy kapitol, ale třeba i nějaké to tučné písmo či kurzívu), přijde mi škoda konvertovat ho do TXT. Ideální je pak konverze do MOBI (a třeba z HTML je to hodně bezproblémové).

Jinak docela dobře se mi četla i ta druhá nejmenší velikost fontu - a zvládnu i tu nejmenší.

Ohledně toho posílání informací o tom, co čtu, na server - zde si nejsem úplně jistý, ale třeba ta funkce "Popular highlights" stejně funguje jen na věci od Amazonu - opravdu se posílají informace i o jiných, přímo nahraných dokumentech?

Ad půjčování knížek - něco takového Amazon chce v brzké době uvést - tzn. budete moci knížku, koupenou od Amazonu, na 14 dní "půjčit" jinému uživateli. Po dobu těch 14 dnů jí pak nebudete mít přístupnou vy. Trochu mi to připomíná papírovou knížku, tu když půjčíte, tak si v ní taky moc nepočtete. Tady aspoň máte zaručené, že se vám kniha vrátí.

Ad USB konektor - mě právě ten, co tam je, vyhovuje, protože je stejný, jako na mém mobilním telefonu. Takže jedna nabíječka, jeden kabel k počítači...

Ad rámeček - u notebooků (a hlavně netbooků) mi taky vadí tlustý rámeček kolem displeje - ale zrovna u Kindla bych někdy možná uvítal i širší - lépe by se pak držel. Takto si člověk hmatá po displeji... Ale myslím, že Kindle předchozí generace se odlišoval právě o něco větším rámečkem kolem displeje.

Ad dotykové ovládání - tak to třeba mě vůbec nechybí a ani mě nenapadne na displej zbytečně hmatat...

Open source software for open minded people. :-)

24.11. 14:09 Pavel Beníšek | skóre: 25
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ahoj diky za reakci.

1/ Zrejme jsem musel narazit na spatny soubor nebo format kdyz jsem to zkousel. U prejmenovanych souboru mi to fungovalo zatim vzdy. AZW muze byt samozrejme i bez DRM.

2/ Format EPUB nezvlada (To jsem nikde netvrdil). PDB je chyba, melo tam byt jen PRC.

3/ Pravda ze u txt ztracite formatovani, ale me to vetsinou vubec nevadi protoze je ho stejne tak malo, ze se bez nej obejdu. Take mi jde podstatne vice o text samotny a ne o hezke fonty :)

4/ Take zvladnu nejmensi font, ale ve vlaku uz je to docela problem protoze se ta cela kraksna hybe sem tam a blbe se stim drkocanim synchronizuje :D Proto mi prijde nejlepsi druha nebo treti velikost

5/ Vyse jsem daval link na diskuzi na mobile read kde se to probira. Jsou tam podrobnosti. Co jsem pochopil tak to posila posledni stranku, ale vzhledem k tomu musi nejak i identifikovat dokument ke kteremu je posledni stranka prirazena. Co se tyce Popular highlights, tak To se da nastavit v Setting zda se maji synchronizovat ci ne.

6/ O pujcovani jsem slysel, ale zatim jen neoficialne. Konkurence to uz ma.

7/ USB konektor, jasne tady zalezi na sade ostatnich zarizeni co pouzivas :)

8/ Spis jsem tim myslel to ze ramecek ubira mozne velikosti displaye. Vic bych uvital uzsi ramecek a vic mista na text nez naopak. Samozrejme by pak mohl byt problem s konstrukci, ale to uz je jina diskuze.

9/ Porad se mi obcas stane ze chci ovladat dotykove ... ale pravda je ze displayi to jen prospiva kdyz se po nem moc nepatla :)

checking for chicken... must have egg first

24.11. 09:01 breta
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Ahoj, trošku mi chybí zmínka, jestli lze čtečku otočit o 90° s tím, že se text také otočí.

Díky b.

24.11. 09:08 miso | skóre: 36 | blog: iSCSI_initiator_howto | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nie - neotoci, ale da sa otocit manualne (ten text, nie Kindle )

Project Satan infects Calculon with Werecar virus

24.11. 14:09 Pavel Beníšek | skóre: 25
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ano, musi se otocit softwarove. Kindle nema senzor.

checking for chicken... must have egg first

24.11. 09:07 miso | skóre: 36 | blog: iSCSI_initiator_howto | Praha
Rozbalit Rozbalit vše nabijanie z USB

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Vcera som Kindle prvy krat nabijal. Ked som ho cez USB pripojil k notebooku, hlasil, ze "not charging". Potom ma napadlo pripojit aj notebook do el. siete a znovu odpojit a pripojit Kindle cez USB - az tak sa zacal nabijat. Podla dokumentacie je ale rychlejsie Kindle priamo nabijat zo siete (2hod) oproti USB (10-12hod).

Project Satan infects Calculon with Werecar virus

24.11. 16:02 Bilbo | skóre: 23
Rozbalit Rozbalit vše Re: nabijanie z USB

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

USB dá maximálně 500 mA, což při napětí 5V je max. 2.5 W příkon. Při nabíjení ze sítě omezení na 500 mA není, takže to pak lze nabíjet vyšším výkonem - a tedy rychleji.

Není to specialita jen Kindle, ale platí to většinou i pro všechno ostatní co jde nabíjet z USB (mobily, ...)

Co si člověk sám neudělá, to nemá.

24.11. 16:37 nemam
Rozbalit Rozbalit vše Re: nabijanie z USB

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Kindle ani omylem se mi nenabizi 12 hodin.

24.11. 18:04 Gonio- | blog: moje | Olomouc
Rozbalit Rozbalit vše Re: nabijanie z USB

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

stačí Kindle odpojit softwarově (umount), pak se nabíjí hned.

Každý nemůže být chytrý, protože by bylo na světě tolik chytrosti, že by z toho byl každý druhý úplně blbý.

24.11. 19:59 Rezza | skóre: 18 | blog: rezza | Brno, Zlín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Nejvic me stve, ze i kdyz pristoupim na podle me nemoralni DRM u Kindlu a rozhodnu se knizku koupit, tak stejne dostanu odpoved, ze neni nabizena v Evrope. A pritom si klidne muzu koupit paperback te same knizky a do Evropy ho poslou. Nechapu. Pak staci napsat do Google a nakupovat tam, ale to nechci. A kdyz uz si clovek knizku koupi, tak zakazou TTS atd...

24.11. 21:47 imploder | skóre: 7
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

A taky se tam nedá platit převodem z účtu. Tak jsem si knižku, kterou jsem si tam chtěl koupit, uwarezil jako PDF. A mám ji zadarmo.

dnes 00:20 Jan Grmela | skóre: 43 | blog: Kilo šťávy z lachtana | Brno
Rozbalit Rozbalit vše Re: Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Mě chybí čtečka formátu A4, do které přes usb-flash emulaci narvu bandu PDF. Bude mít asi tak 4 tlačítka - MENU, NEXT, PREVIOUS, ENTER. Displej s rozlišením takovým, aby odpovídal zobrazené ploše. Nic jiného mě nezajímá. Knížky (tedy spíše technickou literaturu) mám téměř výhradně v PDF a čtení na monitoru je docela vopruz.

Dotykový displej se může hodit jen v případě, že by se tam daly třeba přidávat komentáře nebo vpisky, jinak asi ne.

Pokud něco dobře funguje, opravuj to tak dlouho, než se to rozbije.

Založit nové vlákno • Nahoru

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Green Lantern (2011) - trailer

LinuxAlt 2010 na téma bezpečnosti – reportáž

Aleš Miklík: Český Internet je už pouze půl roku za tím „světovým“

Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- SQL Specialista (Oracle)

- ►►CRM/SIEBEL KONZULTANT - BANKING, TOP PŘÍLEŽITOST◄◄

- Specialista správy a rozvoje stanic Wintel - Praha

- IT SPECIALIST

- SAP Team Leader (FI/CO) - 4028

- CRM Business Analyst

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Články / HW novinky: ARM představil konkurenci k AMD Fusion i Nvidia Tegra

Štítky: AMD, ARM, ATI, Blu-ray, BSD, CPU, CUDA, Fermi, FreeBSD, GPU, grafické karty, grafika, hardware, Intel, komunikace, Linux, multimédia, napájení, nVidia, OpenCL, OpenGL, ovladače, PCI, podpora, problém, proces, procesory, rozšíření, sběrnice, server, Solaris, stream, video, virtualizace, výkon, Windows, 3D

HW novinky: ARM představil konkurenci k AMD Fusion i Nvidia Tegra

23.11. | David Ježek | Hardware | 1928×

Dnešní díl, který měl původně vyjít minulý týden, vás seznámí s událostmi týdne, který dal světu GeForce GTX 580. Druhá generace DirectX 11 architekury v podání Nvidie reaguje na nedávné uvedení Radeonů HD 6800 opravdu zostra. Dále si představíme nové produkty společnosti ARM, kam spadá i zcela nové GPU s podporou OpenCL a vše završíme pohledem na budoucnost APU v podání AMD.

Obsah

- ARM představil konkurenci k AMD Fusion i Nvidia Tegra

- Nvidia uvedla GeForce GTX 580

- AMD o APU v obecné rovině

ARM představil konkurenci k AMD Fusion i Nvidia Tegra

link

Začněme tím prvním, co tak trochu bulvárně až přeháníme v nadpisu. Společnost ARM, kterou živí především licencování intelektuálního vlastnictví v oblasti procesorových technologií pro ultramobilní produkty, představila dvě hodně zajímavé novinky. Tou větší z nich je zcela nové GPU Mali-T604. Vedle obvyklých věcí jako OpenGL ES 1.1 a 2.0, resp. OpenVG 1.1 totiž přináší podporu výpočetního systému OpenCL jak v současné verzi 1.1, tak i v budoucí 1.2. ARM tak dává najevo, že poskládáním výsledného čipu z jeho CPU a jeho GPU propojených jeho logikou tak můžete získat produkt schopnostmi ekvivalentní s chystanou platformou AMD Fusion, resp. tím, co Nvidia nazývá Tegra (kde jako CPU slouží též ARM).

Výkon je pochopitelně něco jiného než schopnosti, takže na reálné srovnání všech „APU platforem“ si počkejme do příštího roku, důležité je zmínit, že ani nemíří přímo na shodný segment trhu, AMD chystá Fusion i pro „větší“ mobilní zařízení formátu netbooků či notebooků.

Mali-T604 není prvním produktem řady, dřívější již tikají v řadě přístrojů; první, kdo má s T604 tu čest, je jihokorejský gigant Samsung. T604 má být celkově až pětkrát rychlejší než předchozí generace a v kombinaci s vícejádrovými CPU se můžeme těšit na daleko rychlejší mobily a podobná zařízení v nadcházejících měsících, resp. letech.

Nové 275MHz GPU podporuje 4×FSAA s minimálním dopadem na výkon, samozřejmě i DirectX (s příchodem Windows Phone 7 o Microsoftu uslyšíme možná ještě častěji) a škálování výkonu skrze 1 až 4 GPU jádra (to asi mělo zaznít už o kousek výše, ale ve srovnání s 1920 stream procesory v Radeonech HD 6900… ).

Doprovodnou částí celku je u ARMu nová verze „propojovacích záležitostí“ zvaná „Corelink 400 System IP“. Tento nový soubor rozhraní a protokolů využívaných pro vzájemnou komunikaci mezi dílčími prvky architektury, jakými jsou právě CPU, GPU a další periferní věci, nabízí vícekanálový paměťový řadič, správu paměti s hardwarovou akcelerací pro virtualizaci, síťové připojení a zejména flexibilní systém sdílených cache, které umožňují rychlé využívání dat u procesoru Cortex-A15 (ten je na trhu od září, běhá až na 2,5 GHz a je připraven pro 32 i 28nm výrobu) v kombinaci právě s GPU Mali-T604.

Z hlediska paměti systém podporuje jak nízkonapěťové DDR2, tak novější DDR3 čipy, je zde pochopitelně připojení video výstupu, resp. hlavního displeje, a další prvky. ARM se nepochybně připravuje na novou generaci „chytrých“ mobilních produktů nadcházejícího desetiletí, nemá smysl pochybovat o tom, že mobily budou stále výkonnější a i jejich rozlišení displeje poroste. Zajímavé se jeví zejména stále rostoucí schopnosti virtualizace a podpora OpenCL, tedy běžných výpočtů pomocí GPU.

Nvidia uvedla GeForce GTX 580

link

Druhou významnou novinkou (před)minulého týdne bylo nepochybně uvedení druhé generace grafik Nvidia na bázi architektury Fermi. Nvidia GeForce GTX 580 je evolucí modelu GTX 480. Zjednodušeně by se dalo říci, že GTX 580 je tím, čím měla být v počátcích sama GTX 480, obohacená však o výkonnější tesselační jednotku a další dílčí novinky, které přineslo posledních 13 měsíců od představení architektury.

Proč se tak nestalo již před rokem? Inu, to bylo probíráno již mnohokrát a pro mě osobně jsou na vině stále dva hlavní faktory:

1. neschopnost TSMC vyrábět pořádně velké 40nm čipy – ta se naplno projevila na GeForce GTX 480, resp. více než 3miliardovém GPU GF100 tím, že jej TSMC nedokázala vyrábět v dostatečném množství ani „okleštěné“ z 512 na 480 CUDA jader. Tímto přišla na trh 448jádrová GeForce GTX 470 a posléze i 352jádrová GeForce GTX 465. Když se po několika měsících dostal server Expreview k testovacímu vzorku GTX 480 s plně aktivním GPU s 512 CUDA procesory, měřeními zjistili neskutečně vyšší spotřebu oproti GTX 480 se 480 procesory. I drobné zvyšování taktů pak hnalo GPU do ještě vyššího odběru, celkově tak grafika neměla problém konzumovat více než dvojnásobek toho, co dle specifikací podporovalo její napájení (PCI Express slot plus 6+8pin kabely).

2. nepoučení se z historických chyb u Nvidie – nepůjdu příliš do minulosti, ale i minulá generace GTX 200 se na vyšších modelech celkem trápila s horším poměrem výkon/spotřeba, než by bylo očekáváno, zlepšení přinesl až přechod z 65 na 55nm proces. Nic takového se nemohlo u 40nm TMSC procesu konat, takže pustit se do 3mld. GPU byl opravdový risk, zejména když konkurenční ATI tou dobou již měla na trhu 2,15mld. GPU na Radeonech HD 5800.

Geforce GTX 580 je důkazem, že došlo k pokroku v obou aspektech. Zaprvé dokázalo TSMC opět na výrobním procesu zapracovat, ale hlavně Nvidia značně zrevidovala GPU. To nyní nese název GF110, řada jeho tranzistorů není „nenažraného hispeed typu“, nýbrž pomalejší lowpower verze všude tam, kde není extrémní výkon potřeba. To umožnilo oproti GTX 480 srazit poměr spotřeby vůči velikosti GPU. Další optimalizace přineslo již zmíněné TSMC, takže zbyl vedle aktivace plných 512 CUDA jader prostor i pro rozšíření tesselačních jednotek.

Celkově je GeForce GTX 580 o něco výkonnější než předchozí model, přitom baští o trochu méně a také díky použití chladiče s vapor-chamber konstrukcí výrazně tišší. Zapracování v oblasti GPU také stojí za lepší správou spotřeby při běhu karty na různých frekvencích a spolu se startovní cenou 10 990 Kč se tímto stávající GTX 480 stává mrtvou kartou.

Podrobnosti shrnuje prezentace Nvidie, některé slajdy jsou upravené, aby reflektovaly správné proporce v nárůstu výkonu (pocházejí ze serveru Deep in IT ). Karta podporuje stejnou, tedy poslední, generaci hardwarové akcelerace videa včetně Blu-ray 3D skrze HDMI 1.4a výstup. Standardně sice GTX 580 neobsahuje DisplayPort výstup, ale v GPU je přítomen, takže výrobci jej mohou na PCB vyvést. Výkon v double-precision je nadále uměle zaříznut na 1/8 výkonu v single, aby tak GeForce karty „nekradly kšefty“ modelům řad Quadro a Fermi, kde double výkon dosahuje 1/2 výkonu v single.

Touto dobou jsou již dostupné ovladače verze 260.19.21 pro Linux, FreeBSD i Solaris.

AMD o APU v obecné rovině

link

S ohledem na ARM se sluší doplnit informace o APU, které zveřejnila společnost AMD na vlastní nedávné akci Analyst Day 2010.

AMD vidí v APU velkou budoucnost, a to dokonce takovou, že hodlá APU, resp. zejména GPU části věnovat hodně prostoru. Zatím to sice může vypadat, že v první generaci dojde „pouze“ k přesunutí GPU do CPU, ale není tomu zcela tak. AMD v prvních APU zapracovala na komunikaci obou hlavních částí křemíku a toto se bude nadále vyvíjet.

Hned v první genreaci je zjevné, že jak CPU, tak GPU a dekodér videa UVD budou navěšeny na daleko rychlejší sběrnici než v dosavadních oddělených řešeních. Propojovací část pak bude zajišťovat spojení s pamětmi i zbytkem systému přes PCI Express sběrnici. Jen tak mezi řečí, ATI již řadu let využívá v návrhu procesorů X-architekturu zkracující signálové části, mnoho let ji také umí vyrábět v TSMC, takže není divu, že i zde, u APU „Zacate“ vyráběném u TSMC, je použita.

V konkrétních číslech zrychluje napojení GPU do systému oproti dosavadnímu způsobu komunikace ze 7 na 27&Nbsp;GB/s. Pokud přidáte další grafickou kartu, tentokrát již klasicky do PCI Express slotu, budou tyto dvě (integrovaná v APU a diskrétní ve slotu) moci kooperovat jak nad grafickou stránkou věci, tak nad výpočetní. Toto jsme viděli již před několika lety v podobě „Hybrid Crossfire“ na čipsetu AMD 780G – tehdy to ale vůbec pořádně nefungovalo. AMD na tomto ale stále pracuje a můžeme očekávat velká zlepšení v budoucnu, avšak za jednoho kritického předpokladu.

Vyšší míra podpory GPU, která se nám definitivně přesouvají do hlavních procesorů i se svými výpočetními schopnostmi, si vyžádá podporu jak v operačních systémech a vývojářských nástrojích, tak zejména v myšlení programátorů, kteří začnou pro GPU psát aplikace. Je třeba naučit se „uvažovat paralelně“ a pokud možnost alespoň OpenCL, které je univerzálním standardem skrze tvůrce GPU i operačních systémů.

AMD se tímto v podstatě dostává na tenký led, neboť ve věci kolem softwarových technologií a podpory určitých prvků architektur má významné slovo Intel. A Intelovy integrované grafiky stojí z hlediska výpočtů „za starou bačkoru“, Larrabee pro běžné uživatele je v nedohlednu, tak uvidíme, jeslit nezvolí spíše taktiku brzdění vývoje. Na druhou stranu z hlediska architektury běžných počítačů je příchod APU skvělou věcí a AMD jakožto lídr vývoje mající k dispozici jak výborné CPU, tak vynikající GPU, naznačuje směr, kterým se trh vše vydá. APU Zacate a jeho sourozenci budou první ukázkou. Již se v posledních (tý)dnech objevily nějaké první testy, nevypadá to vůbec špatně s ohledem na spotřebu tohoto řešení, ale vyčkejme pochopitelně finálních produktů.

Nejčtenější články posledního měsíce

Komiks xkcd 225: Open Source
Komiks xkcd 525: Vím, že mě posloucháte
Komiks xkcd 812: Sklenice

Nejkomentovanější články posledního měsíce

Fotografujeme s Linuxem – výběr fotoaparátu (2)
Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1
Komiks xkcd 811: Svit hvězd
všechny statistiky »

Seriál Hardwarové novinky (dílů: 114)

Hardwarové novinky 36/2008 (procesory) (první díl)
<—« HW novinky: unikátní FPU v procesorech AMD Bulldozer
»—> HW novinky: PCI Express 3.0 přichází
HW novinky: PCI Express 3.0 přichází (poslední díl)

Další články z této rubriky

HW novinky: PCI Express 3.0 přichází
Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1
HW novinky: ARM představil konkurenci k AMD Fusion i Nvidia Tegra
HW novinky: unikátní FPU v procesorech AMD Bulldozer
HW novinky: nejvýkonnější superpočítač světa s Nvidia Tesla Fermi

Hodnocení: 83 %

špatné • dobré

Nástroje: Tisk bez diskuse

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (2) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

23.11. 13:25 kip | blog: kip | Nový Jičín
Rozbalit Rozbalit vše Re: HW novinky: ARM představil konkurenci k AMD Fusion i Nvidia Tegra

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Na konci první věty třetího odstavce od konce je "27&Nbsp;GB/s". Chtělo by to zmenšit N.

23.11. 13:52 Gilhad | skóre: 14 | blog: gilhadoviny
Rozbalit Rozbalit vše T604

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Jsem sám, komu se při tom vybavil editor T602? :)

23.11. 14:49 Bum
Rozbalit Rozbalit vše Re: T604

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jsem sám komu se kromě editoru vybavila i auta Tatra (T603, T613).

24.11. 11:26 JohnnyS | skóre: 3 | blog: laptop_M655 | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: T604

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jsem sám komu se vybavil Terminátor? :D

Gentoo je můj poslední velký linux test...

včera 00:27 frankenštajn
Rozbalit Rozbalit vše Re: T604

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

jsem sám ...

23.11. 19:12 Georgeek
Rozbalit Rozbalit vše Re: HW novinky: ARM představil konkurenci k AMD Fusion i Nvidia Tegra

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Tady bych poopravil clanek.

Radeon HD6970 sice ma daleko vice procesorovych jader (shaderu), ale pokud rikate, ze ma ARM grafika 1-4 jader, potom eqvivalentni cislo pro grafiku AMD je cislo 480 jader, nikoliv 1920.

Pomer tedy je 120:1 az 480:1 . Nemluve o obvykle mensim rozliseni mobilniho displeje.

P.S.: Napriklad muj desktop ma 8 univerzalnich shaderu, pri rozliseni 1280:1024 zvladne i 3D hry. Pokud bude mit mobilni zarizeni rozliseni 740:512 (napr.), potom scena bude mit pouze 1/4 plochy desktopu a tedy primerene nizsi potrebu vykonu.

Založit nové vlákno • Nahoru

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Green Lantern (2011) - trailer

LinuxAlt 2010 na téma bezpečnosti – reportáž

Aleš Miklík: Český Internet je už pouze půl roku za tím „světovým“

Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Software engineer se znalostí Java nebo C# (40.-60.000,- Kč)

- Senior Software Testing Engineer

- IT Inženýr (podpora výrobního IS)

- Java Developer/Architekt

- PROGRAMÁTOR, mezinárodní společnost

- BI/DW Konzultant

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Články / Jaderné noviny – 4.11.2010: Řešení problémů s plánovačem

Štítky: aktualizace, cluster, CPU, čtečka, ext4, Google, hardware, IPv6, jádro, kernel, kódování, ovladače, plánovač, podpora, práce, problém, proces, procesory, přehled, rozšíření, souborové systémy, správa, virtualizace, vlákna, vyhledávání, Xen, život

Jaderné noviny – 4.11.2010: Řešení problémů s plánovačem

22.11. | Jirka Bourek | Jaderné noviny | 2594×

Aktuální verze jádra: 2.6.37-rc1. Citáty týdne: Theo de Raadt, Linus Torvalds, Andrew Morton. Druhá polovina začleňovacího okna 2.6.37. Jaderný summit 2010: problémy s plánovačem.

Obsah

- Aktuální verze jádra: 2.6.37-rc1

- Citáty týdne: Theo de Raadt, Linus Torvalds, Andrew Morton

- Druhá polovina začleňovacího okna 2.6.37

- Jaderný summit 2010: problémy s plánovačem

Aktuální verze jádra: 2.6.37-rc1

link

Současné vývojové jádro je 2.6.37-rc1 vydané 1. listopadu. Začleňovací okno 2.6.37 je uzavřené. Je zde spousta změn – těsně pod 10k commitů od 2.6.36 – přestože začleňovací okno bylo trochu zkráceno. Příliš mnoho na to, abych je vypisoval. Za pozornost nicméně podle mě stojí to, že jsme se konečně zbavili BKL (big kernel lock) ve vnitřních částech jádra a můžete tak zkompilovat jádro bez podpory BKL. Cesta k tomu byla dlouhá; díky patří Arndovi a dalším, kdo se o to postarali. Všechny detaily lze nalézt v kompletním changelogu.

Stabilní aktualizace: 29. října vyšla jádra 2.6.27.55, 2.6.32.25 a 2.6.35.8; každé obsahuje dlouhý seznam důležitých oprav. Greg dal na vědomí, že pro jádro 2.6.35 vyjde ještě jedna aktualizace a pak podpora pro toto jádro skončí.

Citáty týdne: Theo de Raadt, Linus Torvalds, Andrew Morton

link

V minulosti jsem teoretizoval, že hlavním problémem zde je fakt, že se těchto výzkumných setkání účastní nedostatečný počet vrahů se sekerou.

-- Theo de Raadt o IPv6

A ano, možná jsem to jenom já, kdo zase ukazuje svoji nejistotu. Mám různé mentální bloky a chtít přibližně vědět, co se děje, bude jeden z nich. Když začleňuji a dívám se na kód, se kterým jsou problémy, mám pocit, že mám nějaký přehled o tom, jak se věci ve vývojovém procesu ovlivňují.

-- Linus Torvalds

Tohle je cool věc - dlouho se to vleklo. Jednoho dne s tím budeme skoro hotovi a někdo napíše knihu o tom, jak to používat, a spousta lidí řekne "propána". Doufám.

-- Andrew Morton

Druhá polovina začleňovacího okna 2.6.37

link

napsal Jonathan Corbet, 1 listopadu 2010

Byla vydána předverze 2.6.37-rc1, takže začleňovací okno je nyní uzavřené. Po shrnutí z minulého týdne bylo začleněno téměř 3100 sad změn; celkem bylo do 2.6.37 začleněno 9518 neslučovacích sad změn. Nejvýznamnější z nich viditelné pro uživatele:

- Poslední významná bašta BKL – kód zamykání souborů – byla opravena. Nyní je možné přeložit obecně použitelné jádro bez BKL, i když ještě mnoho starších ovladačů ho stále potřebuje.

- Byla přidána podpora pro protokol sdílené paměti CAIF.

- Příkaz perf probe má nový parametr --vars, který vypíše seznam lokálních proměnných dostupných z místa, kde je umístěna sonda. S --externs jsou vypsány i globální proměnné. Nyní je možné vkládat sondy do nahrávatelných modulů.

- Souborový systém ext4 má nyní podporu pro „línou inicializaci tabulky inodů“ [lazy inode table initialization], což je volba, která zrychluje vytvoření souborového systému. Ext4 také přichází s přepracovanou cestou zadávání I/O požadavků, která by měla zlepšit výkonnost a škálovatelnost.

- „Zahazování v dávkách“ [batched discard] bylo přidáno v podobě ioctl() příkazu FITRIM. Tato vlastnost umožňuje souborovému systému informovat úložné zařízení pod sebou o všech nepoužívaných blocích naráz. Zatím je tato vlastnost implementována pouze v souborovém systému ext4.

- Konečně byla začleněna tak dlouho odkládaná podpora pro Xen Dom0 (hypervizor). 2.6.37 stále nebude připraveno pro běh jako Dom0; k tomu bude potřeba ještě přinejmenším jeden vývojový cyklus. Kompletní plán vizte ve shrnutí od Jeremyho Fitzhardinge.

- Subsystém fanotify byl znovu povolen a měl by být v 2.6.37 k dispozici.

- Souborový systém 9p získal podporu pro POSIXové seznamy pro řízení přístupu [access control lists].

- Do stromu staging byl začleněna jaderná čtečka obrazovky Speakup.

Mezi změny viditelné pro jaderné vývojáře patří:

- Opět došlo k významným změnám v API ovladačů Video4Linux2. Nová vrstva „mediabus“ přidává flexibilitu potřebnou pro práci se složitými zařízeními, ale také poněkud komplikuje jednoduché ovladače. API videotext/teletext, které se dlouho nepoužívalo, bylo odstraněno.

- Struktura file_system_type má nyní novou funkci mount(), která má nahradit get_sb().

Nyní začíná stabilizační období; konečné vydání 2.6.37 se téměř určitě objeví v lednu.

Jaderný summit 2010: problémy s plánovačem

link

napsal Jonathan Corbet, 3 listopadu 2010

Google, jak všichni víme, nemá moc počítačů, které by si jen tak vysedávaly, takže není překvapením, že se firma snaží nacpat na každé dostupné CPU tolik práce, kolik je možné. To vede k míchání různých typů zátěže; jediný systém může pracovat na úloze o nízké prioritě, například na kódování videa, ale zároveň obsluhovat požadavky na vyhledávání o vysoké prioritě. Aby tyto zátěže fungovaly správně, používá se skupinové plánování [group scheduling]. Jak ale Paul Turner z Googlu poznamenal, skupinové plánování je „poměrně nevyspělé rozšíření“, které má několik zádrhelů.

Mezi ty patří fakt, že skupinové plánování shrnuje jak propustnost (množství času CPU vyhrazeného pro skupinu), tak prioritu do jediné hodnoty. Skupinové plánování má skutečné problémy se škálovatelností; konkrétně cesta probouzení je nákladná. Paul si stěžoval na chybějící API pro plánování. Správa skupinového plánování je složitá; v případě desktopu automatické seskupování podle tty zjednodušuje život, ale na serverových systémech nepomůže. Neexistuje žádná priorita mezi skupinami a žádná horní hranice toho, kolik může daná skupina zkonzumovat. Jsou problémy s vyvažováním zátěže, obzvláště když se na scéně objeví síťování. A v kontextu skupin neexistuje žádné plánování na základě nečinnosti ani dávkové plánování.

Co se týče vyvažování zátěže, Paul řekl, že vyvažování založené na váze má tendence poškodit využívání CPU. Vyvažování skupin je „primitivní“, což vede k „migracím stád“, které problému nepomohou. Skupinový plánovač nemá povědomí o NUMA. Také nebere v potaz čas CPU spotřebovaný obsluhou přerušení, což vede k posunutým výsledkům. Co se posledního problému týče, padl návrh použít obsluhu přerušení ve vláknech, která by tento problém mohla zmírnit.

Google chce použít SCHED_IDLE pro úlohy o nízké prioritě, ale to při vyvažování zátěže funguje mizerně. Vzhledem k tomu, že takové úlohy nemají žádnou váhu, plánovač je nepřesune na nečinné jádro. Takové úlohy také dostávají minimální podíl na CPU a i když je tento podíl malý, je stále příliš vysoký; není možné takové zátěže zcela izolovat od zbytku systému.

Co se škálovatelnosti týče, Paul upozornil na tg_shares_up(), která řeší distribuci šířky pásma CPU. Je drahá; vzhledem k tomu, že prochází celý Google cluster, pravděpodobně je to funkce, která spotřebovává nejvíce času CPU na světě. Je potřeba něco udělat, aby tato část systému byla usměrněna. Náklady na probuzení jsou také vysoké; Paul by rád našel způsob, jak přesunout část těchto nákladů na CPU, kde běží cílový proces. To by náklady rozprostřelo a omezilo soupeření o zámek mezi procesory.

Google zaslal několik patchů, které umožňuje specifikovat horní mez využívání CPU; Paul by byl rád, kdyby byly začleněny. Také by rád viděl, kdyby do skupinového plánování byly přidány priority. Hezké by také byly prostředky pro to, aby okno férovosti [fairness window] mohlo být pro každou skupinu jiné. Skupiny s vysokou prioritou by měly svůj podíl dostat v relativně krátkých periodách; práce o nízké prioritě naopak svůj podíl potřebuje jenom v delším období.

Paul také mluvil o další variantě plánování s časovým limitem [deadline scheduling] nazvané EEVDF. Pracuje s virtuálními časovými limity, takže není určeno pro běh v reálném čase. Umožňuje ale ten druh plánování, který Google potřebuje, a velmi dobře se hodí k současnému CFS plánovači. Evidentně poskytuje neuniformní periody latence – implementuje tedy proměnná okna, která by Google potřeboval – a má také hezké plánování úloh běžících při nečinnosti.

Poté se mluvilo o „kooperativním plánování“, které zahrnuje mechanismus, kterým by vlákna šlo informovat o tom, že jsou odstraňována preempcí nebo migrována. Tento notifikační mechanismus nebyl popsán jasně; znělo to jako varianta signálů. Také je zde potřeba pro mechanismus „nominace vlákna“, kde by jedno vlákno mohlo kdykoliv vybrat jiné, které by následně bylo spuštěno.

Přišla řeč i na testování, které, jak řekl Paul, je obtížné. Hodně pomohl linsched, simulátor plánovače, který byl nedávno opraven a zaslán Googlem. Linsched zjednodušuje spouštění testů snadno opakovatelným způsobem.

Nejčtenější články posledního měsíce

Komiks xkcd 225: Open Source
Komiks xkcd 525: Vím, že mě posloucháte
Komiks xkcd 812: Sklenice

Nejkomentovanější články posledního měsíce

Fotografujeme s Linuxem – výběr fotoaparátu (2)
Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1
Komiks xkcd 811: Svit hvězd
všechny statistiky »

Odkazy a zdroje

Kernel coverage at LWN.net: November 4, 2010

Další články z této rubriky

Jaderné noviny – 4.11.2010: Řešení problémů s plánovačem
Jaderné noviny – 28.10.2010: Optimalizace návěští skoku goto
Jaderné noviny – 21. 10. 2010: Stáří zranitelností v jádře
Jaderné noviny – 14. 10. 2010: Multitouch a patentové nesnáze
Jaderné noviny – 7.10.2010: Úložná zařízení bez rotujících částí

Hodnocení: 100 %

špatné • dobré

Nástroje: Tisk bez diskuse

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (3) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Green Lantern (2011) - trailer

LinuxAlt 2010 na téma bezpečnosti – reportáž

Aleš Miklík: Český Internet je už pouze půl roku za tím „světovým“

Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Senior tester/Test leader (60-80 000 Kč)

- LEKTOR WINDOWS SECURITY

- ADMINISTRÁTOR - DATABÁZE

- Lead Developer

- Programátor

- SENIOR .NET DEVELOPER (30 – 50 000,- Kč)

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Články / Komiks xkcd 815: Mí

Štítky: komiks, práce, xkcd

Komiks xkcd 815: Mí

22.11. | Redakce | Různé | 5145×

XKCD česky.

MÍ

← xkcd 814: Dioda | originál: http://xkcd.com/815/

Překlady xkcd vycházejí se svolením původního autora. © Randall Munroe.
Překlad: Robert Krátký, písmo: Martin Stiborský

Uvedená práce (dílo) podléhá licenci Creative Commons Uveďte autora-Neužívejte dílo komerčně 2.5

Nejčtenější články posledního měsíce

Komiks xkcd 225: Open Source
Komiks xkcd 525: Vím, že mě posloucháte
Komiks xkcd 812: Sklenice

Nejkomentovanější články posledního měsíce

Fotografujeme s Linuxem – výběr fotoaparátu (2)
Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1
Komiks xkcd 811: Svit hvězd
všechny statistiky »

Seriál XKCD česky (dílů: 101)

Komiks xkcd 648: Podzimní listí (první díl)
<—« Komiks xkcd 814: Dioda
»—> Komiks xkcd 528: Windows 7
Komiks xkcd 528: Windows 7 (poslední díl)

Odkazy a zdroje

http://xkcd.com/815/

Další články z této rubriky

Komiks xkcd 528: Windows 7
Vánoční soutěž s Chytrou planetou IBM
Komiks xkcd 815: Mí
Reportáž: Google Developer Day 2010 v Praze
Komiks xkcd 814: Dioda

Hodnocení: 100 %

špatné • dobré

Nástroje: Tisk bez diskuse

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (2) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

22.11. 00:28 kojot
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 815: Mí

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Vlákno „první“ bylo přesunuto do samostatné diskuse.

22.11. 07:21 Bedňa | skóre: 17 | blog: Žumpa | Horňany
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 815: Mí

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Trochu zaujímavý priebeh krivky v druhej polovici, ale to sú tie xkcd špecialitky

PS: Nezabudnite frflovia, toto nieje kreslený vtip

Táto správa neobsahuje vírusy, pretože nepoužívam MS Windows.

22.11. 10:15 mp
Rozbalit Rozbalit vše Rejp

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Pokud předpokládáme, že osa "součinitel tření" je asymptotou křivky, a vše nasvědčuje, že to tak autoři mysleli, je _docela_obtížné_ najít bod, který tuto křivku dělí na poloviny.

22.11. 10:31 Bedňa | skóre: 17 | blog: Žumpa | Horňany
Rozbalit Rozbalit vše Re: Rejp

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nieje to problém, pokiaľ hovoríme o viditeľnej časti grafu Hoci s delením nekonečna tiež nemám problém.

Táto správa neobsahuje vírusy, pretože nepoužívam MS Windows.

22.11. 18:10 imploder | skóre: 7
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 815: Mí

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Potom už je moc obtížné židlí točit nebo nejde otáčet vůbec a to trochu snižuje produktivitu práce.

22.11. 18:13 stativ | skóre: 50 | blog: SlaNé roury
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 815: Mí

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Potom už je ta židle přibitá k zemi.

Ať sežeru elfa i s chlupama!!! stativ.kx.cz

22.11. 07:55 Gonio- | blog: moje | Olomouc
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 815: Mí

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

A jak se vysvětluje to pozvolné klesání za maximem té funkce ? Jako, že když se nemůžu otočit vůbec, tak mám nižší produktivitu ?

Každý nemůže být chytrý, protože by bylo na světě tolik chytrosti, že by z toho byl každý druhý úplně blbý.

22.11. 08:05 Tomáš Pěnička | skóre: 28 | blog: Tomik
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 815: Mí

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Asi jo, když má člověk věci na 3 stolech a musí mezi nimi přenášet židli, tak to na produktivitě nepřidá.

dnes 00:57 bn1
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 815: Mí

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

₊1 při představě této situace jsem se zasmál víc než u samotného vtipu

22.11. 08:09 Mti. | skóre: 28
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 815: Mí

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

no... otocis se jak si zvykly a misto aby to uhlo v noze, tak ujedou kolecka, shodi/vyleji ti flasku s pitim nebo nekom prejede nohu... sance je nizka, ale je.

Rekl bych, ze to promyslel dobre.

Vidim harddisk mrzuty, jehoz hlava plotny se dotyka...

22.11. 10:14 Tutor
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 815: Mí

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Rekl bych, ze to promyslel dobre.

Skutečně? A jak tedy zdůvodníte nulovou produktivitu? Případně produktivitu zápornou?

22.11. 10:23 Mti. | skóre: 28
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 815: Mí

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

psal to tam v tom alt.textu

Vidim harddisk mrzuty, jehoz hlava plotny se dotyka...

22.11. 11:36 Jirka
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 815: Mí

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Neni mi moc jasne, jak muze zatahovani dalsich lidi zpusobovat zapornou produktivitu. Samozrejme, ze produktivita jde k nule, ale do zaporu? Kdyz dva delaji prd, neni vysledkem minus neco, ale zase jenom prd.

22.11. 11:49 Mti. | skóre: 28
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 815: Mí

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

pokud to vztahnes na to, ze se flaka jeden, tak je to nula a pokud on jeste ukaca dalsiho na blbosti, tak se vykon ztazeny na toho "naseho" rovna "malo"-(teoreticky_vykon_druheho_kdyby_makal) ... mas zaporne cislo.

"0" je to z pohledu celeho oddeleni, ale vyhozenim takoveho drice se zvysi celkova produktivita, tudiz jeho konkretni prinos JE zaporny. (ted nepocitam to, ze je potreba obcas rozumne relaxovat)

Vidim harddisk mrzuty, jehoz hlava plotny se dotyka...

22.11. 12:59 Robert Krátký | skóre: 94 | blog: Robertův bloček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 815: Mí

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

pokud to vztahnes na to, ze se flaka jeden, tak je to nula a pokud on jeste ukaca dalsiho na blbosti

Taky myslím. Nulová produktivita jedince je, když nic nedělá. Ale když způsobí, že nic nedělají ani ostatní, tak je produktivita toho prvního člověka záporná.

22.11. 12:10 JohnnyS | skóre: 3 | blog: laptop_M655 | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 815: Mí

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Já to beru tak, že když: Na jednoho zaměstnace jsou náklady třeba 10,000.0 a vyprodukuje zisk 10,000.0 je jeho produktivita 0.0, Ale pokud jsou na něj náklady 10,000.0 a vyprodukuje zisk 5,000.0 je jeho produktivita záporná.

Gentoo je můj poslední velký linux test...

22.11. 17:35 Ratoncito | skóre: 19 | blog: Foso
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 815: Mí

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Pokud jsou náklady na něj 10K,- a jeho zisk 0,-, tak je jeho produktivita 0. Pokud je jeho zisk 10K,- tak má kladnou produktivitu (něco dělá, ač firmě nevydelá). Pokud ho posadí do kolektivu a on zajistí nečinnost kolektivu, pak je jeho produktivita záporná. Tj. on firmě škodí; zisk 5K,- a náklady 10K,- je kladná produktivita, záporný zisk.

OS: ArchLinux, WM: PekWM | Na toho vemte bič a hůl, to není člověk, to je vůl!!!

22.11. 23:19 farbydos
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 815: Mí

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

To je specialni "utilita pro ekology" , protoze do zidle je zakomponovan generator, ktry pohani pocitac.

23.11. 15:59 Ghaad | skóre: 30 | blog: blogoblog
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 815: Mí

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Mě se dělá špatně. Jednou mi bylo z točení na židli na blití a ten pocit se hned vrátil po přečtení komiksu.

GNUniverse - May the source be with you...

24.11. 01:41 fred
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks xkcd 815: Mí

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

ta dnešní mládež taky nic nevydrží

Založit nové vlákno • Nahoru

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Green Lantern (2011) - trailer

LinuxAlt 2010 na téma bezpečnosti – reportáž

Aleš Miklík: Český Internet je už pouze půl roku za tím „světovým“

Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Vedoucí týmu administrátorů (50-65.000 Kč), zn. HE

- Design Engineer (Junior/Senior) Electronic HW Automotive

- Senior programátor .NET (4054)

- Specialista implementace pokladních systémů

- Software tester / SLST

- Junior Tester

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

Mercurius - Mercurius

Celej zápisník (nemám rád slovo blog) je jen souhrn mých názorů založený na zprách z webu, časopisů a jiných zdrojů, nejsem neomylný ani dokonalý, pokud něco napíšu špatně nebo nepřesně nemusíte mě hned kamenovat

Aktuální zápisy

- Komiks: Windows Vista

- counter.li.org

- Výzva pro kritiky a rejpaly - nové PC

- Durian Project - Sintel, příběh draka

- Poraďte distribuci a WM

?Přístup k archivovaným zápisům za jednotlivé měsíce. Archív

- listopad 2010 (1)

- říjen 2010 (5)

- srpen 2010 (1)

- červenec 2010 (1)

- květen 2010 (1)

- duben 2010 (3)

?Poslední screenshot mého desktopu. Současný desktop

?Přístup na osobní hlavní stranu a na hlavní stranu všech blogů. Navigace

- Mercurius, hlavní strana

- Mercurius, stručný souhrn

- RSS kanál

- Všechny blogy

- Všechny blogy, stručný souhrn

Nej blogů na AbcLinuxu

Nejčtenější za poslední měsíc

- Licenční peklo

- Pohádka skvělých počítačových her z 90tých let

- Černý pátek pro Kindle 3

Nejkomentovanější za poslední měsíc

- Zrůdy a dav

- ..bylo by pro ně lepší, kdyby nebyli poznali svaté přikázání

- Spravedlivý soud, nespravedlivé tresty

AbcLinuxu:/ Blogy / Mercurius / Komiks: Windows Vista

Štítky: vista, Windows

Komiks: Windows Vista

včera 22:03 | Přečteno: 299× | Linux

Docela mě to pobavilo....

Hodnocení: 88 %

špatné • dobré

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (1) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

včera 22:07 Jezekus | skóre: 11 | blog: jezkova_nora
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks: Windows Vista

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Ted jsem se uprimne zasmal jako uz dlouho ne

včera 22:41 Michal Kubeček | skóre: 65 | Luštěnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks: Windows Vista

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Ta pointa mi přijde trochu násilná, lepší by mi přišlo, kdyby odpověděl prostě "none".

včera 22:44 Mercurius | skóre: 10 | blog: Mercurius | V hospodě =)
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks: Windows Vista

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To je taky možnost no....
špatný by to nebylo...

Respektuju názory ostatních, někdy mi však připadají přehnaně debilní....

včera 22:43 merlyn
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks: Windows Vista

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

vtipny to je jen do chvile nez si uvedomite mnozstvi distribuci

včera 23:03 frdrx | skóre: 24 | blog: frdrx | Líšnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks: Windows Vista

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Dyť jsou asi čtyři (který stojí za řeč).

Kdo měl pravdu se nakonec stejně ukáže.

včera 23:07 merlyn
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks: Windows Vista

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

nj, a to ma jak uzivatel poznat o kterych si myslis, ze stoji za rec...

včera 23:18 David Ježek | skóre: 62 | blog: Mostly_IMDB | Plzeň
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks: Windows Vista

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

ubuntu, kubuntu, xubuntu ... která je ta čtvrtá?

včera 23:21 Dalibor Smolík | skóre: 52 | blog: Postrehy_ze_zivota | 50°5'31.93"N,14°19'35.51"E
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks: Windows Vista

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

debian.

Moudrost nepřichází vždy s věkem. Někdy věk přichází sám.

včera 23:43 pc2005 | skóre: 25 | liberec
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks: Windows Vista

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

malamanteau | nevykat | Sháním ISA/PCI grafiku s paralelním LCD rozhraním

včera 23:22 Jendа | skóre: 55 | blog: Výlevníček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks: Windows Vista

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ha ha ha.

Snowboarding? To je něco jako waterboarding…?

dnes 00:14 frdrx | skóre: 24 | blog: frdrx | Líšnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks: Windows Vista

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ubuntu, kubuntu a xubuntu jsou všechno jedno distro. Jináč Debian je první, Ubuntu druhý, RedHat/CentOS třetí a Fedora čtvrtá. Kdo chce počítat (Open)SUSE, má jich pět.

Kdo měl pravdu se nakonec stejně ukáže.

včera 23:13 Jendа | skóre: 55 | blog: Výlevníček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks: Windows Vista

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Chybí tam pokračování, které jsem kdysi někde slyšel:

So, I'd like Linux, please.

OK, which one? Ubuntu, Mandriva, Fedora, Debian, openSUSE…

Snowboarding? To je něco jako waterboarding…?

včera 23:34 Slayer
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks: Windows Vista

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Chybí tam pokračování, které jsem kdysi někde slyšel:

So, I'd like Linux, please.

OK, which one? Ubuntu, Mandriva, Fedora, Debian, openSUSE…

Whoa, which one do you recommend?
Debian is great, but Ubuntu is simpler than Debian, and Red Hat is Cool, but CentOS is just the same, Mandriva is cute bud OpenSUSE is cooler...

dnes 00:50 Max | skóre: 53 | blog: Max_Devaine
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks: Windows Vista

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Lol, tak teprve teď dostává ten vtip pořádný grády :).
Zdar Max

Měl jsem sen ... :(

včera 23:21 dizz
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks: Windows Vista

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

no v originale je tam MacOS X a ten je jenom jeden (ok dva, je jeste edice "server" ale to je jasny i bfu ze ten nechteji)

včera 23:30 Slayer
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks: Windows Vista

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

WOW

včera 23:38 trekker.dk | skóre: 68
Rozbalit Rozbalit vše Re: Komiks: Windows Vista

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Tohle je taky pěkný

http://picasaweb.google.com/cschlaeger/JapanLinuxSymposium#5395358413061926434

Quando omni flunkus moritati

Založit nové vlákno • Nahoru

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Green Lantern (2011) - trailer

LinuxAlt 2010 na téma bezpečnosti – reportáž

Aleš Miklík: Český Internet je už pouze půl roku za tím „světovým“

Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Senior FileNet programátor (3984)

- Team Leader (vývoj .NET aplikací) - 3975

- Account Manager - ICT

- Sales engineer CEE, IPTV hardware vendor

- Unix Server System Analyst - Praha

- Network specialist

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

subrack - subrack

Aktuální zápisy

- debian mozna bude vracet uder?:)

?Přístup k archivovaným zápisům za jednotlivé měsíce. Archív

- listopad 2010 (1)

?Přístup na osobní hlavní stranu a na hlavní stranu všech blogů. Navigace

- subrack, hlavní strana

- subrack, stručný souhrn

- RSS kanál

- Všechny blogy

- Všechny blogy, stručný souhrn

Nej blogů na AbcLinuxu

Nejčtenější za poslední měsíc

- Licenční peklo

- Pohádka skvělých počítačových her z 90tých let

- Černý pátek pro Kindle 3

Nejkomentovanější za poslední měsíc

- Zrůdy a dav

- ..bylo by pro ně lepší, kdyby nebyli poznali svaté přikázání

- Spravedlivý soud, nespravedlivé tresty

AbcLinuxu:/ Blogy / subrack / debian mozna bude vracet uder?:)

Štítky: Debian, distribuce, Linux

debian mozna bude vracet uder?:)

včera 19:34 | zivot a operacni systemy

nuze, po nejake dlouhe dobe, co ani nepamatuju, jsem jako bezny linux user jiz zapomnel jak se konfiguruje cerstve nainstalovany system a sve zapisky na toto tema z davnych let jsem nedavno dokonce i skartoval.

dneska uz to ty linuxove desktopy delaji vsechno samy, jen kliknout. dneska resim jine problemy: to uz je zase 18 mesicu pryc? zase nova distribuce? zase z ni zmizel muj oblibeny soft? zase nejaka zmena na kterou si nechci zvykat? kde jsou ty tlacitka co byly vzdycky tady vpravo nahore?

a z hlubin pameti se vybavuje napis "nakonec jsem skoncil u debianu a jsem tam". a az jeste malinko vic zestarnu, tak se to mozna stane i me. a bude, naveky.. pokoj.. howg.

Hodnocení: 50 %

špatné • dobré

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (0) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

včera 19:45 pán tě vidí
Rozbalit Rozbalit vše Re: debian mozna bude vracet uder?:)

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Gentoo GNU/Linux FTW

včera 19:58 poky74 | skóre: 28 | blog: Zápisník | Vrchlabí
Rozbalit Rozbalit vše Re: debian mozna bude vracet uder?:)

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

to uz je zase 18 mesicu pryc? zase nova distribuce? zase z ni zmizel muj oblibeny soft? zase nejaka zmena na kterou si nechci zvykat? kde jsou ty tlacitka co byly vzdycky tady vpravo nahore?

Když jsem to četl tak mě hned napadla jedna pěkná věta co jsem tu kdysi četl, zněla nějak takhle: "To že si uživatelé stěžují neustále na větší maličkosti, dokazuje to, že Linuxový desktop je stále lepší a lepší"

Miluju svůj desktop | Kvalitní diskuse obohatí všechny, nedělejme tu z toho žumpu, buďme bohatí.

včera 20:53 Dalibor Smolík | skóre: 52 | blog: Postrehy_ze_zivota | 50°5'31.93"N,14°19'35.51"E
Rozbalit Rozbalit vše Re: debian mozna bude vracet uder?:)

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Na jednom ze svých strojů mám Debian od roku 2004. Stále aktuální a bez reinstalace. Prostě jen aptitude safe-upgrade a dist-upgrade

Moudrost nepřichází vždy s věkem. Někdy věk přichází sám.

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Green Lantern (2011) - trailer

LinuxAlt 2010 na téma bezpečnosti – reportáž

Aleš Miklík: Český Internet je už pouze půl roku za tím „světovým“

Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- SECURITY SPECIALISTA - IT

- PROJECT MANAGER

- Country Manager

- Test Manager (Mobile Payments Company MOPET CZ, a.s.)

- Oracle DB Developer

- Vývojový inženýr/ka pro softwarové aplikace - Openmatics

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

David Watzke - Blog...

Můj notebook (archie)
Asus K52JC
CPU: Intel Core i3-350M
RAM: 4 GB, 1066 MHz DDR 3
LCD: 15.6", 1366x768, lesklý
GPU: nVidia GeForce 310M, 1 GB
HDD: SG Momentus 7200.4, 500 GB

Náš počítač (amd64)
M/B: Asus A8N-SLI Premium
CPU: AMD Athlon 64 X2 4200+
RAM: 4×1 GiB DDR
GPU: Gainward GeForce 8600 GT
HDD: Seagate 160+320+1000 GB
SND: SB Audigy 4 OEM
-> Sennheiser PC 350
LCD: HP w2408h (24", 1920x1200)

Naše HTPC (playa)
M/B: Asus M4N78 PRO (s GF8300)
CPU: AMD Athlon II X2 235e
RAM: 2 GiB, DDR II, 800 MHz
HDD: Samsung 500 GB, 7200 RPM

Aktuální zápisy

- Krátkodobé zkušenosti s HTC Desire Z a Androidem 2.2

- Bydlení na koleji (SH)

- Jaký smartphone s Androidem...

- Jaký to je na FEL ČVUT - 1

- Nový Ubuntu font je fajn

?Přístup k archivovaným zápisům za jednotlivé měsíce. Archív

- listopad 2010 (3)

- říjen 2010 (2)

- září 2010 (2)

- srpen 2010 (1)

- červenec 2010 (2)

- červen 2010 (4)

?Seznam mých oblíbených stránek, které pravidelně navštěvuji. Oblíbené stránky

- LinuxWiki

?Poslední screenshot mého desktopu. Současný desktop

?Přístup na osobní hlavní stranu a na hlavní stranu všech blogů. Navigace

- Blog..., hlavní strana

- Blog..., stručný souhrn

- RSS kanál

- Všechny blogy

- Všechny blogy, stručný souhrn

Nej blogů na AbcLinuxu

Nejčtenější za poslední měsíc

- Licenční peklo

- Pohádka skvělých počítačových her z 90tých let

- Černý pátek pro Kindle 3

Nejkomentovanější za poslední měsíc

- Zrůdy a dav

- ..bylo by pro ně lepší, kdyby nebyli poznali svaté přikázání

- Spravedlivý soud, nespravedlivé tresty

AbcLinuxu:/ Blogy / Blog... / Hardware / Krátkodobé zkušenosti s HTC Desire Z a Androidem 2.2

Štítky: audio, boot, displej, EDGE, hardware, HTC, Internet, klávesnice, mail, MP3, Nokia, PC, problém, rádio, resize, rychlost, SFTP, sítě, SSH, stahování, T-Mobile, USB, vyhledávání

Krátkodobé zkušenosti s HTC Desire Z a Androidem 2.2

včera 16:31 | Přečteno: 504× | Hardware | poslední úprava: včera 16:42

Posledně jsem se rozhodoval jakej mobil si pořídím, v úvahu připadalo HTC Desire a podobné. Nakonec jsem se rozhodl pro Desire, objednal ho, jenže nějak nebyl skladem, atd...

Potom mi ve škole jeden týpek půjčil HTC HD2 (do kterýho si nahrál Android), abych to mohl omrknout a i přes masivní displej se mi na tom psalo nějak divně a docela mě to vyděsilo. Prý bych si na to zvyknul, ale to naštěstí nebudu muset zjišťovat, jelikož jsem objednávku Desire zrušil a pořídil si modernější Desire Z s hardwarovou klávesnicí.

Je to můj první mobil s Androidem, dříve jsem měl Sony Ericsson P990i, předtím Siemens A52, Nokia 3410/3310/3210. Doli mi poradil pár fintiček a prográmků, který je dobrý tam nahodit. Zatím to prozkoumávám a pokud někdo uvažujete o koupi a potřebujete o tom founu něco vědět, tak se zeptejte.

Moje dosavadní zkušenosti ve zkratce: boot ze suspendu je nechutně rychlej, zatím mě to pokaždý rozesmálo, jak rychle to naběhlo. Po připojení k mobilní síti se automaticky nastavil čas a stáhla se předpověď počasí z mýho aktuálního umístění (pač jsem povolil aby to vědělo kde jsem). Rádio překvapivě funguje s libovolnýma sluchátkama, ne jen s tím dodaným vtípkem. Ovládání je fajn, ale s jednou rukou bych toho asi moc nezmohl. Šokovalo mě, že bez roota si to nedává připojení na adhoc wifiny (zkoušel jsem jen adhoc s WEPem), ale naštěstí tu chytám strahovskou, tak nemusím používat EDGE (na SH poněkud není 3G). Jelikož můj starší foun byl slabej a hlavně neuměl HDSPA, tak jsem byl trochu vyprdlej z toho, že mi net od T-Mobile (Surf+) jel i nějakých 120 KB/s na některých místech.

Co je očekávatelně špatný, je výdrž na baterii. Je nutný počítat s každodenním nabíjením a než se zezačátku vyřádíte, tak s ještě častějším. Teoreticky se to dá vybít za 4 hodiny, co jsem tak vysledoval z Battery Graphu. Mně to dnes vydrželo od 8 hodin, přičemž na pokoji jsem to nechal jen během testu z algebry, kterej jsem mimochodem nenapsal nejlíp. Taky se mi zdá, že se to nějak pomalu nabíjí. Mám to píchnutý do notesu a podle grafu se to nabije tak za 4 hodiny a něco. Zkusim to pak i přes zásuvku. (Update: přes zásuvku je to asi o 100 % rychlejší.)

Co se týče programů, tak vcelku nemám problém, v marketu je ledacos. Předinstalovaná je tuna debilit a nějaký užitečný věci chyběj, ale to vše lze napravit. Na mail používám K-9 Mail. Jako SFTP klienta lze použít AndFTP, jako SCP klienta pak DroidSCP nebo placenou verzi AndFTP. Na SSH samozřejmě ConnectBot. Na IM používám Meebo IM, který mi vyhovuje. Zatím jsem nezkoušel moc her, kromě Angry Birds a pár dalších ptákovin. V Praze se mi samozřejmě hodí Pubtran.

Webovej prohlížeč je bezva, resize prstama žeru. Taby, bookmarky - samozřejmost. Dokonce funguje vyhledávání hlasem (podporuje i češtinu a filtrování sprosťáren ).

Chybí mi v tuhle chvíli widget na vypnutí mobilní sítě - ono už to není v off-menu. Ale určitě něco najdu. Taky by se mi hodil čudlík na tichej/vibrující režim - něco jsem našel, ale nějak to moc nefungovalo, tak to zatím řeším nějak obskurně.

Zkoušel jsem zabalit nějaký mp3 do taru (pomocí Dual File Manager) a balilo to nějakých asi 5 MB/s, což je podobná rychlost jako přenos dat z PC přes USB. Maximální rychlost stahování otestuju doma, kde mi wifi dává ~100 Mbit/s.

Co se týče hardwaru, tak chválím řešení zadního krytu, otvírá se fakt skvěle a strašně snadno a ne jak Desire. Co se týče klávesnice, tak ta je fajn, přestože nemá escape, ale pravdou je, že občas mám takovou obavu, že to nevydrží "věčně" - je třeba chovat se k tomu jako člověk a já budu doufat, že to bude stačit. Možná ale jen zbytečně plaším, je to jen pocit. Foťák jsem příliš netestoval, ale papír s textem vyfotí čitelně, umí autofocus (touch to focus) a ta dioda vedle něj docela slušně svítí. Nebude to nic extra, jen takový dokumentační fotky, znáte to.

Na závěr požádám zkušené Androidaře o nějaký tipy na programy (včetně dobrých her a widgetů) a různý vychytávky.

Hodnocení: 100 %

špatné • dobré

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (3) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

včera 16:43 Lenny_ | skóre: 10 | blog: lenny | Brno
Rozbalit Rozbalit vše Re: Krátkodobé zkušenosti s HTC Desire Z a Androidem 2.2

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Na ssh/telnet/netcat a cokoli jiného určitě místo ConnectBota tohle. Pak samozřejmě roota a busybox. Tím se z toho stavá docela použitelný telefon.

Jinak seznam softu, co mám aktuálně nainstalovaný já jde najít tady. Sice nemám Desire, ale Motorolu Milestone, ale co se týká HW klávesnice apod. je to asi docela srovnatelné.

včera 16:46 hruskin | skóre: 2 | blog: martaskuv_blogisek
Rozbalit Rozbalit vše Re: Krátkodobé zkušenosti s HTC Desire Z a Androidem 2.2

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Nabíjení z notesu je logicky pomalejší, anžto USB dává proud 500mA, nabíječka cca 1A. Můj Desire se z 10% nabije na 100% zhruba za 2-3 hodiny, většinou ho ale nechávám nabíjet přes noc (obden).

včera 16:47 David Watzke | skóre: 73 | blog: Blog... | devitka.sh.cvut.cz
Rozbalit Rozbalit vše Re: Krátkodobé zkušenosti s HTC Desire Z a Androidem 2.2

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tak to jsem nevěděl, nicméně to odpovídá mému pozorování Dík za info.

www.Watzke.cz

včera 18:48 Ladicek | skóre: 26 | blog: variace | Český Krumlov / Plzeň
Rozbalit Rozbalit vše Re: Krátkodobé zkušenosti s HTC Desire Z a Androidem 2.2

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Chybí mi v tuhle chvíli widget na vypnutí mobilní sítě

Používám APNdroid (a 3G Watchdog).

Smrt je poslem lásky.

včera 19:13 David Watzke | skóre: 73 | blog: Blog... | devitka.sh.cvut.cz
Rozbalit Rozbalit vše Re: Krátkodobé zkušenosti s HTC Desire Z a Androidem 2.2

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Dík, letím si to nainstalit.

www.Watzke.cz

včera 19:22 David Watzke | skóre: 73 | blog: Blog... | devitka.sh.cvut.cz
Rozbalit Rozbalit vše Re: Krátkodobé zkušenosti s HTC Desire Z a Androidem 2.2

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tak APNdroid u mě nic nedělá a místo 3G Watchdogu používám NetCounter (jen pro sledování množství přenesených dat).

www.Watzke.cz

včera 21:43 Tomáš Honzák | skóre: 19 | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Krátkodobé zkušenosti s HTC Desire Z a Androidem 2.2

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Já jsem po podobném laborování koupil v AppMarketu za dolar Extended Controls (od Honolulu Team) a vcelku to umí povypínat/pozapínat, na co si člověk vzpomene. U těch dat se to ovšem řeší podobně jako APNdroid, tedy přejmenovávají se APNka, protože HTC Sense je poměrně zásadový co se týče "svých" požadavků na synchronizaci a nějaká "vypnutá data" ho nevyvedou z míry

Quork!

včera 18:58 MrPaveL | skóre: 3
Rozbalit Rozbalit vše Re: Krátkodobé zkušenosti s HTC Desire Z a Androidem 2.2

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Davide, tu baterku musíš hrozně pumpovat, já mám běžně po 18 hodinách přes 50% kapacity. Zaplá synchronizace atd ...

včera 19:03 Dent | skóre: 20 | blog: Standovo | České Budějovice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Krátkodobé zkušenosti s HTC Desire Z a Androidem 2.2

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

K tichému režimu - na Vodafone 845 se aktivuje mimo jiné delším podržením tlačítka pro vypnutí mobilu, naskočí menu, kde mimo "Vypnout" je i "Tichý režim". Zkuste, třeba to bude stejné.

včera 19:13 David Watzke | skóre: 73 | blog: Blog... | devitka.sh.cvut.cz
Rozbalit Rozbalit vše Re: Krátkodobé zkušenosti s HTC Desire Z a Androidem 2.2

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Není. V off-menu je jen vypnout, restartovat a offline režim (včetně GSM).

www.Watzke.cz

včera 19:20 Tomáš Honzák | skóre: 19 | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Krátkodobé zkušenosti s HTC Desire Z a Androidem 2.2

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Na obyčejném Desire se dá tichý a vibrační režim aktivovat ztisovaci klávesou. Prostě mačkám furt dolů

Quork!

včera 19:54 David Watzke | skóre: 73 | blog: Blog... | devitka.sh.cvut.cz
Rozbalit Rozbalit vše Re: Krátkodobé zkušenosti s HTC Desire Z a Androidem 2.2

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jo, to je ono. Já sem nejdřív zkoušel v audiomanageru všechno ztlumit, ale nějaká hra furt řvala, ale tohle zabere na všechny (snad).

www.Watzke.cz

včera 19:15 Grunt | skóre: 13 | blog: Expresivní zabručení | Lanžhot
Rozbalit Rozbalit vše Re: Krátkodobé zkušenosti s HTC Desire Z a Androidem 2.2

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Už si přišel na to jak se to vypíná?

Na co 64-bitů když to jde i s jedním? | 80.78.148.5 | rm -rf * Vás Vaší tchyně nezbaví…Vašich dat ano!

včera 19:23 David Watzke | skóre: 73 | blog: Blog... | devitka.sh.cvut.cz
Rozbalit Rozbalit vše Re: Krátkodobé zkušenosti s HTC Desire Z a Androidem 2.2

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

No, já vím akorát o tom způsobu s vyndáním baterky, jinak nic - ale ani jsem to nehledal, je mi to fuk. Nemám to od toho, abych to vypínal

www.Watzke.cz

včera 22:04 Zafod | skóre: 16 | blog: Zafodovo | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Krátkodobé zkušenosti s HTC Desire Z a Androidem 2.2

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Na Tattoo je to vypínátko mobilních dat v Menu -> Přidat na plochu -> Widget HTC -> Nastavení -> Mobilní síť. Třeba ti to pomůže.

dnes 00:07 David Watzke | skóre: 73 | blog: Blog... | devitka.sh.cvut.cz
Rozbalit Rozbalit vše Re: Krátkodobé zkušenosti s HTC Desire Z a Androidem 2.2

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Díky! Tohle nějak uniklo mojí pozornosti, hledal jsem to o chlup jinde.

www.Watzke.cz

včera 22:18 xsubway | skóre: 12 | blog: litera_scripta_manet
Rozbalit Rozbalit vše Re: Krátkodobé zkušenosti s HTC Desire Z a Androidem 2.2

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

taky uvažuju nad nějakým phonem s HW klávesnicí. Nejvíc pokukuju po HTC Desire Z a Motorola Milestone 2. Nejvíc mě zajímá právě to psaní. Jaká je ta klávesnice? Jak seš s ní spokojenej? Používáš ji jen na psaní delších textů, nebo to střídáš se softwarovou?

Desire Z se mi moc líbí, ale nevím jak je to s tím mechanismem na vyklopení klávesnice. Někdy si říkám, jestli by mi nestačila jen softwarová. Přece jich je tolik na výběr ... pak bych si koupil nejspíš "jen" Desire (bez Z) nebo Motorola Defy.

Původně jsem samozřejmě pokukoval po N900, ale Maemo mě nějak neoslovilo, hlavně po ohlášení MeeGo.

Takže Motorola nebo HTC a klávesnice HW nebo SW ... věčný problém, jak si mám sakra vybrat?

dnes 00:03 David Watzke | skóre: 73 | blog: Blog... | devitka.sh.cvut.cz
Rozbalit Rozbalit vše Re: Krátkodobé zkušenosti s HTC Desire Z a Androidem 2.2

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Čau. Softwarovou nepoužívám, jen jsem jednou zkusil jaký to je a jinak jsem neměl důvod. Hardwarová je fajn. Dovedu si představit ještě lepší klávesnici, ale je dobrá. Dolimu se taky líbila. Delší texty jsem ještě moc neměl šanci psát, jen krátký emaily nebo SMSky.

Výklopnej mechanismus je takovej spornej. Lze to docela jednoduše vysunout i zasunout. Zatím z toho mám dojem, že se to po čase bude rozvyklávat nebo se to jinačím způsobem podělá, ale to se doopravdy nedá posoudit do tý doby než ten foun bude starší.

Netroufnu si radit ti kterej z těch dvou founů si vybrat (jednak mám Z jen chvíli a druhak tu motorolu neznám), ale troufnu si říct, že HW klávesnice je dobrá věc. Zkus si představit psaní naslepo bez ní...

www.Watzke.cz

Založit nové vlákno • Nahoru

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Green Lantern (2011) - trailer

LinuxAlt 2010 na téma bezpečnosti – reportáž

Aleš Miklík: Český Internet je už pouze půl roku za tím „světovým“

Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Ruby Software Developer (Full-time, Prague)

- BI/DW Konzultant

- Specialista správy a rozvoje HW serverů Wintel - Praha

- Junior EPM Consultant - vhodné i pro absolventy s praxí

- SW Team Leader (4049)

- JAVA VÝVOJÁŘ

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

Honza (Dag) - kuk

Aktuální zápisy

- Co s nima?

- Svatbu je třeba recyklovat

- jak lépe pro studenta

- O slavnostech

- Jak vlastně má vypadat politik?

?Přístup k archivovaným zápisům za jednotlivé měsíce. Archív

- listopad 2010 (1)

- červen 2010 (1)

- květen 2010 (1)

- duben 2010 (1)

- březen 2010 (2)

- říjen 2009 (1)

?Přístup na osobní hlavní stranu a na hlavní stranu všech blogů. Navigace

- kuk, hlavní strana

- kuk, stručný souhrn

- RSS kanál

- Všechny blogy

- Všechny blogy, stručný souhrn

Nej blogů na AbcLinuxu

Nejčtenější za poslední měsíc

- Licenční peklo

- Pohádka skvělých počítačových her z 90tých let

- Černý pátek pro Kindle 3

Nejkomentovanější za poslední měsíc

- Zrůdy a dav

- ..bylo by pro ně lepší, kdyby nebyli poznali svaté přikázání

- Spravedlivý soud, nespravedlivé tresty

AbcLinuxu:/ Blogy / kuk / Co s nima?

Štítky: pedofilie, sex, zamyšlení

Co s nima?

včera 12:45 | Přečteno: 781×

V minulém měsíci tady proběhlo několik blogů a diskusí odstartovaných velmi podivným nápadem na jakýsi registr pedofilů. Debata se dotkla také i opravdu nebezpečných lidí. Dnes jsem narazil na zprávu o soudu s dvěma povedenými kusy. Vlastně s jedním. Táži se co s nima? V 26 letech bude venku, další horror, dalších deset let, 36 venku... Ten druhej si dá první trest jen co bude dost starý. A tak to půjde dál, dokud neumřou. Za nimi spoušť, náklady na léčení, případně pohřby obětí, náklady na pátrání, vyšetřování, souzení, trest - nemalé.

Ta otázka není řečnická, já odpověď neznám.

P.S. Rasa v tomhle případě nehraje roli, jsou tací i bělostní, o sexuální deviaci asi nejde také.

Hodnocení: 83 %

špatné • dobré

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (1) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

včera 13:25 nikdo
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Je snad povinnosti kazdeho obcana zakovyho "cloveka" zabit, i kdyby za to sel do vezeni... me kdyby se dostal do ruky tak je mrtvej hnedka

včera 13:31 rADOn | skóre: 24 | blog: bloK | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

V tom pripade nejsi o nic lepsi nez oni.

"2^24 comments ought to be enough for anyone" -- CmdrTaco

včera 13:44 grim
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

to je otázka. On ((předřečník 'nikdo') by zabil, aby ochránil jiné. Oni to dělají (týrají, znásilňují..) výhradně pro svoje vlastní uspokojení/potěšení. Takže by se dalo říct, že jeho zabitím chráníš vyšší zájmy (společnost).

Jenomže když věci postavíme takhle, tak se objeví jiné otázky, např. Víš jistě, že by dotyčný (pedofil, násilník, vrah..) spáchal další zločin? Je smrt jedince menším zlem, než jeho činy spáchané v budoucnu?

včera 14:26 Jardík | skóre: 37 | blog: jarda_bloguje
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

K vraždě jiného není důvod, ani kdybych to měl udělat v sebeobraně. Jenom prasata vraždí. Je lepší nechat se zavraždit, než zavraždit druhého proto, že chce vraždit on.

readme | Nejezte žlutý sníh

včera 14:31 SPM | skóre: 10
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Chceš tedy říct, že když někdo bude chtít zavraždit tebe, tak se radši necháš, než aby si útočníka zabil ty? Sám delší dobu, jak se k výše zmíněnému problému postavit, je tam spousta ale... nicméně v takové situaci, kdy si mám vybrat, jestli budu žít já nebo on, udělám vše pro to, abych přežil.

včera 16:43 Jardík | skóre: 37 | blog: jarda_bloguje
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

A včem potom budeš lepší než on, když ho zavraždíš (ano, budu to nazývat vraždou, i když to tak třeba právo nevidí, zabití člověka, co si to sám nepřeje, bude pro mě vždy vražda)? A v čem ti pomůže, že jeho zavražděním budeš žít déle ... stejně tě to jednou potká a pokud se to má stát teď, nebo za 10 let, to je jedno.

readme | Nejezte žlutý sníh

včera 17:00 Honza (Dag) | skóre: 25 | blog: kuk | Radotín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Já vidím zásadní rozdíl mezi obranou a útokem. Klidně to nazvi vraždou. Pokud si nepřeje být zabit, tak se nesmí pokoušet zabít jiného.

Ano umřu, ale není mi jedno kdy, mám ještě nějaké plány.

Sorry, ale představa jak se nechám zabít, přihlížím zabíjení svých blízkých... z toho je mi mnohem víc zle než z představy, že jsem v obraně někoho zabil. Člověka, který byl ochotný například někoho bránit před vrahem a vraha zabil si vážím. Jaký je mazi nimi rozdí. Šmarjápano, jakej asi?

včera 18:22 sad
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

IMHO v takovou chvíli začnou fungovat instinkty. A uděláš všechno proto, aby si přežil. Na přemýšlení není čas.

"Nowhere to run, nowhere to hide, you've got to kill to stay alive"

včera 18:35 Randy_Sh
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Mám perfektní nápad, jak zlepšit svět. Lidé jako ty, říkejme jim pracovně humanisté, by měli nějak viditelně označit sebe i svůj majetek. Zločinci by si pak své oběti vybírali prioritně mezi vámi. Všichni bychom byli spokojení - zločinci by měli snazší práci, my ostatní bychom byli ve větším bezpečí a humanisté by byli rádi, že přispívají k vytvoření harmoničtější společnosti nebo tak něco.

včera 18:38 gtz | skóre: 24 | blog: merlins | Brno / Brno - Venkov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Měli by u nás povolit zbraně tak jak je to v USA. Když nějaký tmavý nebo bílý zloděj vstoupí na tvůj pozemek máš volbu s ním uděláš.

- nejhorší jsou trpaslíci ... Ti Vám vlezou všude

včera 18:43 vulgární Nick
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Povolení zbraní je jedna věc, daleko důležitější je ale (lepší) zákonná podpora obrany. Např. majitel sběrny načapal zloděje a vystřelil na jejich auto, čímž pachatale zranil (trvalé následky). Výsledek? Majitel sběrny byl souzen a odsouzen za pokus o zabití. Vítejte v socialistickém zřízení.

včera 18:50 vulgární Nick
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Abych to upřesnil, majitel sběrny byl původně souzen za pokus o vraždu (!), dostal šest let natvrdo - krajský soud v Brně. Odvolal se k vrchnímu soudu v Olomouci, ten to překvalifikoval na pokus o zabití (a poškozování cizí věci) a obžalovaný tedy vyfasoval tři roky s podmíněným odkladem... Plus má zákaz držení zbraně na deset let.

Je to sice lepší než rozsudek z Brna, ale...

včera 18:56 vulgární Nick
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Dohledal jsem taky, že majitel sběrny navíc vyplatil "poškozeným" desítky tisíc odškodného (do listopadu 2009).

včera 19:04 Jardík | skóre: 37 | blog: jarda_bloguje
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

A protože zloděj krade, tak ho budu vraždit? Kdyby ho svázal a zavolal policii, tak bych to ještě bral, ale střílet po něm? To asi viděl v nějakém akčním filmu ...

readme | Nejezte žlutý sníh

včera 19:07 vulgární Nick
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nikdo nikoho vraždit nechtěl. Majitel sběrny střílel proto, aby zastavil ujíždějící auto.

včera 19:26 Jardík | skóre: 37 | blog: jarda_bloguje
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jako že kulka je tak silná, že zastaví jedoucí auto? Při prostřelení nádrže hrozí výbuch, při prostřelení pneumatiky bouračka, při zasáhnutí pachatele zranění či smrt. Ve všech případech je jasné, že může dojít k újmě na zdraví pachatele. Přitom on nikomu nedal ani do držky.

readme | Nejezte žlutý sníh

včera 19:32 vulgární Nick
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Vy idiote, když policie vystřelí do vzduchu, aby zastavila pachatele, taky to nedělá proto, aby na pachatele spadla kulka a znemožnila mu utéct. Je to prostě výstraha, výhrůžka.

včera 19:45 Jardík | skóre: 37 | blog: jarda_bloguje
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ano, v některých případech. Jenže v jiných si zase policajt myslí, že je Bůh a tak si trochu chce zastřílet.

readme | Nejezte žlutý sníh

včera 21:27 frEon | skóre: 38 | Praha smrdutá
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Pak je ale v prvni rade idiot a pak az policajt. A to je rozdil.

Talking about music is like dancing to architecture.

včera 21:32 vulgární Nick
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To si ani nezaslouží odpověď.

včera 21:42 Z.
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Zajimave, jak se z udajneho psychopata najednou vyklubal clovek s takovyma nazorama, viz vyse... zajimave.

včera 20:25 logcheck
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Vy idiote,

takhle slusny clovek nediskutuje

včera 21:31 vulgární Nick
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Zaprvé nevím, proč by nemohl, zadruhé se k vulgaritě přiznávám.

včera 22:02 logcheck
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

protoze je to urázejícií, cílem diskuse není urázet partnery, ale dobrat se spolecného resení, ovsem u jílka to tak není

včera 19:46 rADOn | skóre: 24 | blog: bloK | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To je zrovna hodne blbej priklad. Kdyz nekdo ujizdi v aute, coz podle me znamena ze se od tebe snazi byt co nejdal, tak je potreba se "branit" strelbou? Prece nejsme na divokym zapade, zlodeje ma honit policie a ne samozvany serifove. Co kdyby ten ostrostrelec trefil nekoho nevinnyho?

"2^24 comments ought to be enough for anyone" -- CmdrTaco

včera 20:00 Randy_Sh
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Zrovna v tomhle případě zloději opakovaně vykrádali sběrnu a policie je jaksi moc nehonila. Majitel se jen snažil udělat jejich práci a možná to trochu přehnal, ale hlavní vina není na jeho straně.

včera 21:46 vulgární Nick
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Kdyz nekdo ujizdi v aute, coz podle me znamena ze se od tebe snazi byt co nejdal, tak je potreba se "branit" strelbou?

Nikoli jen "se", ale také svůj majetek.

včera 20:09 PepaSFI | blog: zlodej_casu
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

zákonná podpora obrany? Současný trend je přesně opačný i v civilizovanějších zemích než je náš lehce divoký východ. V Německu je nelegální mít u sebe nůž, snad s výjimkou nějakého směšného přívěšku na klíče. Británie je na tom stejně. A stejná omezení jsou i pro typicky obranné prostředky jako elektroparalyzéry, slzné spreje, obušky a další. Slušný občan nemá právo se bránit, může jen držet hubu a krok. Poslušně se nechat okrást, zmlátit, znásilnit případně nejlíp zabít. Pak si může jít stěžovat na policii, strávit pár hodin sepisováním, zaplatit si léčbu následků a pak se dozvědět že případ byl odložen podobně jako stovky dalších. Případně že grázla sice chytili ale dokážou mu prd protože ho nikdo nepozná jelikož byla tma a on je černej stejně jako těch pět dalších co do vás kopali.

Jediný správný stav mysli je úžas. Jediný správný stav srdce je radost.

včera 20:29 gtz | skóre: 24 | blog: merlins | Brno / Brno - Venkov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Doplním, načapal zloděje, kteří již ho vykradli opakovaně. Kdyby na ně střílel v objektu pak to mohla být nutná sebeobrana, ale takto již měl smůlu.

- nejhorší jsou trpaslíci ... Ti Vám vlezou všude

včera 20:29 Randy_Sh
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Měli by u nás povolit zbraně tak jak je to v USA. Když nějaký tmavý nebo bílý zloděj vstoupí na tvůj pozemek máš volbu s ním uděláš.

Se zbraněmi je to zatím v ČR docela dobré, v některých státech USA je situace dokonce horší než tady. Dokonce i zákon o nutné obraně je v ČR progresivnější. Ve většině US států může člověk při napadení na veřejnosti použít zbraň pouze v případě, že nemůže řešit situaci jinými prostředky, např. útěkem. V ČR tato povinnost není. Když před pěti lety na Floridě tuto povinnost zrušili, vyvolalo to slušné pozdvižení. Levičáci opět strašili tím, že se lidé budou na ulicích střílet na potkání a opět se jejich lži nenaplnily.

včera 18:39 vulgární Nick
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Dobrý nápad. Grázlové se vybijí mimo normální lidi a humanističtí masochisté si taky přijdou na své. Společnost by se zbavila dvou typů parazitů, kteří by parazitismus vyměnili za symbiózu mezi sebou.

včera 21:54 Semo | skóre: 40 | blog: Semo
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

A včem potom budeš lepší než on, když ho zavraždíš

O 5 dni pozdejdsie budes menej smrdiet. A ja sposobom hnijuceho masa smrdim nerad.

včera 14:32 Honza (Dag) | skóre: 25 | blog: kuk | Radotín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Je to Váš výběr. A podpoříte tak i přírodní výběr, přežijí jen násilnická hovada. Vy umřete možná s písní na rtech, nevím, můj cíl to není. Nechat se masakrovat... hmmm... moc nechápu.

Osobně bych vůbec neváhal, pokud by se někdo na mne, nebo někoho sápal s úmyslem zabít, tak bych se pokusil zabít útočníka.

včera 18:34 gtz | skóre: 24 | blog: merlins | Brno / Brno - Venkov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Pokud na mne někdo půjde s nožem apod. s úmyslem mne zabít/zranit tak nebudu váhat a budu se bránit takovými prostředky, abych přežil.

- nejhorší jsou trpaslíci ... Ti Vám vlezou všude

včera 16:00 Michal
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Pokud to Jardíku myslíš vážně, nemám slov.

včera 16:43 Jardík | skóre: 37 | blog: jarda_bloguje
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ano, myslím.

readme | Nejezte žlutý sníh

včera 17:08 heh
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

On to myslím tak nějak teoreticky od stolu.

včera 17:11 heh
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

tím chci říct, že o holý život nikdy bojovat nemusel. Peudohumanista rozežraný bezpečím západní civilizace, společnost ho ochránila, všechno dostal až pod nos na talíři....

Všichni víme, jak by to vypadalo v realitě. Ty jeho žvásty by vzaly za své.

včera 14:27 osvc1
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

...Takže by se dalo říct, že jeho zabitím chráníš vyšší zájmy (společnost). .

americane nedelaji v Iraku a Afganistanu vlastne nic jineho nez ze chrani spolecnost...

(ach jo, to je zase den...)

včera 15:50 grim
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

ok, můžeš to chápat taky tak, že otec rodiny, která bydlí blízko (např) vrahova rodiště/bydliště ochrání zabitím darebáka svoje blízké (žena, děti). To jsou imho taky "vyšší zájmy" a přitom jsou čistě altruistické a pochopitelné (narozdíl od Iráku atd).

včera 15:38 frEon | skóre: 38 | Praha smrdutá
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Mi to trosku pripomina dilema hlidek...

A bacha, tohle nikdy nedoresite

Talking about music is like dancing to architecture.

včera 13:38 Michal
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Ono by místo tichých trestů smrti, kamenování, či veřejných poprav, jak po nich jednodušší lidé volají, stačilo reorganizovat policii (máme nejvíc policistů na "hlavu" z Evropy) a především zpřísnit sazby - t.j. hlavně zvýšit horní hranice trestů u násilných trestných činů. Taktéž snížit hranici trestní zodpovednosti na minimálně 14 let a zpřísnit tresty u mladistvých v závažných trestných činech.

A především, u opravdu brutálních zločinů, kde je jasné, že dotyčný už nikdy jiný nebude (vícenásobná vražda, znásilnění s následným zabitím, loupežné přepadení s následným zabitím a podobně) používat častěji institut doživotí - samozřejmě bez možnosti podmíněčného propuštění.

Konkrétní nastavení sazeb za zločiny bych si netroufl ovšem navrhnout, od toho tu jsou jistě povolanější lidé.

včera 13:56 marek_hb
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

1. problém - už takhle máme plná vězení

2. problém - vrah je v kriminále něco jako superstar a čím větší magor, tím líp - tzn. doživotí pro něj nebude trest a život si tam zařídí tak, že mu bude líp než nám venku

včera 14:06 Honza (Dag) | skóre: 25 | blog: kuk | Radotín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

1. Spousta vězňů by mohla dostat alternativní trest. Takoví, co se tam dastali z pitominy, nepozornosti, frajeřiny...

2. No, třeba Valdice moc ráj na zemi nejsou, a znásilňovači mají ve vězeních mezi vězni nejnižší pozici. Ale podstatné - nemůže škodit dalším, nebo minimálně.

včera 14:07 Michal
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

No, napsal jste to hezky za mě

včera 14:14 Randy_Sh
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

1. problém - už takhle máme plná vězení

Budeme muset postavit další. Není to levné, ale za některé věci si rád připlatím. Nemluvě o tom, že pobyt kriminálníka na svobodě nás v konečném důsledku vyjde dráž.

2. problém - vrah je v kriminále něco jako superstar a čím větší magor, tím líp - tzn. doživotí pro něj nebude trest a život si tam zařídí tak, že mu bude líp než nám venku

Takže raději necháme vrahy běhat venku, to bude určitě lepší.

včera 14:21 marek_hb
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Takže raději necháme vrahy běhat venku, to bude určitě lepší.

To jsem někde napsal? Já osobně jsem příznivcem trestu smrti - když si o sobě někdo myslí, že má právo někomu vzít život, tak ať počítá s tím, že to právo bude uplatněno i na něm.

jen jsem Ti popsal stav který u nás panuje

včera 14:23 osvc1
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

ja jsem taky pro trest smrti, ale jenom v tech pripadech, kdy si je soudce nebo porota ale skutecne skoro jista, ze obvineny ten cin skutecne spachal.

včera 14:26 marek_hb
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

jj, taky tak

v televizi byl řípad, kdy 120kg hovádko popisovalo s klidem jak někoho na zakázku zabilo

co s ním jiného? max tak nechat pomalu zhebnout v jáchymově

včera 15:42 maertien | skóre: 26 | blog: martinek
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tak se odstehuj treba do saudske arabie nebo jine muslimske zeme, kde lze soudit podle prava sarija. Spolecnost nema pravo vzit nekomu zivot a je uplne jedno, co udelal. Nehlede na tvou formulaci (na kterou reaguji), ktera je dost naivni a vtipna.

včera 15:45 marek_hb
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

společnost má právo se chránit

- kde podle tebe vzal on právo na to někoho zabít?

včera 19:46 qiRzT | skóre: 13 | blog: U_Marvina
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

On ho snad někdy měl?

Důležité je vědět jak problém vyřešit, zbytek zvládne i cvičená opice...

včera 20:09 marek_hb | skóre: 28 | blog: Perdido_Street_Station | Havlíčkův Brod
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

asi jo, když zabil ne? - aspoň z jeho pohledu

lezení havlíčkův brod

včera 17:50 vulgární Nick
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

No jasně. U trestu smrti si musejí být "skutečně skoro jistí", u deseti let natvrdo se jim to musí zdát pravděpodobné a u pokuty deset tisíc stačí podezření, že to mohl dotyčný udělat. Vy jste fakt kvalitní kádr, soudruhu!

včera 22:25 Honza (Dag) | skóre: 25 | blog: kuk | Radotín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

K justičním omylům docházelo, dochází a docházet bude. To je smutná pravda. Čím větší trest, tím větší opatrnost, jeden by řekl. Ona vás může složit i vyšetřovací vazba.

Na druhou stranu, pokud soud pustí zloděje aut a ten znovu ukradne auto, je to blbý, ale nejde o život. Pokud pustí vraha z vilnosti a on svůj čin zopakuje...

Co s tim? Dát všude kamery, pěkně lidi očipovat a sledovat aby byla jistota? To asi ne.

včera 19:43 maddoxik | skóre: 1
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Mrkni na film The Life of David Gale (Zivot Davida Gala) - treba tvuj nazor na trest smrti a "skorojistotu" rozsiri...

včera 14:39 Randy_Sh
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tak to je jiná. Nicméně doživotí by také nebylo špatné, když už trest smrti nemáme.

včera 14:39 SPM | skóre: 10
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Já připlácet na to, aby měl kriminálník kde bydlet, rozhodně nechci. Vězení má být primárně nápravný prostředek - lidé se tam posílají v domění, že se potom napraví. Pokud někdo už dostane doživotí, bude pro společnost už provždy k ničemu a ostatní mu jen platí to, aby si to dožil... větším problémem k tomuhle jsou justiční omyly...

včera 14:49 Randy_Sh
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To jsou jen iluze. Někteří lidé se nenapraví, protože se ani napravit nechtějí. Proto je lepší je izolovat. Je to drahé, ale lepší, než aby běhali venku. Ještě existuje i levnější řešení, ale to je momentálně v Evropě neprůchodné.

včera 14:53 belisarivs | skóre: 20 | blog: Psychobláboly
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Někteří lidé se nenapraví, protože se ani napravit nechtějí.

A ted co s tim? Kvuli tem nekterym zlikvidovat vsechny nebo kvuli tem, co naproavit jdou riskovat ty nektere?

Ja bych se priklanel k te druhe moznosti pricemz je pochopitelne potreba vyhnout se pausalizovani.

In Soviet Russia shit looks like you.

včera 15:09 Honza (Dag) | skóre: 25 | blog: kuk | Radotín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ja bych se priklanel k te druhe moznosti pricemz je pochopitelne potreba vyhnout se pausalizovani. Asi tak jak píšete, pokud je nějaká reálná naděje, tak by měl člověk dostat možnost. Jde jen o to, zda na ten humání pokus o záchranu nedoplatí nevinní. "Minule, předminule, předepřed... to nevyšlo, do měsíce po propuštění zabíjel, no, zkusíme to znova, snad to vyjde!"

včera 15:28 Randy_Sh
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Chybu může udělat každý a měl by dostat šanci. Pokud ji nevyužije, podruhé si posedí podstatně déle atd.

včera 15:35 Honza (Dag) | skóre: 25 | blog: kuk | Radotín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ona je chyba a chyba. Dejme tomu, že jsem v autě přehlédl chodce a zabil ho. Byl přitom ožralej - stále se dá očekávat, že se to nestane mým koníčkem, že je naděje, že za volant raději nesednu, nebo tak něco.

Na druhé straně "chyba", kdy si pro zábavu a ukrácení dlouhé chvíle a potěšení někoho chytnu a trochu si užiju sexu a kopání, vyzkouším si nový nůž. Tady už je optimismus ohledně změny blízko nebezpečné naivitě.

včera 19:19 marek_hb | skóre: 28 | blog: Perdido_Street_Station | Havlíčkův Brod
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

a právě pro tenhle přístup se zmr... daří.

furt dostávají další a další šanci, v kriminále se jim nesmí nic stát - větší strach mají dozorci z nich, než oni z dozorců, když nechtěj dělat nemusí a z některých jsou kolikrát díky mediím spíš hrdinové

největší pruser naší společnosti je to, že všichni - od prvňáků ve škole až bůh ví kam mají perfektně vivynutý smysl pro svá práva - kam se na ně hrabou cikáni a jejich smysl pro využití sociálních dávek - ale absolutně neví co to znamená slovo POVINOST

lezení havlíčkův brod

včera 19:40 Randy_Sh
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Však já jsem pro velmi šetrné nakládání se šancemi. Druhou šanci bych dal ve většině případů, třetí jen u méně závažných činů a další už vůbec ne.

včera 14:51 belisarivs | skóre: 20 | blog: Psychobláboly
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Taky by stalo zazvazeni, zda lide takto napravit vubec jdou a jaka je uspesnost.

A pokud nizka, stalo by za to zjistit proc. Jsou nepolepsitelni nebo proste uz nemaji jinou moznost, protoze proste s kradezi v trestnim rejstriku uz je moc firem chtit zamestnat nebude.

In Soviet Russia shit looks like you.

včera 14:58 Honza (Dag) | skóre: 25 | blog: kuk | Radotín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Napravit tímhle způsobem? Asi sotva. Spíš ta možnost působí jako prevence. Kdyby nehrozil trest, proč nekrást, nevraždit...

Určitě je mnoho takových, co "napravit" lze. Jsou ovšem tací, kde prostě příroda udělala chybu. Tam je vězení jen a jen na to, aby si nemohli dělat další zářezy na pažbě.

včera 18:07 belisarivs | skóre: 20 | blog: Psychobláboly
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Napravit tímhle způsobem? Asi sotva.

Proc ne?

Spíš ta možnost působí jako prevence. Kdyby nehrozil trest, proč nekrást, nevraždit...

To jiste taky. Nicmene ja verim, ze vetsinou se clovek napravit muze.

Určitě je mnoho takových, co "napravit" lze.

No vidite jak si protirecite.

Jsou ovšem tací, kde prostě příroda udělala chybu. Tam je vězení jen a jen na to, aby si nemohli dělat další zářezy na pažbě.

A kvuli tem zkasete i ten zbytek? Navicjste to podal tak, ze chete nekoho potrestat za neco, za co nemuze protoze je proste porouchany. To neni az tak daleko od likvidace minorit proto, ze jsou porouchani jinak nez vetsina.

In Soviet Russia shit looks like you.

včera 18:42 Honza (Dag) | skóre: 25 | blog: kuk | Radotín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Proč nejde někoho napravit? Protože změna člověka je velmi těžká a vzácná věc a někde prostě není aparát. I drobná změna náhledu, chování je práce na dlouhou dobu a vyžaduje spolupráci, touhu se změnit...

A u někoho reálná možnost změny je, u někoho není. To není protiřečení, nebo ho v tom nevidím.

Ano, přesně tak. On za to vlastně možná nemůže. Částečně se tak narodil, navíc ty důležité, formující roky prožil v prostředí, které ho k tomu vedlo. Blbé. Ale co s tim? Nechat ho tedy běhat po světě a počítat oběti? Tady nejde, nebo ho mevidím, najít bezbolestné, pro všechny příjemné, z každého pohledu spravedlvé řešení.

V jedné Čapkově povídce mnohonásobného vraha po jeho smrti soudí v nebi lidé. On se diví a Bůh mu vysvětlí, že on soudit nemůže, on o lidech všechno ví. Já nevim jak to mají v nebi ošéfované, ale tady hledáme jen nejmenší zlo, nejméně špatné řešení.

Z pohledu transcendentálního jsou všichni setjně viní, život a smrt je totéž... ale tak se na zemi nežije. A nepřežije.

včera 21:16 belisarivs | skóre: 20 | blog: Psychobláboly
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Napravit tímhle způsobem? Asi sotva.

Určitě je mnoho takových, co "napravit" lze.

Tu si protirecite. Akorat mi neni jasne, jak jste myslel ty uvozovky.

Jinak zbytek beru.

In Soviet Russia shit looks like you.

včera 21:28 Honza (Dag) | skóre: 25 | blog: kuk | Radotín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jo chápu. Napsal jsem to blbě. Napravit vězením je podle mého hodně nemožné. I když budou snad lidé, kteří po nějakém menším trestu v hrůze z dalšího jsou přeopatrní, většinou asi vězení spíš dodělá dílo zkázy. Člověka usadí pevně do prostředí kriminálníků, on se přizpůsobé okolí, myšlení. Venku už to má nelajnovaný, slušný se s nim nebaví, práci nedostane...

Přitom snad, kdyby někteří dostali možnost změnit směr svého života, tak by se pokusili a třeba vyhráli. Nevím, chci věřit že ano.

Potom jsou tací, kde naděje reálně není. Ono třeba už jen tady to IQ 41, s tim moc nejde nadělat. Většinou ani naučit psát a nějak obstojně mluvit. Zapůsobit na nějaké vyšší složky osobnosti? Nedělám si iluze, ono tam asi nic takového prostě není.

Ůvozovky. To "napravit" je takové manipulační, nějak by se mi líbilo jiné slovo. Ale to je moje přecitlivělost.

včera 22:18 logcheck
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

"napravit" je takové manipulační, 1 Manipulátor se snaží přesvědčit osobu či osoby o správnosti myšlenky, názoru či jednání, které nejsou manipulovaným jedincům vlastní, či pro ně nemají dostatek iniciativy a které by tudíž danou myšlenku, názor či jednání nepřijali, nebo až s dlouhou časovou prodlevou. Pokud jsou ty myslenky, názory a jednání spolecensky prospesne, a osoby s nedostatkem vlastni iniciativy by je samy od sebe neprijaly, je takova m a n i p u l a c e v poradku. Je ní i etopedie a pedagogika nebo poradenství a terapie. Rozhodující je cíl, který presvedcující sleduje, zda chce neiciativní osobu zneuzít na své cíle a ve svuj prospech. 2 Kdyz není nadeje u cloveka s IQ 41, je tady ústav pro mentálne postizene, kdyz neni u cloveka s IQ 140, jiný ústav a pozadovani plne odpovednosti za sve ciny. U toho s IQ 41 je polehcující okolnost, ze je mentalne retardovany. 3 Kapacity ustavu jsou omezene. Co primarni prip. sekundarni prevence ?

včera 22:34 Honza (Dag) | skóre: 25 | blog: kuk | Radotín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Však říkám že jsem nevhodně přecitlivělý. Lidé co se hrnou do napravování světa nebo lidí často nedělají spousty malérů, tak je mi to slovo proti srsti.

Prevence. Asi ano, jenže to stojí spoustu peněz. I když si myslím že by se vyplatila. S člověkem co je nějakým způsobem mimo se začně někdo zabývat až když je opravdu problém. A také leckdy pozdě. Pozdě napravit škody co nadělal a pozdě na onu nápravu. Případě se mu ta náprava neumožní. Pokud vykopnou plnoletého z dětského domova, nebo jiného z kriminálu do světa ať se stará, on to zhusta vůbec neumí a už se veze.

včera 23:13 Honza (Dag) | skóre: 25 | blog: kuk | Radotín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

S tou nápravou je hloupé, že lidský sw moc opravit neumíme. A s hw už prakticky vůbec nic nenaděláme. Blbý. To netvrdím že bych to vzdával, ale myslím si, že někdy je dobrý si přiznat, že s někým prostě nic dělat nejde. Jen zavřít někam, kde nemůže škodit dalším a další nevinným lidem.

Jistě, teď to správně rozeznat.

dnes 00:16 logcheck
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

myslím si, že někdy je dobrý si přiznat, že s někým prostě nic dělat nejde

To je pravda. Ale investice do primární prevence (socialni pece,vzdelani) a sekundarni(resocializace, prevychova) by se vratily mnohonasobne-jenomze tato spolecnost neni nastavena na dlouhodobe efekty, ktere si neuzijou jednotlivci ted a tady.Mozna by presvedcilo par idealistu jako byla Montesori nebo Steiner-kdyby jejich pristupy a myslenky zase nekdo nezprivatizoval ve svuj vlastni prospech. Taky nejsem optimista, ze se to da jednoduse resit.Takze zustava tercialni prevence, odstranovani a zmirnovani zlych nasledku.Tvrde sankce a izolace nenapravitelnych.Jenomze zase... lidsky faktor... kdo o tom rozhodne, kdo je nenapravitelny?

včera 23:25 xhombre | skóre: 7 | blog: xhombre
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

1. problém - už takhle máme plná vězení

Nedávno jsem se bavil s klukama z vězeňské služby (většinou jsou to chodbaři) zajímal mě poměr etnik a cizinců oproti Čechům. A teď se držte min. 75% jsou cikáni zbytek vychází tak půl na půl Češi (bráno etnicky) a cizinci.

Když k tomu přidáme fakt, že po druhé světové válce jsme byli jako republika prakticky etnicky homogení, vychází mi, že většina kriminálníků nám sem byla importována (Krátce po válce se odhady počtu Romů na území dnešní ČR pohybují řádově mezi 600 a 1000. Nicméně první poválečný soupis ministerstva vnitra, k němuž došlo v druhé polovině roku 1947, vykazuje již celkový počet 101 190, z čehož plných 16 752 připadá na Čechy a Moravu a zbylých 84 438 na Slovensko) a tudíž je něco shnilého v našem státě.

Ovšem výše uvedené poměry jsou z věznic typu Ruzyně, v lehčích nápravných zařízeních je poměr zastoupení Čechů větší (dáno typem kriminality a trestů za ni)

včera 14:17 osvc1
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

v tom odkazovanem clanku je ovsem jedna veta, ktera me dorazila:

"Kdyby se narodil o pár kilometrů dál na západ, nebo naopak na východ, mohl by se dívat na svět už jen skrz mříže. Nebo dostat trest smrti," prohlásila soudkyně.

Skutecne nechapu, co je to dneska za soudce/soudkyne - vybrali ty lidi nejakou loterii nebo jinym nahodnym zpusobem vyberu?

včera 14:24 Pavel XPJ Jisl | skóre: 22 | blog: Malé linuxové radosti... a strasti | Černošice/Strašnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Soudce uložil maximální trest. Byl mladistvý, tak je to 10 let. Viz. § 076, § 077, § 078, § 079.

no!future - be happy ... Malé linuxové radosti... a strasti a všechno ostatní.

včera 14:32 osvc1
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

je neco ve vzduchu, nebo co se stalo ??

Takze jeste jednou, jak to, ze se soudkyne orientovala pouze na vychod nebo na zapad? Podle me mela rici, ze kdyby se narodil odsouzeny o par kilometru na sever, tak by ho tamni spolecnost vysadila na nejakou kru a nechala zrmznout nebo sezrat lednim medvedem ...

včera 14:44 Aleš Kapica | skóre: 38 | blog: kenyho_stesky | Ostrava
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

A kdyby o pár kilometrů na jih, tak by uspořádali hostinu pro celou vesnici...

včera 15:01 Honza (Dag) | skóre: 25 | blog: kuk | Radotín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

A Vy byste jako soudce řekl?

včera 15:23 frEon | skóre: 38 | Praha smrdutá
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ja ji docela chapu, presto ze to co rekla profesionalni neni. Si myslim,ze ji stve, ze takovej zmrd bude za 10 let zase nekoho znasilnovat a ona s tim nic nemuze udelat.

Talking about music is like dancing to architecture.

včera 14:55 gtz | skóre: 24 | blog: merlins | Brno / Brno - Venkov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Co s nima? Verejna poprava nekde na namesti. Stacila by jedna a byl by klid.

- nejhorší jsou trpaslíci ... Ti Vám vlezou všude

včera 15:03 belisarivs | skóre: 20 | blog: Psychobláboly
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Justicnimu omylu a tedy poprave nevinneho bys zabranil jak? Poslouchal bys orakulum v Delfach?

In Soviet Russia shit looks like you.

včera 15:06 osvc1
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

mohlo by se to nechat rozhodovat Klausem. Ten mel pry zatim vzdycky pravdu. Problem je, ze ani Klaus tu nebude vecne (tedy zatim to tak na zemekouli bylo)

včera 16:41 Tomáš
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Vždyť trest smrti se nemusí použít vždy. Soudce se může rozhodnout. Pro trest smrti se soudce rozhodne jenom pokud 1) je na místě výjimečný trest a 2) nejsou ani hypotetické pochybnosti. V tomto případě asi pochybnosti nebyly, protože jinak by soudce nenapálil maximální možný trest.

včera 17:55 vulgární Nick
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tím se diskvalifikují všechny tresty od pokuty přes pětadvacet na holou po doživotí.

včera 18:01 belisarivs | skóre: 20 | blog: Psychobláboly
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Rika kdo?

On je kapanek rozdil mezi tim, kdyz nevinneho pripravis o par let a mezi tim, kdyz ho oddelas.

V momente, kdy tohle pochopis, bude ti jasne, ze to, co jsi napsal je kardinalni blabol.

In Soviet Russia shit looks like you.

včera 18:15 vulgární Nick
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Říká kdo? Říkám já - to nechápete?

Nenapsal jsem blábol, napsal jsem pravdu, neboť to, co jste napsal výš, skutečně diskvalifikuje všechny tresty. Zda je trest smrti až tak odlišný třeba od doživotí, to může subjektivně potvrdit jen odsouzený. Zajímalo by mě, jak by se na vás tvářil člověk, co byl kvůli justičnímu omylu 70 let ve vězení.

Jsem odpůrcem trestu smrti, a to ze stejného důvodu jako vy, ale nejsem takový idiot, abych to vnucoval ostatním, protože vím, že tato problematika není objektivně posouditelná.

včera 21:11 belisarivs | skóre: 20 | blog: Psychobláboly
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Říká kdo? Říkám já - to nechápete?

To ja prave pochopil. Nicmene mi tam chybi sdeleni, ze to je Vas nazor. Ja ho treba nesdilim.

Nenapsal jsem blábol, napsal jsem pravdu, neboť to, co jste napsal výš, skutečně diskvalifikuje všechny tresty.

Pointa je, ze popravu po vykonani uz nejde zrusit. Kriminal jo.

Zda je trest smrti až tak odlišný třeba od doživotí, to může subjektivně potvrdit jen odsouzený.

Proc? Paklize se zjisti, ze je nekdo nevinny a je propusten na svobodu, je pomerne snadno objektivne zjistitelne, ze to le pesi nez poprava.

Zajímalo by mě, jak by se na vás tvářil člověk, co byl kvůli justičnímu omylu 70 let ve vězení.

Tohle je ovsem srovnavani dvou skoro totoznych veci. Tam to, ze absolutni trest napacha u justicniho omylu vetsi skodu az tak nevynikne. Ackoliv je porad moznost, ze clovek odsouzeny na dozivoti je po nekolika letech omilostnen. Mrtvole je to uz jedno.

Jsem odpůrcem trestu smrti, a to ze stejného důvodu jako vy, ale nejsem takový idiot, abych to vnucoval ostatním, protože vím, že tato problematika není objektivně posouditelná.

Nekdo tu nekomu neco vnucuje?

In Soviet Russia shit looks like you.

včera 21:41 vulgární Nick
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To ja prave pochopil. Nicmene mi tam chybi sdeleni, ze to je Vas nazor. Ja ho treba nesdilim.

To není názor, to je fakt.

Pointa je, ze popravu po vykonani uz nejde zrusit. Kriminal jo.

Ne. Kriminál nelze zrušit, jen přerušit. Léta strávená v něm nelze 1:1 nahradit (v současné době takoví lidé dostávají peníze).

Proc? Paklize se zjisti, ze je nekdo nevinny a je propusten na svobodu, je pomerne snadno objektivne zjistitelne, ze to le pesi nez poprava.

Jestli to je lepší je subjektivní. Někdo by třeba byl raději mrtvý než 70 let v base. Proč myslíte, že se vězni pokoušejí o sebevraždu? Protože přešli na emo?

Nekdo tu nekomu neco vnucuje?

Ano - vy mně: "V momente, kdy tohle pochopis, bude ti jasne, ze to, co jsi napsal je kardinalni blabol."

včera 15:33 maertien | skóre: 26 | blog: martinek
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Doufam, zes to myslel jako zert... Spolecnost nema pravo vzit nekomu zivot.

včera 15:59 Randy_Sh
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Spolecnost nema pravo vzit nekomu zivot.

Tohle je čistě osobní názor a není fér ho podávat jako obecnou pravdu. Já mám názor přesně opačný a můj názor je stejně legitimní jako tvůj.

včera 16:04 Michal
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To je sice fajn, jenže možnost justičního omylu (případy z USA,Ruska...) je bohužel až příliš reálná. A to je argument, který moc obkecat nejde - a názor, že nějaký ten nevinný popravený za to stojí, mi připadá mírně děsivý.

včera 18:29 Randy_Sh
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To je sice fajn, jenže možnost justičního omylu (případy z USA,Ruska...) je bohužel až příliš reálná. A to je argument, který moc obkecat nejde

Rozlišil bych dvě věci. První je filozofická otázka, jestli má společnost právo popravovat zločince. Tam mám jasno, ale respektuji, že někdo může mít jiný názor. Druhá věc je praktická implementace. Tam už si tak jistý nejsem, protože v policii a justici zase tak velkou důvěru nemám. Nicméně nic není bez rizika.

názor, že nějaký ten nevinný popravený za to stojí, mi připadá mírně děsivý.

Tohle tady někdo tvrdil? Opravdu?

včera 23:42 xhombre | skóre: 7 | blog: xhombre
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To je jen o úhlu pohledu. Trest smrti jen ve vyjímečných případech kde neexistují pochybnosti. Jak by se ti líbilo kdyby pedofil po propuštění z vězení (má nárok na další šanci) zabil tvoje dítě. Nebo recidivista opětovně znásilňoval (a zrovna tvojí manželku, dceru, přítelkyni). Pokud je někdo dvakrát po sobě obviněn a shledán vinným z takto těžkého zločinu nemá právo na to aby ohrožoval nebo vyžíral společnost. Šance, že bude dvakrát někdo nespravedlivě odsouzen za takovýto zločin je nulová. I kdyby v jednom ze dvou případů (u toho samého člověka) došlo k omylu myslím si, a je to jen můj názor, že nemá nárok na život.

Poprvé (při pochybnostech) trest deset až doživotí. Podruhé provaz.

včera 16:17 gtz | skóre: 24 | blog: merlins | Brno / Brno - Venkov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ano bylo to mysleno s nadsazkou, ale ten kdo znasilni dite tak by mel byt potrestan tim nejtvrdsim trestem bez moznosti jake-hokoliv propusteni.

Vem si pripad nekdy z roku 90, Havel pustil z basy tunu lidi, mezi nim par techto lidi, jeden z nich za par dni znasilnil male dite. A klidek, zase si sel sednout do basy kde nic nedela.

- nejhorší jsou trpaslíci ... Ti Vám vlezou všude

včera 17:52 vulgární Nick
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tohle vyprávějte vrahům.

včera 15:34 frEon | skóre: 38 | Praha smrdutá
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

sice obecne nesouhlasim s nasilim, ale u tehle bych rad udelil vyjimku

Talking about music is like dancing to architecture.

včera 15:44 maertien | skóre: 26 | blog: martinek
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Je mi zle z toho, kolik lidi zde by souhlasilo s trestem smrti. Nechapu, jak se muze toto stat v civilizovane spolecnosti.

včera 15:49 Honza (Dag) | skóre: 25 | blog: kuk | Radotín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Takže byste v takových případech navrhoval?

včera 16:03 Michal
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Doživotí, bez možnosti propuštění. Je to sice drahé, ale raději ze svých daní budu živit vězně, než zhebne, či si sám hodí (to už je jeho volba), než podstoupit to, že by společnost poslala na smrt nevinného člověka, což se stává i v dnešní době.

včera 16:37 SPM | skóre: 10
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Společnost možná nemá právo někomu vzít život, ale to on také neměl, takže je to fifty-fifty... ať je to jakékoliv, tak podle mého názoru lidé, co tohle dokážou provést, si žádný soucit od společnosti nezaslouží... a například já bych byl radši, kdyby se peníze z daní využili na nějakou smysluplnou věc (obzvlášť když je jich málo...), než aby se za ně živili sráči, kteří příště sejmou třeba vás...

včera 17:30 Michal
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

A že by ten trest kvůli toho, že jste byl ve špatnou chvíli na špatném místě, mohl postihnout i Vás (vaši manželku/přítelkyni, rodiče, děti...), to je ok?

včera 23:48 xhombre | skóre: 7 | blog: xhombre
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

či si sám hodí (to už je jeho volba) Takže budeš riskovat, že tam zavřeš neviného. Spoluvězni ho jako pedofila budou šikanovat a znásilňovat a on si to pak hodí. Co je asi tak pro toho nevinného horší? A jaký člověk se z něj asi stane? Pokud se tam tedy nezabije sám. On ten svět není černobílý, je to jen o pohledu na něj. Co je pro člověka asi horší smrt nebo takový osud, kdo to rozhodne?

včera 16:23 rADOn | skóre: 24 | blog: bloK | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ja bych navrhoval aby se vsichni rozhorceni kamenici odstehovali nekam do Texasu. Urcite by se jim tam libilo, a nam by tady zbylo par hovad po basach a spolecnost ve ktery Spravedlnost nedelaji bulvarni novinari.

"2^24 comments ought to be enough for anyone" -- CmdrTaco

včera 16:26 PepaSFI | blog: zlodej_casu
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

hmm a jak se může v civilizované společnosti stát že soudce rozhodne ne podle důkazů ale podle doměnky, předpokladu a médii namasírovaného nátlaku veřejného mínění? Jak může být za nesprávné předjíždění stejný trest jako za vraždu? Nežijeme v civilizované společnosti.

Jediný správný stav mysli je úžas. Jediný správný stav srdce je radost.

včera 17:44 vulgární Nick
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Přesně tak, je to příšerné: oba grázlové klidně můžou makat v pracovním táboře. Pravidelný režim, jasná pravidla a fyzická práce pomohou zahnat mnoho ošklivých myšlenek.

včera 23:00 Jendа | skóre: 55 | blog: Výlevníček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jak bys vyřešil, kdyby pracovat nechtěli?

Snowboarding? To je něco jako waterboarding…?

včera 23:23 Marcela* | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Já bych to řešila tak, že kdo by nechtěl pracovat, byl by o suchém chlebu a vodě. Anebo o nemocniční stravě z Vinohradské nemocnice. To bylo "jídlo" takřka nepoživatelné.

Nejvyšší myšlenka je vždy ta, která obsahuje radost...

včera 23:27 vulgární Nick
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

2Te 3,10

včera 16:08 Michal
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Ještě jedna věc, co se trestu smti týče - jak může být trest něco, čím končí život odsouzeného (t.j. pak už není nic, tudíž dotyčný nemá možnost, kromě silného stresu těsně před popravou, trest pocítit)? A navíc jak může být trestem něco, co jednou čeká na každého z nás, ať už dříve či později?

včera 16:23 Honza (Dag) | skóre: 25 | blog: kuk | Radotín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Trest smrti je takový eufemismus pro pomstu. A zcela bezpečnou ochranu před tím oním v budoucnosti. Vzhledem k možnosti justičního omylu, zneužití... Blbé.

Hra slov. Trest smrti je barbarství, obrana ve válce OK. Válka jde přitom také zneužít, pod pojmem "obrana" si leckdo představí jakoukoliv akci kdekoliv.

Ovšem stát, který by vyhlásil že rozhodně nikoho nikdy nezabije (ve válce), tak by dopadl špatně a jeho obyvatelé také. Možná v současné Evropě by nějak přežil.

Pod slabounkým nánosem civilizovanosti a humanity (pár generací) jsme normální smečkový zvíře. A tak to, že: dobrota je přiznaná slabost a další zákony džungle, to je někde přítomné v nás a v ostatních. To si uvědomoval i Ghandí.

včera 23:54 xhombre | skóre: 7 | blog: xhombre
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

V případě úkladné vraždy je trest smrti jediným ekvivalentem. Odsouzený pocítí stres a strach stejně jako oběť (nebo by alespoň měl). Je to jediná přijatelná satisfakce pro pozůstalé oběti. A funguje jako ochrana společnosti.

Jde jen o úhel pohledu a takhle to vidím já.

včera 16:34 whistleblower
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Minule ktosi zapochyboval,keď som napísala, že sa zvyšuje podiel brutálnych trestných činov na celkovej kriminalite.Poukazuje to na to (môj laický názor), je populácia má problém s rastom amorálnosti a emocionálnej otrlosti.Či sa už jedná o sociálne retardovanú skupinu na okraji spoločnosti, alebo o tých navonok dobre sociálne adaptovaných, vzdelaných a dostatočne inteligentných schopných, ochotných ísť doslova cez mŕtvoly, schopných naraz ohrozovať nie jednotlivcov, ale celé skupiny ľudí.

V škole sa niekedy, keď problémy prerastajú cez hlavu, žiadajú na zastrašenie a odradenie od správania porušujúceho základné normy exemplárne tresty. Tie sa mi vidia nespravodlivé, lebo jednak nepostihnú všetkých, ktorí majú rovnako za nechtami- jedného áno a druhého nie - a navyše často ten expemplárne potrestatný je iba vrcholkom ľadovca a niekedy obetným baránkom, na ktorého sa naloží vina aj za ostatných. Jediné čo by mohlo pomôcť, by bolo sprísniť normy a nezľavovať s ohľadom na to, kto to je, koho ideme potrestať.Róm, neróm, syn vplyvných rodičov,má to byť úplne jedno,vedľajšie veci (či nás niekto obviní z rasizmu, bude na nás tlačiť inak) by o konečnom verdikte rozhodovať nemali.

Možno tiež treba prehodnotiť sankcie za jednotlivé TČ a ich vzájomný ne-pomer.Ohrozil si úmyselne zdravie a život iných- tak dostaneš najprísnejší trest,ale nie iba o niečo prísnejší ako niekto, kto šoféroval autobus a narazil do mostného piliera, i keď súd rozhodol, že je za nehodu zodpovedný, alebo kto si u babky pestoval v záhradke marihuanu. Tiež asi treba nejako prehodnotiť aj to, čo s maloletými páchateľmi závažných tr. činov. U nás bol už znížený vek tr. zodpovednosti na 14 rokov, ale to nie je dostačujúce opatrenie.

Čo sa týka ľudí na okraji, tam je to výchovné prostredie strašné. To je osobitný problém,ktorý sa dlhodobo sytémovo nikdy neriešil,a ak, tak vždy sa riešil len formálne, neefektívne,len sa zaň presúvala zodpovednosť z jedných na druhých.Štát sa tu zodpovednosti nemôže zbaviť, lebo je to vec celej spoločnosti a jej budúcnosti. Nemôže nechať zodpovednosť na obciach a mestách.Treba nájsť spôsob, ako deti vytrhnúť z nepriaznivého výchovného prostredia alebo aspoň jeho zhubný vplyv čo najviac eliminovať a nahradiť ho pozitívnym.

včera 19:22 JS
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ja jsem nedavno cetl knizku The Spirit Level (doporucuji!), a ta ukazuje na souvislost ruznych socialnich problemu a socialni nerovnosti. Konkretne napriklad kriminality. Vysvetleni je, ze lide, kteri ziji ve vice nerovne spolecnosti, jsou ochotni vice riskovat pro mozne vyssi socialni postaveni, a to spousti nasilne chovani. Takze je dost mozne, ze je to timhle.

včera 19:49 whistleblower
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Je to určite rôznymi poškodeniami,asi ide o kombináciu vrodeného a získaného. Oddávna si pamätám vetu, že pokiaľ ide o genetiku a vplyv prostredia, platí, že zo zklého materiálu nebude skvelý výtvor, a z dobrého môže byť nepodarok.Tie ľudské nepodarky vznikajú v nevhodnom prostredí a to chudobné materiálne a následne duchovne je predsa len oveľa početnejšie, takže aj tých nepodarkov tam bude viac.Tam už ani nejde o snahu o vyššie postavenie,tí ľudia sú vylúčení a ani sa o nejakú integráciu nesnažia, rezignovali. Ten svet, ktorý ich vytláča za múry nenávidia. A tam medzi múrmi je džungľa, len boj o holé prežitie a trochu okamžitých slastí popri tej mizérii.Ak sa bude spoločnosť tváriť, že ju to nemusí zaujímať, potom sa nemôže diviť, keď dôjde k takým činom, ako boli popísané v tom článku.V tom článku bol popísaný prípad nenávisti a ten,malý chlapec z DD bol náhradný objekt nenávisti, ,,pomsty" pre osobnostne deformovaných jedincov.

P.S. Ľudia ,,zdola", ak zistia, že nedokážu prekonať legálne bariéry,napr. získať vzdelanie= postavenie, skúšajú ich často obísť nelegálnymi spôsobmi.

včera 23:59 xhombre | skóre: 7 | blog: xhombre
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

P.S. Ľudia ,,zdola", ak zistia, že nedokážu prekonať legálne bariéry,napr. získať vzdelanie= postavenie, skúšajú ich často obísť nelegálnymi spôsobmi.

Někteří naši spoluobčané ovšem zjistili, že je jednodušší se přes "bariéry" dostávat nelegálně a prostě to ani legálně nezkoušejí. A společnost je v tom ještě podporuje.

Ty uvozovky kolem bariér jsou tam schválně

dnes 00:48 whistleblower
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

/nechce sa mi prihlasovať/

Tie bariéry sú bez úvodzoviek. A (po slovensky) k tým štatistkám vyššie, týkajúcich sa Rómov -Cigánov zo Slovenska by som mala tiež poznámky, zákon o zákaze kočovníctva z 50. rokov spôsobil, že sa u nás násilne vtedy usadili kočovníci pochádzajúci z odinakiaľ, kde bolo počas vojny ich prenasledovanie veľmi kruté,napr. za Antonesca v Rumunsku, Sintovia z ríše / aj z Č.aM/skončili v Osvienčime a tak vzrástol počet cig.obyvateľstva a navyše ešte to boli rôznorodé skupiny, čo bolo a je jedným z dôvodov dnešných problémov s ich dezintegráciou. Potom likvidovali osady, ktoré vznikli vďaka násilnému usadeniu( za jednu noc k tomu došlo, fakticky od rána do večera ich obce museli prijať na trvalý pobyt, aj ked ich nemali kde ubytovať a ako riešiť ich zamestnanie a pod.) a Cigánov z nich rozptyľovali po republike.Chyba na chybe, prúser na prúseri... Aj to, čo sa začalo meniť je zase o 50. rokov späť.Chudoba a osady - to je časovaná bomba. Vy to tak nevidíte, lebo ste od toho ďaleko. Ak sa to nejako komplexne nepodchytí, v budúcnosti to môže mať netušené následky.Bariéry tam sú také, že si to neviete predstaviť.

dnes 00:50 whistleblower
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Sintovia z ríše / aj z Č.aM/skončili v Osvienčime a tak vzrástol počet cig.obyvateľstva ... chcela som povedať, že u vás tá etnická čistota súvisela aj s tým a potom s násilným vysťahovaním Nemcov

včera 17:09 Woknař
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Záleží na tom, jaká částka se najde. Upřesním: kdyby mi někdo zmrzačil dítě, pochopitelně bych přemýšlel, zda mohu vzít ex post spravedlnost do vlastních rukou. Asi těžko. Mám svoje zaměstnání, jisté společenské postavení a kdybych násilníka zmrzačil (zabil) či si na toho někoho najal, odnesl bych to hůř než násilník. A pochopitelně tím i moje dítě, protože napřed bych byl ve vězení a pak bez práce. Asi bych to udělal tak, že bych co nejvíce rozšířil, že "slibuji závazně odměnu (250 000 Kč) prvnímu poslovi, který mne bude informovat o tom, že XY ve výkonu trestu či kdykoliv po něm zemřel". To by možná prošlo. Nikoho bych k ničemu nenabádal a to úmrtí může klidně znamenat, po 20, 30, 40 atd. letech. Pochopitelně by to pro vězeňské jestřáby byla pobídka k okamžité likvidaci jmenovaného. A že bych mu odměnu za zprávu (bylo by mi přece jedno, jak dotyčný zemřel) vyplatil, to je samozřejmé.

dnes 00:03 xhombre | skóre: 7 | blog: xhombre
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

A že bych mu odměnu za zprávu (bylo by mi přece jedno, jak dotyčný zemřel) vyplatil, to je samozřejmé.

A v tu chvíli by jsi měl na krku obvinění z navádění ke zločinu. Byla by to sice věc dokazování, ale nevsadil bych si na tebe ani korunu.

včera 18:07 vulgární Nick
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Rasa v tomhle případě nehraje roli, jsou tací i bělostní

Ti dva kofoláci jsou stejná rasa jako ti "bělostní". Bohužel jste se přiblížil tomu idiotu Petru Uhlovi, který za rasismus považuje i antifeminismus. Jakou roli v tom hraje rasa - to nikdo neví.

včera 18:47 Honza (Dag) | skóre: 25 | blog: kuk | Radotín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Mé P.S. bylo jen pokusem o lehké vymezení otázky. Vzhledem k tomu, že patalogičtí násilníci se vyskytují ve všech lidských rasách, barvách, pohlavích, sociálním statusu... nejde o problém nějak lehce definovatelné skupiny obyvatel.

včera 18:53 vulgární Nick
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nezkoušejte to na nás! Množství kriminálníků mezi cikány je vyšší než množství kriminálníků mezi tzv. bílými. A to navzdory tomu, že v současné době má policie v některých státech zakázáno takovou statistiku (etnikum) vést.

včera 18:57 slušny nick
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nezkoušejte to na nás! jilek v mn.č.

včera 19:00 Honza (Dag) | skóre: 25 | blog: kuk | Radotín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Co že to jako zkouším? Mně nejde o kriminalitu (zde) ale o vyšinuté, nebezpečné jedince.

včera 19:06 vulgární Nick
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Však taky kriminálníci jsou vyšinutí, nebezpeční jedinci.

včera 19:13 Honza (Dag) | skóre: 25 | blog: kuk | Radotín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Kriminálník je kdo? Člověk který byl, je v krminále, nebo se dopuští tresné činnosti. Ukradl mobil nebo umlátil někoho k smrti. V setině vteřiny přehlídl chodce a zajel ho. Nepřznal správně daně, někdy z nesnalosti. Měl na zahradě marihuánu. Nebo utýral k smrti dítě. Rozhodně všechny tyhle nepovažuji za vyšinuté a nebezpečné. A některé ano.

včera 19:19 vulgární Nick
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ukradl mobil nebo umlátil někoho k smrti.

Ano.

V setině vteřiny přehlídl chodce a zajel ho.

Záleží na okolnostech.

Nepřznal správně daně, někdy z nesnalosti.

Ano.

Měl na zahradě marihuánu.

Záleží na okolnostech.

Nebo utýral k smrti dítě.

Ano.

včera 19:24 JS
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Dobre, for the sake of the argument, uznejme, ze je (ja si to nemyslim). Co takovy fakt zmeni na reseni toho problemu? Jak nam ho pomuze vyresit?

Nijak! Jenom to rozdmychava rasovou nenavist.

včera 19:30 vulgární Nick
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Co takovy fakt zmeni na reseni toho problemu?

Na tomto problému to nemění nic, ale ukazuje to na jiný, podstatný problém.

to rozdmychava rasovou nenavist.

To mě nezajímá.

včera 23:05 Jendа | skóre: 55 | blog: Výlevníček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Na tomto problému to nemění nic, ale ukazuje to na jiný, podstatný problém.

Chápu, kam míříš, ale jak bys chtěl tento jiný, podstatný problém řešit? Preventivně zavírat cikány?

Mezi linuxáky je víc crackerů než ve zbytku společnosti.

Snowboarding? To je něco jako waterboarding…?

včera 23:36 vulgární Nick
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Toto jsou čtyři základní východiska:

1. Jakákoli sociální péče není pro flákače.

2. Zákony platí pro všechny stejně, stát nezvýhodňuje žádnou skupinu.

3. Dodržování zákonů je vyžadováno.

4. Nezákonná činnost je potírána úměrně závadnosti činnosti.

Problémy s cikány lze vyřešit zcela obecně. Nevím, proč bych měl někoho preventivně zavírat.

dnes 00:05 xhombre | skóre: 7 | blog: xhombre
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

viz můj příspěvek výše. A ty statistiky se vedou neoficiálně. A kdyby ne tak ti bachaři to prostě vidí.

včera 18:41 Martin Petr | Třinec/Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Doživotní vězení.

Fascinuje mě, jak jsou někteří lidé schopni hájit zvěrstva jako trest smrti. Přitom by bylo řešení poměrně jednoduché. Každý člověk nesmí nikdy dostat druhou šanci spáchat další těžký zločin.

Té síly díl jsem já, jež, chtíc páchat zlo, vždy dobro vykoná.

včera 18:41 Martin Petr | Třinec/Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

s/Každý/Žádný

Té síly díl jsem já, jež, chtíc páchat zlo, vždy dobro vykoná.

včera 19:54 Randy_Sh
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Problém je v tom, že trest doživotního vězení v ČR v podstatě neexistuje, po určité době je možné požádat o propuštění. Když před časem v Německu propouštěli na doživotí odsouzené teroristy z RAF, tak dokonce zaznívaly názory, že i doživotí je neústavní trest. To už je degenerace.

včera 20:32 osvc1
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

v Nemecku si dali praci s ustavou a proto je tam skutecne dozivotni trest bez moznosti (vidiny) ze budu propusten protiustavni. Odporuje to prvnimu clanku ustavy, ktery je mino jine neodvolatelny, stejne jako ty 3 dalsi zakladni clanky.

Nemci kdyz delali ustavu, tak se napr. rok bavili o tom, co je to vlastne svoboda. Proto ma ta jejich ustava nadcasovy charakter a uz vubec se nejedna o degeneraci. Bohuzel je v populaci asi 80% lidi, kteri maji v hlave nasrano a proto dochazi vzdy u takovych hranicnich pripadu k siroke spolecenske diskuzi.

včera 21:32 Randy_Sh
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

v Nemecku si dali praci s ustavou a proto je tam skutecne dozivotni trest bez moznosti (vidiny) ze budu propusten protiustavni. Odporuje to prvnimu clanku ustavy, ktery je mino jine neodvolatelny, stejne jako ty 3 dalsi zakladni clanky.

Mám pocit, že prezentujete osobní názor jako fakt. Tady je anglická verze německé ústavy a v prvním článku nevidím nic, proč by mělo být doživotí protiústavní. Je to jen výklad některých lidí a pro humanisty bude za chvíli neústavní i trest delší než 20 let, potom 10 let atd.

dnes 00:08 xhombre | skóre: 7 | blog: xhombre
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

+1, snižováním trestů a dáváním naděje zmr..m jako byli RAF si společnost nepomůže. Jakou naději mají pozůstalí po obětech? Na zmrtvýchvstání věří čím dál tím méně lidí.

dnes 00:28 xhombre | skóre: 7 | blog: xhombre
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Fascinuje mě, jak jsou někteří lidé schopni hájit zvěrstva jako trest smrti.

Fascinuje mě jak jsou někteří lidé schopni hájit zvířata jako jsou vrazi a znásilňovači.

včera 19:14 Jan Jilek | skóre: 6 | blog: Strider
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Existuje něco, čemu se řiká detenční ústav. Takove zařizeni se u nas připravuje, vlastne uz je a tihle lidé v něm maji být tak dlouho dokud soud nerozhodne jinak. Na zaklade lekařskeho doporuceni. Staci si dat do google "detencni ustav" docist co to je a pro koho to je s a cela tahle debata je celkem zbytecna. Detenční ústavy neni žadny med, ale neměl by to být koncentrak.

Čas od času jsem sražen k zemi. Ale vždy vstanu a nedovolím nikomu držet mě na zemi.

včera 19:26 Honza (Dag) | skóre: 25 | blog: kuk | Radotín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

No a na to jsem zvědav. Co tohle zařízení vyvolá za reakci

včera 20:37 tsLnox | skóre: 29 | blog: Blog jednoho ukecaného Gentoolemana | Žďár nad Sázavou
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Asi takovou, že se ti nejhorší naučí přesvědčit doktory, že jsou už v pohodě, a oni je pustí. A začne to nanovo. Schopnost člověka přetvařovat se je vážně obrovská. Ano, nejspíš ten ústav odfiltruje ty, kdo ubližujou kvůli nějaké nemoci, úchylce, "chybě v hlavě"... Ale ti nejhorší, co to dělaj prostě pro potěšení (a v hlavě to mají "v pořádku", i když s dost posunutýma morálníma hodnotama) to vždycky nějak oblbnou. Nikdo není dokonalej, a dokud nebudou mít něco jako "zařízení na odhalování zatarců", tak jich neodhalí ani půlku.

Já bych je zavřel, někam, kde budou dělat hodně těžkou práci (neznám fakta, nevím jak moc má filmové a vtipové "lepení papírových pytlíků" společného s realitou) prospěšnou společnosti, s tím, že bych se nesnažil aktivně jim bránit v sebevraždě. I když je to nenapraví, aspoň si na sebe "vydělají" (když musím já, tak proč by neměli oni?)... A pokud ne, ať si sami rozhodnou, jestli po tom, co udělali, má jejich život ještě smysl.

Tak a teď čekám kritiku A že bude obrovská, řekl bych

Cesium Francolithic Mixyalibitium Rixy Dixy Doxy Dexy Droxide. Yes! :-)

včera 20:47 osvc1
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

kritiky se neni treba obavat. Lidi jako vy, kteri nedokazou domyslet neco dokonce je ve spolecnosti velka vetsina. Proto s Vami bude prave vetsina souhlasit a v diskuzi si zde ulevi. Nastesti zakony nedela ulice.

včera 21:18 tsLnox | skóre: 29 | blog: Blog jednoho ukecaného Gentoolemana | Žďár nad Sázavou
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Já se jí nebojím, já ji vítám Jenom jsem prostě blbej a nemůžu si tu poznámku na konci odpustit (zvyk je železná košile, abych tak řekl )

Cesium Francolithic Mixyalibitium Rixy Dixy Doxy Dexy Droxide. Yes! :-)

včera 21:28 tsLnox | skóre: 29 | blog: Blog jednoho ukecaného Gentoolemana | Žďár nad Sázavou
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

PS: Souhlasím ale s tebou hlavně v jedný věci. Do konce to domyšlený určitě není - ale co je? (jsem ještě mladej a nerozumnej, někdy možná i ten rozum někde naberu ). Když už jsme u těch zákonů - většina lidí nedokáže domyslet věci do konce. Proto o nich rozhoduje spousta lidí. Víc hlav víc ví... aspoň někdy

Ale podle mě je můj názor poměrně rozumnej kompromis (uh, to zní jako sebechvála ). Trest smrti je blbost, jsem věřící, takže nezabiješ má u mě svoje dost silné místo. Ale na druhou stranu to v těch vězeních taky nemají zase tak těžký, jak by to za to, co udělali, mít měli. Makat se musí, ať už jsem to já, poctivec, co nikdy ani nezaparkuje na zákazu, anebo vrah.

Jinak řečeno - co se týče etiky, tak člověk nemá právo jiného člověka odsoudit k smrti. Někdo bude tvrdit že má - tak ať si soudí. Já k smrti soudit nebudu, to mi nepřísluší. Ale je naprosto správné zabránit jim v dalším ubližování. Záměrně teď nemluvím o nespravedlivě odsouzených, protože to už je otázka toho, jak dobře si zorganizujeme pravidla a jejich vymahače (policiji, soudy...)

Cesium Francolithic Mixyalibitium Rixy Dixy Doxy Dexy Droxide. Yes! :-)

včera 21:31 Jan Jilek | skóre: 6 | blog: Strider
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

kdo se dostane do detence, je prakticky nepropustitelný. Nebo by aspoň měl být nepropustitelný.

Čas od času jsem sražen k zemi. Ale vždy vstanu a nedovolím nikomu držet mě na zemi.

včera 21:37 Mrkva | skóre: 15 | blog: urandom
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

A co neprávem odsouzení? Nebo neprávem označení nálepkou "Psychopat"? Nehledě na to, že lékař není člověk, který by měl mít právo rozhodovat o něčím uvěznění (nucené hospitalizaci).

The day Internet died.

včera 21:48 Honza (Dag) | skóre: 25 | blog: kuk | Radotín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Než jsem dopsal, už to je tady. Nevím jak je to vymyšlené, ta kontrola, aby nebyli omylem zavření a nebo omylem puštění. Lékař je také jen člověk.

Ovšem ta obava je trochu mírněná tím, že se by se měli dostat jen opravdu drsný případy. Měly!

včera 21:43 Honza (Dag) | skóre: 25 | blog: kuk | Radotín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Myslím že soud má pravidelně přezkoumávat (jednou za rok) zda trvají důvodu pro další trest, hospitalizaci... či jak se tomu bude říkat.

Tady bych čekal, že se objeví kritika. Prostě doktor rozhodne, soud asi jen potvrdí.

dnes 00:14 xhombre | skóre: 7 | blog: xhombre
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Souhlas, ve vězení by měli vězni hlavně pracovat. Ikdyby měli jen bezúčelně vyhrabávat a zavážet jámy. Přesouvat kamení atp. Na to by pak byli navázány další výhody jako strava, televize, návštěvy, dopisy. Kdo by nedělal ten by shnil o chlebu a vodě v černé díře. Tak by se odsouzení naučili disciplíně, řádu a zjistili, že se jim ten zločin ve finále nevyplatil.

včera 21:45 frEon | skóre: 38 | Praha smrdutá
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Uz jenom ten nazev. Tam nechci.

Talking about music is like dancing to architecture.

včera 20:41 Marcela* | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

detenční ústav

Na zaklade lekařskeho doporuceni

A zkušební vycházky za slušné chování na osobní zodpovědnost konkrétního lékaře, který to povolil. Spáchá-li opakovaně zločin člověk, kterému to umožnil svým posudkem lékař, měl by ten lékař být trestán podobně, jako kdyby zločin spáchal sám. Pak by si to mnohem důkladněji rozmyslel, zda vypustit, či ne.

Připadá mi šílené, že osoba jako např. Milan Šedivka, byl v klidu vypuštěn na procházku. O těhle nesmyslných pravidlech se vždy začne mluvit, až když dotyčný uteče a stává se hrozbou pro okolí. Ve zprávách říkali, že devianti z ústavů, odsouzení na méně než 5 let, mají na tohle nárok...!

Nejvyšší myšlenka je vždy ta, která obsahuje radost...

včera 20:45 Jan Jilek | skóre: 6 | blog: Strider
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Marcelo prectete si co je detencni ustav jake jsou tam podminky a pak hovorte o vychazkach.

Čas od času jsem sražen k zemi. Ale vždy vstanu a nedovolím nikomu držet mě na zemi.

včera 20:50 Marcela* | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

No dobře, ale proč tam dávno nebyl Šedivka?

Nejvyšší myšlenka je vždy ta, která obsahuje radost...

včera 20:59 Jan Jilek | skóre: 6 | blog: Strider
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To ja nevim Marcelo, ale do detence bych se dostat nechtel.

Čas od času jsem sražen k zemi. Ale vždy vstanu a nedovolím nikomu držet mě na zemi.

včera 20:15 Anonymous
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Koukám do diskuze, nově zaregistrovaný nick 'vulgární nick', který obsahuje opravdu hodně údajů v dané osobě , v rozjeté argumentaci výrazy jako idiot nebo soudruhu. Kdopak má obvykle tyto výrazy ve slovníku, Herr Jilek??? To se tak stydíte za svůj standartní projev, když jdete na cizí blog?

včera 20:22 Jan Jilek | skóre: 6 | blog: Strider
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ja jsem tu za sebe frajere anonymni, ale jestli gu chces znicit debatu flejmem, nemam nic proti tomu. tak se do toho pust. Budou radi.

Čas od času jsem sražen k zemi. Ale vždy vstanu a nedovolím nikomu držet mě na zemi.

včera 21:43 vulgární Nick
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nebudu vám to vymlouvat.

včera 20:23 fred
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Co s nima?

vyhlásit výjimečný stav, za dva týdny musí být uklizeno. dále zavést kontroly na hranicích, imigrační otevřít jen pro vysokoškoláky v oboru, kde je nedostatek kvalifikovaných lidí.

jo a jen tak mimochodem začít vyvíjet a do třech let odzkoušet atomovku, to jen aby si okolní náckové, pánbíčkáři, kozomrdi a severouheráci neotvírali držku.

howg!

včera 21:08 tralala
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

TOTO JE KVALITNÍ NÁZOR!

včera 20:53 osvc1
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

podle diskuze zde jsem nabyl dojmu, ze u tech lidi, kteri pachaji ty hrozne skutky se jedna o urcitou zavislost. Tak si tak rikam, jestli to reseni nelezi na dosah ruky, pratele.

včera 20:59 Marcela* | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Mně je hlavně líto toho kluka, je prý pořád pod antidepresívy.

On určitě potřebuje víc pozornosti, podpory a soucitu, než ty retardované zrůdy.

Nejvyšší myšlenka je vždy ta, která obsahuje radost...

včera 22:17 gtz | skóre: 24 | blog: merlins | Brno / Brno - Venkov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ta mladší zrůda je v pasťáku a za pár let bude venku.

- nejhorší jsou trpaslíci ... Ti Vám vlezou všude

dnes 00:16 xhombre | skóre: 7 | blog: xhombre
Rozbalit Rozbalit vše Re: Co s nima?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

A ta starší ji bude za pár let následovat.

Založit nové vlákno • Nahoru

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Green Lantern (2011) - trailer

LinuxAlt 2010 na téma bezpečnosti – reportáž

Aleš Miklík: Český Internet je už pouze půl roku za tím „světovým“

Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Business Analyst

- Unix Server System Analyst - Praha

- Junior Business Consultant (Telco) - Praha

- Windows mobile programátor

- Ruby Software Developer (Full-time, Prague)

- Python Developer

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

xsubway - litera_scripta_manet

litera scripta manet - co je psane zustane

Aktuální zápisy

- zálohovat asi nestačí III

- There's An App For That?

- zálohovat asi nestačí II

- zálohovat asi nestačí

- wordle

?Přístup k archivovaným zápisům za jednotlivé měsíce. Archív

- listopad 2010 (2)

- říjen 2010 (4)

- září 2010 (1)

- červenec 2010 (2)

- červen 2010 (1)

- květen 2010 (2)

?Seznam mých oblíbených stránek, které pravidelně navštěvuji. Oblíbené stránky

- emacs

- wakuum15g

- deviantart

- batyskaf

- debian

- radyjo mlha

- planet gong

- slashie.net

?Poslední screenshot mého desktopu. Současný desktop

?Přístup na osobní hlavní stranu a na hlavní stranu všech blogů. Navigace

- litera_scripta_manet, hlavní strana

- litera_scripta_manet, stručný souhrn

- RSS kanál

- Všechny blogy

- Všechny blogy, stručný souhrn

Nej blogů na AbcLinuxu

Nejčtenější za poslední měsíc

- Licenční peklo

- Pohádka skvělých počítačových her z 90tých let

- Černý pátek pro Kindle 3

Nejkomentovanější za poslední měsíc

- Zrůdy a dav

- ..bylo by pro ně lepší, kdyby nebyli poznali svaté přikázání

- Spravedlivý soud, nespravedlivé tresty

AbcLinuxu:/ Blogy / litera_scripta_manet / game / zálohovat asi nestačí III

Štítky: game, nanoblog, záloha

zálohovat asi nestačí III

24.11. 20:52 | Přečteno: 728× | game | poslední úprava: 24.11. 21:29

happypenguin.org je už zase mezi živými (viz. zprávička) Snad se z toho chlapci poučí a současnou zálohu provedou pořádně. Happy penguin! ... hmmm, ten projekt má víc než deset let.

Hodnocení: 33 %

špatné • dobré

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (1) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

24.11. 21:05 Luboš Doležel (Doli) | skóre: 91 | blog: Doliho blog | Kladensko
Rozbalit Rozbalit vše Re: zálohovat asi nestačí III

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Zálohovat stačí, ale že to nestačí dělat na jiný disk, to jsem myslel, že je samozřejmá a známá věc. Sám dělám zálohy mezi servery ve dvou různých housech.

včera 07:19 CoC
Rozbalit Rozbalit vše Re: zálohovat asi nestačí III

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Only wimps use tape backup: real men just upload their important stuff on ftp, and let the rest of the world mirror it ;) --Linus

včera 10:33 Michal Fecko | skóre: 25 | blog: Poznámkový blog
Rozbalit Rozbalit vše Re: zálohovat asi nestačí III

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

zálohovat asi nestačí - je potrebné ešte nezabudnúť na zálohovanie...

Panasonic Toughbook CF-18,Pentium M 900Mhz,1.2GB RAM,60GB HDD,WIFI,BT, PCMCIA,ser.port,2x USB,Win/Slax

včera 12:30 Vin
Rozbalit Rozbalit vše Re: zálohovat asi nestačí III

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Zálohovat nestačí - ještě je třeba zajistit, aby se záloha dala obnovit.

Založit nové vlákno • Nahoru

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Green Lantern (2011) - trailer

LinuxAlt 2010 na téma bezpečnosti – reportáž

Aleš Miklík: Český Internet je už pouze půl roku za tím „světovým“

Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- IT Project Manager

- JavaScript Developer

- Test Engineer - UNIX/LINUX

- ERP ADMINISTRÁTOR/Oracle, 30-50 000 Kč

- Lead Developer

- Senior JavaEE vývojář/team leader

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

Jardík - jarda_bloguje

Aktuální zápisy

- Neba

- DragonAge

- GCC umí assembler lépe než já

- Ubuntu 10.10 je zastaralý šmejd

- MS je prase

?Přístup k archivovaným zápisům za jednotlivé měsíce. Archív

- listopad 2010 (3)

- říjen 2010 (2)

- září 2010 (3)

- srpen 2010 (4)

- červenec 2010 (2)

- červen 2010 (5)

?Poslední screenshot mého desktopu. Současný desktop

?Přístup na osobní hlavní stranu a na hlavní stranu všech blogů. Navigace

- jarda_bloguje, hlavní strana

- jarda_bloguje, stručný souhrn

- RSS kanál

- Všechny blogy

- Všechny blogy, stručný souhrn

Nej blogů na AbcLinuxu

Nejčtenější za poslední měsíc

- Licenční peklo

- Pohádka skvělých počítačových her z 90tých let

- Černý pátek pro Kindle 3

Nejkomentovanější za poslední měsíc

- Zrůdy a dav

- ..bylo by pro ně lepší, kdyby nebyli poznali svaté přikázání

- Spravedlivý soud, nespravedlivé tresty

AbcLinuxu:/ Blogy / jarda_bloguje / Jiné / Neba

Štítky: práce, vývojář, Windows

Neba

24.11. 18:39 | Přečteno: 767× | Jiné | poslední úprava: včera 13:53

Já jsem vám vývojář. Jak mě nic poslední dobou nebaví...

... ani programovat ty věci pro DragonAge. Přece nemůžu naprogramovat engine, na kterým dělá X vývojářů několik let. Přemýšlel jsem, jestli se zase nepustit do BurnApp, ale já nevím, když to API linuxu je tak naho*no a pro Windows je na to aplikací dost. Práce si mě nějak nechce najít a z toho nic nedělání už začínám mít psychózu. Nechce někdo naprogramovat nějakou malou kravinu, třeba do školy? ...

Update 2010/11/25 1:55pm

A tak jo. Asi budu BurnAppovat...

Hodnocení: 56 %

špatné • dobré

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (1) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

24.11. 18:55 xkucf03 | skóre: 34 | blog: xkucf03
Rozbalit Rozbalit vše Re: Neba

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Já bych tě klidně zaměstnal, akorát bych tě zatím moc neplatil – ale práce bys měl dost

Mám rád, když se lidé přou, znamená to, že vědí, co dělají, a že mají směr. Frantovo.cz, SQL-Výuka.cz

24.11. 18:56 kotyz | skóre: 6 | blog: kotyzblog | Radnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Neba

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

stipat drivi, skladat uhli, hrabat listi ...

hned by ho ty deprese presly

Technický pokrok šetří váš rozkrok! | Hrdý člen KERNEL ULTRAS. | Vyspíš se až umřeš! | Nemam čas ztrácet čas ...

24.11. 18:56 kotyz | skóre: 6 | blog: kotyzblog | Radnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Neba

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

koukej uz jednou neco taky dotahnout az do konce. treba tu BurnApp. nebud lempl jako ja. jednou mi podekujes

Technický pokrok šetří váš rozkrok! | Hrdý člen KERNEL ULTRAS. | Vyspíš se až umřeš! | Nemam čas ztrácet čas ...

24.11. 19:05 xxxs | skóre: 8 | blog: vetvicky
Rozbalit Rozbalit vše Re: Neba

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

mozno si uz za zenitom. teraz by si mal svoje vedomosti posunut mladsej generacii a potom sa zmierit s vesmirom a rozplynut sa na 64b kusocky.

24.11. 20:16 Ghaad | skóre: 30 | blog: blogoblog
Rozbalit Rozbalit vše Re: Neba

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

GNUniverse - May the source be with you...

24.11. 19:43 CET
Rozbalit Rozbalit vše Re: Neba

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Přece nemůžu naprogramovat engine, na kterým dělá X vývojářů několik let.

Pokud to myslis podobne jako Linus v roce 1991 s Linuxem (ve smyslu "je to jenom mala skolni prace"), tak si na dobrej ceste. Ale je dobre, ze si Linus tenkrat nerekl podobne jako ty "Prece nemuzu naprogramovat neco, na cem vyvojari IBM, Sunu, SGI, a Microsoftu uz par let delaji".

No, a jestli je to, jak pise kotyz,

koukej uz jednou neco taky dotahnout az do konce.

, tak se nediv, ze

Práce si mě nějak nechce najít

24.11. 20:37 lok
Rozbalit Rozbalit vše Re: Neba

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Tak pridej do jadra poradnou vrstvu pro spravu optickych mechanik. Nasledne na ni muzes postavit BurnApp. Skoda BurnApp, docela jsem se tesil na nejakou finalni verzi. Jinak kdyz mi zacina kvuli praci vypinat hlava, tak pisu svuj virtualni stroj a vyzivam se v prasarnach, ktere nasledne pisu pro nej.

24.11. 22:18 Jardík | skóre: 37 | blog: jarda_bloguje
Rozbalit Rozbalit vše Re: Neba

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To lehce řekne, ale hůř udělá. A i když udělá, tak to bude trvat rok až dva, než se to dostane do zastarávajících distribucí.

readme | Nejezte žlutý sníh

včera 00:23 Jakub Lucký | skóre: 35 | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Neba

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

No, ale ušetříš tím za nějakou dobu spoustu nervů podobnému studentovi, který taky usoudí, že potřebuje vypalovat přesnou rychlostí na náhodně rozbitém systému...

If you understand, things are just as they are; if you do not understand, things are just as they are. (Zen P.) Blogísek

včera 12:07 sidik
Rozbalit Rozbalit vše Re: Neba

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

to nevadí ne? když to bude někde ke stažení jako patch nebo tak, ti schopnější si k tomu cestu najdou. a když se to ujme, tak to třeba začleněj dřív. když ne, jejich mínus :)

24.11. 21:12 gtz | skóre: 24 | blog: merlins | Brno / Brno - Venkov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Neba

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Kašli na psychózu, běž se projít po venku když tam tak krásně sněží. Nedej se tím rozházet,že nic nemáš, práce je problém všeobecný.

- nejhorší jsou trpaslíci ... Ti Vám vlezou všude

24.11. 22:16 sivlk | skóre: 11 | blog: sivlk
Rozbalit Rozbalit vše Re: Neba

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Ja som v poslednej dobe prepadol html canvasu, na take to domace vyblbnutie na piatok vecer je to idealne.

24.11. 22:50 __dark__
Rozbalit Rozbalit vše Re: Neba

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Tak udělej něco ve Fogu, potřeboval bych třeba nějaký dobrý clipping a collision detection engine pro widgety, teda teď už canvas objekty :)

včera 00:52 M-train
Rozbalit Rozbalit vše Re: Neba

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Kdyby ses nudil, tak bys mi mohl na můj web nastrkat ty placený reklamy, co nabízí Google. Furt to nabízej, a já na to nemám čas.

včera 01:40 Jardík | skóre: 37 | blog: jarda_bloguje
Rozbalit Rozbalit vše Re: Neba

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jak nastrkat, to není otázka jednoho iframu?

readme | Nejezte žlutý sníh

včera 01:02 Mrkva | skóre: 15 | blog: urandom
Rozbalit Rozbalit vše Re: Neba

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Pořád sedíš na pracáku?

The day Internet died.

včera 01:39 Jardík | skóre: 37 | blog: jarda_bloguje
Rozbalit Rozbalit vše Re: Neba

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

readme | Nejezte žlutý sníh

včera 01:48 Mrkva | skóre: 15 | blog: urandom
Rozbalit Rozbalit vše Re: Neba

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

No hele, v pátek píšu z lingebry, což samozřejmě nenapíšu. Takže se tam možná za chvíli potkáme.

The day Internet died.

včera 09:46 SPM | skóre: 10
Rozbalit Rozbalit vše Re: Neba

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nikdy neřikej nikdy... taky jsem tomu nevěřil a nakonec jsem se nechal vyhodit na mnohem pitomějšim předmětu :) teď si tu ostudu sebou ponesu celej život :))

včera 17:04 Mrkva | skóre: 15 | blog: urandom
Rozbalit Rozbalit vše Re: Neba

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Hmm, na čem? :)

The day Internet died.

včera 09:02 Honz
Rozbalit Rozbalit vše Re: Neba

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Tak já bych třeba velmi ocenil nakódění widgetu do KDE, který by přesně kopíroval Ksensors. A samozřejmě pouze 64bitů (ohne sranda!), nejsem přece žádné mýdlo!

včera 11:07 Jardík | skóre: 37 | blog: jarda_bloguje
Rozbalit Rozbalit vše Re: Neba

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

pouze 64bitů

readme | Nejezte žlutý sníh

včera 13:33 Ghaad | skóre: 30 | blog: blogoblog
Rozbalit Rozbalit vše Re: Neba

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Mě teď tak napadá, když se považuješ za takového borce, tak máš přece určitě pár oblíbených opensource programů, tak proč se jednoduše nepřidáš k nějakému teamu? Všude je co vylepšovat a každý TODO seznam má určitě pár stran.

GNUniverse - May the source be with you...

včera 13:54 Jardík | skóre: 37 | blog: jarda_bloguje
Rozbalit Rozbalit vše Re: Neba

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Já jsem borec v kecání a v kritizování, co je špatně. Se schopností tvořit je to horší

readme | Nejezte žlutý sníh

včera 14:31 Ghaad | skóre: 30 | blog: blogoblog
Rozbalit Rozbalit vše Re: Neba

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tak to jsme na tom stejně

GNUniverse - May the source be with you...

včera 14:12 Pavel Vymetálek | skóre: 13 | Náchod
Rozbalit Rozbalit vše Re: Neba

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Ještě jeden námět bych ještě měl Viz diskuze o enumeraci sériových portů. Ale tipoval bych, že tam bude podobný bordel jako ve vypalovačkách...

Šlo by tedy o program, který by na výstupu vypsal seznam sériáků a nejrůznéjších usb-serial převodníků.

Ale je to jen nápad...

včera 18:37 Jardík | skóre: 37 | blog: jarda_bloguje
Rozbalit Rozbalit vše Re: Neba

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jó no, je to bastl. To snad ani nejde.

extern "C" {
#include <libudev.h>
}
#include <iostream>
#include <cstring>

enum : int {
ERR_OK,
ERR_UDEV,
ERR_UDEV_ENUM,
ERR_UDEV_ENUM_SETUP,
ERR_UDEV_ENUM_SCAN
};

int main()
{
int result = ERR_OK;
struct udev *udev = 0;
struct udev_enumerate *uenum = 0;
struct udev_list_entry *e, *prope;
struct udev_device *dev;
const char *devnode;

udev = udev_new();
if (!udev) {
result = ERR_UDEV;
goto __cleanup;
}

uenum = udev_enumerate_new(udev);
if (!uenum) {
result = ERR_UDEV_ENUM;
goto __cleanup;
}

if (udev_enumerate_add_match_subsystem(uenum, "tty") != 0) {
result = ERR_UDEV_ENUM_SETUP;
goto __cleanup;
}

if (udev_enumerate_scan_devices(uenum) != 0) {
result = ERR_UDEV_ENUM_SCAN;
goto __cleanup;
}

for (e = udev_enumerate_get_list_entry(uenum); e; e = udev_list_entry_get_next(e)) {
dev = udev_device_new_from_syspath(udev, udev_list_entry_get_name(e));
if (dev) {
devnode = udev_device_get_devnode(dev);
for (prope = udev_device_get_properties_list_entry(dev); prope; prope = udev_list_entry_get_next(prope)) {
if (std::strcmp(udev_list_entry_get_name(prope), "DEVPATH") == 0) {
if (std::strncmp(udev_list_entry_get_value(prope), "/devices/platform/", 18) == 0) {
std::cout
Výše uvedený kód mi však taky vyhodí i to, co v kompu není. I když, kdo ví, jestli to na desce není, třeba to jen není vyvedený ven, takže jsou pak výsledky správné (?).

readme | Nejezte žlutý sníh

Založit nové vlákno • Nahoru

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Green Lantern (2011) - trailer

LinuxAlt 2010 na téma bezpečnosti – reportáž

Aleš Miklík: Český Internet je už pouze půl roku za tím „světovým“

Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Windows mobile programátor

- Programátor, Brno

- LEKTOR KONFIGURACE PŘEPÍNAČŮ CISCO

- Projektový manager (implementace nového software)

- Microcontroller Application/Support Engineer

- Java Developer

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

Ghaad - blogoblog

Aktuální zápisy

- TangoDark theme for ERIC IDE

- Flash už nemám a je mi dobře

- Volant vpravo

- Výtahy - nevyřešený lidský problém

- Delphi - velké plány, 64bit a multi-platform

?Přístup k archivovaným zápisům za jednotlivé měsíce. Archív

- listopad 2010 (2)

- říjen 2010 (1)

- srpen 2010 (1)

- červen 2010 (1)

- květen 2010 (1)

- únor 2010 (1)

?Poslední screenshot mého desktopu. Současný desktop

?Přístup na osobní hlavní stranu a na hlavní stranu všech blogů. Navigace

- blogoblog, hlavní strana

- blogoblog, stručný souhrn

- RSS kanál

- Všechny blogy

- Všechny blogy, stručný souhrn

Nej blogů na AbcLinuxu

Nejčtenější za poslední měsíc

- Licenční peklo

- Pohádka skvělých počítačových her z 90tých let

- Černý pátek pro Kindle 3

Nejkomentovanější za poslední měsíc

- Zrůdy a dav

- ..bylo by pro ně lepší, kdyby nebyli poznali svaté přikázání

- Spravedlivý soud, nespravedlivé tresty

AbcLinuxu:/ Blogy / blogoblog / TangoDark theme for ERIC IDE

Štítky: Eric, IDE, mikroblog, programování, Python, Tango

TangoDark theme for ERIC IDE

24.11. 18:25 | gnu_linux

Tak jsem si trochu pohrál s barvičkama v Ericovi (IDE pro Python a Ruby) a zvolil jsem opět moje oblíbené Tango, tentokrát variaci TangoDark. Je v příloze společně se screenshotem, třeba se bude někomu hodit. Nemám rád bílé pozadí, nějak mě z toho po čase třeští hlava.

Hodnocení: 100 %

špatné • dobré

Obrázky

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (1) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

24.11. 18:26 Ghaad | skóre: 30 | blog: blogoblog
Rozbalit Rozbalit vše Re: TangoDark theme for ERIC IDE

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Příloha:

- eric5_python_tangoDark.e4h (2411 bytů)

Hmm, příloha k tomu nešla nacpa, tak je teď v příloze...

GNUniverse - May the source be with you...

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Green Lantern (2011) - trailer

LinuxAlt 2010 na téma bezpečnosti – reportáž

Aleš Miklík: Český Internet je už pouze půl roku za tím „světovým“

Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Senior analyst – Data Oriented

- System administrator (Unix/Linux)

- Odborný asistent/ka – oddělení IS Decentrální systémy

- Oracle Developer / DB Developer

- ADMINISTRÁTOR INFORMAČNÍCH SYSTÉMŮ

- BI CONSULTANT / FINANČNÍ SEKTOR

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

Migilenik - Mig_Alley

Aktuální zápisy

- Linuxové vánoce?

- Linux vs Windows: Aktualizace (video)

- Další "revoluční" Windows

- Debi*ní návody I.

- To si captcha dělá legraci!

?Přístup k archivovaným zápisům za jednotlivé měsíce. Archív

- listopad 2010 (3)

- říjen 2010 (3)

?Poslední screenshot mého desktopu. Současný desktop

?Přístup na osobní hlavní stranu a na hlavní stranu všech blogů. Navigace

- Mig_Alley, hlavní strana

- Mig_Alley, stručný souhrn

- RSS kanál

- Všechny blogy

- Všechny blogy, stručný souhrn

Nej blogů na AbcLinuxu

Nejčtenější za poslední měsíc

- Licenční peklo

- Pohádka skvělých počítačových her z 90tých let

- Černý pátek pro Kindle 3

Nejkomentovanější za poslední měsíc

- Zrůdy a dav

- ..bylo by pro ně lepší, kdyby nebyli poznali svaté přikázání

- Spravedlivý soud, nespravedlivé tresty

AbcLinuxu:/ Blogy / Mig_Alley / Linux / Linuxové vánoce?

Štítky: Canonical, ČVUT, distribuce, DVB-T, FIT, GNOME, hardware, hudba, kalkulačky, Linux Mint, notebook, Squeeze, Ubuntu, Windows

Linuxové vánoce?

24.11. 15:30 | Přečteno: 808× | Linux | poslední úprava: 24.11. 15:29

Vánoce, vánoce přicházejí .... takže mám tak měsíc na nakoupení pár zbytečností pro rodinu a letmé známosti. Ale tyhle vánoce by mohly býti trochu jiné. Pokrok nikdo nezastaví a rodina nečekaně překvapuje.

Ty tam jsou léta, kdy jsem na vánoce prahnul po blbostech, "bez kterých jsem prostě nemohl žít". Letos čekám jenom na dárky, které mi nikdo koupit nemůže. To jest vydání Debianu Squeeze a spuštění nového portálu jedné slibotechny z FIT ČVUT.

Avšak přecijen to vypadá, že si o těhle vánocích budu mít s čím hrát. Můj otec totiž konečně pochopil, že magnetickým páskům definitivně odzvonilo, a rozhodl se modernizovat. Nejdříve chtěl mobilní DVB-T televizi, a k mojí radosti nakonec skončí u Notebooku. A aby má radost byla ještě větší, má sestra došla k závěru, že asi taky bude potřebovat nový notebook. Její Compaq Evo N800v je sice high-end, bohužel ne v tomto časovém rámci.

O potřebě nové "hračky" jsem ji přesvědčoval už dlouho, ale nakonec to za mě udělal sám Compaq. To, že se chystá do křemíkového nebe, kam chodí všichni roboti a kalkulačky, nenápadně naznačoval už dlouho. Nejdříve odmítal bootovat instalačku Windows XP, což jsem řešil instalací Ubuntu, proti kterému nic nenamítal. Avšak před pár týdny se připomněl znovu. Po letech útrap s Windows a důstojném důchodu s Ubuntu se rozhodl, že už déle stát nemůže. A když nemůže stát, bude už jen viset.

V kostce řečeno, klouby displaye vypověděly službu. A pohled na notebook, který musí být opřený, aby nadále plnil svou funkci, je žalostný i pro mou sestru. Nemluvě o tom, že jeho praktičnost je ta tam.

Na Ubuntu si naštěstí zvykla i má sestra. Zvykla si na něj dokonce natolik, že když došlo na diskusi o operačních systémech na nových noteboocích, hystericky vykřikla, že nechce Windows! Rajská to hudba, pro mé uši. Jen si nejsem jistý, jestli jsem si na Ubuntu na jejím notebooku zvykl já. Zřejmě jí i otci nasadím zelené Ubuntu, protože to, co Canonical páchá s Gnome, jsou zvěrstva. A proč bych to předělával do použitelné formy sám, když to kluci od Mintu můžou udělat za mě. Navíc, snad nejsem sám, ale Mint mi přijde odladěnější než Ubuntu.

Hodnocení: 100 %

špatné • dobré

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (1) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

24.11. 19:00 helb
Rozbalit Rozbalit vše Re: Linuxové vánoce?

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Zřejmě jí i otci nasadím zelené Ubuntu, …

V tomhle místě jsem vyvalil oči, popadl trackpoint a rychle se podíval, jestli ten odkaz nevede na Greenie. :D

24.11. 19:04 helb
Rozbalit Rozbalit vše Re: Linuxové vánoce?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jinak, abych jen tak neplácal ptákoviny, sestra by taky už asi nechtěla o Windows ani slyšet – je zvyklá už pár let na Gentoo (nebo spíš na KDE 3.5 a XFCE, podvozek jí nezajímá).

24.11. 19:10 Migilenik | skóre: 10 | blog: Mig_Alley
Rozbalit Rozbalit vše Re: Linuxové vánoce?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

O greenie jsem cetl kdysi na rootu, autor nadaval na ubuntu a ostatni nadavali jemu, at nedela greenie, kdyz nadava ubuntu, a od te doby ticho po pesine. Zatimco mint je ted celkem znamej, a hlavne vypada k svetu.

Jinak moje sestra asi vydi hlavni vyhodu v tom, ze dokaze linux aktualizovat sama, zatimco u windows jsem tam s tim strasil pul dne ja. Viz muj minulej zapisek na blogu.

Lepší, než drátem do oka!

24.11. 19:13 helb
Rozbalit Rozbalit vše Re: Linuxové vánoce?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

U nas aktualizuje jednou za tri dny cron, vzhledem k tomu ze uz jsem tak nejak vyletel z hnizda.

24.11. 19:13 Migilenik | skóre: 10 | blog: Mig_Alley
Rozbalit Rozbalit vše Re: Linuxové vánoce?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

asi tu není nějaký admin, co by zaměnil to "vydí" za "vidí" že?

Lepší, než drátem do oka!

včera 14:50 Ano. Ubuntu je hnusný a hloupý distro. Osobně, jako linuxák nepoužívající ubuntu, ho nemám rád, a věřím, že nejsem sám. V Ubuntu se provádějí hloupé rychlé změny, přičemž doba testování je nepříjemně krátká. Přechod na ostrou verzi nového Ubuntu tak může být často sebevraždou. V jádru pudla
Rozbalit Rozbalit vše Re: Linuxové vánoce?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Zvláštní věc,já používám poslední ubuntu 10.10 a na druhém hardisku mám nainstalován linux mint poslední verze , ale co se týče rycchlosti suverénně vede ubuntu.Pořád čtu články jak "prasí "Canonical gnome ale já jsem nic v tomto směru nezaznamenal již od verze 8 a ubuntu používám k plné mé spokojenosti.Ano linux mint je vynikající distro a má určitě věci co bych chtěl mít na ubuntu(například automatická instalace kodekú při instalaci systému atd...)a je taky pěkný ale já nemám a důvod ubuntu měnit.

včera 15:07 Ano. Ubuntu je hnusný a hloupý distro. Osobně, jako linuxák nepoužívající ubuntu, ho nemám rád, a věřím, že nejsem sám. V Ubuntu se provádějí hloupé rychlé změny, přičemž doba testování je nepříjemně krátká. Přechod na ostrou verzi nového Ubuntu tak může být často sebevraždou. V jádru pudla
Rozbalit Rozbalit vše Re: Linuxové vánoce?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

dnes 14:50 Ano. Ubuntu je hnusný a hloupý distro. Osobně, jako linuxák nepoužívající ubuntu, ho nemám rád, a věřím, že nejsem sám. V Ubuntu se provádějí hloupé rychlé změny, přičemž doba testování je nepříjemně krátká. Přechod na ostrou verzi nového Ubuntu tak může být často sebevraždou. V jádru pudla Re: Linuxové vánoce? -------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- Chtěl bych jen dodat, kde by byl linux pokud by se distra jako ubuntu,suse.red hat,fedora,debian...nedostaly na takovou úroven na jaké jsou,kdo by o něm uvažoval?To že "ubuntu jsou hnusný "je jen tvůj dojem mě naopak připadá ubuntu nádherný.Co jsou to hloupé rychlé změny? tos někde četl?já používám ubuntu již od verze 8 a nikdy jsem se nesetkal s nějakým problémem.Ty že jsi linuxák?kdybys byl, tak si vybereš distro podle svýho gusta(tak jak to linux umožnuje) a nebudeš napadat mimo jiné nejpoužívanější op.systém linuxu na světě.Linux je o variabilitě,možnosti výběru a taky o toleranci kapíšto?

včera 16:49 Migilenik | skóre: 10 | blog: Mig_Alley
Rozbalit Rozbalit vše Re: Linuxové vánoce?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Pánové, máte krásný nicky, připomina mi to můj komentář k něčemu kdesi tady.

Takže se k němu (znovu) vyjádřím:

To že "ubuntu jsou hnusný "je jen tvůj dojem mě naopak připadá ubuntu nádherný.

ano, uhodl jsi

Co jsou to hloupé rychlé změny?

stačí pohled na 9.10 a pak 10.04, ale to je opět subjektivní.

Ty že jsi linuxák?kdybys byl, tak si vybereš distro podle svýho gusta(tak jak to linux umožnuje) a nebudeš napadat mimo jiné nejpoužívanější op.systém linuxu na světě.

Ano jsem, používám debian testing a unstable, protože jsou stabilnější než ubuntu. Zřejmě to bude díky tomu, že není nová verze co půl roku. A nejpoužívanější je tuším také debian, jen to není na domácích stanicích. Bohužel, ubu s dobou vyvoje, a hlavně testovani, do pul roku, se tam skutečně nehodí.

Lepší, než drátem do oka!

24.11. 19:11 Dalibor Smolík | skóre: 52 | blog: Postrehy_ze_zivota | 50°5'31.93"N,14°19'35.51"E
Rozbalit Rozbalit vše Re: Linuxové vánoce?

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Naše bývalá kolegyně, hodně přesluhující, šla nedávno do penze. (67 let). Aby si ukrátila dlouhou chvíli, pořídila si notebook a internet, projevila zájem o Ubuntu. Windows nechtěla taky ani vidět. Tak tam má Kubuntu, KDE 3.5 (stále ještě) a je plně spokojená. Od nás dostala jako dárek externí HDD s nějakými filmy, samostatně si jej připojila k nb a už se kouká. A pak někdo ať tvrdí, že se Linux pro BFU nehodí.

Moudrost nepřichází vždy s věkem. Někdy věk přichází sám.

24.11. 21:50 Honza (Dag) | skóre: 25 | blog: kuk | Radotín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Linuxové vánoce?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Přesně! V práci maji ode mne Ubuntu a říkali mi: hele tam, je to nějak divvnýýý. Začal jsem (blb) přednáškou o svob.... éééh). Pak řekl: No inernet tedy, pošta tady. .... a žádnej problém.

24.11. 21:01 pc2005 | skóre: 25 | liberec
Rozbalit Rozbalit vše Re: Linuxové vánoce?

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

V kostce řečeno, klouby displaye vypověděly službu.

To by mé sestře nevadilo .

malamanteau | nevykat | Sháním ISA/PCI grafiku s paralelním LCD rozhraním

24.11. 21:43 Honza (Dag) | skóre: 25 | blog: kuk | Radotín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Linuxové vánoce?

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Vánoce... a navíc Chanuka. :))))

24.11. 22:04 poky74 | skóre: 28 | blog: Zápisník | Vrchlabí
Rozbalit Rozbalit vše Re: Linuxové vánoce?

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Cos  tím evem budeš dělat dál? Měl bych o něj zájem, kdyžtak dej vědět

Miluju svůj desktop | Kvalitní diskuse obohatí všechny, nedělejme tu z toho žumpu, buďme bohatí.

24.11. 23:45 Migilenik | skóre: 10 | blog: Mig_Alley
Rozbalit Rozbalit vše Re: Linuxové vánoce?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Já se jen starám jak a na čem co poběží, co bude s evem asi bude na sestře. Ale kdyby to padlo na mě, tak se eventuelně ozvu .

Lepší, než drátem do oka!

včera 00:57 Jardík | skóre: 37 | blog: jarda_bloguje
Rozbalit Rozbalit vše Re: Linuxové vánoce?

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Zato moje Vánoce budou naho.no, stejně jako loni i předloni. Od tý doby, co utekla sestra z baráku to není ono, prostě to není celá rodina. Navíc o co jsem si neřekl a s co mi otec neschválil, to jsem nedostal. A když dostanu jen to, o čem vím, to je prdlajs překvapení a to je stejné, jako když vánoce nejsou. Letos je to ještě horší, do školy nechodím, práci nemůžu najít a otec mi na rovinu řekl, že mi nic kupovat nebude, že mi maximálně dá peníze na nějaký hadry, abych si dál mohl shánět práci a nemrznout při tom v sepraným tričku, šedivý černý rezepnutý mikině (při zapnutí dělá nechutný boule ve výšce močáku, což vypadá docele neslušně). JÁ CHCI BEJT ZASE MALÝ DÍTĚ, CHODIT DO PRVNÍ TŘÍDY, VĚŘIT NA JEŽÍŠKA, MÍT RADOST Z VÁNOC, NEMOCI SE JICH DOČKAT, .... Život je teď naho.no, není ani proco žít, prostě jedna velká nuda o ho.ně. Kdyby mě tak přišel někdo picnout do palice.

readme | Nejezte žlutý sníh

včera 08:49 Dalibor Smolík | skóre: 52 | blog: Postrehy_ze_zivota | 50°5'31.93"N,14°19'35.51"E
Rozbalit Rozbalit vše Re: Linuxové vánoce?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Život je teď naho.no, není ani proco žít, prostě jedna velká nuda o ho.ně. Kdyby mě tak přišel někdo picnout do palice.
Pořiď si Windows, po chvíli příjde infarkt sám.
Ne, teď vážně: člověk má někdy období, kdy to za nic nestojí. Většinou po ukončení nějaké životní etapy (studium, rozvod, nevím co ještě ..). Ono se to časem spraví. Chce si to najít nějaké malé radosti (třeba minisukně kolemjdoucích dívek, hezké počasí, jít si někam zaplavat do bazénu).. ty větší pak příjdou časem samy. Sestra - to je normální. Dívky utíkají z domu dříve, také vzpomínám, když jsme byli všichni pohromadě, ale to se vrátit nedá. S tím se musí počítat .. To samé jednou bude platit o dcerách. Otec je rozmrzelý, že nemáš práci, třeba do tebe vkládal větší naděje - ale ty mu časem ukážeš, co v tobě je. Tak trochu klid a hlavu vzhůru. Život je krásný. A Linux přece taky! .

Moudrost nepřichází vždy s věkem. Někdy věk přichází sám.

včera 09:09 Honz
Rozbalit Rozbalit vše Re: Linuxové vánoce?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Usínám a chtěl bych se vrátit
o nějakej ten rok zpátky,
bejt zase malým klukem,
kterej si rád hraje a který je s tebou....

včera 10:44 Aleš Kapica | skóre: 38 | blog: kenyho_stesky | Ostrava
Rozbalit Rozbalit vše Re: Linuxové vánoce?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Skoumal..?

včera 10:54 Dalibor Smolík | skóre: 52 | blog: Postrehy_ze_zivota | 50°5'31.93"N,14°19'35.51"E
Rozbalit Rozbalit vše Re: Linuxové vánoce?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Mišík

Moudrost nepřichází vždy s věkem. Někdy věk přichází sám.

včera 14:41 Aleš Kapica | skóre: 38 | blog: kenyho_stesky | Ostrava
Rozbalit Rozbalit vše Re: Linuxové vánoce?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Pravda pomýlilo se mi se Skoumalovou písní "Chtěl bych.."

Chtěl bych si prohlížet tvoje fotografie z doby, kdy jsem tě neznal, kdy ses neznala. Z doby, kdy se všechno chystalo, z doby, kdy se s tebou dalo mluvit jako s dítětem, z doby plavuní, přesliček a ještěrů. Z doby, kdy ses nebála a kdy jsi nikoho nepotřebovala, ani sebe, ani co na sebe, z doby, kdy ses nahá koupala v moři a byla šťastná, a taky bych chtěl, abys taková zase byla, a já chvilku u toho a trochu toho štěstí si nes domů jako slanej písek v teniskách...

včera 11:08 Jardík | skóre: 37 | blog: jarda_bloguje
Rozbalit Rozbalit vše Re: Linuxové vánoce?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Pomóc, pedofil!

readme | Nejezte žlutý sníh

Založit nové vlákno • Nahoru

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Green Lantern (2011) - trailer

LinuxAlt 2010 na téma bezpečnosti – reportáž

Aleš Miklík: Český Internet je už pouze půl roku za tím „světovým“

Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Configuration Manager

- Product Data&Financial MIS analyst

- BUSINESS TESTER/ANALYTIK

- Application Specialist - Graphical design

- Developer Integration

- Oracle E-Business Suite Developer

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

lukove - Lukove

Môj Blog.

Haiku : Operačný systém pre Desktop.

Xbox360 : blog o konzolke od MS.

Môj Pc.

mb : GIGABYTE G41MT-D3

cpu : Celeron Dual Core E330

ram : Zepelin DDR3 2GB

graf : GAINWARD GT220 512MB

Môj Linux.

Zenwalk / Salix : moja srdcovka

Debian : najpoužiteľnejší

OpenBSD / FreeBSD : keď mam chuť

Moje záľuby.

Programovanie Atmel AVR.

Surfovanie po nete :)

Aktuální zápisy

- Trošku nostalgie.

- Xbox360 a externy pevny disk cez Usb.

- Why Linux is not the best for your desktop?

- Vlastny malý CMS..

- Maly blog o programovani..

?Přístup k archivovaným zápisům za jednotlivé měsíce. Archív

- listopad 2010 (1)

- říjen 2010 (4)

- září 2010 (2)

- červenec 2010 (1)

- červen 2010 (1)

- duben 2010 (1)

?Poslední screenshot mého desktopu. Současný desktop

?Přístup na osobní hlavní stranu a na hlavní stranu všech blogů. Navigace

- Lukove, hlavní strana

- Lukove, stručný souhrn

- RSS kanál

- Všechny blogy

- Všechny blogy, stručný souhrn

Nej blogů na AbcLinuxu

Nejčtenější za poslední měsíc

- Licenční peklo

- Pohádka skvělých počítačových her z 90tých let

- Černý pátek pro Kindle 3

Nejkomentovanější za poslední měsíc

- Zrůdy a dav

- ..bylo by pro ně lepší, kdyby nebyli poznali svaté přikázání

- Spravedlivý soud, nespravedlivé tresty

AbcLinuxu:/ Blogy / Lukove / Trošku nostalgie.

Štítky: nanoblog, Nostalgie

Trošku nostalgie.

24.11. 11:20 | Přečteno: 781×

Takže včera som si robil trošku poriadky v tej kope cedečiek. a našiel som originalky Mandrake Linuxu.. fajna nostalgia.. kupujete si aj vy originalky? alebo kupovali :)

Hodnocení: 100 %

špatné • dobré

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (1) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

24.11. 11:46 kotyz | skóre: 6 | blog: kotyzblog | Radnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Trošku nostalgie.

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

taky mam nejaky originalky s mandrakem - 8.1 z computeru (1 CD), 9.1 z chipu (1CD) a 10.0 community z linux+ extra (5CD) (z toho mam taky nejaky stary freebsd tak asi na 4 az 6 CD). pak uz mam jenom nejaky originalky ubuntu, ale ty posilaji zadarmo, tam se o kupovani neda mluvit.

Technický pokrok šetří váš rozkrok! | Hrdý člen KERNEL ULTRAS. | Vyspíš se až umřeš! | Nemam čas ztrácet čas ...

24.11. 19:03 Phantom Alien | skóre: 18 | blog: Kelvin_Fitnick | Doma
Rozbalit Rozbalit vše Re: Trošku nostalgie.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Taky se u mě ještě něco najde. Zrovna ten Mandrake 10 jsem měl taky z časopisu Linux+, ale už jsem to asi vyhodil. Pak mám hezkou krabičku s Mandrake 9 na 3 CD + 1 bonusové. To FreeBSD 5.0 mám taky, to bylo taktéž v Linux+. Pak nějaký ten Red hat 7.1 z z Chipu, atd., to už by se muselo hrabat hlouběji :)

Tahle patička nemá hlavu ani patu | Be kind...

24.11. 12:31 otula | skóre: 41 | blog: otakar | Adamov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Trošku nostalgie.

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Příloha:

- linux-cd.jpg (406035 bytů)

Také mám schovanou svou dávku nostalgie. TO CD z knihy obsahuje Sarah, neboli distribuci založenou na RH 5.0, ale nepodařila se mainstalovat. Takže první byl ten RH 5.1 sestavený Yenyou. A obratem jsem na něm rozchodil řadič domény u nás v práci, který byl na rozdíl od WNT4Server spolehlivý

Kdo vám tvrdí, že jste paranoidní, ten v tom spiknutí s největší pravděpodobností jede taky.

24.11. 12:48 sivlk | skóre: 11 | blog: sivlk
Rozbalit Rozbalit vše Re: Trošku nostalgie.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

sedofialoveho kasprzaka som pouzival 2 roky, bolo tam "kultove" jadro 2.0.35

24.11. 12:46 iMHO | blog: iMHO
Rozbalit Rozbalit vše Re: Trošku nostalgie.

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Měl jsem Mandriva 2006.1 (i s knihou), Ubuntu 8.04 LTS a ještě jedno pozdější Ubuntu, myslím, že to bylo první nebo druhé, které vyšlo s knihou. Vše jsem posléze poslal dále, takže již nevyfotím...

24.11. 13:16 Jan Jilek | skóre: 6 | blog: Strider
Rozbalit Rozbalit vše Re: Trošku nostalgie.

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Mandrivu jsem kupoval až do posledního vydání, Nakonec to stejně vždycky někomu dám.

Čas od času jsem sražen k zemi. Ale vždy vstanu a nedovolím nikomu držet mě na zemi.

24.11. 13:20 davadu | blog: davadu | Uherské Hradiště
Rozbalit Rozbalit vše Re: Trošku nostalgie.

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Tak někde bych vyhrabal CD Slackwaru 3, případně RedHat 4.2, který byl přibalen k "Používáme Linux". Pak jsem kupoval krabicové edice RedHat 6.0, 7.0, SuSE 6.2, 6.4, 7.0, 8.0, 9.0 a 9.3. Na jednom Oraclovém serveru byla SuSE Linux Enterprise 8.

Nyní mám na desktopu Mac OS X 10.6 a u některých zákazníků na serveru Debian, jinde Windows Server (podle potřeb zákazníka)

24.11. 13:45 lukove | skóre: 16 | blog: Lukove | Prešov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Trošku nostalgie.

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

ja som na mandrake 8ke zacinal.. teda neviem naisto ci to bola 8 a ci 8.1..... ak mam povedat presiel som vsetky media od 8 k sucasnosti..

Žijem preto aby som bol užitočný pre iných..

24.11. 13:46 lukove | skóre: 16 | blog: Lukove | Prešov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Trošku nostalgie.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

este dodam ze vsetky boli palene az na tuto 10ku ktoru mam origos

Žijem preto aby som bol užitočný pre iných..

24.11. 13:59 kotyz | skóre: 6 | blog: kotyzblog | Radnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Trošku nostalgie.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

ja az na ty desitce, sice sem mel i osmicku a devitku ale ty se mi nepovedlo nainstalovat. uz nevim v cem byla chyba, jestli to chciplo uz behem instalace nebo to po skonceni instalace nenajelo ...

kazdopadne sem u ty mandrivy par let vydrzel, asi do verze 2005, vim ze sem pak mel este asi tejden nainstalovanou i 2006 ale to uz sem byl rozhodnutej ze mi mandriva do pc nikdy vic nesmi. pak bylo obdobi distribucni turistiky, par let ubuntu, zase turistika a nakonec arch a dal uz nebude nic jinyho

Technický pokrok šetří váš rozkrok! | Hrdý člen KERNEL ULTRAS. | Vyspíš se až umřeš! | Nemam čas ztrácet čas ...

24.11. 14:07 kotyz | skóre: 6 | blog: kotyzblog | Radnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Trošku nostalgie.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Příloha:

- mandrake-chip.jpg (36243 bytů)

vygooglil sem fotku jednoho toho cd. sice vim ze ho jeste mam, ale nevim kde. takze to vyjde rychlejs si to vygooglit na netu nez v nekde supliku a pak to jeste fotit

Technický pokrok šetří váš rozkrok! | Hrdý člen KERNEL ULTRAS. | Vyspíš se až umřeš! | Nemam čas ztrácet čas ...

24.11. 15:41 lukove | skóre: 16 | blog: Lukove | Prešov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Trošku nostalgie.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

ja som pouzival RH6, potom Mandrake, Mandrivu, a nakoniec Zenwalk, posledne 2 roky u mna distribucna turistika... je viacej faktorov ktoree k tomu prispeli jednym z nich aj KDE4, poslednou dobou sa pohravam s Haiku ale to zatial neni sto perc.... pre mna by bolo najlepsie nejake distro s XFCE s dlhou dobou podpory a ked vyjde releaase aby malo aktualne XFCE.. co teraz citam spravicku tak Mark Shut.. sa pohrava s myslienkou roling updates.. no pekne.. takze ked tak ubuntu bude pre mna stratene lebo mam pomaly net.. ako nemam nic proti security updatom ale updatovat furt soft na najnovsiu verziu nie je pre mna...

Žijem preto aby som bol užitočný pre iných..

24.11. 20:36 CiV
Rozbalit Rozbalit vše Re: Trošku nostalgie.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nemohl bys prosím někam nasdílet instalačky na 8.0? Byl to můj první linux a marně jsem se ho snažil na internetu sehnat.

včera 16:48 JZD | skóre: 3
Rozbalit Rozbalit vše Re: Trošku nostalgie.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tak jsem trošku hledal a našel jsem pouze tohle ftp://distrib-coffee.ipsl.jussieu.fr/pub/linux/MandrivaLinux/old/8.0/i586/Mandrake/RPMS/ a iso není jaksi k nalezení .

Víra znamená vyznávat to, o čem člověk dobře ví, že to není pravda.

24.11. 16:35 Let_Me_Be | skóre: 20 | blog: cat /proc/idea/current | Brno
Rozbalit Rozbalit vše Re: Trošku nostalgie.

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Jj, kupoval jsem SuSe. V te dobe k tomu byla pribalena prosto skvela kniha + i tech 8 CD nebo kolik jich tam bylo se docela hodilo, clovek to nemusel tahat z netu.

Linked in profil - Můj web - Nemůžete vyhrát hádku s blbcem. Nejdřív vás stáhne na svoji úroveň a pak ubije zkušenostmi.

24.11. 17:33 Woknař
Rozbalit Rozbalit vše Re: Trošku nostalgie.

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Nekupuju, ale před drahnými roky mi je kdesi vnutil sám p. Bíbr včetně jakési brožury o Mandrake, kterou zřejmě napsal. Brožura šla jako nepotřebná do koše a na CD jsem pár měsíců v kanclu stavěl kafe.

24.11. 17:44 krotitelODS
Rozbalit Rozbalit vše Re: Trošku nostalgie.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

dost dobry, rada lidi bude zase nadavat, ale ja mam tenhle humor rad, zvlast kdyz je to osobni. Navic pan Bibr neni zadny takovy co nastavi i druhou tvar, s nekym takovym je trollovani vzdycky zradlo.

24.11. 18:09 Woknař
Rozbalit Rozbalit vše Re: Trošku nostalgie.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To není humor. Je to pravda. Někdy před 6 (?) roky.

24.11. 18:37 Jan Jilek | skóre: 6 | blog: Strider
Rozbalit Rozbalit vše Re: Trošku nostalgie.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ona vlastne kazdy cd distribuce když se nepouziva je dobry jako podlozka na kafe.

Čas od času jsem sražen k zemi. Ale vždy vstanu a nedovolím nikomu držet mě na zemi.

24.11. 20:42 lok
Rozbalit Rozbalit vše Re: Trošku nostalgie.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

CD || DVD je v dnesni dobe prezitek. Vzdyt jde vsechno dneska tahnout z repozitaru. => Setrim zdroje planety, kafe davam primo na stul.

24.11. 20:54 phr | skóre: 8 | Klatovy
Rozbalit Rozbalit vše Re: Trošku nostalgie.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

A pak si koupíš nový stůl.

24.11. 19:48 pc2005 | skóre: 25 | liberec
Rozbalit Rozbalit vše Re: Trošku nostalgie.

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Příloha:

- wcd.jpg (625686 bytů)

Tak to já mám akorát originál viz příloha , našel jsem ho v jedné mechanice co jsem získal (takový kostlivec ve skříni ).

malamanteau | nevykat | Sháním ISA/PCI grafiku s paralelním LCD rozhraním

24.11. 20:21 kotyz | skóre: 6 | blog: kotyzblog | Radnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Trošku nostalgie.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

sakra, tohle mi ve sbirce chybi. mam original nt4 i 2000 ale 98 ne :-/

Technický pokrok šetří váš rozkrok! | Hrdý člen KERNEL ULTRAS. | Vyspíš se až umřeš! | Nemam čas ztrácet čas ...

24.11. 21:06 gtz | skóre: 24 | blog: merlins | Brno / Brno - Venkov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Trošku nostalgie.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Já jsem tuhle dělal bordel a našel jsem nějaké hodně staré FDD diskety - DOS 3.10,3.20,3.30, nějaký Norton DOS. Měl jsem taky Novell 2.xx/3.11/4.11, ale to jsem před nějakou dobou někomu věnoval.

- nejhorší jsou trpaslíci ... Ti Vám vlezou všude

24.11. 20:23 kotyz | skóre: 6 | blog: kotyzblog | Radnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Trošku nostalgie.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

ja zas takhle prisel o jedno nebo dve cd, ze sem je zapomel v mechanice ktera sla pryc ...

Technický pokrok šetří váš rozkrok! | Hrdý člen KERNEL ULTRAS. | Vyspíš se až umřeš! | Nemam čas ztrácet čas ...

24.11. 21:15 pc2005 | skóre: 25 | liberec
Rozbalit Rozbalit vše Re: Trošku nostalgie.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ale v Liberci to doufám nebylo, že ne?

malamanteau | nevykat | Sháním ISA/PCI grafiku s paralelním LCD rozhraním

24.11. 21:56 kotyz | skóre: 6 | blog: kotyzblog | Radnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Trošku nostalgie.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

tam sem nikdy nebyl ...

jednu mechaniku mi menili protoze blbnula a tam sem zapomel nejakou encyklopedii na cd a pak se mi to mozna povedlo jeste jednou ...

Technický pokrok šetří váš rozkrok! | Hrdý člen KERNEL ULTRAS. | Vyspíš se až umřeš! | Nemam čas ztrácet čas ...

24.11. 20:52 bukekela
Rozbalit Rozbalit vše Re: Trošku nostalgie.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Příloha:

- fifa96-orig.jpg (62295 bytů)

Pekna starozitnost.Ja som vyhrabal starsieho kostlivca. Je to original CD FIFA96

24.11. 23:15 pc2005 | skóre: 25 | liberec
Rozbalit Rozbalit vše Re: Trošku nostalgie.

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Příloha:

- MSdos5.0_2.jpg (564277 bytů)

Co tohle?

Btw ti hajzlíci maj ten zlatej nápis udělanej nějakým stealth barvivem, musel jsem předřadit starej polarizační filtr k monitoru aby se něco zachytilo :-O. Je ještě jedna disketa, ale fakt se mě už nechce šibovat se scannerem .

malamanteau | nevykat | Sháním ISA/PCI grafiku s paralelním LCD rozhraním

24.11. 20:59 gtz | skóre: 24 | blog: merlins | Brno / Brno - Venkov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Trošku nostalgie.

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

SUSE 9.3 možná bych vyhrabal i 9.0. Starší verze jsem také někde měl, ale to propadliště dějin je neúprosné.

- nejhorší jsou trpaslíci ... Ti Vám vlezou všude

24.11. 21:04 jyrki | skóre: 20 | blog: JKR | Prostějov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Trošku nostalgie.

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Mel jsem toho mraky. Od RedHat 4.2, pres RedHat 5.0, 5.1, 7.0, 7.1, SuSE 6.0, 6.4, Mandrake aj.nicmene to zavazelo a tak to skoncilo ve sbernem dvore...a nedavno jsem zametl i stare ISO soubory z disku.

We don't need no education...Asi potřebuješ, použil si dvakrát zápor * Registrovaný uživatel Linux #245559

Založit nové vlákno • Nahoru

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Green Lantern (2011) - trailer

LinuxAlt 2010 na téma bezpečnosti – reportáž

Aleš Miklík: Český Internet je už pouze půl roku za tím „světovým“

Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Unix Server Administrator - Praha

- Linux specialista (4084)

- IT Solutions Designer

- IT Helpdesk Team Leader

- Java Entwickler Backend - Openmatics

- Senior programátor .NET (4054)

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

Leinad - spheniscidae

Aktuální zápisy

- Attachmate a openSUSE

?Přístup k archivovaným zápisům za jednotlivé měsíce. Archív

- listopad 2010 (1)

?Přístup na osobní hlavní stranu a na hlavní stranu všech blogů. Navigace

- spheniscidae, hlavní strana

- spheniscidae, stručný souhrn

- RSS kanál

- Všechny blogy

- Všechny blogy, stručný souhrn

Nej blogů na AbcLinuxu

Nejčtenější za poslední měsíc

- Licenční peklo

- Pohádka skvělých počítačových her z 90tých let

- Černý pátek pro Kindle 3

Nejkomentovanější za poslední měsíc

- Zrůdy a dav

- ..bylo by pro ně lepší, kdyby nebyli poznali svaté přikázání

- Spravedlivý soud, nespravedlivé tresty

AbcLinuxu:/ Blogy / spheniscidae / Attachmate a openSUSE

Štítky: business, distribuce, NAS, Novell, OpenSolaris, openSUSE, SUSE, unit

Attachmate a openSUSE

23.11. 23:09 | Přečteno: 715× | Linux

Na odpověď od Oraclu, jak to bude vypadat s openSolarisem jsme čekali hromadu měsíců a po té hromadě měsíců jsme se jen dozvěděli, že openSolaris končí. Teď když byl Novell koupen Attachmate, tak vznikají obavy, aby to nedapadlo s linuxem Novellu stejně, jako se Solarisem Sunu. Naštěstí Attachmate nás nenechalo dlouho v nejistotě a vydalo pozitivně znějící prohlášení:

Attachmate Corporation Statement on openSUSE project

November 22, 2010

In conjunction with the announcement today on the signing of a definitive agreement to acquire, upon closing, Novell, Inc. (NASDAQ: NOVL), Attachmate Corporation released the following statement:

"The openSUSE project is an important part of the SUSE business,” commented Jeff Hawn, chairman and CEO of Attachmate Corporation. “As noted in the agreement announced today, Attachmate plans to operate SUSE as a stand-alone business unit after the transaction closes. If this transaction closes, then after closing, Attachmate Corporation anticipates no change to the relationship between the SUSE business and the openSUSE project as a result of this transaction.”

Zdroj: http://www.attachmate.com/Press/PressReleases/nov-22-2010-SUSE.htm

Hodnocení: 100 %

špatné • dobré

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (2) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

24.11. 08:30 Tutor
Rozbalit Rozbalit vše Re: Attachmate a openSUSE

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Attachmate je zřejmě jen prostředník dalších investorů v pozadí. Pokud by do SUSE vstupovaly společnoti jako AMD, bylo by to jen dobře...

24.11. 08:37 gtz | skóre: 24 | blog: merlins | Brno / Brno - Venkov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Attachmate a openSUSE

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Uvidíme

- nejhorší jsou trpaslíci ... Ti Vám vlezou všude

24.11. 20:29 heh
Rozbalit Rozbalit vše Re: Attachmate a openSUSE

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

O opensuse strach nemám. Vždycky patřili mezi pracanty a tahouny, navíc pochybuju, že by SUSE linux zůstal bez zájmu investorů.

včera 00:30 Luboš Doležel (Doli) | skóre: 91 | blog: Doliho blog | Kladensko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Attachmate a openSUSE

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Takhle o tom píše bulvár. Ty už v tom mají jasno.

včera 08:33 Tutor
Rozbalit Rozbalit vše Re: Attachmate a openSUSE

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Za tyrani nebo zabijeni zvirat by ten kovboj ve vedeni mel dostan ponekud prisnejsi trest.

Založit nové vlákno • Nahoru

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Green Lantern (2011) - trailer

LinuxAlt 2010 na téma bezpečnosti – reportáž

Aleš Miklík: Český Internet je už pouze půl roku za tím „světovým“

Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- PROGRAMÁTOR PRO ERP SYSTÉM

- Solution Architect with expertise in Desktop Virtualisation

- VÝVOJÁŘ BI

- SW Engineer JAVA - JUNIOR (M108)

- CS / Help desk with French or Dutch

- Administrátor IS - logistika

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

Ghaad - blogoblog

Aktuální zápisy

- TangoDark theme for ERIC IDE

- Flash už nemám a je mi dobře

- Volant vpravo

- Výtahy - nevyřešený lidský problém

- Delphi - velké plány, 64bit a multi-platform

?Přístup k archivovaným zápisům za jednotlivé měsíce. Archív

- listopad 2010 (2)

- říjen 2010 (1)

- srpen 2010 (1)

- červen 2010 (1)

- květen 2010 (1)

- únor 2010 (1)

?Poslední screenshot mého desktopu. Současný desktop

?Přístup na osobní hlavní stranu a na hlavní stranu všech blogů. Navigace

- blogoblog, hlavní strana

- blogoblog, stručný souhrn

- RSS kanál

- Všechny blogy

- Všechny blogy, stručný souhrn

Nej blogů na AbcLinuxu

Nejčtenější za poslední měsíc

- Licenční peklo

- Pohádka skvělých počítačových her z 90tých let

- Černý pátek pro Kindle 3

Nejkomentovanější za poslední měsíc

- Zrůdy a dav

- ..bylo by pro ně lepší, kdyby nebyli poznali svaté přikázání

- Spravedlivý soud, nespravedlivé tresty

AbcLinuxu:/ Blogy / blogoblog / Flash už nemám a je mi dobře

Štítky: Adobe, Flash, gnash, Google, HTML, web, YouTube

Flash už nemám a je mi dobře

23.11. 18:02 | Přečteno: 984× | gnu_linux

Tak jsem promazával a aktualizoval systém (Arch), až jsem omylem skončil bez flashe. Gnash si netroufám používat, s tím jsem měl kdysi velké problémy na youtube a ten od Adobe už nechci, tak to zkouším úplně bez flashe. Zatím paráda, nepotřebuju ad-block, protože nemám flash, stránkám pouze ve flashi jsem nikdy nefandil, takže je prostě už nenavštěvuju. Youtube jsem přepnul na HTML 5 a většina videí funguje (pokud některé nejde, tak zkusím kliknout na jiné podobné a často se to tím vyřeší). Dailymotion už delší dobu konvertuje videa z flashe do Theory, čili taky html5. Hodně HTML 5 fandím a jsem přesvědčen, že během několika let nad flashem zvítězí.

Neví někdo, jak to vůbec je s youtubem a html5/webm videem, pracuje se postupně na konverzi všech videí, nebo stará videa už zůstanou jen ve flashi? A proč jsou některá videa značena jako html5 a některá jako WebM? Že by h.264 a WebM formát? Google v tom měl nějakou dobu nejasno, který formát použít, tak to je asi pozůstatek toho zmatku.

Hodnocení: 100 %

špatné • dobré

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (1) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

23.11. 18:19 xkucf03 | skóre: 34 | blog: xkucf03
Rozbalit Rozbalit vše Re: Flash už nemám a je mi dobře

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Ve Firefoxu jsem Flash vypnul a je klid, žádné reklamy, vytěžování CPU, vutuhávání… Ale nainstalovaný ho mám – přijde mi, že těch ne-flashových videí na YouTube je pořád moc málo, takže když se chci nějaké podívat, pustím reKonq, kde jsem Flash nevypnul.

Mám rád, když se lidé přou, znamená to, že vědí, co dělají, a že mají směr. Frantovo.cz, SQL-Výuka.cz

23.11. 19:37 dejvik | skóre: 4 | blog: vysatost
Rozbalit Rozbalit vše Re: Flash už nemám a je mi dobře

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Můžeš zkusit Minitube místo reKonq.

23.11. 19:57 Grunt | skóre: 13 | blog: Expresivní zabručení | Lanžhot
Rozbalit Rozbalit vše Re: Flash už nemám a je mi dobře

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Na to bych spíš doporučil get_flash_videos. Výhodou je malá náročnost, podpora rtmp a žádné šílené překódovávání.

Na co 64-bitů když to jde i s jedním? | 80.78.148.5 | rm -rf * Vás Vaší tchyně nezbaví…Vašich dat ano!

23.11. 19:58 Grunt | skóre: 13 | blog: Expresivní zabručení | Lanžhot
Rozbalit Rozbalit vše Re: Flash už nemám a je mi dobře

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Teda doporučil bych to hlavně kvůli tomu, že díky volbě -p stahované video i ihned začne přehrávat v mplayeru.

Na co 64-bitů když to jde i s jedním? | 80.78.148.5 | rm -rf * Vás Vaší tchyně nezbaví…Vašich dat ano!

23.11. 21:12 asfalatus | skóre: 10 | blog: asfalatum | Žiar nad Hronom
Rozbalit Rozbalit vše Re: Flash už nemám a je mi dobře

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Hej, to som si myslel aj ja do doby kym som nezacal pouzivat Chromium. Je velmi zaujimave ze video ktore sa vo FF pusti skrz flash (napriek zapnutej html5 beta funkc.) ide v chromium ako html5, alebo webm implicitne.

Jaroslav Petráš - Cyber Asylum

23.11. 21:14 Grunt | skóre: 13 | blog: Expresivní zabručení | Lanžhot
Rozbalit Rozbalit vše Re: Flash už nemám a je mi dobře

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Je velmi zaujimave

Tak to IMHO zajímavé není vůbec.

Na co 64-bitů když to jde i s jedním? | 80.78.148.5 | rm -rf * Vás Vaší tchyně nezbaví…Vašich dat ano!

23.11. 18:59 Grunt | skóre: 13 | blog: Expresivní zabručení | Lanžhot
Rozbalit Rozbalit vše Re: Flash už nemám a je mi dobře

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Též jsem bez Flashe (chvilku bylo dobře, jenže se hned našla náhrada – šílené JavaScripty). Když jsem se díval jak ho nainstalovat, furt mi nahlodávali svědomí až ho nakonec přehlodali. Používám WebKitGtk, takže teoreticky při slinkování na vhodnou verzi ffmpegu by neměl být problém ani s H.264. Bohužel, před vydáním Fedory 14 ještě na nějakém Nightly buildu jsem zahlédl, že se na místa s video tagem cpe totem-mozplugin (fungoval naprosto parádně, video cpal do Xvideo a full-screen též bez problémů), ale když jsem nainstaloval, tak mám v stabilní verz jakési lečo, které z 75% nejede a ze zbylých 25% žere víc jak ten Flash. Chtěl jsem s tím otravovat Řezzu, ale když je teď tak moc zaneprázdněný Dublinem, tak jsem si řekl, že ho nebudu otravovat. Schválně jsem to zkusil zkompilovat i ze zdrojáků a jsem na tom furt stejně. Je možné že jsem se prostě přehlédl?

Na co 64-bitů když to jde i s jedním? | 80.78.148.5 | rm -rf * Vás Vaší tchyně nezbaví…Vašich dat ano!

23.11. 19:25 Neel | skóre: 4
Rozbalit Rozbalit vše Re: Flash už nemám a je mi dobře

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Flash nepoužívám a nemám nainstalovaný tak rok až dva roky.

23.11. 19:48 otasomil | skóre: 33 | blog: puppylinux
Rozbalit Rozbalit vše Re: Flash už nemám a je mi dobře

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Flash nepouzivam na zadne platforme.

K čemu hudba, která nevede k extázi... Stop MDMA !!! ...Kinderporno - co proti němu mají ???

23.11. 21:09 Saljack | skóre: 26 | blog: Saljack | Praha 10
Rozbalit Rozbalit vše Re: Flash už nemám a je mi dobře

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Od té doby, co jsem přešel na Chromium, tak nemám s flashem problémy a se stabilitou taktéž ne. Navíc ta rychlost všeho.

Sex, drugs & rock´n roll. !!!!!!!Prosím nevykat!!!!!!! Neumím psát česky

24.11. 11:34 Jiri
Rozbalit Rozbalit vše Re: Flash už nemám a je mi dobře

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ja to mam zase naopak. Chromium s flashem mi zahriva procesor jako blazen. Notebook nestiha chladit, a procesor zacne zpomalovat, aby se uchladil. V teto chvili mi zacne video skakat (HiRES+ video na motogp.com).

Firefox mi to nedela.

Debian Unstable.

24.11. 01:07 mirec | skóre: 16 | blog: mirecove_dristy | Poprad
Rozbalit Rozbalit vše Re: Flash už nemám a je mi dobře

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Istého času mi v gentoo prestal fungovať flash. A je mi bez neho fajn ;) Z youtube sťahujem pomocou skriptu, hlavne, že sa to oproti flashu dá pozerať fullscreen.

LinuxOS.sk | #11037 | USE="-fotak -zbytocnosti -farebne_lcd +vydrz +odolnost +java" emerge telefon

24.11. 08:00 Lord Vetinari
Rozbalit Rozbalit vše Re: Flash už nemám a je mi dobře

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ja dokazem fledovat fullscreen videa aj vo flashi. :-P

24.11. 08:26 petr_p | skóre: 53 | blog: pb
Rozbalit Rozbalit vše Re: Flash už nemám a je mi dobře

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ne každý je masochista.

24.11. 09:53 David Watzke | skóre: 73 | blog: Blog... | devitka.sh.cvut.cz
Rozbalit Rozbalit vše Re: Flash už nemám a je mi dobře

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Je to chlívácky vyřešený a když se cokoliv stane ve WM, tak se ti ten fullscreen zruší, ale jinak to od posledního vydání funguje OK, i na full HD videa.

www.Watzke.cz

24.11. 10:49 Lord Vetinari
Rozbalit Rozbalit vše Re: Flash už nemám a je mi dobře

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Posledne dve nove (obnovene?) vydania 64bit flashu idu velmi dobre, aj hd full-screen youtube/gametrailers... etc. Spokojnost tak na 99% -zatial ziadne problemy

Je ale pravda ze stara 64 bit verzia ktoru zatrhli vo full screen dokazala vycucat cpu aj od susedov

24.11. 22:10 Limoto | skóre: 31 | blog: Limotův blog | Prostějov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Flash už nemám a je mi dobře

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

No, mě ten předchozí (zrušenej) 64b flash na notebooku v kombinaci s tím příkladně kvalitním Intel driverem, kterej si všichni chválí, způsoboval při přepnutí na fullscreen takový zátuhy, že nepomohlo ani SysRq...

včera 09:57 mirec | skóre: 16 | blog: mirecove_dristy | Poprad
Rozbalit Rozbalit vše Re: Flash už nemám a je mi dobře

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Hmm, to už flash vie HW akceleráciu? Ja nemám žiadnu akceleráciu, takže HD 1080 ani pri maximálnej snahe v Mplayer-i s -lavdopts fast:skiploopfilter=all:thereads=2 neprehrám. CoreAVC je o dosť lepší dekóder, ale nechce sa mi veriť, že by flash mal podobne rýchly.

LinuxOS.sk | #11037 | USE="-fotak -zbytocnosti -farebne_lcd +vydrz +odolnost +java" emerge telefon

24.11. 11:24 Yokotashi
Rozbalit Rozbalit vše Re: Flash už nemám a je mi dobře

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Na ARM, ani PPC (me 2 notebooky) ani na Alphu (workstation) flash neexistuje ... a neprijde mi, ze bych o neco prichazel. Video z youtube v pripade potreby zvladne youtube-dl ...

Yokotashi

chapadla.cz

24.11. 13:34 Grunt | skóre: 13 | blog: Expresivní zabručení | Lanžhot
Rozbalit Rozbalit vše Re: Flash už nemám a je mi dobře

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Na ARM

Jo, existuje. Ale to je možná tak všechno.

Na co 64-bitů když to jde i s jedním? | 80.78.148.5 | rm -rf * Vás Vaší tchyně nezbaví…Vašich dat ano!

24.11. 12:40 tomboytom | skóre: 4 | blog: lojdovo | .com
Rozbalit Rozbalit vše Re: Flash už nemám a je mi dobře

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Už je nějaká pořádná html5 porno stránka? jinak nepřejdu :)

iniciativa->konkurence->nerovnost->regulace= EU

24.11. 12:46 anonym
Rozbalit Rozbalit vše Re: Flash už nemám a je mi dobře

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

zdrojak.root.cz -- ale je to zatím spíš onanie.

24.11. 15:05 Saljack | skóre: 26 | blog: Saljack | Praha 10
Rozbalit Rozbalit vše Re: Flash už nemám a je mi dobře

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

+1

Sex, drugs & rock´n roll. !!!!!!!Prosím nevykat!!!!!!! Neumím psát česky

24.11. 17:07 the.max | skóre: 41 | blog: Davidovo smetiště | Ústí nad Labem
Rozbalit Rozbalit vše Re: Flash už nemám a je mi dobře

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

flash sice nainstalovany mam, ale ve FF mam nainstlaovany plugin flashblock. Takze kdyz uz si nejakej flash chci opravdu spustit, tak si ho proste spustim kliknutim.

ilegalniwindows.cz | Důrazně varuji před pitím vody! Víte že ryby souloží přímo ve vodě? ...a srát také nechodí na břeh!

Založit nové vlákno • Nahoru

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Green Lantern (2011) - trailer

LinuxAlt 2010 na téma bezpečnosti – reportáž

Aleš Miklík: Český Internet je už pouze půl roku za tím „světovým“

Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Senior System Analyst

- Senior Software Testing Engineer

- SENIOR SOFTWARE INŽENÝR, C++ A JAVA (30 – 45 000,- Kč)

- Business Consultant for Loan Products

- SAP CONSULTANT - MODULY FI, CO / NOPE

- Obchodník v IT

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

SAKI - Orwell

Filip Korbel

Přezdívka: SAKI

Moje domovská stránka: http://www.stickfish.com

O mně: Vedu firmu Stickfish což je ICT firma specializující se na technologie VDI (Virtual Desktop Infrastructure). Stickfish poskytuje řešení předních výrobců, jako jsou Oracle, Sun, IBM, Red Hat, Oracle či VMware, vyspělé síťové prvky Juniper a dále vlastní vysoce bezpečné a rychlé řešení enterprise virtual desktop Raydesk. Stickfish provozuje známý elektronický obchod 64bit.eu

Linux používám od roku: 1999

Používám tyto distribuce: Debian na server, Fedora na desktop

Můj blog: Orwell na AbcLinuxu.cz

- Máme český nástroj VDI Total Cost of Ownership v Kč

- MF Dnes a Ballmer označují IBM, Red Hat a Sun za nadšence

- Banka GE má potíže s virtuálními penězi

- Reklama Microsoft na AbcLinuxu

- Podpora prodeje Microsoft produktu

- Apple Xserve v nabídce AbcHostingu?

- Solaris 10 x86 DVD na rozdávání

- Počítačové díly zdarma

- Počítačové díly zdarma II

Můj prima blog: Strana němého úžasu

Seznam příspěvků na abclinuxu.cz
(články, komentáře, dotazy, zprávičky, hardwarové a softwarové záznamy, pojmy ve slovníku).

Aktuální zápisy

- Máme český nástroj VDI Total Cost of Ownership v Kč

- MF Dnes a Ballmer označují IBM, Red Hat a Sun za nadšence

- Banka GE má potíže s virtuálními penězi

- Reklama Microsoft na AbcLinuxu

- Podpora prodeje Microsoft produktu

?Přístup k archivovaným zápisům za jednotlivé měsíce. Archív

- listopad 2010 (1)

- září 2009 (1)

- září 2006 (2)

- březen 2006 (1)

- únor 2006 (1)

- srpen 2005 (2)

?Přístup na osobní hlavní stranu a na hlavní stranu všech blogů. Navigace

- Orwell, hlavní strana

- Orwell, stručný souhrn

- RSS kanál

- Všechny blogy

- Všechny blogy, stručný souhrn

Nej blogů na AbcLinuxu

Nejčtenější za poslední měsíc

- Licenční peklo

- Pohádka skvělých počítačových her z 90tých let

- Černý pátek pro Kindle 3

Nejkomentovanější za poslední měsíc

- Zrůdy a dav

- ..bylo by pro ně lepší, kdyby nebyli poznali svaté přikázání

- Spravedlivý soud, nespravedlivé tresty

AbcLinuxu:/ Blogy / Orwell / UNIX business / Máme český nástroj VDI Total Cost of Ownership v Kč

Štítky: desktop, PC, Raydesk, Sun Ray, TCO, VDI, virtualizace, VMware, wiki, Windows, WYSE

Máme český nástroj VDI Total Cost of Ownership v Kč

23.11. 17:12 | UNIX business | poslední úprava: 23.11. 17:10

Nový kalkulátor TCO (Total Cost of Ownership) z reálného světa v českých korunách. Žádný Gartner ani IDC a supervýhodné korporátní odhady.

Vydali jsme nástroj pro výpočet TCO (Total Cost of Ownership), ve volném překladu nástroj pro výpočet celkového množství finančních prostředků, které budou investovány do pořízení hardwaru / softwaru i jeho správy a provozu. Nástroj, založený na OpenOffice nebo MS Excel formátu, vám pomůže odhadnout rychlost návratu vašich investic do Raydesku, VMware View, MS Windows 7 na PC, Sun Ray nebo WYSE tenkých klientech. Tento TCO kalkulátor poskytuje detailní report potenciálních míst, kde se dá ještě více ušetřit, příkladem na licencích, hardwaru, servisu na straně uživatele atd. Pro více informací se podívejte na Raydesk Wiki.

OpenOffice VDI TCO kalkulátor: zde

MS Excel VDI TCO kalkulátor: zde

Hodnocení: 90 %

špatné • dobré

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (2) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

23.11. 17:35 Saljack | skóre: 26 | blog: Saljack | Praha 10
Rozbalit Rozbalit vše Re: Máme český nástroj VDI Total Cost of Ownership v Kč

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Obrázek až za break, aby nebyl ve výpisech (pokud to ovšem nebylo účelem).

Sex, drugs & rock´n roll. !!!!!!!Prosím nevykat!!!!!!! Neumím psát česky

23.11. 17:49 SAKI | skóre: 19 | blog: Orwell
Rozbalit Rozbalit vše Re: Máme český nástroj VDI Total Cost of Ownership v Kč

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Máte pravdu, že to nějak "vyčuhuje". Úmysl to nebyl, ale vypadá to dost jako PR. Pokud to bude na obtíž, poradím se HTML návodem. Díky

64bit.eu raydesk.com

23.11. 18:54 Saljack | skóre: 26 | blog: Saljack | Praha 10
Rozbalit Rozbalit vše Re: Máme český nástroj VDI Total Cost of Ownership v Kč

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Vlož tam značku <break> před ten obrázek a je to.

Sex, drugs & rock´n roll. !!!!!!!Prosím nevykat!!!!!!! Neumím psát česky

23.11. 18:57 Saljack | skóre: 26 | blog: Saljack | Praha 10
Rozbalit Rozbalit vše Re: Máme český nástroj VDI Total Cost of Ownership v Kč

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Sorry je to: <!--break-->

Sex, drugs & rock´n roll. !!!!!!!Prosím nevykat!!!!!!! Neumím psát česky

23.11. 22:03 Václav HFechs Švirga | skóre: 19 | blog: HF | Kopřivnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Máme český nástroj VDI Total Cost of Ownership v Kč

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ne, tady je to <break>, <!--break--> je to v drupalu

Podporuji Českou pirátskou stranu | Nový počítač a už ne gentoo :-)

23.11. 22:07 Mrkva | skóre: 15 | blog: urandom
Rozbalit Rozbalit vše Re: Máme český nástroj VDI Total Cost of Ownership v Kč

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ale funguje tu oboje.

The day Internet died.

23.11. 22:32 Václav HFechs Švirga | skóre: 19 | blog: HF | Kopřivnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Máme český nástroj VDI Total Cost of Ownership v Kč

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Hm, to jsem nevedel :)

Podporuji Českou pirátskou stranu | Nový počítač a už ne gentoo :-)

23.11. 19:24 fred
Rozbalit Rozbalit vše Re: Máme český nástroj VDI Total Cost of Ownership v Kč

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

z toho grafu plyne, že vzhledem k tomu, že obušek ohledně počítačů stejně musí bejt ve firmě zaměstnanej a u strojních firem je spotřeba pc oproti strojům se stovkama kw uplně zanedbatelná, je ten váš bazmek pěkně drahej. možná někam do kecacích firem a institucích, ale ty maj i přes jejich nulovej přínos společnosti prachů až dost, takže je to ani nezajímá.

23.11. 22:49 SAKI | skóre: 19 | blog: Orwell
Rozbalit Rozbalit vše Re: Máme český nástroj VDI Total Cost of Ownership v Kč

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Žádný vendor netvrdí, že VDI je samospásné a že dokáže nahradit workstation s Catia a pod. Dokud nedozraje PCoIP a plná podpora framebuffer na serveru, tak VDI vyřeší méně jak 100% desktopů.

Nevím, jaký buzmek zmiňujete. VDI je většinou spíše SW, ale běží i na tenkém klientovi alias buzmek. Před dvěma lety o úspoře na energii nikdo nechtěl slyšet. Je to tím, že se účet 4,- Kč/kWh nedává na vrub provozu ICT. V organizaci, kde je 800 "buzmeků" se spotřebou 4W dělá úspora jen na energii 708.922,- Kč. Pro někoho je to možná číslo, co se nepíše ani do reportu. Ale neznám společnost, co by hodila úsporu 700k jen tak do kanálu. Možná jsem konzervativní a úspory nejsou od roku 2008 v kurzu

64bit.eu raydesk.com

23.11. 23:56 fred
Rozbalit Rozbalit vše Re: Máme český nástroj VDI Total Cost of Ownership v Kč

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

každá normální "fabrika" má svou vlastní trafačku = neplatí poplatek za transformaci = cca 1 kč/kwh

24.11. 07:06 Luk | skóre: 44 | blog: Kacířské myšlenky | Kutná Hora
Rozbalit Rozbalit vše Re: Máme český nástroj VDI Total Cost of Ownership v Kč

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

cca 1 kč/kwh

To je velmi zkreslená informace. 1 Kč/kWh je řekněme průměrná burzovní cena za silovou elektřinu. Odběratelé připojení na VN sice neplatí transformaci a "poslední míli" (NN přípojku), ale ty zbývající složky platí stejně - tím myslím poplatky za přenos, dispečink, OTE, OZE atd.

Co se týká silové elektřiny, tam je to výrazně složitější než u odběratelů NN. Záleží na způsobu, jak se elektřina odebírá (fabrika odebírající prakticky konstantní příkon může dosáhnout na dost výhodné ceny, ale každé vybočení nahoru i dolů je tvrdě penalizováno). Nehledě na sledování účiníku a přirážky za nedostatečnou kompenzaci jalového výkonu.

Vytváříme vlastní distribuci Linuxu | Jdu do politiky

24.11. 09:32 SAKI | skóre: 19 | blog: Orwell
Rozbalit Rozbalit vše Re: Máme český nástroj VDI Total Cost of Ownership v Kč

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Dívat se pouze na jedinou položku nákladů provozu desktopů je právě zavádějící. I když energie dělá velké procento. Největší zátěž je ve správě a údržbě. Nebojím se to rozdělit na část kdy "uživatel škodí" zásahy na svém desktopu ("ono mi to nefunguje", "na něco jsem kliknul", "zkusil jsem si nainstalovat" a část HW. Následující graf je opravdu od analytické společnosti , ale hezky ukazuje, že nákup "deskotpu" je jen začátek nákladů a bude ještě hůře.

64bit.eu raydesk.com

23.11. 23:14 goldenfish | skóre: 38 | blog: aqarium | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Máme český nástroj VDI Total Cost of Ownership v Kč

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

zdravim,

to je dobra cesta - kalkulace a dat je verejne. Nehodnotim a ani ted moc nemohu hodnotit jejich obsah.

Co se tyce uspor elektriny, tak to je hodne dobry smer. Pomalu vidim v mem oboru, ze se to zacina resit a ze se to "topeni" v serverovne bude nekde vyhazovat. Mozna by reklama se slozenkou za elektrinu byla uspesna....

Nemate nahodou nejake verejne(emailove verejne) kalkulace TCO ohledne nasazeni Win a Linuxu na desktopy ?

Jinak at jim jdou ksefty. U sebe ted vidim, ze se zacina trh nejak po ustrnulem podzimu probirat. A vysledovka predbezne vypada dobre - cerpat optimismus je treba.... Na "pikacu" je to ted s obsahem, kdyz prachy jsou -> toto se bude muset nejak systemove resit.

peknej den

Pavel Kysilka/gf

Pavel Kysilka - www.linuxsoft.cz

Založit nové vlákno • Nahoru

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Green Lantern (2011) - trailer

LinuxAlt 2010 na téma bezpečnosti – reportáž

Aleš Miklík: Český Internet je už pouze půl roku za tím „světovým“

Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Business Development Coordinator

- IT System Engineer

- Resource Manager - Prague

- Ruby Software Developer (Full-time, Prague)

- Senior .NET Programmer

- SENIOR CONSULTANT INFORMAČNÍ BEZPEČNOSTI

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

xkomczax - proste_blog

Aktuální zápisy

- Jak často vkládat nové zprávičky (o OpenTTD)

- nefunkcni privoxy

?Přístup k archivovaným zápisům za jednotlivé měsíce. Archív

- listopad 2010 (1)

- prosinec 2009 (1)

?Přístup na osobní hlavní stranu a na hlavní stranu všech blogů. Navigace

- proste_blog, hlavní strana

- proste_blog, stručný souhrn

- RSS kanál

- Všechny blogy

- Všechny blogy, stručný souhrn

Nej blogů na AbcLinuxu

Nejčtenější za poslední měsíc

- Licenční peklo

- Pohádka skvělých počítačových her z 90tých let

- Černý pátek pro Kindle 3

Nejkomentovanější za poslední měsíc

- Zrůdy a dav

- ..bylo by pro ně lepší, kdyby nebyli poznali svaté přikázání

- Spravedlivý soud, nespravedlivé tresty

AbcLinuxu:/ Blogy / proste_blog / Jak často vkládat nové zprávičky (o OpenTTD)

Štítky: anketa, hry

Jak často vkládat nové zprávičky (o OpenTTD)

23.11. 16:30 | Linux

U posledních několika nových verzí OpenTTD jsem při vydání napsal zprávičku. Ne všichni uživatelé ale tuto aktivitu vítají, neboť jim připadají tyto zprávičky časté. Co si o tom myslíte vy? Hlasujte, prosím, v anketě, případně budu rád za zpětnou vazbu v diskusi.

Hodnocení: 100 %

špatné • dobré

Anketa

Jak často by se měly objevovat zprávičky o nové verzi (OpenTTD)?

Vždy po každé nové verzi (např. změna mezi 1.0.4 a 1.0.5) (21 %)

Po každé větší změně ve verzování (např. 1.0.0 a 1.1.0) (4 %)

Po každé změně major verze (např. 1.0.0 a 2.0.0) (1 %)

Jen když bude nějaká zajímavá změna, nehledě na verzování (68 %)

Jiná možnost (2 %)

Nikdy! (4 %)

Celkem 162 hlasů

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (1) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

23.11. 17:08 Neel | skóre: 4
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jak často vkládat nové zprávičky (o OpenTTD)

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Jsem rád snad za každou zprávičku. Protože OpenTTD znám, tak si ji i rád přečtu. Ostatní ji mohou přeskočit stejně jako já přeskakuji např. zprávičky o digikam, protože mě nazjímá.

23.11. 21:32 xHire | skóre: 15 | blog: Linuxovník
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jak často vkládat nové zprávičky (o OpenTTD)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Přesně tak. Jsem rád za zajímavé zprávičky (a konkrétně tyto mezi ně patří), ostatně žádné jiné ani nečtu (tzv. přirozený filtr na základě titulku). Zprávičky tu jsou vždy tematické, takže není důvod tu vytvářet nějaké explicitní filtry jen kvůli tomu, že pár lidí má zabugované ono přirozené filtrování.

Na počátku nebylo nic. Bůh řekl: „Budiž světlo!“ Ani pak nebylo nic, ale bylo to vidět. | raz dva tři osm!

24.11. 20:02 Limoto | skóre: 31 | blog: Limotův blog | Prostějov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jak často vkládat nové zprávičky (o OpenTTD)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

+1

23.11. 17:36 sivlk | skóre: 11 | blog: sivlk
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jak často vkládat nové zprávičky (o OpenTTD)

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Chcelo by to skor spravicky rozdelit na 2 casti: spravicky a nove verzie sw

23.11. 17:44 xkomczax | skóre: 10 | blog: proste_blog
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jak často vkládat nové zprávičky (o OpenTTD)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jako naprosté rozdělení (tj. dva sloupce), a nebo dát do nastavení volbu nechat si zobrazovat novinky pouze z vybraných kategorií? (zprávičky jsou dávány do kategorií už teď)

Osobní web - fotky z cest, linuxové a jiné tipy & triky

23.11. 17:44 sivlk | skóre: 11 | blog: sivlk
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jak často vkládat nové zprávičky (o OpenTTD)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Hlavne mi ide o rss feed, bolo by fajn mat 2 namiesto 1 spolocneho

23.11. 20:15 xkomczax | skóre: 10 | blog: proste_blog
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jak často vkládat nové zprávičky (o OpenTTD)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Zajímavý nápad. Chceš-li jej prosadit, směřuj požadavek na Doliho či do bugzilly. Nebo zkus napřed sestavit předběžný návrh, seznam s tím (v blogu) komunitu, vyslechni si rady, komentáře a názory a pak teprve jdi "s kůží na trh"

Osobní web - fotky z cest, linuxové a jiné tipy & triky

24.11. 11:50 dolik.rce
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jak často vkládat nové zprávičky (o OpenTTD)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To by se mi taky zamlouvalo. K sledování nových verzí softwaru mi bohatě stačí package manager.

23.11. 17:44 sivlk | skóre: 11 | blog: sivlk
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jak často vkládat nové zprávičky (o OpenTTD)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Vyzeralo by to nasledovne:

Zpravicky:

Pozvánka na LPT 20 - online
Pod povrchem Ubuntu je 93 % Debianu
Uzbl a nový správce projektu
Wayland mění licenci na LGPLv2
KDE se bude účastnin Google Code-in
Novell odkoupen společností Attachmate Corporation
Nový Munin plugin pre ejabberd
Druhé stretnutie InstallFest Bratislava
V Nouveau se objevila počáteční podpora taktování
Palm webOS Developer Day 2010
Videa z MeeGo Conference 2010
Diakritika v .cz doménách opět odmítnuta
Francouzská policie přechází na Ubuntu
Jak zlepšit plánovač bez 200řádkového patche
Porovnání replikace v MySQL a PostgreSQL
Debian Squeeze je skoro hotový
Test použitelnosti Unity
Bezpečnostní problém v OpenSSL

Nove verzie:

Opera 11.00 beta 1
dikam a kipi-pluginy 1.6.0
Linux 2.6.36.1, 2.6.35.9, 2.6.32.26, 2.6.27.56
OpenTTD 1.0.5
GNOME 2.32.1
Android 2.3 přijde v následujících týdnech

23.11. 17:42 Saljack | skóre: 26 | blog: Saljack | Praha 10
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jak často vkládat nové zprávičky (o OpenTTD)

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Jen je piš, jsem rád, za každou novou zprávičku o čemkoliv, alespoň tak naplním svůj informace chtivý mozek .

Sex, drugs & rock´n roll. !!!!!!!Prosím nevykat!!!!!!! Neumím psát česky

23.11. 18:17 Dušan Hokův | skóre: 41 | blog: Fedora a další...
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jak často vkládat nové zprávičky (o OpenTTD)

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Zrovna jsem u openttd zkousel 32bit grafiku a extrazoom a narazil jsem na zajimavy projekt:

23.11. 19:05 gtz | skóre: 24 | blog: merlins | Brno / Brno - Venkov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jak často vkládat nové zprávičky (o OpenTTD)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To neznám

- nejhorší jsou trpaslíci ... Ti Vám vlezou všude

23.11. 19:47 Marián Kyral | skóre: 25 | blog: Sem_Tam | Frýdek-Místek
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jak často vkládat nové zprávičky (o OpenTTD)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Musím říct, že ta mašinka vypadá nádherně.

23.11. 20:42 s0 | skóre: 32 | blog: nejchytřejší kecy | prágl
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jak často vkládat nové zprávičky (o OpenTTD)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

ale nějak sedí vedle kolejí, ne?

Kuolema Kaikille (Paitsi Meille).

23.11. 22:43 Marián Kyral | skóre: 25 | blog: Sem_Tam | Frýdek-Místek
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jak často vkládat nové zprávičky (o OpenTTD)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Hnidopichu, to je zcela nepodstatný detail

24.11. 16:58 Ghaad | skóre: 30 | blog: blogoblog
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jak často vkládat nové zprávičky (o OpenTTD)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tohle fakt vypada uzasne, pripomina mi to ale spis Railroad Tycoon II, tou grafikou.

GNUniverse - May the source be with you...

23.11. 20:13 xkomczax | skóre: 10 | blog: proste_blog
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jak často vkládat nové zprávičky (o OpenTTD)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Bohužel, autor pořád čeká, až sestaví komplet replace set (omlouvám se za anglický termín, nevím jak to přeložit) a pak to chce teprve vypustit do světa Takže prozatím je jediná možnost kochat se pouze na obrázcích :-/

Osobní web - fotky z cest, linuxové a jiné tipy & triky

23.11. 22:45 Marián Kyral | skóre: 25 | blog: Sem_Tam | Frýdek-Místek
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jak často vkládat nové zprávičky (o OpenTTD)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

No možná bych to mohl zase po nějaké době zkusit.

23.11. 20:25 Tomáš Heger (geckon) | skóre: 57 | Praha/Valašsko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jak často vkládat nové zprávičky (o OpenTTD)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Krásné.

Biopaliva způsobí v EU škody jako 26 milionů aut | Němci s připojitelným mobilem musí platit, protože „nástroj mají“.

23.11. 22:54 Nicky726 | skóre: 44 | blog: Nicky726
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jak často vkládat nové zprávičky (o OpenTTD)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To byla podpásovka... už se vidím, jak víkend namísto s Descartem trávím naroubováním tohoto do svého patchovaného openTTD.

"Don't it always seem to go / That you don't know what you've got / Till it's gone." (Joni Mitchell)

24.11. 23:03 maertien | skóre: 26 | blog: martinek
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jak často vkládat nové zprávičky (o OpenTTD)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To je moc pekne. Jen ty najezdy na kopec vypadaji podivne...

23.11. 20:26 Tomáš Heger (geckon) | skóre: 57 | Praha/Valašsko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jak často vkládat nové zprávičky (o OpenTTD)

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Zprávičky o OpenTTD si vždy rád přečtu, protože mám tu hru rád. Takže klidně o každé verzi

Biopaliva způsobí v EU škody jako 26 milionů aut | Němci s připojitelným mobilem musí platit, protože „nástroj mají“.

23.11. 22:46 deda.jabko | skóre: 22 | blog: blog co se jmenuje "každý den jinak" | za new york city dvakrát doleva a pak už se doptáte
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jak často vkládat nové zprávičky (o OpenTTD)

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

jezismarja, bez se zpravickama o openttd nekam! ...pak vzdycky dostanu chut si to zahrat a vzdycky na to nemam cas. :-]]

Asi před rokem se dostali hackeři na servry Debianu a ukradli jim zdrojové kódy.

24.11. 20:01 Limoto | skóre: 31 | blog: Limotův blog | Prostějov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jak často vkládat nové zprávičky (o OpenTTD)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

včera 15:11 David Watzke | skóre: 73 | blog: Blog... | devitka.sh.cvut.cz
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jak často vkládat nové zprávičky (o OpenTTD)

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Nechal bych to na tobě, protože tu málokdy máme tolik zpráviček denně, že by nějaká ranní zmizela kvůli odpolední/večerní... Takže IMHO není co řešit.

www.Watzke.cz

Založit nové vlákno • Nahoru

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Green Lantern (2011) - trailer

LinuxAlt 2010 na téma bezpečnosti – reportáž

Aleš Miklík: Český Internet je už pouze půl roku za tím „světovým“

Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Trainee program - Jedinečná příležitost pro uchazeče z IT

- IT Technical Specialist

- Senior Java Developer

- Linux Package Maintainer (3937)

- Test manager

- Total Rewards Content Manager - 493534

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

Bedňa - Žumpa

Aktuální zápisy

- Google dnes o 11:55 zomrel

- 17. november

- Kopírovanie vášho webu bez súhlasu

- Jabber klient pre Windows bez nutnosti inštalácie.

- Tričká KERNEL ULTRAS

?Přístup k archivovaným zápisům za jednotlivé měsíce. Archív

- listopad 2010 (2)

- říjen 2010 (2)

- srpen 2010 (2)

- červen 2010 (1)

- květen 2010 (4)

- duben 2010 (2)

?Přístup na osobní hlavní stranu a na hlavní stranu všech blogů. Navigace

- Žumpa, hlavní strana

- Žumpa, stručný souhrn

- RSS kanál

- Všechny blogy

- Všechny blogy, stručný souhrn

Nej blogů na AbcLinuxu

Nejčtenější za poslední měsíc

- Licenční peklo

- Pohádka skvělých počítačových her z 90tých let

- Černý pátek pro Kindle 3

Nejkomentovanější za poslední měsíc

- Zrůdy a dav

- ..bylo by pro ně lepší, kdyby nebyli poznali svaté přikázání

- Spravedlivý soud, nespravedlivé tresty

AbcLinuxu:/ Blogy / Žumpa / Hmmm / Google dnes o 11:55 zomrel

Štítky: Google, nanoblog

Google dnes o 11:55 zomrel

23.11. 12:02 | Hmmm

Tak neuveriteľné sa stalo skutočnosťou, Google je nedostupný. Zrejme číňania s tým novým superpočítačom hackli Google. A kurňa už to beží. Päť minút bol ale mimo

Hodnocení: 17 %

špatné • dobré

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (2) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

23.11. 12:07 Aleš Kapica | skóre: 38 | blog: kenyho_stesky | Ostrava
Rozbalit Rozbalit vše Re: Google dnes o 11:55 zomrel

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

No. Spíš bych řekl že ti zomrelo něco cestou..

23.11. 16:24 Bedňa | skóre: 17 | blog: Žumpa | Horňany
Rozbalit Rozbalit vše Re: Google dnes o 11:55 zomrel

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Skúšal som aj ostané Google.us .sk .com ... a vyhadzovalo to tuším chybu 504, kurňa že som to sem nepastol. Všetko ostané mi bežalo normálne.

Táto správa neobsahuje vírusy, pretože nepoužívam MS Windows.

23.11. 12:41 chrono
Rozbalit Rozbalit vše Re: Google dnes o 11:55 zomrel

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Nefungovali aj iné (zahraničné) stránky.

23.11. 13:55 sivlk | skóre: 11 | blog: sivlk
Rozbalit Rozbalit vše Re: Google dnes o 11:55 zomrel

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

pics or it didn't happen

23.11. 20:17 Slayer
Rozbalit Rozbalit vše Re: Google dnes o 11:55 zomrel

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Son, I am dissapoint

23.11. 14:20 Dalibor Smolík | skóre: 52 | blog: Postrehy_ze_zivota | 50°5'31.93"N,14°19'35.51"E
Rozbalit Rozbalit vše Re: Google dnes o 11:55 zomrel

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Všechno jde normálně ..

Moudrost nepřichází vždy s věkem. Někdy věk přichází sám.

23.11. 14:28 vencour | skóre: 52 | blog: Tady je Vencourovo | Praha+západní Čechy
Rozbalit Rozbalit vše Re: Google dnes o 11:55 zomrel

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Budiž, at odpoví někdo od zdroje ... já vidim za posledních 48h jeden bgp update pro prefix Googlu.

Ty nejhlubší objevy nečekají nutně za příští hvězdou. Jsou uvnitř nás utkány do vláken, která nás spojují, nás všechny.

23.11. 15:14 pc2005 | skóre: 25 | liberec
Rozbalit Rozbalit vše Re: Google dnes o 11:55 zomrel

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

root@duron:~# traceroute google.com
traceroute: Warning: google.com has multiple addresses; using 74.125.87.99
traceroute to google.com (74.125.87.99), 30 hops max, 38 byte packets
1  10.86.192.21 (10.86.192.21)  23.604 ms  18.559 ms  19.834 ms
2  84.244.127.172 (84.244.127.172)  23.227 ms  21.868 ms  23.192 ms
3  xe11-0-0-100-mx-klis1.bluetone.cz (84.244.126.17)  19.979 ms  21.600 ms  19.957 ms
4  10.231.250.169 (10.231.250.169)  19.805 ms  21.926 ms  19.894 ms
5  10.126.180.253 (10.126.180.253)  26.647 ms  21.916 ms  23.240 ms
6  62.141.11.129 (62.141.11.129)  23.240 ms  21.918 ms  23.260 ms
7  62.141.11.234 (62.141.11.234)  23.295 ms  21.968 ms  23.236 ms
8  * * *
9  * * *
10  * * *
11  * * *
12  * * *
13  * * *
14  * * *
15  * * *
16  * * *
17  * * *
18  * *^C

T-Mobile, smlouva ještě s Bluetone. Normálně je ten první hop na 84.něco. Vtipnej je ten rozsah.

Ale je zajímavý, že český stránky jdou, akorát do ciziny to "nepremává" .

malamanteau | nevykat | Sháním ISA/PCI grafiku s paralelním LCD rozhraním

23.11. 15:17 vencour | skóre: 52 | blog: Tady je Vencourovo | Praha+západní Čechy
Rozbalit Rozbalit vše Re: Google dnes o 11:55 zomrel

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Uvádim jen trace od nixu dál ...

# traceroute -I google.com
traceroute to google.com (74.125.87.99), 30 hops max, 60 byte packets
...
5  nixcz.net.google.com (194.50.100.211)  88.692 ms  95.900 ms  95.948 ms
6  209.85.250.230 (209.85.250.230)  112.973 ms  46.768 ms  47.895 ms
7  209.85.248.41 (209.85.248.41)  50.857 ms  72.907 ms  74.609 ms
8  72.14.238.101 (72.14.238.101)  83.679 ms 72.14.238.105 (72.14.238.105)  79.676 ms 72.14.232.217 (72.14.232.217)  84.403 ms
9  hb-in-f99.1e100.net (74.125.87.99)  79.968 ms  45.819 ms  46.275 ms

Ty nejhlubší objevy nečekají nutně za příští hvězdou. Jsou uvnitř nás utkány do vláken, která nás spojují, nás všechny.

23.11. 15:48 pc2005 | skóre: 25 | liberec
Rozbalit Rozbalit vše Re: Google dnes o 11:55 zomrel

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jakej poskytovatel?

malamanteau | nevykat | Sháním ISA/PCI grafiku s paralelním LCD rozhraním

23.11. 15:55 vencour | skóre: 52 | blog: Tady je Vencourovo | Praha+západní Čechy
Rozbalit Rozbalit vše Re: Google dnes o 11:55 zomrel

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

O2

Ty nejhlubší objevy nečekají nutně za příští hvězdou. Jsou uvnitř nás utkány do vláken, která nás spojují, nás všechny.

23.11. 16:15 pc2005 | skóre: 25 | liberec
Rozbalit Rozbalit vše Re: Google dnes o 11:55 zomrel

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

No právě na tom to imho fungovalo pořád. Btw na TM se už na google.com a do zahraničí dostanu :-O, ale PtP protistrana má pořád IP 10.něco.

malamanteau | nevykat | Sháním ISA/PCI grafiku s paralelním LCD rozhraním

23.11. 17:53 Ghaad | skóre: 30 | blog: blogoblog
Rozbalit Rozbalit vše Re: Google dnes o 11:55 zomrel

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Doporucuju si ulozit tenhle odkaz: http://www.google.com/appsstatus#hl=en Tam pokazde koukam, kdyz mam problemy s googlem, zatim byly problemy vzdy jen na moji strane (provider apod.). Dnes google zadne problemy nemel (teda nepise o tom).

GNUniverse - May the source be with you...

23.11. 18:01 vencour | skóre: 52 | blog: Tady je Vencourovo | Praha+západní Čechy
Rozbalit Rozbalit vše Re: Google dnes o 11:55 zomrel

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Řeší se obecné nebo specifické záležitosti? Jedno jsem už našel ... trace z webu from IP to IP a trace from AS to AS marně hledam ... jakož i další statistiku, než jsem našel.

Ty nejhlubší objevy nečekají nutně za příští hvězdou. Jsou uvnitř nás utkány do vláken, která nás spojují, nás všechny.

23.11. 19:02 Ghaad | skóre: 30 | blog: blogoblog
Rozbalit Rozbalit vše Re: Google dnes o 11:55 zomrel

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tak to netusim. Ani ted nejak nechapu, jak to s tim souvisi :)

GNUniverse - May the source be with you...

23.11. 19:13 vencour | skóre: 52 | blog: Tady je Vencourovo | Praha+západní Čechy
Rozbalit Rozbalit vše Re: Google dnes o 11:55 zomrel

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Pokud jsou problémy u ISP, tak trace z AS do AS to ukáže. Trace dělanej z webu.

Ty nejhlubší objevy nečekají nutně za příští hvězdou. Jsou uvnitř nás utkány do vláken, která nás spojují, nás všechny.

23.11. 19:04 gtz | skóre: 24 | blog: merlins | Brno / Brno - Venkov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Google dnes o 11:55 zomrel

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Normálně jel ... O2

- nejhorší jsou trpaslíci ... Ti Vám vlezou všude

23.11. 21:52 Bedňa | skóre: 17 | blog: Žumpa | Horňany
Rozbalit Rozbalit vše Re: Google dnes o 11:55 zomrel

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Presne v 11:55?

Táto správa neobsahuje vírusy, pretože nepoužívam MS Windows.

23.11. 22:40 gtz | skóre: 24 | blog: merlins | Brno / Brno - Venkov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Google dnes o 11:55 zomrel

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

V tuto dobu to fakt nevím, koukal jsem se na router - mám DNS přes google a v tom jeho logu nic nebylo.

- nejhorší jsou trpaslíci ... Ti Vám vlezou všude

24.11. 06:09 Jan Zahornadsky | skóre: 22 | blog: hans_blog
Rozbalit Rozbalit vše Re: Google dnes o 11:55 zomrel

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Kdyby jen Google, mají i lepší cíle

Actually, I was half an hour into the pointer scripting documentation when she got dressed and left.

24.11. 10:13 Bedňa | skóre: 17 | blog: Žumpa | Horňany
Rozbalit Rozbalit vše Re: Google dnes o 11:55 zomrel

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To je pekné

Táto správa neobsahuje vírusy, pretože nepoužívam MS Windows.

Založit nové vlákno • Nahoru

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Green Lantern (2011) - trailer

LinuxAlt 2010 na téma bezpečnosti – reportáž

Aleš Miklík: Český Internet je už pouze půl roku za tím „světovým“

Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Analytik-programátor

- Systémový inženýr

- JAVA EE DEVELOPER s nj Vídeň

- Softwarový vývojář pro 3D grafické aplikace

- CAD KONZULTANT

- Vývojář PHP, 25-40 000 Kč

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

PepaSFI - zlodej_casu

Aktuální zápisy

- Zimní radovánky

- Konečně registrován!

?Přístup k archivovaným zápisům za jednotlivé měsíce. Archív

- listopad 2010 (1)

- září 2010 (1)

?Přístup na osobní hlavní stranu a na hlavní stranu všech blogů. Navigace

- zlodej_casu, hlavní strana

- zlodej_casu, stručný souhrn

- RSS kanál

- Všechny blogy

- Všechny blogy, stručný souhrn

Nej blogů na AbcLinuxu

Nejčtenější za poslední měsíc

- Licenční peklo

- Pohádka skvělých počítačových her z 90tých let

- Černý pátek pro Kindle 3

Nejkomentovanější za poslední měsíc

- Zrůdy a dav

- ..bylo by pro ně lepší, kdyby nebyli poznali svaté přikázání

- Spravedlivý soud, nespravedlivé tresty

AbcLinuxu:/ Blogy / zlodej_casu / Zimní radovánky

Štítky: AbcLinuxu, auta, blogy, kabely, návod, problém, výkon, zdraví

Zimní radovánky

22.11. 22:01 | Přečteno: 884×

Pod tímhle názvem jsem před pár lety na webu našeho autoklubu rozpoutal debatu o problémech na zimních silnicích a vznikla z toho slušná dávka zkušeností a rad. Zima se blíží, počasí je pořád horší a jezdí se stále obtížněji. A protože i linuxáci většinou řídí různá vozidla, týká se jich i tohle téma. Týká se i těch nemotorizovaných, cyklistů a chodců. A když se tady ty blogy o všem možném tak hezky rozjely, tak si myslím že neuškodí trochu si ty záludnosti zimy prodiskutovat abychom to období všichni přečkali pokud možno bez újmy na zdraví a plechu. Vím že pro některé to nebude nic nového ani převratného, ale jistě tady jsou i takoví kteří zimu za volantem zažijí poprvé, někteří se možná dozví něco nového a pro ten zbytek to bude třeba jen trocha zábavy v diskusi. Takže tohle není o Linuxu ale pro linuxáky za volantem.

Začne to tím že je blbě vidět. Pozdě se rozednívá, brzy se stmívá, mlhy, déšť, nečistoty. Rozhodně neuškodí auto před zimou pořádně umýt. Zvenku i zevnitř a ošetřit karoserii nějakou tou leštěnkou. Nedrží se na tom tolik špína a pak v zimě kdy nejsou podmínky na nějaké to kvalitní mytí se to líp zvládá. Zevnitř hlavně skla, dobře umýt, vyleštit a nejlíp ošetřit něčím proti mlžení. Kuřáci asi budou protestovat, ale zakouřené auto je hrůza pokud jde o výhled v zimě. Na skle se usazují částečky kouře, hlavně asi dehet. Normálně to není vidět, jen u některých obzvláště snaživých uzenáčů, ale ukáže se to v nízkém slunci a hlavně při zamlžení skla. Ty částečky dehtu asi tvoří kondenzační jádra pro srážení vody.  Taky světla musí být čistá a to i zevnitř. Hlavně starší auta mají přední i zadní světla často uvnitř zaprášená a v předních díky teplu žárovek a pronikání různých plynů z motorového prostoru dochází k podobnému zahnědnutí jako u zakouřených skel. Čistí se to blbě, většinou je nutné demontovat reflektor z auta a vyrobit si vhodný nástroj, ale stojí to za to. Já to dělal nedávno a teď to svítí jako nové.  Kvalitní kapalina do ostřikovačů je v zimě nutností, obzvlášť když jezdíte po hodně frekventovaných silnicích. Teď se u benzinových pump objevily čerpací stojany na ostřikovací kapalinu, zima ukáže jak je ta směs kvalitní. Já používám kapalinu Sheron Rally. Dobře myje a v dešti odpuzuje vodu. Během cesty neuškodí občas očistit přední a zadní světla, u benzinek většinou mají kýble s šůrovadlem na delším rukodržadle takže to jde snadno aniž by se člověk nějak neslušně zaprasil. Hlavně zadní světla se zasírají rychle, stejně jako zadní okno a třetí brzdovka. Přece bychom nechtěli aby nám to někdo nabořil zezadu. Že je potřeba před jízdou očistit skla od sněhu a námrazy snad netřeba zdůrazňovat.

A tím se dostáváme ke druhé zimní radosti, ona totiž je zima. No to je objev, říkáte si. Nízká teplota přináší celou řadu problémů. Například už zmíněnou námrazu na sklech a dalších částech auta. Bílá námraza obvykle není problém, jde snadno oškrábat nebo rozpustit rozmrazovacím sprejem. Taky kvalitní kapalina do ostřikovače pomůže. Pokud je ale námraza sklovitá, například z mrznoucího deště, pak pomůže většinou jen teplo. Nastartovat, pustit topení a čekat až to povolí. Hodně pomůže lahev s teplou vodou, nepolévat ale námrazu s ní přežehlit. Anebo preventivně dát na sklo kus igelitu. Někdy je auto tak obalené ledem že nejde ani otevřít. Násilí se nevyplácí, hrozí poškození těsnění dveří. Někdy pomůže pobouchat okraje dveří pěstí aby led povolil nebo zkusit jiné dveře, třeba přes kufr. Vlézt do auta, pustit topení a doufat že to povolí. Případně, až rozmrzne sklo, přejet do míst kde je tepleji. Do garáže, na sluncem osvětlené místo nebo třeba do krytého parkingu v obchoďáku.

S tím odmrazováním souvisí částečně další zimní problém, totiž jestli před jízdou motor zahřívat. Pokud potřebujete odmrazit okna tak nezbyde nic jiného než nechat motor chvíli běžet. Topení začne hřát až po několika minutách, teda pokud nemáte nezávislé a jízda se zamrzlýma sklama fakt není dobrý nápad. Dnes se obvykle říká že zahřívat není třeba. Elektronika dokáže uřídit chod motoru i v extrémních podmínkách a mazací soustava by s tím taky neměla mít problém. Rozhodně neuškodí když se nebudete rozjíždět hned po naskočení motoru. Všecko je ztuhlé, olej v motoru a převodovce se sotva hýbá a ještě to má táhnout auto třeba ve vrstvě sněhu. Elektronika to zařídí, motor nezhasne ale neprospěje mu to a pokud jde o spotřebu a emise, to bych si iluze vůbec nedělal. Ani benziňák nebude nic skvělého a nafta, to je hrůza. Z toho za studena padají saze po lopatách a nezáleží na tom jak moc to je moderní. Klidně to nechte minutu nebo dvě na volnoběh klapat. Třeba po tu dobu než očistíte skla nebo naložíte zavazadla. Motor sice ještě nebude mít optimální teplotu ale rozhýbe se olej a motor se dostane do stabilnějšího režimu.

A co když vůbec nenastartujeme? Kapacita akumulátoru mrazem klesá, olej v motoru je ztuhlý. U nafťáků je to podstatně horší, vysoký kompresní poměr vyžaduje velký startovací výkon, nafta houstne, vstřikovače ji špatně rozprašují a díky nízké teplotě v motoru se špatně vzněcuje. Nejhorší je to při krátkých jízdách a dlouhých odstávkách auta, akumulátor zeslábne a nedokáže nastartovat. Co teď s tím? Dnešní auta nejdou roztlačovat, vlastně se to ani nemá dělat. Řešení je dodat víc proudu. Buď dobít akumulátor což trvá pár hodin, nebo půjčit jiný. Nebo nastartovat s pomocí externího zdroje. S pomocí startovacích kabelů z jiného vozidla nebo ze startovacího zdroje. Tuhle funkci mívají výkonnější nabíječky nebo některé svářečky. Krátkodobě je lze přepnout do režimu kdy dodají potřebný proud na výpomoc slabému akumulátoru. V autobazarech a autoopravnách tuto funkci často zastává nějaký větší akumulátor z náklaďáku umístěný na vozíčku a vybavený kabely. Při připojování kabelů je nutné zabránit zkratu, akumulátor dokáže dát stovky ampér a zapálit cokoliv. Lepší je problému předcházet. Kontrolovat stav akumulátoru před zimou. Některé mají takové očičko které změnou barvy ohlásí že to už za moc nestojí. Změřit napětí by měl zvládnout každý elektrikář, v autodílně by snad měli mít i zátěžový měřák a hustoměr elektrolytu a samozřejmě slušnou nabíječku. Pokud bude auto dlouho odstavené, je lepší akumulátor vymontovat a uložit někde ve sklepě kde teplota nejde pod bod mrazu. Pozor, u moderních aut to může znamenat zablokování některých bezpečnostních systémů, rádia, alarmu a podobně. To se pak bude muset načudlíkovat zpátky což nemusí být úplně jednoduché. Pokud parkujete doma na dvoře, pak není problém dobíjet ze zásuvky ale na sídlišti to nejde. Dnešní auta prostě musí jezdit, na dlouhé odstávky nejsou stavěná.

Ještě v souvislosti se zimou nesmíme zapomenout na vlastní tělo. Sednout na vymrzlé sedadlo není nic příjemného ani zdravého. Vyhřívaná sedadla jsou príma věc, zkrátí utrpení na minimum. Ale pozor, nepřehánět to. Když si záda přehřejete a pak vystoupíte do mrazu a větru tak to je jak kopanec do ledvin. My co tuhle výbavu nemáme, tak si holt oblíkneme podvlíkačky nebo dáme podprdelník. pokud je vám osmnáct tak je vám to možná k smíchu ale mě nachladly záda na vojně a cítím to i po dvaceti letech. Taky nějaké rukavice neuškodí, jedny pracovní na ometání sněhu a podobné prasárny a jedny fajnovější na studený volant.

To by prozatím stačilo, už tak je to dost dlouhé. Příště si povíme něco o tom že to v zimě taky klouže a o tom co dělat v krizovkách.

Tak co, máte nějakou tu zimní fintu, návod, zkušenost, o kterou stojí za to se podělit?

Hodnocení: 83 %

špatné • dobré

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (1) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

22.11. 22:54 Petr Tomášek | skóre: 24 | blog: Vejšplechty
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Tak co, máte nějakou tu zimní fintu, návod, zkušenost, o kterou stojí za to se podělit?

Jezdit vlakem

22.11. 23:32 TesimSaNaZimu
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Trala la la la la la la...

23.11. 06:31 Jendа | skóre: 55 | blog: Výlevníček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jojo. Půlka třídy dojíždí vlakem z Říčan (do Vršovic) a obzvláště když uhodí mrazy, tak je ta úžasná spolehlivost a přesnost v dodržování jízdního řádu krásně vidět!

Snowboarding? To je něco jako waterboarding…?

23.11. 10:04 kralyk | skóre: 23 | blog: Untitled
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Snowboarding? To je něco jako waterboarding…?

Ale fuj...

Miluju hudbu. Proto ji neposlouchám reprodukovanou.

23.11. 16:15 Phantom Alien | skóre: 18 | blog: Kelvin_Fitnick | Doma
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ale fuj...

Co je, tobě by se nelíbily vodní radovánky na tropickém ostrově? Zrovna teď, když je venku tak pusto a nevlídno... :))))

Tahle patička nemá hlavu ani patu | Be kind...

23.11. 16:25 Dalibor Smolík | skóre: 52 | blog: Postrehy_ze_zivota | 50°5'31.93"N,14°19'35.51"E
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ano, waterboarding musejí být skutečně příjemné vodní radovánky!. Made in USA

Moudrost nepřichází vždy s věkem. Někdy věk přichází sám.

22.11. 23:43 gtz | skóre: 24 | blog: merlins | Brno / Brno - Venkov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

No já si pamatuji na zimu na VVP Doupov někdy v roce 1984 a ta zima stála opravdu za to.

A když slyším, že zase má padat to bílé co nemám rád tak mně je nějak divně.

Zapomínáš ještě na to jak se budeme motat na silnicích mezi auty, která jezdí stále na letních ... to bude dílko.

- nejhorší jsou trpaslíci ... Ti Vám vlezou všude

22.11. 23:46 A
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

V CR nemate zakon prikazujuci zimne pneu pri suvislej pokryvke vozovky snehom?

22.11. 23:50 xxx | skóre: 42 | blog: Na Kafíčko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ne. Mame jen buzeracni ceduli zimni vybava. Proste jsme to nemohli obslehnout jak v Rakousku.

22.11. 23:59 gtz | skóre: 24 | blog: merlins | Brno / Brno - Venkov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ne je to na skoro celé D1, a na některých komunikacích. Jinak ne. Bydlím kousek od Brna, zde u nás již je na D1 cedule, která to přikazuje. Ale již jsou vidět kamiony, které s letním obutím tudyma jezdí.

- nejhorší jsou trpaslíci ... Ti Vám vlezou všude

23.11. 00:03 A
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Kamiony su ale ina kava... Obcas sa im (teraz iba tipnem) na zadnych napravach letne gumy toleruju (resp. na nahone musia mat zimne, zvysok nie...) ...

23.11. 06:16 gtz | skóre: 24 | blog: merlins | Brno / Brno - Venkov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jenže spousta Bulharů, Rumunů, Turků prostě jezdí s letníma gumama na všech nápravách. Kolem nás vede cesta z Brna na Třebíč a je vidět ten vzrůstající provoz.

- nejhorší jsou trpaslíci ... Ti Vám vlezou všude

23.11. 07:00 jyrki | skóre: 20 | blog: JKR | Prostějov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Zimní pneu pro kamiony prakticky neexistují. Přečtěte si si krátký sumář např na portále ProDopravce. Ona je taky blbost jezdit na zimních pneu když zimní podmínky budou jen na části trasy a ve většině jsou teploty na 10C. Nicméně při inteligenci našich zákonodárců bych se ani nedivil, kdyby v budoucnu v ČR uzákonili používání islandských zimních pneu pro kamiony...

We don't need no education...Asi potřebuješ, použil si dvakrát zápor * Registrovaný uživatel Linux #245559

23.11. 07:56 gtz | skóre: 24 | blog: merlins | Brno / Brno - Venkov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Myslel jsem dodržení hloubky vzorku a použití zmiňovaných M+S gum. Loni jsem u nás viděl jak Turecký kamion nedokázal vyjet do menšího zasněženého kopce a gumy měl jako slicky a řetěz ani náhodou.

- nejhorší jsou trpaslíci ... Ti Vám vlezou všude

23.11. 16:07 PepaSFI | blog: zlodej_casu
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

když jsi kousek od Brna tak se podívej jak pořešili zimní buzeraci ve Velké Bíteši zimní výbava Jinak teda něco málo o zimních gumách mám nachystáno do další části tohohle zimního povídání.

Jediný správný stav mysli je úžas. Jediný správný stav srdce je radost.

23.11. 16:51 gtz | skóre: 24 | blog: merlins | Brno / Brno - Venkov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Díval jsem se, no pěkné

- nejhorší jsou trpaslíci ... Ti Vám vlezou všude

23.11. 08:37 Michal Kubeček | skóre: 65 | Luštěnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ne, u nás se zimní pneumatiky neobouvají podle počasí a stavu vozovky, ale podle mapy a kalendáře. :-(

23.11. 09:27 kavol | skóre: 27
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

jj, moc mě potěšilo, když jsem tuhle přezouval z důvodu, že jsem se měl vracet zpět z cesty po 1.11. po D1, takže jsem nějaký 700 km výlet absolvoval na zimních gumách při teplotách okolo 20 °C - úžasné na spotřebu, opotřebení a jízdní vlastnosti ...

23.11. 15:41 Jendа | skóre: 55 | blog: Výlevníček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nebyly kdysi M+S pneumatiky definovány jako pneumatiky s označením M+S, takže stačila bílá barva a šablona? Ale mám to z agentury JPP (Jedna paní povídala), takže netuším, co je na tom pravdy.

K opotřebení: není to stále opakovaná fáma? Tátou provedené experimenty totiž ukazují, že se zimní v létě nesjíždí o moc víc než letní.

Snowboarding? To je něco jako waterboarding…?

23.11. 16:08 Michal Kubeček | skóre: 65 | Luštěnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Opotřebení jsem systematicky netestoval, ale ta směs prostě je měkčí, jinak by v zimě neměla takovou přilnavost, takže by mne velmi překvapilo, kdyby se neopotřebovávaly víc. V každém případě při teplotách nad 15°C i já, a to se zdaleka nepovažuju za nějakého super řidiče, zřetelně poznám, že auto "sedí" výrazně hůř, zvlášť při jízdě po dálnici.

23.11. 16:58 Jendа | skóre: 55 | blog: Výlevníček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Na měkkých (zimních v teple) pneumatikách sedí auto hůř? Táta říkal, že naopak sedí jako přibité, sám ještě neřídím. Ale možná máme každý jiné zimní pneu.

Snowboarding? To je něco jako waterboarding…?

23.11. 17:38 kavol | skóre: 27
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

mno, mám Barum Polaris 2, a o té přibitosti by se myslím dalo s velkým úspěchem pochybovat ... dokud nemrzne, tak je "utrhu" mnohem snáz než letní (Dayton D100), ať už při rozjezdu(*) nebo při brždění, a co to dělá v zatáčkách darmo mluvit ...

(*) mám Feldu 50 kW - to není zrovna síla, kde by podhrábnutí při rozjezdu byl standard ...

23.11. 18:16 Michal Kubeček | skóre: 65 | Luštěnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Na měkkých (zimních v teple) pneumatikách sedí auto hůř?

Ano, hodně je to znát třeba při jízdě po suché dálnici, při těchto teplotách a navíc po zahřátí jízdou už je ta směs prostě moc měkká.

Ale možná máme každý jiné zimní pneu.

Spíš každý máme na mysli jinou situaci. Když se budeme bavit o průjezdu zatáčkou "na krev" na mokré silnici, docela věřím, že na tom zimní pneumatika bude lépe i třeba při těch 15°C. Zrovna tak při průjezdu louží v devadesátce bude riziko aquaplaningu se zimní nižší (předpokládám samozřejmě u obou kvalitní vzorek). Ale pokud pojedu při 15°C 90 km/h a více po suché silnici, budu mít jednoznačně lepší pocit na letních.

23.11. 18:43 Dalibor Smolík | skóre: 52 | blog: Postrehy_ze_zivota | 50°5'31.93"N,14°19'35.51"E
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

No pozor. Zrovna kvalitní letní pneumatiky jsou na aquaplaning lépe zařízené. Mají odvodňovací drážky právě pro tyto účely. Při teplotách kolem 15° C při aquaplaningu je na tom letní pneumatika lépe.

Moudrost nepřichází vždy s věkem. Někdy věk přichází sám.

23.11. 23:18 kavol | skóre: 27
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

asi jak které, ale v mém případě to platí 100%, ta střední drážka je prostě mnohem objemnější a odvodnej profil účinnější

23.11. 17:11 kavol | skóre: 27
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

K opotřebení: není to stále opakovaná fáma?

zřejmě není, protože:

Tátou provedené experimenty totiž ukazují, že se zimní v létě nesjíždí o moc víc než letní.

s/o moc/vůbec/ a pak můžeš mluvit o fámách

jinak nevím, jak si mám ty experimenty představit - to měl třeba na pravém předním a levém zadním zimní a na druhých dvou kolech letní? - ale to se taky nesmí, mixovat různé typy

23.11. 21:40 Jendа | skóre: 55 | blog: Výlevníček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

jinak nevím, jak si mám ty experimenty představit

Prostě na jaře nepřezul a vydržely 60 000 km.

Snowboarding? To je něco jako waterboarding…?

23.11. 23:26 kavol | skóre: 27
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

cool, poraď mi značku, 60 Mm mi neudělají ani letní ...

krom toho, ročně udělám max 20 Mm, tak to je tak na šest sezón, kdybych to počítal půl na půl léto/zima, jenže už v druhý sezóně se projevuje, že nejsou jako nový, a což teprv by to bylo v tý šestý ...

23.11. 23:36 gtz | skóre: 24 | blog: merlins | Brno / Brno - Venkov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Měl jsem na autě Continental Conti-Sport a vydržely skoro 80t.km.(ještě staré gumy z 1994) Ty stejné jsem měl na Astře a vydržely zhruba 3 sezony, pokud si pamatuji někde k 70t. km

- nejhorší jsou trpaslíci ... Ti Vám vlezou všude

23.11. 23:52 gtz | skóre: 24 | blog: merlins | Brno / Brno - Venkov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Byly to gumy co tam dává výrobce. A velký bacha na to kde jsou vyráběné.

- nejhorší jsou trpaslíci ... Ti Vám vlezou všude

24.11. 10:51 kavol | skóre: 27
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

tenhle typ jsem nenašel v rozměru, který potřebuju - v nejbližším rozměru stojí 2* tolik co gumy, co používám

takže bych možná ušetřil, jestliže za těch 70 Mm bych sjezdil 2 a 1/3 sady u "svojí" značky, tj. tu 1/6 ceny Conti-Sport dám navrch (přezouvání navíc nepočítám, je v ceně sady), ale nejsem si jist, zda se to vyplatí, mám-li si vybrat, jestli budu jezdit na 3 roky starých gumách nebo na 8 let starých gumách (navíc mi častější obměna přijde výhodnější v případě defektu nebo nerovnoměrného sjíždění, a rozhodit si geometrii na našich silnicích není těžké; při dnešních cenách oprav zpoloviny sjetou gumu radši vyměním za novou a jezdím na čerstvém vzorku, než spravovat zčásti sjetou gumu jen protože je drahá a podíl ceny vzhledem ke zbytku životnosti přesahuje cenu opravy ...)

23.11. 23:39 Jendа | skóre: 55 | blog: Výlevníček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Můžu se zítra pokusit zjistit víc.

Snowboarding? To je něco jako waterboarding…?

24.11. 10:55 kavol | skóre: 27
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

nemusíš, chtěl jsem jen říci, že nějaká absolutní výdrž o ničem nevypovídá, protože značky a typy se mezi sebou významně liší

24.11. 00:35 Michal Kubeček | skóre: 65 | Luštěnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

cool, poraď mi značku, 60 Mm mi neudělají ani letní ...

Já koupil Escorta s 40K na tachometru a podle všeho původními Michelinkami a ujel jsem na nich dalších 40K. Jedna z nich dodnes slouží jako rezerva…

23.11. 23:39 jyrki | skóre: 20 | blog: JKR | Prostějov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

musis mit stejny gumy na naprave. Tj napredu mohou byt jine nez vzadu, ale nikdy nemuzes mit na leve a na prave strane ruzne pneu...

Spis nez opotrebeni je problem s pohodlim - zimni pneu jsou povetsinou hlucnejsi, maji vetsi valivy odpor. Zimni pneu pri vyssich teplotach tvrdnou, takze jsou o neco horsi jizdni vlastnosti. To by ale clovek poznal spis v mezni situaci nez v kazdodennim provozu

We don't need no education...Asi potřebuješ, použil si dvakrát zápor * Registrovaný uživatel Linux #245559

24.11. 08:52 frdrx | skóre: 24 | blog: frdrx | Líšnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Zimní pneu při vyšších teplotách samozřejmě netvrdnou, ale naopak měknou. Tvrdnou věkem, to jo. Možná na to má vliv teplota skladování, ale jednoznačně, čím větší zima je venku, tím je guma tvrdší. Proto jsou zimáky vyráběny z mnohem měkčího materiálu, aby neztrácely přilnavost v mrazech.

Kdo měl pravdu se nakonec stejně ukáže.

24.11. 20:38 jyrki | skóre: 20 | blog: JKR | Prostějov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Pardon, to byla ospalost

We don't need no education...Asi potřebuješ, použil si dvakrát zápor * Registrovaný uživatel Linux #245559

včera 09:17 kavol | skóre: 27
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

musis mit stejny gumy na naprave. Tj napredu mohou byt jine nez vzadu, ale nikdy nemuzes mit na leve a na prave strane ruzne pneu...

jistě

pointa byla, že pokud neprováděl nějaký syntetický test, tak těžko mohl porovnávat sadu gum s čímkoliv jiným, pokud to oboje nejezdil zároveň (= stejně)

24.11. 08:49 frdrx | skóre: 24 | blog: frdrx | Líšnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Zimní gumy se v létě sjíždějí jako prase, zcela bez debaty. Jestli test nějakého táty ukázal, že ne, tak to nejspíš sledoval na už ztvrdlých zimákách. Mám tady na vyhození čtyři starý a nepříliš sjetý zimáky co jsou tvrdý jak puk a ty se snad i ve třicítkách sjížděly ještě pomaleji než moje nový letní. Jejich vlastnosti při jízdě jsou ale víc než děsivý.

Kdo měl pravdu se nakonec stejně ukáže.

24.11. 16:20 PepaSFI | blog: zlodej_casu
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

jsou lidi co by snad na jedné sadě ujeli půl milionu a vlastně by jim nehrozil smyk ani na kolech z žebřiňáku protože v životě nejeli rychleji než osmdesátkou a do všech zatáček radši třicítkou. Zimáky sice stářím tvrdnou ale není to žádná hrůza. Rozhodně nejsou po čtyřech sezónách na vyhození jak se nám snaží namluvit prodejci. Horší to je u nové gumy a u čerstvě nasazené starší. Nová guma je na povrchu hladká, starší dlouho nejetá zas má na povrchu vrstvičku zvětralé gumy. Obojí nehorázně klouže hlavně na mokru než se to ojede.

Jediný správný stav mysli je úžas. Jediný správný stav srdce je radost.

24.11. 18:58 frdrx | skóre: 24 | blog: frdrx | Líšnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jak zimáky stářím tvrdnou je sakra hrůza. Kdo myslí, že ne, měl by se podívat na ty moje. Jsou teda asi o dost starší než čtyři sezony (tak pět, šest let?), ale tvrdý jsou jak puk, a to doslova. Že se čerstvě nasazená guma musí ojet je pravda, která by se měla zdůrazňovat častěji.

Kdo měl pravdu se nakonec stejně ukáže.

23.11. 16:18 Phantom Alien | skóre: 18 | blog: Kelvin_Fitnick | Doma
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

VVP Doupov někdy v roce 1984 a ta zima stála opravdu za to.

Jojo, taky si vzpomínam, tam byla zima jak v ruskym filmu... To byl oale o něco později :)))

Tahle patička nemá hlavu ani patu | Be kind...

23.11. 16:47 gtz | skóre: 24 | blog: merlins | Brno / Brno - Venkov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Byl jsem ta párkrát a pamatuji si na březen, všude sníh pryč a tam ho bylo tak na 2 metry. My jsem tam dělali zabezpečení střeleb a bylo to celkem hustý. Pamatuji si na VVP Dobrá Voda, ale to již není, to bylo někde u hranic s Německem a tam taky byla zima úžasná (made in USSR)..

- nejhorší jsou trpaslíci ... Ti Vám vlezou všude

23.11. 16:55 Phantom Alien | skóre: 18 | blog: Kelvin_Fitnick | Doma
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jojo, dva metry sněhu tam asi tenkrát nebyly, ale pamutuju si, že jsme hrozně smrděli, když jsme přijeli po 14 dnech zpátky do kasáren, tam se totiž nešlo nikde vysprchovat )))))

Tahle patička nemá hlavu ani patu | Be kind...

22.11. 23:48 xxx | skóre: 42 | blog: Na Kafíčko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Mit v aute lopatu. Pro usporu mista takovou tu nejlevnejsi skladaci lavinovou asi za 900. Obcas se muze hodit i v Praze v centru. Treba kdyz nasnezi a po tydnu prijde k autu a od silnice ho deli 40cm vysoka bariera sneholedu.

23.11. 13:28 Zdeněk Burda | skóre: 61 | blog: Zdendův blog | Srch
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Pro tyto případy mám v kufru skládací polní lopatku, je sice malá na nějakou delší práci, ale na vyhrabání auta stačí a je prakticky nezničitelná

-- Nezdar není hanbou, hanbou je strach z pokusu. Zdendova domácí stránka a Blog

23.11. 16:30 PepaSFI | blog: zlodej_casu
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

jo taky ji mám, takovou celokovovou, v armyshopech je k nalezení pod označením Bundeswehr, Holland nebo NATO lopatka Složená zabírá místa asi jako dva chleby k svačině a funguje i jako solidní motyka. Má ostrý zubatý okraj takže zvládne i sekání do ledu, kopání zmrzlého písku na posyp nebo sekání klacků. No ale dvacet metrů závěje se s tím proházet nedá, do kalamity to chce velkou lopatu.

Jediný správný stav mysli je úžas. Jediný správný stav srdce je radost.

22.11. 23:56 gtz | skóre: 24 | blog: merlins | Brno / Brno - Venkov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Mně celkem hodně pomáhal ten "sajrajt" na sklo tzv. "suchý stěrač". Na zimu se dá koupit myslím již mixnuté v nějakém sheronu.

Výborné je také na zimu ošetřit gumy oken a dveří. Výrazně to pomáhá při zamrzání.

- nejhorší jsou trpaslíci ... Ti Vám vlezou všude

23.11. 09:53 frdrx | skóre: 24 | blog: frdrx | Líšnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nejsou to naopak "tekuté stěrače"? Ty jsou super celoročně.

Kdo měl pravdu se nakonec stejně ukáže.

23.11. 12:10 gtz | skóre: 24 | blog: merlins | Brno / Brno - Venkov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ano, je to ono, ono se to prodává pod názvem "suchý stěrač". Tam záleží pouze na tom jak okno umyješ, odmastíš a vyleštíš.

- nejhorší jsou trpaslíci ... Ti Vám vlezou všude

23.11. 15:41 Jendа | skóre: 55 | blog: Výlevníček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Snad proti zamrzání.

Snowboarding? To je něco jako waterboarding…?

23.11. 06:34 Jendа | skóre: 55 | blog: Výlevníček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Tak co, máte nějakou tu zimní fintu, návod, zkušenost, o kterou stojí za to se podělit?

Ne, ale spíš by mě zajímalo, jestli je tu nějaký další magor, který plánuje jezdit v zimě na kole . Od září skoro nejezdím MHD, protože místní monopolní (pro K.: státní) dopravce zdražil jízdné na dvouapůlnásobek, což při kvalitě jím poskytovaných služeb skutečně platit nehodlám.

Dneska jsem po dlouhé době zase jel jeho autobusem (jsem po nemoci, tak jsem nechtěl na kole ofouknout) a byl to tak hluboký zážitek, že jsem zpátky radši šel 7 km pěšky.

Snowboarding? To je něco jako waterboarding…?

23.11. 07:03 jyrki | skóre: 20 | blog: JKR | Prostějov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ne, ale spíš by mě zajímalo, jestli je tu nějaký další magor, který plánuje jezdit v zimě na kole .

Jasně, vythnu "zimála" a už se na to těším, protože jsem taky po nemoci a pár dnů jsem na kole taky neseděl. Mám sice válce a trenažér, ale kolo je kolo

We don't need no education...Asi potřebuješ, použil si dvakrát zápor * Registrovaný uživatel Linux #245559

23.11. 15:23 Jendа | skóre: 55 | blog: Výlevníček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Zimál? To je něco jako speciální zimní kolo?

Snowboarding? To je něco jako waterboarding…?

23.11. 16:22 Dalibor Smolík | skóre: 52 | blog: Postrehy_ze_zivota | 50°5'31.93"N,14°19'35.51"E
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Zimál .. to zní něco jako famfrpál

Moudrost nepřichází vždy s věkem. Někdy věk přichází sám.

23.11. 19:03 jyrki | skóre: 20 | blog: JKR | Prostějov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Silnicka pro podzimni a zimni obdobi...

We don't need no education...Asi potřebuješ, použil si dvakrát zápor * Registrovaný uživatel Linux #245559

23.11. 11:42 jozka | skóre: 15
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Pred par lety jsem jezdil celorocne, ted uz ne. Az na vyjimky to nebylo nic strasneho.

23.11. 14:18 SPM | skóre: 10
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Asi začnu, až mi do mé oblíbené MHD linky nasadí revizory :)))

23.11. 15:21 Jendа | skóre: 55 | blog: Výlevníček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Já jsem si za ty tři měsíce tak odvykl na zpoždění, vynechané spoje, zastávky daleko, tlačenice… že už ani nevím, jestli bych využíval z VHD něco jiného než metro a dálkové autobusy i kdyby to bylo zadarmo .

Snowboarding? To je něco jako waterboarding…?

23.11. 16:14 SPM | skóre: 10
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jak se to veme, já každý den jezdím v nešpičkových hodinách na celkem krátké trase bez přestupu, takže to MHD je poměrně pohodlné a i rychlejší než kolo :) a nebýt slavného výmyslu opencard, tak i tu lítačku mám... nicméně pamatuju si kvality autobusové dopravy, kdy jsem bydlíval v zapadákově u Kladna a potřeboval jsem se ráno dostat do Prahy... Autobusy do zapadákova jezdili tak často, tak přesně a tak dobře v Kladně navazovali, že si člověk na cestu musel buď vyhradit 4 hodiny (za předpokladu, že nepotřeboval být v cíli tak brzo, protože žádné noční spoje nejsou) anebo se ráno sedlo na kolo, dojelo se 7km do Kladna, tam se praštilo s kolem s běželo se na autobus do Prahy :) faktem je, že v zimě na sněhu to člověka po ránu pořádně probralo a rozhodně to bylo rychlejší než místní doprava :D

23.11. 15:43 Jendа | skóre: 55 | blog: Výlevníček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Dneska jsem po dlouhé době zase jel jeho autobusem

Jo a dneska je včera. Psal jsem to v jinou dobu než odeslal. Dneska už jsem jel na kole a šlo to.

Snowboarding? To je něco jako waterboarding…?

23.11. 07:14 jyrki | skóre: 20 | blog: JKR | Prostějov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Ja v zime jezdim rad. Tedy az na vyjimky. Nektera auta jsou zaludne potvory, ktere se na snehu a ledu chovaji velice zakerne. Coz snad neni pripad meho soucasneho vozoveho parku.

Na zimu si vzdycky musim opatrit dost posypoveho materialu, protoze garaz mam utopenou pod urovni domu a vjezd/vyjezd extremne strmy - treba s Barchettou tam vubec nezajedu. Takze posyp je potreba....Ale zase auti z garaze rychleji topi, neni potreba odmetat, rozmrazovat atd.

Hur byva s Barchettou. Ta ma kovove kridlove kliky ktere se vysouvaji stiskem cudliku ze dveri. Tenhle mechanismus zamrza extremne rychle. Takze vetsinou to skonci tak ze se do auta dostavam diky petce s teplou vodou....a pak hlavne jet dost daleko, aby se to dostatecne vytopilo a proschlo...

Vetsinou take byva v zime mensi provoz. Spousta cepicaru a vikendovych jezdcu nevyjizdi vubec.

We don't need no education...Asi potřebuješ, použil si dvakrát zápor * Registrovaný uživatel Linux #245559

23.11. 08:48 Michal Kubeček | skóre: 65 | Luštěnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ale zase auti z garaze rychleji topi, neni potreba odmetat, rozmrazovat atd.

Docela mne překvapilo, jak moc pomůže i pouhá stříška - jediné případy, kdy jsem musel z povrchu auta před jízdou něco odstraňovat, byly ty, kdy sněžilo za tak silného větru, že nasněžilo pod ni. Garáž má v zimě nevýhodu v tom, že vyšší teplota a vlhkost podporují korozi.

23.11. 11:44 jozka | skóre: 15
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Garáž má v zimě nevýhodu v tom, že vyšší teplota a vlhkost podporují korozi.

Pokud neni vytapena, tak nijak moc. Kdyz jsem zmenil bydliste a skodovenka prestala stat na ulici a prestehovala se do garaze, tak uplne pookrala, ve svych osmnacti letech jezdila lip nez v patnacti a koroze se skoro zastavila.

23.11. 16:56 PepaSFI | blog: zlodej_casu
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

ale fuj! s Barchettou jezdit v zimě? Ikdyž jet bez střechy, s vlající šálou, to by asi za ty udivený pohledy stálo. Já mám jen shrnovací vršek střechy, toho si ani nikdo nevšimne, občas ani ten co sedí v autě.

Jediný správný stav mysli je úžas. Jediný správný stav srdce je radost.

23.11. 16:59 Dalibor Smolík | skóre: 52 | blog: Postrehy_ze_zivota | 50°5'31.93"N,14°19'35.51"E
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jet bez střechy s vlající šálou může být nebezpečné. Manželce Sergeje Jesenina, Isadoře Duncan, se šála zapletla do zadního kola vozu a ona se uškrtila. Fuj, hrozná smrt

Moudrost nepřichází vždy s věkem. Někdy věk přichází sám.

23.11. 19:06 jyrki | skóre: 20 | blog: JKR | Prostějov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nechapu lidi co si koupi kabriolet a jezdi se strechou natazenou. Ja jezdim bez strechy i za snezeni Ale nemam tu salu. Nicmene kdyz uz si to zminil a ja si vzpomnel na Belmonda z Policajt nebo rostak, asi si nejakou salu poridim

A nevim jestli by se lidi koukali udivene, spis by si tukali na celo.

We don't need no education...Asi potřebuješ, použil si dvakrát zápor * Registrovaný uživatel Linux #245559

24.11. 21:19 kralyk | skóre: 23 | blog: Untitled
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To si děláš srandu, ty jezdíš v zimě s Barchettou bez střechy? Není ti zima třeba?

Miluju hudbu. Proto ji neposlouchám reprodukovanou.

24.11. 10:15 chachar87 | blog: chacharovo
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

kamos s barchettou resi primrzani tech udelatek na otevirani dveri tim ze na ne da gumku (takou tu typickou gumovou :) ), diky tomu ty udelatka nejsou uplne zadelane a nemusi mackat cudlik

Kdyz nejde o zivot, tak jde o hovno...

24.11. 20:47 jyrki | skóre: 20 | blog: JKR | Prostějov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Diky za tip, vyzkousim.

We don't need no education...Asi potřebuješ, použil si dvakrát zápor * Registrovaný uživatel Linux #245559

23.11. 09:22 kavol | skóre: 27
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

fajn, že zmiňuješ zimní kapalinu, ale co takhle stěrače?

já jsem se pokoušel několikrát měnit, ale vždycky to dopadlo tak, že maximálně po třech měsících už to zase houby stíralo, tak jsem se na to vyprd :-/

máš nějakou vyzkoušenou značku, kde bych měnil maximálně dvakrát do roka (na podzim, po zimě) (a nejlíp samozřejmě kdyby to vydrželo bez výměny roky )?

23.11. 10:08 Dadam | skóre: 7 | blog: dadamovo
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jojo, se stěračema mám obrovské problémy taky... Pět roků staré sklo, na kterém jsou proti světle vidět stopy po stěračích. Když to navlhne tak to vůbec nestírá, zkoušel jsem nové stěrače (nějaké s uhlíkovou povrchovou úpravou), novou kapalinu do ostřikovačů, tekuté stěrače, vydrbat sklo lihem, pořád nic. Když začnu stírat (asi po půlhodině deště se to zlepší), tak mi po stěračích zůstane tenký film vody, přes který není naprosto nic vidět. Během dvou vteřin zmizí, ale když se stírá hodně...
Tak jsem tam teď nalil 50:50 vodu a lihový čistič (doufám že mi to nerozežere ostřikovače ), napadlo mě že by mohlo být mastné v čerpadle, hadičkách, tryskách atd...

A i B mají svoje výhody a nevýhody. Vyberte si to, co vám vyhovuje víc, a necpěte A tam, kam patří B.

23.11. 13:51 Paja250 | skóre: 4
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Na felicii jsem si koupil tyhle a řádně jsem odmastil čelní sklo perchlorethylenem. Od tý doby (cca 6 měsíců) mám klid. Uvidím, jak dopadnou po zimě.

24.11. 03:01 Dadam | skóre: 7 | blog: dadamovo
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jojo, ty jsou dobrý, ale na stěračích mám trysky ostřikovačů a na tyhle se dát nedají. Minimálně bych si musel něco zbastlit, ale to bych se bál že to na dálnici uletí...

A i B mají svoje výhody a nevýhody. Vyberte si to, co vám vyhovuje víc, a necpěte A tam, kam patří B.

23.11. 16:48 PepaSFI | blog: zlodej_casu
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

mohl se ti na sklo dostat silikonový olej, třeba z nějaké leštěnky na karoserii nebo z nějakého mastného hadru nebo kdoví jak. Dělá to strašné věci a nejde to odstranit. Před časem se prodával přípravek na odstranění silikonu ale jestli to je k mání nevím. Každopádně líh na to nestačí, možná isopropyl nebo perchlor, možná aceton a pozor na lak. Jinak ke stěračům, mám ten nejlevnější co jsem popadnul někde v obchodě a už je tam asi tři roky. Ale asi kdybych jezdil ve slané špíně našich dálnic a hlavních tahů tak by asi taky vydržel tak jednu sezónu. Tři litry ostřikovače mi taky vydrží dvě zimy, skoro bych řek že nejvíc toho vypotřebuju než objedu Brno cestou na Fénixcon Jinak většinou jezdím po mizerných neudržovaných ale málo frekventovaných silnicích Vysočiny.

Jediný správný stav mysli je úžas. Jediný správný stav srdce je radost.

23.11. 13:40 Zdeněk Burda | skóre: 61 | blog: Zdendův blog | Srch
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Hodně mi pomáhá sklo oškrábat a nedrbat to stěračema. Stačí jednou přejet stěračem po námraze a je to v háji, poškodí se hrana a je na vyhození. Také pravidelně čistím gumičky, stačí je něčím otřít, většinou je čistím když tankuji (cca 2x týdně). Měním stěrače jednou až dvakrát ročně. Používám to co mi prodají v autoservisu, moc neřeším konkrétního výrobce.

-- Nezdar není hanbou, hanbou je strach z pokusu. Zdendova domácí stránka a Blog

23.11. 14:19 gtz | skóre: 24 | blog: merlins | Brno / Brno - Venkov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Také jsem si s tím hrál, protože i když jsem koupil originál nebo BOSCH tak to stejně po pár měsících začalo jako kdyby drhnout. Zkoušel jsem jak silikonové tak i normální gumy a silikon byl o něco lepší, ale o moc zase ne. No a pak jsem narazil na ten "suchý stěrač" nebo jak se to jmenuje. Od té doby mám pokoj, ten vodo-odpudivý sajrajt je celkem hodně dobrá věc. Před zimou jsem to na sklo aplikoval dvakrát a snad to bude v pohodě. dá se použít toto nebo toto

- nejhorší jsou trpaslíci ... Ti Vám vlezou všude

24.11. 00:20 trekker.dk | skóre: 68
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

máš nějakou vyzkoušenou značku, kde bych měnil maximálně dvakrát do roka (na podzim, po zimě) (a nejlíp samozřejmě kdyby to vydrželo bez výměny roky )?

Pokud si dobře vzpomínám, na Renaulta takhle vydržely originál Renault. Stíraly dva roky v pohodě, narozdíl od levných noname šmejdů, co vydržely tři měsíce přesně jak popisuješ. A daly se namontovat i na Avii

Quando omni flunkus moritati

24.11. 11:00 kavol | skóre: 27
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Pokud si dobře vzpomínám, na Renaulta takhle vydržely originál Renault.

no, nápodobně, ale sežeň mi dneska originál na Felicii, když už se pěknejch pár let nevyrábí (a ne, "originální náhradní díly Škoda" fakt nezaručujou stejnou kvalitu, jako když to auto vyjelo nový z fabriky )

24.11. 16:21 trekker.dk | skóre: 68
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

No tohle právě byly originální náhradní díly...

Quando omni flunkus moritati

23.11. 16:49 tsLnox | skóre: 29 | blog: Blog jednoho ukecaného Gentoolemana | Žďár nad Sázavou
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Já ještě sedím všema čtyřma na letních, ale makám jak barevnej, abych koupil zimáky A jak napadne, tak do auta nesednu. Sem připosranej, jeden smyk mi stacil (moje blbost, prselo, ja mel v hajzlu zadni silentbloky a trochu moc rychle sem projel zatacku )

Cesium Francolithic Mixyalibitium Rixy Dixy Doxy Dexy Droxide. Yes! :-)

23.11. 18:49 PepaSFI | blog: zlodej_casu
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

to je chyba! Jak říkají koňáci, když spadneš, hned zas vylez do sedla. Když už víš kde jsi udělal chybu, tak ji prostě příště nedělej. Pouč se z ní, naprav ji ale nevyhýbej se tomu. To by ses za chvíli musel bát chůze po schodech nebo vody v koupelně.

Jediný správný stav mysli je úžas. Jediný správný stav srdce je radost.

24.11. 08:47 tsLnox | skóre: 29 | blog: Blog jednoho ukecaného Gentoolemana | Žďár nad Sázavou
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Aha, špatně napsáno. Samozřejmě se nebudu bát jezdit, ale nesednu dokud nebudu mít zimní Na letních je to o držku

Cesium Francolithic Mixyalibitium Rixy Dixy Doxy Dexy Droxide. Yes! :-)

24.11. 11:35 kavol | skóre: 27
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

což je ovšem taky blbost ...

o držku nejsou letní gumy, o držku je styl jízdy (no a taky setkání s kokotama za volantem okolo :-/ )

vloni nás zastihla zima když jsme byli za příbuzenstvem ve Viničným, po cestě tam bylo celkem teplo, takže jsem neměl přezuto, přes víkend klesla teplota a na cestu zpátky akorát začlo sněžit

idioti z teplé polabské nížiny asi to bílý svinstvo viděli poprvý, takže hned mezi Viničným a Pezinkem jsme potkali bouračku, dvě auta do příkopu kousek před náma, IMHO naprosto bezdůvodně, no a pak jsem nevyměknul a neotočil to do Blavy, nýbrž vzal jsem to přes "horský průsmyk" (sic!) Babu, kde na kopci už ležela souvislá vrstva sněhu, a stejně jsem tam nějaké připosrance(*) ještě předjížděl, aniž bych měl pocit, že nějak riskuju - akorát po cestě nahoru jsem si při výjezdu některých zatáček hrábnul, ale od toho by mi na té břečce zimní gumy nepomohly

(*) na druhou stranu ... pokud si nevěřili, oceňuju, že radši jeli jak s hnojem, než aby skončili jak ti zmínění dva idioti na rovince u Pezinka

naopak zjara tamtéž pod kopcem jsem blbnul na parkovišti, zapadnul jsem ve sněhu, jenom mírňounký sklon, a nepomohla mi ani svěcená voda, totiž ty zimní gumy - řešení bylo brutální, nechat to protáčet, dokud bordel pod koly neodtál a guma nesedla na asfalt, a pak to rozhoupat a rozjet

takže nepodléhej novinářskému bludu, že zimní gumy tě spasí a budou na sněhu držet jak letní na suchu v létě

24.11. 11:50 jozka | skóre: 15
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Zimni gumy nejsou urcite spasa. Pomuzou, ekde se s letnima nerozjede s predokolkou nikdo, ale ve vetsine pripadu staci. Provozoval jsem to takhle na stodvace. Kdyz jsem se stal renckarem, radsi uz je kupuju, ty auta jsou prece jenom o dost tezsi nez skodovenka.

A mala poznamka - nebud prisny na idioty z polabske niziny, asi je rozhodilo, ze jsou na letnich tak daleko od domova

24.11. 16:39 tsLnox | skóre: 29 | blog: Blog jednoho ukecaného Gentoolemana | Žďár nad Sázavou
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

No, opět se budu hájit Nemyslím si, že mě spasí... Ale ty svoje letňáky mám už vcelku sjetý (vzorek tam ještě je a je to rovnoměrný, ale už to je celkem málo) a občas stačí i trošku měkká hlína (ne blato) a už se mydlím... Nespolýhám na zimáky, ale s tím, jak dlouho jezdím (všeho všudy asi tak rok) a tudíž je to i moje první zima (minulá u nás nebyla o ničem ), budu radši riskovat co nejmíň. Takže až budou zimáky, tak pojedu. Spolýhat na ně nebudu, ale budu rád že je mám

Cesium Francolithic Mixyalibitium Rixy Dixy Doxy Dexy Droxide. Yes! :-)

24.11. 16:50 gtz | skóre: 24 | blog: merlins | Brno / Brno - Venkov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Copak loni nebyla zima?

u nás nebyla o ničem

, to myslíš na Ždársku? Párkrát jsem byl v Velké Bíteši a tam sněhu bylo hodně a ždár je co by kamenem dohodil.

- nejhorší jsou trpaslíci ... Ti Vám vlezou všude

24.11. 17:48 PepaSFI | blog: zlodej_casu
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Příloha:

- snih.JPG (314705 bytů)

já teda nevím jak na žďársku ale o pár kilometrů jižněji na velkomeziříčsku jsem si sněhu užil dost. Když si vzpomenu jak jsem musel každý den odpoledne proházet dvůr abych projel ke garáži a ráno většinou zas tak z toho dostávám čmelíky.

Jediný správný stav mysli je úžas. Jediný správný stav srdce je radost.

24.11. 18:08 gtz | skóre: 24 | blog: merlins | Brno / Brno - Venkov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

No mně to nemusíš povídat, bydlím kousek od Rosic a u nás je podobný problém, pluh zde jede jednou za den a pokud jede tak to nahrne všechno k nám. Tím pádem musím odházet všechno co je ve vjezdu, abych se dostal domů. Ráno je prohrnutá pouze státní, u nás je to jen uježděné a někdy dostat se na státní je celkem o hubu.

- nejhorší jsou trpaslíci ... Ti Vám vlezou všude

24.11. 16:58 gtz | skóre: 24 | blog: merlins | Brno / Brno - Venkov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

No občas jezdím za bratrancem do Piestan, párkrát jsem to vzal od nás z Brna po staré přes Senicu a některé ty kopečky jsem projížděl krokem, no ale jel jsem. Nazpět jsem to již valil po dálnici a bylo to v klidu. Kdybych měl tehdy letní gumy, tak se budu někde plácat před kopcem a čekat až roztaje nebo to silničáři posolí :)

Takže zimní jistě

- nejhorší jsou trpaslíci ... Ti Vám vlezou všude

23.11. 19:37 jyrki | skóre: 20 | blog: JKR | Prostějov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tak ja prujezd zatacky smykem naopak preferuju. Nedotacive auto posilam do zatacky pres rucku. Nejhorsi je smyk prednich kol. Jak jde auto do pretacivyho smyku, da se s tim neco delat. Ale jak to neridi, tak rucka a pak uz jen pomodlit...

To povinne prezouvani na zimni je dle meho blbost. Musim rict ze kdyz jsem jezdil Pirelli P5000 Drago, ani jsem nepotreboval zimaky, lepilo to lip nez mnohe zimni pneu....

We don't need no education...Asi potřebuješ, použil si dvakrát zápor * Registrovaný uživatel Linux #245559

24.11. 00:23 trekker.dk | skóre: 68
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To povinne prezouvani na zimni je dle meho blbost. Musim rict ze kdyz jsem jezdil Pirelli P5000 Drago, ani jsem nepotreboval zimaky, lepilo to lip nez mnohe zimni pneu....

Podle nějakého článku, co vyšel na D-F, jsou zimní pneu lepší jenom za nějakých podmínek - IIRC na náledí, jinak ne. A třeba na břečce je to jedno.

Quando omni flunkus moritati

24.11. 00:39 M-train
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Podle nějakého článku, co vyšel na D-F, jsou zimní pneu lepší jenom za nějakých podmínek

Nemáš nějakej odkaz, kde se o tom da precist? Taky jsem to slyšel, že taková ta automatická výměna na zimní, když je kolem nuly, je ještě horší, než zůstat na letních.

Pochopitelně si tím zdůvodňuju moje ježdění na letních, i když jsem často na lyžích na horách (možná jsem trochu zpychnul tréninkem a dlouhodobým pobytem na horách)

24.11. 08:44 gtz | skóre: 24 | blog: merlins | Brno / Brno - Venkov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

myslím, že je to tento článek

- nejhorší jsou trpaslíci ... Ti Vám vlezou všude

24.11. 17:31 M-train
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

dik za odkaz, clanek jsem si precet, tu studii uz ne. Popravdě jsem z toho moc nezmoudřel. Pořád si myslím, že automatické přezouvání v listopadu na zimní je blbost. I když já jsem lempl, a mám jen variantu letní nebo letní s řetězy

24.11. 18:04 gtz | skóre: 24 | blog: merlins | Brno / Brno - Venkov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

pak jsou tam ještě tyto dva [1][2], oba jsou slušné :)

- nejhorší jsou trpaslíci ... Ti Vám vlezou všude

24.11. 18:26 M-train
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tak v tý dvojce jsem se chytil se svou filozofií - letní a naučit se nasazovat řetězy. Což jsem dal manželce jako studijní povinnost a před každou zimní cestou si musí opakovat.

24.11. 18:47 gtz | skóre: 24 | blog: merlins | Brno / Brno - Venkov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nejde vůbec o gumy, jde spíše o to jakou brzdou dráhu urazíš na letní gumě když budeš muset brzdit. A letní guma na břečce a sněhu i ve městech je prostě "pain". A chodci v zimě si stále myslí, že zastavíme stejně rychle jako v létě. Bude stačit malý kopeček budeš se klouzat a budeš mít problém zastavit. Do kopce no nějak se tam člověk dohrabe, ale horší jsou kopce dolů. Měl jsem auto v servisu a měnit jsem měl až za týden a on napadl sníh a jel jsem na letních domů jako připosratý, auto klouzalo smýkalo se sem a tam a měl jsem štěstí, že večer nebyl provoz. No a když narazíš na kostky :) jaké jsou u nás tak Ti nepomůže ani svěcená.

- nejhorší jsou trpaslíci ... Ti Vám vlezou všude

24.11. 00:48 Michal Kubeček | skóre: 65 | Luštěnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Většina testů, které jsem po webu, v televizi nebo v časopisech viděl, tvrdila spíš opak: tj. že zimní pneumatiky mají oproti letním navrch hlavně na sněhu, břečce a mokré silnici (při nižších teplotách), ale na ledě je to prašť jak uhoď, tam stejně klouže všechno (kromě řetězů nebo hřebíků).

24.11. 01:25 trekker.dk | skóre: 68
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Přiznám se, že osobně to vyzoušené nemám. V opravdu zimních podmínkách - na uježděném sněhu - jsem jel jenom jednou na nějakých univerzálech. Bylo to v noci, na cestách mezi vesnicema, takže jsem raši nic neriskoval a do zatáček čtyřicet a míň. (Silně pochybuju, že bych v tý hodině sehnal někoho, kdo by mě tahal z příkopu.)

Neklouzalo mi to, ale při jaké rychlosti na jaké pneu bych se už utrh, to fakt nemám tušení.

Quando omni flunkus moritati

24.11. 07:01 jyrki | skóre: 20 | blog: JKR | Prostějov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Presne tak, na lede bud retezy nebo hreby, ktere jsou u nas ale zakazane. Na snehu a brecce jsou obecne lepsi zimni pneu, ale vim ze treba celorocni gumy Good Year vsechny zimaky porazily! A ad ty Pirelli P5000 Drago, moc letnich co lepi skvele i v zime neni, jen mi pripada absurdni, ze bych dostal na nekterych silnicich pokuty za skvele gumy co lepily vic nez nejake dvou-trihvezdickove zimni pneu. Jinak jsem mel pocit ze tem Dragum nesedel moc pisek. Na pisku to bylo jak na lede...

We don't need no education...Asi potřebuješ, použil si dvakrát zápor * Registrovaný uživatel Linux #245559

24.11. 18:50 gtz | skóre: 24 | blog: merlins | Brno / Brno - Venkov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Na ledu je problém i s ABS, které se snaží stále s autem něco udělat. Najedeš na led, jedna strana je na asfaltu druhá na ledě a už se kloužeš :)

- nejhorší jsou trpaslíci ... Ti Vám vlezou všude

24.11. 00:27 trekker.dk | skóre: 68
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Zvenku i zevnitř a ošetřit karoserii nějakou tou leštěnkou.

Zvenku spíš sádlem, aby ti to nesežrala sůl. Kvůli pitomcům, co na náledí jezdí jako v létě na suché silnici sypeme na zem víc soli než Švédové... (nebo kterej z těch severskejch států)

Nastartovat, pustit topení a čekat až to povolí.

Z toho za studena padají saze po lopatách a nezáleží na tom jak moc to je moderní. Klidně to nechte minutu nebo dvě na volnoběh klapat.

Televizní dopravní odborníci doporučují: oškrábat, nastartovat, odjet. Stát na místě a čekat, až se to ohřeje, je špatně. No nekecám, fakt to tam někdo říkal.

Na druhou stranu nemusí se člověk řídit kdejakou kravinou, kterou viděl v televizi.

A co když vůbec nenastartujeme? Kapacita akumulátoru mrazem klesá, olej v motoru je ztuhlý.

Měli jsme auto, které v zimě startovalo jedna báseň, klidně i v mínus dvaceti. Jo zato v létě, to bylo natřikrát a víc. Čím teplejc, tím horší. Holt starší ročník.

Při připojování kabelů je nutné zabránit zkratu, akumulátor dokáže dát stovky ampér a zapálit cokoliv.

V tomhle případě bych se nebál použít slovo roztavit.

Jo a pozor na startovací kabely TESCO-style. Průměr 10mm, z toho 9 je bužírka, jsou na jedno použití, během kterého se zapečou do izolace.

Quando omni flunkus moritati

24.11. 00:45 Michal Kubeček | skóre: 65 | Luštěnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Kvůli pitomcům, co na náledí jezdí jako v létě na suché silnici sypeme na zem víc soli než Švédové... (nebo kterej z těch severskejch států)

To bych za moc překvapivé nepovažoval - od nějakých -7°C dolů je sůl stejně k ničemu.

Televizní dopravní odborníci doporučují: oškrábat, nastartovat, odjet. Stát na místě a čekat, až se to ohřeje, je špatně. No nekecám, fakt to tam někdo říkal.

Zní to celkem rozumně, opatrná jízda asi bude studenému motoru svědčit víc než volnoběh. Na druhou stranu, u mne bývá ve větších mrazech problém hlavně s namrzáním čelního skla zevnitř, takže dokud topení nezačne aspoň trochu hřát, jet se stejně nedá. Aspoň u Escorta to tak bývalo, s Focusem jsem zatím neměl příležitost to vyzkoušet.

Jo a pozor na startovací kabely TESCO-style. Průměr 10mm, z toho 9 je bužírka, jsou na jedno použití, během kterého se zapečou do izolace.

Mně se zase jednou podařilo koupit takové, kde byly jedny "kleštičky" připevněny ke kabelu tak tvůrčím způsobem, že tam vůbec nebyl kontakt. Ne že by tam byl velký odpor, prostě to vůbec nevedlo. Bohužel jsem byl příliš důvěřivý a přišel na to až při prvním pokusu o použití. :-(

24.11. 01:17 trekker.dk | skóre: 68
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Mně se zase jednou podařilo koupit takové, kde byly jedny "kleštičky" připevněny ke kabelu tak tvůrčím způsobem, že tam vůbec nebyl kontakt.

Svorky na těch kabelech byly kupodivu OK, asi výrobce nenapadlo, jak to ošidit, aby to nebylo na první pohled poznat. Takže nakonec made in udělej si sám - kabely zahodit, koupit svářecí (průměr stejný, ale tentokrát měl 9mm kov), přiletovat; pokud vím, fungují spolehlivě dodnes.

Quando omni flunkus moritati

24.11. 06:55 jozka | skóre: 15
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

u mne bývá ve větších mrazech problém hlavně s namrzáním čelního skla zevnitř

Tohle jsem u meho auta resil klmatizaci (plnej ceres na sklo). A dockal jsem se. Sklo po dvou mesicich prasklo Ani se nedivim, zvenci minus deset, na skle na druhy strane plus ctyricet...

24.11. 07:11 Michal Kubeček | skóre: 65 | Luštěnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Přínos klimatizace je hlavně v tom, že fouká suchý vzduch, takže ani ve chvíli, kdy je sklo ještě promrzlé, na něm nenamrzá další vzdušná vlhkost. Ale prasknout by od toho sklo nemělo, třeba u Focuse tento postup přímo doporučují a auto dokonce má featuru, že když se pustí teplý vzduch jen na čelní sklo, automaticky se zapne klimatizace.

24.11. 07:24 jozka | skóre: 15
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ale prasknout by od toho sklo nemělo

Taky jsem si myslel, ale ruplo to po cele sirce presne v miste, kde na nej u spodniho okraje jde vzduch. A pri ranni jizde v mrazu. Ted uz se mi to nestane, ani kdybych na nej sel s plamenometem. Pripojistil jsem si ho

24.11. 07:10 jyrki | skóre: 20 | blog: JKR | Prostějov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Na druhou stranu, u mne bývá ve větších mrazech problém hlavně s namrzáním čelního skla zevnitř, takže dokud topení nezačne aspoň trochu hřát, jet se stejně nedá. Aspoň u Escorta to tak bývalo, s Focusem jsem zatím neměl příležitost to vyzkoušet.

Jezdis spis kratke trate ne? Tohle se mi stavalo prave u kratkych trati, kdy se auto neprohralo a vnitrni vlhkost nestacila vyschnout. Auto jsem pak treba na vikend zaviral do garaze (otcovi, kdyz jsem ji jeste sam nemel). Moderni auta s klimoskou maji tlacitko rozmrazovani zadniho a vedle predniho okna, kdy pusti na okno max tepleho vzduchu. Nicmene bych to resil tak ze si na tydenni velky nakup zajedu do vzdalenejsiho mesta, at se to auto taky poradne vytopi...

We don't need no education...Asi potřebuješ, použil si dvakrát zápor * Registrovaný uživatel Linux #245559

24.11. 07:14 Michal Kubeček | skóre: 65 | Luštěnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Záleží na tom, co se považuje za krátké. Většina je buď do Boleslavi (kolem 20 km) nebo do Prahy (45-60 km).

24.11. 16:05 PepaSFI | blog: zlodej_casu
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

přesně tak, to je problém vlhkosti. Proti té zvenku se dá bránit tou klimatizací. Paradoxně spolu s topením zapnout i chlazení což se u některých aut děje automaticky. To bude asi i tenhle případ. Jde o to že vzdušná vlhkost nasávaná do auta se vysráží na chlazeném výměníku klimatizační jednotky a do auta jde sušší vzduch. Druhý problém je vlhkost ze sněhu který se do auta natahá na botách. My co máme auta s chudou výbavou jsme trošku ve výhodě. Podlaha je gumová a na ní obyčejné textilní koberce. Když jsou hodně nacucané tak je vyndám, vymlátím z nich o plot smetí, případně properu hadicí a pověsím do sklepa na potrubí aby uschly. Podlahu utřu hadrem a je sucho. Auta co mají podlahu textilní vyschnou až v létě Brácha si do Citroena koupil takové levné univerzální gumáče. Má to dokola vysoký okraj a takové dost hluboké vroubkování takže se voda z bot na tom zachytí a nenasákne do koberce. No a kdo ráno nasedne a půl dne z toho nevyleze, ten si na podlahu sníh nenatahá.

Jediný správný stav mysli je úžas. Jediný správný stav srdce je radost.

24.11. 06:53 jozka | skóre: 15
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Stát na místě a čekat, až se to ohřeje, je špatně.

Vyslovene spatne asi ne, ale jde o to, ze motor se sice zahreje, ale zbytek je porad stejne ztuhly, takze pokud clovek bude s autem zachazet stejne jako v lete (motor je prece zahratej), moc mu tim neprospeje.

24.11. 10:52 Paja250 | skóre: 4
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

A nejlepší je, že startovací kabely TESCO-style prodává kdejaký prodejce autodílů za cenu klidně 900 Kč (na vlastní oči jsem to viděl). Tady je něco ke startovacím kabelům baumax-quality a návod, jak si vyrobit kvalitní.

24.11. 15:32 PepaSFI | blog: zlodej_casu
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zimní radovánky

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

k tomu ohřívání, neříkám nechat to brblat čtvrt hodiny ale minutu nebo dvě než se chod motoru dostane do jakž takž stabilního režimu. Ono stačí poslouchat motor, například jak dlouho trvá než se natlakují vymezovače ventilů lidově zvané hydroštely, některé motory mají i olejem napínaný rozvodový řetěz. Někdy to trvá až desítky sekund než se to natlakuje a to se v motoru dějí strašné věci. Veškeré to pečlivě vymyšlené časování ventilů si tu chvíli dělá co chce, motor klepe, kulhá a třese se. A samozřejmě v tu chvíli nikdo nemůže zaručit že je dostatečný přísun oleje na všech mazaných místech. A já si prostě jako člověk s jistým povědomím o strojích nedovedu představit že při tomhle všem budu chtít aby to ještě táhlo ztuhlé převody a váhu auta ve vrstvě sněhu. Mimochodem loni bylo pár případů přeskočených rozvodů u "nesmrtelného" řetězového rozvodu motoru Fabia proto že se nenatlakoval napínač řetězu. Já vím že my uživatelé taliánských motorů máme motorový olej jako posedlost ale prostá strojařská logika velí "kdo maže ten jede" ať si televizní odborníci říkají co chtějí. Minuta běhu bez zátěže při nedostatečném mazání určitě udělá míň škody než když se to zatíží. Nejde ani tak o zahřátí, jde o mazání. k tomu nenastartování, jde o výkon akumulátoru, o to jestli se to roztočí.U dnešního motoru, pokud startér točí ale motor nestartuje, tak to znamená závadu. Vrtochy starých škodovek už nás naštěstí nemusejí zajímat. Můj Trabant mi bez problémů startoval v -25 stupních, a to už baterie nebyla nejlepší. Ten motor neměl žádnou olejovou náplň která by ztuhla a v celém motoru bylo pět pohyblivých součástí.

Jediný správný stav mysli je úžas. Jediný správný stav srdce je radost.

Založit nové vlákno • Nahoru

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Green Lantern (2011) - trailer

LinuxAlt 2010 na téma bezpečnosti – reportáž

Aleš Miklík: Český Internet je už pouze půl roku za tím „světovým“

Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Windows mobile programátor

- Remote Resolution Technician with German and English

- Asistent(ka) obchodního oddělení

- SW developer C/C++/Linux (4037)

- Test Coordinator - 1957

- Analytik SQL

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

Tomáš Pěnička - Tomik

Aktuální zápisy

- Kdyby republika byla nákladové středisko

- Chovatelské úspěchy v akvárku

- Kdyby republika byla firma

- Šnekárium

- Úloha pro chytré hlavičky

?Přístup k archivovaným zápisům za jednotlivé měsíce. Archív

- listopad 2010 (3)

- červenec 2010 (2)

- červen 2010 (1)

- duben 2010 (1)

- březen 2010 (1)

- únor 2010 (3)

?Přístup na osobní hlavní stranu a na hlavní stranu všech blogů. Navigace

- Tomik, hlavní strana

- Tomik, stručný souhrn

- RSS kanál

- Všechny blogy

- Všechny blogy, stručný souhrn

Nej blogů na AbcLinuxu

Nejčtenější za poslední měsíc

- Licenční peklo

- Pohádka skvělých počítačových her z 90tých let

- Černý pátek pro Kindle 3

Nejkomentovanější za poslední měsíc

- Zrůdy a dav

- ..bylo by pro ně lepší, kdyby nebyli poznali svaté přikázání

- Spravedlivý soud, nespravedlivé tresty

AbcLinuxu:/ Blogy / Tomik / Linux / Kdyby republika byla nákladové středisko

Štítky: bezpečnost, dotace, ekonomie, monopol, NAS, osobní, pivo, práce, zákon, zdraví, život

Kdyby republika byla nákladové středisko

22.11. 11:37 | Přečteno: 977× | Linux | poslední úprava: 22.11. 11:39

Již jsem tu psal, co by bylo, kdyby republika byla firma (tady). Toto přirovnání není úplně trefné, protože úkolem státu není vytvářet zisk (naštěstí). Lepší je srovnávat republiku s nákladovým střediskem (dále jen NS). Typické nákladové středisko je část firmy, která přímo nevytváří zisk, ale pomáhá ostatním částem (divizím) k vytváření zisku. Tvoří tak alternativou k outsourcování. K založení NS může mít firma víc důvodů, například pokud více divizí poptává stejný typ služeb, dostane se NS na lepší cenu. Druhým (možná i důležitějším) důvodem je netahat ven z firmy citlivá data. Od NS se čeká, že skončí s nulovým ziskem.

Kdyby republika byla nákladové středisko

Vznik

NS republika je částí velké akciovky. Samotné NS republika (dále jen NSR) tvoří největší část akciovky, pokud jde o obrat a množství zaměstnanců. Všechny akcie jsou firmy jsou vlastněné zaměstnanci rovným dílem. Dříve měla akciovka jednoho majitele, který založil NS, které mělo na starosti správu majetku na základě rozhodnutí majitele. Po zavržení tohoto vlastnického modelu se všechny akcie rozdaly zaměstnancům a ono NS bylo přejmenováno na NS republika. Náplň práce zůstala stejná, jen pravomoci vlastníka si přisvojilo vedení NSR (tomu se říká vláda). Tehdy z toho byli všichni nadšení, a nevěděli, kam to může vést.

Náplň práce

NSR má na starosti definování firemních procesů a předpisů (zákony), vynucuje jejich dodržování (policie, soudy), stará se o vnitřní bezpečnost (policie), o vnější bezpečnost (armáda, i když u nás se ještě nepoštěstilo). Kromě těchto zcela zásadních věcí by se ještě mělo starat o věci, které jedna normální divize nezvládne sama (např. infrastruktura).

Navíc bere NSR na svá bedra mnoho úkolů, které by dělat nemuselo, ale upevňuje tím svou pozici a moc. Na některé věci má NSR dokonce monopol a žádná divize nesmí danou věc poptávat nebo objednat jinde.

NSR (si|všem) komplikuje život tím, že se hrne do věcí, které neumí (podnikání a hospodaření obecně), či které nemůže ovlivnit (stačí si přečíst prvních pár bodů zákona 20/1966 "o péči o zdraví lidu" v aktuálním znění a člověk se bude divit--hlavně tomu, že zákon nebyl kompletně nahrazen, jenom mnohokrát novelizován).

Mezi jinými se NSR zavázalo vyplácet nárokové dotace. Mezi relativně neškodné patří například dotace při krátkodobém výpadku příjmů (podpora v nezaměstnanosti). Mezi sporné patří vyplácení dotací na základě vysokého věku divize (sporný je hlavně způsob výpočtu její výše)-tato dotace byla původně zavedena jako výsluha pro válečné veterány, z nichž se málokdo dožil jejího vyplacení. Jako plýtvání je vnímána dotace pro divize s dlouhodobě záporným hospodářským výsledkem. Jsou dokonce i divize, které nikdy nebyly v zisku, a přesto si díky dotacím docela dobře žijí (a zakládají dceřiné divize, které ovšem taky prodělávají). Za hranicí běžné škodlivosti jsou nenárokové dotace, které bych rozdělil do 2 typů: i) na cokoliv, jen když se kvůli tomu bude muset zřídit úřad (např. www.sfrb.cz nebo www.mmr.cz), ii) na cokoliv, jen když z toho něco kápne (fotovoltaika).

Hospodaření

NSR je financováno z plateb od ostatních divizí. Říká se jim daně, což je ovšem newspeak, správné označení je berně. Klíč pro odvody berní je poměrně složitý, ale dá se říct, že čím víc kdo vydělá, tím větší platí berň. Když má NSR nutkání dělat něco navíc, vydá předpis, založí další oddělení na jeho realizaci a najme další pracovníky (přetáhne z jiných divizí).

I přes vcelku obrovský rozpočet divize, NSR se pořád zadlužuje, ročně spotřebuje kolem 15% nad svůj rozpočet. Důvody jsou hlavně rozmařilé výdaje (ať už z důvodu neznalosti nebo korupce), o příjmech se nedá tvrdit, že by byly malé ani střední (při úrovni poskytovaných služeb).

Poněkud hloupé je to, že vedení NSR odsouhlasí prakticky cokoliv a nenese žádnou osobní odpovědnost, ale všichni se tím musí řídit, takže jedna vláda schválí blbost, ale příští vláda to musí zahrnout do rozpočtu (opět fotovoltaika, ale takových případů je víc, jen nestojí 40 miliard ročně).

Vedení NSR

Vedení NSR je volené. Jelikož všichni zaměstnanci mají stejný počet akcií, mají i stejný hlas při volbě. Volební kandidáti se snaží naslibovat před volbami, co se dá, vyšší platy, levné pivo, vyšší podpory atd. Vzhledem k rozložení inteligence mezi zaměstnanci (Gaussova křivka) jim hodně lidí věří. Zajímavé je, že se nestarají, odkud se na to vezme ("zdroje jsou").

Po zvolení si nová vláda může dělat prakticky co chce, protože nad ní nestojí vlastník, ale jakési abstraktní voličstvo, kterému navíc může poroučet (třeba zvýšit berně). Sice by teoreticky bylo možné svolat mimořádnou valnou hromadu, ale při rozptýlenosti akcií to je skoro nemožné. Navíc vzniká otázka, koho zvolit, aby to nebylo z deště od okap. Viz knihu Douglas Adams: Restaurant na konci vesmíru, kapitola 28: "je známo, že lidé, kteří nejvíc chtějí vládnout, se na to ipso facto nejmíň hodí.".

Něco dalšího?

V diskusi mi napište další postřehy, které v zápisku nejsou.

Hodnocení: 100 %

špatné • dobré

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (1) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

22.11. 12:04 dad
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

nez vsechny tyhle komplikovane konstrukce by bylo prece mnohem jednodussi zastrelit paroubka.

22.11. 13:14 Michal Kubeček | skóre: 65 | Luštěnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Osvědčené řešení: najděte univerzálního viníka a pak už to půjde samo.

22.11. 12:05 fred
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Pěkný, ale chybí tomu konec. Tím bude, že majitel spolu s investory zjistí, že NS je uplně v prdeli a má neschopný vedení volený neschopnejma vyžírkama. Takže prostě zavře krám a půjde jinam. Vyžírkové najednou nebudou mít co žrát, vedení bude mlet kraviny že je potřeba zdanit majitele a investory, ale těm už to bude u koulí, protože už budou dávno někde jinde.

22.11. 12:51 Tomáš Pěnička | skóre: 28 | blog: Tomik
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Problém je, že republika nemá jednoho majitele. Ale je pravda, že když pár lidí s nejziskovějšími firmami zvedne kotvy, tak se to sakra projeví. Ani nemusí zvedat kotvy, stačí, když zavřou firmy a budou si užívat naspořených miliard někde na jachtě.

22.11. 13:29 Michal Vyskočil | skóre: 59 | blog: miblog | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Problém je, že republika nemá jednoho majitele.

Problém je, že ani nejziskovější firmy nemají jednoho majitele.

Ale je pravda, že když pár lidí s nejziskovějšími firmami zvedne kotvy

Pomineme-li, že to není technicky proveditelné, tak jediným následkem bude, že se konkurence pravděpodobně zblázní radostí.

22.11. 13:55 fred
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

tak zrovna na tenhle českej kurník by stačilo, kdyby se už konečně škodovka přestěhovala do rumunska, ukrajiny, ruska a indočíny a tady zavřela krám.

22.11. 13:58 Michal Vyskočil | skóre: 59 | blog: miblog | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

rumunska, ukrajiny, ruska a indočíny a tady zavřela krám.

A tamní "nákladová střediska" to naše převyšují konkrétně v čem?

22.11. 13:29 JS
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

A z ceho si ty miliardy nasporili kdyz jim tu bylo tak spatne?

22.11. 13:37 Tomáš Pěnička | skóre: 28 | blog: Tomik
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Vždycky může být líp, vždycky může být hůř.

22.11. 13:55 Michal Vyskočil | skóre: 59 | blog: miblog | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Není trochu brzo na tautologické výroky?

22.11. 13:56 dad
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

bud aspon jednou v zivoze chlap a postav se problemu celem. Snad nechces bejt jako Smolik, ktereho kdyz nachytaj ze zvani nesmysly, tak to zahraje do autu.

Vim, neni to jednoduche souperit s takhle ocelove logicky myslicimi jedinci jako je JS, ale take to neni hanba si to v takovem pripade priznat.

Udelejte to jako James Bond a reknete: 'ok, mily JS, moje argumentace se zde sesypala jako domek z karet, ale kam bychom to prisli, kdybychom byli vsichni genialni...'.

Uvidite, vubec to tolik neboli a je to navic tak nejak osvobozujici.

22.11. 16:42 Tomáš Pěnička | skóre: 28 | blog: Tomik
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Netrvám na tom, že jsem neomylný. Chtěl jsem poukázat na fakt, že věci jsou v pohybu. Pokud se to hýbe v rozumných mezích, nic převratného se nestane.

Dnešní miliardáři jsou tak čtyřicátníci, v době revoluce jim bylo kolem 20, znali naše prostředí a dokázali toho využít (nebo zneužít?). V zahraničí by tehdy neprorazili, protože to tam tak dobře neznali (+spousta jiných důvodů). Takže se u nás slušně zásobili penězmi a teď je otázka, kdy si řeknou, že mají tolik peněz, že se na všechno můžou vybodnout. Zatím jen stěhují do zahraničí svůj domov, firmy nechávají u nás.

Ad 'kam bychom to prisli, kdybychom byli vsichni genialni...': brilantní odpověď dává Švejk, jen si teď přesně nevybavím kapitolu.

22.11. 18:42 JS
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

(No, kdyz me ted dad tak vychvalil, tak se budu muset snazit, abych se nezmylil. Co nadelam, radeji bych byl za blbce, nakonec je to jen Internet.)

Ja si nejsem jisty, zda na nekom, kdo u nas investuje a jinde spotrebovava, nase republika nakonec neprodelava.

Za prve, neverim te teorii o tom, ze zahranicni investice jsou vzdycky prinos. Investor totiz ocekava, ze ze sve investice vice dostane zpet. Pokud bychom tedy srovnavali situaci, kdy si muzete doma vybudovat ekonomiku svepomoci, a situaci, kdy muzete ziskat zahranicni investice, pak je ta prvni pro domaci zemi lepsi (alternativne se na to da divat tak, ze si zahranicni investor bere "desatek" - casto vic nez 10% - z prace, kterou delaji domaci, a tim hodnotu z te prace vlastne ubira). A pohled do historie mi da za pravdu - vetsina uspesnych zemi vybudovala svoji pozici prave pomoci protekcionismu a postupnych domacich investic. Jiste, pokud jsou v te zemi tak neschopni si vybudovat ekonomiku sami, pak jim to pomoci muze. Ale vetsinou se to rychle nauci, jako se to uci Cinane, a uz nejsou tak levni co byvali.

Za druhe (lepe receno druha strana mince), pri jen zbeznem pohledu na mapu sveta je jasne, ze nejlepe se maji lide tam, kde je nejvetsi spotreba, nikoli vyroba (USA a Cina je obligatni priklad, ale dal treba Thajsko/Malajsie/Filipiny vyrabeji spoustu veci, ale zivotni uroven je mizerna, danove raje nevyrabeji nic a zivotni uroven je vysoka...). Samozrejme, vysokou miru spotreby si musite nejak udrzet, a jak si ji udrzite? Vychovou (predevsim vzdelane) pracovni sily a vytvarenim pracovnich mist. To ale musi delat stat, nelze spolehat na soukrome firmy, protoze staty spolu v tomto souperi take a pokud si zacnete ideologicky myslet, ze to vyresi trh, prohrajete.

23.11. 13:59 pasmen | skóre: 45 | blog: glob | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Když vezmu jen poslední odstavec, tak tam je to řekl bych trochu pomotané... To, že je někde vysoká spotřeba neimplikuje, že se tam mají lidé dobře. Je to přesně naopak: pokud je někde dostatek kapitálu, relativně ve srovnání s množstvím práce na trhu, pak práce je ve srovnání s kapitálem vzácná. To zvyšuje cenu práce na trhu. A to zvyšuje úroveň kupní síli obyvatelstva, tudíž stimuluje poptávku (spotřebu).

23.11. 14:27 JS
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ja jsem nerikal, ze je tam kauzalita, jen, ze je tam korelace (mezi vysokou spotrebou a vysokou zivotni urovni). Samozrejme, je to temer tautologicke tvrzeni. Ale me slo spis o ten kontrast s vyrobou jako takovou.

Jinak mi neni moc jasne, co vlastne tvrdite, a jaky druh kapitalu mate na mysli. Pokud tim myslite penize, ktere je mozne investovat, pak to co rikate neni tak jednoznacne.

23.11. 15:29 pasmen | skóre: 45 | blog: glob | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ano, pod kapitálem rozumím peníze, ktere jsou firmy ochotné na daném trhu práce investovat. Když vezmu jako případ tu Čínu. Pořád ještě tam spousta firem přesouvá výrobu, množství práce na tamním trhu pořád ještě přesahuje množství kapitálu, který se do toho trhu hrne. Čím více se trh sytí (čím více firem tam hrne svůj kapitál), tím více si firmy konkurují, a to začíná tlačit cenu tamní pracovní síli nahoru. A to posiluje životní úroveň té země. To vše ale můžeme zrovna na příkladu Číny pozorovat už teď.

23.11. 20:06 JS
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Hm, zajimave. Jste logicky nekonzistentni:

- V pripade Ciny zvysovani ceny pracovni sily posiluje zivotni uroven.

- V pripade nasi republiky je treba cenu pracovni sily snizit, aby se zivotni uroven posilila.

To co nevysvetlujete je, jakym zpusobem se posiluje ta zivotni uroven. Neboli, jak mi dokazete, ze zivotni uroven, kterou Cina ztrati tim, ze se prodava za nizsi cenu, opet ziska (a vice nez to) na te konkurenci?

24.11. 07:16 pasmen | skóre: 45 | blog: glob | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nevím, kde jsem nekonzistentní, tu druhou větu jsem já nikde neřekl... Nicméně k té otázce. To je přece klasický model nabídky a poptávky. Číňané nabízí na trhu svou práci. Na domacím trhu je po ní ale malá poptávka (způsobená nepřítomností dostatečného kapitálu, o kterém jsem mluvil). Ve chvíli, kdy se jejich práce začne "exportovat" (tzn. jejich práci budou kupovat také jiné země), poptávka po práci bude růst. Což vyvolá růst ceny této práce. Nakonec se poptávka s nabídkou dostanou do tržní rovnováhy. Bude se poptávat více Čínské práce za vyšší cenu. To jistě zvedne úroveň jejich obyvatel. Bohužel toto není fyzikální experiment, jehož výsledky by byly známy okamžitě. Chce to čas, ale minulost ukázala, že to takto funguje.

24.11. 09:38 JS
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Dobre, bude hezke, ze se Cinane budou mit dobre, ale tohle znamena, ze se my budeme mit hur (a proto je otazka, proc bychom meli v takovem systemu participovat). Mozna na me ted vyrukujete s teorii komparativni vyhody, ktera je ovsem nesmyslna.

Zkratka, investori investuji v Cine, protoze je tam ta lidska prace levnejsi. To co rikate je vyhodne pro investory, coz je uzka skupina lidi (a musi ji byt, protoze zkratka nelze vsechny nebo podstatnou cast lidi zivit, aniz by se konala nejaka prace), ale ne pro normalni obyvatelstvo. A dokonce bych mozna rekl, ze investorum vyhovuje socialni nerovnost, protoze ta zpusobuje nerovnost mocenskou a diky nerovnosti se prave bezpracne extrahuji ty penize.

Navic pouzivate ten hloupy ekonomicky model poptavky a nabidky. Hloupy proto, protoze se diva jen na jednu stranu rovnice - zavedeni techto konceptu drzi ekonomickou "vedu" uz asi 100 let zpet. Jak poptavkova, tak nabidkova krivka a i tzv. "trzni rovnovaha" maji zcela prokazatelne konceptualni problemy uz napriklad v situaci, kdy mate 2 produkty a 2 ucastniky trhu. Daleko lepsi je divat se na skutecne toky v tom systemu, protoze to vam umozni pouzit zakony zachovani (viz knizka J.M.Blatt: Dynamic Economic Systems).

24.11. 10:07 pasmen | skóre: 45 | blog: glob | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nevím co je na té teorii nesmyslného, mně přijde vcelku logická. Chápu, že celá věc je složitější, a že nelze separovat nabídku a poptávku po práci od zbytku trhu. Jenže také nevím, proč bychom se my měli mít hůře, když se budou mít Číňané lépe. Sem opět celkem pasuje teorie komparativní výhody o které mluvíš. Pokud nám Číňané "vezmou" práci v nějaké oblasti proto, že jsou zkrátka (do ustanovení rovnováhy) levnější, pak se lidé, kteří o práci přijdou přesunout do oblastí, kde mají komparativní výhodu. A protože si Číňané polepší, budou více spotřebovávat, třeba výrobky, do kterých se přesunuli naše zdroje. Mně to smysl celkem dává. Jinak díky za odkaz na knihu, doufám že někdy zbyde trochu času se na to podívat.

24.11. 15:18 Randy_Sh
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jenže také nevím, proč bychom se my měli mít hůře, když se budou mít Číňané lépe. Sem opět celkem pasuje teorie komparativní výhody o které mluvíš. Pokud nám Číňané "vezmou" práci v nějaké oblasti proto, že jsou zkrátka (do ustanovení rovnováhy) levnější, pak se lidé, kteří o práci přijdou přesunout do oblastí, kde mají komparativní výhodu.

Mám obavy, že tohle nefunguje. Nevidím žádnou oblast, kde bychom měli mít výhodu nad Číňany. Oni jsou proti nám fantasticky levní ve všech oblastech. Čínský dělník, vědec nebo inženýr je výrazně levnější než jeho západní protějšek. Jistě, přesunout vývoj je složitější než výrobu, ale k tomu už také dochází.

24.11. 19:11 pasmen | skóre: 45 | blog: glob | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nevidím žádnou oblast, kde bychom měli mít výhodu nad Číňany. Oni jsou proti nám fantasticky levní ve všech oblastech.

Jenže o tomhle právě komparativní výhoda není. I kdyby měli (jakože s tím se já neztotožňuji) ve všech oblastech absolutní výhodu, tedy byly ve srovnání s námi ve všem lepší a efektivnější, vyplatí se jim specializovat se na ty oblasti, ve které jsou nejlepší (mají ve srovnání s ostatními zeměmi a ostatními oblastmi zájmu největší výhodu) a zbytek dovážet, např. právě od nás.

24.11. 20:05 Randy_Sh
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tuhle teorii znám, ale mám obavu, že v praxi nemusí fungovat, obzvlášť pro Čínu.

24.11. 20:42 pasmen | skóre: 45 | blog: glob | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

A máš k těm obavám nějaký důvod?

24.11. 20:50 Randy_Sh
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ano. Vidím, jak se všechno postupně přesouvá do Číny. Už to dávno není jen pásová výroba. Opravdu nevím, kam to povede.

24.11. 21:27 JS
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tu knihu mi doporucil Steve Keen. Doporucuji tez jeho blog debtdeflation.com a knihu Debunking Economics.

Teorie komparativni vyhody je nonsens, jak uz pise Randy. To mozna plati pro nerostne suroviny (pokud je mate), ale tezko pro lidi, ktere lze vycvicit k cemukoli. Pro energii to take neplati - zeme, ktera ma pristup k levnejsi energii ma jednoznacnou vyhodu (alespon z ekonomickeho hlediska, z politickeho je to diskutabilni).

včera 07:35 pasmen | skóre: 45 | blog: glob | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To mozna plati pro nerostne suroviny (pokud je mate), ale tezko pro lidi, ktere lze vycvicit k cemukoli.

Jenže vycvičit někoho k nečemu stojí čas a peníze. Pokud se nebavíme o rekvalifikace topiče na zedníka, pak to stojí celkem dost peněz. A při velikosti jejich populace... A pokud budou opravdu uvažovat ve svém nejlepším ekonomickém zájmu, pak toto podstupovat nebudou a budou se soustředit opravdu na to, v čem jsou nejlepší a zbytek dovážet. Druhou možností jistě je, nejednat v nejlepším zájmu a využít své absolutní výhody ve velkém rozsahu oblastí. Pak by tu byla možnost pro to, o čem mluvíte.

24.11. 09:50 JS
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ale abych se vratil k te vasi teorii, ktera tvrdi, ze pro prosperitu je podstatny objem investic a nikoli spotreby - jak pomoci te vasi teorie vysvetlite danove raje? Moje je vysvetli snadno - danove raje lakaje bohate jedince a firmy, kteri v tom miste utraceji (tedy spotrebovavaji), a tato spotreba zivi ostatni z toho danoveho raje.

Pointa je rozdil mezi investici a spotrebou. Pri investici ocekavam totez a jeste neco nazpet. Pri spotrebe nikoli. Pokud tedy investuji do zahranicni zeme, ocekavam, ze si nepolepsi (pokud by ta investice nemela nejaky vedlejsi efekt, o kterem mluvi napriklad teorie komparativni vyhody). Naopak, pokud spotrebovavam v zahranicni zemi, tak si tim ona polepsi, protoze mi nemusi nic vracet.

24.11. 10:23 pasmen | skóre: 45 | blog: glob | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Já ale mluvil o spotřebě, o spotřebě levné Čínské práce. Rozdíl mezi nákupem a investicí mi je vcelku zřejmý. Možná jsem se někde výše upsal a napsal investice, v tom případě tam v tomto kontextu být nemělo. Nicméně i tak si myslím, že investice jsou cestou, jak zvednou úroveń místa, kde investuji. Moje motivace pro investici je sice v tom, že mé výnosy převýší v nějakém horizontu příjmy, ale nemusí to znamenat, že tento přebytek půjde na úkor té země, kde investuji. I ta země z toho může mít a bude mít užitek. Pokud např. přesune automobilka několik výrobních linek do Číny, investuje. Práce v Číně je levná, umožní to té automobilce vyrábět s nižšími náklady a prodávat levněji. Na druhou stranu dá lidem té země práci, zaplatí jim potřebnou rekvalifikaci atd. Pořád je to pro firmu ještě výhodné, ale na druhou stranu z toho těží i ta země. Ve chvíli kdy se cena práce v té zemi srovná s okolním světem (jistě až na náklady spojené s tím, že se vyrábí jinde než se poté spotřebovává...), investice tohoto typu do té země téct přestanou, logicky.

24.11. 21:34 JS
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ano, nekdo na Zapade tu levnou Cinskou praci skutecne spotrebovava. Ale to je jen uzka skupina lidi, kteri tam investovali. Zbytek, protoze prisel o praci, spotrebovavat nic nemuze. Proste, je tam druha strana mince.

Pro cilovou zemi jsou zahranicni investice vyhodne jen tehdy, jestlize si nemuze pomoci sama. Coz uznavam casto nemuze, ale stejne tak, casto muze. Neni to proste vselek. Proto rikam, ze je podstatny statni zasah, ktery zpusobi, aby si zeme pomohla sama.

A v podstate jste ted uznal, ze mam pravdu, kdyz rikam, ze prosperita je dana spotrebou a ne investicemi.

včera 07:42 pasmen | skóre: 45 | blog: glob | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Neřekl bych, že s tebou souhlasím, co se poslední části týče. Já si myslím, že ukazatelem prosperity země je, mimo jiné, množství spotřeby jejich vlastních obyvatel. Což je si myslím něco jiného, než máš na mysli ty. Jak jsem to pochopil, podle tebe je rozhodujicí to, jak se v dané zemi spotřebovává, nehledě na to, kdo to spotřebovává. Podle mě musí jít o vlastní obyvatele té země, abychom mohli říct, že prosperuje.

včera 08:22 Randy_Sh
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Já si myslím, že ukazatelem prosperity země je, mimo jiné, množství spotřeby jejich vlastních obyvatel.

Jenže je také potřeba vidět, za co se spotřebovává. Na Západě se jistě pořád žije podstatně lépe než v Číně. Díky dovozu z Číny máme úžasně levné zboží, které vesele spotřebováváme. Ale je tady i odvrácená strana - spotřeba je na dluh a levné čínské zboží znamená zavírání našich podniků. To je jádro problému.

včera 08:58 pasmen | skóre: 45 | blog: glob | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jenže díky tomu, že je zboží levnější, jsme jako spotřebitelé spokojenější. Koukám tedy pouze na cenu, ne kvalitu... To že se spotřebovává na dluh podle mě nijak blízce s dovozem z Číny nesouvisí. A díky tomu, že je toto zboží levnější, jsou ty dlužné částky nižší. O zavírání našich podniků kvůli levnému dovozu, o tom asi nemá cenu se moc bavit. To je nejvíce zakořeněný ochranářský mýtus. A opět to souvisí s teorií komparativní výhody. Zavírají se pouze podniky, které nejsou schopny konkurovat. A lidé ze zavřených podniků najdou uplatnění v oborech, kde máme právě tu komparativní výhodu. Pokud bychom levný dovoz omezili (formou cel nebo kvót), pak budeme nutně držet cenu vysoko, což se zase projeví na zvýšených nákladech výroby navazujících odvětví atd. atd.

včera 09:09 Randy_Sh
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To že se spotřebovává na dluh podle mě nijak blízce s dovozem z Číny nesouvisí.

Přímo asi ne, spíš nepřímo. Státu vypadnou příjmy, protože lidé ztratí práci a místo aby příspívali, tak ze systému naopak čerpají. Proto si stát půjčí, za tyto peníze vytvoří umělá pracovní místa a tím se spirála jen dál roztáčí.

Zavírají se pouze podniky, které nejsou schopny konkurovat.

Samozřejmě je otázka, jestli je možné konkurovat lidem, kteří pracují za zlomek našich mezd.

A lidé ze zavřených podniků najdou uplatnění v oborech, kde máme právě tu komparativní výhodu.

Tohle se v reálu děje? Které obory to jsou?

včera 09:25 pasmen | skóre: 45 | blog: glob | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Na tento případ (podporu v nezaměstnanosti) má stát nějaký rezervní fond, půjčovat by si neměl. Navíc stát žádná umělá pracovní místa nevytváří. Ty vytváří podniky, které ekonomicky rostou v oborech, kde Čína naopak dováží. To už jsem ale psal výše. Žádná spirála se tedy nekoná. Číňané také nebudou pracovat za zlomek naší ceny navždy. Dřív nebo později se díky této vysoké poptávce po jejich práci cena jejich práce zvýší až na úroveň, kdy nebude výhodné kupovat práci tam.

včera 10:01 Randy_Sh
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Na tento případ (podporu v nezaměstnanosti) má stát nějaký rezervní fond, půjčovat by si neměl.

Tento "rezervní fond" je tvořen odvody, které platí zaměstnaní lidé. Když naroste počet nezaměstnaných, tak státu logicky klesnou příjmy a narostou výdaje. Potom může navýšit odvody, nebo si půjčit. Obojí není dobré.

Navíc stát žádná umělá pracovní místa nevytváří.

Naopak, umělá pracovní místa (tedy taková, které ve skutečnosti nejsou potřeba a slouží jen k úřední buzeraci) vytváří právě stát. Firmy občas také, ale stát vede.

Ty vytváří podniky, které ekonomicky rostou v oborech, kde Čína naopak dováží.

Potom nejde o umělá, ale o reálná místa. Hlavní je ovšem otázka, jak dlouho a co bude Čína dovážet. Nyní dováží např. stroje, ale to potrvá jen do doby, než je budou schopni sami vyrobit.

Dřív nebo později se díky této vysoké poptávce po jejich práci cena jejich práce zvýší až na úroveň, kdy nebude výhodné kupovat práci tam.

Otázkou je, kdy se tak stane a co to bude celkově znamenat. Tlak na růst mezd v Číně určitě existuje, na druhé straně je tam pořád dost chudých vesničanů, pro které je otrocká práce v továrně velký pokrok.

včera 10:37 pasmen | skóre: 45 | blog: glob | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ano, a z tohoto fondu budou čerpat ti, kteří jsou nezaměstnaní. Tedy ti, kteří do něj přispívali v době, kdy ještě zaměstnaní byli (plus současně zaměstnaní). Období nedobrovolné nezaměstnanosti je jen překlenovací období, než si někdo najde práci, ať už ve svém původním oboru, nebo rekvalifikaci v jiném. Tedy nepočítá se zde s tím, že by tento rezervní fond byl vyčerpaný a dlouhodobě do něj sypat peníze z dluhu.

Co se týká těch strojů, nejde o to, že by je Čína neuměla vyrobit. Nevyrábí je právě proto, že je to pro ni neefektivní, ne proto, že by to neuměla. Výroba strojů je odvětví kapitálově náročné, to je důvod proč se nevyrabí stroje v Číně. Není to zkrátka efektivní.

Co se týče těch chudých vesničanů, s tím nemůžu souhlasit. Pokud se bude zvyšovat cena práce řekněme Čínského zedníka, pracovník na pásu se nespokojí s tím co má. Ale pohrozí zaměstnavateli, že pokud mu nepřidá, půjde pracovat na stavbu, protože mu lépe zaplatí a rekvalifikace (pokud nějaká) jej nebude stát téměř nic. To povede k růstu mezd i v továrně, zaměstnavatelé budou muset pracovníkům na pásu zaplatit jejich ušlou příležitost.

včera 11:39 Randy_Sh
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tedy nepočítá se zde s tím, že by tento rezervní fond byl vyčerpaný a dlouhodobě do něj sypat peníze z dluhu.

Teoreticky to zní dobře, praxe je jiná. V některých oblastech práce opravdu není, navíc není možné nechat lidi zemřít hlady. I když v některých případech by to asi nebylo od věci.

Co se týká těch strojů, nejde o to, že by je Čína neuměla vyrobit. Nevyrábí je právě proto, že je to pro ni neefektivní, ne proto, že by to neuměla. Výroba strojů je odvětví kapitálově náročné, to je důvod proč se nevyrabí stroje v Číně. Není to zkrátka efektivní.

Podle mě to je pouze otázka času a know-how. Např. výroba elektroniky je také kapitálově náročná a vyžaduje know-how. Čína nic z toho neměla, ale potom západní firmy přesunuly své kapacity do Číny a teď už to Čína má. To se může stát i u výroby strojů.

Co se týče těch chudých vesničanů, s tím nemůžu souhlasit. Pokud se bude zvyšovat cena práce řekněme Čínského zedníka, pracovník na pásu se nespokojí s tím co má. Ale pohrozí zaměstnavateli, že pokud mu nepřidá, půjde pracovat na stavbu, protože mu lépe zaplatí a rekvalifikace (pokud nějaká) jej nebude stát téměř nic. To povede k růstu mezd i v továrně, zaměstnavatelé budou muset pracovníkům na pásu zaplatit jejich ušlou příležitost.

V Číně pořád ještě žije asi miliarda lidí na venkově ve velmi chudých podmínkách. Pro ně je práce (z našeho pohledu otrocká a mizerně placená) v továrně velkým zlepšením. Proto si pracovník na pásu nemůže moc vyskakovat, protože jeho místo rád přijme chudý venkovan.

včera 12:31 pasmen | skóre: 45 | blog: glob | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

A jaká je tedy praxe? Pokud v nějaké oblasti není po práci poptávka, lidé kteří mají o práci zájem přistoupí na rekvalifikaci a přesunou se do oblastí, kde o práci zájem je. Pokud se ale spokojí dlouhodobě s tím, že budou žít na přídavcích, současný systém jim v tom těžko zabrání. Ale toto procento bude relativně malé, řekl bych. Ten kdo musí zaopatřovat i někoho jiného než sám sebe určitě bude mít snahu pracovat...

Jak říkám, to že někdo něco vyrábí nebo dováží, záleží na tom, co je pro něj efektivnější. Já také umím vypěstovat bramboru, a přesto se tím neživím a ani pro svou potřebu je nepěstuji. Vyšlo by mě to totiž mnohem dráž, než když si ji jednoduše koupím v obchodě. Až to pro mě bude stejně efektivní, pak možná začnu pěstovat brambory. Ale to se asi nestane...

Jak říkám, pokud bude pro pracovníka na pásu možnost jít pracovat jinam za větší peníz (obecně někam, kde bude mít z práce větší uspokojení), pak si vyskakovat bude. Ale to už jsem psal.

včera 19:46 Randy_Sh
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jak říkám, to že někdo něco vyrábí nebo dováží, záleží na tom, co je pro něj efektivnější. Já také umím vypěstovat bramboru, a přesto se tím neživím a ani pro svou potřebu je nepěstuji. Vyšlo by mě to totiž mnohem dráž, než když si ji jednoduše koupím v obchodě. Až to pro mě bude stejně efektivní, pak možná začnu pěstovat brambory. Ale to se asi nestane...

Tohle platí pro jednotlivé lidi. Já si také brambory koupím, na jejich pěstování nemám čas ani chuť a ve své profesi si na ně v pohodě vydělám. Jenže v Číně žije 1,3 miliardy lidí. Někteří z nich se specializují na brambory, jiní na výrobu textilu a další se časem mohou specializovat na výrobu strojů, které momentálně dovážejí z Německa.

Jak říkám, pokud bude pro pracovníka na pásu možnost jít pracovat jinam za větší peníz (obecně někam, kde bude mít z práce větší uspokojení), pak si vyskakovat bude. Ale to už jsem psal.

S tím souhlasím a k tomu v Číně začíná docházet. Jen je potřeba vzít v úvahu, že tento proces je brzděn obrovskou zásobárnou chudých venkovanů.

včera 20:50 pasmen | skóre: 45 | blog: glob | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tohle platí pro jakýkoliv ekonomický celek, a tím může být jednotlivec, firma, nebo také celý stát. To, že se někdo na něco specializuje, na tom není nic zvláštního. Ovšem otázkou je, jak znovu říkám, zda je to efektivní a v nejlepším ekonomickém zájmu toho ekonomického celku.

Ten proces, o kterém mluvíme rozhodně není brzděn chudými venkovany. Je brzděn prozatimním nedostatkem lépe placené práce. Což se ovšem začíná měnit. Pokud tam nějaká automobilka (ať zůstanu u příkladu který už jsem tu použil) přesune výrobní linku, bude pro ni asi výhodné nechávat si tam třeba také lakovat karoserie (co já vím). V tom případě bude shánět lakýrníky. Na to není třeba extra vzdělání, a takový šikovný pracovník od pásu by to mohl po lehkém zaučení zvládnout. Přitom je to práce lépe placená. Aby si zaměstnavatel udržel šikovného pracovníka na pásu, bude mu muset přidat na úroveň, kterou by dostal, kdyby odešel. Pokud mu nepřidá, tak třeba odejde dělat lakýrníka. Jistě, ihned jej nahradí ten chudý rolník, ale původní pracovník si polepšil. A o to jde.

včera 16:28 JS
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jak jsem to pochopil, podle tebe je rozhodujicí to, jak se v dané zemi spotřebovává, nehledě na to, kdo to spotřebovává. Podle mě musí jít o vlastní obyvatele té země, abychom mohli říct, že prosperuje.

Hezky priklad jsou prave danove raje. Ty prosperuji prave diky tomu, ze poskytuji sluzby bohatym, co se tam usidlili. Pro ty bohate je to spotreba.

Proste, temer jakakoli spotreba (i od cizincu) v dane zemi znamena, ze ten clovek bude potrebovat sluzby, ktere mu poskytnou lide z te zeme. Proto to vede k prosperite mistnich obyvatel.

včera 10:42 melkors | skóre: 12
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

"... prosperita je dana spotrebou a ne investicemi."

Zajimava domenka, lec si dovolim historicky dolozeny "kontrabeispiel": Spanelsko na pocatku novoveku melo prebyt zlata, takze mohutne nakupovalo - prevazne z Nizozemi a okoli. Ekonomicka prosperita kupodivu byla v Nizozemi, Spanelsko slo pomalu, ale jiste ekonomicky ke dnu. A v okamziku, kdy proud zlata z Noveho sveta vyschl, ...

včera 16:20 JS
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

No, to neni protipriklad, protoze ja tvrdim, ze to zavisi na spotrebe v tom miste, ne na tom, odkud je ten, kdo spotrebovava.

Takze pokud Spanele spotrebovavali zlato, pak to delali v Nizozemi. To v cem je rozdil je, zda jde o spotrebu (kupujete si zbozi za penize, a necekate penize zpet) nebo o investici (cekate pozdeji penize zpet).

Treba USA a Cina. Pokud USA v Cine investuje, pak tim pomaha sobe, protoze ocekava vyssi penezni hodnotu nazpet. Pokud tam spotrebovava (treba tim, ze jim prodava dluhopisy, za ktere nakupuje realne zbozi), pak dost mozna Cinanum pomaha, ale tam pak zalezi na tom, co s temi dluhopisy Cinane udelaji (tedy zda a jakym zpusobem je promeni v realny majetek).

A o to mi take slo na zacatku, kdyz jsem tvrdil, ze onen pan podnikatel, ktery investuje v Cechach a bydli (tedy spotrebovava) na Bahamach, toho nejspis Cesku moc neprinasi. Nevidim duvod proc takove lidi podporovat.

22.11. 18:40 Jan Jilek | skóre: 6 | blog: Strider
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ocelová kapitalistická logika říká, že když někde vydělám vic, jdu tam kde je to výhodnejší, než tady, protože pak předeženu konkurenci díky nižším nákladǔm většimi zisky. Takže by bylo dobry dade uznat, logika JS neni až tak ocelová. Tak se k tomu srabe dade postav jako chlap.

Čas od času jsem sražen k zemi. Ale vždy vstanu a nedovolím nikomu držet mě na zemi.

22.11. 18:46 JS
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

O jake konkurenci, kterou predezenete vetsimi zisky, je tu rec? Konkurence akcionaru odjinud z Fortune 500, kteri si postavili vetsi dum?

Ocelova logika totiz rika, ze kdyz na vas nekdo vydela nejvic ze vsech, tak jste to vy, kdo vydelate nejmin ze vsech.

22.11. 19:13 Jan Jilek | skóre: 6 | blog: Strider
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ať počítam, jak počítám, tak když jako majitel společnosti vydělám pět a přesunu se jinam, kde vydělam deset, tak jaký prodělek? Zřejme máte ocelovou logiku, ale s matematikou tedy tou základní máte potiž.

Čas od času jsem sražen k zemi. Ale vždy vstanu a nedovolím nikomu držet mě na zemi.

22.11. 19:43 JS
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jako majitel ano. Ja ale jasne mluvim o tom, kdyz jste jeji zamestnanec. Pokud se k vam presune spolecnost, ktera nekde predtim na zamestnanci vydelavala 5, a ted bude na zamestnanci (tedy na vas) vydelavat 10, a pritom postup vyroby, pracovni nasazeni ani jine okolnosti se nezmenily, pak si vydelate mene, nez zamestnanec v puvodni zemi. Nebudete tedy z hlediska te puvodni zeme za blba?

22.11. 19:52 Jan Jilek | skóre: 6 | blog: Strider
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

A já jasně mluvim o tom, ze jako majitel. No a to je celý problem. Samozrejmě, že dokud v téhle zemi byly konkurence schopné firmy, což bylo tak pred padesati lety, tak ta ekonomika byla bezva. Diky ctyricetiletemu rozvijeni az k rozvojove zemi, jsme radi ze muzeme byt montovnou a tedy jsme odkazani na ty nadnarodni spolecnosti.

Čas od času jsem sražen k zemi. Ale vždy vstanu a nedovolím nikomu držet mě na zemi.

22.11. 21:26 xkesh | skóre: 46 | blog: eXtempore
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

A já jasně mluvim o tom, ze jako majitel. No a to je celý problem.

Ano, a až tu budou lidi pracovat jen za stravu a ubytování, tak budou majitelé firem ti nejkonkurenčněji bezkonkurenční. K tomu se tudíž musíme dopracovat.

Diky ctyricetiletemu rozvijeni az k rozvojove zemi,

1970-2010, jo, to by odpovídalo.

jsme radi ze muzeme byt montovnou a tedy jsme odkazani na ty nadnarodni spolecnosti.

A nejvíc rádi jsou ti čeští sockoidní kapitalisti, viďte.

Slax - Linux do kapsy

22.11. 21:32 Jan Jilek | skóre: 6 | blog: Strider
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

1948-1989 to odpovídá z rozvinuté země k rozvojové kolonii.

No nemyslím, že bych toužil aby se země , kterou mám rád, do tohodle stavu dostala, ale bohužel, co máme nabídnout? Když jsme promarnili 40 let komunistickým expoerimentem, který dokázal, že na konci tohoto experimentu byla země vydrancovaná, inteligence v emigraci a co tu zbylo nebylo konkurence schopné. To si můžeme tisíckrát přát abychom nebyli mobtovnou, ale dvacet let na nápravu je málo.

Čas od času jsem sražen k zemi. Ale vždy vstanu a nedovolím nikomu držet mě na zemi.

22.11. 21:35 xkesh | skóre: 46 | blog: eXtempore
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

ale dvacet let na nápravu je málo.

Zvlášť když se žádná náprava nekoná.

Slax - Linux do kapsy

22.11. 21:46 Jan Jilek | skóre: 6 | blog: Strider
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

No já myslím, že je to pořád o sto procent lepší než v roce 1989, přes všechny zlodějny a tunely, holt asi bysme to museli dát zase soudruhům do ruky abychm viděli, kam s e dá dojít.

Čas od času jsem sražen k zemi. Ale vždy vstanu a nedovolím nikomu držet mě na zemi.

23.11. 07:52 xkesh | skóre: 46 | blog: eXtempore
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

holt asi bysme to museli dát zase soudruhům do ruky

Nějak jste zaspal dobu. Anebo předběhl. Protože soudruzi to z ruky rozhodně nedostali.

Slax - Linux do kapsy

23.11. 12:12 Anonymous
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Protože soudruzi to z ruky rozhodně nedostali.

Tenhle prvobytně pospolný kapitalista je spokojen s drobky, které mu jeho soudruzi blahosklonně nasypou. Zcela ideální volič pro tuhle nafoukanou kastu, ať jsou modrý, černý nebo oranžový - stejně pečou kšefty spolu a z takovejch joudů maj celej rok prdel, s výjimkou volebního dne.

23.11. 12:42 dad
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

nojo, ale joudove to maji jednodussi, protoze nemusi myslet komplexne (protoze neni cim) a tim maji vice jasno a netrapi je nejaka nejistota, jestli to co delaji je OK.

Zcela intuitivne se takovi lide nam normalne myslicim mohou smat, protoze vi, ze ani my nemame jednoducha reseni. To samozrejme nemluvim o bezhohlednych lidech jako je Jilek, takovi se pohodlne vezou v kazdem systemu. Otazkou je, co delat? Ja volam uz leta po solidarite mensich skupin, ale do toho stale nikdo nechce jit. Proc?

24.11. 11:43 M-train
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

nemluvim o bezhohlednych lidech jako je Jilek, takovi se pohodlne vezou v kazdem systemu.Otazkou je, co delat?

Obávám se, že není řešení proti bezohledným egoistům, ti skutečně přežívají v každé době. Ale myslím, že ta solidarita menších skupin v reálu existuje - dá se 'utéct' z takového prostředí do zájmových skupin (sport, kultura a další dobrovolné činnosti), kde se lidi znají, jsou tam, protože chtějí a případné echtyly brzo vytřídí ze dveří.

22.11. 22:54 Martin
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Diky ctyricetiletemu rozvijeni az k rozvojove zemi

Myslím, že za to děkuje současná generace práci vaší generace , nějak moc rychle se zapomíná

22.11. 23:06 Jan Jilek | skóre: 6 | blog: Strider
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Myslím, že za to děkuje současná generace práci vaší generace

Tak uvidíme co předvedete ve svobodných podmínkách.

Čas od času jsem sražen k zemi. Ale vždy vstanu a nedovolím nikomu držet mě na zemi.

23.11. 07:51 xkesh | skóre: 46 | blog: eXtempore
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Myslím, že za to děkuje současná generace práci vaší generace

Tak uvidíme co předvedete ve svobodných podmínkách.

No já myslím, že je to pořád o sto procent lepší než v roce 1989,

Jen počkejte, až bude každý občan kapitalistou. To se to teprve rozjede.

Slax - Linux do kapsy

22.11. 19:19 Tomáš Pěnička | skóre: 28 | blog: Tomik
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Záleží na tom, co děláš. Když hodina Tvé práce vydělá někomu na druhé straně světa řekněme 10 000Kč, kolik z toho můžeš dostat? 500, možná i tisícovku. Když hodina tvé práce vydělá sousedovi stovku, kolik Ti tak může dát? Když nemáš práci a nikdo Tě neodírá, kolik získáš?

22.11. 19:29 Jan Jilek | skóre: 6 | blog: Strider
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Já stale mluvim o tom, že libovolná společnost, pokud dělá libovolnou činnost v jedne zemi a vydelavá 5, pak přejde do jiné a vydělavá deset, pak si jednoduše polepší. Jinak co se mě týče, dělám na sebe a 500 Kč na hodinu je spodní hranice. Blázinec nepočítam, to je pro mne koníček.

Čas od času jsem sražen k zemi. Ale vždy vstanu a nedovolím nikomu držet mě na zemi.

22.11. 23:08 krotitel populismu
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Blázinec nepočítam, to je pro mne koníček.

To nemusíš psát, to je zřejmé. Jenom je škoda, že jsi nezůstal na svým webu, nebo aspoň blogu. Nebo aspoň že sis nepřečetl o ekonomice jinou brožurku, než nějaký paperback ze století zavádění parního stroje. To, co tady (STÁLE) meleš, je skutečně platné v prvobytně pospolné kapitalistické společnosti, a lze to použit tak při provozu trafiky nebo tvý živnosti. Téma bylo otevřeno, a všemi ostatními diskutováno, z makroekonomickýho pohledu.

22.11. 23:35 Jan Jilek | skóre: 6 | blog: Strider
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jenom je škoda, že jsi nezůstal na svým webu, nebo aspoň blogu.

Jestli se ti to nelíbí, pak si mě zablokuj a neotravuj se se mnou. Vážně a kdo tu je makroekonom?

Čas od času jsem sražen k zemi. Ale vždy vstanu a nedovolím nikomu držet mě na zemi.

22.11. 19:40 JS
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To je pravda. Problem je, ze tato uvaha plati v dane zemi pro uzkou vrstvu lidi. Pokud by totiz platila pro vetsinu, pak ti ten soused muze dat vic take. Alternativne receno, rozhodujici pro uzitecnou produkci je material, energie, know-how a lidska prace, ne penize.

Zkratka, fakt, ze na mezinarodnim obchode se da vydelat nic nemeni na tom, co rikam.

22.11. 21:28 xkesh | skóre: 46 | blog: eXtempore
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ocelová kapitalistická logika říká, že když někde vydělám vic, jdu tam kde je to výhodnejší, než tady, protože pak předeženu konkurenci díky nižším nákladǔm většimi zisky.

Takže jdu tam, kde pracují otroci, kterých se můžu po vyčerpání sil s co nejnižšími náklady zbavit. Dohnat a předehnat!

Slax - Linux do kapsy

22.11. 21:34 Jan Jilek | skóre: 6 | blog: Strider
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nebo jdu tam, kam přinesu výdělek a možnost rozvoje, kde žádný rozvoj nebyl.

Čas od času jsem sražen k zemi. Ale vždy vstanu a nedovolím nikomu držet mě na zemi.

22.11. 21:42 xkesh | skóre: 46 | blog: eXtempore
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nebo jdu tam, kam přinesu výdělek a možnost rozvoje, kde žádný rozvoj nebyl.

A co tam, odkud jste odešel? Tam aby zase ten rozvoj klesl aspoň na původní úroveň toho místa, kam jste odešel... abyste se zase mohl vrátit, až tam ten rozvoj přinesete a začne tam být pro vás moc draho. Takhle se budou všechna místa předhánět v tom, kde životní úroveň nejvíc poklesne, aby se tam zase nahrnuli ti nositelé rozvoje. Kapitalista (ne vy, ten skutečný) se bude přesunovat mezi místy, které mezi sebou budou soutěžit v nejlevnější práci a jejichž obyvatelé budou postupně chudnout, aby nechtěli za svou práci tolik. Super vyhlídky, ale holt ocelová logika kapitalismu.

Slax - Linux do kapsy

22.11. 21:47 Jan Jilek | skóre: 6 | blog: Strider
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

ti mělinějaký čas aby se bud vzpamatovali, nebo přijde někdo jiný. To je ocelová logika kapitalismu, jedni odejdou druzí přijdou. Jedna firma skončí, druhá začne.

Čas od času jsem sražen k zemi. Ale vždy vstanu a nedovolím nikomu držet mě na zemi.

23.11. 07:45 xkesh | skóre: 46 | blog: eXtempore
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

ti mělinějaký čas aby se bud vzpamatovali,

Což pro vás znamená co? Zvýšili spotřebu a omezili potřeby? Nechtěli tedy za práci moc peněz, ale o to víc nakupovali produkované zboží?

To je ocelová logika kapitalismu, jedni odejdou druzí přijdou.

Vy tu ocel nějak kalíte. Stalinův odkaz? A kampak asi odejdou, vypaří se? Tato ocelová logika kapitalismu vede jednak k hospodářské migraci: Všechny ty hordy uprchlíků z Afriky, co se snaží dostat do Evropy - a bude hůř - jsou vlastně jen důsledky logiky globalizovaného kapitalismu: jdu tam, kde se budu mít líp. Aneb sežrat, zničit a táhnout dál.

Jedna firma skončí, druhá začne.

Asi byste se měl rozhlídnout kolem sebe, abyste zjistil, že hospodářství už se dávno neodehrává v protekcionistických prakticky městských státech za dob omezené mobility jak kapitálu, tak surovin a pracovních sil, kde kapitalista ještě musel inovovat, aby si udržel místo na slunci v konkurenčním prostředí i když platil dělníkům tak dobře, že bohatli a mohli si tudíž dovolit kupovat jeho produkci (to je taková utopická vize kapitalismu, co přetrvává hlavně v modroobrozencích). Protože ale inovovat není tak jednoduché, tak je namísto inovace hitem dneška snižování nákladů a na prvním místě snižování mezd těm rozežraným zlodějům kapitalistova času a výrobních prostředků: dělníkům (zaměstnancům), a to nejlépe na úroveň nejchudšího ještě použitelného, a to v rámci nikoliv okolí, ale celého světa.

Jedna firma, co platí zaměstnancům dobře, skončí, a začne firma, která bude zaměstnancům platit míň. Ocelová ("stalinská") logika kapitalismu.

Slax - Linux do kapsy

22.11. 13:57 fred
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

pokud nebudem počítat kellnera a pár podobnejch veksláckejch sviní, tak kdože tu má jaký miliardy? i podnikatel s větší firmou by tu miliardu syslyl aspoň deset let...

22.11. 14:12 Vladimír Zima | blog: FREESOFTWARE
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Prachy v systému jsou. Neboj. problém v systému je nerovnováha v kdy na jedné straně se akumuluje majetek do rukou jedinců a na druhé straně množství lidí existují pomalu na hranici chudoby. A řešení bude muset být bohužel globální, protože jinak globální společnosti pod krkem nechytíte...

22.11. 15:29 fred
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

máš pravdu, taky bych socky a ostatní zkurvený parazity, zejména státní zaměstnance, globálně zplynoval.

23.11. 08:33 Vladimír Zima
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

VTF???? O to jsem nepsal a neslouhlasím s tím co píšeš...

23.11. 09:40 Lord Vetinari
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Drzim palce. Dufam ze vstupis do politiky, presadis svoje nazory a zacnes od seba.

23.11. 00:09 vulgární Nick
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

A co kdyby kobliha byla rohlíkem? To jste do této skvělé úvahy započítal?

23.11. 12:46 marcela
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

hele, vulgarni nicku, jestli mas odvahu, tak se mi to samy zeptej face to face.

23.11. 18:27 fred
Rozbalit Rozbalit vše Re: Kdyby republika byla nákladové středisko

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

a ty seš ten rohlík nebo kobliha? asi kobliha, plněná blbostí B-)

Založit nové vlákno • Nahoru

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Green Lantern (2011) - trailer

LinuxAlt 2010 na téma bezpečnosti – reportáž

Aleš Miklík: Český Internet je už pouze půl roku za tím „světovým“

Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Programátor - analytik

- Technical Consultant - Storage

- Test Analytik (40-60 000Kč)

- Pracovník servicedesku IT

- Programátor C (C++) (Embedded systémy)

- Trainee Program - IT

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

=^..^= AmigaPower® - BLB

International Champion Kiar Rex DorTina*PL European Champion Dona Skarabeusz*PL Lillith
DEVON REX CATTERY

Hraju:

MENELGAME

Aktuální zápisy

- Osude mám z tebe strach... .. .

- Trička KERNEL ULTRAS

- Nemam Twitter :D

- Hledá se KERNEL ULTRAS Logistic Manager

- Desky, procesory a overc(l)ocking

?Přístup k archivovaným zápisům za jednotlivé měsíce. Archív

- listopad 2010 (1)

- říjen 2010 (3)

- září 2010 (3)

- srpen 2010 (5)

- červenec 2010 (3)

- červen 2010 (4)

?Seznam mých oblíbených stránek, které pravidelně navštěvuji. Oblíbené stránky

- Fédération Internationale Féline

- Felis Polonia

- S.M.K. Jedynka

- Devon Rex Klub

- Devon Rex top sites ranking

- KERNEL ULTRAS

?Poslední screenshot mého desktopu. Současný desktop

?Přístup na osobní hlavní stranu a na hlavní stranu všech blogů. Navigace

- BLB, hlavní strana

- BLB, stručný souhrn

- RSS kanál

- Všechny blogy

- Všechny blogy, stručný souhrn

Nej blogů na AbcLinuxu

Nejčtenější za poslední měsíc

- Licenční peklo

- Pohádka skvělých počítačových her z 90tých let

- Černý pátek pro Kindle 3

Nejkomentovanější za poslední měsíc

- Zrůdy a dav

- ..bylo by pro ně lepší, kdyby nebyli poznali svaté přikázání

- Spravedlivý soud, nespravedlivé tresty

AbcLinuxu:/ Blogy / BLB / opilecké výjevy / Osude mám z tebe strach... .. .

Štítky: hudba, život

Osude mám z tebe strach... .. .

21.11. 23:12 | Přečteno: 1157× | opilecké výjevy

Osude mám z tebe strach
Tak nech mě už bejt
Zahrál sis se mnou tak co na mě víš
Do země zašláps mě zatlouk jak nejt
Mý slzy neuvidíš

Proč se mám koukat na to, jak se lidi trápěj
Nemaj vůbec nic a celej život jenom dřou
Proč maj jiný paláce a šolich nehoráznej
Sypou se jim peníze a nemusej se hnout
Proč se mám koukat na ty podělaný války
Jak to , že si ňáký lidi dělaj co chtěj
A proč spousta dětí nemá na vánoce dárky
Z čeho má bejt člověk veselej ?

Jsou studený mrazivý tyhle rána
Vracim se domu další den je zabitej
Proč se mi pak diví moje pohodová máma
Že chodim spát skoro denně nalitej.
Pak s nechutí chodim spát a taky vstávám
Jak nejsi někdo s úsměvem tě zametou
Potom najednou přijde další rána
Řekni co mám společnýho s touhle planetou ?

Osude mám z tebe strach
Tak nech mě už bejt
Zahrál sis se mnou tak co na mě víš
Do země zašláps mě zatlouk jak nejt
Mý slzy neuvidíš

Hodnocení: 79 %

špatné • dobré

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (0) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

21.11. 23:35 kotyz | skóre: 6 | blog: kotyzblog | Radnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

první

Technický pokrok šetří váš rozkrok! | Hrdý člen KERNEL ULTRAS. | Vyspíš se až umřeš! | Nemam čas ztrácet čas ...

21.11. 23:46 kotyz | skóre: 6 | blog: kotyzblog | Radnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

myslel sem ze nekdo neco napise a vono nic. to je desna nuda ...

abicko, bav me!

Technický pokrok šetří váš rozkrok! | Hrdý člen KERNEL ULTRAS. | Vyspíš se až umřeš! | Nemam čas ztrácet čas ...

22.11. 00:04 Martin Petr | Třinec/Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Get a life, man...

Té síly díl jsem já, jež, chtíc páchat zlo, vždy dobro vykoná.

22.11. 00:32 kotyz | skóre: 6 | blog: kotyzblog | Radnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

ja mam zivot, ale takhle v nedeli vecer proste neni do ceho pichnout ...

Technický pokrok šetří váš rozkrok! | Hrdý člen KERNEL ULTRAS. | Vyspíš se až umřeš! | Nemam čas ztrácet čas ...

22.11. 07:55 Xerces
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Do čeho a ani do koho, co?

22.11. 09:06 Dalibor Smolík | skóre: 52 | blog: Postrehy_ze_zivota | 50°5'31.93"N,14°19'35.51"E
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Chtělo by to nějaký flejm, co? Špatné počasí, pořád tma, prší. Aspoň na tom abíčku, aby se něco dělo,že?

Moudrost nepřichází vždy s věkem. Někdy věk přichází sám.

22.11. 11:26 kotyz | skóre: 6 | blog: kotyzblog | Radnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

presne!

Technický pokrok šetří váš rozkrok! | Hrdý člen KERNEL ULTRAS. | Vyspíš se až umřeš! | Nemam čas ztrácet čas ...

22.11. 21:17 belisarivs | skóre: 20 | blog: Psychobláboly
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ja mam napad. Navezem se do rity-gabriely.

Pan Jilek se ji zastane a muze si trenovat ty svoje stratydzi, my budeme mit svuj flame a vsichni budeme naramne stastni.

In Soviet Russia shit looks like you.

22.11. 21:22 Chytrex | skóre: 14 | Bohumín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nádherný nápad:D Jen aby se toho někdo ujal:D

Hrdý člen KERNEL ULTRAS .:. define QUESTION ((bb) || !(bb))

21.11. 23:46 rita-gabriela | blog: reklamace
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

"jiní mají paláce"? Amígo,to je klišé A co ten splín?

Jsem tu vlastně omylem, ale jsem tu ráda.

21.11. 23:47 kotyz | skóre: 6 | blog: kotyzblog | Radnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

ja chci taky palace. nebo aspon lahvace. stacil by i malej komentar v diskuzi aby se neco delo ...

Technický pokrok šetří váš rozkrok! | Hrdý člen KERNEL ULTRAS. | Vyspíš se až umřeš! | Nemam čas ztrácet čas ...

21.11. 23:52 rita-gabriela | blog: reklamace
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

tak si ty paláce postav? Třeba Lego je takový inspirativní A nebo z lahváčů? Někdo z toho dělá skleníky

Jsem tu vlastně omylem, ale jsem tu ráda.

22.11. 00:26 krotitel populismu
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

tak si ty paláce postav?

To je příkaz s dotazem? Přiznávám, že nerozumím té poznámce - asi bych měl mít upito nebo zobnuto, pak by to třeba nějaký smysl dávalo. Co vám vadí na té písničce?

21.11. 23:53 M-train
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

No některý texty maj pěkný, v tomhle je docela dobrej vokál kapely. Tak jsi mne vtáhnul na Jútjub a postupně přešel na Visáče. Ti chlapci mě bavěj čím dál víc.

21.11. 23:53 Slayer
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

everytime when metal meets rap it's sucks...

22.11. 07:36 pasmen | skóre: 45 | blog: glob | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Bohužel tohle nemá ani s jedním z těch žánrů vůbec nic společného .-)

22.11. 07:36 Milan Vít | skóre: 23 | blog: about:linux | Orlová
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

A to je psáno v jakém jazyce? Angličtina to totiž není.

„There is no dark side of the Moon really… as a matter of fact it's all dark.“

22.11. 08:14 Slayer
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Netrep...

22.11. 09:08 GeoRW
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

"it is sucks"? alebo "it has sucks"; mozno tam malo byt "it has socks"

22.11. 09:13 Dalibor Smolík | skóre: 52 | blog: Postrehy_ze_zivota | 50°5'31.93"N,14°19'35.51"E
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

It is in Sussex ..

Moudrost nepřichází vždy s věkem. Někdy věk přichází sám.

22.11. 10:11 Modeno
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

it's success....

22.11. 00:24 csabaneblázni
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

rychla posta

22.11. 08:50 mozektevidi | skóre: 7 | blog: mozektevidi
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Jo škwoři jsou dobrý, byl jsem několikrát na koncertě :)

S linuxem teprve začínám! (už půl roku) mozektevidi.net

22.11. 10:40 Bedňa | skóre: 17 | blog: Žumpa | Horňany
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Jako říka klasik, "Je to v piči drahí veriaci"

Táto správa neobsahuje vírusy, pretože nepoužívam MS Windows.

22.11. 11:26 Václav "Darm" Novák | skóre: 17 | blog: Darmovy_kecy | Bechyně / Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

U tvýho blogu bych čekal spíš „Ó Sude mám na tě chuť“

ja se vždycky tak těšim na pátek že se zleju už ve čtvrtek!

22.11. 11:47 Dalibor Smolík | skóre: 52 | blog: Postrehy_ze_zivota | 50°5'31.93"N,14°19'35.51"E
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

God save the Keg ..

Moudrost nepřichází vždy s věkem. Někdy věk přichází sám.

22.11. 13:43 kralyk | skóre: 23 | blog: Untitled
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Miluju hudbu. Proto ji neposlouchám reprodukovanou.

22.11. 11:54 Raduz | skóre: 4
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Jo jo, to mám rád, tyhle chlapáky co probrečí celou písničku, aby pak na konci hrdě prohlašovali že "mý slzy neuvidíš". Mně se ten song celkem líbí, akorát mi vždycky přišel děsně ukňouranej.

22.11. 12:01 otec
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To je tzv. "umělecká licence", asi něco jako když Kabáti přijedou na koncert limuzínou a zpívají "když jsou cesty zavátý tak vemem vidle nebo lopaty" a jako poslední song před odjezdem na VIP párty dají "když se u nás chlapi poperou.."

22.11. 13:04 Marcela* | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

V špinavé ulici na předměstí

bydlel mládenec jménem Jan.

Měl dobré srdce, slabé pěsti

a modrou pracovní zástěru.

Městem se brouzdal k večeru

a ve světel barevném kolotoči

mu narůstaly bolavé oči,

jež všechno skutečně viděly

a do srdce krutě křičely:

Tady jsou paláce, — tady podkroví,

tady jsou sytí, — tady hladoví,

jedni jsou otroci, — druzí diktátoři

a všichni jsou choří.

...

Jan rozpřáhl ruce;

velkou láskou jat

chtěl vše to jak svou milou ohmatat,

...

/Těžká hodina - Balada o snu- Jiří Wolker/

Nejvyšší myšlenka je vždy ta, která obsahuje radost...

22.11. 19:29 =^..^= AmigaPower® | skóre: 25 | blog: BLB | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jiří je rozhodně lepší než Johnnie Možná je to tim, že jsem spíš na poezii, než na tvrdej...

I♥ Kočky, Linux, Pivo, Jointy & Marcela Benešová     KERNEL ULTRAS     devonrex@jabber.ccc.de =^..^=

22.11. 19:31 Dalibor Smolík | skóre: 52 | blog: Postrehy_ze_zivota | 50°5'31.93"N,14°19'35.51"E
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ano, Wolker lepší než Walker

Moudrost nepřichází vždy s věkem. Někdy věk přichází sám.

22.11. 19:34 =^..^= AmigaPower® | skóre: 25 | blog: BLB | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

bystrej jako vždy

I♥ Kočky, Linux, Pivo, Jointy & Marcela Benešová     KERNEL ULTRAS     devonrex@jabber.ccc.de =^..^=

23.11. 21:24 jyrki | skóre: 20 | blog: JKR | Prostějov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

tak ja radsi Johnnyho nez Jiriho. Ale jeste radeji mam irskou nez skotskou...zadnej bullshit, ale Bushmills

We don't need no education...Asi potřebuješ, použil si dvakrát zápor * Registrovaný uživatel Linux #245559

23.11. 21:44 Dalibor Smolík | skóre: 52 | blog: Postrehy_ze_zivota | 50°5'31.93"N,14°19'35.51"E
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Já jsem raději přes Bourbon

Moudrost nepřichází vždy s věkem. Někdy věk přichází sám.

24.11. 14:34 AsciiWolf | skóre: 22 | blog: /var/log/asciiwolf.log | Valašské Meziříčí
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

jsem spíš na poezii, než na tvrdej...

...alkohol?

24.11. 22:17 =^..^= AmigaPower® | skóre: 25 | blog: BLB | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

jj, tvrdej nepiju. (tvrdý drogy taky neberu)

I♥ Kočky, Linux, Pivo, Jointy & Marcela Benešová     KERNEL ULTRAS     devonrex@jabber.ccc.de =^..^=

22.11. 18:19 Honza (Dag) | skóre: 25 | blog: kuk | Radotín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

A co teprve tohle! Pokud v té blogové písni byl odhlen podvratný rovnostářky, levicový osten, tak co tato? To je agitka! Bacha! Teda ne na Johana Sebasiána! Bacha na Hanáka! Tyhle hanáci... :))))))

22.11. 19:33 =^..^= AmigaPower® | skóre: 25 | blog: BLB | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Svět je divnej, jako opilecký vtípek sem o půlnoci zkopíruju nějakej text a nejen, že mi to ještě nikdo neomlátil o držku, že jako co to je za blogovej zápisek, ale ještě mam hodnocení 78%

I♥ Kočky, Linux, Pivo, Jointy & Marcela Benešová     KERNEL ULTRAS     devonrex@jabber.ccc.de =^..^=

22.11. 19:51 xxxs | skóre: 8 | blog: vetvicky
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

mozno ti to naklikali dalsi ozrani.

22.11. 20:08 rita-gabriela | blog: reklamace
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

už jsou tu skoro všichni takový vytrénovaní, jako po nějakém výcviku odolnosti? Práskač zmizel, není čemu se chechtat. Dnešní hlášku z hlavních zpráv na Nově nepočítám "dneska byl v USA vypuštěn tajný satelit ... "

No, já flame těžko rozjedu s povídáním o dnešním po dlouhé době relativně volném dni, a tak by můj komentář byl jen o vaření hovězího guláše, segedínu, vepřového na houbách, a zítra ještě dodělám plněné papriky. A v Ikea mají naprosto úžasný hrnky. Objem cca 0,75 l, a pro členy klubu i s podšálkem stojí 70 Kč, vypadají úžasně, různý barvy, mají i elegantně černý, jinak červený, bílý, modrý, šedý. Dobrý tip na dárek.

Jsem tu vlastně omylem, ale jsem tu ráda.

22.11. 20:30 No. 6
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

napište nějaký blogový zápisek - o vaření nebo Ikee, třeba se bude líbit

22.11. 23:02 Batyx
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

vaření hovězího guláše, segedínu, vepřového na houbách, a zítra ještě dodělám plněné papriky atd..........

Asi jsem trochu nechapavej - pokud si pamatuju, tak vas soucasny partner Jilek napsal, ze jste o 25 mladsi, tj. je vam 35 let. Tak bych se chtel zeptat na dve veci jako nekdo ze stejne generace.

Prvni, to vas opravdu bavi travit cas v kuchyni a posuzovanim kvality nejakych cinskych hrnku (takhle se vzdycky bavila babicka).

Druha, skutecne jste podle sebe v tomto blogu reagovala na nacate tema v blogu i diskuzi - nejste trosku tak mimon (vlastne mimonka, s hackem)?

23.11. 07:56 rita-gabriela | blog: reklamace
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

no, ono vysvětlení je dost jednoduché. Myslím, že je to prokletí psychicky náročné administrativní práce. Není jak vidět výsledky, takové ve smyslu "nově postavený dům". Ona i ta práce pro společenství vlastníků je podobně bezvýsledková, náročná, zodpovědná, různá jednání se táhnou několik měsíců, a výsledek často v nedohlednu a je vždy kompromisem.

A tak když tři hodiny strávím v kuchyni, a je výsledek nejen že je vidět, ale i voní, chutná, je taková práce úžasný relax. A to samé radovat se z nového kousku do domácnosti, drobnosti, co zahřeje tím, že je příjemná, nová, účelná.

Jinak větě, jestli jsem reagovala "podle sebe" nerozumím?

Jsem tu vlastně omylem, ale jsem tu ráda.

23.11. 08:29 Honza (Dag) | skóre: 25 | blog: kuk | Radotín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Závidím. Pro mne je představa nákupu v IKEA v arousal někde mezi čištěním zubních kanálků, vypňování dotazníku z finančáku a čištěním značně použitého wc. Tak na relax musím do lesa se psem, nebo si vykecávat mozek. Už ani ten alkohol nepomáhá, dvě piva a místo euforie usnu a je mi zle.

Vařit... když na tom mi také vadí, že není výsledek. Sní se to, projde trávícím traktem a... vlastně je výsledek, ale...

Závidím, kdyby mi tohle odreagovávalo, to by bylo fajne.

23.11. 09:41 Dalibor Smolík | skóre: 52 | blog: Postrehy_ze_zivota | 50°5'31.93"N,14°19'35.51"E
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Plně s tebou sdílím tvé pocity Nakupování nesnáším, ale uznávám, že je někdy nutné .. Asi stárnu, ale pro mě je odpočinek také procházka se psem. Ten nikdy nezklame. Zejména, když je krásně a člověk se může dívat na krásy přírody, zejména pokud mají minisukně.

Moudrost nepřichází vždy s věkem. Někdy věk přichází sám.

23.11. 12:59 belisarivs | skóre: 20 | blog: Psychobláboly
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

A sakra. Mne je 27 a kdyz jsem z Prahy prijel k rodicum na Moravu, zmizel jsem na par hodin do lesa. Je to se mnou horsi nez jsem myslel. Nebo me serou kvanta lidi vsude.

In Soviet Russia shit looks like you.

23.11. 09:44 Marcela* | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ono udělat někomu radost dobrým jídlem, naplněním bříška, či nákupem pořádného hrnku, může taky přispět k vlastní radosti .

Mne zaujala ta ´dietní´ masitá sestava o třech chodech .

Nejvyšší myšlenka je vždy ta, která obsahuje radost...

23.11. 22:40 =^..^= AmigaPower® | skóre: 25 | blog: BLB | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ono udělat někomu radost dobrým jídlem, naplněním bříška...

...čerstvě načepovaným Kozlíkem desítkou

I♥ Kočky, Linux, Pivo, Jointy & Marcela Benešová     KERNEL ULTRAS     devonrex@jabber.ccc.de =^..^=

23.11. 23:14 kotyz | skóre: 6 | blog: kotyzblog | Radnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

jooo, kozla sem. dostal sem zizen

Technický pokrok šetří váš rozkrok! | Hrdý člen KERNEL ULTRAS. | Vyspíš se až umřeš! | Nemam čas ztrácet čas ...

24.11. 10:53 Bedňa | skóre: 17 | blog: Žumpa | Horňany
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Na Slovensku vyrába Kozla, Šariš v licencií a nestojí to za moc.

"Šariš, škvŕn a špiny sa zbavíš"

Táto správa neobsahuje vírusy, pretože nepoužívam MS Windows.

24.11. 11:51 kralyk | skóre: 23 | blog: Untitled
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Potvrzuju.
Když slovenské pivo, tak Zlatý bažant.

Miluju hudbu. Proto ji neposlouchám reprodukovanou.

24.11. 11:52 kotyz | skóre: 6 | blog: kotyzblog | Radnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

u nas ho vari prazdroj takze je to v oukeju

Technický pokrok šetří váš rozkrok! | Hrdý člen KERNEL ULTRAS. | Vyspíš se až umřeš! | Nemam čas ztrácet čas ...

24.11. 13:22 Marcela* | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Aby vám pánové z toho kozla nenarostly rohy, bradka a kopýtka. Pak byste vypadali jako čertíci. Však Amígovi už myslím bradka raší...

Nejvyšší myšlenka je vždy ta, která obsahuje radost...

24.11. 14:16 Dalibor Smolík | skóre: 52 | blog: Postrehy_ze_zivota | 50°5'31.93"N,14°19'35.51"E
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Vážně? Tak proto já, když piju Zlatopramen, mám zlaté srdce! (nebo zlatou žílu?)

Moudrost nepřichází vždy s věkem. Někdy věk přichází sám.

24.11. 21:44 Marcela* | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Bůhví, jak to bylo s tím Dědem Vševědem /Kde se vzaly ty zlaté vlasy/

Nejvyšší myšlenka je vždy ta, která obsahuje radost...

včera 09:27 Dalibor Smolík | skóre: 52 | blog: Postrehy_ze_zivota | 50°5'31.93"N,14°19'35.51"E
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tak to odpovídá. Alespoň počtu vlasů, co mám na hlavě.

Moudrost nepřichází vždy s věkem. Někdy věk přichází sám.

24.11. 22:16 =^..^= AmigaPower® | skóre: 25 | blog: BLB | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Amígovi už myslím bradka raší...

No pardon, to jenom vypadá, že "raší", protože už mam tolikrát dojebanou bradu, že mi mezi těma jizvama roste tak 5 chlupů, deseti řadama...

I♥ Kočky, Linux, Pivo, Jointy & Marcela Benešová     KERNEL ULTRAS     devonrex@jabber.ccc.de =^..^=

24.11. 22:49 kotyz | skóre: 6 | blog: kotyzblog | Radnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

zivotem poznamenanej ...

Technický pokrok šetří váš rozkrok! | Hrdý člen KERNEL ULTRAS. | Vyspíš se až umřeš! | Nemam čas ztrácet čas ...

24.11. 23:43 =^..^= AmigaPower® | skóre: 25 | blog: BLB | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

...viděls můj FB?

I♥ Kočky, Linux, Pivo, Jointy & Marcela Benešová     KERNEL ULTRAS     devonrex@jabber.ccc.de =^..^=

včera 00:31 kotyz | skóre: 6 | blog: kotyzblog | Radnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

myslis tohle? Každý rok tento den, budu slavit znovunarozeniny. Nejprve jsem několik sekund tančil v rytmu 230 Voltů na lešení ve výšce pěti podlaží a teprve za nějaký tři hodinky na to, se dostavil následný posttraumatický šok a to za volantem, na klikaté a úzké silnici III. třídy.

Technický pokrok šetří váš rozkrok! | Hrdý člen KERNEL ULTRAS. | Vyspíš se až umřeš! | Nemam čas ztrácet čas ...

včera 06:57 =^..^= AmigaPower® | skóre: 25 | blog: BLB | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

jj

I♥ Kočky, Linux, Pivo, Jointy & Marcela Benešová     KERNEL ULTRAS     devonrex@jabber.ccc.de =^..^=

včera 09:27 Dalibor Smolík | skóre: 52 | blog: Postrehy_ze_zivota | 50°5'31.93"N,14°19'35.51"E
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Film Akumulátor I jsi viděl?

Moudrost nepřichází vždy s věkem. Někdy věk přichází sám.

včera 14:24 kotyz | skóre: 6 | blog: kotyzblog | Radnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

predevcirem

to je dobrej for, mate v kapse baterku. sam jsem baterka. plus a minus. zkuste si to ...

Technický pokrok šetří váš rozkrok! | Hrdý člen KERNEL ULTRAS. | Vyspíš se až umřeš! | Nemam čas ztrácet čas ...

včera 09:33 Chytrex | skóre: 14 | Bohumín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Na elektrikáře je moc dobrý tanečník:D (parfráze na film poslední skaut)

Hrdý člen KERNEL ULTRAS .:. define QUESTION ((bb) || !(bb))

22.11. 20:37 kotyz | skóre: 6 | blog: kotyzblog | Radnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

jo, o tajnym satelitu musi vedet celej svet, jinak by nebyl spravne tajnej

Technický pokrok šetří váš rozkrok! | Hrdý člen KERNEL ULTRAS. | Vyspíš se až umřeš! | Nemam čas ztrácet čas ...

22.11. 21:33 Dalibor Smolík | skóre: 52 | blog: Postrehy_ze_zivota | 50°5'31.93"N,14°19'35.51"E
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Zprávy mě zarmoutily a na flame dnes nemám náladu. Ukradli jednu ze soch lidických dětí. Autorku soch jsem znal osobně, byl jsem při slavnostním odkrývání pomníku. Nevím, co k tomu dodat. Co jsme to za národ

Moudrost nepřichází vždy s věkem. Někdy věk přichází sám.

22.11. 22:09 kotyz | skóre: 6 | blog: kotyzblog | Radnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

narod opalenejch zlodeju kovu ...

Technický pokrok šetří váš rozkrok! | Hrdý člen KERNEL ULTRAS. | Vyspíš se až umřeš! | Nemam čas ztrácet čas ...

22.11. 23:29 Dalibor Smolík | skóre: 52 | blog: Postrehy_ze_zivota | 50°5'31.93"N,14°19'35.51"E
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

A nejhorší je na tom, že souchu zřejmě ukradl člověk, který neměl nejmenší potuchy o tom, proč ty sochy tam vůbec stojí a co představují... Prostě tam jsou, tak nějakou vezmu do sběru a bude na flašku rumu ...

Moudrost nepřichází vždy s věkem. Někdy věk přichází sám.

23.11. 08:16 Honza (Dag) | skóre: 25 | blog: kuk | Radotín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Mohl jí ukrást také "sběratel", nebo to mohli být náckové. Ale pilní sběrači kovů jsou velmi pravděpobní. Nevím jak to je, ale slyšel jsem, že u nás není žádný tlak na majitele sběren, aby evidentně ukradený materiál hlásili. Pokud je takový zaručený odběr (sběrny a zastavárny), kde se dá ukradený bezpečně prodat... tak se krade.

23.11. 09:44 Dalibor Smolík | skóre: 52 | blog: Postrehy_ze_zivota | 50°5'31.93"N,14°19'35.51"E
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Mohl jí ukrást také "sběratel", nebo to mohli být náckové.
Také mě to napadlo a přiznávám se, že tuhle variantu bych snad spíše přijal. Možná znalec umění (i když zloděj) nebo prostě jen zarytý nepřítel. To se stává. Ale snad nejhorší je motiv - pouhý materiál do sběru. To pak ukazuje, že se mezi námi nepohybují lidé, ale prostá zvířátka ..

Moudrost nepřichází vždy s věkem. Někdy věk přichází sám.

24.11. 09:31 Honza (Dag) | skóre: 25 | blog: kuk | Radotín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Zběř mezi lidmi vždycky bude, na něco takového stačí jedno promile v populaci. Právě by šlo omezit leda tu další zběř, ty co to bez mrknutí oka vykoupí. Na těhle malých zlodějích, tmavých ale také bílých (pod špínou) se živí další, ctihodní pánové a dobří občané. U nás na pražském venkové sbírá šrot a vozí do sběrný taková dvojka, zjevně mentálně retarovaný, k tomu vypitý. Nějaký kulturní rozhled, to asi neleze očekávat.

23.11. 16:09 Chytrex | skóre: 14 | Bohumín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

ti magneti mě už vážně serou..

Hrdý člen KERNEL ULTRAS .:. define QUESTION ((bb) || !(bb))

22.11. 22:29 krotitel populismu
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Práskač zmizel, není čemu se chechtat

Je přeci tolik jiných možností - stačí napsat něco pochvalného o tom úžasně skromným člověku, s obrovským srdcem pro pochopení názoru jiných, co píše tak výborné blogy, které naprosto geniálně popisují jeho vlastní chování. A budete mít flejm, a skvělou aktivní zábavu u počítače se staříkem.

23.11. 08:37 Václav "Darm" Novák | skóre: 17 | blog: Darmovy_kecy | Bechyně / Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To zní dobře :) Na moje čaje tak akorát objem. Teď jenom dohrabat se na ten Čerňák…

ja se vždycky tak těšim na pátek že se zleju už ve čtvrtek!

22.11. 20:27 No. 6
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Lidi tě milujou Amígo! nebo mají rádi aktuální a kvalitní zápisek ze života, protože vyniká mezi Jílkovými kydy(i když poslední blog byl relativně fajn)

22.11. 20:33 houska | skóre: 40 | blog: HW
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

amigo, tyvole, meli jsem o tebe strach ... co kdybys udelal nejakou kravinu?

bez amigy uz by to nebylo abicko ...

23.11. 08:22 otec
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Bez Yetiho uz to neni abicko, bez JPX uz to neni abicko, bez Amigapowera by to nebylo abicko, bez Jilka by to nebylo abicko...v podstate mas pravdu, nebylo by to abicko takove jako je ted, bylo by zas trosku jine. Mne osobne chybi to prvni abicko (tedy tak jak jsem ho poznal ja), se sneznym muzem..

23.11. 08:35 Honza (Dag) | skóre: 25 | blog: kuk | Radotín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

No Yeti je v tomhle výčtu poněkud nepatřičný. Jeho přínos byl zásadní, jeho vědomosti - to jsem stál v pozoru a úctě. Zástupce purismu, exkluzivity. Zbylí jmenovaní, každý jinak, sem přináší zase tu lidovost. Ať už je to dobře nebo špatně.

Možná byl Yeti i bystrý sociolog, odešel ve chvíl, kdy se to tady začalo měnit k současnému stavu, který by jeho nárokům opravdu mohl vyhovovat stěží.

22.11. 20:36 kotyz | skóre: 6 | blog: kotyzblog | Radnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

priste v ozralstvi nekopiruj a napis neco vlastniho. treba "mam erekcy" nebo "sem na sracki"

Technický pokrok šetří váš rozkrok! | Hrdý člen KERNEL ULTRAS. | Vyspíš se až umřeš! | Nemam čas ztrácet čas ...

23.11. 08:23 otec
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

22.11. 20:38 Honza (Dag) | skóre: 25 | blog: kuk | Radotín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

My dříve narození ještě pamatujeme Nedělní chvilku poezie. Já to bral takhle. :)))

22.11. 23:43 kotyz | skóre: 6 | blog: kotyzblog | Radnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Ó sude mám v hrdle prach
Já chci se dnes zlejt
Zas mam žízeň jak trám, tak co tak civíš
Za pípu hned vlez a koukej ho nalejt
Střízlivýho mě neuvidíš

ten zbytek se mi uz predelavat nechce ...

Technický pokrok šetří váš rozkrok! | Hrdý člen KERNEL ULTRAS. | Vyspíš se až umřeš! | Nemam čas ztrácet čas ...

23.11. 08:42 Václav "Darm" Novák | skóre: 17 | blog: Darmovy_kecy | Bechyně / Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

trochu ti nevychází rytmus… A dostal jsem chuť na pivo, ty bestie :D

ja se vždycky tak těšim na pátek že se zleju už ve čtvrtek!

24.11. 17:13 the.max | skóre: 41 | blog: Davidovo smetiště | Ústí nad Labem
Rozbalit Rozbalit vše Re: Osude mám z tebe strach... .. .

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

v sobotu budou hrat v Decine

ilegalniwindows.cz | Důrazně varuji před pitím vody! Víte že ryby souloží přímo ve vodě? ...a srát také nechodí na břeh!

Založit nové vlákno • Nahoru

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Green Lantern (2011) - trailer

LinuxAlt 2010 na téma bezpečnosti – reportáž

Aleš Miklík: Český Internet je už pouze půl roku za tím „světovým“

Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Country Manager

- Junior Web Developer - Python

- PROJEKTOVÝ MANAŽER - IT

- SW Analyst - German, Greek, Swedish, Danish

- Software Testing Specialist International R&D Center!

- SENIOR PROGRAMMER/DOMINO PLATFORM

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

Jan Jilek - Strider

Aktuální zápisy

- Pokračování pro zájemce.

- Aplikace co vynechává reklamy

- Pro zájemce III

- Pro zájemce II

- Pro zájemce

?Přístup k archivovaným zápisům za jednotlivé měsíce. Archív

- listopad 2010 (16)

- říjen 2010 (20)

- září 2010 (17)

- srpen 2010 (7)

- červen 2010 (7)

- květen 2010 (31)

?Přístup na osobní hlavní stranu a na hlavní stranu všech blogů. Navigace

- Strider, hlavní strana

- Strider, stručný souhrn

- RSS kanál

- Všechny blogy

- Všechny blogy, stručný souhrn

Nej blogů na AbcLinuxu

Nejčtenější za poslední měsíc

- Licenční peklo

- Pohádka skvělých počítačových her z 90tých let

- Černý pátek pro Kindle 3

Nejkomentovanější za poslední měsíc

- Zrůdy a dav

- ..bylo by pro ně lepší, kdyby nebyli poznali svaté přikázání

- Spravedlivý soud, nespravedlivé tresty

AbcLinuxu:/ Blogy / Strider / Aplikace co vynechává reklamy

Štítky: Klasik, mac, MacBook, problém, psaní

Aplikace co vynechává reklamy

21.11. 17:10 | Přečteno: 834×

Koupil jsem si svého času televizní kartu na Mac EyeTV, musím říct, že jsem dobře udělal. Nebyla drahá, je skladná, mohu jako flashku přenášet z iMaca na Macbook, takže když bych měl zájem mám v podstatě o televizi postaráno kdekoliv. Umí pochopitelně nahrávat i filmy, nebo jiné pořady, akorát mám problém, že nedokáže vynechat reklamy. Slyšel jsem že existuje taková aplikace, tak pokud bude za rozumnou cenu, koupím. Nakonec dnes když se vysílá digitálně, jsou filmy docela v dobré kvalitě.

Dál se bavím psaním svého dalšího seriálu, protože při psaní mě napadají stále a stále nové věci. Už mám napsanou kapitolu, kde se zabývám počátkem zvládání sporů v realném světe, sporů jako je rozvod, spory na pracovišti atd. Tu uveřejním zítra. Ta dnešní dokončuje virtuální spory a pak jak říká klasik Vilda Šejkspír ve svých slavných Sonetech „jedeme dál, močálem bílým, kolem černých skal.”

Jinak pro zájemce, pokračování seriálu je zde: StrategieV

Hodnocení: 25 %

špatné • dobré

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (1) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

21.11. 17:15 pasmen | skóre: 45 | blog: glob | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Vy si zřejmě myslíte, že jste něčím výjimečný... Když tak nad tím přemýšlím, tak vlastně ano, jste. Když pominu vaší výjimečnou tupost a vytrvalost, dědků kteří si vedou v tomhle věku deníček opravdu moc neznám

21.11. 17:23 Jan Jilek | skóre: 6 | blog: Strider
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

vaší výjimečnou tupost a vytrvalost,

zřejmě si vyjimečně tupý a vytrvalý, když mě chceš vychovávat. ú

Čas od času jsem sražen k zemi. Ale vždy vstanu a nedovolím nikomu držet mě na zemi.

21.11. 17:31 kotyz | skóre: 6 | blog: kotyzblog | Radnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

reklamy jdou v pohode vystrihnout treba v avidemuxu (je zadarmo a snad ma i verzi pro os x) a podobnejch programech. nema os x v zakladni vybave taky neco jednoduchyho na strihani videa? o programu co by reklamy vystrihaval automaticky sem nikdy neslysel a neumim si moc dobre predstavit jak by fungovalo rozlisovani co je reklama a co hlavni porad. ono sice pres reklamy zmizi logo stanice, ale pak sou jeste upoutavky na jiny porady a tam uz zase je, takze kdyby to vystrihavani bylo zalozeny na tomhle, tak by to nebylo dokonaly a kus reklam by tam zustal. vystrihnout si to z hotovy nahravky je prace na par minut (ja sice uz nemam tv kartu takze nenaravam, ale obcas si stahnu nejakou nahravku poradu kterej sem v tv prosvihnul z ulozta kde nekdo nechal reklamy a vystrihnu si to sam v avidemuxu, pripadne si v nem muzu nechat i oriznout ty cerny pruhy nahore a dole, ale to uz mi prijde zbytecny navic by se kvuli tomu muselo cely video prekodovat a to by trvalo moc dlouho).

Technický pokrok šetří váš rozkrok! | Hrdý člen KERNEL ULTRAS. | Vyspíš se až umřeš! | Nemam čas ztrácet čas ...

21.11. 17:33 Jan Jilek | skóre: 6 | blog: Strider
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jo jo, díky, to jsem chtěl vědět, stáh sem si v poslední době několik filmu a ono v tom eyeTV ty reklamy jdou posunout, takže je nesleduji, ale je to práce navíc.

Čas od času jsem sražen k zemi. Ale vždy vstanu a nedovolím nikomu držet mě na zemi.

22.11. 20:17 MVR
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Filmy stahujete odkud? Z televize nebo z btjunlie, Pirate Bay, nebo z ceskeho P to P portalu? Z TV nestahuju nic, editovat to je ztrata casu. Z btjunkie, PBay, PtoP stahuju 3 kompletni filmy najednou za 20-30 minut (700mg jeden), za tu pulhodinu prolitnu FB, blogy, zpravy, pak zkontroluju jestli filmy jdou, ulozim na externi hardrive a necham je tam lezet dokud nemam filmu dost na plny disk. Z UTUBE stahuju ceske filmy do Real Player, pak to vypalim z playlistu na CD. Pokud znate jiny, lepsi system, poradte mi.

21.11. 18:35 gtz | skóre: 24 | blog: merlins | Brno / Brno - Venkov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

rozlišení se dá udělat na zvuku, protože skoro všechny stanice mají úroveň zvednutou hodně nahoru. A soft, který toto dělal myslím existoval jako neoficiální plugin pro nějaké recordéry. Pro Windows softy sotva, tam je tato kapitola celkem tabu.

- nejhorší jsou trpaslíci ... Ti Vám vlezou všude

24.11. 09:40 msk | skóre: 26 | blog: msk
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Do mojho topfieldu tusim existuje automaticky orezavac reklam, ktory ich detekuje podla momentu prepnutia typu audia ( z readme som pochopil, ze na zahranicnych hd kanaloch sa vysiela film v dolby a reklamy v stereo ). Vzhladom na nemoznost preniest ale zaznam do pc v rozumnom case ( usb bez dma, 2MBps max ) to neriesim a reklamy pomocou skipIt preskocim na 4-5 stlaceni tlacitka na DO ( 5-10 sec prace s ovladacom).

OT: Inak za tu zvysenu hlasitost reklam by som ich vsetkych nakopal do guli. Na to by mal existovat zakon a tvrde pokuty. Kedysi som cital rozhovor s niekym s tv hovn@, ako plakal ze chudacikovia to nedokazu technicky zabezpecit, pretoze to zavisi na roznych faktoroch ktore nemozu ovplyvnit. Asi este nepocul o kompresoroch a limiteroch ...

21.11. 18:43 hnilkova ryba
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

kotyz,nechci,nebylo to v plánu, ale ty bys měl zacít psát

21.11. 18:58 gtz | skóre: 24 | blog: merlins | Brno / Brno - Venkov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Doplním jen, že pro VDR existoval také nějaký podobný plugin, a řešilo se to tak jak jsem psal, filtrace byla prováděná na zvukové stopě.

Já jsem ty reklamy dával pryč v normálním ffmpegu, akorát, že si člověk musel poznamenat co musím odstřihnout.

ffmpeg -ss 00:25:00 -t 00:50:30 -i soubor -acodec copy -vcodec copy -async 1 výstup

a připadalo mi to i rychlejší

- nejhorší jsou trpaslíci ... Ti Vám vlezou všude

21.11. 19:23 hnilkova ryba
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

no mne by potesilo kdyby zustaly po vystrihnuti reklam programem na vystrihovani reklam diky radnemu nefungovani toho programu jenom ty reklamy a upoutavky ale co me na tom sere je, ze v tom tak rvou, aby je divaci cirou nahodou neprehlidli, pripadne aby se vzbudili,protoze zachrapali u televiznich novin nebo u rodina a ja,jak se ty reklamy stridaji, krasne to houpe, jen jak rikam, nemuselo by to byt nahlas, zas aby ten zvuk uplne nevypad, ale ta se nemeni proboha frekvence ci intenzita,ja uz si to z fyziky nepamatuju, jak vznikaji ty zvukove priboje, ty me vyhodi pokazde z gauce az k stropu, kreteni,ne aby ty reklamy reklamy delali tak, aby se clovek moh vklidu vychrapat, kdyz je unavenej z techto kecu na to abicku, tak kotyz, mas napad, muzes naprogramovat program na vystrihovani tv poradu, beztak jsou na to hnedy a ridky

21.11. 19:34 kotyz | skóre: 6 | blog: kotyzblog | Radnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

ja neumim programovat, to si na spatny adrese. obrat se na jardika a grunta. jardik to naprogramuje (ale budes se muset smirit s tim ze to pojede jen na 64bit systemech) a s gruntem bude konzultovat to teoreticky pozadi kodovani audia a videa ...

Technický pokrok šetří váš rozkrok! | Hrdý člen KERNEL ULTRAS. | Vyspíš se až umřeš! | Nemam čas ztrácet čas ...

21.11. 19:36 Kvakor
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ten problém s ukázkamy by šel odstranit tím, že by se poslední snímek, který určitě ještě není reklama, použil na nalezení začátku normálního vysílání. Stačí prostý rozdíl, napr v dvbcut, který na to osobně používám, je přímo fuknce na zobrazení rozdílu mezi snímky, která je v reálu použitelná ve všech případech, kdy je mezi snímky alespoň nějaká změna. Tím by se zbavilo i ukázek, které se už zobrazují se zapnutým logem, a pokud by se začátek vždy zarovnal na interframe, tak se nemusí ani nic překodovávaT.

21.11. 19:50 kotyz | skóre: 6 | blog: kotyzblog | Radnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

prekodovavat to nemusim ani v tom avidemuxu. strihnu to a hotovo. ale kdyz chci na obraz pouzit nejaky filtry tak uz to nejde. sem si chtel oriznout cerny pruhy nahore a dole, ale to nejde kdyz je video stream nastavenej na copy. tak sem je tam nechal. jinak ten dvbcut vypada pekne, kdybych sam nahraval asi po nem sahnu spis nez po avidemuxu. ale kdyz to mam uz prevedeny do avi tak s tim avidemuxem poridim lip (tam si skocim na posledni intra snimek pred reklamou a prvni po reklame a strihnu to ze to neni ani poznat).

Technický pokrok šetří váš rozkrok! | Hrdý člen KERNEL ULTRAS. | Vyspíš se až umřeš! | Nemam čas ztrácet čas ...

22.11. 00:02 Kvakor
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ano, dvbcut je určený jen na jedinou věc, a to stříhání MPEG2 streamu, buď v klasickém MPEG kontejneru (PES), nebo rovnou v syrovém transportním streamu (TS), jak vyleze z DVB-T karty, a tuhle jedinou věc dělá zatraceně dobře, i když GUI je z pohledu uživatele zvyklého na běžné programy na editaci videa dost spartánské (z mojeho pohledu je to ale jedině dobře). Na cokoliv ostaního je opravdu lepší univerzální Avidemux.

BTW: U Novy/Novy Cinemy je nejlepší stříhat co nejpozději po konci reklamy, protože ten zvukový udělátor, co používají na úpravu hlasitosti zvuku u reklam, má celkem velkou latenci a chvilku mu trvá, než se srovná. Optimální je zkusit napasovat poslední snímek před reklamou, popř. použit ho jako start vrátit se k nejbliššímu I snímku. Naopak Prima/Prima Cool pozdě přehazuje rozlišení mezi 4:3 a 16:9, typicky až na prvním P snímku, i když je před tím několik předchozích snímku, včetně I snímku. Při přejkódovávání je to jedno, enkodéru se poměr vnutí natvrdo, ale pokud se z toho dělá DVD bez překódování, tak to může poplést konverzní program, který si načte chybný poměr ze začátku a zobrazuje pak celý film špatně.

22.11. 00:32 kotyz | skóre: 6 | blog: kotyzblog | Radnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

jo, video je hotova veda. nejakej napad jak u videa stazenyho z youtube (flv kontejner) zmenit pomer stran? bez prekodovani? urcite to musi bejt nekde v hlavicce a to by melo jit prepsat. prevadet na avicko se mi to moc nechce, uz to ma mizernou kvalitu tak jak to je, dalsi prevod tomu neprospeje. este sem mel stejnej problem s jednim avickem, ale to sem pak stejne stahoval znova jinou verzi, protoze tahle mela tech much vic. hledam neco jednoduchyho jako treba prikaz na jeden radek pro ffmpeg nebo mencoder. nebo nejakej jednoduchej program ...

Technický pokrok šetří váš rozkrok! | Hrdý člen KERNEL ULTRAS. | Vyspíš se až umřeš! | Nemam čas ztrácet čas ...

22.11. 00:39 Grunt | skóre: 13 | blog: Expresivní zabručení | Lanžhot
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

jak u videa stazenyho z youtube (flv kontejner) zmenit pomer stran? bez prekodovani? urcite to musi bejt nekde v hlavicce a to by melo jit prepsat. prevadet na avicko se mi to moc nechce, uz to ma mizernou kvalitu tak jak to je, dalsi prevod tomu neprospeje. este sem mel stejnej problem s jednim avickem, ale to sem pak stejne stahoval znova jinou verzi, protoze tahle mela tech much vic. hledam neco jednoduchyho jako treba prikaz na jeden radek pro ffmpeg nebo mencoder. nebo nejakej jednoduchej program ...

ffmpeg -i input.flv -acodec copy -vcodec copy -aspect _nový_poměr_stran_ output.mp4

Na co 64-bitů když to jde i s jedním? | 80.78.148.5 | rm -rf * Vás Vaší tchyně nezbaví…Vašich dat ano!

22.11. 11:29 kotyz | skóre: 6 | blog: kotyzblog | Radnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

pekny, jeste dneska to doma vyzkousim. v jakym formatu se zadava ten novej pomer? 4:3 nebo 4/3 nebo 1.33? no, to uz overim experimentalne. a je nutny aby mel vystup priponu mp4 kdyz na vstupu je flv a video ani audio se neprekodovava?

Technický pokrok šetří váš rozkrok! | Hrdý člen KERNEL ULTRAS. | Vyspíš se až umřeš! | Nemam čas ztrácet čas ...

22.11. 13:36 Grunt | skóre: 13 | blog: Expresivní zabručení | Lanžhot
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

v jakym formatu se zadava ten novej pomer? 4:3 nebo 4/3 nebo 1.33?

To je jedno. Jak chceš. Když tak to konzultuj s manuálem RTFM!

a je nutny aby mel vystup priponu mp4 kdyz na vstupu je flv a video ani audio se neprekodovava?

Ne, klidně to může být zase flv, ale pokud je v tom FLV audio i video ve formátu MPEG-4, tak je vhodnější to nacpat i do MPEG-4 kontejneru. Jednak má víc možností (FLV je jen taková obálka aby se neřeklo) a jednak bude míň problému s kompatibilitou.

Na co 64-bitů když to jde i s jedním? | 80.78.148.5 | rm -rf * Vás Vaší tchyně nezbaví…Vašich dat ano!

22.11. 19:29 kotyz | skóre: 6 | blog: kotyzblog | Radnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

nejak mi to nedela co ma - video to ulozi ale pomer stran zustane beze zmeny. tak sem to udelal v avidemuxu.

Technický pokrok šetří váš rozkrok! | Hrdý člen KERNEL ULTRAS. | Vyspíš se až umřeš! | Nemam čas ztrácet čas ...

21.11. 21:01 petr
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Kdysi jsem o něčem takovém četl pár článků. Pokud si vzpomínám, tak to zařízení poznalo podle náhlého zvýšení hladiny zvuku že jde reklama. Nebo to poznalo podle toho, že zmizelo logo stanice, případně došlo k z reklam dobře známému přeřvání jasu a barev.

21.11. 17:35 Archer | skóre: 71 | blog: Dotazovací blog | Samotíšky / 17. listopadu
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

MythTV

Tuxware.cz | I gotta sign my rhymes with PGP...

21.11. 17:40 kotyz | skóre: 6 | blog: kotyzblog | Radnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

ono jde i na os x?

Technický pokrok šetří váš rozkrok! | Hrdý člen KERNEL ULTRAS. | Vyspíš se až umřeš! | Nemam čas ztrácet čas ...

21.11. 17:42 Jan Jilek | skóre: 6 | blog: Strider
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To budu muset zjistit, ale těch aplikací co jde na OS X je docela dost

Čas od času jsem sražen k zemi. Ale vždy vstanu a nedovolím nikomu držet mě na zemi.

21.11. 17:45 Archer | skóre: 71 | blog: Dotazovací blog | Samotíšky / 17. listopadu
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

UTFG

Tuxware.cz | I gotta sign my rhymes with PGP...

21.11. 17:47 Grunt | skóre: 13 | blog: Expresivní zabručení | Lanžhot
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Nakonec dnes když se vysílá digitálně, jsou filmy docela v dobré kvalitě.

Jak jsem to říkal minule?

Na co 64-bitů když to jde i s jedním? | 80.78.148.5 | rm -rf * Vás Vaší tchyně nezbaví…Vašich dat ano!

21.11. 17:49 Archer | skóre: 71 | blog: Dotazovací blog | Samotíšky / 17. listopadu
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nevím, ale je to kokotina.

Tuxware.cz | I gotta sign my rhymes with PGP...

21.11. 17:51 Grunt | skóre: 13 | blog: Expresivní zabručení | Lanžhot
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ovšem teď ten starý dědek začíná pořádně lézt na nervy i mně.

Na co 64-bitů když to jde i s jedním? | 80.78.148.5 | rm -rf * Vás Vaší tchyně nezbaví…Vašich dat ano!

21.11. 18:04 kotyz | skóre: 6 | blog: kotyzblog | Radnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

ja mam teda po prechodu na dvb-t opravdu lepsi obraz nez jakej sem mel predtim na analogu (snad jen s vyjimkou CT1 kde sem mel dobrej obraz uz na analogu).

Technický pokrok šetří váš rozkrok! | Hrdý člen KERNEL ULTRAS. | Vyspíš se až umřeš! | Nemam čas ztrácet čas ...

21.11. 18:06 Grunt | skóre: 13 | blog: Expresivní zabručení | Lanžhot
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

O tom se asi nikdo nepře.

Na co 64-bitů když to jde i s jedním? | 80.78.148.5 | rm -rf * Vás Vaší tchyně nezbaví…Vašich dat ano!

21.11. 18:14 xkesh | skóre: 46 | blog: eXtempore
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

akorát mám problém, že nedokáže vynechat reklamy.

Kdo vynechává reklamy, je zloděj a komunista.

Slax - Linux do kapsy

21.11. 18:19 Jan Jilek | skóre: 6 | blog: Strider
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ano to říká ten pravý, co podproruje zloděje komunisty.

Čas od času jsem sražen k zemi. Ale vždy vstanu a nedovolím nikomu držet mě na zemi.

23.11. 07:59 xkesh | skóre: 46 | blog: eXtempore
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ano to říká ten pravý, co podproruje zloděje komunisty.

Tak moment. Platíte za to, co si takto stahujete? Neplatíte. Platit byste měl sledováním reklamy, z jejichž výnosů se ten pořad financuje. Když si nedáte vymejvat mozek, tak vlastně při sledování programu zadarmo sprostě kradete. To je stejné, jako když si někdo zkopíruje vaši knížku a nedá vám ani korunu.

Slax - Linux do kapsy

23.11. 09:15 Jan Jilek | skóre: 6 | blog: Strider
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Platit byste měl sledováním reklamy,

O tom co bych měl a neměl nerozhoduje ani xkesh ani nikdo jiný. Jsem správcem svého života a se žádnou komerční televízí jsem nepodepsal smlouvu, že budu sledovat reklamu. To že ji někdo za vysílání reklamy platí je obchodní vztah mezi komerční televizí subjektem, který zadává reklamu, nikoliv mnou. Máte ty obchdní vztahy popletené. Zákon nezakazuje stahování, nebo záznam filmu, on zakazuje šíření. A zákon neurčuje, že nutně musím stáhnout i reklamy. Co není zákázáno, nebo jinak zákonem stanoveno je dovoleno.

Čas od času jsem sražen k zemi. Ale vždy vstanu a nedovolím nikomu držet mě na zemi.

23.11. 12:37 xkesh | skóre: 46 | blog: eXtempore
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Zákon nezakazuje stahování, nebo záznam filmu, on zakazuje šíření. A zákon neurčuje, že nutně musím stáhnout i reklamy. Co není zákázáno, nebo jinak zákonem stanoveno je dovoleno.

Tak to jsem rád, že jste se k tomuto konečně dobral.

Slax - Linux do kapsy

23.11. 13:56 Jan Jilek | skóre: 6 | blog: Strider
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Já jsem snad tvrdil něco jiného? Pokud si někdo okopíruje knížku, kterou si koupil, tak nic proti tomu, ale nesmí ji prodávat. A já své knížky na netu volně ke stažení nemám. Stejně tak nikdo nesmí vydávat mé texty jako knížky, může si je vytisknout, ale nesmí je prodávat.

Čas od času jsem sražen k zemi. Ale vždy vstanu a nedovolím nikomu držet mě na zemi.

23.11. 09:22 Anonymous
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Zapomínáš na to, že komentuješ pošuka, který je středem vesmíru, a se kterým jsi nepodepsal smlouvu na poskytování informací, tudíž ti ani neodpoví, ani nemůžeš mít pravdu. V případě, kdybys jí měl, platí předchozí věta.

Ostatně odpovědět ti ani nebude mít čas, protože podniká, a diskutuje na vlastním webu se stovkami zájemců, to ho stojí hodně úsilí, takže v nějakém bezvýznamném blogu může důchodce odpovědět přes svoje náročné pracovní vytížení MAXIMÁLNĚ za 5 minut

21.11. 18:47 hnilkova ryba
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

jasně, poškozuje kapitalizmus,sabotuje volný trh,zavřít, skonfiskovat TV a hlavně vsechny počítače!

21.11. 18:57 kotyz | skóre: 6 | blog: kotyzblog | Radnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

tak to je vyrok roku, za to bych te navrhnul na nejakou cenu ...

Technický pokrok šetří váš rozkrok! | Hrdý člen KERNEL ULTRAS. | Vyspíš se až umřeš! | Nemam čas ztrácet čas ...

21.11. 19:28 hnilkova ryba
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

navrhni me na cenu za reklamu! kolik za to davaji?

21.11. 19:35 kotyz | skóre: 6 | blog: kotyzblog | Radnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

ja myslel neco jako "mega bullshit award" nebo "ulimate troll award"

Technický pokrok šetří váš rozkrok! | Hrdý člen KERNEL ULTRAS. | Vyspíš se až umřeš! | Nemam čas ztrácet čas ...

21.11. 20:25 hnilkova ryba
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ty jsou rezervovány pro absolutního vítěze a to je přece tvůj Velký Učitel a Manipulátor.Teda, pro tebe je Velký.Pro jiné ani ne.

21.11. 19:36 Jan Jilek | skóre: 6 | blog: Strider
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tě navrhneme na cenu kata Mydláře, udělá ti třeba houpačku, nebo masáž nohou.

Čas od času jsem sražen k zemi. Ale vždy vstanu a nedovolím nikomu držet mě na zemi.

22.11. 21:50 pc2005 | skóre: 25 | liberec
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jako nedivil bych se kdyby to CEO nějaký stanice takhle myslel.

malamanteau | nevykat | Sháním ISA/PCI grafiku s paralelním LCD rozhraním

21.11. 18:14 petris_ | skóre: 9
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

mythtv je vynechava automaticky. Pozna to nejspis podle toho, ze tam zmizi logo televize, protoze upoutavky na dalsi porady tam pak uz jsou.

Podle vypisu procesu hadam, ze oznacovac reklam je implementovany samostatne a jmenuje se mythcommflag, takze by se to mohlo dat pouzivat i s jinym prehravacem.

Pokud tedy zacnete film sledovat cca 20 az 30 minut po zacatku nahravani, uvidite ho temer zive a bez reklam.

21.11. 21:08 abr
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Zkousel jsi comskip?

http://code.google.com/p/etv-comskip/

22.11. 21:53 pc2005 | skóre: 25 | liberec
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Ještě by byla třeba možnost sledovat nějakou informační stopu, na analogu je na teletextu možnost zobrazovat titulky a logicky reklamy asi titulky mít nebudou.

Taky by mohlo být zajímavý jak mají v reklamě řešený přechod mono/stereo/multilang.

malamanteau | nevykat | Sháním ISA/PCI grafiku s paralelním LCD rozhraním

23.11. 01:23 pavlix | skóre: 30 | blog: pavlix | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Rád bych pro místní statistiky označil svoji přítomnost na tomto blogu jako důsledek chyby při prohlížení titulku.

www.pavlix.net

23.11. 07:36 MVR
Rozbalit Rozbalit vše Re: Aplikace co vynechává reklamy

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Tedy panove, klanim se. Tedy sklanim se ke strane aby mi neztekal pot z cela do oci pri vzpomince na moje utrapy s napul automatizovanym editacnim programem u ktereho jsem se radne par tydnu vztekala. Po prvni uspesne kopii jsem to vzdala, radeji koukam na ty reklamy nez se s tim trapit. Kdyz jsem se k programu po dvou letech na zadost kdovikoho vratila, vzdala jsem to po par krusnych pokusech. Jak jsem to tu cetla, podivala jsem se na jeden mizerny neuspesny pokus. Jsou tam same 444444 od shora az dolu!!! Moc me to potesilo, protoze ja bych si tam napsala od shora dolu samy petky.

Založit nové vlákno • Nahoru

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Green Lantern (2011) - trailer

LinuxAlt 2010 na téma bezpečnosti – reportáž

Aleš Miklík: Český Internet je už pouze půl roku za tím „světovým“

Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Software developer .NET C/C++/C# 3D aplikace

- IT Analytik (Praha nebo Ostrava)

- PROJEKTOVÝ MANAŽER (kód PM3)

- Konzultant senior (BI)

- Senior System Analyst

- Vedoucí týmu administrátorů (50-65.000 Kč), zn. HE

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

Bystroushaak - bystroushaak

Aktuální zápisy

- Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

- Internet 2.0 založ(í/ili) pedofilové

- Google vyhledávání

?Přístup k archivovaným zápisům za jednotlivé měsíce. Archív

- listopad 2010 (1)

- září 2010 (1)

- květen 2010 (1)

?Přístup na osobní hlavní stranu a na hlavní stranu všech blogů. Navigace

- bystroushaak, hlavní strana

- bystroushaak, stručný souhrn

- RSS kanál

- Všechny blogy

- Všechny blogy, stručný souhrn

Nej blogů na AbcLinuxu

Nejčtenější za poslední měsíc

- Licenční peklo

- Pohádka skvělých počítačových her z 90tých let

- Černý pátek pro Kindle 3

Nejkomentovanější za poslední měsíc

- Zrůdy a dav

- ..bylo by pro ně lepší, kdyby nebyli poznali svaté přikázání

- Spravedlivý soud, nespravedlivé tresty

AbcLinuxu:/ Blogy / bystroushaak / Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Štítky: hry, Internet, matematika, online, problém, sítě, škola, vejška

Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

21.11. 16:22 | Přečteno: 1234× | Obecné IT | poslední úprava: 21.11. 16:58

Na vysoké škole je překvapivě mnoho předmětů dost primitivních. Pak jsou tam těžké, ale znáte to, když Vás něco baví, jde to samo. Nakonec tam jsou i nudné předměty a to je podle mého skromného názoru kámen úrazu na kterém je vyhozena většina vysokoškoláků.

V prvním ročníku informačních technologií při Technické univerzitě v Liberci nás bylo několik set. Do třetího se jich dostalo 44, z čehož jen 4 lidé mají všechny předměty hotové, ostatní něco opakují. V praxi to znamená, že úspěšného ukončení se dočká tak polovina z nich, ostatní si budou studium buď prodlužovat, nebo je taky vyhodí.

Já jsem jeden z těch co byli ve druháku vyhozeni, v praxi se mě tím ale nezbavili, protože jsem znovu složil přijímací zkoušky a nechal se zařadit zpět do druhého ročníku. Mým kamenem úrazu je matematika. Na střední škole jsme sice matematiku měli, ale nehrotilo se to. Hodina vypadala tak, že první dvě řady lavic dávaly pozor a ostatní se mezi sebou volně bavily. Naštěstí jsem seděl v první lavici přímo naproti učitelce, takže jsem si i něco odnesl, ale popravdě mě to nikdy nezajímalo, bylo to spíš nutné zlo a ostatní předměty jako elektronika nebo výpočetní technika byly milionkrát zajímavější. Na matice jsem se jeden týden něco naučil a do příštího to zase zapomněl. Zdálo se mi že to není podstatné, navíc to po nás ani nikdo moc nechtěl, ale i tak jsem měl na konci roku a v pololetí vždy za 2, jen v prváku za 3.

Když jsem pak přišel na vysokou školu, nestačil jsem se divit. Neměl jsem vůbec tušení o čem se to mluví. Přednášky z matematiky jsou nudné jako nic jiného, přednášející jede už 10 let podle stejných slajdů na vyšumělém projektoru, v pondělí ráno od 07:00 do 10:25. Když navíc nemáte vůbec tušení o čem to mluví, stane se z vás jen stroj na přepisování slajdů.

Pro představu jak asi vypadá taková přednáška:
Přijdete do učebny která je cca 3km od kolejí, všude je vlho (zrovna začalo sněžit), z davu se ozývá pokašlávání indikující brzké propuknutí chřipky. Světla matně osvětlují řady lavic, na kterých jsou vyškrábané zoufalé prosby o pomoc, prokletí a rytiny naznačující propuknutí šílenství zanechané zde předchozími generacemi studentů.
Přednášející začne, lidé na něho chvíli nechápavě koukají, pak zakroutí hlavou, začnou vytahovat notebooky a hrát hry. Ti méně majetní spí. Po chvíli to vypadá tak, že pozor dává z těch dvou set přítomných studentů tak 20, což je hlavně první řada která dokáže přečíst mlhavý obraz projektoru.
Jste unavený, protože je 07:20 v pondělí ráno. Marně se zamýšlíte nad tím proč jsou proboha přednášky tak strašně brzo. Pilně si píšete poznámky, když vás napadne k čemu to vlastně je. Podíváte se na sešit, kde máte už 100 popsaných stránek, ze kterých si nic nepamatujete, dokonce ani jak jste je zapsal. Nasrat, pomyslíte si, složíte hlavu na sešit a usnete. V tu chvíli jste v prdeli, protože tenhle rok už končíte.

Za rok poté jsem se každé ráno zfetoval kofeinem, notebook si radši nevzal, protože pokušení by bylo moc silné a nešlo by mu odolat, ale stejně jsem zkoušku neudělal kvůli nějaké blbosti. Alespoň už jsem ale věděl o čem matematika je. Předtím jsem si vůbec nedokázal představit co všechno tam patří a jak to spolu souvisí. Teď už to vím.

Třetí rok jsem si přísahal, že tentokrát už to musím udělat. Vzniklo ve mě rozhodnutí zevnitř, že tentokrát už to dám. Není to žádné "zkusím to a třeba to nějak vyjde", to tedy opravdu ne.
Na přednášky jsem se vykašlal, protože informační hodnota té tří a půl hodiny trvající nudy nevyváží dobrý spánek. Místo toho jsem si nakoupil pár kvalitních knížek (třídní učitel na střední mi poradil ať si kupuji pro ekonomy, protože ti jsou na rozdíl od techniků blbější, takže to mají v učebnicích lépe vysvětlené). Jenže mám teď jiný problém. Nedokážu se na matematiku soustředit. Na stole mi leží 7 dalších knížek, jedna zajímavější než druhá, od umělé inteligence po evoluční algoritmy, hacking a trochu sci-fi.

Zjistil jsem, že mám snad nějaký psychický blok, který mi brání se učit matematiku. Místo toho bych klidně dělal těžší fyzickou práci a to jí normálně nesnáším. Otevřu si knížku o matematice, koukám do ní a za půl hodiny se v tom lepším případě přistihnu jak čtu pořád tu samou stránku, v tom horším úplně jinou knížku. Navíc je tu děsivě rychlý internet, film stáhnete rychleji než ho vybalíte z RARu. K tomu spousta věcí k programování, zkoumání internetu. V RSS čtečce mám 219 odběrů. Člověk se v tom úplně rozpouští, celý den můžete strávit online zkoumáním něčeho, učením se nových a zajímavých věcí. Matematika proti tomu pak vypadá nudně a šedě jak den bez fetu pro dlouholetého pikaře.
Nejspíš jsem součástí nové generace lidí, kteří žijí na internetu možná víc než v reálném světě. Do dneška mě to nenapadlo, ale co když je to jen další způsob jak zabíjet život? Tak jako někteří chlastají a jiní čumí na televizi, nebo hrají hry. Jasně, je to o hodně produktivnější, člověk pořád něco kutí, ale co když to je jen jiný způsob jak nemyslet na okolní realitu? Prostě si sednu k počítači, na chvíli se v něm ztratím a pak je hluboká noc a já můžu jít spát. Je to zábavné, je to návykové a příjemné. Myslím že předchozí generace to měly bez počítačů jednodušší. Nebylo tu tolik věcí které by je mohly rozptylovat. Jasně, ženský a chlast, ale jak se tomu člověk dovedl ubránit, měl nejspíš vyhráno. Myslím si, že naše generace nejspíš zdegenerovala a nejhorší je, že o tom ani nevíme. Nedokážeme se soustředit, jsme zhýčkaní, znudění, otrávení, neustále společně v kontaktu, zabavení. Když má někdo hlad po informacích, je tu gigantická síť, kde je jich v podstatě nekonečno, můžete se k ní přisát a cumlat jak kojenec matčinu kozu. Nevím co s tím.

Dnes jsem se probudil a řekl si že si dám den bez notebooku. Jsem online každý den minimálně 8 hodin, takže si už pomalu ani nepamatuji jaké to je být offline. Ne že bych tedy byl offline, pořád tu mám netbook, ale ten je spíš pracovní nástroj, obrazovka nenabízí takový komfort, systém je pomalý a procesor některé filmy ani neutáhne bez sekání. Navíc, všechny ty zajímavé věci mám na notebooku, netbook je podstatně prázdnější. Říkám si, jestli nemám náhodou downgradovat na pomalejší GPRS internet. Mohl bych pak být online všude, ale pomalu a mohl bych se tak aspoň soustředit na podstatné věci.
Rozhodl jsem se, že potřebuji plán. Plán jak uspět. Podobný plán jsem si postavil před maturitou a nakonec jsem to měl s vyznamenáním. Pokud to fungovalo na češtinu, mělo by to jít i na matematiku. Za týden se píše první zápočtová písemka. Pokud budu mít z obou písemek víc jak 35 bodů (dohromady je max. 100), dostanu známku bez zkoušky. To že se píše vím už celý týden, ale stejně jsem nebyl schopný se na ní učit. Nechápu to. Logicky vím že se na to musím podívat, ale nedokážu se k tomu donutit dokud mám zapnutý notebook.

Hah. To jak moc se mi do toho nechce dokazuje i tenhle text. Původně to měl být Plán jak se učit a co se učit, ale nějak se to zvrhlo. Hodinu jsem místo toho psal tohle. Hrůza. Ale když už jsem to napsal, tak proč se nepodělit..

Hodnocení: 93 %

špatné • dobré

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (5) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

21.11. 16:58 dementni.lojzik | skóre: 15 | blog: ze zivota na vsi
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Nejspíš jsem součástí nové generace lidí ... naše generace nejspíš zdegenerovala a nejhorší je, že o tom ani nevíme. Nedokážeme se soustředit, jsme zhýčkaní, znudění, otrávení, neustále společně v kontaktu, zabavení.

neco v tomto stylu jsem chtel napsat (*)... popravde receno jsem necekal, ze to v zaveru blogu sam napises. Kazdopadne gratuluji, uvedomit si toto je mozna ten nejdulezitejsi krok, aby s tim slo neco delat
(*)s nactiletymi a mladymi tesne po dvacitce jsem ve styku minimalne, takze moje zkusenost je vicemene jen zprostredkovana, ale zas na druhou stranu se na podobnem hodnoceni shoduje naprosta vetsina mych znamych, kteri v mladistvymi nejakym zpusobem pracuji ... nazyvaji a zduvodnuji to ruzne (zhyckanost, znudenost, rozmazlenost), ale vicemene se shoduji, ze mladsi generace je nyni (ve srovnani napr. se situaci napr. pred 10 lety, reps. s tim, co stacilo jim, kdyz byli v jejich veku) mnohome tezsi nejak zaujmout

21.11. 17:03 Grunt | skóre: 13 | blog: Expresivní zabručení | Lanžhot
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Má osobní zkušenost říká, že nejlepší je na Matematiku se úplně vykašlat, sehnat si někde Jarníka nebo něco takového a pustit se do toho úplně sám. A nejlépe ještě úplně z opačné strany než z jaké se začíná. Prostě bez motivace projdeš a dokážeš si tím jediné: Si tak zfetovaný, že je úplně jedno před jaký problém si postaven – načteš, zchroustáš, zapomeneš. Pokud s tím máš problémy, je víc než možné že si zachoval ještě nějaké zbytky zdraví.

Na co 64-bitů když to jde i s jedním? | 80.78.148.5 | rm -rf * Vás Vaší tchyně nezbaví…Vašich dat ano!

21.11. 17:07 Grunt | skóre: 13 | blog: Expresivní zabručení | Lanžhot
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

BTW: Neprodává někdo Jarníka v zachovalém stavu? Jaké bylo mé překvapení, když jsem přišel do knihkupectví a tam na mě hleděli jak na vola.

Na co 64-bitů když to jde i s jedním? | 80.78.148.5 | rm -rf * Vás Vaší tchyně nezbaví…Vašich dat ano!

21.11. 17:10 Archer | skóre: 71 | blog: Dotazovací blog | Samotíšky / 17. listopadu
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Na kolejním fóru ho občas někdo nabízí, ale pochybuju, že tady někoho najdeš.

Tuxware.cz | I gotta sign my rhymes with PGP...

21.11. 17:21 Grunt | skóre: 13 | blog: Expresivní zabručení | Lanžhot
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Link?

Na co 64-bitů když to jde i s jedním? | 80.78.148.5 | rm -rf * Vás Vaší tchyně nezbaví…Vašich dat ano!

21.11. 17:24 Archer | skóre: 71 | blog: Dotazovací blog | Samotíšky / 17. listopadu
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tu.

Tuxware.cz | I gotta sign my rhymes with PGP...

21.11. 17:31 Grunt | skóre: 13 | blog: Expresivní zabručení | Lanžhot
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Dík.

Na co 64-bitů když to jde i s jedním? | 80.78.148.5 | rm -rf * Vás Vaší tchyně nezbaví…Vašich dat ano!

21.11. 18:06 CALLDA
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

http://rapidshare.com/files/82003701/Vojtech_Jarnik_-_Diferencialni_pocet_I.pdf.bz2.html

21.11. 18:09 Grunt | skóre: 13 | blog: Expresivní zabručení | Lanžhot
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jo, to vím. Proto taky hledám nějakou pěknou, pevnou, hranatou, voňavou knížku.

Na co 64-bitů když to jde i s jedním? | 80.78.148.5 | rm -rf * Vás Vaší tchyně nezbaví…Vašich dat ano!

21.11. 18:35 maddoxik | skóre: 1
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

V Liberci v antikvariatu u Fryce jsem Jarnika nedavno videl...

21.11. 21:58 vencour | skóre: 52 | blog: Tady je Vencourovo | Praha+západní Čechy
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jj, mam ho doma, minimálně DI a II. A půjčit se dá taky.

Sám ho mam z antíku.

Ty nejhlubší objevy nečekají nutně za příští hvězdou. Jsou uvnitř nás utkány do vláken, která nás spojují, nás všechny.

21.11. 17:03 kotyz | skóre: 6 | blog: kotyzblog | Radnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

o jak ti rozumim. to ja nekdy sem uz tak zoufalej ze i luxuju radsi nez bych se ucil sme vsichni hrozny degeni, ale myslim si ze ten internet v tom neni zas tak dulezitej. kdyby nebyl, tak misto nej cumime treba do zdi a vysledek bude stejnej

Technický pokrok šetří váš rozkrok! | Hrdý člen KERNEL ULTRAS. | Vyspíš se až umřeš! | Nemam čas ztrácet čas ...

21.11. 17:22 dementni.lojzik | skóre: 15 | blog: ze zivota na vsi
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

o jak ti rozumim. to ja nekdy sem uz tak zoufalej ze i luxuju radsi nez bych se ucil ... myslim si ze ten internet v tom neni zas tak dulezitej. kdyby nebyl, tak misto nej cumime treba do zdi

to asi ne, tohle je znamy jev, odborne se to tomu rika tusim prokrastinace nicmene bych rekl, ze internet ma vliv minimalne v tom, ze cumet na blbosti na youtube nebo plkat v diskuzich na netu je vyrazne zabavnejsi nez cumet do zdi. Navic to cumeni do zdi obcas jeste zneprijemnuji vlastni neodbytne myslenky typu "jaky to ma vsechno smysl", "proc do te zdi vlastne cumim" a pod., ktere typicky cloveka pri klaboseni na netu moc nenapadaji, protoze resi nejaky jiny, mnohem "zavaznejsi" problem v diskuzi....

21.11. 17:36 Bystroushaak | blog: bystroushaak | Litoměřicko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Problém internetu je v tom, že člověk může jednoduše získat skoro všechny informace které chce. Není to jen o blbostech (facebook nepoužívám, hry prakticky nehraju atp..), můžeš dělat klidně něco užitečného.

Jinak ta prokrastinace na to sedí skvěle. Když pomyslím na učení matematiky, tak je to řádově o hodně horší pocit než že bych měl jít třeba k zubaři, přitom uznávám důležitost matematiky, navíc jsem si vědom toho že je užitečná a zajímavá. Přemýšlím jestli by nebylo lepší najít si psychologa co mě toho zbaví.

21.11. 17:39 Grunt | skóre: 13 | blog: Expresivní zabručení | Lanžhot
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Přemýšlím jestli by nebylo lepší najít si psychologa co mě toho zbaví.

Dobře, tak ještě jednou: Máš-li problém s učením Matematiky jedním jediným způsobem, je dost možné že to nebude psychologický problém (MHO).

Na co 64-bitů když to jde i s jedním? | 80.78.148.5 | rm -rf * Vás Vaší tchyně nezbaví…Vašich dat ano!

21.11. 17:43 Bystroushaak | blog: bystroushaak | Litoměřicko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Mhmm.

21.11. 17:42 kotyz | skóre: 6 | blog: kotyzblog | Radnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Přemýšlím jestli by nebylo lepší najít si psychologa co mě toho zbaví.

az jestli dostuduju tak se ti na to podivam ...

Technický pokrok šetří váš rozkrok! | Hrdý člen KERNEL ULTRAS. | Vyspíš se až umřeš! | Nemam čas ztrácet čas ...

21.11. 17:44 Bystroushaak | blog: bystroushaak | Litoměřicko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

:D

21.11. 21:03 dementni.lojzik | skóre: 15 | blog: ze zivota na vsi
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Problém internetu je v tom, že člověk může jednoduše získat skoro všechny informace které chce. Není to jen o blbostech (facebook nepoužívám, hry prakticky nehraju atp..), můžeš dělat klidně něco užitečného.

jasne, ja mel na mysli vetsinovou mladez. Neco se ucit, cist o ruznych zajimavych vecech etc. je bezpochyby uslechtilejsi a navic se to pak muze hodit, kdyz treba dojde k vyhazovu ze skoly, ale ta podstata je stejna - odlozit neco na pozdeji a omluvit si to pred sebou (pripadne i okolim). Sice omluva typu "tohle je desne zajimavy clanek o DNA a chci si o tom precist vic" je o nekolik levelu lepsi nez "ale ja mam na facebooku tolik vzkazu, co si jeste musim precist", nicmene princip je stejny. Hlavne jsem ale chtel napsat, ze v dobe vsudypritomneho internetu je najit si nejaky zastupny duvod (cteni necoho na netu) mnohem jednodussi - preci jen, kdyz clovek uz potreti za den luxuje ten samy pokoj, tak to mozna uz i jemu samotnemu prijde divne

21.11. 22:47 Bystroushaak | blog: bystroushaak | Litoměřicko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Souhlasím, jen bych ještě trochu předefinoval svojí původní větu; Problém internetu je v tom, že nabízí prakticky nekonečnou studnu informací a příležitostí výrazně zajímavějších a často jen zdánlivě důležitějších než matematika na vysoké škole.

Jsem rád že dneska jsem se na matiku podíval, zkusil jsem ten 30/30 systém a šlo to.

22.11. 00:49 Kvakor
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Sice omluva typu "tohle je desne zajimavy clanek o DNA a chci si o tom precist vic" je o nekolik levelu lepsi nez "ale ja mam na facebooku tolik vzkazu, co si jeste musim precist", nicmene princip je stejny.

Obávám se toho, že stejné to není. Ano, prokrastinace je prokrastinace, ale myslím si, že je sakra rozdíl, když někdo po několika hodinách za počítačem má otevřených stovky tabů Wikipedie (a v tomhle ohledu jsou i horší weby), nebo když celou dobu stráví na Facebooku (a raději nechci vědět čím). Asi jsem příliš starý a asociální na pochopení tohoto fenoménu, ale děsí mně to. Ne to, že u počítače sedí (my jsme nebyly jiní), ale z toho, co u něj dělají.

A to hlavně od doby, kdy jsem narazil na tento blog, kde je velmi dobře vysvětlen rozdíl mezi "straršiny" (zhruba 25+) a "síťovou generací" (většina pod 20). Z některých implikací z toho vyplývajícíh mi běhá mráz po zádech. To, že je dlážděna cesta pro Velkého Bratra 2.0, s tím jsem se už jakš-takš srovnal, ale poslední dobou začínám mít neurčitě děsivý pocit, že tato mezigenerační mezera bude mnohem více mezerovitější, než se na první pohled zdá. Doufám jen, že se v tomhle ohledu mýlím a že neskončíme na půl cesty mezi Orwellovým 1984 a Clarkovým Koncem Dětství ...

22.11. 01:10 Bystroushaak | blog: bystroushaak | Litoměřicko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Zajímavý blog. Připomíná mi to delfíny, nebo velryby které vydávají zvuky jenž slyší celá okolní smečka a tak se ujišťují že jsou stále spolu.

22.11. 08:31 vencour | skóre: 52 | blog: Tady je Vencourovo | Praha+západní Čechy
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Noo, ono se dá doufat, že kdo se spálil a poučil, je zapřisáhlý "něco", ve smyslu odnaučený kuřák je v poměru ke kuřákům nepříjemnější než nekuřák od narození. A tedy kdo nahlédne na pomýlenost svého konání že bude toto kritizovat a mýtit, co to půjde.

Ať nechodim daleko ... vejšku jsem nedodělal a se*e mne to neskutečně. Protože teď dohánět souvislosti je hnusná dřina.

Ty nejhlubší objevy nečekají nutně za příští hvězdou. Jsou uvnitř nás utkány do vláken, která nás spojují, nás všechny.

22.11. 22:40 pc2005 | skóre: 25 | liberec
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Noo, ono se dá doufat, že kdo se spálil a poučil, je zapřisáhlý "něco", ve smyslu odnaučený kuřák je v poměru ke kuřákům nepříjemnější než nekuřák od narození. A tedy kdo nahlédne na pomýlenost svého konání že bude toto kritizovat a mýtit, co to půjde.

Jistě stačí se podívat na Jílka .

malamanteau | nevykat | Sháním ISA/PCI grafiku s paralelním LCD rozhraním

22.11. 22:44 vencour | skóre: 52 | blog: Tady je Vencourovo | Praha+západní Čechy
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Kolik je Jílků? Já doufam, že je to jen statistická chyba. Že jo ... no to by byla noční můra ... všude, kam se podívam ...

Já ho blokuju, tak už mam klid.

Mimochodem, Faust taky na sklonku života, jako propadlý ďáblu, konal dobré skutky. Jeden snad známý, třebas fiktivní, příklad.

Ty nejhlubší objevy nečekají nutně za příští hvězdou. Jsou uvnitř nás utkány do vláken, která nás spojují, nás všechny.

23.11. 21:01 vencour | skóre: 52 | blog: Tady je Vencourovo | Praha+západní Čechy
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Abych Jílkovi nekřivdil. Možná, že se snaží ostatní napravit. Do toho až tak nevidim.

Ty nejhlubší objevy nečekají nutně za příští hvězdou. Jsou uvnitř nás utkány do vláken, která nás spojují, nás všechny.

24.11. 00:41 pc2005 | skóre: 25 | liberec
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Že se mu to ale mocně daří .

malamanteau | nevykat | Sháním ISA/PCI grafiku s paralelním LCD rozhraním

21.11. 22:01 vencour | skóre: 52 | blog: Tady je Vencourovo | Praha+západní Čechy
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Problémem internetu je to, že to máš na co svést. A že najdeš, co chceš, někam to napíšeš, co jsi hledal ... a souvislosti, kostru vědomostí Ti to neposílí, nepostaví.

Ty nejhlubší objevy nečekají nutně za příští hvězdou. Jsou uvnitř nás utkány do vláken, která nás spojují, nás všechny.

21.11. 22:43 Bystroushaak | blog: bystroushaak | Litoměřicko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Druhé větě nerozumím.

21.11. 22:49 vencour | skóre: 52 | blog: Tady je Vencourovo | Praha+západní Čechy
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Na internetu se najde mozaika všeho. Kostru pro mozaiku máš nebo ji budeš těžko hledat a stavět.

Ty nejhlubší objevy nečekají nutně za příští hvězdou. Jsou uvnitř nás utkány do vláken, která nás spojují, nás všechny.

21.11. 23:31 Bystroushaak | blog: bystroushaak | Litoměřicko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Hm, s tím by se dalo souhlasit.

22.11. 08:34 vencour | skóre: 52 | blog: Tady je Vencourovo | Praha+západní Čechy
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Řeknu to ještě jinak: přijde mi, že tak jako "štěstí přeje připraveným", tak kdo má informace a ví, kam s nimi, protože má systém ve znalostech, tak je na tom líp, než ten, kdo sedí u internetu a vidí tu informační smršť ... jenže si to nezatřídí a ze souvislostí nesestaví něco víc (nebo aspoň ne tak rychle).

Ty nejhlubší objevy nečekají nutně za příští hvězdou. Jsou uvnitř nás utkány do vláken, která nás spojují, nás všechny.

22.11. 10:17 Bystroushaak | blog: bystroushaak | Litoměřicko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

J, pochopil jsem.

21.11. 19:02 Saljack | skóre: 26 | blog: Saljack | Praha 10
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

A německy se prý řekne prokrastinace Studensyndrom

Sex, drugs & rock´n roll. !!!!!!!Prosím nevykat!!!!!!! Neumím psát česky

21.11. 17:08 Archer | skóre: 71 | blog: Dotazovací blog | Samotíšky / 17. listopadu
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Já si spíš občas uvědomím, co všechno bych mohl dělat, zatočí se mi hlava a jdu nic nedělat. Učitelka mj. ekonomie (a taky ZSV, češtiny a výtvarky -- OMG!) nám na gymplu občas vykládala různé ty výsledky humanitních věd pro lepší život (jak bylo krásné s ní polemizovat!) a na některých fakt něco je. Třeba doporučovala každý den si pro trošku lepší náladu říct, co se nám podařilo... Já jsem tohle začal dělat z toho důvodu, že bych si jinak vůbec nepamatoval, co jsem celý den dělal. A taky když se nad tím třeba po večeři zamyslím, řeknu si, že bych mohl něco užitečného ještě udělat, když se celý den flákám. Pomáhá to.

Matematiku máme fajn. ~_^ Ale zítra píšeme tu zápočtovou písemku a já to furt nikterak zvláště neumím po formální stránce.

Tuxware.cz | I gotta sign my rhymes with PGP...

21.11. 17:58 kralyk | skóre: 23 | blog: Untitled
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Já si spíš občas uvědomím, co všechno bych mohl dělat, zatočí se mi hlava a jdu nic nedělat.

+1!
Snad jen s/bych\ mohl/musím

Miluju hudbu. Proto ji neposlouchám reprodukovanou.

21.11. 19:38 Neel | skóre: 4
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Třeba doporučovala každý den si pro trošku lepší náladu říct, co se nám podařilo... Já jsem tohle začal dělat z toho důvodu, že bych si jinak vůbec nepamatoval, co jsem celý den dělal. A taky když se nad tím třeba po večeři zamyslím, řeknu si, že bych mohl něco užitečného ještě udělat, když se celý den flákám. Pomáhá to.

A co si tak většinou říkáš? Já si posledních pár let nepamatuji skoro nic, když vynechám drogy, alkohol, nemocniční lůžko a ...(TO JSEM ZAPOMĚL TAKY).

21.11. 17:52 fred
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

začnou vytahovat notebooky a hrát hry. Ti méně majetní spí.

na prachy si nemuzu stezovat, ale ntb jsem nikdy nemel a kdyz uz jsem se nejakou nahodou na prednasce objevil, tak protoze jit se vyspat na prednasku bylo zrovna vyhodnejsi nez se kotrcat mhd na kolej :)

21.11. 17:59 fred
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

jinak pěkný zápisek, sám mám taky problém se k něčemu dokopat, občas se stane, že třeba za celej tejden neudělam vůbec nic a přitom furt něco řeším a nemám žádný volný čas :(

21.11. 18:06 kotyz | skóre: 6 | blog: kotyzblog | Radnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

to flakani desne vycerpava, celej den nic nedelas a vecer ses z toho tak unavenej ze usnes predcasne u televize v deset vecer

Technický pokrok šetří váš rozkrok! | Hrdý člen KERNEL ULTRAS. | Vyspíš se až umřeš! | Nemam čas ztrácet čas ...

22.11. 13:25 Nebezpecna_sit | skóre: 34 | blog: dangerousness | Valašské Meziříčí/Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Taky to znám. Tuhle situaci už jsem definovala jako "špatné rozložení času", což v praxi znamená, že člověk má hromadu práce, ale hrozně se mu do ní nechce. Protože ale ví, že má něco dělat, nefláká se úplně, ale dělá takové drobnější věci. Tedy že nejde do kina (na to přece nemá vůbec čas), ale celý den sedí u pc, občas něco přečte, sem tam vytiskne slidy apod. Na konci dne nemá vůbec nic, ale nepřipadá si, že by si užil volno.

Linux is sexy :o)

21.11. 17:55 Konqui | skóre: 15 | blog: Konqui | Rožnov pod Radhoštěm
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Matematika je ten nejdebilnější předmět co vůbec může existovat. Tuna sraček, které nikdo nedokáže vysvětlit, k čemu vlastně jsou... Kdyby nebyla matematika, tak do té školy chodím rád...

Open/save dialogy z GTK+ jsou nejkřiklavější ukázkou toho nejdebilnějšího software, co vůbec může existovat.

21.11. 18:06 Archer | skóre: 71 | blog: Dotazovací blog | Samotíšky / 17. listopadu
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Škola? Vyučující? To bude asi ten problém. (Jó, ne každý má Hencla nebo třeba MJ (a jeho příklady ^o^).)

Tuxware.cz | I gotta sign my rhymes with PGP...

21.11. 18:10 Konqui | skóre: 15 | blog: Konqui | Rožnov pod Radhoštěm
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nevím, ale když se jich zeptám, k čemu mi to bude, tak klasická odpověď je "Ke zkoušce" - v tu chvíli mu buď řeknu něco sprostého, nebo jen odejdu...

Open/save dialogy z GTK+ jsou nejkřiklavější ukázkou toho nejdebilnějšího software, co vůbec může existovat.

21.11. 18:15 Archer | skóre: 71 | blog: Dotazovací blog | Samotíšky / 17. listopadu
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Špatná škola. ~_^

U nás je jedna z obvyklých odpovědí: "Až budete programovat..." Jenže ona je to pravda.

Tuxware.cz | I gotta sign my rhymes with PGP...

21.11. 22:05 vencour | skóre: 52 | blog: Tady je Vencourovo | Praha+západní Čechy
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Špatnej přístup a učitel.

Zase, já jsem asi druhej pól, když tvrdim, že "vše je k něčemu dobré" ... navíc, mozek se má cvičit, aby vydržel.

Ty nejhlubší objevy nečekají nutně za příští hvězdou. Jsou uvnitř nás utkány do vláken, která nás spojují, nás všechny.

21.11. 22:32 Archer | skóre: 71 | blog: Dotazovací blog | Samotíšky / 17. listopadu
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Co tě nezabije, to tě posílí... Uvidíme zítra.

Tuxware.cz | I gotta sign my rhymes with PGP...

21.11. 22:16 Konqui | skóre: 15 | blog: Konqui | Rožnov pod Radhoštěm
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nejde jen o školu...programováním se živím už teď, ale stále mi nedochází, k čemu jsou takové hovadiny dobré...přijde mi to jako jedna velká a zbytečná teorie...

Open/save dialogy z GTK+ jsou nejkřiklavější ukázkou toho nejdebilnějšího software, co vůbec může existovat.

21.11. 22:30 Archer | skóre: 71 | blog: Dotazovací blog | Samotíšky / 17. listopadu
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Smím vědět, jak bez matematiky určíš složitost a paměťovou náročnost algoritmu, abys vybral ten nejlepší? Co takové věci jako analýza dat (namátkou Bayesova věta)? Co s úlohou, v níž se operuje s maticemi (takhle se dá mj. šifrovat)? Nebo grafy (což jsou vlastně kdejaké datové struktury)?

Tuxware.cz | I gotta sign my rhymes with PGP...

21.11. 22:40 Bystroushaak | blog: bystroushaak | Litoměřicko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Matematika doplácí na neschopnost předvést praktickou ukázku, což nám technikům vadí, protože jsme zvyklí na praktické využití věcí. Jako čerstvý prvák jsem taky zastával názor že je to k hovnu, pak jsem si přečetl Kryptonomikon a Rtuť od Stephensona, což jsou dvě knížky kde se sice matematice nevěnuje, ale ukazuje že má využití a jakousi krásu.

Navíc ve druháku pak začaly předměty které na matematice staví (třeba Signály a informace), které jsou zajímavé a taky ukazují dobré použití.

Teď mám k matematice smíšený postoj. Nesnáším jí jakožto předmět, ale docela se mi líbí jako věda (i pro to že matematika a programování je skoro to samé, algoritmus lze zapsat matematicky a naopak).

21.11. 22:52 Archer | skóre: 71 | blog: Dotazovací blog | Samotíšky / 17. listopadu
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Matematika tu není od praktických ukázek, od toho jsou tu vědy matematiku aplikující.

Tuxware.cz | I gotta sign my rhymes with PGP...

21.11. 23:20 kralyk | skóre: 23 | blog: Untitled
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Respektive vědy aplikující aplikovanou matematiku

Miluju hudbu. Proto ji neposlouchám reprodukovanou.

22.11. 00:49 Semo | skóre: 40 | blog: Semo
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Dal si same trivialne priklady, ktore sa daju vcelku rychlo pochopit (a dokonca sa niekedy beru aj na matematickych gymnaziach. Az ti bude na analyze Holicky prednasat Lebegov integral, tak si povieme, kde vidis jeho uzitocnost a vyuzitelnost pre studenta "computer science".

22.11. 02:11 Archer | skóre: 71 | blog: Dotazovací blog | Samotíšky / 17. listopadu
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jenže u něj zřejmě jde o takové triviální příklady.

Tuxware.cz | I gotta sign my rhymes with PGP...

23.11. 21:15 whistleblower
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

klasická odpověď je "Ke zkoušce" - v tu chvíli mu buď řeknu něco sprostého

tak to je smutné,ak to povie učiteľ

21.11. 17:58 Jozef G
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Citaj na internete o matematike a mas po probleme. Sam to obcas takto robim, zacnem na wiki, kde je vela odkazov a potom uz len selektujem.

21.11. 18:17 manasekp | skóre: 16
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Nasrat

jo tento pristup me z prednasek hodne utkvel v hlave, v na fit vut maji pro tento vyraz i nejaky cisleny kod

manasekp | pujcky

21.11. 19:32 Neel | skóre: 4
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ten číselný kód bych rád znal. :D

21.11. 22:44 Václav HFechs Švirga | skóre: 19 | blog: HF | Kopřivnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Povídej, studuju tam prvák a přesně tohle si říkám skoro každou přednášku :D.

Podporuji Českou pirátskou stranu | Nový počítač a už ne gentoo :-)

22.11. 00:50 Jiří Pagáč | skóre: 36 | Krnov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Prvák je procházka růžovou zahradou. Jenom pět předmětů za zimní semestr a téměř žádné projekty.

Bude hůř.

REDRUM

23.11. 18:54 Václav HFechs Švirga | skóre: 19 | blog: HF | Kopřivnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nebude , bo me beztak vyrazi .

Podporuji Českou pirátskou stranu | Nový počítač a už ne gentoo :-)

23.11. 16:12 manasekp | skóre: 16
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Příloha:

- nasrat.jpg (43170 bytů)

chvilku me trvalo to sehnat, tady to je.

manasekp | pujcky

23.11. 21:55 Jendа | skóre: 55 | blog: Výlevníček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Příloha:

- qalculate.png (21647 bytů)

Stačilo říct, že jde o soustavu o základu 36, ostatní by si to už převedli ručně nebo na stroji. Něco takového už jsem navrhoval v diskuzi o IDN .

Snowboarding? To je něco jako waterboarding…?

24.11. 00:40 manasekp | skóre: 16
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

hm ja sem si to taky presne nepamatoval jak to bylo spocitane.

manasekp | pujcky

21.11. 18:24 Jamp
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Vcera som nahodou objavil (cez reddit) zaujimavy sposob riesenia takehoto problemu, 30/30, v podstate striedate po 30 minutach sustredenie a oddych, vraj to pomaha. V prvom komentari k tomu blogu je dokonca casovac.

21.11. 19:11 Bystroushaak | blog: bystroushaak | Litoměřicko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Wow, díky, určitě to zkusím.

21.11. 21:14 Jamp
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Potom napiste skusenosti, ja este nemam dovod sa to skusat, ale zrejme za par dni ho uz mat budem :D

21.11. 23:32 Tom
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Komentare zminuji i Pomodoro technique - to je neco podobneho, jen pomer je 25/5. http://www.pomodorotechnique.com/ - puvodne to pry vzniklo jako pomucka ke studiu :)

21.11. 19:52 maertien | skóre: 26 | blog: martinek
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To uz praktikuji celkem dlouho. Akorat spise 20/20 nebo 15/15.

21.11. 22:07 vencour | skóre: 52 | blog: Tady je Vencourovo | Praha+západní Čechy
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Pamatuju, že jsem se v jednom zkouškovym drtil v cyklu 3h matika, pauza, 3h fyzika, pauza. A znova. Čili jen dvě věci a opakovat je i střídat.

Ty nejhlubší objevy nečekají nutně za příští hvězdou. Jsou uvnitř nás utkány do vláken, která nás spojují, nás všechny.

22.11. 00:56 Semo | skóre: 40 | blog: Semo
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nieco podobne praktikujem, ale mam matne spomienky na dobu pred 10 rokmi, ked som mal schopnost robit v kuse aj veci, ktore ma nie az tak bavili, ale bol na mna externy tlak, aby som ich urobil (ucenie na nudnu skusku). Dnes pri praci na extremne narocnej abstraktnej veci fungujem stylom 30/30 (extremne sustredenie a rozoberanie algoritmu ci bude fungovat a jeho ohybanie pre hranicne pripady vs. citanie si nejakych textov z inej oblasti) a pripadam si ako bezec, ktory sprintuje a vydychava sa, sprintuje a vydychava sa, atd. Co pri cieli daleko na obzore nie je najefektivnejsi sposob behu. Na druhej strane mozog nie je sval a je mozne, ze problemy, ktore riesim sa nedaju riesit volnym poklusom a sprint sa neda vydrzat dlho.

21.11. 19:22 sigma
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Na střední škole jsme sice matematiku měli, ale nehrotilo se to. Hodina vypadala tak, že první dvě řady lavic dávaly pozor a ostatní se mezi sebou volně bavily. Naštěstí jsem seděl v první lavici přímo naproti učitelce, takže jsem si i něco odnesl, ale popravdě mě to nikdy nezajímalo, bylo to spíš nutné zlo a ostatní předměty jako elektronika nebo výpočetní technika byly milionkrát zajímavější. Na matice jsem se jeden týden něco naučil a do příštího to zase zapomněl. Zdálo se mi že to není podstatné, navíc to po nás ani nikdo moc nechtěl, ale i tak jsem měl na konci roku a v pololetí vždy za 2, jen v prváku za 3.

Tohle vypadá na zásadní selhání učitele matematiky na střední škole. Jakmile učitel připustí, že se většina lidí v hodině volně baví, je něco špatně a celkově to nemůže stát za nic. Samozřejmě učitel k tomuto stavu může být částečně dotlačen situací a vedením školy, a podle toho popisu jde o extrém. Zažil jsem podobnou situaci u jednoho předmětu půl roku na střední škole, umím si to představit.

Mě naopak středoškolská matematika přivedla k pochopení podstaty a významu matematické vědy. Šlo o odbornou elektro školu, a celé 4 roky jsme měli perfektní učitelku. Nikdy se nezapomnělo na uvedení praktických aplikací probírané látky. A to i u diferenciálního a integrálního počtu, který se díky zájmu části třídy probral kvalitně, lépe než na mnohých gymnáziích. Konečně jsem pochopil, jak a proč fungují některé věci, které jsme dříve brali jako fakt. Objevily se i aplikace pokročilých matematických metod v elektronice. Jistě, že pro víc jak půlku třídy to celé byla otrava a nezájem, ale i oni byli nuceni k soustavné práci.

Takže nakonec spolužáci, co měli o matematiku aspoň trochu zájem, a šli na FEL/FAV ZČU neměli v první semestru s matematikou zásadní problémy.

21.11. 19:32 Bystroushaak | blog: bystroushaak | Litoměřicko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tak my jsme se nedostali ani k limitám..

21.11. 20:59 Grunt | skóre: 13 | blog: Expresivní zabručení | Lanžhot
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To bude možná ta chyba. Já (průmyslovka) bych asi tak za ten vrchol bral odvození si vzorečku pro obsah koule jen z jejího tvaru pomocí integrálu (Kubatura a Kvadratura se ta látka jmenovala). To byla tak čtvrtina nebo půlka čtvrťáku. Brali jsme to totiž hodně na přeskáčku (byl to prej takový nadstandard a to co jsme měli brát, tedy pravděpodobnost a ještě myslím binomické věty jsme v Matice brali až po tom úplně na konci před maturou).

Na co 64-bitů když to jde i s jedním? | 80.78.148.5 | rm -rf * Vás Vaší tchyně nezbaví…Vašich dat ano!

21.11. 20:50 Jendа | skóre: 55 | blog: Výlevníček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Na střední škole jsme sice matematiku měli, ale nehrotilo se to. Hodina vypadala tak, že první dvě řady lavic dávaly pozor a ostatní se mezi sebou volně bavily. Naštěstí jsem seděl v první lavici přímo naproti učitelce, takže jsem si i něco odnesl, ale popravdě mě to nikdy nezajímalo, bylo to spíš nutné zlo a ostatní předměty jako elektronika nebo výpočetní technika byly milionkrát zajímavější. Na matice jsem se jeden týden něco naučil a do příštího to zase zapomněl. Zdálo se mi že to není podstatné, navíc to po nás ani nikdo moc nechtěl, ale i tak jsem měl na konci roku a v pololetí vždy za 2, jen v prváku za 3.

Tohle vypadá na zásadní selhání učitele matematiky na střední škole. Jakmile učitel připustí, že se většina lidí v hodině volně baví, je něco špatně a celkově to nemůže stát za nic. Samozřejmě učitel k tomuto stavu může být částečně dotlačen situací a vedením školy, a podle toho popisu jde o extrém. Zažil jsem podobnou situaci u jednoho předmětu půl roku na střední škole, umím si to představit.

My to teď takhle máme taky, v matice a fyzice. Odešla celkem dobrá matikářka a v podstatě byl odejit matfyzák, protože si na něj skoro všichni soustavně stěžovali, že učí moc složitě. Přitom to bylo poprvé, kdy jsem se ve fyzice dozvěděl něco, co jsem už předtím neměl nastudováno odjinud. Dostali jsme novou učitelku. Sedím kvůli tomu v první lavici a občas mám problém slyšet. Úroveň extrémně poklesla. Na matiku ani fyziku jsem se od začátku roku ještě ani jednou doma nepodíval a už mám nějaké jedničky. Štve mě to, protože matiku bych docela potřeboval. Co s tím?

Snowboarding? To je něco jako waterboarding…?

21.11. 21:26 sigma
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Co s tím?

To je celkem problém. Nelze počítat s tím, že se něco vyřeší hned, a že řešení přinese zlepšení přímo pro tebe. Nicméně s pár lety nadhledu nad dokončenou SŠ a s možností vidět do fungování střední školy bych doporučil najít aspoň jednoho člověka, který to vidí podobně, a nebát se jít s tím za vedením školy. Zpětně si nadávám, že jsme na střední na některé problém víc neupozorňovali, a báli jsme se, že by nás pak někdo kvůli tomu neměl rád. Myslím, že na školách s aspoň trochu rozumným vedením to nehrozí.

Na státních školách je situace bohužel taková, že ředitel na učitele "nemůže", ať učí jakkoliv blbě, pokud má kvalifikaci. Jediná možnost jsou stížnosti od žáků nebo rodičů, případně nález inspekce, která obvykle stejně řeší jen formální věci. Pokud si spolužáci ve velké většině neuvědomují, že ke studiu na vysoké škole se jim budou znalosti hodit, a že hezké známky jim možná ulehčí přijetí, nikoli však setrvání na VŠ, pak je to těžko řešitelné. Teoretická možnost je hledat si jinou školu, jenže těžko najít takovou, kde bude vše podle představ, a to i v budoucnu.

21.11. 21:34 Horáčková
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Pokud má stejný názor na úroveň výuky matematiky více lidí ve třídě, tak by bylo dobré si popovídat s učitelkou např. o tom, že stojíte o větší podrobnosti atd. Jestli je rozumná, tak na to bude nějakým správným směrem reagovat. Jak znám ředitele, tak má na matikáře docela vysoké nároky a najít někoho, kdo matematiku umí naučit je pro něj docela obtížné.

22.11. 08:14 Honza (Dag) | skóre: 25 | blog: kuk | Radotín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Půlka mých příbuzných a známých jsou učitelé, učí i naše děti. Manželka a děti matematiku. Manželka učila v na oné liberecké, teď je na ČVUT a byla pár let na gymplu. Znám to tedy i z druhé strany. Zejména nejmladší syn, který ještě studuje FEL a zároveď učí na své rodné průmce je roztomilý, neb mi ještě v hlavě zní jeho chlubení se, jaký tam zvládli dělat binec (přehánim trochu :)))) a to se prolíná s jeho současnými stesky nad úrovní studentů. :)

Spec, na gymplu manželka dost trpěla tím, že to několik lidí bavilo a zbytek buď tupě zíral, nebo vyrušoval. K tomu problém, že cca nad 25 lidí ve třídě se to začně rozpadat vnitřní dynamikou. A je třeba šetřit, tedy velké třídy. Naopak měla nějakou výběrovku nepovinnou a to se vracívala nadšená. Zajímali se, bylo jich málo...

Učit jé náročná, mizerně placená práce. A žáci někdy chtějí zázraky. Učitel by měl spojovat perfektní znalost se se schopností baviče, zaujmout těch třicet lidí z nichž jeden je po flámů, další balí spolužačku, další si chce narychlo udělat úkol z jiného předmětu...

Z toho co slýchávám mám pocit, že žák (někdy nějaký, všichni ne!) předpokládá, že sedne otráveně do lavice a tam bude nesmírně zábavně všechno naučen, aniž by se soustředil, trápil svůj mozek či se nedejbože učil :))). Zkušenosti učitelů, zejména na středních školách jsou takové, že nejvíc stížností pochází od nejlínějších žáků. Nakonec takový dostane tři konkrétní příklady k naučení s tím, že pokud tyhle (nebo jeden) bude umět tak proleze. Nenapíše ani řádku, dostane za pět (což je pro učitele a školu jen a jen nepříjemnost) a druhý den jsou tam jeho rodiče. Případně ta inspekce, ale tu zajímá, jestli je v třídné knize správný zápis...

Tím nechci říct (ostatně to nevím) , že nejsou učitelé, co by měli rychle změnit povolání a nedělat škody na národu! Ale... Co se zkusit s učitelem, profesorem... domluvit? Pokud na váš zájem o podrobnější probrání tématu zareaguje odmítavě, tak je s nim něco v nepořádku.

Další věc je, že hodinové dotace na matematiku (v rámci právě oné příjemné školy pro každého) jsou snižované. na SŠ i VŠ. Tím se také snižuje možnost zajímavé matematiky, někdy možnost slušně učit fyziku, neb na ty zajímavé věci žáci nemají matematický aparát. Zajímavé věci (třeba jak se objevují mat. funkce v přírodě, na co se...), na to je potřeba (tvrdí mi všichni), nejprve nacapt v bolestech do hlavy ty znalosti. Programování je také jistě zábavné, ale nejdřiv se musí člověk naučit základy a na tom najít něco tvůrčího, nebo veselého, to dokáže málokdo. A tak je to všude, svět je zlej! :))))

22.11. 08:30 Honza (Dag) | skóre: 25 | blog: kuk | Radotín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jo, s láskou žena má vzpomíná na chytré, ale trochu frajírky. S těmi to byl většinou vývoj od studentov nevraživosti k hezkému vztahu. Když on se dozvěděl nějaký zajímavý postup, fintu. Pochopil, že je sice hezké že se "nemusí učit, všechno si odvodí", ale když se něco naučí, nebude objevovat Ameriku a zvládne to efektivněji. Někteří jí pak ještě psali maily co studují a dělají.

22.11. 10:23 Bystroushaak | blog: bystroushaak | Litoměřicko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Já měl kupodivu nejlepší zkušenosti s učiteli kteří dříve dělali vojáky, policisty atp.. Z nějakého důvodu jich u nás na střední byla víc jak polovina a naučit dovedli nejlépe. Bordeláři většinou zkusili dělat bordel jen první hodinu, pak si je učitel srovnal že ani nepípli :)

22.11. 13:13 Saljack | skóre: 26 | blog: Saljack | Praha 10
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Přesně to jestli je ve třídě bordel je kolikrát podle toho, jakou má učitel autoritu. U někoho by mě ani nenapadlo promluvit, ale u někoho bych klidně udělal co chci. A samozřejmě, že záleží také na jaké škole učí.

Sex, drugs & rock´n roll. !!!!!!!Prosím nevykat!!!!!!! Neumím psát česky

22.11. 15:02 Honza (Dag) | skóre: 25 | blog: kuk | Radotín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To je určitě pravda. Zkušenost z "druhé strany barikády" ovšem také říká, že jsou třídy pohodový a třídy šílený. Jak se to sejde. A že prý hodně záleží na velikosti. I třída postach z době epidemie chřipky (třetina tam není) může být naprostá pohoda. Postrachem jsou také poslední hodiny, kdy už je žactvo (i učitel) unavený.

Další pozoruhodná zkušenost říká, že nejhorší žáci jsou učitelé. Když jsou na nějakém školení, kurzu. :)))

21.11. 19:36 sivlk | skóre: 11 | blog: sivlk
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Vystudoval som elektro priemyslovku, bol som cisty dvojkar. Sem-tam jednicka. Isiel som na technicku univerzitu. Matematika bola v prvom a druhom rocniku najtazsi predmet (analyza 1, 2, diskretna, nemericky pocet, statistika, ...). Do druheho rocnika postupila polovica.

Bol som na vsetkych prednaskach aj cviceniach. V podstate som vsetko co bolo na tabuli prepisoval do zositu a snazil sa pochopit maximum. Realne som chapal tak 10% suvislosti. Pred pisomkami som vela pocital priklady, v podstate co to slo, kludne do 2-3 v noci, niekedy aj priebezne pocas semestra.

Na kazdu skusku som sa ucil 1-2 tyzdne, 8h-16h denne v kuse som sedel v kuchyni (nikto tam nebol). V podstate som sa to biflil, zjednodusoval, prepisoval, vyhadzoval som nepotrebny balast. Ku kazdej otazke som sa snazil nieco vediet. Ak bolo napr 60 otazok tak ku kazdej 1 strnu A4. Ak boli nejake priklady pocital som ich dovtedy kym som si nezapamatal postup ako sa pocita. Uspesne som spravil vsetky skusky na 1. pokus. S tym ze som aj z trivialnych predmetov bral vsetky znamky, ked som kvoli blbosti dosta E z trivialneho predmetu, vzal som ho a sustredil som sa na dalsiu skusku.

Internet ani notebook som nemal. Otec ho chcel zaviest ale ja som mu povedal ze potrebujem pri studiu pokoj nech radsej pocka kym dokoncim vysoku. Obcas bol problem zohnat nejake materialy ale dalo sa to zvladnut, napr. som ich na druhy den v skole skopiroval od inych a ucil sa medzytim nieco ine.

21.11. 20:34 xhombre | skóre: 7 | blog: xhombre
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Zjistil jsem, že mám snad nějaký psychický blok, který mi brání se učit matematiku. Místo toho bych klidně dělal těžší fyzickou práci a to jí normálně nesnáším.

To znám. My měli na střední totálně cáklou učitelku češtiny. Přišla do třídy a hned začala diktovat. Kdo nestačil měl smůlu. Po půl roce jsem měl normálně psychosomatickou poruchu. Jen vlezla do třídy začala mě bolet ruka tak, že jsem nemohl psát. Tak jsem si koupil Literaturu v kostce a sral na tu krávu. Ve finále jsem na tom byl stejně jako většina co si pilně psala poznámky. Nejhorší bylo, že ona to měla všechno v hlavě. Takže občas něco zapomněla a pak nám diktovala poznámku na okraj (jo sešit musel mít 5cm okraj na vnější straně listu) klidně to na tom okraji zabralo i pět stran. Nejlepší, ale bylo zkoušení z básní. Kdo klesnul hlasem na čárce nebo konci věty měl smůlu. Podle ní to neuměl a v lepším případě za 4. Takoví lidé by neměli ve škole ani uklízet. Později jsem měl učitelku co dokázala výkladem zaujmout. Dokonce i odcenila,že čtu (narozdíl od většiny spolužáků) a znala krom klasiků i Kinga, oba Neffy, Tolkiena atd. Přesto, že jsem byl flákač a známky jsem si moc nevylepšil jsem ji měl rád a ona mě snad celkem taky. To byla super učitelka.

21.11. 20:54 Saljack | skóre: 26 | blog: Saljack | Praha 10
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Vy můžete získat známku z matiky bez zkoušky? (to bych taky chtěl) Já jsem byl na střední (elektro průmyslovka) trojkař a teď je pro mě matematika v pohodě (když teda pominu důkazy v algebře a pamatování si těch vět). Já jsem na výšce prostě náramně spokojený, dělám co mě baví a ještě mi to jde a výsledky jsou vidět. U nás na STM FEL (jsem v druháku) je spousta lidí co jim chybí nějaký předmět klidně bych si tip, že více než 75%, naštěstí do této skupiny nepatřím a nehodlám na tom nic měnit .

Sex, drugs & rock´n roll. !!!!!!!Prosím nevykat!!!!!!! Neumím psát česky

21.11. 20:58 lucorp | blog: lucorp
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Treba vydržať, prvé tri dni učenia sú vždy najhoršie. Potom už pôjdeš na zotrvačník a nebudeš si to tak uvedomovať.

D'oh !!!

21.11. 22:44 fred
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

za tři dny musí bejt naučenej na 1A+*

21.11. 22:46 kralyk | skóre: 23 | blog: Untitled
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Hm, já jsem za 3 dny naučenej na 4 + :-*

Miluju hudbu. Proto ji neposlouchám reprodukovanou.

22.11. 01:01 Semo | skóre: 40 | blog: Semo
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

V Plzni na pravach.

21.11. 22:46 M-train
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Když jsem si začal číst tvůj blog, měl jsem pocit, že jsem ho napsal já sám. Máš tam téměř přesně popsané pocity a situace, úplne jsem z toho dostal husí kůži. Já takhle musel dělat matiku na ekonomce, kam jsem přišel z obchodní akademie, kde byla matika jenom v prvních dvou ročnících. Takže já nejenom měl blbý znalosti toho, co jsme brali, ale po příchodu na vejšku jsem jenom zíral, protože tam se začínalo s něčím, co my jsme vůbec nebrali. Navíc, tu základní matiku jsem nikdy neakceptoval jako něco, co budu muset jako ekonom potřebovat (měli jsme fůru jinejch předmětu příbuznejch matice, ale víc směřovaných do obchodu a ekonomiky), a proto jsem se to ani nechtěl učit. Zkoušel jsem jako přírodní lenoch dokonce chodit na doučování - nebo jak ty píšeš, dělal bych klidně fyzický práce místo učení.

Jinak bych to neviděl na svádění nové generace u počítače, i když to určitě láká ke svádění. Jenom tady na webu píše 60-letý grafoman, který podle četnosti komentářů počítač neopouští. Takže myslím, že je to výmluva, taky jsem u kompu hodně času, a taky na mne plati - "Nic už mě nezastaví!... jen co se do toho pustím.".

Takovejch nás bylo v ročníku víc, většina právě nepřišla z gymplů, ale z obchodních škol, a taky kvůli matice skončilo v prváku tak 20% lidí, i když pak už dál nebyla, a měli jsme navrch zase v odborných předmětech. Jako správný budoucí obchoďáci jsme nakonec udělali společný pakt, na zkoušky jsme šli v nejzazších termínech, kdy ty chytrý už byli hotoví a ti nejchytřejší mezi blbejma měli šanci projít, a velmi intenzívně jsme i pracovali na sehnání zadávaných otázek, které nám ti nadaní kolegové obětavě vypracovávali

22.11. 01:28 Semo | skóre: 40 | blog: Semo
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Zozen si DOBRU NAUCNU knihu o matematike. Jarnik to nie je. A obecne ja ani neviem, ktora to je (okrem jednej na algebru). Knihu, ktora ku vetam da priklad, kde sa daju vyuzit a ku definiciam da priklad niecoho predstavitelneho, co tu definiciu splna. Ak sa da, prida geometricku interpretaciu. Kniha, ktora vysvetli preco nieco plati, ake to ma pekne vyuzitelne dosledky, ze to plati a co by stalo, keby to neplatilo (bolo by to v rozpore s niecim obecne znamym atd.).

Takuto knihu staci citat a netreba sa ju ucit a aj tak si to zapamatas a logicky si to ulozis. Samozrejme, ak prednasky maju 6 stran, tak takato kniha bude mat 300, ale staci ju precitat 1-2x.

Je dost mozne, ze ju cesky nezozenies, ale asi by som riskol cudzi jazyk, ak by som ho aspon trocha ovladal. Terminologiu casom chytis a jazyk inak nebyva zlozity. Vacsia narocnost dana sucasnym dekodovanim cudzieho jazyka moze byt lahko prekonana daleko vacsou priamou a hladkou pochopitelnostou matematiky. Predpokladam, ze v USA by sa nejaka mohla najst.

Pri hladani TEJ KNIHY by som si vypocul nazory nejakeho stareho cviciaceho, ktory cvici matematiku na technickej skole 30 rokov. Mohol by nieco o NEJ tusit. Pripadne si najdi niekoho, kto sa zaobera pedagogikou matematiky. Aj keby bol zamerany na iny stupen/vek, tak mohol mat prehlad.

22.11. 01:29 Semo | skóre: 40 | blog: Semo
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

6 stran --> 60 stran

22.11. 02:01 Luboš Doležel (Doli) | skóre: 91 | blog: Doliho blog | Kladensko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Mně přijde na prd, když neudělám nějaký předmět, opakuju ho a oni ho mezitím natolik změní, že studuju jiný, ale rovněž obtížný předmět. To mi pak prostě nepřijde, že jsem dostal nějakou druhou šanci.

Vůbec se tadyto děje na FELu nějak moc často. David Watzke je o dva ročníky níž a přijde mi, jako by studoval nějakou příbuznou, ale jinou školu. Například Úvod do operačních systému už ani nezajišťuje Katedra počítačů, nýbrž Katedra měření :-O Dále pak sloučili Tvorbu elektronické dokumentace a Profesionální komunikaci, což mi jako člověku, který absolvoval obojí, přijde jako sloučit jabka s hruškama - to první je technický předmět, kdežto to druhé je zase ryze humanitní předmět.

22.11. 12:36 Mrkva | skóre: 15 | blog: urandom
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Mně přijde na prd, když neudělám nějaký předmět, opakuju ho a oni ho mezitím natolik změní, že studuju jiný, ale rovněž obtížný předmět

No, co jsem tak zaregistroval, přijde mi, že někteří vyučující mají pro ty, co předmět opakují a studovali starší verzi možnost být hodnocen podle starých osnov. Ale přijde mi to asi stejně legitimní jako požadavek mít při opakování předmětu stejného přednášejícího, cvičícího i zkoušejícího.

Například Úvod do operačních systému už ani nezajišťuje Katedra počítačů, nýbrž Katedra měření :-O

A Struktury a architektury počítačů katedra elektrických pohonů a trakce :))) Souhlas, vypadá to blbě. Ale na druhou stranu, zrovna ÚOS je předmět, který by mohl učit i dost velký podíl místního osazenstva.

Dále pak sloučili Tvorbu elektronické dokumentace a Profesionální komunikaci

Souhlas, taky mi to přijde divné, ale třeba mě to ještě příjemně překvapí (pokud se do LS dostanu).

The day Internet died.

22.11. 13:04 Josef Kufner | skóre: 58
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

[...] Ale přijde mi to asi stejně legitimní jako požadavek mít při opakování předmětu stejného přednášejícího, cvičícího i zkoušejícího.

Legitimní požadavek by spíš byl mít někoho jiného. Zapsat se dvakrát na stejný předmět ke stejnému vyučujícímu je hloupost (prakticky ověřeno). Jiný vyučující látku podá trochu jinak a je tak větší šance na úspěch.

Hello world ! Segmentation fault (core dumped)

22.11. 14:05 Luboš Doležel (Doli) | skóre: 91 | blog: Doliho blog | Kladensko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ale na druhou stranu, zrovna ÚOS je předmět, který by mohl učit i dost velký podíl místního osazenstva.

Jak se to vezme. Zatímco já měl poctivou variantu předmětu se Žďárkem (člověk musel k testům opravdu s Unixem umět), nyní to funguje tak, že si můžou řešení volně googlovat...

22.11. 15:00 bořek | skóre: 10 | blog: borkovo
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tohle je způsobené přechodem studijního programu STM na ECTS. Když se podíváš do studijních plánů, tak zjistíš, že prakticky u všech předmětů se zvýšil počet kreditů. Kvůli tomu je potřeba pár předmětů zrušit, aby se to vešlo do 180 kreditů. Na UOS má nejspíš vliv odchod prakticky celé katedry počítačů na fit, takže se museli najít jiní lidé.

22.11. 08:15 Karel Zak | blog: kzak
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

> stane se z vás jen stroj na přepisování slajdů

Proboha to jeste existuje? Ja z toho mel vzdy takovy divny pocit jako ze jsem v klastere pred vynalezem knihtisku kde se rucne prepisuji knihy...

Smutne je, ze v pripade pouziti kopirky pripadne odkazani studentu na nejakou ucebnici by rada "vyucujicich" uz nemela na prednaskach co delat. Hodne z nich neni schopno k tomu syrovemu studijnimu materialu dodat neco sveho, neco zajimaveho.

22.11. 09:20 rastos | skóre: 55 | blog: rastos
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Zjavne je to tá správna príprava na prax: nezáživné projekty, udržiavanie kódu napísaného pred 20 rokmi (v Pascale, v tom lepšom prípade v K&R;) , šéf blbec, hlúpi užívatelia, mizerná dokumentácia, tlak na dodržanie termínu, nedostatok spánku, hranie a surfovanie v pracovnom čase, ... Na čo si na škole zvykneš, to v praxi, ako keby si našiel.

Kecám. Tak trochu. Šéfa mám fajn. Takmer ho nevidím.

Čo na tej matike vlastne beriete?

22.11. 10:32 Bystroushaak | blog: bystroushaak | Litoměřicko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Limity (pokud to nebude nějaká zákeřná, tak zvládám), derivace (zvládám). V písemce bude dost teorie z celého semestru.

22.11. 12:59 Josef Kufner | skóre: 58
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Ktomu přepisování slajdů... Pořiď si digitální foťák se slušnou citlivostí, rozumným zoomem (4× stačí, ale je to minimum) a maličký stativ, který si postavíš na lavici (cca 200Kč). – Obvykle je totiž málo světla a je třeba fotit na delší čas, protože blesk nepřipadá v úvahu. Také je otrava pořád mířit a navíc při prohlížení je lepší, když se tabule nehejbe a jen se mění písmenka.

Na začátku přednášky si to nastavíš a pak jen mačkáš spoušť. Vedle toho doporučuju dělat si jen stručné poznámky ve formě osnovy přednášky a občas čísly fotek, protože vždy se najde pár věcí, které na slajdech nebudou. Na konci přednášky pak vyfoť i ty své poznámky, protože papír se rád ztrácí.

Obrovskou výhodou tohoto přístupu je dostatek času na vnímání přednášejícího a přitom zachování alespoň nějakého použitelného záznamu z přednášky. Docela se mi to osvědčilo na různé matematiky, kde přednášející hodně píše a nemá slajdy. Pak je to také fajn, pokud přednášející má meotar a slajdy jako že opravdové fólie.

Hello world ! Segmentation fault (core dumped)

22.11. 15:44 pedro
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Vyborny postreh pokud jde o internet, hromadu veci na praci/zkoumani a "mlade" generaci. Ono to driv bylo opravdu subjektivne jednodussi - skola a skolni knihovna byla hlavni zdroj informaci, bylo snazsi se motivovat a konecne treba az bude psat diplomku tak nejspis zjistis (pokud k tomu pristoupis poctive), ze zavidis predchozim generacim, ktere mely jednak strasne malinko relevantnich zdroju a navic vsechny v cestine a na jednom miste (v te knihovne). Jeste bych k tomu dodal, ze kvalita informaci bezne dostupnych na internetu je sporna. Lze zjistit prakticky cokoliv, ale neni to "prebrane", na dobrou knizku to proste nema.

22.11. 15:56 Mrkva | skóre: 15 | blog: urandom
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

neni to "prebrane", na dobrou knizku to proste nema.

Souhlas, ale tady se dopouštíte tak trochu nefér srovnání. Srovnáváte _veškerý_ obsah na internetu s _dobrou_ knížkou. Srovnání veškerého obsahu na internetu a veškerých knih by bylo lepší :)

The day Internet died.

22.11. 18:14 pedro
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Njn, dopustil jsem se logicke chyby, priznavam. Bohuzel je i rada nekvalitnich knih. Driv, kdy bylo tezsi publikovat, byla prumerna kvalita vyssi. A ze stejneho duvodu je kvalita informaci na internetu sporna - je prilis snadne neco zverejnit. Svoboda internetu je obecne vec spise dobra, pri hledani kvalitnich informaci je to ale bohuzel spis na prekazku. Jinak si muzeme klidne tykat.

23.11. 21:05 whistleblower
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Bohuzel je i rada nekvalitnich knih. Driv, kdy bylo tezsi publikovat, byla prumerna kvalita vyssi. A ze stejneho duvodu je kvalita informaci na internetu sporna Vydá kto zoženie grant, sponzora, koho knižku niekto pretlačí, týka sa to aj vydávania učebníc, je to dnes biznis, o to, ktorá je ozaj lepšia nejde.

Myslím si, že problém je tiež ten, že dnešná mladá generácia vo všeobecnosti na klasické knihy už nie je zvyknutá ( decká sa vždy pri odporúčaní nejakej knižky pýtajú dopredu otrávene aká je hrubá, a požadujú, ak, tak tenkú).Keďže odmala málo čítajú, majú s tým málo skúseností, majú už problém porozumieť čítanému textu( hovorím o strednej škole.)Ako majú rozoznať, ktoré informácie sú kvalitné, keď už nemajú všeobecný prehľad, ktorý sa získaval vďaka čítaniu všetkého možného. Teraz narýchlo zoženú nejaké povrchné momentálne požadované informácie na internete.Ich kvalitu nemajú s čím porovnať.

Riešením by bolo možno vypnúť internet a obmedziť podobné radovánky.

23.11. 21:21 whistleblower
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

P.S. ,,Elektromagnetické vlnění bezdrátových wi-fi sítí má škodlivý vliv na stromy. Zjistili to na základě výzkumu holandští vědci. Stromy rostoucí v blízkosti wi-fi vysílačů, které bezdrátovou síť distribuují do přijímačů, trpí poškozením kůry a listí. "

22.11. 21:21 Josef Kufner | skóre: 58
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Problém je, že z pohledu uživatele je Internet a dobrá knížka zhruba stejný zdroj. Přirovnání ke knihovně by asi bylo lepší, ale i tak. Hlavní problém Internetu je hromada matoucího hnoje, kterým je nutné se prohrabávat. A pokud je třeba najít trošku specializovanější informace, ḱteré málokdo zná/používá, tak je Internet asi to nejhorší médium.

Hello world ! Segmentation fault (core dumped)

22.11. 19:12 Jardík | skóre: 37 | blog: jarda_bloguje
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

A ty si jako myslíš, že tohle je realita, ten šmejd kolem nás? Až budu mrtvý, tak to všechno zanikne, protože vy vlastně neexistujete a jste jen moje představa, způsob, jak se zabavit, koho otravovat, ... která buď mou smrtí skončí, nebo začne znovu, protože smrt neexistuje. Navíc i kdybych už nebyl člověk, ve vesmíru nic údajně nezaniká, jen se to přeměňuje. Pokud je to pravda, není důvod se smrti bát, protože stále budu součástí něčeho většího. Horší bude, až přijde Bůh a vypne si počítač. Vlastně ne, stále budu, přeměněný, třeba jako teplo. Pak vychladnu ........... ty seš magor, co zase hulíš, říkáte si. Ale mně to neva, protože magoři jsou naprosto všichni a dokud mi někdo neřekne a nedokáže mi, jak jsem vznikl, jak vzniklo to, z čeho jsem vznikl, jakto že mi nevadilo, že jsem nebyl člověk, než jsem začal být člověkem, ... tak nikomu nevěřím, protože si to všichni vymýšlí, tedy vymýšlím si to já, protože jste součástí mé představy ...

readme | Nejezte žlutý sníh

22.11. 20:07 Bystroushaak | blog: bystroushaak | Litoměřicko
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Aha. Jsem z toho na rozpacích, mělo to být vtipný, snaha o filozofickou úvahu, nebo jen pokus o strhnutí pozornosti?

Abych neurazil, odpovím na každou eventualitu:

Lol, rofl :D To budu muset poslat všem svým kámošům, možná to dát i na lamera :D

Hmm, tj hluboká myšlenka, teď si nemůžu být jist realitou. Kde je teď Bůh?!

Wow, ty jsi tak cool, až vyrostu, chci být jako ty.

22.11. 21:47 Jardík | skóre: 37 | blog: jarda_bloguje
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

readme | Nejezte žlutý sníh

22.11. 23:54 Nicky726 | skóre: 44 | blog: Nicky726
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To zní, jako by to někdy z dálky slyšelo Descarta...

"Don't it always seem to go / That you don't know what you've got / Till it's gone." (Joni Mitchell)

23.11. 02:24 Jardík | skóre: 37 | blog: jarda_bloguje
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Descarta

Neznám.

readme | Nejezte žlutý sníh

22.11. 21:02 pht | skóre: 47 | blog: pht
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

U matematiky je nejdůležitější spočítat celou sbírku příkladů, nejlépe ve dvou.

I remember being impressed with Ada because you could write an infinite loop without a faked up condition.

22.11. 21:21 sivlk | skóre: 11 | blog: sivlk
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

U matematiky je nejdůležitější spočítat celou sbírku příkladů, nejlépe dva krát.

22.11. 23:44 sved
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Pekny blog :)

Jsem stavem ceskeho skolstvi znechucen. Byl jsem rok na CVUT FEL a odesel jsem. Nelituju. Vubec me to tam nebavilo, ucitele se ke studentum chovali jako k odpadu (asi plati jen u prvniho rocniku).

Bouzel je to dane stavem ceskeho skolstvi, kdy rada studentu nema o studium zajem a skoly zamerne snizuji pozadavky na prijeti jelikoz maji od statu dotace za pocet studentu, kteri na skole studuji. Tusim v roce 2006/2007 k prijeti do EaI stacili 4 body z 20 :D

Hlavne ze nam pri zapise davali nejakou radu, tusim neco ve smyslu at studujem hned od zacatku a ze to stejne radi studentum i na vehlasne MIT.

Celkem troufale, jak si v Dejvicich snazi hrat na MIT, prijde mi to k placi :) Srovnejte pozadavky k prijeti na CVUT FEL vs MIT

Tento rok ze pokusim dostat na univerzitu do Svedka, jako EU obcan neplatim skolne, ale potrebuju samozrejme mit nejake penize abych tam mohl prezit :)

Skoly v teto zemi maji daleko lepsi hodnoceni nez ty ceske, duraz je kladen na prakticke zkusenosti, temer kazdy magistersky program je vyucovan v anglictine.

24.11. 01:03 M-train
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Kamarad do Svedska letos posilal kluka, do Lundu - je to pry posledni rok, co se neplati skolne, tak si to radsi zkontroluj!! Ten kluk ma 3 roky z Warwicku, a sel sem jenom na posledni rok, takze mu to nevadilo.

24.11. 10:48 Mst. Spider | skóre: 30 | blog: xMstSpider | Malmö
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Potvrzuju, od pristiho roku ma byt zavedene, ocekava se znacny ubyt zahranicnich studentu...

It's been a long time...How have you been?

včera 20:49 sved
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

http://www.thelocal.se/30406/20101124/

The number of first-time students at the country's universities declined in the autumn session overall, but the number of new students from other countries increased ahead of the introduction of tuition fees for non-EU students next year.

22.11. 23:57 pc2005 | skóre: 25 | liberec
Rozbalit Rozbalit vše Re: Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Btw jaký máš učitele, Zádu jsi už měl?

malamanteau | nevykat | Sháním ISA/PCI grafiku s paralelním LCD rozhraním

Založit nové vlákno • Nahoru

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Green Lantern (2011) - trailer

LinuxAlt 2010 na téma bezpečnosti – reportáž

Aleš Miklík: Český Internet je už pouze půl roku za tím „světovým“

Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Programátor webových aplikací - PHP

- Java programátor

- Lotus Notes/Domino programátor

- Business Developer pro HR řešení LMC G2

- SW DEVELOPMENT PROJECT LEADER Embedded SW Automotive

- Junior/Senior Programátor C/C++ (Linux)

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

xsubway - litera_scripta_manet

litera scripta manet - co je psane zustane

Aktuální zápisy

- zálohovat asi nestačí III

- There's An App For That?

- zálohovat asi nestačí II

- zálohovat asi nestačí

- wordle

?Přístup k archivovaným zápisům za jednotlivé měsíce. Archív

- listopad 2010 (2)

- říjen 2010 (4)

- září 2010 (1)

- červenec 2010 (2)

- červen 2010 (1)

- květen 2010 (2)

?Seznam mých oblíbených stránek, které pravidelně navštěvuji. Oblíbené stránky

- emacs

- wakuum15g

- deviantart

- batyskaf

- debian

- radyjo mlha

- planet gong

- slashie.net

?Poslední screenshot mého desktopu. Současný desktop

?Přístup na osobní hlavní stranu a na hlavní stranu všech blogů. Navigace

- litera_scripta_manet, hlavní strana

- litera_scripta_manet, stručný souhrn

- RSS kanál

- Všechny blogy

- Všechny blogy, stručný souhrn

Nej blogů na AbcLinuxu

Nejčtenější za poslední měsíc

- Licenční peklo

- Pohádka skvělých počítačových her z 90tých let

- Černý pátek pro Kindle 3

Nejkomentovanější za poslední měsíc

- Zrůdy a dav

- ..bylo by pro ně lepší, kdyby nebyli poznali svaté přikázání

- Spravedlivý soud, nespravedlivé tresty

AbcLinuxu:/ Blogy / litera_scripta_manet / blabla / There's An App For That?

Štítky: humor, nanoblog, video, YouTube

There's An App For That?

21.11. 14:31 | blabla

Chci si pořídit nejchytřejší telefón, jen aby těch aplikací bylo dost:

Song: There's An App For That

Hodnocení: 38 %

špatné • dobré

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (0) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

21.11. 15:51 sivlk | skóre: 11 | blog: sivlk
Rozbalit Rozbalit vše Re: There's An App For That?

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Except in Nebraska

21.11. 19:56 David Watzke | skóre: 73 | blog: Blog... | devitka.sh.cvut.cz
Rozbalit Rozbalit vše Re: There's An App For That?

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Připomnělo mi to eyePhone

www.Watzke.cz

22.11. 13:27 Václav "Darm" Novák | skóre: 17 | blog: Darmovy_kecy | Bechyně / Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: There's An App For That?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

na xphone asi nemá nic.

ja se vždycky tak těšim na pátek že se zleju už ve čtvrtek!

22.11. 14:11 David Watzke | skóre: 73 | blog: Blog... | devitka.sh.cvut.cz
Rozbalit Rozbalit vše Re: There's An App For That?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

ROFL! Tak to je síla. U pasáže s VHS jsem málem spadnul ze židle

www.Watzke.cz

22.11. 23:07 xsubway | skóre: 12 | blog: litera_scripta_manet
Rozbalit Rozbalit vše Re: There's An App For That?

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

a co teprve mozphone ...

Založit nové vlákno • Nahoru

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Green Lantern (2011) - trailer

LinuxAlt 2010 na téma bezpečnosti – reportáž

Aleš Miklík: Český Internet je už pouze půl roku za tím „světovým“

Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Trainer

- SQL Specialista (Oracle)

- Programátor C# / .NET

- SW Engineer C/C++/Linux (i pro absolventy) - 4091

- Software Developer

- Release manager (4026)

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

Cohen - Drobnosti

Různé drobnosti a užitečnosti na které narazím nebo sám vytvořím. Primárně se zaměřuji na věci, které mohou být zajímavé a užitečné pro ostatní uživatele GNU/Linuxu či typografického systému TeX, občas se tu ale určitě vyskytne i něco z úplně jiného soudku, např. z oblasti bezpečnosti apod.

Aktuální zápisy

- Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

- GPG a smartcard

- ZIP – málem jsem přišel o data; mám rád rdiff-backup

- Potřebujete zkopírovat 60 milionů souborů?

- HTTPS Everywhere – rozšíření pro Firefox

?Přístup k archivovaným zápisům za jednotlivé měsíce. Archív

- listopad 2010 (3)

- září 2010 (1)

- červen 2010 (1)

- březen 2009 (1)

- leden 2009 (1)

- listopad 2008 (2)

?Poslední screenshot mého desktopu. Současný desktop

?Přístup na osobní hlavní stranu a na hlavní stranu všech blogů. Navigace

- Drobnosti, hlavní strana

- Drobnosti, stručný souhrn

- RSS kanál

- Všechny blogy

- Všechny blogy, stručný souhrn

Nej blogů na AbcLinuxu

Nejčtenější za poslední měsíc

- Licenční peklo

- Pohádka skvělých počítačových her z 90tých let

- Černý pátek pro Kindle 3

Nejkomentovanější za poslední měsíc

- Zrůdy a dav

- ..bylo by pro ně lepší, kdyby nebyli poznali svaté přikázání

- Spravedlivý soud, nespravedlivé tresty

AbcLinuxu:/ Blogy / Drobnosti / Ostatní / Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Štítky: Adobe, distribuce, download, exe, Flash, instalace, Internet, msi, software, web, Windows

Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

21.11. 13:55 | Přečteno: 552× | Ostatní | poslední úprava: 21.11. 18:47

Pokud se staráte i o systémy s MS Windows, na které jste v poslední době potřebovali nainstalovat Adobe Reader nebo Flash Player, tak jste možná narazili na to, že místo normálního odkazu na stažení .exe či .msi souboru vás web nutí instalovat jakýsi Adobe Download Manager doplněk do Firefoxu, který pak teprve umožní daný produkt stáhnout a nainstalovat. Zobrazuje přitom reklamu a k samotnému instalačnímu souboru se ani nedostanete. Když tak potřebujete instalovat na víc počítačů, tak abyste na každém stahovali znovu (daný počítač tedy musí mít v době instalace přístup k internetu) a ani nemáte možnost uschovat si instalační balíček do archivu instalovaného software.

Toto mi celkem pije krev. Naštěstí se dá stahovat i přímo:

- Adobe Reader (aktuální Adobe Reader 10.0.0 pro MS Windows)

- Aktuální Adobe Flash Player pro MS Windows

Pod Linuxem samozřejmě takovéto opičky řešit nemusíme – oba programy se instalují a aktualizují z repositářů distribuce (alespoň v openSUSE) stejně, jako každý jiný software.

Hodnocení: 100 %

špatné • dobré

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (1) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

21.11. 13:58 stativ | skóre: 50 | blog: SlaNé roury
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Díky, dost mi to lezlo na nervy.

Ať sežeru elfa i s chlupama!!! stativ.kx.cz

21.11. 14:02 Limoto | skóre: 31 | blog: Limotův blog | Prostějov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Jak je to tam dlouho? To snad není ani měsíc, co jsem flash na widle instaloval bez takových opičáren...

21.11. 14:33 stativ | skóre: 50 | blog: SlaNé roury
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Řekl bych, že déle než měsíc.

Ať sežeru elfa i s chlupama!!! stativ.kx.cz

21.11. 16:04 vain | skóre: 6
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To se mi nezdá, jsou to tak dva týdny (možná ani to ne) co jsem stahoval normálně pro Wokna AdobeRader 9.4.0 a nic takového to po mě nechtělo.

If the only choice you've got is to do the wrong thing, then it's not really the wrong thing, it's more like fate.

21.11. 16:10 stativ | skóre: 50 | blog: SlaNé roury
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Co si pamatuji tak jsem to viděl jen u toho flashe. Možná se to nabízí jen pro Win 7.

Ať sežeru elfa i s chlupama!!! stativ.kx.cz

21.11. 16:53 chrono
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Pred viac ako mesiacom (možno sú to už aj dva mesiace) som dával novú verziu flash na jeden počítač s Windows XP a už vtedy sa inštaloval len ten pomocný program.

21.11. 16:40 luu
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Nerad bych tě zklamal ale o Bits File Transfer asis neslyšel?To je tak když windows spravuje kdekdo .Potom vychazí takove bludy jako přispěvky v blogu...No co už. Takže na pozadí - jako job když chceš - takže se spusti dle definice,naflakaš si jich tam do fronty kolik je libo,suspend, resume,transfer priority,set-proxy je samozřejmostí atd.A nic ti nebraní stahovat výše jmenovane takto - osobně mám nasázených takto pár věcí typu adobe flash player atd. To že někoho obtěžuje něco s reklamou je jeho volba - uplně stejně jako když se divíš proč někdo páchí podivne věci v linuxu.

21.11. 17:37 Cohen | skóre: 18 | blog: Drobnosti | Brno
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ne, Bits File Transfer mi nic neříká, ale opravdu ocením (a asi ne jen já), pokud tu na napíšeš podrobnosti, jak to použít.

Wokna nikde profesionálně nespravuju, chci to čistě na své domácí počítače – a tam je dle mého nejjednodušší právě běžné stažení instalátoru.

OpenPGP key fingerprint: 1CB2 41B9 F029 4B47 EECD 9BDA 90C9 CEB0 524C DACB (https://www.fi.muni.cz/~xruzick7/pgp-klic/)

21.11. 18:16 Marv-CZ | skóre: 16
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Zjevně jsi vůbec nepochopil, na co si autor blogu stěžuje. Nejde o způsob aktualizace ve Windows, ale o tom, že Adobe na svém webu nenabízí ke stažení instalátor zmíněných produktů, jak tomu bývalo dříve.

22.11. 21:51 default | skóre: 22 | Madrid
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Příloha:

- Snapshot 2010-11-22 21-50-06.png (186923 bytů)

Nabízí. Viz screenshot.

21.11. 18:34 Woknař
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Asi používám produkty jiného Adobe, protože já ze stránek Adobe před 5 minutami normálně stáhnul instalátor ve formátu *.exe. Viz http://screenshot.cz/BI0CI/ nebo http://screenshot.cz/T5TMZ/

21.11. 18:43 vain | skóre: 6
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Hm... že by to dělalo jen ve Firefoxu? Zkus to v něm jestli máš nainstalovaný.

web nutí instalovat jakýsi Adobe Download Manager doplněk do Firefoxu

If the only choice you've got is to do the wrong thing, then it's not really the wrong thing, it's more like fate.

21.11. 18:47 Woknař
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Firefox nepoužívám, ale v Opeře, Chrome a MSE to jde normálně. Osobně si myslím, že autor blogu se ani nedostal na stránku s downloady a problém je tedy v něm. V práci jsem dělával na Mandrivě a Gentoo, pracoval jsem s Konquerorem i Firefoxem a i tam to šlo normálně stáhnout, když jsem chtěl aktualizovat komp, který jsme měli s Win kvůli účetnictví.

21.11. 18:49 vain | skóre: 6
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Já neříkám, že ne, jen si myslím, že pokud něco takového Adobe nasadilo, tak to možná "funguje" jen v kombinaci Windows + Firefox.

If the only choice you've got is to do the wrong thing, then it's not really the wrong thing, it's more like fate.

21.11. 18:54 Woknař
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Osobně si myslím, že ne, protože syn Firefox používá a vždy když vyjde nový Flash nebo Shockwave, aktualizujeme oba. A neříkal nic, že by mu to nešlo stáhnout. Aktualizace vyšla někdy 3. 11. 2010 - viz http://www.qr.cz/index.php?recordStart=7

21.11. 19:02 Peter Habčák | skóre: 17
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Je to táto "potvora": Adobe Download Manager

Have you tried turning it off and on again?

21.11. 19:05 Woknař
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

TEĎ! Teď jsem zkusil totéž ze stránek Adobe stáhnout ve Firefoxu, který jsem si jen kvůli tomu opatřil a spustil v Sandboxu. A koukej: http://screenshot.cz/4Q2R2/

21.11. 19:08 Woknař
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ještě jednou, aby bylo zřejmé, že jde o Firefox: http://screenshot.cz/67CSO/

21.11. 19:11 Peter Habčák | skóre: 17
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tak je možné, že sa na ten zázrak vykašľali, ale mne sa tiež stalo, že sa mi Adobe snažilo vnútiť ten zmätok.

Have you tried turning it off and on again?

21.11. 19:12 Woknař
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tak to zkus taky teď.

21.11. 19:18 Peter Habčák | skóre: 17
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Teraz už mi ponúka exe súbor. Chvalabohu.

Have you tried turning it off and on again?

21.11. 19:18 Cohen | skóre: 18 | blog: Drobnosti | Brno
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jdeš tam přes http://get.adobe.com/reader/ (sem vede odkaz z http://www.adobe.com/) nebo jinudy? Teď jsem to vyzkoušel znovu a zase mi to cpalo ten doplněk.

OpenPGP key fingerprint: 1CB2 41B9 F029 4B47 EECD 9BDA 90C9 CEB0 524C DACB (https://www.fi.muni.cz/~xruzick7/pgp-klic/)

21.11. 19:25 Woknař
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Normálně - na stránky Adobe cz a pak přes ty ikonky vpravo. Kliknout, otevře se stránka s produktem, kliknout na stahovací tlačítko a počkat na dialogové okno. Je to stejné v Opeře, Chrome, Firefoxu, MSIE, pod Vistami i pod XP...

21.11. 19:41 Cohen | skóre: 18 | blog: Drobnosti | Brno
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Pro ilustraci postup:

- http://screenshot.cz/A5IQC/

- http://screenshot.cz/D09LY/

- http://screenshot.cz/P7M9W/

OpenPGP key fingerprint: 1CB2 41B9 F029 4B47 EECD 9BDA 90C9 CEB0 524C DACB (https://www.fi.muni.cz/~xruzick7/pgp-klic/)

21.11. 19:41 kotyz | skóre: 6 | blog: kotyzblog | Radnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

mozna to zmenili, protoze kdyz sem brachovi na win7 chtel instalovat flash tak mi to ten adobe dlm nainstalovalo a tim to skoncilo. flash to nestahlo. tak sem tam pak slozite hledal kde stahnu ten instalator, nakonec sem ho nasel snad nekde pod "redistribute flash player" nebo "download differrent os or language version". taky se to driv nekdy samo aktualizovalo, ze po zapnuti a prihlaseni vyskocilo takovy to sedy okynko s modrym progressbarem a jestli chci nainstalovat novejsi verzi. ale to uz taky nedela, takze aktualizace delam zase rucne a sere me to. mozna si v adobe vsimli ze ten adobe dlm je smejd a davaj tam misto nej starej dobrej exac. to je aspon moje interpretace toho co sem na vlastni monitor videl ...

Technický pokrok šetří váš rozkrok! | Hrdý člen KERNEL ULTRAS. | Vyspíš se až umřeš! | Nemam čas ztrácet čas ...

21.11. 18:59 kotyz | skóre: 6 | blog: kotyzblog | Radnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

driv mi ho nutil, ale ted uz mi nabizi ten flash_player_installer.exe

Technický pokrok šetří váš rozkrok! | Hrdý člen KERNEL ULTRAS. | Vyspíš se až umřeš! | Nemam čas ztrácet čas ...

21.11. 18:45 Cohen | skóre: 18 | blog: Drobnosti | Brno
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Hmm, tipl bych, že to bude tím, že pro Operu nemají Download Manager doplněk, který by uživatelům nutili...

OpenPGP key fingerprint: 1CB2 41B9 F029 4B47 EECD 9BDA 90C9 CEB0 524C DACB (https://www.fi.muni.cz/~xruzick7/pgp-klic/)

21.11. 19:18 Woknař
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Proč jsem se tady snažil demonstrovat že to jde? Cituji: "Pod Linuxem samozřejmě takovéto opičky řešit nemusíme – oba programy se instalují a aktualizují z repositářů distribuce (alespoň v openSUSE) stejně, jako každý jiný software." Kdyby byl autor férový, celý článek by smazal. Protože to není ani vina Windows, ani ničeho jiného. My neaktualizujeme z repozitářů, když můžeme přímo ze stránek výrobce. Stáhnout to jde, pod jakýmkoliv operačním systémem, pod jakýmkoliv browserem a kdykoliv (minimálně syn to ve Firefoxu stahoval někdy kolem 5. 11 - Shockwave Player, a někdy před týdnem - Adobe Reader)...

21.11. 19:27 Cohen | skóre: 18 | blog: Drobnosti | Brno
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

My neaktualizujeme z repozitářů, když můžeme přímo ze stránek výrobce.

Pravda, je určitě mnohem pohodlnější ručně stahovat instalátor každého programu ze stránky výrobce a následně instalovat na jednotlivé stroje (tedy po tom, co nějakou magií zjistím, že je potřeba daný program aktualizovat), než (pokud to tedy nechci nechat dělat zcela automaticky) do shellu napsat zypper update, potvrdit instalaci a dál se nestarat.

Nicméně to už je zcela od tématu – cílem zápisku bylo poskytnou přímé linky na stažení Adobe Readeru a Adobe Flashe. (Jak je vidět z prvního příspěvku do této diskuse, nejsem sám, komu to cpalo doplněk pro Firefox.) Pokud linky nepotřebujete, nikdo vám je nenutí.

OpenPGP key fingerprint: 1CB2 41B9 F029 4B47 EECD 9BDA 90C9 CEB0 524C DACB (https://www.fi.muni.cz/~xruzick7/pgp-klic/)

23.11. 17:29 sigma
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

zypper update

Bylo by dobré ve Windows něco takového mít. Pro MS produkty funguje Windows Update perfektně, vč. možnosti ve větší síti použít WSUS server a všechno si pohodlně nastavit a občas zkouknout reporty (a kdo fakt chce, může si to vše ovládat i přes skripty).

Zásadní problém je, že spektrum aplikací je na Windows podstatně širší, než na linuxu. A to jak počtem, tak licenčně a dodavatelsky. Praxe linuxových distribucí, kdy distribuční balíčkáři opečovávají sami balíčky pro každý program, a musí se to dělat pro každou distribuci zvlášť, by byla na Windows neudržitelná.

Jediná možná cesta je standardní formát balíčků, na který by přistoupili všichni významní hráči a sami by drželi něco jako repozitáře. Problém je i v tom, že instalace většiny netriviální aplikací na Windows je v základní podobě interaktivní, a nastavuje se tam mnoho významných věcí (jestli se mají asociovat typy souborů, které komponenty aplikace nainstalovat atd.). Pořád by se mohly řešit alespoň aktualizace, to je pravda.

Další věc je, že ty balíčky nemůže obvykle spravovat nikdo jiný, protože výrobci software (i freeware) obvykle nedovolují redistribuci v jiné podobě než jako originální instalátor.

Microsoft pro tohle má řešení, nebo aspoň jeho základ - MSI balíčky. Ty umí řešit i unattended instalaci a předkonfigurování parametrů (Transform Files). Perfektně to funguje třeba pro MS Office. Jenže ostatní na to obvykle kašlou, a bastlí si vlastní instalátory.

Celé to ale je problém jen u domácích uživatelů a menších firem. Větší tohle i na těch zlých Windows řeší cetrální správou, přípravou a distribucí balíčků. Nové verze se vždy testují, jestli nerozbijí chování ostatních aplikací. Není nic lepšího, než když aktualizace Adobe Readru rozbije funkčnost klíčové 3rd party aplikace. Když tohle zažijete, touha po automatických aktualizacích z repozitářů, kde po nějaké době všechno závisí na všem a držet si starší verze je obtížné, dosti ochladne. V podstatě jediný problém je přesvědčování některých instalátorů, které s bezobslužnou instalací nepočítají. A možná dostupnost informací, že je update k dispozici.

Prostě záleží na složení SW na konkrétním PC. Kde se používají jen věci z distribučních repozitářů, tak OK. Ale představte si na libuxovém desktopu udržovat 15 dalších aplikací, co prostě v žádném repozitáři nejsou a nebudou. A z mnoha důvodů je potřebujete k práci, a ty důvody jsou řádově silnější než "není to v repozitáři". Takže tak.

21.11. 21:32 Senior Database Programmer
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

To je Adobe Download Manager, existuje este Adobe Update Manager a Akamai Download Manager, tym sa stahuju trial verzie z Adobe shopu...skoro kazdy program si instaluje tieto sracky..Google Updater, Java Updater, ovladace tlaciarni..x-dalsich programov, vsetko sa to spusta po starte PC alebo to bezi ako sluzba nonstop...potom este rozne preloadery, ktore urychluju start programov...OpenOffice to ma, Java, aj ten Adobe...toto svinstvo vsetko bezi a zabera systemove prostriedky...PEKLO

21.11. 22:05 Cohen | skóre: 18 | blog: Drobnosti | Brno
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Na prosazení balíčkovacího systému à la Linux už je pod Windows asi pozdě. Nicméně si dovedu představit, že by byla v OS služba, do které by si každý program mohl zaregistrovat nějaké své URL, a tato služba operačního systému by pak na tomto URL definovaným protokolem (tu by definoval např. Microsoft jakožto poskytovatel této funkce ve svém OS – samozřejmě by to muselo být opravdu jednoduché a zcela otevřené) pro daný program zjišťovala na serveru výrobce toho programu, zda existují aktualizace. Pokud ano, byl by o tom program informován a sám by si zařídil update (toto by mohlo být tou službou OS v nějaké podobě také podporováno).

Výhoda by byla v tom, že by služba byla jedna pro všechny programy v OS. Uživatel by navíc viděl, které programy jsou v ní zaregistrované (a věděl by tak, že se aktualizují, případně by toto mohl na straně OS tiše blokovat, aby o tom program samotný nevěděl – obrana proti již nefungujícím / chybně reagujícím serverům výrobce).

Nakonec by podobným způsobem mohla být řešena i instalace programů – uživatel by do dané update služby v OS zadal URL nového programu, definovaným protokolem by se ze serveru poskytovatele zahájila instalace.

Nejspíš by to mělo hromadu (např. bezpečnostních) úskalí, ale provést by se to asi dalo. A pro staré programy by se dal dál používat současný způsob stažení instalátoru a ruční instalace. Pokud by ale bylo řešení pro poskytovatele dostatečně jednoduché (opravdu jednoduchý protokol pro instalaci/update, který by nevyžadoval nic moc složitého na straně serveru výrobce a update mechanismu v programech samotných), tak by to dle mého mohlo mít úspěch. (Na druhou stranu, než by se to opravdu masově rozšířilo, tak už asi stejně všechno poběží přímo na těch serverech a Windows se v současné podobě vůbec nebudou prodávat, protože webový prohlížeč poběží i na tabletu s Linuxem.

OpenPGP key fingerprint: 1CB2 41B9 F029 4B47 EECD 9BDA 90C9 CEB0 524C DACB (https://www.fi.muni.cz/~xruzick7/pgp-klic/)

22.11. 17:50 Woknař
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ale POCHOP že my o balíčkovací systém ala Linux NESTOJÍME. Chceme mít svůj systém a instalace pod kontrolou. Existují desítky freeware i shareware prográmků, které hlídají aktualizace nainstalovaného softu a umí buďto upozornit a nebo samy provést tichou aktualizaci, jak je libo. Ale většina z nás, kteří svému systému OPRAVDU rozumíme, to nechceme. Asi by bylo dobře, kdyby se na Linuxovém serveru nic o prosazování toho či onoho u Windows nepsalo, protože - bohužel - naprostá většina Linuxáků ví o Windows (bez urážky) prd a žije ze starých urban legends o kradeném Photoshopu a BSOD.

23.11. 01:31 pavlix | skóre: 30 | blog: pavlix | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

naprostá většina Linuxáků ví o Windows (bez urážky)

A to je právě ta urban legend, protože většina skutečných odborníků na windows si dali práci s tím se seznámit i s ostatním počítačovým světem a spousta (ne všichni) z nich jsou dnes zároveň uživateli nějaké linuxové distribuce.

Normálně na tebe nereaguju, ale tohle si dovolím opakovaně připomenout.

urban legends o kradeném Photoshopu a BSOD

Chápu, že BSOD už není tak úplně BSOD, ale rád se nechám poučit, jakým způsobem ze světa zmizel fenomén kradeného software typu Photoshop a dalších?

www.pavlix.net

23.11. 14:08 Václav "Darm" Novák | skóre: 17 | blog: Darmovy_kecy | Bechyně / Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Existují desítky freeware prográmků které hlídají aktualizace. Jo, vím o tom. Taky vím že nedokážou ohlídat všechno. A navíc jsem žádnou takovou aplikaci u BFU ještě neviděl (dobře, u nás v práci uživatelům hromadně aktualizujeme aplikace třetích stran přes balíčky v Systems Management Server, ale mluvím o domácnostech).

TY svému systému možná rozumíš, ale pro spoustu uživatelů (těch, kteří ani neví co to je OS) by to byla rozhodně bezpečnostní výhoda. A vy co o nic takového nestojíte byste si to prostě vypli.

ja se vždycky tak těšim na pátek že se zleju už ve čtvrtek!

23.11. 15:18 Cohen | skóre: 18 | blog: Drobnosti | Brno
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

BTW, příklad takového (dobrého) programu pro hlídání aktualizací aplikací třetích stran pod Windows?

OpenPGP key fingerprint: 1CB2 41B9 F029 4B47 EECD 9BDA 90C9 CEB0 524C DACB (https://www.fi.muni.cz/~xruzick7/pgp-klic/)

24.11. 10:53 Mst. Spider | skóre: 30 | blog: xMstSpider | Malmö
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Zkus tohle.

It's been a long time...How have you been?

22.11. 00:01 danc
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Ja taky tuhle prasecinu (Adobe Download Manager) nesnasim - instaluje se jako rozsireni do Firefoxu, pripadne nejaky ActiveX do IE.

Resim to tak, ze Flash pro FF stahuju v IE - na strance se stazenim vyberu stahnout pro jinou verzi OS/prohlizece a stahnu verzi pro FF - tu to pak logicky nenabizi jako plugin, ale jako klasicky instalovatelny .exe

Stejne tak Flash pro IE stahuju ve FF.

Ale je to radny opruz

22.11. 08:02 Václav Kramář | skóre: 26 | Nechanice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Z jiného soudku. Koukám, že povýšili major verzi Adobe Readeru (9->10). Nejsou nějaké zvěsti o tom, že by to už konečně přibyly 64b buildy pro Linux i Windows? Už by bylo na čase... S Flash Playerem se už k tomu docela blíží, tak by se snad mohli pochlapit i s Readerem, ne?

22.11. 21:54 default | skóre: 22 | Madrid
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nejsou nějaké zvěsti o tom, že by to už konečně přibyly 64b buildy pro Linux i Windows? Už by bylo na čase...

To jako aby to leakovalo ve čtyřiašedesáti bitech?

22.11. 10:58 Max | skóre: 53 | blog: Max_Devaine
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Adobe Download Manager se nabízí defaultně v případě, že zná prohlížeč. Tedy FF, nebo IE. Navíc, můžeš ve FF sosnout flash pro IE, aniž by jsi použil download manager. Stačí si jen zvolit different platform a naklikat si tam ručně, co chceš stáhnout. To samé v IE můžeš sosnout flash pro other browser aniž by jsi použil Adobe Download Manager. Pokud by jsi měl třeba chromium, nebo z linuchu sosal přes FF něco pro win, tak také není problém.
Tuto prasárničku implementovali před několika měsíci, možná déle. Už si ani nevzpomínám, kdy mi to Adobe Download Manager necpalo. Pokud se samozřejmě jedná o správu win strojů, na linuchu jedu z repozitářů.
Zdar Max

Měl jsem sen ... :(

22.11. 15:30 victor8 | skóre: 21 | blog: Victorov blog | Košice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Co sa toho flashu tyka, je to easy...

Pod Firefoxom treba stahovat verziu pre IE, pod IE verziu pre Firefox, tak to ten adobe dlm nukat nebude...

(tiez som na to prisiel pomerne nedavno... par mesiacov dozadu)

A za to FTP velke DAKUJEM

22.11. 15:32 victor8 | skóre: 21 | blog: Victorov blog | Košice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

...ups, vidim, ze ma niekto predbehol... o par hodin :) (read before reply...)

22.11. 18:20 Jardík | skóre: 37 | blog: jarda_bloguje
Rozbalit Rozbalit vše Re: Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

No vidíš, kdybys nestahoval 32bit šmejďárny a stáhnul si tu jejich alpha,betu,omegu v 64bit verzi pro 64bit prohlížeč, nemusel bys řešit takový ptákoviny.

readme | Nejezte žlutý sníh

Založit nové vlákno • Nahoru

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Green Lantern (2011) - trailer

LinuxAlt 2010 na téma bezpečnosti – reportáž

Aleš Miklík: Český Internet je už pouze půl roku za tím „světovým“

Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- IT specialista

- Junior SW Developer (Web-applications) (D22)

- Programátor pro systémovou integraci - Java

- Programátor .NET

- Java J2EE Developer

- CNNA Certified Engineers with Eng. + other languages, Brno

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

Petr Tomášek - Vejšplechty

Aktuální zápisy

- Jednoduché řešení problému diakritiky v doméně .cz

- Česká státnost? K čemu, proboha?

- Oprava Yakumo QuickStick DVB-T pod linuxem

- Demonstrace na podporu úspor?

- Zakladatel Facebooku se měl nabourat do mailů

?Přístup k archivovaným zápisům za jednotlivé měsíce. Archív

- listopad 2010 (1)

- říjen 2010 (1)

- září 2010 (2)

- březen 2010 (1)

- únor 2010 (1)

- leden 2010 (2)

?Přístup na osobní hlavní stranu a na hlavní stranu všech blogů. Navigace

- Vejšplechty, hlavní strana

- Vejšplechty, stručný souhrn

- RSS kanál

- Všechny blogy

- Všechny blogy, stručný souhrn

Nej blogů na AbcLinuxu

Nejčtenější za poslední měsíc

- Licenční peklo

- Pohádka skvělých počítačových her z 90tých let

- Černý pátek pro Kindle 3

Nejkomentovanější za poslední měsíc

- Zrůdy a dav

- ..bylo by pro ně lepší, kdyby nebyli poznali svaté přikázání

- Spravedlivý soud, nespravedlivé tresty

AbcLinuxu:/ Blogy / Vejšplechty / Různé / Jednoduché řešení problému diakritiky v doméně .cz

Štítky: bezpečnost, domény, e-mail, Internet, komunikace, mapy, podpora, problém, registrace, web, Wikipedie, zahraničí

Jednoduché řešení problému diakritiky v doméně .cz

21.11. 13:00 | Přečteno: 727× | Různé

Už poněkolikáté se tu objevuje zpráva o tom, kterak NIC pořádá neúspěšné ankety o zavedení diakritiky v doméně .cz. Přitom většina problémů, které odpůrci diakrtka v české doméně vidí, by šla vyřešit velmi snadno.

Nejčastější výtky proti IDN jsou:

- Bezpečnost. Někdo si může zaregistrovat IDN doménu s diakritikou, která se tváří jako cizí doména bez diakritiky (případně opačně).

- Zmatek. Dnes všichni vědí, že se domény zadávají bez diakritiky; pokud by existovaly IDN domény, musejí si lidé i navíc pamatovat, která diakrtka využíva a která ne.

- Podpora v programech. Některé programy si s IDN neporadí dobře.

- Přístup ze zahraniční (resp. z počítače bez podpory češtiny). Lidé bez češtiny v počítači (dnes = bez nainstalované/nakonfigurované české klávesové mapy v systému) nemají rozumnou šanci se na stránku dostat (kopírovaní jednotlivých písmenek z wikipedie je pruda ).

Přičemž všechny tyto problémy by šlo velmi jednoduše vyřešit, pokud by registrace probíhala následujícím způsobem:

1. IDN doména v .cz by nešla samostatně zaregistrovat.

2. Při registraci běžné (ASCII) domény v .cz by bylo zároveň za drobný příplatek (max do 50Kč) možné zaregistrovat i doménu/y s diakritikou, která by musela být s ASCII doménou ekvivalentní. Tj. např. pokud by si někdo registroval curak.cz, mohl by si k tomu i „přiregistrovat“ domény čurák.cz, čůrák.cz, nebo taky cuřák.cz (nebo klidně jen jednu z nich, pokud by zrovna oněch 50Kč na doménu neměl;).

Mělo by to tento efekt:

- majitelů klasických ASCII domén by se to nijak nedotklo. Nikdo by nemusel horečně registrovat IDN varianty svých domén, aby zabránil spekulacím, atd.

- kdo by si chtěl zaregistrovat IDN doménu, musel by nutně registrovat i ASCII doménu, takže by většina serverů použila přesměrování pro Web (ať už ASCII → IDN, nebo IDN → ASCII), respektive aliasů pro E-mail; čili u slušně nastaveného serveru odpadají problémy s přístupem ze zahraničí, nedostatečné podpory v programech, stejně jako problém „zmatení uživatelů“, protože fungovat bude obojí.

- domény s diakritikou by se staly „nadstandartem“, za který by si ten, kdo „chce být in“ připlatil.

Hodnocení: 56 %

špatné • dobré

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (0) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

21.11. 13:32 dad
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jednoduché řešení problému diakritiky v doméně .cz

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

nevim, jestli jste si v te psaci euforii vsiml, jake regulacni orgie zde navrhujete? Presne takove, ktere vytykame Bruselu.

Pamatuj, kazdy nesmysl se nemusi realizovat.

21.11. 23:22 Petr Tomášek | skóre: 24 | blog: Vejšplechty
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jednoduché řešení problému diakritiky v doméně .cz

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Regulační orgie? Jsi se zbláznil, nebo co?

To, co navrhuju, je poměrně jednoduchý, stačí rozšířit databázi, kterou NIC už stejně má (tipnul bych si, že 4 roky po sobě průzkum veřejného mínění ho bude stát víc, než úpravy databáze).

Naopak jako byrokratismus mi přijde právě postoj NIC „radší nic nedělat, než aby byly problémy“...

23.11. 01:35 pavlix | skóre: 30 | blog: pavlix | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jednoduché řešení problému diakritiky v doméně .cz

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Naopak jako byrokratismus mi přijde právě postoj NIC „radší nic nedělat, než aby byly problémy“...

To není byrokracie ale uvážlivost :), ač se může zdát přílišná. Tvoje řešení se mi líbí.

www.pavlix.net

21.11. 13:49 belisarivs | skóre: 20 | blog: Psychobláboly
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jednoduché řešení problému diakritiky v doméně .cz

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Mozna by bylo lepsi pridat podminku, ze si nemuzes zaregistrovat domenu s diakritikou pokud uz existuje totozna bez diakritiky.

Pripadne by pro registraci teto domeny byla domena bez diakritiky rovnou povinna.

In Soviet Russia shit looks like you.

21.11. 23:24 Petr Tomášek | skóre: 24 | blog: Vejšplechty
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jednoduché řešení problému diakritiky v doméně .cz

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Pripadne by pro registraci teto domeny byla domena bez diakritiky rovnou povinna.

Ano, to je jinak řečeno to, co navrhuji

22.11. 14:33 tsLnox | skóre: 29 | blog: Blog jednoho ukecaného Gentoolemana | Žďár nad Sázavou
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jednoduché řešení problému diakritiky v doméně .cz

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jinak potažmo líp

Cesium Francolithic Mixyalibitium Rixy Dixy Doxy Dexy Droxide. Yes! :-)

23.11. 01:36 pavlix | skóre: 30 | blog: pavlix | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jednoduché řešení problému diakritiky v doméně .cz

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Spíš naprosto ekvivalentně :).

www.pavlix.net

21.11. 13:52 dizz
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jednoduché řešení problému diakritiky v doméně .cz

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

A k cemu to? Stejne by mel zaregistrovanou i adresu curak.cz a zvyk je zelezna kosile

21.11. 23:25 Petr Tomášek | skóre: 24 | blog: Vejšplechty
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jednoduché řešení problému diakritiky v doméně .cz

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

No, v tom případě by to pro tebe nebylo k ničemu, ale někdo jiný by IDN i rád využil...

21.11. 14:02 Archer | skóre: 71 | blog: Dotazovací blog | Samotíšky / 17. listopadu
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jednoduché řešení problému diakritiky v doméně .cz

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Asi by to řešilo ten problém, že z více různých slov s diakritikou oříznutím diakritiky získáme jedno vždy stejné slovo. Některé varianty by totiž zůstaly nevyužité (nevyužitelné).

Ovšem stále je tu problém s e-maily, jak to popisoval Jakub Lucký pod tou zprávičkou. Já mám zaregistrovanou doménu prijmeni.cz (tzn. bez diakritiky) a lidem říkám, že můj e-mail je jméno-uzenáč-příjmení-bodka-cz. Takhle bych musel dodat: "bez diakritiky". Nebo si zaregistrovat (za peníze) variantu s diakritikou a ještě pro jistotu variantu s krátkou verzí samohlásky, bo celkem mam kratky zobak a lidi si vesměs nevšimnou te čarky. (A taky se bez té čárky jmenuje nějaký jiný týpek, tak aby mu nechodily e-maily určené mně -- ač to by zase to omezení na tu ASCII variantu domény řešilo.)

Tuxware.cz | I gotta sign my rhymes with PGP...

21.11. 15:26 Jendа | skóre: 55 | blog: Výlevníček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jednoduché řešení problému diakritiky v doméně .cz

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tak David Uzenáč nebo David Kolibáč?!?

Snowboarding? To je něco jako waterboarding…?

21.11. 15:39 Archer | skóre: 71 | blog: Dotazovací blog | Samotíšky / 17. listopadu
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jednoduché řešení problému diakritiky v doméně .cz

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Budeš se divit, ale lidi to chápou (když i rychle řeknu "moje jméno, uzenáč, moje příjmení, bodka, cézet"). A furt lepší než kamarád: diktoval "...zavináč-džímejl-tečka-cézet" a pisatelka měla to na papíře přesně tak, jak to diktoval, tedy včetně napsaného "zavináč" a "tečka" a divila se, že to vypadá nějak divně.

Tuxware.cz | I gotta sign my rhymes with PGP...

21.11. 15:36 Radek Podgorny | skóre: 16
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jednoduché řešení problému diakritiky v doméně .cz

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

no, ono jde i to, ze by pak sly zaregistrovat domeny, ktere by obsahovaly unicode znaky vizualne podobne tem z ascii mnoziny... ...coz je idealni pro nejake ty podvudky. R.

http://podgorny.cz

21.11. 15:38 Radek Podgorny | skóre: 16
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jednoduché řešení problému diakritiky v doméně .cz

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

a hle, dokonce se to i nejak odborne jmenuje. http://en.wikipedia.org/wiki/IDN_homograph_attack

http://podgorny.cz

21.11. 16:24 Jendа | skóre: 55 | blog: Výlevníček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jednoduché řešení problému diakritiky v doméně .cz

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Po sto čtyřicáté osmé: registrátor nedovolí mixovat znakové sady. Případně v .cz ani nepůjde zaregistrovat doména v azbuce.

Snowboarding? To je něco jako waterboarding…?

21.11. 20:59 Ondrej 'SanTiago' Zajicek
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jednoduché řešení problému diakritiky v doméně .cz

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Coz ovsem otvira otazku proc kdyz ceske znaky ano tak jine znakove sady ne. Myslim ze prakticky vsechny uvadene argumenty pro zavedeni IDN se daji pouzit i pro podporu registrovani azbukovych domen v cz.

21.11. 23:28 Petr Tomášek | skóre: 24 | blog: Vejšplechty
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jednoduché řešení problému diakritiky v doméně .cz

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Automaticky předpoklámám, že by byly povoleny pouze české znaky (maximálně ještě tak u nás často používaná nabodeníčka okolních národu, jako např. německé umlauty...). Přijde mi to tak jasný, že jsem to do blogu ani nepsal

21.11. 15:42 manasekp | skóre: 16
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jednoduché řešení problému diakritiky v doméně .cz

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

vetsina "peknych" cz domen uz je zaregistrovana, diky IDN by se mel zvysit pocet peknych domen ktere je mozne koupit a rozsirit tim trh.
Pokud zavedes omezeni ze IDN verzi muze registrovat jenom majitel verze bez diakritiky tak je to cele v podstate k nicemu, par lidi by si tu idn verzi mozna koupilo, ostatni by dal pouzivali svoji obycejnou domenu.
Pokud by to nebylo takto omezene tak by nastaly vsechny ty problemy ktere zminujes v zapisku a mnohe dalsi.
Takze tvuj navrh urcite resenim neni. Cele IDN je hrozna imho blbost.

manasekp | pujcky

21.11. 23:30 Petr Tomášek | skóre: 24 | blog: Vejšplechty
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jednoduché řešení problému diakritiky v doméně .cz

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tak teda mi rozhodně nepříjde, že by smyslem IDN mělo být zvýšení počtu „pěkných domén“. To je blbost. (Stejně těch smysluplných variant zas tak moc není).

Smyslem IDN je udělat URL hezčejší pro BFU

22.11. 00:32 manasekp | skóre: 16
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jednoduché řešení problému diakritiky v doméně .cz

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

bfu nikoho nezajimaji, jedine co zajima kazdeho jsou penize a ty se ziskaji tim ze se otevre nova moznost registrace spousty domen.

manasekp | pujcky

22.11. 14:36 tsLnox | skóre: 29 | blog: Blog jednoho ukecaného Gentoolemana | Žďár nad Sázavou
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jednoduché řešení problému diakritiky v doméně .cz

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Zajímají je peníze, a BFU se líbí pěkný domény, takže BFU bude mít větší nutkání koupit si pěknou doménu a zaplatí jim prachy.

Cesium Francolithic Mixyalibitium Rixy Dixy Doxy Dexy Droxide. Yes! :-)

22.11. 16:48 Chytrex | skóre: 14 | Bohumín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jednoduché řešení problému diakritiky v doméně .cz

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

No výše bylo IMO zmíněno že v zemích kde toto zavedli moc (téměř vůbec) nezafungovalo:)

Hrdý člen KERNEL ULTRAS .:. define QUESTION ((bb) || !(bb))

21.11. 16:24 default | skóre: 22 | Madrid
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jednoduché řešení problému diakritiky v doméně .cz

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Skvělé! Na doméně čurák.cz jsem chtěl svého času rozjet portál čuráků. Každý by mohl mít možnost tam svého oblíbeného čuráka zavést. Každý čurák by měl samozřejmě svůj profil dostupný na adrese http(s)://xxx.je.curak.cz, kde xxx je jeho jméno.

To celé jsem chtěl napojit na souběžně běžící portál kurvy.cz, který měl být určený pro korporáty.

Ale nakonec jsem se na to vysral a radši hrál mou nejoblíbenější hru—Oracle Database. A ani tehdy jsem se čuráků a kurev nezbavil. Posloužili jako skvělá testovací data pro rankovací funkce.

21.11. 16:38 Jendа | skóre: 55 | blog: Výlevníček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jednoduché řešení problému diakritiky v doméně .cz

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Exotopedia?

Snowboarding? To je něco jako waterboarding…?

21.11. 19:09 mozektevidi | skóre: 7 | blog: mozektevidi
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jednoduché řešení problému diakritiky v doméně .cz

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

A co tahle nativně rovnou na DNS přesměrovávat chybné živě.cz na zive.cz… klidně přes nějaké upozorňovací okno… klikněte sem.

Na druhou stranu, neexistujou jenom háčky a čárky, co další nabodeníčka, čínské znaky, ruská azbuka, řecká abeceda? Taky je nutit pro registraci ASCI domény?

S linuxem teprve začínám! (už půl roku) mozektevidi.net

21.11. 19:23 Václav HFechs Švirga | skóre: 19 | blog: HF | Kopřivnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jednoduché řešení problému diakritiky v doméně .cz

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Co má činština a ruština co dělat v CZ doméně?

Podporuji Českou pirátskou stranu | Nový počítač a už ne gentoo :-)

21.11. 20:16 Jendа | skóre: 55 | blog: Výlevníček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jednoduché řešení problému diakritiky v doméně .cz

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

A co tahle nativně rovnou na DNS přesměrovávat chybné živě.cz na zive.cz… klidně přes nějaké upozorňovací okno… klikněte sem.

To je technicky téměř nemožné.

Snowboarding? To je něco jako waterboarding…?

21.11. 23:33 Petr Tomášek | skóre: 24 | blog: Vejšplechty
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jednoduché řešení problému diakritiky v doméně .cz

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Co je na tom technicky nemožné?

Minimálně pro HTTP protokol by toto mělo být triviální. SMTP jakbysmet.

22.11. 00:44 Jendа | skóre: 55 | blog: Výlevníček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jednoduché řešení problému diakritiky v doméně .cz

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Budeš muset vracet odpovědi pro spoustu domén (všechny kombinace s diakritikou a bez diakritiky). Buď budeš odpovědi generovat za běhu, nebo si je vygeneruješ předem. V prvním případě bude muset být klíč pro DNSSEC na každém jmenném serveru, v druhém případě bude zónový soubor opravdu velký.

Snowboarding? To je něco jako waterboarding…?

21.11. 22:32 mrzout | skóre: 11 | blog: mrzutej
Rozbalit Rozbalit vše ankety o diakritice v doméně jsou obdobou referend o vstupu do EU

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Víceméně souhlasím. Akorát, když jsem kdysi něco takového v diskuzi navrhoval, kdosi z CZ.NIC na to reagoval negativně. Protože problémy s DNSSEC.

Hlasuj pro zavedení OpenID na Abclinuxu!

23.11. 01:44 pavlix | skóre: 30 | blog: pavlix | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: ankety o diakritice v doméně jsou obdobou referend o vstupu do EU

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Víceméně souhlasím. Akorát, když jsem kdysi něco takového v diskuzi navrhoval, kdosi z CZ.NIC na to reagoval negativně. Protože problémy s DNSSEC.

Já bych řekl, že to pravděpodobně bylo něco jiného, protože tady žádný nový problém s DNSSEC nevzniká, mimo možnosti, že některé subjekty s pouze jednou doménou budou provozovat DNSSEC na (obvykle) dvou doménách.

Řekl bych, že to byla reakce na značně odlišný návrh.

www.pavlix.net

21.11. 23:34 Jakub Lucký | skóre: 35 | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jednoduché řešení problému diakritiky v doméně .cz

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Mně osobně nejvíc vyhovuje varianta .čr s diakritikou a .cz bez ní... Na .čr ať se BFU vyřádí...

If you understand, things are just as they are; if you do not understand, things are just as they are. (Zen P.) Blogísek

22.11. 00:08 1john2 | skóre: 31 | blog: jo12hn | zlín, brno
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jednoduché řešení problému diakritiky v doméně .cz

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

to je dobry napad :)

22.11. 08:03 Xerces
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jednoduché řešení problému diakritiky v doméně .cz

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To je dobrý nápad Vlk se nažere a kozy zůstanou celé.

22.11. 16:34 Semo | skóre: 40 | blog: Semo
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jednoduché řešení problému diakritiky v doméně .cz

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Takze sa vlastne na cele IDN mozme vysrat, pretoze staci, aby klient (alebo libc v danom pocitaci) odstranila v URL diakritiku a dalej fungujeme ako doteraz. A kto si podobneho klienta nainstaluje, pretoze nevie pisat bez diakritiky je sice blbec, ale aspon neskodi ostatnym.

23.11. 01:45 pavlix | skóre: 30 | blog: pavlix | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jednoduché řešení problému diakritiky v doméně .cz

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

akze sa vlastne na cele IDN mozme vysrat, pretoze staci, aby klient (alebo libc v danom pocitaci) odstranila v URL diakritiku a dalej fungujeme ako doteraz.

Což je přesně účel návrhu, aby IDN nenapáchalo žádné škody a bylo funkčně ekvivalentní se současným stavem. A zároveň poslouží těm, kteří po diakritice opravdu touží.

www.pavlix.net

23.11. 01:34 pavlix | skóre: 30 | blog: pavlix | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jednoduché řešení problému diakritiky v doméně .cz

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Navzdory názorům některých jiných a navzdory relativní radikálnosti řešení, musím dát najevo, že s takovýmto řešením bych byl naprosto smířený a spokojený.

www.pavlix.net

Založit nové vlákno • Nahoru

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Test Manager (Mobile Payments Company MOPET CZ, a.s.)

- Programátor C++/RF (4008)

- Trainer

- Lead solution consultant for public finance

- Software developer .NET C/C++/C# 3D aplikace

- Analytik QA procesů (4043)

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

Martin Tůma - RTFM

RTFM - Read Tumič's FlaMes!

Aktuální zápisy

- Grafy v hyperkostce 2

- Grafy v hyperkostce

- Conky battery state fix

- QMMP tuning

- Praha velmocí ve výstavbě cyklostezek!

?Přístup k archivovaným zápisům za jednotlivé měsíce. Archív

- listopad 2010 (1)

- říjen 2010 (1)

- únor 2009 (1)

- prosinec 2008 (1)

- září 2008 (1)

- únor 2008 (2)

?Poslední screenshot mého desktopu. Současný desktop

?Přístup na osobní hlavní stranu a na hlavní stranu všech blogů. Navigace

- RTFM, hlavní strana

- RTFM, stručný souhrn

- RSS kanál

- Všechny blogy

- Všechny blogy, stručný souhrn

Nej blogů na AbcLinuxu

Nejčtenější za poslední měsíc

- Licenční peklo

- Pohádka skvělých počítačových her z 90tých let

- Černý pátek pro Kindle 3

Nejkomentovanější za poslední měsíc

- Zrůdy a dav

- ..bylo by pro ně lepší, kdyby nebyli poznali svaté přikázání

- Spravedlivý soud, nespravedlivé tresty

AbcLinuxu:/ Blogy / RTFM / LINUX / Grafy v hyperkostce 2

Štítky: grafy, nanoblog

Grafy v hyperkostce 2

21.11. 11:50 | Přečteno: 519× | LINUX | poslední úprava: 21.11. 12:35

Ještě jsem to nevzdal

V předchozím díle si lid žádal vstup ve formátu seznamu hran a MacOS verzi, má je teda mít.

Hodnocení: 75 %

špatné • dobré

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (2) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

21.11. 13:17 Jakub | skóre: 7
Rozbalit Rozbalit vše Re: Grafy v hyperkostce 2

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Parada, dik.

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- PROJEKTOVÝ MANAŽER (kód PM3)

- Senior Software Developer - New Company in Brno!

- Specialista pro řízení finančních projektů

- Administrátor/Konzultant prostředí Lotus Notes/Domino

- Administrátor LAN - Windows

- RICH MEDIA DEVELOPER - FLASH/FLEX

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

MMMMMMMMM - unstable

Aktuální zápisy

- Chvilka napětí během kompilace Apache

- Postřehy ze staronového serveru

- DoS v praxi aneb PHPSYSINFO je nebezpečné

- Co se starým počítačem?

- Ruské serverovny aneb nějak to zapoj, Ivane

?Přístup k archivovaným zápisům za jednotlivé měsíce. Archív

- listopad 2010 (1)

- duben 2010 (1)

- listopad 2009 (1)

- září 2008 (1)

- duben 2008 (1)

- březen 2008 (1)

?Přístup na osobní hlavní stranu a na hlavní stranu všech blogů. Navigace

- unstable, hlavní strana

- unstable, stručný souhrn

- RSS kanál

- Všechny blogy

- Všechny blogy, stručný souhrn

Nej blogů na AbcLinuxu

Nejčtenější za poslední měsíc

- Licenční peklo

- Pohádka skvělých počítačových her z 90tých let

- Černý pátek pro Kindle 3

Nejkomentovanější za poslední měsíc

- Zrůdy a dav

- ..bylo by pro ně lepší, kdyby nebyli poznali svaté přikázání

- Spravedlivý soud, nespravedlivé tresty

AbcLinuxu:/ Blogy / unstable / Chvilka napětí během kompilace Apache

Štítky: angličtina, Apache, For, chyba, kompilace, PHP, programování, psaní, restart

Chvilka napětí během kompilace Apache

21.11. 10:12 | Přečteno: 467×

Dlouho jsem do blogu nic nenapsal. Nějak mne nenapadlo, co zajímavého světu sdělit. Teď bych se jen rád podělil o trošku toho napětí během kompilace (sestavuji si Apache 2.0.64 s PHP 5.3.3), kdy přemýšlím, zda se to konečně povede dle mých představ. Úspěšnou kompilaci jsem zvládl už včera, vše relativně fungovalo. Až do restartu Apache. Apache se sice ukončil a měl tendenci naběhnout. Obvykle se po pár sekundách či minutách rozjel. Někdy ale taky ne nebo jsem spíše neměl trpělivost čekat a prostě jej ukončil. Po chvíli hledání na netu jsem zjistil, kde je chyba. Auth_digest (se kterým jsem Apache zkompiloval) používá /dev/random when generation secret for authentication. Má angličtina není zase tak dobrá, a proto koho to zajímá, mrkněte na odkaz. Řešení - zdá se - bude v kompilaci apr s parametrem --with-devrandom=/dev/urandom místo standardního /dev/random.

Tak jsem se mrknul a během psaní se kompilace dokončila Spustil jsem Apache (zatím není přikompilováno PHP) a vypadá, že funguje. Zkouším restart. A funguje. Zkouším znovu. A znovu. A znovu. Funguje. Mohu se tedy pustit do kompilace PHP a eacceleratoru, snad už to bude OK!

Hodnocení: 100 %

špatné • dobré

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (2) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

21.11. 10:25 Filip Jirsák | skóre: 61 | blog: Fillog
Rozbalit Rozbalit vše Re: Chvilka napětí během kompilace Apache

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

/dev/random blokuje, dokud nezíská dost „náhody“, /dev/urandom naproti tomu něco poskytne i za cenu toho, že to bude méně náhodné. Takže start Apache asi trval dlouho proto, že bylo málo „náhody“. Kdybyste u toho startu třeba jezdil náhodně myší, pomohlo by to

Nezisková média si zaslouží silnější hlas. Jan Rybář a Ekolist.cz mohou pracovat Rok jinak i díky vám.

21.11. 10:28 MMMMMMMMM | skóre: 24 | blog: unstable | Valašsko :-)
Rozbalit Rozbalit vše Re: Chvilka napětí během kompilace Apache

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

je to vzdálený server bez myši

mount -n -o remount -t ext3 /dev/sda / ;helpful!

21.11. 11:12 Cumi z gumy
Rozbalit Rozbalit vše Re: Chvilka napětí během kompilace Apache

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

tak jezdil nahodne s packama po klavesnici... :-O

21.11. 12:02 xkucf03 | skóre: 34 | blog: xkucf03
Rozbalit Rozbalit vše Re: Chvilka napětí během kompilace Apache

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To chce najmout kočku nebo opici a dát ji do serverovny, aby běhala po klávesnicích

Mám rád, když se lidé přou, znamená to, že vědí, co dělají, a že mají směr. Frantovo.cz, SQL-Výuka.cz

22.11. 01:08 Kvakor
Rozbalit Rozbalit vše Re: Chvilka napětí během kompilace Apache

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tedy, četl jsem o hardwarových náhodných generátorech používajících klasická řešení jako radioaktivní materiál a Geigerův-Müllerův počítač (kočka v bedně s jedem volitelná) nebo šum v polovodičích (většina integrovaných řešení) až po trhlá řešení jako kamera a oheň v krbu, lávové lampy či akvárko s rybičkama, ale generátor založená na cupitání zvířeny po klávesnici, to by mně nenadadlo

21.11. 13:19 trekker.dk | skóre: 68
Rozbalit Rozbalit vše Re: Chvilka napětí během kompilace Apache

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Entropie pro /dev/random se generuje i ze síťového provozu a práce disků.

Quando omni flunkus moritati

21.11. 16:08 Filip Jirsák | skóre: 61 | blog: Fillog
Rozbalit Rozbalit vše Re: Chvilka napětí během kompilace Apache

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Přemýšlel jsem, jak ten síťový provoz využít, jenže těžko by při startu Apache někde na jiném počítači generoval dostatečně náhodné pingy. Takže zbyla jen varianta spustit nejprve web v nějakém omezeném režimu s hláškou: „Vážení uživatelé, webový server právě startuje do plného provozu, a k tomu je nutné získat dostatek entropie. Prosím, opakujte pokusy o přístup k této stránce v co nejnáhodnějších intervalech.“ To už mi ale přišla pravděpodobnější myš připojená k serveru…

Nezisková média si zaslouží silnější hlas. Jan Rybář a Ekolist.cz mohou pracovat Rok jinak i díky vám.

21.11. 14:31 Michal Kubeček | skóre: 65 | Luštěnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Chvilka napětí během kompilace Apache

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Za starých dobrých časů pomohlo zvýšit hodnotu /proc/sys/kernel/random/poolsize, ale to už bohužel nejde. :-(

22.11. 13:34 Michal Vyskočil | skóre: 59 | blog: miblog | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Chvilka napětí během kompilace Apache

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Kdybyste u toho startu třeba jezdil náhodně myší, pomohlo by to

Lepším řešením je haveged, který sbírá entropii z CPU.

22.11. 20:29 CET
Rozbalit Rozbalit vše Re: Chvilka napětí během kompilace Apache

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Mozna by stacilo dd if=/dev/sda of=/dev/null

Založit nové vlákno • Nahoru

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Software Tester

- Java/Flex vývojář (40-70 000Kč)

- Obchodní manažer

- SW ARCHITEKT se znalostí J2EE až 60.000,- Kč

- produktový manažer - internet, sociální sítě (1/2 úvazek)

- Programátor Java (i pro absolventy s praxí) - 4051

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Zprávičky / Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

Štítky: e-mail, Mozilla, opravy, rozšíření, Thunderbird

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

včera 18:06 | Tomáš Heger (geckon) | Nová verze

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (1) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

včera 18:48 otula | skóre: 41 | blog: otakar | Adamov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

To si s oficiálním vydáním počkali, protože alfu 2 už používám déle, než týden.

Kdo vám tvrdí, že jste paranoidní, ten v tom spiknutí s největší pravděpodobností jede taky.

včera 20:17 Joelp
Rozbalit Rozbalit vše Re: Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To je ale alfa 2 pre. Což je noční sestavení. Ty bývají číslovány vždy o řád výše, aby se to nepletlo.

Boys don't cry

včera 20:27 otula | skóre: 41 | blog: otakar | Adamov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jasně, ale to nic nemění na tom, že alfu 1 oznámili více než týden poté, co ji "uzavřeli", nebo jak se tomu přechodu na vyšší číslo verze říká. Ale ono je to celkem jedno. Jen mne ten časový rozdíl udivil, protože například GIMP sice nemá noční sestavení, ale bývá oznámen a vydán prakticky ihned poté, co se verze zvýší.

Kdo vám tvrdí, že jste paranoidní, ten v tom spiknutí s největší pravděpodobností jede taky.

včera 22:07 Pavel Cvrček (JasnaPaka) | skóre: 5 | Plzeň
Rozbalit Rozbalit vše Re: Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nevím co konkrétně si představuješ pod pojmem "uzavřeli", ale to, že se ve vývojové větvi (trunku) zvýší verze nemá s dokončením předchozího milníku nic společného. Ten totiž nejprve musí projít skrze QA, a až teprve pak se vydá.

Mozilla.cz

Založit nové vlákno • Nahoru

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- SW Engineer C++/Unix

- Electronic Integration Technical Consultant - 40-55 000 Kč

- Business Consultant/product specialist - implementace IS

- ►►CRM/SIEBEL KONZULTANT - BANKING, TOP PŘÍLEŽITOST◄◄

- Country Roll-outs Coordinator/ Project Manager

- IT Specialista/Správce sítě

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Zprávičky / Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

Štítky: Microsoft, openstreetmap, OSM

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

včera 15:58 | Tomáš Heger (geckon) | Komunita

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (2) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

včera 16:44 Xerces
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

> mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům

Jsem netušil, že v MS se zabývají létáním a focením. Ale jak to vypadá tak tam si dělá kdo chce co chce .... a podle toho to taky vypadá

včera 18:09 belisarivs | skóre: 20 | blog: Psychobláboly
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Zkusenost s MS sice minimalne vybizi k opatrnosti, ale to jeste neznamena, ze je nutne hledan na vsem jenom to negativni.

Pokud to OpenStreetMap prospeje, bude to jenom dobre.

In Soviet Russia shit looks like you.

včera 20:09 guest
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jenom aby pak nezacal vykladat, ze OSM obsahuje jeho dusevni vlastnictvi a nezaloval vsechny, co OSM vyuzivaji. To by tak odpovidalo. Zatim vsechny pokusy o "mile" chovani MS mi nakonec pripadaji jako rozklad konkurence zevnitr.

včera 22:07 mikirc | skóre: 16 | blog: MikiSoft | Vsetín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

no ale rozklad zevnitr je nejefektivnejsi, sice je to pomalejsi neni to jak pest na oko

Ujíždím na 64bitech... [pro ty ostatni 64 bitech]

včera 20:41 gtz | skóre: 24 | blog: merlins | Brno / Brno - Venkov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Pro BING to dělá někdo jiný, ale prozatím není VirtualEarth pro GoogleEarth konkurencí. VE nabízí u některých lokalit o něco lepší 3D/foto snímky než GE. Kdyby MS tyto foto snímky poskytl OSM pak to bude plusem pro celý projekt.

- nejhorší jsou trpaslíci ... Ti Vám vlezou všude

včera 16:45 Xerces
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Jen aby to neby copy&paste; z MS FS

včera 20:00 poky74 | skóre: 28 | blog: Zápisník | Vrchlabí
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Hodný Micsrosoft pořát něčemu pomáhá, příspívá a nějak to vůbec není vidět. (imho)

Miluju svůj desktop | Kvalitní diskuse obohatí všechny, nedělejme tu z toho žumpu, buďme bohatí.

včera 20:00 poky74 | skóre: 28 | blog: Zápisník | Vrchlabí
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

*Microsoft

Miluju svůj desktop | Kvalitní diskuse obohatí všechny, nedělejme tu z toho žumpu, buďme bohatí.

včera 20:50 the.max | skóre: 41 | blog: Davidovo smetiště | Ústí nad Labem
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

schvalne, co za to bude ms chtit

ilegalniwindows.cz | Důrazně varuji před pitím vody! Víte že ryby souloží přímo ve vodě? ...a srát také nechodí na břeh!

včera 22:42 yac | skóre: 7 | blog: srckbin | Ostrava
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Nechat lidi, aby udělali mapy za ně aneb crowdsourcing. Proč ne.

I srck! Knowledge is power, hide it well!

Založit nové vlákno • Nahoru

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Manažer QA oddělení (3926)

- Inženýra pro vývoj SW (m/ž)- C, C++, SW metriky a struktury,

- Senior Java Developer

- Lead IT Auditor

- PROGRAMÁTOR, mezinárodní společnost

- Developer of Security SW

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Zprávičky / Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

Štítky: Firefox, Linux, menu, Mozilla, prohlížeče, Windows

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

včera 15:37 | Tomáš Heger (geckon) | Komunita

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (0) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

včera 17:53 Tomáš Bžatek | skóre: 19 | Brno
Rozbalit Rozbalit vše Re: Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Da se nejak vratit ke vzhledu FF 3 ? Ctyrka je chaos, usability--

Koupim litajiciho tucnaka

včera 18:16 Ondřej Profant | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Víceméně to jistě půjde. Vzhledem k tomu, že nainstalování 4 a neizolování způsobí paseku ve Firefoxu 3... obráceně to asi půjde také.

Mě osobně tedy FF 4 velmi vyhovuje.

včera 20:06 Michal Kubeček | skóre: 65 | Luštěnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nepřijde mi, že by to byl nějak zásadní rozdíl. Nahoře se dá většina věcí přerovnat tak, že jediným podstatným rozdílem zůstane sloučení tlačítek stop a reload. Nejvíc mi asi vadí zrušení spodní lišty (dá se sice vrátit zpátky, ale k ničemu není) a přesunutí informace o URL odkazu do adresního řádku (kam se stejně nevejde).

včera 20:22 Martin
Rozbalit Rozbalit vše Re: Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tak na bohužel stále více rozšířených ultraširokoúhlých monitorech se to do adresního řádku celkem dobře vleze...

včera 20:55 Jiří Pagáč | skóre: 36 | Krnov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Já mám velké rozlišení a širokoúhlý monitor, ale okna jsem přestal maximalizovat, takže jeho šířka stále odpovídá nějakým těm cca 1024 px šířky a pak se tam nevejde. Raději to měli vyřešit tak, jak to má chrome, kde spodní lišta není, ale po najetí na odkaz se na jejím místě ukáže "bublina" s adresou.

REDRUM

včera 22:13 Pavel Cvrček (JasnaPaka) | skóre: 5 | Plzeň
Rozbalit Rozbalit vše Re: Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Kombinované tlačítko Obnovit/Zastavit lze rozdělit zpět na samostatná tlačítka tak, že si upravíš tlačítka na liště (při úpravě je sloučené tlačítko rozděleno) a vložíš mezi ně oddělovník. Jinak stavový řádek lze též vrátit zpět.

Mozilla.cz

včera 22:29 Michal Kubeček | skóre: 65 | Luštěnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Zjistil jsem, že mi sloučené tlačítko vyhovuje, i když jen jako samostatné tlačítko, ne v podobě, kdy splývá s pravým okrajem pole pro URL. Díky za odkaz na to rozšíření, určitě ho vyzkouším.

včera 20:15 fred
Rozbalit Rozbalit vše Re: Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

jo přechody f1-f2-f3 byly celkem v pohodě, ale f4 je k zeb**tí, proč se musej vopičit po chrome?

včera 21:37 Michal Kubeček | skóre: 65 | Luštěnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Některé změny jsou ale docela příjemné, např. postupné načítání tabů po spuštění prohlížeče.

včera 22:45 yac | skóre: 7 | blog: srckbin | Ostrava
Rozbalit Rozbalit vše Re: Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

obligátní: tohle dělá vimperator už od začátku a navíc skrývá i vše ostatní krom tabů ;)

I srck! Knowledge is power, hide it well!

Založit nové vlákno • Nahoru

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Vedoucí týmu kvality - možnost práce v zahraničí!

- SOLUTION ARCHITECT / TECHNICAL SALES

- IT Analytik (Praha nebo Ostrava)

- Obchodní zástupce pro IT

- Analytik a správce modulů SAP

- Technical advisor - native French

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Zprávičky / Ubuntu rolling-updates nechystá

Štítky: distribuce, Ubuntu

Ubuntu rolling-updates nechystá

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

včera 15:30 | Tomáš Heger (geckon) | Komunita

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (0) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Team Leader (vývoj .NET aplikací) - 3975

- Projektový manager (implementace nového software)

- PRODUCT MANAGER

- TESTER

- Referent správy majetku (Plzeň)

- PROGRAMÁTOR C++ (20 – 40 000,- Kč)

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Zprávičky / RTS strategie Oilrush již k mání

Štítky: hry, Internet, LAN, Linux, sítě

RTS strategie Oilrush již k mání

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici.

Dle autorů se ve hře mísí jak prvky RTS, tak i typu her „Tower Defense“ (obranářské strategie). Na odvážlivé vůdce čeká klasická nutnost volit, jaké jednotky zkonstruovat, organizování staveb, taktiky a nechybí ani přepadávání nepřátelských budov a těžebních věží. Hra podporuje multiplayer skrze LAN i internet. Jak vidno ze screenshotu, ortodoxním stratégům by hra jistě měla stát aspoň za vyzkoušení.

včera 15:23 | Mušketýr | Zajímavý software

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (0) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

včera 15:27 Gunlok
Rozbalit Rozbalit vše Re: RTS strategie Oilcrush již k mání

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Oilrush, epic fail v nadpisu.

včera 15:41 Tomáš Heger (geckon) | skóre: 57 | Praha/Valašsko
Rozbalit Rozbalit vše Re: RTS strategie Oilcrush již k mání

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Opraveno, díky.

Biopaliva způsobí v EU škody jako 26 milionů aut | Němci s připojitelným mobilem musí platit, protože „nástroj mají“.

včera 16:20 Miroslav Suchy
Rozbalit Rozbalit vše Re: RTS strategie Oilrush již k mání

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

A kde se to jako da koupit?

včera 16:31 Jardík | skóre: 37 | blog: jarda_bloguje
Rozbalit Rozbalit vše Re: RTS strategie Oilrush již k mání

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

A kde se dočtu, jestli to bude 64bit?

readme | Nejezte žlutý sníh

včera 19:20 josi | skóre: 6
Rozbalit Rozbalit vše Re: RTS strategie Oilrush již k mání

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Engine 64 bitů podporuje, hra by tedy snad mohla též.

včera 19:32 Jardík | skóre: 37 | blog: jarda_bloguje
Rozbalit Rozbalit vše Re: RTS strategie Oilrush již k mání

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Známe to, Full support of 32bit and 64bit systems taky někdy znamená "běží to jen na hybridním 64bit+32bit systému s kupou 32bit knihoven". Např. když se kouknu sem, tak tam taky nabízejí vypalovací SDK a chlubí se podporou 64bit systému. Realita je taková, že když se kouknete do hlavičkového souboru na první typedef, tak je vám jasné, že je to 32bit šmejďárna, co na 64bit systému nebude fungovat ani po rekompilaci, která se ani v 99% nezdaří kvůli předpokladu (sizeof(unsigned int) == sizeof(void*)). V tom vás dále utvrdí přítomnost jen 32bit verze dynamické knihovny.

readme | Nejezte žlutý sníh

včera 19:35 Jardík | skóre: 37 | blog: jarda_bloguje
Rozbalit Rozbalit vše Re: RTS strategie Oilrush již k mání

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tak jo, stáhnul jsem engine, rozbalil a jsou tam 64bit binárky. Alespoň někde jsou normální vývojáři

readme | Nejezte žlutý sníh

včera 20:13 tsLnox | skóre: 29 | blog: Blog jednoho ukecaného Gentoolemana | Žďár nad Sázavou
Rozbalit Rozbalit vše Re: RTS strategie Oilrush již k mání

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

No vidíš, a ty si tady ničíš zdraví

Cesium Francolithic Mixyalibitium Rixy Dixy Doxy Dexy Droxide. Yes! :-)

Založit nové vlákno • Nahoru

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- CRM Business Analyst

- SAP XI konzultant/specialista

- Analytik billingového systému

- LEKTOR WINDOWS ADVANCED SCRIPTING AND POWERSHELL

- MASTER DATA ANALYST

- IT operátor

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Zprávičky / KDE 4.6.0 Beta 1

Štítky: KDE 4.6, kwin, plugin, vyhledávání

KDE 4.6.0 Beta 1

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

včera 15:20 | David Watzke | Nová verze

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (0) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

včera 16:22 Jardík | skóre: 37 | blog: jarda_bloguje
Rozbalit Rozbalit vše Re: KDE 4.6.0 Beta 1

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Takže už můžu vyhodil HAL a používat v KDE automount? Dodnes jsem kvůli tomu musel spouštět pcmanfm, protože KDE bez spuštěného HALu ani nedokázal ukázat seznam mechanik.

readme | Nejezte žlutý sníh

včera 16:23 Jardík | skóre: 37 | blog: jarda_bloguje
Rozbalit Rozbalit vše Re: KDE 4.6.0 Beta 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

BTW znamená to, že i v k3b bude fungovat bez HALu, nebo to si to řeší po svém?

readme | Nejezte žlutý sníh

včera 18:01 marvn
Rozbalit Rozbalit vše Re: KDE 4.6.0 Beta 1

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

nevim jestli k3b pouziva solid, ale predpokladam ze jo...takze jo

ja jsem zkousel jenom udisks a v delfinu pak mountovani funguje. akorat kdyz ma clovek jeste k tomu zaply hal, tak tam vidi kazdy zarizeni 2x, takze jsem udisks zas vyhodil a zatim zustavam u halu

jinak zatimco hal (aspon na archu) mountuje do /media/disk-$n, tak udisks mountuji do /media/$uuid

včera 22:54 Laco
Rozbalit Rozbalit vše Re: KDE 4.6.0 Beta 1

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Pocitam ze niekde okolo Kubuntu 12.04 LTS by mohlo byt KDE vo verzii 4.8.2 uz celkom vymakane. Ale to je este daleko a vtedy bude na spadnutie aj Windows 8...

Založit nové vlákno • Nahoru

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Total Rewards Content Manager - 493534

- Java programátor

- Specialista Systemu PLM Mezinárodní Vývojové Centrum

- JAVA Developer

- Procurement Engineer

- PROGRAMATOR .NET (25. – 40.000,- Kč)

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Zprávičky / Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

Štítky: Debian, distribuce, space, splash, Squeeze

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

včera 15:18 | Tomáš Heger (geckon) | Komunita

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (0) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

včera 17:32 A
Rozbalit Rozbalit vše Re: Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Take pekne vianocne...

včera 17:37 Roger
Rozbalit Rozbalit vše Re: Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

No ja nevim, k srpnu se to moc nehodi...

včera 18:53 merlin111 | skóre: 13
Rozbalit Rozbalit vše Re: Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Neděs...

Každá ulice je slepá jen do té doby, než si opatříš buldozer.

včera 18:21 hydrandt | skóre: 33 | blog: Kanál | Brno
Rozbalit Rozbalit vše Re: Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Ty splashscreeny mi přijdou dost infantilní ale proč ne. A to GTK téma vypadá dobře.

I am Jack's wasted life.

včera 19:48 depka | skóre: 12 | blog: eterity | Morava
Rozbalit Rozbalit vše Re: Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

toz videl jsem aj lepsi

reskepkt

včera 21:42 knizmi | skóre: 26 | blog: Blog | Kosmonosy
Rozbalit Rozbalit vše Re: Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Já už myslel, že jsem si nedopatřením nainstaloval nějaký balíček, který tohle téma nastaví všude, kde to jde.

To téma je naprosto příšerné a infantilní a člověku zabere dost času než to dostane z KDM. Nechápu, proč ho bez upozornění nacpali i všem stávajícím uživatelům.

dnes 01:01 D.A.Tiger | skóre: 6 | Brno
Rozbalit Rozbalit vše Re: Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Zrovna téma vzhledu mě na Debianu nejvíc rajcuje, fakt....

Radost z toho, že někdo objeví něco nového, je omyl starý 6000 let... (Jean Paul)

dnes 01:03 Jakub Lucký | skóre: 35 | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

A bude to téma i na ssh?

If you understand, things are just as they are; if you do not understand, things are just as they are. (Zen P.) Blogísek

Založit nové vlákno • Nahoru

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Account Manager (Manufacturing & Utilities)

- Oracle Developer / DB Developer

- IT specialista (Firewall) - 4053

- Manažer QA oddělení (3926)

- Unix Administrator (German required

- Remote Resolution Technician with German and English

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Zprávičky / Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

Štítky: hardware, nákup, pátek, RAM

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku.

Ceny highendových 2 GB DDR3 pamětí spadly jen během první poloviny letošního listopadu na zhruba 25 USD (jejich špička pro tento rok byla kolem 46,50 USD, tj. ceny jsou nižší o cca 46 %) a ještě před koncem roku letošního bychom se měli dočkat cen okolo 20 USD.

včera 15:12 | Mušketýr | IT novinky

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (0) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

včera 16:29 Jan
Rozbalit Rozbalit vše Re: Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Já jsem rád, že konečně klesají ceny 4 GB modulů a postupně se na ně přechází od 2 GB. Ještě letos budu kupovat spolu s novým PC 8 GB kit a chci mít rezervu do budoucna, třeba až to zase klesne na polovinu, tak přikoupím :) Jo a to jsem si před dvěma roky pochvaloval upgrade z 512 MB na 4 GB a myslel, že to bude stačit na všechno a prd, stejně se to rychle zaplní jako HDD :) Stačí nenažraný prohlížeč jako chromium, co žere giga na každý okno s několika taby, k tomu nějaká hra, virtualbox s windows na to, na co wine nestačí a hnedle to začne swapovat.

včera 16:38 omg
Rozbalit Rozbalit vše Re: Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

to gigo bude mmapnuta pamet z graficke karty?

včera 17:37 extremni lama | skóre: 6
Rozbalit Rozbalit vše Re: Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

muze me nekdo vysvetlit jak muze okno prohlizece s nekolika taby zabrat giga ram???? U prumerny velikosti stranek to vychazi na prumerne 20kB na kazdy pismenko...

Za takovej program by patrilo nekoho ptretahnout zhavym karabacem a ne kvuli tomu kupovat pamet...

včera 18:08 Nikola Ciprich | skóre: 21 | blog: NiX_blog | Bohumín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

no me by hlavne zajimalo co to ma za verzi a za distro, protoze mi to teda nic takoveho rozhodne nedela... myslim ze pouzivam celkem dost narocne aplikace (Eclipse s hromadou pluginu, Lotus Notes) + samozrejme browser, mutt (ten prekvapive te pameti zere hoodne, protoze mam obrovske mailboxy) a 2G mi staci uplne krasne.. teda od doby co jsem vykopal KDE4.. do te doby to bylo tak na hrane... jak muze nekdo na desktopu potrebovat 8G mi je zahadou, na clusteru s 32G provozuju ve virtualizaci stabilne 50-60 masin od linuxu az po wi2k8...

Did you ever touch the starlight ? Dream for a thousand years? Have you ever seen the beauty Of a newborn century?

včera 18:35 Jan
Rozbalit Rozbalit vše Re: Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tak třeba těm win XP jsem ve virtualboxu nastavil 1 GB RAM, aby to chodilo nějak rozumně. No a to je hned čtvrtina paměti pryč. Řekněme, že budu mít těch 8 GB a k tomu SSD, takže si hodím /tmp do ramky, kompilovat budu v /dev/shm, k tomu třeba ještě nějaké torrenty... Prostě dost místa na hodně aplikací vedle sebe, aniž bych potřeboval pomalý swap.

Mě je zase třeba záhadou, jak někdo může nabízet webhosting a VPS s několika gigabajty garantované paměti pro několik desítek zákazníků a přitom má jen jeden server s nevelkou RAM.

včera 19:16 Nikola Ciprich | skóre: 21 | blog: NiX_blog | Bohumín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

1GB na rozumny beh winXP? a co v nich behas?

/tmp klidne muze byt take link do SHM, a pokud si tam clovek neuklada zrovna stazene pecka, tak stejne vetsinou moc prostoru nepotrebuje..

Nevim jak s tim souvisi webhosting neb VPS, nic takoveho neprovozuju, ale po pravde pokud si to clovek umi poladit, tak to zas tak hrozne nefer byt nemusi, zvlaste pokud pouzivate hodne windows guestu, tak se vyplati pouzivat KSM, protoze windows pri uvolnovani pamet nuluji, takze ji jde krasne sdilet mezi guesty.. Chtel bych toto poresit i pro linux, to by teprve bylo neco.. Takze dokud host nezacne swapovat a ma rozumne nnozstvi pameti vyhrazeno pro cache, nevidim duvod proc by soucet ram guestu musel nutne byt mensi nez celkova velikost ram hosta.

No proste moc nechapu na co nekdo muze potrebovat tolik pameti na desktop, ale proti gustu... zvlaste pri tech cenach :)

Did you ever touch the starlight ? Dream for a thousand years? Have you ever seen the beauty Of a newborn century?

dnes 00:48 100% Lenin
Rozbalit Rozbalit vše Re: Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Teda nevím, ale na mém desktopu mám Domino server, Oracle server, nějaké ty virtuální blbosti (wydle, lotus designer, či jiné mnjamky pod nixama), k tomu práce s Eclipse, wsdl, dokumenty, tabulkami, grafika, RAW a podobné. Ve špičce mi to žere kolem 6 GB a to mám celkem 8 GB. Hm, asi si koupím 32 GB. Je to nuda - při vypnutým swapu se občas kouknu co a jak a to pouštím i dávky stovek a více RAW na zpracování - a nějak jsem při tom všem neviděl problém.

Fakt, na co ty lidi potřebujou XP? Tam mi to huplo hned při rekompilaci NSF projektu a paralelní konverze fotek. Nemluvě o tom, že takové mnjam věci - že mi běží servery na bekendu a nežerou jak zjednaný - to tam nebylo. Dastys poslední laťák do rakve mrkvosoftu coby primárního systému. Na Linux už nedám dopustit.

Ani náhodou. Tfuj tajbl - tak akorát na studium porno virů. Na co ty lidi potřebujou tolik paměti? Nevím, asi jen tak.

p.s. teď mi to bere ani ne 1.6 a normálně workuju. Hej, wydlácííííííí, kde jste? V práci si pustím wydle s MrkvoMajlem a žere mi to hnedle 600-800 MB dle nálady. :D:D:D:D:D:D

včera 18:15 Jan
Rozbalit Rozbalit vše Re: Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jo, to bych taky rád věděl. Mám dvě okna a celkem asi 30-40 tabů. Když to zavřu, tak se mi rázem uvolní minimálně polovina celkové paměti. Chromium je sice pěkně rychlý, ale kolik to žere je neuvěřitelný.

Založit nové vlákno • Nahoru

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- SW Developer C, C++

- Specialista implementace pokladních systémů

- Specialista správy a rozvoje HW serverů Wintel - Praha

- Obchodní manažer

- BI/DW Konzultant

- SAP CONSULTANT - MODULY FI, CO / NOPE

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Zprávičky / Tiny Core Linux 3.3 uveden

Štítky: distribuce, editor, Linux, menu, Tiny Core Linux

Tiny Core Linux 3.3 uveden

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

včera 15:08 | Mušketýr | Nová verze

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (0) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Solution Integrator - Mobile application

- PHP vývojář

- SW Applications Tester/Analyst

- SW TESTER junior/senior

- Lead Developer

- IT Test Analytik

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Zprávičky / Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

Štítky: copyright, Novell, Unix

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

včera 09:56 | STiCK | Zajímavý článek

Tiskni Sdílej:

Komentáře

Nástroje: Začni sledovat (1) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře. , Tisk

Vložit další komentář

včera 10:37 Ladislav
Rozbalit Rozbalit vše Re: Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Ale numusel Microsoftu predavat cez CPTN Holdings LLC 882 patentov. Vobec mu nemusel predavat ziadne patenty. Preco ich "nedaroval" zdruzeniu , ktore drzi patenty na obranu Linuxu? Zdroj.

včera 10:52 tomboytom | skóre: 4 | blog: lojdovo | .com
Rozbalit Rozbalit vše Re: Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To združení nabídlo taky 450 miliónů?

iniciativa->konkurence->nerovnost->regulace= EU

včera 11:28 Bedňa | skóre: 17 | blog: Žumpa | Horňany
Rozbalit Rozbalit vše Re: Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To je len dobre že sa to takto reže. Nech už tie súdy začnú a dokáže sa nezmyselnosť softvérových patentov.

Táto správa neobsahuje vírusy, pretože nepoužívam MS Windows.

včera 14:25 Nikola Ciprich | skóre: 21 | blog: NiX_blog | Bohumín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

no mne hlavne fascinuje ta cena.. v prumeru 0.5M$ za jeden patent?!?

Did you ever touch the starlight ? Dream for a thousand years? Have you ever seen the beauty Of a newborn century?

včera 14:53 x
Rozbalit Rozbalit vše Re: Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

Odpovědět | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Neni nad PR lzi

Nowell sice nadale bude vlastnit copyright, ale kdo ze to bude vlastnit Nowell? Firma nastrcena MS. A kdo dostal patenty? Dalsi firma nastrcena MS.

včera 15:26 ..... Izak ..... | skóre: 13
Rozbalit Rozbalit vše Re: Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

Odpovědět | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Prdlajs, vi se ze je to AMD )

pripravuji se mozna na fakt, ze za nejakou dobu skonci vzajemne leicence na x86 ... a treba pak prijde UNIX/Linux na scenu ... i kdyz, podle me se spise dohodnou )

Založit nové vlákno • Nahoru

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- LEKTOR ACTIVE DIRECTORY TROUBLESHOOTING

- Junior SW Tester

- IT Administrátor

- Procurement Engineer

- Administrátor/Konzultant prostředí Lotus Notes/Domino

- IT Operations & SD Specialist

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Poradna / Linuxová poradna / live system na flash disku

Štítky: disk, distribuce, FAT32, Flash, Live, NTFS, openSUSE, proces, souborové systémy

Dotaz: live system na flash disku

19.11. 14:15 rohatej
live system na flash disku

Přečteno: 302×

Odpovědět | Admin

Koupil jsem si novou flashku Lacie whizzkey[podle vyrobce kompatibilni s linuxovymi os] a pokousel jsem se na ni nahrat pomoci win programu liveusbcreator Fedorulive. Flashku jsem mel naformatovanou jak na ntfs, tak fat32. Po uprave biosu mi na zadnem pocitaci nenabootuje. Dale jsem zkousel pomoci programu dd, ddrescue vytvorit na flashce opensuse live. Proces probehne opet bez chyb, ale zase mi to nikde nenabootuje. Jestli se nepletu je vlasne jedno na jakej souborovej system je disk naformatovan, kdyz se na nej zapisu obraz disku? Ze by nekompatibilni HW?

Nástroje: Začni sledovat (0) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře.

Odpovědi

19.11. 15:24 Jendа | skóre: 55 | blog: Výlevníček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: live system na flash disku

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

file -s /dev/sdb (kde sdb je ta flashka) by mělo vypsat, že je to bootsector a v qemu by to mělo jít nabootovat qemu -hda /dev/sdb. Pokud to v qemu jde a na skutečném HW ne, máš rozbitý BIOS.

Snowboarding? To je něco jako waterboarding…?

19.11. 17:44 Kill_Bill
Rozbalit Rozbalit vše Re: live system na flash disku

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Koukam na stranku vyrobce a u te tvoji flashky je prupovidka "Windows ReadyBoost". Tuhle MS-ficuru musis nejprve zrusit - tusim, ze uz se to tady jednou resilo.

19.11. 18:11 Jendа | skóre: 55 | blog: Výlevníček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: live system na flash disku

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Fíčura se zruší přepsáním flashky něčím užitečnějším, což už tazatel udělal.

Snowboarding? To je něco jako waterboarding…?

19.11. 18:36 Kill_Bill
Rozbalit Rozbalit vše Re: live system na flash disku

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Jestli se pletu tak me nemlatte, neznamena ale "Windows ReadyBoost" v prekladu "svinarna se skrytou partition"?

19.11. 19:48 Jendа | skóre: 55 | blog: Výlevníček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: live system na flash disku

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Podle mě to dělá jenom do souboru… Ale nevím, každopádně partition tabulka se při naddčkování obrazu live distribuce přeplácne.

Snowboarding? To je něco jako waterboarding…?

20.11. 16:48 rohatej
Rozbalit Rozbalit vše Re: live system na flash disku

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

flesku jsem formatoval pokazdeprepřed kopírováním iso obrazu disku, i kdyz je to asi jedno, pokusne jsem ji dd programem popsal nulama a nic. Nejsem si jisty chibou biosu - zkoušel jsem to na 4 různých PC.

20.11. 18:36 Kill_Bill
Rozbalit Rozbalit vše Re: live system na flash disku

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Asi to blbe hledam, ale nasel jsem jen jakysi postup pod Win7

How to cancell ready boost...

21.11. 20:14 rohatej
Rozbalit Rozbalit vše Re: live system na flash disku

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

readyboostem to nebude, pri formatovani vsechen "firmware?' zmizne, Bezradnost, premejslim, ze to reklamuju

21.11. 22:08 ET
Rozbalit Rozbalit vše Re: live system na flash disku

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

pokud to nebootuje vubec, asi chybi bootloader

22.11. 00:02 nekompatibilni prezident
Rozbalit Rozbalit vše Re: live system na flash disku

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Zkus Slax. Prislo mi, ze jde o nejjednoduseji vytvoritelnou live flash. Akorat pod Vistou a Win7 je treba stustit davku dle navodu z promptu spusteneho s admin pravy. Jinak vsechno dle manualu na strankach http://www.slax.cz/ Format flashky muze byt i FAT nebo FAT32

24.11. 00:12 Zafod | skóre: 16 | blog: Zafodovo | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: live system na flash disku

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Třeba by pomohlo něco z Fedořího How to create and use Live USB.

24.11. 12:30 Akres
Rozbalit Rozbalit vše Re: live system na flash disku

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Jestli můžu doporučit tak super nástroj na tohle je Universal USB Installer http://www.pendrivelinux.com/universal-usb-installer-easy-as-1-2-3/ Fungovalo mi tam všecko možné.

dnes 00:15 rohatej
Rozbalit Rozbalit vše Re: live system na flash disku

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

zkusil jsem pendrivelinuxem nahrat na disk openSUSE 11.3live*iso výsledek je stejný - instalace probehne v poho, fleska nenabootuje. bootloaderem to pravdepodobne nebude, kdyz se vypaluje totozny obraz disku live distra na CompactDisk, tak tam zavadec je, a nabootuje. Kdyz je na me flesce "uspesne" nahrany nejaky linux live, tak po zadani file -s /dev/sdb se mi vypise ze je to bootsektor. Az budu doma u sveho pc s opensuse, prostuduju poradne Fedori navod - jak psal Zafod. Jinak zatim moc dekuju za rady.

Založit nové vlákno • Nahoru

Tiskni Sdílej:

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- výpomoc do oddělení IT

- Pracovník IT – SAP User Helpdesk

- Total Rewards Content Manager - 493534

- Frontend Web Developer HTML / CSS / Javascript

- Test Coordinator - 1957

- Application Consultant

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Poradna / Hardwarová poradna / Domácí router se zálohovacím diskem

Štítky: disk, firmware, hardware, integrovaný, Internet, klient, LAN, modem, OpenVPN, PC, router, sítě, switch, USB, VPN

Dotaz: Domácí router se zálohovacím diskem

včera 22:39 Josef Kufner | skóre: 58
Domácí router se zálohovacím diskem

Přečteno: 19×

Odpovědět | Admin

Ahoj! Chci postavit/sehnat router, který by jednak zprostředkovával připojení k Internetu ostatním počítačům v malé domácí síti a pak také dělal pár užitečných věcí. Požadavky na něj mám takovéto:

- Dvě síťovky: jedna pro modem, druhá do switche pro kabelovou LAN. V lepším případě i integrovaný switch.

- Wifi AP (třetí síťovka; b/g/n)

- Velmi nízká spotřeba – router nebude nijak moc vytížený.

- OpenVPN klient pro připojení do jiné (domácí) LAN přes Internet.

- Zálohovací disk pro zálohy důležitých dat z té druhé LAN za VPN. Připojení přes USB se mi nelíbí (nefunguje SMART).

- Přiměřeně nízká pořizovací cena.

Nebýt OpenVPN klienta a zálohovacího disku, bylo by řešení celkem jednoduché – hotových krabiček se prodává spousta. Pokud bych nechtěl zálohovací disk, asi by stačlo nahrát lepší firmware (jaký?) do hotové krabičky. Ale co mi opravdu vrtá hlavou, je jak tam vecpat ten disk a přitom nestavět velké/malé nenažrané PC.

Díky.

Hello world ! Segmentation fault (core dumped)

Nástroje: Začni sledovat (2) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře.

Odpovědi

včera 23:19 vojtam
Rozbalit Rozbalit vše Re: Domácí router se zálohovacím diskem

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Ahoj, jen to zkusím, zkoušel jsi se podívatt na platformu alix? Nahrát můžeš běžný debian /doporučuji Czela Linux/ má to dvě síťové kary a wi-fi, dá se k tomu napojit přes redukci i disk a má ti i USB porty ...

včera 23:50 Josef Kufner | skóre: 58
Rozbalit Rozbalit vše Re: Domácí router se zálohovacím diskem

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Díky, tu jsem nějak minul. Vypadá to hezky (mnohem zajímavější než routerboardy), ale celkově to vyjde docela draho – deska samotná je za 3k a k tomu ještě je potřeba dokoupit zdroj, wifi, krabici a switch, takže to vedle obyčejného routeru za tisícovku už nevypadá tak lákavě. Navíc bych ještě rád měl gigabitovou LAN (notebooky ji mají celkem běžně a je škoda to zazdít routerem).

Hello world ! Segmentation fault (core dumped)

Založit nové vlákno • Nahoru

Tiskni Sdílej:

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- IT specialista (Firewall) - 4053

- Test manager

- PROJECT MANAGER

- .Net Vývojář senior - Praha

- Account Manager - rozsáhlá ICT řešení, 60-70 000 Kč

- Junior Tester

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Poradna / Linuxová poradna / smart UPS a start serveru po vypadku

Štítky: apcupsd, server, smart, UPS

Dotaz: smart UPS a start serveru po vypadku

včera 20:13 Rycmond | skóre: 6 | Úpice
smart UPS a start serveru po vypadku

Přečteno: 33×

Odpovědět | Admin

Ahoj, podobne tema se tu us resilo ,ale bohuzel jsem nenasel reseni.

Mam UPS APC smart 750, naistalovane(kompilovane) apcupsd. Funguje vsechno krome zapinani serveru po vypadku. Kdyz jsem testoval nastaveni pomoci apccontrol.safe tak to fungovalo spravne. Ale kdyz tam dam spatky original apcconrol tak se server jen vypne a zustane vyply.

Potreboval bych poradit kde to nastavyt.

Predem Diky

Nástroje: Začni sledovat (0) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře.

Odpovědi

včera 23:41 Jindra
Rozbalit Rozbalit vše Re: smart UPS a start serveru po vypadku

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

V BIOSu serveru je potřeba nastavit akci při náběhu napájecího napětí, což je mimo OS.

Založit nové vlákno • Nahoru

Tiskni Sdílej:

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- BI CONSULTANT / FINANČNÍ SEKTOR

- JAVA DEVELOPER / NOPE

- System Architect - Telco Platform Evolution

- Java programátor - Beroun

- UMÍTE PERFEKTNĚ NĚMECKY A ANGLICKY?

- SENIOR SOFTWARE INŽENÝR, C++ A JAVA (30 – 45 000,- Kč)

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Poradna / Linuxová poradna / Wget a odkaz z firefoxu

Štítky: Firefox, prohlížeče, stahování, wget

Dotaz: Wget a odkaz z firefoxu

včera 00:42 Pepe_ | skóre: 20
Wget a odkaz z firefoxu

Přečteno: 164×

Odpovědět | Admin

Příloha:

- stahuj.url (285 bytů)

Zdravim , mam odkaz kterej generuje firefox (je v souboru stahuj.url) Jak ho prekonvertovat aby ho pobral wget ?

Dekuji.

Řešení dotazu:

- Komentář #2 (Jendа, 2 hlasů)

Nástroje: Začni sledovat (0) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře.

Odpovědi

včera 00:44 Pepe_ | skóre: 20
Rozbalit Rozbalit vše Re: Wget a odkaz z firefoxu

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Jo jeste wget co to udela :

wget http://dl.s7.uloz.to/Ps;Hs;fid=6678716;cid=1663151489;rid=944376995;up=0;uid=guest;uip=89.102.245.179;tm=1290726608;ut=f;aff=uloz.to;He;ch=7402da212850a87aaa542d1b5ec15118;cpnb=126;cput=kuzz;cptm=1290642281;;;Pe/6678716/Na%20hran%C4%9B%20temnoty%20CZ%202010.avi?bD&u;=0&c;=1663151489&De;
bash: chyba syntaxe poblíž neočekávaného tokenu „;;“

Řešení 2× (Filip Jirsák, Michal Kubeček)

včera 01:34 Jendа | skóre: 55 | blog: Výlevníček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Wget a odkaz z firefoxu

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Dej to do uvozovek.

Snowboarding? To je něco jako waterboarding…?

včera 06:49 Petr Drlik | skóre: 23 | Bernartice nad Odrou
Rozbalit Rozbalit vše Re: Wget a odkaz z firefoxu

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Myslim si, ze to nepomuze; v okne ulozto pro stahovani musis spravne opsat aktualni ctverici pismen, aby se soubor spravne stahl.

Kdyby se bříza nestyděla, tak hoří i pod vodou !

včera 09:46 Michal Kubeček | skóre: 65 | Luštěnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Wget a odkaz z firefoxu

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Rozhodně to pomůže vyřešit problém, na který se tazatel ptal a na který narazí i v řadě jiných podobných situací. Jestli to v tomto konkrétním případě bude stačit ke stažení, to je jiná…

včera 10:12 Pepe_ | skóre: 20
Rozbalit Rozbalit vše Re: Wget a odkaz z firefoxu

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Nepomůžou uvozovky ani jiné znaky , problém je s & a potřeboval bych to nějak zkonvertovat na bashnovsky stravitelný.

včera 10:20 Michal Kubeček | skóre: 65 | Luštěnice
Rozbalit Rozbalit vše Re: Wget a odkaz z firefoxu

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Pokud by problém byl opravdu v ampersandu, tak by uvozovky pomohly, ať už jednoduché ('...') nebo dvojité ("...").

včera 11:01 Pepe_ | skóre: 20
Rozbalit Rozbalit vše Re: Wget a odkaz z firefoxu

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

No posílam to do scriptu kterej omezuje stahování :

#!/bin/bash
##/usr/bin/stahni
cd ~/Plocha
cd ~/Desktop
nazev="$1"
DOWNLOAD() {
rand="$RANDOM `date`"
pipe="/tmp/pipe.`echo '$rand' | md5sum | tr -d ' -'`"
mkfifo $pipe
LANG="en_US.UTF-8" wget -c --limit-rate=50k '$nazev' 2>&1 | while read data;do
if [ "`echo $data | grep '^Length:'`" ]; then
total_size=`echo $data | grep "^Length:" | sed 's/.*\((.*)\).*/\1/' | tr -d '()'`
fi
if [ "`echo $data | grep '[0-9]*%' `" ];then
percent=`echo $data | grep -o "[0-9]*%" | tr -d '%'`
current=`echo $data | grep "[0-9]*%" | sed 's/\([0-9BKMG.]\+\).*/\1/' `
speed=`echo $data | grep "[0-9]*%" | sed 's/.*\(% [0-9BKiMG.]\+\).*/\1/' | tr -d ' %'`
remain=`echo $data | grep -o "[0-9A-Za-z]*$" `
echo $percent
domena=${nazev#*//}
echo "#Stahuji soubor : ${nazev##*/} z ${domena%%/*} \nStaženo $current z $total_size ($percent%)\nRychlost : $speed\nZa : $remain bude soubor stažen."
fi
done > $pipe &

wget_info=`ps ax |grep "wget.*$nazev" |awk '{print $1"|"$2}'`
wget_pid=`echo $wget_info|cut -d'|' -f1 `

zenity --progress --auto-close --text="Připojuji se k $nazev\n\n\n" --width="350" --title="Stahuji ..."/dev/null

a on to nezkousne

včera 13:00 Marián Kyral | skóre: 25 | blog: Sem_Tam | Frýdek-Místek
Rozbalit Rozbalit vše Re: Wget a odkaz z firefoxu

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ten skript je OK. Jak jej voláš? Máš ten parametr taky v uvozovkách?

včera 13:12 Pepe_ | skóre: 20
Rozbalit Rozbalit vše Re: Wget a odkaz z firefoxu

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

přes flashgot plugin firefoxu a do něj dam vlastní script a ten umístim do /usr/bin/st... no a ve flashgot dam parametr spuštění [URL] , což funguje na většinu věcí ale na tyto odkazy s & to nejede.

včera 13:44 Marián Kyral | skóre: 25 | blog: Sem_Tam | Frýdek-Místek
Rozbalit Rozbalit vše Re: Wget a odkaz z firefoxu

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

přes flashgot plugin firefoxu a do něj dam vlastní script a ten umístim do /usr/bin/st... no a ve flashgot dam parametr spuštění [URL] , což funguje na většinu věcí ale na tyto odkazy s & to nejede.

Tak v tom případě je problém ve flashgot. Ten by měl URL předat v uvozovkách. Pokud tak neučiní, tak bude URL nekompletní a nic nestáhne. Jako workaround můžeš zkusit třeba [UFILE] a ten si zpracovat sám.

včera 14:42 Jendа | skóre: 55 | blog: Výlevníček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Wget a odkaz z firefoxu

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tak v tom případě je problém ve flashgot. Ten by měl URL předat v uvozovkách. Pokud tak neučiní, tak bude URL nekompletní a nic nestáhne. Jako workaround můžeš zkusit třeba [UFILE] a ten si zpracovat sám.

<ftip>Jdu zkusit, jestli by pomocí této chyby nešel podstrčit systému nějaký vlastní příkaz.</ftip>

Není tam možnost si parametry předávané skriptu upravit? Například jako je to v Xfce můj_skript.sh --parametr "%u".

Snowboarding? To je něco jako waterboarding…?

včera 23:15 Pepe_ | skóre: 20
Rozbalit Rozbalit vše Re: Wget a odkaz z firefoxu

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

je ale neni tam povolen žádnej druh uvozovek

včera 23:14 Pepe_ | skóre: 20
Rozbalit Rozbalit vše Re: Wget a odkaz z firefoxu

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

No nerozumim jake UFILE , už sem vyzkoušel kdeco ale nic ... Jak teda ?

Založit nové vlákno • Nahoru

Tiskni Sdílej:

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Web Architect – specialista na uživatelské rozhraní

- Vývojář C++

- Technical Support Engineer

- Oracle Developer

- Project Manager - Retail Loan Products - 1840

- Lotus Notes/Domino programátor

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Poradna / Linuxová poradna / používáte někdo SMILE slideshow?

Štítky: help, HOWTO, chyby, Internet, Konsole, Kubuntu, shelly, web

Dotaz: používáte někdo SMILE slideshow?

včera 23:06 mmartin
používáte někdo SMILE slideshow?

Přečteno: 13×

Odpovědět | Admin

Ahoj, nedávno jsem potřeboval vyrobit slideshow a po prohledání netu jsem našel nejlépe vyhovující program SMILE. Mám s ním ale dva problémy. Verze 0.9 každou chvíli padá a nemá dotažené možnosti přechodů na další snímky. Verze 1.0.1 má velký výběr možností přechodů, ale nejsem schopný z něj dostat výstup. A to v jakémkoliv formátu. Program po stisku tlačítka render provede přípravu videa, ale pak nevytvoří potřebý výstup. Zkoušel jsem
a) spustit z příkazové řádky - nepřišel jsem na žádné použitelné parametry, při spuštění i generaci výstupu do konsole nehlásí žádné chyby.
b) pro češtinu se nezobrazuje help, anglický mi taky nezobrazí
c) web uvedený v aplikaci neexistuje - pravděpodobně byl přesunutý
Shrnuto, program nefunguje, neloguje, nechlásí žádné chyby, nelze dohledat žádný howto či help a domovská stránka je zrušená. Kdyby se nejednalo o velmi vydařený kousek, už bych to dávno zabalil, ale umi opravdu hodně věcí, které v ostatních řešeních nenalézám - jen jaksi neumí to podstatné... vyrobit slideshow .
Můj dotaz zní:
a) Víte jak z tohoto programu dostat nějakou chybovou hlášeku? Kde hledat log?
b) Používáte jej někdo?
c) Pokud ano v jaké verzi?
d) Na jaké distribuci (já mám kubuntu 10.10)
e) Prali jste se s podobným problémem a vyřešili jste jej někdo? Pokud ano tak jak?
f) Funguje vám SMILE ve vašem distru?

Díky předem za tipy.

Nástroje: Začni sledovat (0) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře.

Na otázku zatím nikdo bohužel neodpověděl.

Založit nové vlákno • Nahoru

Tiskni Sdílej:

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Senior analyst – Data Oriented

- Senior FileNet programátor (3984)

- Senior Software Testing Engineer

- SAP ACADEMY - Interesting opportunity!!!

- Tester

- Analytik obchodních systémů (4088)

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Poradna / Linuxová poradna / Debianí distribuce s velkou dobou podpory

Štítky: distribuce, podpora, poradna, problém, Ubuntu

Dotaz: Debianí distribuce s velkou dobou podpory

včera 12:37 Honza
Debianí distribuce s velkou dobou podpory

Přečteno: 123×

Odpovědět | Admin

Hezký den všem, jaký dlouholetý Debianista řeším následující problém. V některých situacích mi začíná nevyhovovat poměrně krátká podpora stable. Pokud se teď začne vydávat každé dva roky nová verze a doba podpory je vždy +1 jeden rok od nové stable, tak výsledné 3 roky jsou pro některé mé potřeby docela málo. Jasně pro mnohá komerční řešení nasazuji RHEL a SLES, ale hodila by se nějaká Debianí. První věc která přijde na přetřes je Ubuntu LTS. Jenže ta propagovaná LTS je jen chiméra a vlastní pořádná podpora je po dobu tří let jako u Debianu. Neznáte někdo nějakou Debianí distribuci v "opravdovou" long time podporou ???? Diky moc

Nástroje: Začni sledovat (0) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře.

Odpovědi

včera 22:08 NN
Rozbalit Rozbalit vše Re: Debianí distribuce s velkou dobou podpory

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

V cem je problem ?

NN

včera 22:38 Max | skóre: 53 | blog: Max_Devaine
Rozbalit Rozbalit vše Re: Debianí distribuce s velkou dobou podpory

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

A to provozuješ nějak echtovně šílené služby, že nechceš / nemůžeš přecházet plynule s verzema? Vždyť na odladění přechodu na vyšší verzi máš rok. Pokud ti toto nevyhovuje, tak jediná tvoje cesta je CentOS
Zdar Max

Měl jsem sen ... :(

Založit nové vlákno • Nahoru

Tiskni Sdílej:

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Unix Server System Analyst - Praha

- Solution Engineer - CISCO

- WINDOWS SYSTEM SOFTWARE DEVELOPMENT ENGINEER

- Programátor C# / .NET

- C/C++ programátor embedded zařízení - 30-50 000 Kč

- Junior SW Tester

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Poradna / Hardwarová poradna / meteostanic

Štítky: Linux, problém

Dotaz: meteostanic

včera 22:31 roman
meteostanic

Přečteno: 15×

Odpovědět | Admin

Dobry den, chtel bych k svemu domacimu linux serveru pripojit nejakou meteostanici (ktera by byla treba na strese), idealne aby sibrala teplotu, vlhkost a treba tlak, skvele by bylo i smer vetru. Otazka: existuje nejaky takovy hw? nebo jsou k dispozici nejaky "free" reseni, neni problem neco sblastlit, manualne na to mam. (zatim mam je cidlo a sbiram telplotu s digitempem)

A otazka druha, bydlim na mensim mestecku a rad bych ty informace propagoval nekam dale do sveta ne jen u sebe na webu, treba pres nejaky weather.com apod, je na to nejaka "centralni" sluzba, aby si to pote mohli otevrit uzivatele v KDE/GNOME appletech apod? Diky.

Nástroje: Začni sledovat (0) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře.

Na otázku zatím nikdo bohužel neodpověděl.

Založit nové vlákno • Nahoru

Tiskni Sdílej:

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Java (J2EE) Developer - 50-85k - Sr+Jr. position

- Absolventi &junioři–SAP TRAINE AJ+NJ/IJ/FJ/dánština

- Data Warehouse / BI Specialist

- Software and Model Based Developer (Simulink, C)

- Odborný asistent/ka – oddělení IS Decentrální systémy

- Datový a procesní analytik

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Poradna / Hardwarová poradna / USB sieťový disk

Štítky: disk, hardware, LAN, přehrávač, sítě, smb, USB

Dotaz: USB sieťový disk

24.11. 23:06 Groundtron | skóre: 3 | blog: Blbosti
USB sieťový disk

Přečteno: 84×

Odpovědět | Admin

Čaute všetci. Mám takú špecifickú otázku: existuje USB -> LAN prevodník, ktorý sa vie napojiť na SMB zdieľanie a tvári sa to ako klasický USB Mass Storage? Proste potrebujem pripojiť jeden multimediálny prehrávač na sieťový disk, ale ten prehrávač má iba možnosť pripojenia USB disku. Ďakujem.

Nástroje: Začni sledovat (1) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře.

Odpovědi

včera 00:10 Jendа | skóre: 55 | blog: Výlevníček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: USB sieťový disk

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Nic hotového se podle mě nevyrábí, takže budeš potřebovat zařízení s podporou USB gadget, ethernetem a Linuxem. Happy hacking…

Snowboarding? To je něco jako waterboarding…?

včera 10:33 ivdo | skóre: 4 | blog: ivdo | Ostrava 49° 50' 52" N, 18° 17' 01" E
Rozbalit Rozbalit vše Re: USB sieťový disk

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Tohle je hodně specifický požadavek, takové krabičky se používají pro připojení usb zařízení vzdáleně k serveru Citrix, nebo při při virtualizaci serverů a nutnosti připojení nějakého speciálního usb zařízení. Ovšem ty ceny vás nepotěší - např. tady: Ethernet to USB Hubs

včera 14:50 Jendа | skóre: 55 | blog: Výlevníček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: USB sieťový disk

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tohle je něco jiného, ne? Tohle dělá master, ale tazatel potřebuje gadget.

Snowboarding? To je něco jako waterboarding…?

včera 20:56 the.max | skóre: 41 | blog: Davidovo smetiště | Ústí nad Labem
Rozbalit Rozbalit vše Re: USB sieťový disk

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

myslis neco jako tohle? Pouzivam predchozi model a docela to funguje. Kdyz tam das h tomu i USB Hub, muzes tam dat 2 disky a umi to pak raid 0 a 1. Cena cca 750kc

ilegalniwindows.cz | Důrazně varuji před pitím vody! Víte že ryby souloží přímo ve vodě? ...a srát také nechodí na břeh!

včera 21:45 Jendа | skóre: 55 | blog: Výlevníček | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: USB sieťový disk

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

myslis neco jako tohle?

Ne, nemyslí. Buď to špatně pochopili už dva lidi, nebo jsem dotaz špatně pochopil já . Ale mně přijde, že je v dotazu docela jasně popsáno, co tazatel potřebuje.

Snowboarding? To je něco jako waterboarding…?

včera 21:55 the.max | skóre: 41 | blog: Davidovo smetiště | Ústí nad Labem
Rozbalit Rozbalit vše Re: USB sieťový disk

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

jooo uz mi to doslo, on potrebuje presne opacnou krabicku. O takove teda fakt nevim.

ilegalniwindows.cz | Důrazně varuji před pitím vody! Víte že ryby souloží přímo ve vodě? ...a srát také nechodí na břeh!

Založit nové vlákno • Nahoru

Tiskni Sdílej:

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Linux programátor C

- Retail Finance Advisor

- ICT VÝVOJÁŘ – Content management – Praha

- Programátor .NET

- Personální konzultant - IT

- Tester/SW Developer s Aj, Brno, velmi dobrá nabídka

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Poradna / Hardwarová poradna / jakou webkameru okolo 500czk ?

Štítky: 500

Dotaz: jakou webkameru okolo 500czk ?

včera 16:35 hajoucha | skóre: 16
jakou webkameru okolo 500czk ?

Přečteno: 43×

Odpovědět | Admin

Ahojda, hledám webkameru, kterou bych mohl (snadno?) rozchodit na linuxu. Cena řekněme okolo 500 nebo méně. Hledal jsem v sekci hw, ale tam je oddělení jenom "kamery" a nikoli "webkamery". Takže proto tenhle dotaz.

Řešení dotazu:

- Komentář #1 (karby, 2 hlasů)

Nástroje: Začni sledovat (2) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře.

Odpovědi

Řešení 2× (hajoucha (tazatel), poky74)

včera 19:29 karby | skóre: 4
Rozbalit Rozbalit vše Re: jakou webkameru okolo 500czk ?

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Ahoj, já používám tuto http://www.czechcomputer.cz/product.jsp?artno=68171 Na Debianu mi jede bez problému a používá i uvc driver...

Můj Desktop

včera 21:41 hajoucha | skóre: 16
Rozbalit Rozbalit vše Re: jakou webkameru okolo 500czk ?

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

supr, díky moc. Jdu do ní :)

Založit nové vlákno • Nahoru

Tiskni Sdílej:

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- EPM Consultant

- SW tester - Prague

- Analytik SQL

- Junior Account Manager

- Software Test Engineer

- PROJEKTOVÝ MANAŽER

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Poradna / Linuxová poradna / Jak na to, aby apache nerozlišoval velikost písmen v souboru?

Štítky: Apache, Internet, virtualhost, web

Dotaz: Jak na to, aby apache nerozlišoval velikost písmen v souboru?

včera 20:24 Tomasekkk
Jak na to, aby apache nerozlišoval velikost písmen v souboru?

Přečteno: 67×

Odpovědět | Admin

Zdravim Vas, rad bych se zeptal, zda-li lze nějakým způsobem vyřešit na apache pro určitý virtualhost to, aby se nerozlišovala velikost písma v souborech? Bohužel na jednom webhostingu mám nahraný web, který má cca. 1GB a spoustu souborů, jenže adresáře a některé soubory nejsou udělány tak jak by měly a v některých souborech jsou volány např. Stranka1.htm a v některých strankA1.htm, bohužel apache mi jej potom neotevře. Děkuji

Nástroje: Začni sledovat (0) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře.

Odpovědi

včera 20:51 moira | skóre: 28 | blog: nesmysly | Tábor
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jak na to, aby apache nerozlišoval velikost písmen v souboru?

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Co zkusit mod_spelling?

Překladač ti nikdy neřekne: "budeme kamarádi"

včera 20:56 Tomasekkk
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jak na to, aby apache nerozlišoval velikost písmen v souboru?

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ted jsem tady chtel napsat:

IfModule mod_speling.c
CheckSpelling on
/If Module

Omlouvám se, dohledal jsem to před chvilkou, pořád jsem to řešil přes htaccess ... Nevedel jsem ... Ale i tak diky moc

Založit nové vlákno • Nahoru

Tiskni Sdílej:

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- SAP Advisor/ Junior Advisor

- Specialista implementace pokladních systémů

- Python Developer (zajímavé projekty) - 4087

- PROGRAMÁTOR C++, C#, .NET - ZAJÍMAVÉ PROJEKTY, I ABSOLVENT

- DBA developer

- .NET programátor

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Poradna / Linuxová poradna / Instalace SLAX na USB

Štítky: disk, hardware, instalace, Live, micro, NTFS, Slax, souborové systémy, USB

Dotaz: Instalace SLAX na USB

24.11. 11:52 VinceCZ
Instalace SLAX na USB

Přečteno: 109×

Odpovědět | Admin

Dobrý den, mám USB SanDisk cruser micro 8GB (U3 odstraněn). Formátován ho mám na NTFS a proto bych podle návodu měl použít liloinst.sh, že? Ale bohužel ten se dá zapnout jen v Linuxu, nebo?

Tak jsem disk naformátoval na FAT, spustil bootinst.bat. V pořádku se to vydaří. Když v GRUBU SLAXU zvolím první možnost, začne nabíhat, ale zasekne se v jednom kroku. Teď to spustím a napíšu sem, co se zobrazilo.

Nástroje: Začni sledovat (0) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře.

Odpovědi

24.11. 12:03 VinceCZ
Rozbalit Rozbalit vše Re: Instalace SLAX na USB

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Zapomněl jsem dodat, že primárně používám Windows 7, ale mám tripleboot ještě s Kubuntu a Ubuntu. Tak jsem to spustil, vše nabíhalo až se na konci řádky objevilo:

INIT: Switching to runlevel: 4
Starting up X11 session manager...

Jenže nic nestartovalo, nic se dlouhou dobu neděje.

24.11. 12:45 NN
Rozbalit Rozbalit vše Re: Instalace SLAX na USB

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Proste se zasekli X-ka, asi si nerozumi s tvoji grafikou a nejak to nerozdejchavaji :D, takze je budes muset killnout a zkusit je manulane nahodit, pripadne si to pak opravit sam.

NN

24.11. 13:13 filodendron
Rozbalit Rozbalit vše Re: Instalace SLAX na USB

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nemám teraz po ruke SLAX, ale matne si spomínam, že mne kedysi pomohlo pred spustením vymazať posledný parameter predávaný jadru.

24.11. 17:32 vojtam
Rozbalit Rozbalit vše Re: Instalace SLAX na USB

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ahoj, musí to být nějaký bug protože to samé se stalo několikrát mě, když jsem si upravoval instalaci slaxu na stránkách slax.cz. I když jsem dal jenom Slax-core dopadlo to takhle, když jsem přidal xdm skončila chybová hláška na nějaké chybějící knihovně, i když závislosti mi to na webu už neukazovalo, (alespoň ne nějaké zásadní)... Přemýšlel jsem že napíšu autorovi slaxu, ale zatím nějak nebyl čas..

24.11. 19:11 Kill_Bill
Rozbalit Rozbalit vše Re: Instalace SLAX na USB

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tohle dela i me posledni SLAX na nekterem zeleze. Tusim, ze hned prvni volba bootu SLAXu spousti x-ka s parametry co se snazi vyzdimat z grafiky a monitoru maximum (asi tvuj pripad). Pro zacatek bych zkusil pri bootu vybrat volbu "textovy mod" a potom zadat startx bez dalsich parametru...

včera 08:32 vojtam
Rozbalit Rozbalit vše Re: Instalace SLAX na USB

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ahoj, je možné že je to tím, že zkouším slax nahrát do ram a poté spustit (samozřejmně pomocí volby slaxu v zavaděči). Ale zkusím to nastavit aby to bootovalo jenom z CD :)

včera 18:07 VinceCZ
Rozbalit Rozbalit vše Re: Instalace SLAX na USB

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ale já to právě nechci z CD, chci to mít na USB.

včera 19:50 VinceCZ
Rozbalit Rozbalit vše Re: Instalace SLAX na USB

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Bohužel, nepomohlo to. Spustil jsem textovy mod, zadal jmeno a heslo a, pak startx a vypsalo mi to dalsi chybovou hlasku s tim, ze se k servru X neda pripojit.

Založit nové vlákno • Nahoru

Tiskni Sdílej:

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- JUNIOR PROJECT MANAGER

- ►►CRM/SIEBEL KONZULTANT - BANKING, TOP PŘÍLEŽITOST◄◄

- Helpdesk Specialist - starting date immediately

- Servisní technik s IT backgroundem

- IT specialista (Firewall) - 4053

- Junior Project Manager - Retail Loan Products - 1898

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Poradna / Linuxová poradna / Zdařilý hack mého testovacího serveru

Štítky: Apache, FTP, Internet, PHP, programování, server

Dotaz: Zdařilý hack mého testovacího serveru

21.11. 22:03 Martin H. | skóre: 26 | blog: linservis | Brno
Zdařilý hack mého testovacího serveru

Přečteno: 750×

Odpovědět | Admin

Zdravím a mám dotaz.

Dnes jsem zjistil, že mě hackli server. Zkoumal jsem jak, no samozřejmě přes FTP (ProFTP). Šel jsem dál a pravděpodobně to bylo přes FTP v PHP/Apache. Jelikož to již nevyužívám a nějak jsem to zapomněl vypnout ... vypnul jsem to a všechny nepotřebné PHP moduly také.

Ve výpisu FTP jsem našel uživatele wwwrun a toto: OPERULEZKCOPERULEZKC

Neví někdo, co to může být?

Díky za rady, případně i doporučení, co ještě na Apache zakázat, aby se to neopakovalo.

--- Kapitalismus je lepší, než socialismus ... ale horší, než jsem čekal. (Jiří Suchý) ---

Řešení dotazu:

- Komentář #6 (Emmkey, 1 hlasů)

Nástroje: Začni sledovat (0) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře.

Odpovědi

21.11. 22:54 kuda
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zdařiý hack mého testovacího serveru

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

dobry den, nemohl byste prilozit konfig a verzi sluzby, ktera to mela mit na svedomi? pripadne distro jake pouzivate a jestli aktualizujete, pouzivate nejakou bezpecnostni vrstvu?

21.11. 23:43 Martin H.
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zdařiý hack mého testovacího serveru

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Verze je OpenSuSE 10.2 a samozřejmě aktualizuji ... jeikož se však jedná o spíš testovací server, kde si zkouším potřebné a kromětoho tam jedou moje stránky a mail (abych měl na če testovat), tak aktualizuju jednou za čas.

Toto je první úspěšný útok, pokusů je denně několik, především na FTP, MAIL/POP3 a samozřejmě SSH.

Konfiguráky by zde odkryly celý server v plné kráse a to zase moc vhodné není.

Zkuste mi poslat mail pro více info.

22.11. 14:11 miro
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zdařiý hack mého testovacího serveru

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Verze je OpenSuSE 10.2 a samozřejmě aktualizuji ...

Možná blbý dotaz, ale jak to aktualizujete?

včera 19:15 Martin H. | skóre: 26 | blog: linservis | Brno
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zdařiý hack mého testovacího serveru

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Správná poznámka ... díky
Samozřejme verze 11.2 --- překlep.
Jinak by to samozřejmě aktualizovat nešlo.

--- Kapitalismus je lepší, než socialismus ... ale horší, než jsem čekal. (Jiří Suchý) ---

22.11. 00:05 Jirka Keresteš | skóre: 10 | kousek od Tachova
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zdařiý hack mého testovacího serveru

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

V ProFTPd byla nedavno objevena chyba, mozna to s tim nejak souvisi.

22.11. 12:41 Bery
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zdařiý hack mého testovacího serveru

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

jednou hacknuty server je vhodné kompletně přeinstalovat protože nemůžete vědět jestli tam není nějaký backdoor

22.11. 18:25 kuda
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zdařiý hack mého testovacího serveru

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

a zjistit proc a jak se to stalo, aby se to nestalo znova ....

Řešení 1× (Martin H. (tazatel))

22.11. 16:05 Emmkey
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zdařiý hack mého testovacího serveru

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Nejspíš to souvisí s touto chybou. Na stránce s exploity je soubor v Perlu a v něm podobný řetězec jako uvádíš ty.

včera 19:22 Martin H. | skóre: 26 | blog: linservis | Brno
Rozbalit Rozbalit vše Re: Zdařiý hack mého testovacího serveru

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Díky, to bude asi ono. Do serveru nahráli index.php do všech virtuálů, dostali se tam přes FTP a účet wwwrun. Asi to byla opravdu chyba PERLu, který navíc už nepotřebuji, takže jsem ho vypnul. A v PHP jsem udělal nějaké restrikce, zatím to vypadá, že je vše OK.

Server jsem prošel a nenašel jsem žádné jiné změny. Přeinstalace by byl problém, je to virtuání server a distribuci mi dával providier - chtěl jsem 11.3, ale měli jen 11.2, nicméně stejně to budu muset začít co nevidět řešit.

Díky všem za info a pomoc.

--- Kapitalismus je lepší, než socialismus ... ale horší, než jsem čekal. (Jiří Suchý) ---

Založit nové vlákno • Nahoru

Tiskni Sdílej:

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Oracle Developer

- IT Service Desk Analyst with English

- System administrator (Unix/Linux)

- SAP Power Key User - modul SD (zástup za RD)

- Delphi 7/.NET developer

- Senior SW Developer

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Poradna / Linuxová poradna / Gmail backup - inteligentní :-)

Štítky: Gmail, mail, mailserver, server, skript, synchronizace

Dotaz: Gmail backup - inteligentní :-)

včera 12:32 jirka d.
Gmail backup - inteligentní :-)

Přečteno: 139×

Odpovědět | Admin

Přemýšlím už delší dobu nad nějakou chytrou věcičkou (skriptem), který by mi zálohoval Gmail account. Došel jsem v podstatě k tomu, že by se mi dost líbilo, kdybych doma na serveru měl mailserver, kterej by se s Gmailem synchronizoval, z Gmailu odmazal mejly víc jak půl roku starý a archivoval by je jenom lokálně (abych neměl plnej Gmail, ale hezky čistej), ale abych se k němu kdykoliv mohl připojit a ty starý mejly prolézt je to utopie, nebo takovej program skutečně někdo už vymyslel za mě a nebudu se muset trápit sám.

Tzn. mělo by to umět: - Gmail backup a synchronizace účtu (třeba každou minutu) - nějakej skript navěšenej na crona - lokální mail server, kterej zpracovává data od toho skriptu co synchronizuje s Gmailem - vymazání starejch mejlů z Gmailu ale zachování mejlů na lokal serveru

Předem díky za nasměrování

J.

Nástroje: Začni sledovat (2) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře.

Odpovědi

včera 13:50 tuxmartin | skóre: 30 | blog: tuxmartin | Jicin
Rozbalit Rozbalit vše Re: Gmail backup - inteligentní :-)

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Na zalohovani zkuste http://www.gmail-backup.com/.

kdybych doma na serveru měl mailserver, kterej by se s Gmailem synchronizoval

Na todle nejsem odbornik, ale ta "synchronizace" 2 mail serveru se mi zda dost divna.
Na to Vase vyzvedavani posty by asi bylo lepsi pouzit Fetchmail

.

Linux není jen operační systém, Linux je diagnóza.

včera 18:49 Miška | skóre: 25 | Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: Gmail backup - inteligentní :-)

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Offlineimap umozni synchronizaci gmailu do maildiru a druhej offlineimap muze zase zyesnchronizovat ten adresar po imapu na jinej mailserver. Ale tusim, ze nejakej mailserver pouzival primo maildir, tak by se mozna dalo vyhnout tomu druhymu offlineimapu...

Založit nové vlákno • Nahoru

Tiskni Sdílej:

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Business Analyst – Client Services

- IT Administrátor

- Programátor .NET

- ORM Specialist

- Senior Java EE Consultant

- Release manager (4026)

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Poradna / Databázová poradna / Jak nastavim v postgresql.conf aby se mi víceřádkovej SQL statement

Štítky: databáze, PostgreSQL, SQL

Dotaz: Jak nastavim v postgresql.conf aby se mi víceřádkovej SQL statement

včera 15:22 jeleniste | skóre: 3
Jak nastavim v postgresql.conf aby se mi víceřádkovej SQL statement

Přečteno: 48×

Odpovědět | Admin

Jak nastavim v postgresql.conf aby se mi víceřádkovej SQL statement uložil v logu jako jeden řádek?? Teda jestli to někde nastavit jde. Předem díky JE.

Nástroje: Začni sledovat (0) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře.

Odpovědi

včera 15:35 okbob | skóre: 23 | blog: systemakuv_blog | Benešov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jak nastavim v postgresql.conf aby se mi víceřádkovej SQL statement

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

já o takové možnosti nevím, ale můžete si nastavit, aby Vám to logovalo ve formátu csv, a ten pak relativně snadno rozparsujete, i když bude obsahovat víceřádková SQL

včera 18:32 jeleniste
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jak nastavim v postgresql.conf aby se mi víceřádkovej SQL statement

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Díky, já to v tom csv mam, ale nechtěl jsem do toho šahat zbytečně.

Založit nové vlákno • Nahoru

Tiskni Sdílej:

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- IT Service Desk Analyst with German

- PHP Developer

- IT specialista / -ka

- Marketingový specialista - koordinátor produktů

- C# / .NET Developer

- Java/Flex vývojář (40-70 000Kč)

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Poradna / Programovací poradna / Pokus o singleton v Jave

Štítky: není přiřazen žádný štítek

Dotaz: Pokus o singleton v Jave

včera 11:26 hehehe
Pokus o singleton v Jave

Přečteno: 114×

Odpovědět | Admin

Ahojte. Kreslím v Jave SVG súbor cez Batik a potrebujem v rôznych objektoch a rôznych metódach pristupovať k tej istej inštancii triedy SVGGraphics2D, cez ktorú kreslím. Zdá sa mi blbé stále ju posielať metódam ako parameter a tak ma napadlo, že z nej spravím singleton a keď budem potrebovať inštanciu tak si ju vezmem zo statickej metódy. Takto to vyzerá:

public class SVG {
private static final SVG INSTANCE = new SVG();
private SVGGraphics2D svg;

private SVG() {
DOMImplementation domImpl =
GenericDOMImplementation.getDOMImplementation();
String svgNS = "http://www.w3.org/2000/svg";
Document document = domImpl.createDocument(svgNS, "svg", null);
svg = new SVGGraphics2D(document);
System.out.println("hello");
}

public static SVG getInstance() {
return INSTANCE;
}

public SVGGraphics2D getSVG() {
return svg;
}
}

Keď ale zavolám Graphics2D g2d = SVG.getInstance().getSVG(), dostanem null. Viete mi poradiť?

Řešení dotazu:

- Komentář #1 (hehehe, 1 hlasů)

Nástroje: Začni sledovat (0) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře.

Odpovědi

Řešení 1× (rADOn)

včera 11:42 hehehe
Rozbalit Rozbalit vše Re: Pokus o singleton v Jave

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Zdá sa, že to už funguje. Som bol zamotaný a niekde inde som do toho neskôr priraďoval null :)

včera 12:06 Filip Jirsák | skóre: 61 | blog: Fillog
Rozbalit Rozbalit vše Re: Pokus o singleton v Jave

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Pokud byste to používal ve více vláknech, může se někdy stát, že byste null dostával – můžete z jednoho vlákna volat getSVG() dřív, než v druhém vlákně doběhne konstruktor. Pak by bylo potřeba použít synchronizaci.

Nezisková média si zaslouží silnější hlas. Jan Rybář a Ekolist.cz mohou pracovat Rok jinak i díky vám.

včera 18:05 kuka
Rozbalit Rozbalit vše Re: Pokus o singleton v Jave

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

To se v tomto pripade stat nemuze, metoda na tride se nezavola, dokud neprobehne jeji staticka inicializace. K tomu samozrejme jakasi synchronizace potreba je, ale zajisti ji JVM.

Založit nové vlákno • Nahoru

Tiskni Sdílej:

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Technical advisor - native French

- Java programátor - Beroun

- SW Developer Java/C++ (atraktivní příležitost) - 4045

- PRODUCT MANAGER PC KOMPONENTY

- Projektový manažer

- IT Applications Specialist/Data Warehouse Specialist

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Poradna / Linuxová poradna / Jak vypsat velikost obasahu adresare ?

Štítky: CLI, kalkulačky, problém

Dotaz: Jak vypsat velikost obasahu adresare ?

včera 17:13 Daja51 | skóre: 3
Jak vypsat velikost obasahu adresare ?

Přečteno: 91×

Odpovědět | Admin

Note: Predem se Omlouvam za diakritiku.

Prvni co jsem zkousel je "ls -ld" ale to nevypise velikost celeho obsahu. Jeste jsem to nechal vypsat pomoci "ls -lhv", problem je v tom, ze by jsem to musel po jednom kopirovat do kalkulacky.

Potreboval bych cli prikaz, tak aby mi vypsal celkovou velikost.

Hledal jsem pomoci "apropos" size, total, directory, ale na nic jsem neprisel.

Řešení dotazu:

- Komentář #1 (Begleiter, 2 hlasů)

Nástroje: Začni sledovat (0) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře.

Odpovědi

Řešení 2× (ZAH, voda)

včera 17:16 Begleiter | skóre: 43 | blog: muj_blog | Doma
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jak vypsat velikost obasahu adresare ?

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

du -hs /adresar

Česko-německý GNU/FDL slovník

včera 17:26 Daja51 | skóre: 3
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jak vypsat velikost obasahu adresare ?

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Presne takovy vypis jsem potreboval, prikaz du jsem jeste nikdy nepouzil. Diik.

včera 17:32 Begleiter | skóre: 43 | blog: muj_blog | Doma
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jak vypsat velikost obasahu adresare ?

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Rádo se stalo.

Česko-německý GNU/FDL slovník

Založit nové vlákno • Nahoru

Tiskni Sdílej:

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Junior Business Consultant (Telco) - Praha

- Programátor - Embedded SW (4094)

- Senior tester/Test leader (60-80 000 Kč)

- IT SPECIALIST

- SW Developer C++

- Linux Package Maintainer (3937)

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Poradna / Linuxová poradna / Otočený obraz na WebKameře ve Skypu - Asus K50IJ

Štítky: ASUS, distribuce, Internet, kamera, openSUSE, web, x86_64

Dotaz: Otočený obraz na WebKameře ve Skypu - Asus K50IJ

včera 17:15 SS.Rambo
Otočený obraz na WebKameře ve Skypu - Asus K50IJ

Přečteno: 21×

Odpovědět | Admin

Na ntb Asus K50IJ má integrovaná web kamera otočený obraz "vzhůru nohama" ve skypu. Jedná se o operační systém OpenSuse 11.3

kernel: 2.6.36-90-desktop x86_64

KDE 4.4.4 "release 3"

Kamera: CNF7129

Nevíte někdo co s tím?

Nástroje: Začni sledovat (0) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře.

Na otázku zatím nikdo bohužel neodpověděl.

Založit nové vlákno • Nahoru

Tiskni Sdílej:

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Konzultant / Programátor SAP systémů - Billing

- Java J2EE Developer

- SERVISNÍ PROGRAMÁTOR /ANALYTIK (NOPE)

- Lead Developer

- Specialista pro řízení finančních procesů

- Business Analyst

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Poradna / Linuxová poradna / Jaké jsou v sytému serial (ttyS, ttyUSB) zařízení?

Štítky: Debian, distribuce, find, KDE4

Dotaz: Jaké jsou v sytému serial (ttyS, ttyUSB) zařízení?

19.11. 08:41 Pavel Vymetálek | skóre: 13 | Náchod
Jaké jsou v sytému serial (ttyS, ttyUSB) zařízení?

Přečteno: 431×

Odpovědět | Admin

Zdravím,

Jak elegantně vypsat seznam sériových portů? Objevil jsem několik návodů, ale nemohu si vybrat

Na http://wiki.debian.org/HowToIdentifyADevice/Serial je celkem elegantní řešení pomocí

$ hal-find-by-capability --capability serial | xargs -n 1 hal-device

Řešení přes

$ ls /dev/ttyS*

sice funguje, ale vypíše i porty, které nejsou v systému (ttyS2 a ttyS3).

Hledat porty pomocí

$ find /sys/ -name 'ttyS*'

také jde, ale také to není ono

V KDE4 "kcmshell4 devinfo" se ptá přes DBus "org.freedesktop.NetworkManager.Device.Serial", ale nenašel, jak to zařídit z terminálu.

Má představa je taková, že je lepší zavolat z vlastního programu program externí, jehož výstup "přeparsuji".

Jak to tedy s HALem nebo DBusem je?

Děkuji.

Nástroje: Začni sledovat (1) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře.

Odpovědi

20.11. 15:26 Saljack | skóre: 26 | blog: Saljack | Praha 10
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jaké jsou v sytému serial (ttyS, ttyUSB) zařízení?

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

HAL nebude podle mě moc dobrá volba, přijde mi, že se ho spíš naopak snaží zbavit.

Sex, drugs & rock´n roll. !!!!!!!Prosím nevykat!!!!!!! Neumím psát česky

21.11. 12:55 Pavel Vymetálek
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jaké jsou v sytému serial (ttyS, ttyUSB) zařízení?

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Díky za odpověď, přesto mi to nedá... Co nahrazuje HAL? Prosím o link.

Jak tedy vypsat nainstalované sériové porty bez HALu?

Díky

22.11. 00:03 Saljack | skóre: 26 | blog: Saljack | Praha 10
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jaké jsou v sytému serial (ttyS, ttyUSB) zařízení?

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Trochu jsem googlil a našel jsem tohle: Fedora Ubuntu. Ale myslím, že ti to moc nepomůže. A jak získat nainstalované porty bez HALu netuším. V tomhle se vůbec nevyznám ale třeba by to mohlo jít nějak získat z udev ale je to jenom tip a možná, že je to pěkná blbost.

Sex, drugs & rock´n roll. !!!!!!!Prosím nevykat!!!!!!! Neumím psát česky

22.11. 06:54 Pavel Vymetálek | skóre: 13 | Náchod
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jaké jsou v sytému serial (ttyS, ttyUSB) zařízení?

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Díky za odkazy, toto jsem nenašel. Ta cesta je opravdu asi přes udev a D-Bus, ale zatím mi to nezapadá do sebe...

22.11. 07:39 Pavel Vymetálek | skóre: 13 | Náchod
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jaké jsou v sytému serial (ttyS, ttyUSB) zařízení?

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Příloha:

- hal-devices.png (66036 bytů)

Tak jsem našel příklad, který používá libudev.

Na http://www.signal11.us/oss/udev/ je malý program, který vypíše zařízení zadané třídy (v příkladu "hidraw").

Změnou "hidraw" na "tty" se mi vypíše seznam USB serial převodníků, ale porty ttyS0 a apod nevypíše, resp.

Device Node Path: /dev/ttyS0    Unable to find parent usb device.

Trpí to ovšem stejným problémem. A to že vypíše i porty, které nejsou v PC (ttyS3, ttyS4).

Jak se píše na http://wiki.debian.org/HALRemoval, KDE 4.x používají pro enumeraci zařízení Solid, který zatím používá HAL a dokládá to přiložený screenshot.

Vidím to tak, že ač se chtějí HALu všichni zbavit, tak to jde zatím těžko, protože asi má něco do sebe A to se nechci HALu zastávat, jen hledám řešení pro "moderní" distribuce.

22.11. 11:35 blondak | skóre: 30 | blog: Blondak | Čáslav
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jaké jsou v sytému serial (ttyS, ttyUSB) zařízení?

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

u mě funguje

dmesg | grep serial

Každý problém ma své logické, snadno pochopitelné nesprávné řešení.

22.11. 11:53 Pavel Vymetálek | skóre: 13 | Náchod
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jaké jsou v sytému serial (ttyS, ttyUSB) zařízení?

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

u mě ne Ještě tomu chybí k dokonalosti dva jiné porty, které nedají do dmesg kouzelné slůvko "serial". Na "tty", "ttyUSB" apod. to stejně nedá rozumně parsovatelný výpis - tím myslím to, jak poznat, že jde o port a ne o ladící výpis jádra (usbcore: registered new interface driver usbserial)

$ dmesg | grep serial
serial8250: ttyS0 at I/O 0x3f8 (irq = 4) is a 16550A
usbcore: registered new interface driver usbserial
usbcore: registered new interface driver usbserial_generic
usbserial: USB Serial Driver core
pl2303: Prolific PL2303 USB to serial adaptor driver

Přesto díky za vyzkoušení.

$ dmesg | grep tty
console [tty0] enabled
serial8250: ttyS0 at I/O 0x3f8 (irq = 4) is a 16550A
00:09: ttyS0 at I/O 0x3f8 (irq = 4) is a 16550A
usb 2-10: pl2303 converter now attached to ttyUSB0
ftdi_sio ttyUSB1: Unable to read latency timer: -32
usb 2-4: FTDI USB Serial Device converter now attached to ttyUSB1
usb 2-7: TI USB 3410 1 port adapter converter now attached to ttyUSB2
usb 2-3: pl2303 converter now attached to ttyUSB3
ti_usb_3410_5052_1 ttyUSB2: TI USB 3410 1 port adapter converter now disconnected from ttyUSB2
usb 2-7: TI USB 3410 1 port adapter converter now attached to ttyUSB2
ti_usb_3410_5052_1 ttyUSB2: TI USB 3410 1 port adapter converter now disconnected from ttyUSB2
usb 2-7: TI USB 3410 1 port adapter converter now attached to ttyUSB2
ftdi_sio ttyUSB1: FTDI USB Serial Device converter now disconnected from ttyUSB1
usb 2-4: FTDI USB Serial Device converter now attached to ttyUSB1
ti_usb_3410_5052_1 ttyUSB2: TI USB 3410 1 port adapter converter now disconnected from ttyUSB2
ftdi_sio ttyUSB1: Unable to write latency timer: -32
ftdi_sio ttyUSB1: Unable to write latency timer: -32
usb 2-7: TI USB 3410 1 port adapter converter now attached to ttyUSB2

22.11. 13:18 blondak | skóre: 30 | blog: Blondak | Čáslav
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jaké jsou v sytému serial (ttyS, ttyUSB) zařízení?

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

A co třeba?

dmesg | grep -oE "tty(S|USB)[0-9]+" | sort -u

Každý problém ma své logické, snadno pochopitelné nesprávné řešení.

22.11. 13:43 Pavel Vymetálek | skóre: 13 | Náchod
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jaké jsou v sytému serial (ttyS, ttyUSB) zařízení?

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Díky, to je zase skoro ono. Ale má to jeden zásadní problém, který mě nenapadl dříve.

Když vytáhnu z USB nějaký převodník na seriák, tak se v dmesg sice objeví device disconnected, ale grep ho stejně vypíše.

Např. ttyUSB2 a ttyUSB3 už tam dávno nemám připojen...

$ dmesg | grep -oE "tty(S|USB)[0-9]+" | sort -u
ttyS0
ttyUSB0
ttyUSB1
ttyUSB2
ttyUSB3

Mimochodem, pěkná patička. V této situaci velmi pravdivá

22.11. 13:44 Pavel Vymetálek | skóre: 13 | Náchod
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jaké jsou v sytému serial (ttyS, ttyUSB) zařízení?

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Asi nastal čas podívat se, jak to v tom zatraceném HALu dělají Protože to dělají asi dobře...

22.11. 14:35 blondak | skóre: 30 | blog: Blondak | Čáslav
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jaké jsou v sytému serial (ttyS, ttyUSB) zařízení?

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Pak mě ještě mě napadlo toto

#!/bin/bash
for tty in $(find /sys/class/tty/ -type l); do
udevadm info --query=path --path=$tty | grep -v virtual > /dev/null
if [ $? -eq 0 ]; then
echo $tty | sed "s/.*\///"
fi
done

ale mimochodem, co je špatného na hal-find-by-capability --capability serial | xargs -n 1 hal-device?

Každý problém ma své logické, snadno pochopitelné nesprávné řešení.

22.11. 15:07 Pavel Vymetálek | skóre: 13 | Náchod
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jaké jsou v sytému serial (ttyS, ttyUSB) zařízení?

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ten bashový skript je funkční, ale zase to vypisuje ty porty, které tam nejsou - tentokrát ttyS3 a ttyS4. Nechápu proč jsou v /dev pro ně vytvořena zařízení. Ale za to může asi udev. Měnit pro něj pravidla se mi nepřijde dobré, potřebuju aby to chodilo všude.

Každopádně moc díky za snahu pomoct.

Vypadá to, že se kruh uzavřel...

Na tom "hal-find-by-capability --capability serial | xargs -n 1 hal-device" já nevidím nic špatného, funguje to nejlépe a přesně tak, jak potřebuji.

Původně jsem se ptal právě na to, co je na tom špatného? Odpovědí bylo HAL! Tak nevím.

22.11. 14:59 Pavel Stárek | skóre: 38 | blog: Tady bloguju já :-) | Kolín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jaké jsou v sytému serial (ttyS, ttyUSB) zařízení?

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

No, vzhledem k tomu, že se distribuce snaží HALu zbavit, bych na něj moc nespoléhal. Zbavují se ho sice pomalu (protože byl zadrátován v dosti programech), ale jistě. Asi by bylo dobré, najít nějaké jiné řešení.

Já si například ve svých programech v Pythonu otevírám všechny porty, které si myslím že by je měl program umět (/dev/ttyS*, /dev/ttyUSB* ale i /dev/ttyM* - pro Moxa karty), a když otevření selže, tak port prostě neexistuje, a nezobrazí se v GUI (například). Jiné řešení mne nenapadlo, parsovat tu hrůzu v /sys se mi moc nechce.

Kdo chce, hledá způsob; kdo nechce, hledá důvod.

22.11. 15:31 Pavel Vymetálek | skóre: 13 | Náchod
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jaké jsou v sytému serial (ttyS, ttyUSB) zařízení?

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Stejně to dělám i já ve svém programu, ale přijde mi to divné a pomalé. Navíc když má jiná aplikace zkoumaný port otevřen, tak se někdy ztratí znaky apod. To je ale další problém k řešení...

Navíc mne láká možnost vypsat o tom portu další informace, jako výrobce, čip apod. tak, jak to poskytuje HAL.

22.11. 16:15 Pavel Stárek | skóre: 38 | blog: Tady bloguju já :-) | Kolín
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jaké jsou v sytému serial (ttyS, ttyUSB) zařízení?

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tak pak jedině nastudovat zdrojáky HALu, myslím si že parsuje /sys ale to je takové jakési podivné (symlinky sem a tam a vůbec se mi to nelíbí ).

Kdo chce, hledá způsob; kdo nechce, hledá důvod.

22.11. 14:04 R
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jaké jsou v sytému serial (ttyS, ttyUSB) zařízení?

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

dmesg urcite nie. Staci, ked to nejaky driver trochu zaspamuje a ziadne seriove porty tam uz nenajdes.

22.11. 22:18 pc2005 | skóre: 25 | liberec
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jaké jsou v sytému serial (ttyS, ttyUSB) zařízení?

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Co třeba rozparsovat tohle /proc/tty/drivers a podadresář /proc/tty/driver. Jinak některý zařízení maj i něco ve tvaru ttyHSC a věci na FPGA maj zase ttyULx. Imho jméno je irelevatní, to si driver může vybrat jaký chce.

malamanteau | nevykat | Sháním ISA/PCI grafiku s paralelním LCD rozhraním

23.11. 12:20 Pavel Vymetálek | skóre: 13 | Náchod
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jaké jsou v sytému serial (ttyS, ttyUSB) zařízení?

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Problém je v tom, že adresář /proc/tty/driver není přístupný bez práv roota. I když v souborech serial a usbserial jsou potřebé údaje. Díky za nápad.

22.11. 22:27 Vojta Drbohlav | skóre: 26 | blog: Blog | Strahov
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jaké jsou v sytému serial (ttyS, ttyUSB) zařízení?

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Zkus se podívat sem na metodu SerialPortInterface::getPorts(). S trochou úpravy by to mohlo hledat i ty ttyUSB, stačí změnit major a minor, ty se daj najít v dokumentaci jádra. Samozřejmě nutností je používat udev.

23.11. 12:37 Pavel Vymetálek | skóre: 13 | Náchod
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jaké jsou v sytému serial (ttyS, ttyUSB) zařízení?

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tak jsem se díval na tu metodu, trochu upravil a opravdu to najde co má, zas je ale problém s těmi /dev/ttyS2 a /dev/ttyS3, které jsou vytvořené v /dev/ ale v počítači nejsou.

#include <libudev.h>
#include <stdio.h>
#include <stdlib.h>
#include <locale.h>
#include <unistd.h>

int main (void) {
int minor;
struct udev *udev;
udev = udev_new();
if (!udev) {
printf("Can't create udev\n");
exit(1);
}
for(minor = 0; minor

Možná to ještě zkusit port po portu otevřít, a jestli se podaří, tak ten port tam je...

Díky za inspiraci.

24.11. 12:31 frr | skóre: 23
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jaké jsou v sytému serial (ttyS, ttyUSB) zařízení?

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Na standardní /dev/ttySx (ne-USB) by určitě šlo zeptat se programem "setserial". Na kterých portech ukáže neprázdný UART, tam něco našel.

[:wq]

24.11. 16:03 Pavel Vymetálek | skóre: 13 | Náchod
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jaké jsou v sytému serial (ttyS, ttyUSB) zařízení?

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

# setserial -g /dev/tty[USB]*
/dev/ttyS0, UART: 16550A, Port: 0x03f8, IRQ: 4
/dev/ttyS1, UART: unknown, Port: 0x02f8, IRQ: 3
/dev/ttyS2, UART: unknown, Port: 0x03e8, IRQ: 4
/dev/ttyS3, UART: unknown, Port: 0x02e8, IRQ: 3
/dev/ttyUSB0, UART: 16654, Port: 0x0000, IRQ: 0
/dev/ttyUSB1, UART: 16550A, Port: 0x0000, IRQ: 0

Funguje to i na USB-serial převodníky i když si vymýšlí typ UARTu

Ano, je to řešení, výstup lze snadno parsovat, ale přeci jen mne láká možnost získat informace o výrobci, čipu, s/n apod... Když se pracuje s mnoha porty, tak se to hodí. Ale třeba se ve zdrojáku setserial dozvím něco zajímavého

Každopádně díky.

včera 12:55 frr | skóre: 23
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jaké jsou v sytému serial (ttyS, ttyUSB) zařízení?

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

O výrobci čipu a sériovém čísle?
Něco zjistíte snad na USB, pomocí nástrojů specifických pro USB. Podle VID/PID poznáte primárně spíš výrobce donglu, než výrobce čipu. Další podrobnosti jedině tak, že si přidáte nějaká printk() do driveru pro danou rodinu převodníků USB/serial (= pro daný USB čip), pokud víte co v hardwaru hledat.
Pomocí setserial ohledně obecného sériového portu nic dalšího nezjistíte. Podle typu UARTu můžete odhadnout, že 16950 je Oxford (dnes PLX), 16750 by mohl být Exar. 16550A může být naprosto jakýkoli výrobce. Konfigurační registry UARTu neobsahují nic jako "vendor ID" nebo "revision", nedejbože sériové číslo... A to nemluvím o tom, že byste si na ten UART musel sáhnout přímo na hardware (ioperm() a inb()/outb()), protože ioctl(TIOCGSERIAL) nic pokročilého nevrací. Ostatně i ten typ UARTu si linuxový ovladač (tipuju drivers/serial/8250.c) odvozuje docela krkolomnou heuristikou.
Tak mě napadá, že podle bázové adresy (>=0x400) by se dala poznat PCI zařízení, a dokonce dohledat odpovídající IO window (PCI BAR), potažmo konkrétní PCI device - a jeho Vendor/Device/SubVendor/SubDevice/Revision. Což opět někdy ukazuje na výrobce čipu, jindy na výrobce desky.
A ještě by se dalo čenichat na IO portech 0x2E+2F / 0x4E+4F, jestli není v systému nějaký známý SuperIO šváb, a pokud ano tak jaký. Inspiraci hledejte třeba v drivers/watchdog/w83627hf_wdt.c . Opět se dá zjistit vendor ID, device ID a snad i nějaká revize - případně se dají dohledat, kam jsou namapované adresy sériových portů (bázové adresy v IO space), ale to už je specifické pro konkrétní čipy = moc práce. A hele, on na to existuje SuperIOtool
A ještě by teoreticky mohl něco vypsat dmidecode, ale odhaduju že o SuperIO tam toho moc nebude - možná seznam COM portů bez dalších informací.

[:wq]

včera 14:07 Pavel Vymetálek | skóre: 13 | Náchod
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jaké jsou v sytému serial (ttyS, ttyUSB) zařízení?

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Díky za vyčerpávající odpověď. Každopádně nechci s kanónem na vrabce. Všechno co potřebuji, vypisuje HAL a jsou tam i výrobci čipů, VID/PID, sériová čísla adaptérů apod. Viz výpis z mého PC.

$ hal-find-by-capability --capability serial | xargs -n 1 hal-device
udi = '/org/freedesktop/Hal/devices/usb_device_403_6001_12345678_if0_serial_usb_0' // to 12345678 je opravdu sériové číslo převodníku - sám jsem ho do eeprom zapisoval
info.category = 'serial'  (string)
linux.hotplug_type = 2  (0x2)  (int)
linux.subsystem = 'tty'  (string)
linux.device_file = '/dev/ttyUSB2'  (string)
info.subsystem = 'tty'  (string)
info.product = 'FT232 USB-Serial (UART) IC'  (string)
info.udi = '/org/freedesktop/Hal/devices/usb_device_403_6001_12345678_if0_serial_usb_0'  (string)
linux.sysfs_path = '/sys/devices/pci0000:00/0000:00:02.0/usb2/2-4/2-4:1.0/ttyUSB2/tty/ttyUSB2'  (string)
info.parent = '/org/freedesktop/Hal/devices/usb_device_403_6001_12345678_if0'  (string)
serial.originating_device = '/org/freedesktop/Hal/devices/usb_device_403_6001_12345678_if0'  (string)
info.capabilities = { 'serial' } (string list)
serial.device = '/dev/ttyUSB2'  (string)
serial.port = 0  (0x0)  (int)
serial.type = 'usb'  (string)

udi = '/org/freedesktop/Hal/devices/usb_device_451_f430_TUSB34103D299682E658FF15_if0_serial_usb_0'
info.category = 'serial'  (string)
linux.hotplug_type = 2  (0x2)  (int)
linux.subsystem = 'tty'  (string)
linux.device_file = '/dev/ttyUSB1'  (string)
info.subsystem = 'tty'  (string)
info.product = 'MSP-FET430UIF JTAG Tool'  (string)
info.udi = '/org/freedesktop/Hal/devices/usb_device_451_f430_TUSB34103D299682E658FF15_if0_serial_usb_0'  (string)
linux.sysfs_path = '/sys/devices/pci0000:00/0000:00:02.0/usb2/2-7/2-7:2.0/ttyUSB1/tty/ttyUSB1'  (string)
info.parent = '/org/freedesktop/Hal/devices/usb_device_451_f430_TUSB34103D299682E658FF15_if0'  (string)
serial.originating_device = '/org/freedesktop/Hal/devices/usb_device_451_f430_TUSB34103D299682E658FF15_if0'  (string)
info.capabilities = { 'serial' } (string list)
serial.device = '/dev/ttyUSB1'  (string)
serial.port = 0  (0x0)  (int)
serial.type = 'usb'  (string)

udi = '/org/freedesktop/Hal/devices/pnp_PNP0501_serial_platform_0'
info.category = 'serial'  (string)
linux.hotplug_type = 2  (0x2)  (int)
linux.subsystem = 'tty'  (string)
linux.device_file = '/dev/ttyS0'  (string)
info.subsystem = 'tty'  (string)
info.product = '16550A-compatible COM port'  (string) // to mi stačí
info.udi = '/org/freedesktop/Hal/devices/pnp_PNP0501_serial_platform_0'  (string)
linux.sysfs_path = '/sys/devices/pnp0/00:09/tty/ttyS0'  (string)
info.parent = '/org/freedesktop/Hal/devices/pnp_PNP0501'  (string)
serial.originating_device = '/org/freedesktop/Hal/devices/pnp_PNP0501'  (string)
info.capabilities = { 'serial' } (string list)
serial.device = '/dev/ttyS0'  (string)
serial.port = 0  (0x0)  (int)
serial.type = 'platform'  (string)

udi = '/org/freedesktop/Hal/devices/usb_device_67b_2303_noserial_if0_serial_usb_0'
info.category = 'serial'  (string)
linux.hotplug_type = 2  (0x2)  (int)
linux.subsystem = 'tty'  (string)
linux.device_file = '/dev/ttyUSB0'  (string)
info.subsystem = 'tty'  (string)
info.product = 'PL2303 Serial Port'  (string)
info.udi = '/org/freedesktop/Hal/devices/usb_device_67b_2303_noserial_if0_serial_usb_0'  (string)
linux.sysfs_path = '/sys/devices/pci0000:00/0000:00:02.0/usb2/2-10/2-10:1.0/ttyUSB0/tty/ttyUSB0'  (string)
info.parent = '/org/freedesktop/Hal/devices/usb_device_67b_2303_noserial_if0'  (string)
serial.originating_device = '/org/freedesktop/Hal/devices/usb_device_67b_2303_noserial_if0'  (string)
info.capabilities = { 'serial' } (string list)
serial.device = '/dev/ttyUSB0'  (string)
serial.port = 0  (0x0)  (int)
serial.type = 'usb'  (string)

Z dmesg dostanu také vcelku vyčeřpávající informace...

Jen z toho HALu je to takové hezké a učesané. Teď to nemohu najít, ale někde v dokumentaci k libudev jsem se dočetl, že mají v plánu obohatit výstupní informace tak, jak to asi dělá HAL. Bylo to někde v souvislosti se SOLIDem z KDE4, který doposud používá HAL.

Možná by to byl námět na zpracování enumerátoru sériových portů pro Jardíka I když to vypadá, že si už vybral vypalovačky...

včera 16:12 frEon | skóre: 38 | Praha smrdutá
Rozbalit Rozbalit vše Re: Jaké jsou v sytému serial (ttyS, ttyUSB) zařízení?

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

minor a major cisla najdes i v /proc:

cat /proc/devices
Character devices:
1 mem
4 /dev/vc/0
4 tty
4 ttyS
5 /dev/tty
5 /dev/console
5 /dev/ptmx
7 vcs
10 misc
13 input
21 sg
29 fb
128 ptm
136 pts
180 usb
189 usb_device
202 cpu/msr
203 cpu/cpuid
226 drm
251 hidraw
252 usbmon
253 bsg
254 rtc

Block devices:
1 ramdisk
259 blkext
7 loop
8 sd
9 md
65 sd
66 sd
67 sd
68 sd
69 sd
70 sd
71 sd
128 sd
129 sd
130 sd
131 sd
132 sd
133 sd
134 sd
135 sd
180 ub
253 device-mapper
254 mdp

Talking about music is like dancing to architecture.

Založit nové vlákno • Nahoru

Tiskni Sdílej:

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Senior Purchasing Specialist

- Senior Software Testing Engineer

- Level Designer

- Úpravy PHP a administrace Linuxu

- Specialista AKC Junior / Senior

- Navision Consultant

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Poradna / Linuxová poradna / virtualbox boot ze site

Štítky: boot, DHCP, distribuce, For, chyba, instalace, Internet, IPv4, mac, openSUSE, pomoc, server, sítě, Ubuntu, VirtualBox, virtualizace, Windows

Dotaz: virtualbox boot ze site

24.11. 10:35 Jan Potac
virtualbox boot ze site

Přečteno: 211×

Odpovědět | Admin

Zkousim nainstalovat win XP ve vitualbox bezicim na Opensuse 11.3 s KDE 4.5. MAC adresu virtualniho stroje mi nasi IT zaregistrovali a IP je pridelena. Po startu repektive boot mi naskoci Searching for server (DHCP). Server je zrejme nenalezen, protoze hned naskoci hlaska Sending ProxyDHCP request to .. a po par nezdarenych pokusech boot konci chybou. To same se stejnou MAC adresou zkousel IT na svem Ubuntu a po hledani DHCP okamzite naskocila instalace Windows. Myslim, ze chyba je v nejakem nastaveni site, ale netusim jaka. V nastaveni site virtualnich Win mam premostene spojeni br0 a v nastaveni virtualbox vboxnet0, ve kterem je nejaka IPv4 adreasa adapteru a masky podsite. Firewall je vyply. Diky za pomoc. J.

Nástroje: Začni sledovat (2) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře.

Odpovědi

24.11. 12:02 Robert | skóre: 13
Rozbalit Rozbalit vše Re: virtualbox boot ze site

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Možná jen hloupá technická, ale máte do dhcp zadanou adresu z virtualboxu např. Karta1 a ne z fyzického rozhraní.

24.11. 12:48 Jan Potac
Rozbalit Rozbalit vše Re: virtualbox boot ze site

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

v nastaveni virtualbox Adapter je stejna adresa jak v vboxnet0: 192.168.56.1 Zalozka Server DHCP je vypla. Pokud ji zapnu, je tam adresa DHCP 192.168.56.100. Ale nezavisle na zapnuti serveru DHCP, po startu win vypis vzdy konci: Sending ProxyDHCP request to 128.39.237.25....

24.11. 13:29 Robert | skóre: 13
Rozbalit Rozbalit vše Re: virtualbox boot ze site

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

myslim sitovou kartu u konkretniho virtualniho stroje. Tam co definujes primo virtualni HW (System, Plocha, Uloziste, Zvuk, Sit, ...)

24.11. 14:38 Jan Potac
Rozbalit Rozbalit vše Re: virtualbox boot ze site

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Ve virtualnim stroji mam nastaveno premosteny adapter eth0. Jiny (vboxnet0 z ifconfig) to nenabizi. Ten lze najit jen pri volbe host-only adapter. Ale start stroje konci zpravou No IP. Zkousel jsem kombinaci obou, ale bez uspechu.

24.11. 14:47 Jan Potac
Rozbalit Rozbalit vše Re: virtualbox boot ze site

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

jeste dodam, ze po vypsani 6x Sending ProxyDHCP request to.. vse konci: Me: 128.39.178.248, DHCP: 128.39.237.19 (& 128.39.237.25), Relay: 128.39.186.1, Gateway: 128.39.186.1 No filename FATAL: No bootable medium found..

a dodam, ze to ME: neni moje IP z eth0.

24.11. 16:44 Jan Potac
Rozbalit Rozbalit vše Re: virtualbox boot ze site

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

posledni, ceho jsem si vsiml je, ze MAC adresa adapteru vboxnet0 je jina, nez ta zadana v nastaveni virtualniho stroje. Hlavolam.

24.11. 18:28 iKoulee | skóre: 6
Rozbalit Rozbalit vše Re: virtualbox boot ze site

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Dobry vecer,

dulezita je ta, kterou vidite uvnitr virtualniho stroje(guestu). Bridge (premostene spojeni) funguje tak, ze pro kazdy virtualni server jsou vyrobena 2 rozhrani, jedno ktere vidite uvnitr stroje a druhe, ktere je videt vne stroje, nasledne je vnejsi rozhrani spojeno s fyzickym rozhranim Hostu.

včera 07:15 Jan Potac
Rozbalit Rozbalit vše Re: virtualbox boot ze site

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Dekuji za vysvetleni. Takze nastaveni, tak jak jsem jej popsal, je asi spravne. Premosteni asi funguje, kdyz mi DHCP prideli IP (nevypisuje se No IP), ne? Zakopany pes bude asi nekde jinde.

včera 08:43 moira | skóre: 28 | blog: nesmysly | Tábor
Rozbalit Rozbalit vše Re: virtualbox boot ze site

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Nevím přesně o co se snazíš, ale víš doufám, že s vboxnet se nedostaneš mimo hostitelský systém? Je to síť mezi virtuály a hostem, která ale není routovaná ven... Sice na ní běží DHCP ale už ne NAT ani brigde. Místo vboxnet bych ve VirtualBoxu nastavil brigde na fyzické rozhraní, dá se tam nastavit i alternativní MAC adresa právě pro síťovku v tom virtualizovaném OS.

Překladač ti nikdy neřekne: "budeme kamarádi"

včera 10:40 Jan Potac
Rozbalit Rozbalit vše Re: virtualbox boot ze site

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Po startu virtualniho stroje by mi mel DHCP priradit IP adresu a po zmacknuti F12 zacit instalace systemu ze site. Tak jsem to pochopil, ze to ma spravne probihat. Misto toho mi sice DHCP IP prideli, ale nasleduje nekolikanasobne posilani pozadavku proxyDHCP na jistou IP adresu. Po 6 pokusech se my vypise ma IP adresa, ale vse nasleduje zpravou: No filename. FATAL: Could not read from the boot medium. System halted. Nejdive jsme myslel, ze mam spatne nastavenou sitovou identifikaci. Ta je ale asi spravna, tak hledam dal, co jineho muze zpusobovat zminene problemy.

včera 11:48 moira | skóre: 28 | blog: nesmysly | Tábor
Rozbalit Rozbalit vše Re: virtualbox boot ze site

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Pokud je to IP ale 192.168.56.XXX, tak to je téměř jistě IP přidělené z DHCP serveru VirtualBoxu a ven ten virtuál vůbec nevidí, takže těžko může nabootovat něco ze sítě.

Překladač ti nikdy neřekne: "budeme kamarádi"

včera 15:48 Jan Potac
Rozbalit Rozbalit vše Re: virtualbox boot ze site

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

IP je mi pridelena spravna. Ne ta z virtualboxu. Zakopany pes bude nekde jinde.

Založit nové vlákno • Nahoru

Tiskni Sdílej:

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- SERVISNÍ PROGRAMÁTOR /ANALYTIK (NOPE)

- Administrátor ERP BaaN

- SAP Advisor/ Junior Advisor

- Konzultant SAP system - IDE

- IT Specialista/Správce sítě

- ASP .NET PROGRAMÁTOR / GRAFIK

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Poradna / Programovací poradna / Perl - vyhledání v souboru, poté smazání /či přepsání/

Štítky: Perl, programování, textové editory, Vim

Dotaz: Perl - vyhledání v souboru, poté smazání /či přepsání/

včera 06:56 Psp-Net
Perl - vyhledání v souboru, poté smazání /či přepsání/

Přečteno: 53×

Odpovědět | Admin

Dobrý den, mam na vás dotaz.Pokoušel jsem se o to tím stylem že mi to smazalo co jsem chtěl a zas zapsalo.Ale nejde jinač? Vím že je od tojho if (!exists..... ale nevěděl jsem jak spracovat. A ještě dotaz, jak připojím další soubor *.pl k hlavnímu *.pl ? Děkuju všem

Nástroje: Začni sledovat (1) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře.

Odpovědi

včera 09:02 happy barney | skóre: 34 | blog: dont_worry_be_happy
Rozbalit Rozbalit vše Re: Perl - vyhledání v souboru, poté smazání /či přepsání/

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

a) pastni kód, čo ti nefunguje
b) do "file.pl"

včera 14:01 Psp-Net
Rozbalit Rozbalit vše Re: Perl - vyhledání v souboru, poté smazání /či přepsání/

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Tak smazat něco ze ouboru vim...jenom mi prostě nejde udělat to aby v souboru hledal.. a nejak bot nepobira if(!exists...

Založit nové vlákno • Nahoru

Tiskni Sdílej:

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- SAP SPECIALISTA v oblasti IT

- PRODEJCE LOGISTICKÉHO SOFTWARE (40 – 50 000 Kč)

- Senior ASP.NET Developer - CRM

- Jnr. Data Analyst - špičková globální firma

- Consultant EPM Junior

- Vývojář Software NET

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Poradna / Linuxová poradna / presny cas na serveru (diskuze jsem prosel ale..)

Štítky: Debian, distribuce, napájení, ntp, pomoc

Dotaz: presny cas na serveru (diskuze jsem prosel ale..)

včera 10:17 martin08 | skóre: 2
presny cas na serveru (diskuze jsem prosel ale..)

Přečteno: 147×

Odpovědět | Admin

Zdravim potrebuju zajistit presny cas - konktretne mam desku Alix s OS debian. Po instalaci jsem mel spatny cas - to jak hwclock --show tak i date..

proto jsem si zacal hrat - prikazem ntpdate "server" jsem si aktualizoval cas, pote prikazem "hwclock -w" nastavil HW cas podle systemoveho. od te doby me hwclock jel dobre ale systemovy cas se celkem dost predchazel, minuty/den. A to i pres to ze mam v crontabu kazdych 5 minut prikaz ntpdate "server".. Po vypadku napajeni se mi ale rozhodil i systemovy cas...

jeden z mejch dotazu zni: kdyz mam v crontabu prikaz na aktualizaci casu ntpdate "server", musi nebo nesmi byt spusten demon ntp? jelikoz kdyz je ntp demon spusten, prikaz ntpdate "server", nefunguje, hlaska NTP socket in use. Takze si nejsem jisty zdali prikaz ntpdate "server" z crontabu funguje, kdyz pri rucnim spusteni mi to napisu tu hlasu

za jakykoliv jiny komentar ci pomoc take dekuji

Řešení dotazu:

- Komentář #1 (Petr Šobáň, 1 hlasů)

Nástroje: Začni sledovat (1) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře.

Odpovědi

Řešení 1× (Filip Jirsák)

včera 10:37 Petr Šobáň | skóre: 73 | blog: soban | Olomouc
Rozbalit Rozbalit vše Re: presny cas na serveru (diskuze jsem prosel ale..)

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

prikaz ntpdate "server" Je pouze pro jednorázové použití a samozřejmě pak se nepoužívá ntp démon.

Pokud chcete mít přesný čas tak používejte ntp demona a pokud je to server který nevypínáte tak to nechte tak. (ntp demonu trvá nějaký čas než sesinchronizuje hodiny)

Pokud server vypínáte a rozdíl v času je velký tak před spuštěním ntp demona spustite ntpdate aby se čas sesinchronizoval, v žádném případě nedávejte ntpdate do cronu pokud používáte démona ntp.

včera 12:39 Marble | skóre: 22 | skoro Praha
Rozbalit Rozbalit vše Re: presny cas na serveru (diskuze jsem prosel ale..)

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Ad vypnuti -- pokud vim, Alix standardne nema osazenou baterii, takze RTC po vypnuti napajeni nebezi. Pokud potrebujes korektni cas hned po zapnuti, tak si na desku budes muset doletovat baterii (misto na ni tam myslim je) anebo nejaky zalohovaci faradovy kondenzator.

včera 13:06 cronin | skóre: 46
Rozbalit Rozbalit vše Re: presny cas na serveru (diskuze jsem prosel ale..)

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Pouzivam ntpdate+cron. Interval updatu raz ci dvakrat za hodinu podla mojich skusenosti vacsinou bohate staci; na VMWare hostoch som bol ale nuteny pouzivat castejsi update, 1 az 5 minut. Ani na minutovom intervale nevidim nic zle. Demona ntpd pouzivam, iba ked chcem cas dalej "publikovat" do lokalnej siete.

včera 13:16 Filip Jirsák | skóre: 61 | blog: Fillog
Rozbalit Rozbalit vše Re: presny cas na serveru (diskuze jsem prosel ale..)

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Používáte to značně neefektivně (eufemisticky řečeno) – ntpdate je určen pro jednorázovou synchronizaci. Pokud chcete udržovat přesný čas průběžně, používejte ntpd – dokáže zjistit, jak se vám čas rozjíždí od správného času a zpomalením nebo zrychlením hodin to srovná (tj. čas by pak měl běžet přesněji i bez vnějšího časového normálu). Navíc drobné korekce nedělá skokovým přenastavením času, ale opět zpomalováním či zrychlováním hodin. K systému i aplikacím je to mnohem šetrnější, protože nedochází ke skokovým změnám a můžete se spolehnout, že čas plyne plynule bez děr a opakování.

Nezisková média si zaslouží silnější hlas. Jan Rybář a Ekolist.cz mohou pracovat Rok jinak i díky vám.

včera 13:40 tuxmartin | skóre: 30 | blog: tuxmartin | Jicin
Rozbalit Rozbalit vše Re: presny cas na serveru (diskuze jsem prosel ale..)

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Demona ntpd pouzivam, iba ked chcem cas dalej "publikovat" do lokalnej siete.

To bych Vam nedoporucoval. Nektere programy by s tim mohli mit problemy. Oni proste nedokazi pochopit, ze je 13:38 a najednou je 13:37.

Ja na desce Alix 2D2 (taky nema baterku) pri nabootovani spustim ntpdate (protoze vychozi cas to ma nekdy kolem roku 2005) a pote mi nabehne ntpd a ten uz si to hlida.

Linux není jen operační systém, Linux je diagnóza.

Založit nové vlákno • Nahoru

Tiskni Sdílej:

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- IT specialista

- Project manager (YVK059)

- Service HD (English + Dutch or French)

- Software Developer

- ETL Developer

- Technical Support Specialist - German Speakers!

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Poradna / Programovací poradna / Fortran - problem s kompilaci

Štítky: algoritmy, chyba, problém, status

Dotaz: Fortran - problem s kompilaci

24.11. 12:26 Kalisek
Fortran - problem s kompilaci

Přečteno: 97×

Odpovědět | Admin

Příloha:

- rootls.f (2912 bytů)

Zdravim,

mam mensi problem s Fortranem. Do skoly mam za ukol dodat programy na reseni velkych soustav rovnic. V ucebnim textu jsou primo algoritmy (mely by byt pro fortran 77), nicmene se mi nedari je zkompilovat a nevim proc. Vypisuje mi to toto:

/usr/lib/gcc/i486-linux-gnu/4.4.3/libgfortranbegin.a(fmain.o): In function `main':
(.text+0x27): undefined reference to `MAIN__'
collect2: ld returned 1 exit status

Snazil jsem se o kompilaci pomoci fort77 a gfortran a nic.

Osobne si myslim, ze chyba bude nejaka formalni blbost, nicmene nemuzu prijit na to jaka. S fortranem delam poprve.

V priloze prikladam program. Budu rad za objasneni, kde je chyba, pripadne aspon za informaci, jestli vam to jde/nejde zkompilovat.

Diky Kalisek

Řešení dotazu:

- Komentář #1 (preston pigglesworth, 1 hlasů)

Nástroje: Začni sledovat (0) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře.

Odpovědi

Řešení 1× (dementni.lojzik)

24.11. 15:29 preston pigglesworth
Rozbalit Rozbalit vše Re: Fortran - problem s kompilaci

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

protoze kompilujete jen subrutinu.. musite prekladat nejaky program ktery tuhle subrutinu bude volat, to v prilozenem souboru nemate. zkuste samostatne prelozit jen tuhle subrutinu gcc rootls.f -c uvidite, ze je to OK a prelozit to jde.. pak to jen prilinkujte k nejakemu programu ktery to bude volat, klidne z C

včera 13:10 Kalisek
Rozbalit Rozbalit vše Re: Fortran - problem s kompilaci

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Diky moc

Ted si pripadam trochu jako trubka, ale tak chybama se clovek uci...

Založit nové vlákno • Nahoru

Tiskni Sdílej:

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Consultant EPM Junior

- Support Specialist - Unix/Windows, SQL, 40 000 Kč/měs.

- PRODUCT MANAGER

- SW Engineer JAVA - JUNIOR (M108)

- Linux Administrátor

- BI Analyst/Consultant - telekomunikace

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Poradna / Linuxová poradna / Maskování URL

Štítky: Internet, pravidla, problém, server, sítě, VPN, web

Dotaz: Maskování URL

včera 11:25 Vít Škubník
Maskování URL

Přečteno: 63×

Odpovědět | Admin

Dobrý den,

nemáte někdo náhodou radu, tip nebo alespoň vodítko při řešení následující situace:

mám web, který běží na odloučeném pracovišti, připojený po VPN do vnitřního rozhraní podnikové sítě. Z této sítě samozřejmě není problém se na něj dostat a spravovat, problém je, že ti lidé, kdo mají pracovat s tímto systémem jsou na jiných pracovištích, kde naši VPN není možno použít. Dále mám server v DMZ naší sítě, který při přidání pravidla na firewallu může "vidět" jak na vnitřní adresu ,tedy i na url onoho inf. systému, tak se na něj dostanu "z venku" pomocí veřejné ip adresy. Lze nějakým způsobem namaskovat veřejnou domenu firmy ve tvaru subdomena.domena.tld na vnitřní domenu firmy (subdomena.domena.local:port) aby to chodilo? (jediné co mě napadlo, je použít jednu veřejnou adresu a tu natovat 1:1 na vnitřní, jenomže je problém v tom, že nemám už žádnou veřejnou)

díky za odpovědi

Nástroje: Začni sledovat (0) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře.

Odpovědi

včera 12:35 Filip Jirsák | skóre: 61 | blog: Fillog
Rozbalit Rozbalit vše Re: Maskování URL

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Stačí port tcp/80 té veřejné IP adresy, tj. pokud už nějakou veřejnou IP adresu používáte, ale nepoužíváte její port 80, můžete přesměrovat ten. Pokud už provozujete nějaký web server, můžete na jeho místo dát reverzní proxy server, který podle požadovaného jména pošle požadavek dál buď na původní web server, nebo na web server ve VPN.

Nezisková média si zaslouží silnější hlas. Jan Rybář a Ekolist.cz mohou pracovat Rok jinak i díky vám.

Založit nové vlákno • Nahoru

Tiskni Sdílej:

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Java developer/Unix/Linux

- Senior programátor .NET (4054)

- JAVA programátor

- VÝVOJÁŘ IT - analýza a řešení SQL

- Development Manager - Cash Equities

- ICT Projektový manažer senior - Infrastruktura - Praha

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Poradna / Linuxová poradna / Debian Unstable, Gnome, Pidgin 2.7.6. - nejde otevrit link v prohlizeci

Štítky: D-Bus, Debian, desktop, distribuce, Epiphany, For, GNOME, grep, Instant messaging, komunikace, manuál, Pidgin, problém, server, status, vyhledávání, web

Dotaz: Debian Unstable, Gnome, Pidgin 2.7.6. - nejde otevrit link v prohlizeci

24.11. 22:05 Václav Ambrož
Debian Unstable, Gnome, Pidgin 2.7.6. - nejde otevrit link v prohlizeci

Přečteno: 52×

Odpovědět | Admin

Zdravim,

mam nasledujici problem s kterym si ani po vyhledavani nevim rady. Pouzivam Debian unstable a mam problem v Pidginu otevrit odkaz, po kliknuti na odkaz se otevre gedit a zobrazi zdrojovy kod stranky.

Pidgin - Tools - Preferences - Browser - mam nadefinovany prohlizec

System - Preferences - Preferred Applications - taky navoleno spravne

update-alternatives --config x-www-browser
There are 2 choices for the alternative x-www-browser (providing /usr/bin/x-www-browser).

Selection    Path                       Priority   Status
------------------------------------------------------------
* 0            /usr/bin/google-chrome      120       auto mode
1            /usr/bin/epiphany-browser   85        manual mode
2            /usr/bin/google-chrome      120       manual mode

xdg-settings get default-web-browser
Failed to get value for `/desktop/gnome/applications/browser/exec': Failed to contact configuration server; the most common cause is a missing or misconfigured D-Bus session bus daemon. See http://projects.gnome.org/gconf/ for information. (Details -  1: Failed to get connection to session: Did not receive a reply. Possible causes include: the remote application did not send a reply, the message bus security policy blocked the reply, the reply timeout expired, or the network connection was broken.)
epiphany.desktop

ps -A | grep session
18060 ?        00:00:00 gnome-session

Setkal se s tim nekdo, nejaky napad? Diky.

Neodpoutávej se nikdy od svých snů! Když zmizí, budeš dál existovat, ale přestaneš žít.

Nástroje: Začni sledovat (1) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře.

Odpovědi

včera 11:52 Pev | skóre: 25
Rozbalit Rozbalit vše Re: Debian Unstable, Gnome, Pidgin 2.7.6. - nejde otevrit link v prohlizeci

Odpovědět | | Sbalit | Link | Blokovat | Admin

Zkusil bych nastavit prohlížeč ručně.

http://svetgralu.cz/ | http://hnutigralu.cz/

včera 11:56 Václav Ambrož
Rozbalit Rozbalit vše Re: Debian Unstable, Gnome, Pidgin 2.7.6. - nejde otevrit link v prohlizeci

Odpovědět | | Sbalit | Výše | Link | Blokovat | Admin

Co si pod tim mam predstavit?

Neodpoutávej se nikdy od svých snů! Když zmizí, budeš dál existovat, ale přestaneš žít.

Založit nové vlákno • Nahoru

Tiskni Sdílej:

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Programátor C a/nebo Python (4085)

- Programátor Java/J2EE (4052)

- Administrátor SAP

- System Engineer - Aplikační podpora

- Lead Developer

- Senior business analyst

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

AbcLinuxu:/ Poradna / Unixová poradna / System na spravu firemnich zdroju

Štítky: modul, open

Dotaz: System na spravu firemnich zdroju

včera 11:44 Frt | skóre: 10 | blog: Frtoviny | Ostrava
System na spravu firemnich zdroju

Přečteno: 64×

Odpovědět | Admin

Dobry den,

rad bych se zeptal, zda nekdo z vas nepouziva nebo nezna nejaky system na spravu a rezervaci firemnich zdroju (zasedacka, automobily, dataprojektory apod.). Muze to byt i jako modul pro nejaky vetsi (ale pouze open source) system. Vyhodou (mozna spise nutnosti) by bylo rovnez webove rozhrani.

Dekuji a preji hezky den vsem

Nástroje: Začni sledovat (1) ?Zašle upozornění na váš email při vložení nového komentáře.

Na otázku zatím nikdo bohužel neodpověděl.

Založit nové vlákno • Nahoru

Tiskni Sdílej:

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Software Analyst with Greek - to join a new IT project!

- Senior software tester (4089)

- Programátor ASP.NET

- SW Engineer C++/Unix

- Account Manager - CAD systémy

- BI CONSULTANT / FINANČNÍ SEKTOR

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

Nástroje

- Související dokumenty

- Začni sledovat (0) ?Zašle upozornění na váš email při úpravě záznamu.

AbcLinuxu:/ Hardware / Výstupní zařízení / Tiskárny / Canon / PIXMA IP 3500

Štítky: ovladače

PIXMA IP 3500

Technické parametry

- Rozlišení až 4800 x 1200 DPI

- Až 13,9 str./min. černobíle

- Až 10,4 str./min. barevně

- Podavač na 150 listů

- Bezokrajový tisk: A4, 20x25 cm, 13x18 cm, 10x18 cm, 10x15 cm

- Hlučnost 37 dBA Max

- Rozměry: 436x302x145 mm

- Hmotnost: 5 kg

Náplně

- Černá PGI-5BK - 380 stran při 5% pokrytí

- Azurová CLI-8C - 400 stran při 5% pokrytí

- Purpurová CLI-8M - 400 stran při 5% pokrytí

- Žlutá CLI-8Y - 400 stran při 5% pokrytí

Identifikace pod Linuxem

# lsusb -v

Bus 001 Device 003: ID 04a9:10c3 Canon, Inc.
Device Descriptor:
bLength                18
bDescriptorType         1
bcdUSB               2.00
bDeviceClass            0 (Defined at Interface level)
bDeviceSubClass         0
bDeviceProtocol         0
bMaxPacketSize0        64
idVendor           0x04a9 Canon, Inc.
idProduct          0x10c3
bcdDevice            1.02
iManufacturer           1 Canon
iProduct                2 iP3500 series
iSerial                 3 11CD89
bNumConfigurations      1
Configuration Descriptor:
bLength                 9
bDescriptorType         2
wTotalLength           32
bNumInterfaces          1
bConfigurationValue     1
iConfiguration          0
bmAttributes         0xc0
Self Powered
MaxPower                2mA
Interface Descriptor:
bLength                 9
bDescriptorType         4
bInterfaceNumber        0
bAlternateSetting       0
bNumEndpoints           2
bInterfaceClass         7 Printer
bInterfaceSubClass      1 Printer
bInterfaceProtocol      2 Bidirectional
iInterface              0
Endpoint Descriptor:
bLength                 7
bDescriptorType         5
bEndpointAddress     0x01  EP 1 OUT
bmAttributes            2
Transfer Type            Bulk
Synch Type               None
Usage Type               Data
wMaxPacketSize     0x0200  1x 512 bytes
bInterval               0
Endpoint Descriptor:
bLength                 7
bDescriptorType         5
bEndpointAddress     0x82  EP 2 IN
bmAttributes            2
Transfer Type            Bulk
Synch Type               None
Usage Type               Data
wMaxPacketSize     0x0200  1x 512 bytes
bInterval               0
Device Qualifier (for other device speed):
bLength                10
bDescriptorType         6
bcdUSB               2.00
bDeviceClass            0 (Defined at Interface level)
bDeviceSubClass         0
bDeviceProtocol         0
bMaxPacketSize0        64
bNumConfigurations      1
Device Status:     0x0001
Self Powered

Postup zprovoznění pod Linuxem

Pro x86-32 stačí nainstalovat ovladače od výrobce a postupavat dle obsažených pokynů.

Pro x86-64 je třeba nainstalovat foomatic a gutenprint (zkoušeno s verzí 5.2). V Arch Linuxu je potřeba v /etc/rc.conf blacklistovat modul usblp, jinak cups tiskárnu nevidí. Do webového prohlížeče zadejte http://localhost:631, v sekci Administration zvolte "Add Printer". V seznamu by měla být vidět tiskárna. Vyberte ji a pokračujte tlačítkem "Continue". Tiskárnu pojmenujte, volitelně zvolte umístění a pokračujte. V seznamu "Model" přímo Canon Pixma ip3500 uveden není, nedoporučuji volit jiný model Pixma - když vám zrovna nějaký fungovat bude (např. ip4000), kvalita tisku bude otřesná. Nejlepších výsledků se mi podařilo dosáhnout výběrem modelu Canon MULTIPASS-MP520 foomatic/gutenprint-ijs.5.2. Kvalita tisku je sice o poznání horší (hlavně při tisku na fotografický papír) než ve Windows a maximální DPI 600x600, nepodporuje sledování kapacity inkoustových nádobek, ale na nenáročné vytištění dokumentů to postačuje.

Dokument vytvořil: skřepák, 1.4.2008 18:02 | Poslední úprava: Jardík, včera 12:42 | Další přispěvatelé: skřepák | Historie změn | Zobrazeno: 260×

Tiskni Sdílej:

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Information Management Leadership Program (IMLP)

- LEKTOR WINDOWS SECURITY

- Programátor - Embedded SW (4094)

- Unix Administrator (German required

- Programátor webových aplikací PHP

- Solution Integrator - Mobile application

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

Nástroje

- Související dokumenty

- Začni sledovat (1) ?Zašle upozornění na váš email při úpravě záznamu.

AbcLinuxu:/ Hardware / Přídavné karty / Televizní karty / DVB-T / USB / Aver TV Hybrid Volar HX

Štítky: Linux, TV, Windows

Aver TV Hybrid Volar HX

Podpora:

kompletní

Ovladač:

dodává výrobce

Technické parametry

Specifikace výrobce:

AVerTV Hybrid Volar HX

Feature

- Worldwide analog TV Access
- Free-to-air DVB-T
- FM Radio
- Worldwide Stereo sound
- Composite (RCA) Input Support
- Software encode allows watching both analog TV and Digital TV on XP/Vista MCE platforms
- Support HDTV H.264/MPEG-2 formats up to 1080i/720p
- Recording Video in H.264 format & Playing on iPod
- Low Power Consumption
- Vista 32-64 bit support
- Credit card sized remote control Included

Specification

Input Signal:
75 Ω TV Antenna
S-Video
Composite (RCA)
FM Radio Antenna

System Requirement

For TimeShift and Record in MPEG-2
-Pentium 4 2.4GHz(Hyper-Threading)
-AMD AthlonXP 2400+
-Pentium Mobile 1.73GHz

For HDTV (H.264) Previewing
-Intel CoreTM 2 Duo 2.4 GHz or equivalent
-Intel Duo Mobile 1.73 GHz or equivalent

For H.264 Recording (For Analog/SDTV only)
-Pentium Mobile 2.0 GHz or Dual-Core 1.6GHz or equivalent
-Pentium 4 3.0GHz (Hyper-Threading) or equivalent

512 MB RAM or above
VGA card supports DirectX 9.0c (Supporting DXVA is recommended in HDTV mode)
Sound card
USB 2.0 Port
Windows XP/XP MCE/Vista/Vista MCE

Package Included

AVerTV Hybrid Volar HX
Quick Installation Guide
Installation CD
Remote Control(Batteries Included)
FM Radio Antenna
S-Video/Composite 2 in 1 Cable

Identifikace pod Linuxem

lsusb

Bus 003 Device 002: ID 07ca:a827 AVerMedia Technologies, Inc.

dmesg:

usb 3-2: new high speed USB device using ehci_hcd and address 3
usb 3-2: configuration #1 chosen from 1 choice
AVerMedia USB Wrapper for H826D version 0.28 loaded
AVerTV Volar HX AX MAX version 0.10 loaded
A827 registered V4L2 device video0[video]
A827 registered V4L2 device vbi0[vbi]
A827 registered V4L2 device radio0[radio]
A827 registered ALSA sound card 1
DVB: registering new adapter (A827[0] DVB-T)
A827[0] DVB-T registered DVB adapter 0
DVB: registering adapter 0 frontend 0 (A827[0] DVB-T)...
usbcore: registered new interface driver AVerTV Volar HX AX MAX

Postup zprovoznění pod Linuxem

Na stránkách výrobce je dostupný archiv obsahující jaderné moduly averusbh826d a h826d, které zprovozní tuner.

Digitální příjem televize a rádia funguje třeba ve VLC nebo Kaffeine.

Analogová televize funguje třeba v TvTime. Analog má problém se zvukem, pro správné přehrávání je třeba předávat zvuk z tuneru do zvukové karty třeba pomocí arecord.

Malý wrapper pro tvtime:

#!/bin/bash
arecord -D hw:1,0 -r 48000 -c 2 -f S16_LE | aplay &> /dev/null &
tvtime $*
killall arecord

K přehrávání rádia se dá využít třeba mplayer (například pro naladění 92.5 MHz)

mplayer radio://92.5/capture -radio device=/dev/radio0:adevice=hw=1,0 -rawaudio rate=48000 -ao alsa

Jiné aplikace pro poslech rádia mají podobný problém jako TvTime.

Postupy pro řešení problémů jsou popsány v souboru TV_Player.txt u ovladače.

Tuner obsahuje i čidlo pro dodávaný dálkový ovladač, ale ten zatím pod Linuxem nefunguje.

Poznámka

Ovladač je ozančen jako BETA a dostupný je jen pro architekturu x86 (32 i 64bit).

V současnosti (2010) lze hojně sehnat modifikaci tohoto zařízení Windows 7 TV Starter Kit. Přestože dle stránek výrobce toto zařízení není v linuxu podporováno, výše zmíněný ovladač s ním perfektně funguje. Tuner je stejný, onen TV Starter Kit znamená to, že v krabici chybí kabel s redukcemi a dálkový ovladač :)

Dokument vytvořil: certyx, 1.8.2008 15:59 | Poslední úprava: ph1721, 22.11. 21:59 | Další přispěvatelé: vogo, Petr Konečný | Historie změn | Zobrazeno: 3781×

Tiskni Sdílej:

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- ANALYTIK (40 – 60.000,- Kč)

- LEKTOR KONFIGURACE PŘEPÍNAČŮ CISCO

- Helpdesk specialista s AJ a NJ (4082)

- ADMINISTRÁTOR, PROGRAMÁTOR HMI

- LEKTOR ZÁKLADŮ LICENCOVÁNÍ A SOFTWARE ASSURANCE

- TESTER – QUALITY ENGINEER / NOPE

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

Nástroje

- Související dokumenty

- Začni sledovat (0) ?Zašle upozornění na váš email při úpravě záznamu.

AbcLinuxu:/ Hardware / Sestavy / Notebooky / Hewlett-Packard / HP EliteBook 6930p

Štítky: ACL, ahci, audio, bridge, broadcom, CPU, DVD, Ethernet, FireWire, firmware, hardware, hdd, HP, IDE, INTEGRATED, Intel, LCD, Linux, multimédia, PCI, RAM, řadiče, SATA, sběrnice, SCO, sítě, touchpad, USB

HP EliteBook 6930p

Podpora:

částečná

Technické parametry

Instalovaný procesor:  Intel(R) Core(TM)2 Duo T9400 (2.80 GHz, 6 MB L2, 32KiB L1)
RAM (MB):  2048 DDR2-800 (1x2048)
HDD (GB):  160
DVD:  DVD Super-Multi DL (Optiarc DVD RW AD-7581S)
LCD:  14.1" TFT
LCD rozlišení:  WXGA+ (1440 x 900)
Video:  Intel GMA X4500MHD (IGP)
Modem:  56k
LAN:  10/100/1000 (Intel(R) 82567LM Gigabit Ethernet)
WiFi:  Intel Wireless WiFi Link 5300 (A/B/G/Draft-N)
Zvuková karta:  SoundMax HD Audio (Analog Devices AD1984A)
Polohovací zařízení:  touchpad + trakpoint (Synaptics) + akcelerometr
Baterie/výdrž:  Li-Ion 5100 mAh 10.8V / 4h 10min
Rozhraní:  2x audio IN/OUT, SD/MMC, D-Sub, 3x USB, ExpressCard 54, FireWire
Rozměry:  330 x 245 x 35 mm
Hmotnost (kg):  2.45

Identifikace pod Linuxem

HP EliteBook 6930p

model name      : Intel(R) Core(TM)2 Duo CPU     T9600  @ 2.80GHz
MemTotal:        1924300 kB
$ lspci
00:00.0 Host bridge: Intel Corporation Mobile 4 Series Chipset Memory Controller Hub (rev 07)
00:02.0 VGA compatible controller: Intel Corporation Mobile 4 Series Chipset Integrated Graphics Controller (rev 07)
00:02.1 Display controller: Intel Corporation Mobile 4 Series Chipset Integrated Graphics Controller (rev 07)
00:03.0 Communication controller: Intel Corporation Mobile 4 Series Chipset MEI Controller (rev 07)
00:03.2 IDE interface: Intel Corporation Mobile 4 Series Chipset PT IDER Controller (rev 07)
00:03.3 Serial controller: Intel Corporation Mobile 4 Series Chipset AMT SOL Redirection (rev 07)
00:19.0 Ethernet controller: Intel Corporation 82567LM Gigabit Network Connection (rev 03)
00:1a.0 USB Controller: Intel Corporation 82801I (ICH9 Family) USB UHCI Controller #4 (rev 03)
00:1a.1 USB Controller: Intel Corporation 82801I (ICH9 Family) USB UHCI Controller #5 (rev 03)
00:1a.2 USB Controller: Intel Corporation 82801I (ICH9 Family) USB UHCI Controller #6 (rev 03)
00:1a.7 USB Controller: Intel Corporation 82801I (ICH9 Family) USB2 EHCI Controller #2 (rev 03)
00:1b.0 Audio device: Intel Corporation 82801I (ICH9 Family) HD Audio Controller (rev 03)
00:1c.0 PCI bridge: Intel Corporation 82801I (ICH9 Family) PCI Express Port 1 (rev 03)
00:1c.1 PCI bridge: Intel Corporation 82801I (ICH9 Family) PCI Express Port 2 (rev 03)
00:1c.2 PCI bridge: Intel Corporation 82801I (ICH9 Family) PCI Express Port 3 (rev 03)
00:1c.4 PCI bridge: Intel Corporation 82801I (ICH9 Family) PCI Express Port 5 (rev 03)
00:1d.0 USB Controller: Intel Corporation 82801I (ICH9 Family) USB UHCI Controller #1 (rev 03)
00:1d.1 USB Controller: Intel Corporation 82801I (ICH9 Family) USB UHCI Controller #2 (rev 03)
00:1d.2 USB Controller: Intel Corporation 82801I (ICH9 Family) USB UHCI Controller #3 (rev 03)
00:1d.7 USB Controller: Intel Corporation 82801I (ICH9 Family) USB2 EHCI Controller #1 (rev 03)
00:1e.0 PCI bridge: Intel Corporation 82801 Mobile PCI Bridge (rev 93)
00:1f.0 ISA bridge: Intel Corporation ICH9M-E LPC Interface Controller (rev 03)
00:1f.2 SATA controller: Intel Corporation ICH9M/M-E SATA AHCI Controller (rev 03)
02:00.0 Network controller: Intel Corporation Ultimate N WiFi Link 5300
85:09.0 FireWire (IEEE 1394): Ricoh Co Ltd R5C832 IEEE 1394 Controller (rev 06)
85:09.1 SD Host controller: Ricoh Co Ltd R5C822 SD/SDIO/MMC/MS/MSPro Host Adapter (rev 25)
85:09.2 CardBus bridge: Ricoh Co Ltd RL5c476 II (rev bb)

lsusb
Bus 008 Device 001: ID 1d6b:0001 Linux Foundation 1.1 root hub
Bus 007 Device 001: ID 1d6b:0001 Linux Foundation 1.1 root hub
Bus 006 Device 001: ID 1d6b:0001 Linux Foundation 1.1 root hub
Bus 005 Device 001: ID 1d6b:0001 Linux Foundation 1.1 root hub
Bus 004 Device 002: ID 08ff:2810 AuthenTec, Inc. AES2810
Bus 004 Device 001: ID 1d6b:0001 Linux Foundation 1.1 root hub
Bus 003 Device 002: ID 03f0:171d Hewlett-Packard Wireless (Bluetooth + WLAN) Interface [Integrated Module]
Bus 003 Device 001: ID 1d6b:0001 Linux Foundation 1.1 root hub
Bus 002 Device 001: ID 1d6b:0002 Linux Foundation 2.0 root hub
Bus 001 Device 001: ID 1d6b:0002 Linux Foundation 2.0 root hub

$ hciconfig -a hci0
hci0: Type: BR/EDR  Bus: USB
BD Address: 00:27:13:XX:XX:XX  ACL MTU: 1017:8  SCO MTU: 64:8
UP RUNNING PSCAN
RX bytes:711 acl:0 sco:0 events:26 errors:0
TX bytes:358 acl:0 sco:0 commands:26 errors:0
Features: 0xff 0xff 0x8f 0xfe 0x9b 0xf9 0x00 0x80
Packet type: DM1 DM3 DM5 DH1 DH3 DH5 HV1 HV2 HV3
Link policy: RSWITCH HOLD SNIFF PARK
Link mode: SLAVE ACCEPT
Name: 'reb'
Class: 0x480100
Service Classes: Capturing, Telephony
Device Class: Computer, Uncategorized
HCI Version: 2.0 (0x3)  Revision: 0x2129
LMP Version: 2.0 (0x3)  Subversion: 0x41cf
Manufacturer: Broadcom Corporation (15)
Firmware 41.65 / 207
HCI Version: 2.0 (0x3)  Revision: 0x2129
LMP Version: 2.0 (0x3)  Subversion: 0x41cf
Manufacturer: Broadcom Corporation (15)

Postup zprovoznění pod Linuxem

Vse funguje out of the box (Fedora 13/14) krome:

- Ctecky otisku prstu

- Rozhrani PCSC

Naopak oproti windows muze hracickum prijit zajimave ze bez problemu funguje akcelerometer, ktery je mapovany jako standardni joystick a lze se tak naklanenim notebooku pohybovat napriklad v googleearth.

Mel jsem problemy s blikanim obrazovky - zpusobeno gcm-apply. Pomohlo odinstalovat gnome-color-manager.

Dokument vytvořil: Michal Ambroz, 21.11. 03:16 | Poslední úprava: Michal Ambroz, 22.11. 13:40 | Historie změn | Zobrazeno: 64×

Tiskni Sdílej:

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Senior BI konzultant

- Information Management Leadership Program (IMLP)

- Vedoucí projektu E/E - Tools

- Telco Traffic Usage–Application Operation Team Leader/member

- Software tester / SLST

- Softwaredeveloper

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

Nástroje

- Související dokumenty

- Začni sledovat (1) ?Zašle upozornění na váš email při úpravě záznamu.

AbcLinuxu:/ Hardware / Přídavné karty / Televizní karty / DVB-C / Mystique CaBiX-C2 + Mystique View CI

Štítky: Debian, distribuce, driver, DVB, DVB-C, input, jádro, Kaffeine, menu, modul, multimédia, PCI, porno, sběrnice, smart, SMP, titulky, VDPAU, video, xine, Zvuk

Mystique CaBiX-C2 + Mystique View CI

Technické parametry

Mistique CaBiX-C2
karta pro příjem digitálního signálu kabelových oprátorů např. v ČR UPC
* Philips TDA10023
* Philips SAA7146 (PCI bridge)

* Anténní vstup
* Anténní výstup
* rozšiřující 80 pinový slot, který podporuje moduly CineView

Mystique View CI rozhraní
modul pro zapojení SMART karty, kterou pro UPC prodává v ČR http://www.dvb-c.cz/
* zapojitelný do PCI nebo 3.5" pozice

obě zařízení se spojují pomocí 80ti žilového kabelu

Identifikace pod Linuxem

dmesg

[    5.072663] DVB: registering new adapter (KNC1 DVB-C MK3)
[    5.660892] DVB: registering adapter 1 frontend 0 (Philips TDA10023 DVB-C)...
[   11.424179] dvb_ca adapter 1: DVB CAM detected and initialised successfully
[  115.976667] dvb_ca adapter 1: DVB CAM detected and initialised successfully
[  399.316145] dvb_ca adapter 1: DVB CAM detected and initialised successfully
[  526.204150] dvb_ca adapter 1: DVB CAM detected and initialised successfully
[ 2909.052648] dvb_ca adapter 1: DVB CAM detected and initialised successfully
[ 4927.112654] dvb_ca adapter 1: DVB CAM detected and initialised successfully
[15865.124171] dvb_ca adapter 1: DVB CAM detected and initialised successfully

lspci

07:01.0 Multimedia controller: Philips Semiconductors SAA7146 (rev 01)

modinfo budget_av

filename:       /lib/modules/ *** kernel/drivers/media/dvb/ttpci/budget-av.ko
description:    driver for the SAA7146 based so-called budget PCI DVB w/ analog input and CI-module (e.g. the KNC cards)
author:         Ralph Metzler, Marcus Metzler, Michael Hunold, others
license:        GPL
depends:        saa7146,budget-core,dvb-core,saa7146_vv,i2c-core
vermagic:       2.6.32-5-amd64 SMP mod_unload modversions
parm:           adapter_nr:DVB adapter numbers (array of short)

Postup zprovoznění pod Linuxem

Odzkoušeno na Debian (sid) jádro 2.6.32-5-amd64 s UPC kabelovou televizí a hw je detekován a chodí bez problémů.

Pro lazení dobré využít (w_scan)
* Initial Tuning Data
w_scan -fc -c CZ -x >> initial-tuning-data.txt
* Czap/Tzap/Xine
w_scan -fc -c CZ -X >> channels.conf

Poznámka pro více adapterů: Konkrétní adaptér lze vybrat parametrem "-a N", kde N odpovídá /dev/dvb/adapterN/. Pořadí v /dev/dvb/adapterN/ lze ovlivnit parametrem modulu "options budget_av adapter_nr=N".
Pro vstup do menu CAM: "gnutv -cammenu" nebo "gnutv -adapter N -cammenu", kde N je opět číslo adaptéru. Do menu potřebujete např., aby jste si mohli u UPC pustit porno :D.

Poznámka

Samotná karta mi bez problému chodí v Kaffeinu, včetně dekódování pomocí SMART karty, podpory více zvukových stop a titulků pro různé jazyky (vybraný jazyk se volí dole u hlasitosti).

Jediný problém Kaffeinu je, že používá pro přehrávání Xine a můj procesor není tak výkonný, aby přechroustal včas video z HD kanálů a tak u některých HD kanálů vypadává zvuk. Někdy pomůže pouze větší buffer v nastavení Xine ~/kde/share/apps/kaffeine/xine-config (engine.buffers.audio_num_buffers:750 a engine.buffers.video_num_buffers:1000). Samotné nahrávání z HD kanálů funguje bez problémů a následně jde přehrát např. v mplayeru, který umí využívat vdpau z mé grafiky. Na HD video zřejmě pomůže nové Xine s podporou vdpau, ale nemám odzkoušeno.

Prodej v ČR: Mystique-CaBiX-C2 a Mystique-View-CI
SMART kartu pro UPC zakoupíte zde: http://www.dvb-c.cz/

Další info na stránkách projektu LinuxTV: http://www.linuxtv.org/wiki/index.php/DVB-C_PCI_Cards

Obrázky

Dokument vytvořil: mibo, 12.11. 17:03 | Poslední úprava: mibo, 21.11. 20:25 | Historie změn | Zobrazeno: 128×

Tiskni Sdílej:

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

AbcLinuxu.cz ITBiz.cz HDmag.cz AbcPráce.cz

Sledujte AbcLinuxu.cz na:

Facebooku,

Twitteru,

Identi.ca,

RSS

Rozšířené hledání

- Poradna

- Linuxová poradna

- Databázová poradna

- Programovací poradna

- Hardwarová poradna

- Unixová poradna

- FAQ

- Hardware

- Ovladače

- Procesory

- Přídavné karty

- Připojení na síť

- Příslušenství

- Sestavy

- Ukládání dat

- Vstupní zařízení

- Výstupní zařízení

- Základní desky

- Software

- Alternativy k aplikacím

- Bezpečnost

- Grafika

- Hobby

- Hry

- Internet

- Kancelář

- Multimédia

- Nástroje

- Pracovní prostředí

- Programování

- Server

- Soubory

- Systém

- Vzdělávání

- Věda

- Články

- Bezpečnost

- Hardware

- Hry a zábava

- Jaderné noviny

- Multimédia

- Návody

- Novinky

- Programování

- Recenze

- Rozhovory

- Různé

- Sítě

- Systém

- Tipy a triky

- Tiskové zprávy

- Seriály

- Učebnice

- Úvod

- Obsah

- Historie Linuxu

- Základy Linuxu

- Přehled příkazů

- Blogy

- Výběr (linuxové)

- Stručný souhrn

- Seznam blogů

- Skupiny

- Portál

- TeX

- Datové schránky

- Openmoko

- Arch Linux

- Desktopy

- Hry

- Slovník

- Kdo je

- Bazar

- Portál

- Žebříčky a statistiky

- Jak se stát autorem

- Redakce

- Propagace

- Inzerce

- RSS feedy a PDA

- Bugzilla - chyby a náměty

- Vzkazy správcům (60)

- Zdrojové kódy

- Přidej sidebar

- Přidej mezi oblíbené

- Nastav jako domácí stránku

- Práce

- Mapa

Přihlášení | Registrace

- Styl

- Standardní světlý

- Oficiální tmavý

×

Píšeme jinde

- News Corp kupuje společnost Wireless Generation za 360 milionů dolarů

- SAP musí Oracle zaplatit 1,3 miliardy dolarů

- Aktuálně o startupech: přijde něco nového, aneb není Internet „vyčerpaný“?

- Využívání mobilního internetu v říjnu meziročně stouplo o 134 %

- Unix jsme neprodali a neprodáme, ujišťuje Novell

napište » Zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

včera 18:06 | Nová verze

Bylo oznámeno vydání první alfa verze poštovního klienta Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“. Mimo jiné přináší nového správce addonů a API správy rozšíření, zobrazuje velikost přílohy, opravy chyb a další. Podrobnosti naleznete v poznámkách k vydání.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 4

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

včera 15:58 | Komunita

Zakladatel projektu OpenStreetMap Steve Coast se připojil k Microsoftu, aby pracoval v týmu Bing Maps. Microsoft oznámil, že hodlá do OSM přispívat, mimo jiné zřejmě poskytne přístup ke svým leteckým snímkům a také pracuje na vývoji nástrojů ulehčujících přispívání do projektu.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Akademie Root.cz

- Školení Zend Framework

- Školení unit testování v PHP

- DocBook – inteligentní tvorba dokumentace

- Úvod do XML schémat

- Úvod do XSLT 1.0

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

včera 15:37 | Komunita

Mozilla.cz informuje, že poslední vývojové verze prohlížeče Firefox 4 pro Linux již obsahuje tzv. „Firefox button“ (tlačítko, kterým je možné nahradit hlavní nabídku). Doposud bylo možné tuto vlastnost používat pouze ve Windows.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 10

Ubuntu rolling-updates nechystá

včera 15:30 | Komunita

Rick Spencer z Canonicalu na svém blogu popřel, že by se chystal přechod Ubuntu na systém rolling-updates. Mimo jiné napsal, že podkladem pro zvěsti, které se vyrojily, byla zřejmě snaha zjednodušit vývojářům používání čerstvých verzí některých programů.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 0

RTS strategie Oilrush již k mání

včera 15:23 | Zajímavý software

O tom, že se na Linux blíží nová RTS strategie, jsme již před několika měsíci psali. Teprve v posledních týdnech se ovšem firma Unigine Corp. nechala slyšet, že je její produkt konečně k dispozici. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

KDE 4.6.0 Beta 1

včera 15:20 | Nová verze

Vyšlo KDE 4.6.0 Beta 1. Přináší podporu upower/udisks/udev, zlepšuje vyhledávání, Plasmu a KWin a obsahuje také nový plugin pro podporu Gitu v Dolphinu.

David Watzke | Komentářů: 4

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

včera 15:18 | Komunita

Debian 6.0 „Squeeze“ přinese mimo jiné také nové téma vzhledu nazvané Space Fun. Jeho součástí je například pozadí GRUBu, pozadí plochy nebo splash screen. Motivy tématu se objeví také na instalačních médiích nebo tričkách. Zdroj: Debian-linux.cz.

Tomáš Heger (geckon) | Komentářů: 8

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

včera 15:12 | IT novinky

Jestliže se chystáte na větší nákup pamětí RAM, pak by možná stálo za úvahu ještě nějaký ten pátek počkat. Ptáte se proč? Jelikož se analyzátorské firmy shodly, že se jejich ceny budou i nadále snižovat. Konkrétně má jít o celé první pololetí dalšího roku. … více »

Mušketýr | Komentářů: 8

Tiny Core Linux 3.3 uveden

včera 15:08 | Nová verze

Distribuce Roberta Shingledeckera známá jako Tiny Core Linux byla právě aktualizována na verzi 3.3. Připomínáme, že jde o minimalistické distro, jež se snaží do 10 MB nacpat vše potřebné. A co je nového? Z hustého changelogu vybíráme namátkou: byl kapku reorganizován Control Panel, častěji používané položky se přesunuly do System Tools Menu a je tu i nový editor. Kompletní seznam změn (včetně odkazu ke stažení) hledejte zde.

Mušketýr | Komentářů: 0

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

včera 09:56 | Zajímavý článek

Podle této tiskové zprávy bude Novell nadále vlastnit copyright na UNIX.

STiCK | Komentářů: 6

Centrum | Napsat | Starší

navrhněte » Anketa

Diakritiku (IDN) v českých doménách

Plně schvaluji (7%)

Schvaluji jen při prodeji IDN variant ke ne-IDN doméně za nižší poplatek (5%)

Schvaloval bych jen v .čr (3%)

Odmítám (85%)

Celkem 522 hlasů

Komentářů: 11, poslední včera 08:31

Práce v IT

- Programátor C++/RF (4008)

- Programátor webových aplikací PHP

- Documentum / FileNet

- JAVA DEVELOPER / NOPE

- Adobe Flash/Flex Developer

- SOHO Sales Representative

více nabídek práce »

Pojďte s námi budovat chytřejší planetu

Pracovní nabídky

Rozcestník

AbcLinuxu

- Pure Data: Patch, který řídí ambisonický systém

- Jaderné noviny – 2. 12. 2009

HDmag.cz

- Tři oříšky pro Blu-ray Popelku!

- Průkopnická video stěna Sharp měří 4,5 metru

Doporučujeme

- linux.cz

- 64bit.eu

Nástroje

- Upravit

- Přidat obrázek

- Související dokumenty

- Začni sledovat (0) ?Zašle upozornění na váš email při úpravě záznamu.

AbcLinuxu:/ Software / Programování / IDE / Eric

Štítky: CVS, Eric, IDE, programování, Python, Ruby, Subversion, Version Control System

Eric

Vývojové prostredie pre Python a Ruby. Základom je ako v každom poriadnom IDE slušný editor s podporou zvýrazňovania syntaxe. Eric obsahuje vlastný modul na správu projektov, dokáže sa pripojiť na CVS, Subversion a samozrejme obsahuje integrovaný debugger pre Python ako aj pre Ruby.

Nevýhodou je hodne prekomplikované prostredie, ktoré po prvom spustení obsahuje desiatky ikon a trochu divné automatické dopĺňanie parametrov.

Eric ve verzi 5 byl přepsán v Pythonu 3, což je preferovaná verze pro programátory v nové verzi Pythonu.

Prostředí:

X Window System, Qt

Licence:

GPL

Domovská stránka:

http://eric-ide.python-projects.org/ (102×)

Adresa ke stažení:

http://eric-ide.python-projects.org/eric-do..

Počet uživatelů:

7

Hodnocení: 80 %

špatné • dobré

Galerie

Aktuality

- detlevo made 6 file-release changes (29.10.2010 12:01)

- detlevo made 13 file-release changes (29.10.2010 12:00)

- detlevo made 1 file-release changes (29.10.2010 11:58)

- detlevo made 1 file-release changes (29.10.2010 11:57)

- detlevo made 2 file-release changes (29.10.2010 11:47)

Dokument vytvořil: b2b3, 13.8.2006 23:56 | Poslední úprava: Ghaad, 24.11. 17:11 | Další přispěvatelé: mess, Saljack | Historie změn | Zobrazeno: 1513×

Tiskni Sdílej:

Píšeme jinde

Prodej Novellu Attachmate: budoucnost Linuxu v ohrožení?

Vetřelec: Vzkříšení (recenze Blu-ray)

Java Native Interface: propojujeme Javu a C/C++

Cruz Reader – levný tablet s Androidem

Green Lantern (2011) - trailer

ISSN 1214-1267   Powered by 64bit.eu

Podmínky použití | Osobní údaje

© 1999-2010 Argonit s. r. o. Všechna práva vyhrazena.

Table of Contents

články

HW novinky: PCI Express 3.0 přichází

Česká satelitní televize na Linuxu – 1

Komiks xkcd 528: Windows 7

Vánoční soutěž s Chytrou planetou IBM

Rozhovor: Petr Ferschmann, WinStrom s.r.o.

Amazon Kindle 3: malý zázrak pro knihomoly – 1

HW novinky: ARM představil konkurenci k AMD Fusion i Nvidia Tegra

Jaderné noviny – 4.11.2010: Řešení problémů s plánovačem

Komiks xkcd 815: Mí

blogy

Komiks: Windows Vista

debian mozna bude vracet uder?:)

Krátkodobé zkušenosti s HTC Desire Z a Androidem 2.2

Co s nima?

zálohovat asi nestačí III

Neba

TangoDark theme for ERIC IDE

Linuxové vánoce?

Trošku nostalgie.

Attachmate a openSUSE

Flash už nemám a je mi dobře

Máme český nástroj VDI Total Cost of Ownership v Kč

Jak často vkládat nové zprávičky (o OpenTTD)

Google dnes o 11:55 zomrel

Zimní radovánky

Kdyby republika byla nákladové středisko

Osude mám z tebe strach... .. .

Aplikace co vynechává reklamy

Analýza studijních chyb (heh, kéžby)

There's An App For That?

Adobe Reader a Flash Player – stažení instalačního balíčku

Jednoduché řešení problému diakritiky v doméně .cz

Grafy v hyperkostce 2

Chvilka napětí během kompilace Apache

zprávičky

Mozilla Thunderbird 3.3 „Miramar“ Alpha 1

Zakladatel OSM je v Microsoftu, ten chce projektu pomoci

Firefox 4 nově umožňuje skrýt menu i v Linuxu

Ubuntu rolling-updates nechystá

RTS strategie Oilrush již k mání

KDE 4.6.0 Beta 1

Debian „Squeeze“ přinese nové téma vzhledu

Ceny DRAM budou během prvního pololetí 2011 stále klesat

Tiny Core Linux 3.3 uveden

Novell bude nadále vlastnit copyright na UNIX

diskuse

live system na flash disku, odpovědí: 13

Domácí router se zálohovacím diskem, odpovědí: 2

smart UPS a start serveru po vypadku, odpovědí: 1

Wget a odkaz z firefoxu, odpovědí: 13

používáte někdo SMILE slideshow?, odpovědí: 0

Debianí distribuce s velkou dobou podpory, odpovědí: 2

meteostanic, odpovědí: 0

USB sieťový disk, odpovědí: 6

jakou webkameru okolo 500czk ? , odpovědí: 2

Jak na to, aby apache nerozlišoval velikost písmen v souboru?, odpovědí: 2

Instalace SLAX na USB, odpovědí: 8

Zdařilý hack mého testovacího serveru, odpovědí: 9

Gmail backup - inteligentní :-), odpovědí: 2

Jak nastavim v postgresql.conf aby se mi víceřádkovej SQL statement, odpovědí: 2

Pokus o singleton v Jave, odpovědí: 3

Jak vypsat velikost obasahu adresare ?, odpovědí: 3

Otočený obraz na WebKameře ve Skypu - Asus K50IJ, odpovědí: 0

Jaké jsou v sytému serial (ttyS, ttyUSB) zařízení?, odpovědí: 25

virtualbox boot ze site, odpovědí: 12

Perl - vyhledání v souboru, poté smazání /či přepsání/, odpovědí: 2

presny cas na serveru (diskuze jsem prosel ale..), odpovědí: 5

Fortran - problem s kompilaci, odpovědí: 2

Maskování URL, odpovědí: 1

Debian Unstable, Gnome, Pidgin 2.7.6. - nejde otevrit link v prohlizeci, odpovědí: 2

System na spravu firemnich zdroju, odpovědí: 0

hardware

PIXMA IP 3500

Aver TV Hybrid Volar HX

HP EliteBook 6930p

Mystique CaBiX-C2 + Mystique View CI

software

Eric